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Բոլոր իրավունքները պաշտպանված են.

Jindřich  Bayer-ը  հաստատել  է  իր  իրավունքը՝  ճանաչվելու  որպես  հեղինակ՝  համաձայն
Հեղինակային  իրավունքի,  նմուշների  և  արտոնագրերի  մասին  օրենքի  1988  թ.Բոլոր
իրավունքները պաշտպանված են.Այս հրապարակման ոչ մի մաս չի կարող վերարտադրվել,
պահպանվել  կամ ներմուծվել  որոնման համակարգում,  կամ փոխանցվել  որևէ  ձևով կամ
որևէ  ձևով  (էլեկտրոնային,  մեխանիկական,  պատճենահանման,  ձայնագրման  կամ  այլ
կերպ) առանց հեղինակի Jindřich Bayer-ի նախնական թույլտվության:

Ես  կցանկանայի  նվիրել  այն,  ինչ  ներդրել  եմ  այս  գրքի  ստեղծման  համար,  իմ  մոր  և  հորս
հիշատակին, ովքեր, հավանաբար, այսօր էլ մեզ հետ կլինեին, եթե այն ժամանակ իմանայի այն,
ինչ  գիտեմ  հիմա:Ես  միայն  հուսով  եմ,  որ  այս  տեղեկատվությունը  կխանգարի  մյուս
ընտանիքներին անցնել այն ամենի միջով, ինչ մերոնք ստիպված էին դիմանալ:

Այս ժողովածուի նպատակն է ներկայացնել բժշկության մեջ կանեփի յուղերի/քաղվածքների
օգտագործման  վերաբերյալ  գիտելիքների  ներկա  ստատուս  քվոն:Ամբողջ
տեղեկատվությունը  ներկայացված  էմիայն  կրթական  նպատակներով,  և  այդպես  էչի
ներկայացվել  վտանգավոր  կախվածություն  առաջացնող  դեղերի  օգտագործումը
խթանելու մտադրությամբ, ընդհակառակը.Մենք պատասխանատվություն չենք կրում այս
գրքում ներառված տեղեկատվության ցանկացած չարաշահման համար:

Ջինդրիխ Բայեր,մարտ2022 թ
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Կարգախոս
«Դուք չեք կարող ռացիոնալ տնտեսություն վարել առանց կանեփի/կանեփի, դա անհնարին
առաքելություն է:Նույնը վերաբերում է բժշկությանը. առանց կանեփի դուք չեք կարող լավ և
ռացիոնալ  բժշկություն  անել,  դուք  պարզապես  չեք  կարող  կատարել  աշխատանքը
լավագույն ձևով:Ոչ թե այն պատճառով, որ ես ասում եմ, այլ որովհետև դա այդպես է»: ՋԲ

    RSO:Ինչու է այն կոչվում
«Ջեք Հերերը սկսեց անվանել այն Rick Simpson Oil կամ RSO:Ռիկը չէր ցանկանում, որ այն
իր  անունով  կոչվի  այդ  կերպ,  և ինձանից որոշ  ժամանակ պահանջվեց նրան համոզելու
համար,  որ  դա  իրականում  լավ  գաղափար  է:Խաբեությունն  այն  է,  որ  կան  շատ
կանեփի/կանեփի յուղեր  կան այնտեղ,  և կան յուղ  կամ մզվածք արտադրելու  բազմաթիվ
եղանակներ,  և  շատ  հիվանդներ  խաբված  են  եղել  գնելու  ցածր  որակի  յուղեր  կամ
քաղվածքներ:

RSO-ն արտադրվում է հատուկ մեթոդով, հատուկ նյութերից և հատուկ ձևով, ուստի այն
պետք  է  անվանել  այն,  ինչ  կա՝  RSO:RSO-ն  BHO  չէ  (բուտանային  մեղրի  յուղ),  RSO-ն
դեկարբոքսիլացված է և շատ հզոր և հանգստացնող:Լավագույն RSO-ն 95-98% THC է, 1-
2% CBD և չափազանց հզոր և հանգստացնող է:Էքստրակցիաների այլ  տեսակների մեծ
մասը պարզապես չի արտադրի այնպիսի յուղ, որն այնքան հզոր է դեղորայքային առումով, և
հաճախ  դրանք  նույնիսկ  պատշաճ  կերպով  չեն  ապակարբոքսիլացվել:Մենք  սովորաբար
վերամշակում  ենք  մեծ  քանակությամբ  կանեփ,  և Ռիկի մեթոդը  շատ արդյունավետ է  և
պարզեցված մեծ քանակությամբ վերամշակելու  համար:Դուք  կարող եք  վերամշակել  մեկ
ֆունտ  կանեփ  և  արտադրել  նավթը  շատ  կարճ  ժամանակում՝  օգտագործելով
սարքավորումներ,  որոնք  հեշտ  է  գտնել  աշխարհի  շատ  մասերում:Խնդիրն  այն  է,  որ
դեղամիջոցը հնարավորինս արագ պատրաստվի, որպեսզի հիվանդը չսպասի։ՋԲ»

«Rick-ը չսկսեց անվանել այն RSO, այլ ուրիշները:Դա լավ եզրույթ է, քանի որ այն մարդկանց
տանում  է  դեպի  Ռիկի  տեղեկատվությունը  մեթոդների  և  նյութերի  վերաբերյալ:Ռիկը
արդարացիորեն անհանգստացած է, որ մարդիկ անվանում են նավթ, որը չի պատրաստվում
իր  մեթոդներով  և  խորհուրդ  է  տալիս  սկզբնական նյութ  արտադրել  Phoenix  Tears  կամ
RSO:Նա  գիտի,  թե  ինչ  է  աշխատել  հիվանդներին  բուժելու  իր  մեծ  փորձի  մեջ,  և  նա
ցանկանում  է  համոզվել,  որ  շատ  հիվանդ  մարդիկ  ստանան  այն,  ինչ  նա  գիտի,  որ
աշխատում է, և ոչ թե ինչ-որ բան, որը «կարող է լինել նույնքան լավ» նույն անունով…»
Մեթյու

«Ես հավերժ երախտապարտ եմ Ռիկ Սիմփսոնին և JB-ին գտնելու  համար… Փոխեց իմ
կյանքըԼորի»

«Առանց Ռիկի և նրա տեսահոլովակի ես չէի իմանա, որ այն բուժում է քաղցկեղը... թեև ես
օգտատեր և աճող եմ եղել մոտ 27 տարի, ես չգիտեի, որ այն ունի այս հատկությունները…
հիմա  ես  դա  անում  եմ  Ռիկ  Սիմփսոնի  շնորհիվ:  ..  և  առանց նրա  համարձակության և
անկեղծության մենք բոլորս կապրեինք դրա մասին մթության մեջ ...  այդ պատճառով ես
կարծում  եմ,  որ  RSO-ն  լավ  անուն  է  նավթի  համար  ...  բայց  RSO-ն  պետք  է
համապատասխանի RS հրահանգներին ... ոչ մի ուրիշըմարդու պատկերացումն այն մասին,
թե որն է լավագույնը... եթե այն կոտրված չէ, մի՛ ուղղեք այն»: Պետրոս

«Երբ  ես  աշխատում  էի  դիսպանսերում,  մենք  վերամշակում  էինք  մեծ  քանակությամբ
կանեփ...  Մենք  խոսում  ենք  հարյուրավոր  ֆունտների  մասին...  մեկ  արդյունահանման
համար:Զարմանալի է, թե որքան CO2 կամ տիպի n բութան եք անցնում:Ես խելամտորեն
վերաբերվեցի  և  ամեն  ինչ  դարձրեցի  փուչիկների  հեշ  նախ,  այնուհետև  հանեցի
այն:Այնուամենայնիվ,  BHO-ն  իրականում  THC-ում  ավելի  ցածր  է,  քան  RSO-նԵթե  դուք
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ծխում  եք  այն,  ապա  ցանկանում  եք,  որ  այն  հնարավորինս  մաքուր  լինի  ձեր  թոքերի
համար:Եթե դուք ուտում եք այն, ձեր մարմինը կարող է առանց որևէ խնդիր լուծել մի քիչ
բուսական նյութ:Նավթայի  մեթոդը լավագույնս  աշխատում է,  եթե այն  պատրաստում  եք
տանը՝  սպառման  համար:Ոչ  շատ  մարդիկ  կարող  են  մուտք  գործել  լաբորատորիա  կամ
բժշկական կարգի բութան՝ BHO-ի արդյունահանման և վակուումային մաքրման համար՝
ցանկացած  կեղտը  հեռացնելու  համար:Ռիկի  մեթոդն  աշխատեց  ինձ  և  անթիվ  այլ
մարդկանց համար, որոնց կարիք չկա շտկել մի բան, որն անթերի է աշխատում»: Լի

«Ինձ չի հետաքրքրում, թե դա ինչ է կոչվում!!!Խնդրում եմ անվանեք այն ինչպես ուզում եք,
բայց մի աղբարկեք Ռիկի պես մարդուն, ով փրկել է հազարավոր կյանքեր և իր ողջ կյանքը
տվել է այդ լուրերը տարածելու համար:Դա պարզապես ճիշտ չէ !!» Դոննա

«Ես  այն  անընդհատ  կանեփի  յուղ  եմ  անվանում,  քանի  որ  դա  այն  է,  ինչ  կա,  այն  կա
բառարանում, պարզապես կանեփի մեկ այլ բառ:Դա հին նորաձևության տերմին է, բայց,
այնուամենայնիվ, ճիշտ տերմին է:Մենք բոլորս գիտենք, թե ինչի մասին է նա խոսում»։ Դիոն

«Բութանի  արդյունահանումները  դեկարբոքսիլացված չեն:Այն  դուրս  է  գալիս  չափազանց
ցածր ջերմաստիճանում:Ես օգտագործում եմ ISO 99-ը և հուսահատ եմ եղել և օգտագործել
91 տոկոս ISO:Այն լավ էր աշխատում, և սա միայն ես եմ:Ես սկսեցի դա պատրաստել դեռևս
93 թվականին ապաբնականացված ալկոհոլով, բայց սա հենց ես եմ, քանի որ ես շատերից
մեկն եմ:Քանի դեռ ձեր ամբողջ լուծիչը եփված է, ես կասեի, որ դա ավելի անվտանգ է, քան
այն, ինչ մարդիկ ուտելու են ճաշի համար:

Այս դեղամիջոցը փրկեց իմ կյանքը, երբ ես մահվան մահճում էի:Յուղը նվիրաբերվեց, և այն
պատրաստված  էր  ինչպես  նաֆթայից,  այնպես  էլ  ISO-ից,  և  քանի  դեռ  ամբողջ  լուծիչը
եփված  է,  դուք  երբեք  չեք  կարող  տարբերել:Շնորհակալություն  բոլորիդ  գիտելիքների
փոխանակման  համար,  այն  անգին  է,  իսկ  գիտությունը  անընդհատ  կրկնվող
ուսումնասիրությունների շարք է:Այն, ինչ ես հասկանում եմ, THC-ն հիմնականում խեղդում է
քաղցկեղի բջիջները և դադարեցնում  քաղցկեղի մյուս  բջիջների մահը,  բայց  չի  վնասում
առողջ բջիջներին,  քանի դեռ դուք ուժեղ յուղ եք ընդունում THCa-ով,  որը տաքացվում է
մինչև այն վերածելու THC-ի, հետևաբար ակտիվացնում է THC-ն: ջերմությամբ։

Իմ  հարցն  այն  է,  թե  ինչպես  կարելի  է  իմանալ,  թե  երբ  այն  ամբողջությամբ
դեկարբոքսիլացված է:Բոբը և Էննը Willow Creek Springs Ca-ում իմ Youtube-ի տեսանյութն է
և ցույց է տալիս ինձ այն բանից հետո, երբ ինձ ասացին, որ ապրելու եմ 3 շաբաթ:Երկու
տարի  անց  ես  ասում  եմ  շնորհավոր  Սուրբ  Զատիկը,  և  իմ  համոզմունքն  է,  որ  բոլորը,
հիվանդ թե ոչ, պետք է այս դեղամիջոցն ընդունեն նաև որպես կանխարգելիչ միջոց:Պետք չէ
սպասել քաղցկեղով կամ այլ հիվանդություններով հիվանդանալու համար:Սեր." Բոբ

--  Լավ  բացատրված  և  լավ  դրված,  Բոբ,  շնորհակալություն:Ամենահեշտ  ձևը  յուղը
չժանգոտվող պողպատից գավաթի մեջ դնելն է և այն 130°C ջերմաստիճանի տակ դրված
ջեռոցում  մոտ  մեկ  ժամ  կամ  ավելի:Կամ  քանի  դեռ  յուղի  մակերեսին  բացարձակապես
ակտիվություն չի նկատվում։Լավագույն մաղթանքներ և շնորհավոր Սուրբ Զատիկ:ՋԲ

«BHO-ն և RSO-ն երկու տարբեր աշխարհներ են, երբ խոսքը վերաբերում է բուժմանը, լավ
RSO-ն  գրեթե  անհնար  է  գտնել  ամբուլատորիաներում,  ես  բազմիցս  փորձել  եմ  նրանց
հետաքրքրել. ոմանց շատ է հետաքրքրում, մյուսներին՝ ոչ:Ինքներդ պատրաստեք, բավական
պարզ է, ես իմ առաջին խմբաքանակի ալկոհոլը շոգեխաշեցի իմ բեռնատարի գլխարկի վրա
մի արևոտ օր Pyrex  կարկանդակի ափսեի մեջ:Այդ  1-ին փոքր խմբաքանակը փոխեց իմ
կյանքը:

ԵՍ պատրաստում եմ և՛ RSO, և՛ BHO, ՆՐԱՆՔ ՉԿԱՆ ՀԱՄԵՄԱՏՈՒՄ, ԵԹԵ ԴՈՒ ՀԻՎԱՆԴ
ԵՍ  ԵՎ  ՑԱՆԿԱՆՈՒՄ ԵՔ  ԱՌԱՋԱԼԵԼ  ---  ԴՈՒ  ՊԵՏՔ  Է  ՌԻԿ  ՍԻՄՓՍՈՆ ՏԻՊԻ  ՅՈՒՂԸ
ԽՆԴԵԼ.  RSO-ն  պարզ  է,  այն  ամեն  դեպքում  շտկելու  կարիք  չունի:Օգտագործեք  լավ
բողբոջային նյութ և կստանաք լավ դեղամիջոց:Կարծում եմ, որ երկուսը ստեղծելու համար
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օգտագործվող  ժամանակներն  են  տարբերության  հիմնական  պատճառը:Ջերմությունը
ակտիվացնում է RSO բուժիչ հատկությունները»։ Միքայել

«Կախարդանքը  տրիխոմի  գնդաձեւ  գլխի  մեջ  է։Ուրիշ  ոչ  մի  տեղ  THC  գոյություն  չունի
գործարանում:Գործարանը  արտադրում  է  THC՝  իր  վերարտադրողական  մասերը
պաշտպանելու  համար:Որքան  մոտենում  ես  այդ  հատվածներին,  բողբոջներին,  այնքան
ավելի  շատ  են  տրիխոմները:Հետևաբար,  բողբոջներն  ունեն  ամենաշատ  հասանելի
դեղամիջոցները:Դա գիտություն է,  ոչ  թե շահարկումներ:Կրկին շնորհակալություն  Ռիկին
ինձ ոգեշնչելու  համար,  որպեսզի պատրաստեմ լավագույն  յուղը,  որը  կարող եմ:Գեղեցիկ
թափանցիկ սաթի յուղ»: Թոնի

«Այն հայտնի է որպես RSO իմ սոցիալական մեդիայի արշավի պատճառով»: ՋԲ

 THC   CBD :Բարձր կամ բարձր յուղ
«Ես մի տեսակ շփոթված եմ:Ընկերս երիկամի քաղցկեղի 4-րդ փուլի և թոքերի քաղցկեղ
ունի:Ավելի լավ է տալ բարձր CBD յուղ կամ THC յուղ:CBD յուղը միայն THC-ի հետք ունի:Ես
նրան տասը գրամ խողովակ եմ ստացել, և այն ունի 18% CBD և 1% THC-ից պակաս:Սխա՞լ
ճանապարհով եմ գնում սրա մասին»։ Ռիչարդ

-- «Այո, դա այդպես չէ, դուք պետք է ստանաք իրական RSO»:Mikees

--  95-98%  THC-ն  18%  CBD  չէ,  չէ՞:Ասա,  ով  դա  քեզ  է  մատակարարել,  դադարեցնի  դա
անել:CBD  մարքեթինգային  բարձր  աղմուկը  պատրաստվում  է  սպանել  շատ  անկասկած
հիվանդների, ինչպես թվում է, դա տխուր է:Ինչո՞ւ նրանք չեն կարող պարզապես հետևել
հրահանգներին, որոնք իսկապես աշխատում են:CBD բարձր յուղերի օգտագործումը շատ
սահմանափակ է,  դրանք այնքան էլ  լավ չեն աշխատում նույնիսկ մաշկային պայմանների
դեպքում,  ես  իսկապես  չեմ  հասկանում,  թե  ինչու  են  բոլորն  այդքան  գոռում  այդ  CBD
անհեթեթության մասին:Այո,  դա նույնպես  հզոր  դեղամիջոց  է,  բայց  դրա օգտագործումը
իսկապես սահմանափակ է իրական RSO-ի համեմատությամբ:

95-98% THC, 1-2% CBD, չափազանց հզոր և հանգստացնող և էյֆորիկ; դա ձեր լավագույն
յուղն է, և դա այն է, ինչ լավագույնս կաշխատի:Նախ փորձեք սա:Երբ դուք դա անեք, դուք
չեք դիպչի կամ մոտենաք այդ բարձր CBD յուղին, և դուք կիմանաք տարբերությունը, և ոչ ոք
ձեզ չի պոկի:RSO նախ.ՋԲ

«Եթե  մենք  20%  THC  պարունակող  հատուկ  շտամից  յուղ  ենք  պատրաստում,  ինչպե՞ս
կարելի է դրանից ստանալ 98%:Սա մի հասկացեք»։ Համբարձում

--  Եթե  այն  լավ  զտվի  և  եռացվի,  դուք  հեշտությամբ  կստանաք  մոտ  95%  յուղ:98%-ը
պահանջում է մի փոքր ավելի շատ հմտություն կամ բացառիկ լավ լարվածություն:Շատ մի
կենտրոնացեք թվերի վրա, համոզվեք, որ յուղը որքան հնարավոր է ուժեղ և հանգստացնող
լինի:Դուք  կարող  եք  նաև  գոլորշիացնել  այն  ավելի  հզոր  դարձնելու  համար:Այդ  ամբողջ
տեղեկատվությունը Ռիկ Սիմփսոնի արձանագրության մեջ էէլեկտրոնային գիրք.ՋԲ

«Ես շատ մեծ լիպոմա ունեի ձեռքի վերին մասում, որը բժիշկս ուզում էր հեռացնել:Մոտ մեկ
ամիս 2 կամ 3 անգամ յուղը տեղային քսելուց հետո այն այժմ մեկ ցենտի չափ է:Ես նաև
ունեմ  սկոլիոզ  և  դեգեներատիվ  սկավառակի  հիվանդություն,  և  ես  ԱՆՀԱՊԱՏԱԿԱՆ
թեթևացում  եմ  ստանում  տեղային  կիրառմամբ  ցանկացած  ժամանակ,  երբ  ցավ  եմ
ունենում:Դա ուղղակի շփոթում է ինձ !!» Ջիլ

«Ամուսինս  ճակատի  վրա  ուներ  փոքրիկ  քաղցկեղային  վնասվածք,  որն  ամբողջությամբ
անհետացավ յուղը քսելուց մեկ ամիս հետո»։ Ջինա

«Այս բույսն իսկապես նվեր է»: Չելլե

- 5 -



«Ինձ իսկապես դուր է գալիս այս էջը և այն տեղեկատվությունը, որը ես կարող եմ սովորել
դրանից:Այնուամենայնիվ, այնքան հիասթափեցնող է լսել այլ կանաբինոիդներ, բացի THC-
ից,  որպես  երկրորդական:Այս  աղջիկը  և  նրա  ծնողները  CBD-ն  երկրորդական  չեն
համարում:Դա նրան կյանք է տվել։Չէ՞ որ THC-ն էր դա արել, CBD-ն էր:Խնդրում եմ, թողեք
ամբողջ  խայտառակությունը:Դուք  հուսահատեցնում  եք  մարդկանց  փորձել  բարձր  CBD
շտամներ,  երբ  նրանք  իսկապես  կարող  են  օգնել  դրան:Բարձր  THC-ն  ամեն  ինչի
պատասխանը  չէ,  և  այդ  պատճառով  գործարանում  կա մեկից  ավելի  կանաբինոիդներ»:
Թինա Բաբքոք

«Ջ.Բ.-ն պատասխանել է թոքերի քաղցկեղի մասին, ոչ թե Դրավետի համախտանիշի, ոչ ոք
ոչ  մի  բանի  վրա  չի  խաբում:Քաղցկեղի  համար  հիվանդների  զեկույցները  և  գիտական  
ուսումնասիրությունները  ցույց  են  տալիս,  որ  THC-ն  սպանում  է  քաղցկեղը:Կան  որոշ
ուսումնասիրություններ,  որոնք  ասում  են,  որ  CBD-ն  օգտակար  է  քաղցկեղի  որոշ
տեսակների  համար,  բայց  քիչ  է,  երբ  համեմատվում  է  THC-ով  կատարված
ուսումնասիրությունների հետ:Այժմ առգրավումները և որոշ այլ պայմաններ բարձր CBD-ն
այն է, ինչ դուք փնտրում եք»: Քելլին

-- Քելին և Թինա, յուղերը, որոնք մենք օգտագործում ենք, նույնպես ազդում են նոպաների
վրա:Իսկ հիվանդներն անհամեմատ ավելի լավ արդյունքներ կստանային, եթե օգտագործեին
իրականը և փորձեին բուժել պատճառը և ոչ միայն ախտանիշները:

Ես  չեմ  դնում  CBD-ն,  դա  ինքնին  իսկապես  հզոր  դեղամիջոց  է,  և  կարծում  եմ,  որ  այն
հիանալի է, օրինակ, երեխաների համար մաստակ ծամելու մեջ և այլն:Բայց եթե ցանկանում
եք  իրական  հզորություն,  ձեզ  անհրաժեշտ  է  ամենադաժանորեն  հզոր  RSO  և  շատ
THC:Պարզապես  փորձեք  այն  մաշկային  պայմանների  դեպքում  և  տեսեք,  թե  արդյոք
այրվածքը կամ վերքը ավելի արագ կբուժվեն իրական RSO-ի կամ դրա ցածր կարգի բարձր
CBD տարբերակով:Ես  դա տեսել  եմ  իմ  աչքերով,  կարիք  չունեմ  ինձ  համար փորձարկել
բարձր CBD յուղեր:Ես ցանկանում եմ լավագույնը ինձ համար, ինչպես նաև իմ հիվանդների
համար:CBD  բարձր  յուղերի  մեծ  մասը  երկրորդական  որակի  է,  երբ  համեմատվում  է
լավագույն և ամենաուժեղ և հանգստացնող RSO-ի հետ 95-98% THC-ով:

Ձեր հիմնական խնդիրն այն է, որ դուք հաշվի եք առել կանաբինոիդների միակ տեսությունը,
որը  առաջ է  քաշում  Big  Pharma-ն,  որպեսզի նրանք կարողանան օգուտ քաղել  կանեփի
դեղամիջոցներից:Դուք իսկապես դեղեր չեք ուզումհիմնված միայն կաննաբինոիդների վրա,
դուք ցանկանում եք ամենաուժեղ և հանգստացնող յուղը լավագույն արդյունքների համար:

Եվ  դուք  կարող  եք  ինքնուրույն  աճեցնել  բույսերը,  և  դուք  կարող  եք  նաև  ինքներդ
պատրաստել  յուղը,  դուք  իսկապես  կարիք  չունեք  գնել  այն  խոշոր  դեղագործական
ընկերություններից,  որոնք  կփորձեն  հսկայական  գին  գցել  դեկարբոքսիլացված  կանեփի
խեժի վրա՝ առանց որևէ այլ պատճառի, քան իրենց ագահությունը: .

Դուք կարող եք և, ամենայն հավանականությամբ, մի օր կիլոգրամ յուղի կարիք կունենաք՝
ձեր կամ ձեր ընտանիքի համար, որքա՞ն եք ցանկանում վճարել մեկ գրամի դիմաց:Դուչը
չափազանց շատ է, եթե բույսերը աճեցվել են դրսում և մեծ մասշտաբով:Այսպիսով, ոչ մի
հատուկ հարկ, ոչ մի նման բան:100% օրինականացումը միակ ճանապարհն է, և դա պետք է
արվի  հիմա,  պատճառ  չկա  թույլ  տալ,  որ  հարյուր  միլիոնավոր  հիվանդներ  ամբողջ
աշխարհում  տառապեն:Ազատորեն  վիճեք  դրա մասին;  բայց  դա  այն  ամենն  է,  ինչ  դուք
կարող եք անել դրա համար ամեն դեպքում:Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջ.Բ

«Ես չեմ կարող ըմբռնել մեկ տարում այդքան կանեփի օգտագործումը, բայց ես չեմ վարանի
մեռնել փորձելով»: Սյուզի

«Խնդրում եմ, շարունակեք բացատրել այնպես, ինչպես դուք ունեք, ես, օրինակ, նշումներ եմ
անում և որքան կարող եմ ձեզնից սովորում այն մասին, թե ինչն է լավ և այլն, ես ուզում եմ
պատրաստ լինել  և  պատրաստ լինել  ինձ  համար  ճիշտ գիտելիքներով  և  իմը...Եթե  դուք
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չասեիք բարձր THC-ի կարիքի մասին, ես կմտածեի, որ որևէ մեկը լավ է, ես շնորհակալ եմ
ԲՈԼՈՐ ՏԵՂԵԿԱՏՎՈՒԹՅԱՆ համար»: Վիկի

«Rick-ը  միշտ  պնդել  է,  որ  THC-ի  բարձր  մակարդակը  պարտադիր  է  ձեզ  լավագույն
հնարավորությունը  տալու  համար,  ակնհայտորեն  հենց  դրանով  է  նա ունեցել  լավագույն
արդյունքները:Կան  շատ  բաներ,  որոնց  համար  CBD-ն  կարող  է  ավելի  լավ  լինել,  այն
սովորաբար օգտագործվում է երեխաների համար Դրավետի համախտանիշի,  ADHD-ի և
ծանր օբսեսիվ-կոմպուլսիվ խանգարման համար, քանի որ շատ մարդիկ դեռ վախենում են
երեխաներին բարձրանալ:THC-ն այն է, ինչը ձեզ բարձրացնում է:Ես գտա որոշ մարդկանց,
ովքեր օգտագործում են բարձր THC յուղ՝ մարդկանց մեծամասնությանը բուժելու համար,
բայց եթե հիվանդը չի արձագանքում, ինչպես ակնկալում էր, նրանք անցել են բարձր CBD-ի,
և դա ավելի լավ է աշխատել:

Կարծում եմ՝ բոլորը տարբեր են, և յուրաքանչյուր քաղցկեղ՝ տարբեր:Բայց քանի դեռ բոլոր
պահանջվող  հետազոտությունները  թույլ  չեն  տվել  անել,  հավանաբար  ավելի  լավ  է
հավատարիմ  մնալ  Ռիկի  մեթոդին:Բարձր  THC,  գերիշխող  ցուցանիշ՝  հետևելով
արձանագրությանը:Ասվում  է,  որ  եթե  նրանք  սկսեն  փոքր  չափաբաժիններով  և
կրկնապատկեն  դոզանները  յուրաքանչյուր  4  օրը  մեկ,  հիվանդը  կարող  է  արագ
հանդուրժողականություն զարգացնել,  և սաստիկ քնկոտությունը կանցնի յուղի վրա որոշ
ժամանակ անց:Ռիկի յուղը 95-98% THC է, բայց հոգեակտիվ ազդեցությունը ձեզ չի վնասի:

Եվ երբ փորձում եմ որոշել,  թե ում մեթոդին հետևել,  ես չեմ կարծում, որ որևէ մեկն այս
դեղամիջոցի հետ ավելի մեծ փորձ ունի,  քան Ռիկը:Ես տեսել եմ հոլանդական մեթոդը և
պարզապես մտածեցի, եթե ինչ-որ մեկը մահանում է, ինչու՞ կթուլացնեք բուժումը»: Նիկ

«Քանի որ ես լսել եմ բարձր CBD յուղերի մասին, որոնք օգնում են նոպաներին, ես միշտ
մտածել եմ, որ եթե այդ ծնողներն իրենց երեխային տային հիբրիդ, բայց գերակշռող ինդիկա
յուղ, երեխան կբուժվի:Ես գիտեմ, որ CBD յուղերը վերահսկում են նոպաները, և ես այնքան
ուրախ  եմ,  որ  ինչ-որ  բան  կարող  է  օգնել  երեխաներին,  ինչպիսին  Շառլոտն  է,  բայց
պատկերացրեք, թե ինչ բուժում կարող է տեղի ունենալ, եթե տրվեին THC և գործարանում
կաննաբինոիդների այլ սպեկտր:Այսպիսով, ձեր երեխան շատ է քնում THC-ի պատճառով,
նրա մարմինը կհարմարվի դեղաչափին:Ես պարզապես կարծում եմ, որ ամբողջական բույսը
ամենաօգտակարն է, ոչ թե առանձնացված կանաբինոիդները»: Սառա

«Լրատվամիջոցները  շարունակում  են  կենտրոնանալ  կանաբինոիդների  տարանջատման
վրա, սակայն ապացուցված է, որ և՛ THC-ն, և՛ CBD-ն սպանում են քաղցկեղը և փոքրացնում
ուռուցքները:Ռիկ Սիմփսոնի յուղը պատրաստված Cannabis Indica-ից այն դեղամիջոցն է,
որը բուժում է Լենդոնին և Քաջ Միքայլային և շատ ուրիշներին, և յուրաքանչյուրը կարող է
այն պատրաստել:Թույլ  մի տվեք, որ լրատվամիջոցները ձեզ ստիպեն մտածել,  որ պետք է
սպասել  այս  բուժմանը  կամ  առանձնացնել  CBD-ն:THC-ն  աշխատում  է  նաև  մեր
էնդոկանաբինոիդ համակարգի հետ»: Հանան

«Ես համացանցում գտել եմ մի քանի կայք, որոնք պնդում են, որ վաճառում են բարձր CBD
նավթ առանց THC-ի:Ես հաջողակ և առողջ եմ,  բայց մտածում եմ՝ արդյոք դրանք արժե՞
գումար  վերցնել  որպես  կանխարգելիչ  միջոց:Մեկը  իսկական  գիտական  յուղ  է։Նրանք
պնդում են, որ առաքում են բոլոր 50-ին:Որեւէ մեկը?" Մայք

«Իրական գիտական  յուղը  արդյունահանվում  է  արդյունաբերական կանեփից,  որը  չունի
էական THC:Իմ քայլըմայրը վերցնում է CBD յուղ և RSO իր ALS-ի համար:CBD նավթն ունի
առավելություններ, բայց ես կարծում եմ, որ առանց այլ կանաբինոիդների, այն այնքան էլ
արդյունավետ չէ, եթե ընդհանրապես: Ջենիֆեր

«Յուղերի տարբեր շտամներ և խառնուրդներ պատրաստելու և օգտագործելու իմ փորձով
ես գտել եմ, որ CBD Only տեսակն անարդյունավետ է կամ պակաս արդյունավետ:Ինչն ինձ
ստիպում է հավատալ, որ պետք է մնա THC-ի առնվազն մի փոքր տոկոս, որպեսզի CBD-
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ները  արդյունավետ  լինեն  ցանկացած  առողջական  խնդրի  համար,  որը  նա  բուժում  է»:
Հարուստ

«Շատ հաճախ այդ ապրանքները չեն արդարացնում սպասելիքները, հատկապես ներքին
օգտագործման  հարցում։Երբ  համեմատվում  է  իրական  RSO-ի  հետ  (այսինքն՝
դեկարբոքսիլացված չափազանց հզոր և հանգստացնող կանեփի խեժը մոտ 95% THC-ով),
CBD-ի արտադրանքը շատ դեպքերում գունատ կլինի:Նրանք հիանալի կաշխատեն մաշկի
հիվանդությունների  և,  օրինակ,  կոսմետիկայի  մեջ  տեղական  օգտագործման
համար:Ներքին օգտագործման դեպքում դրանք շատ ավելի քիչ արդյունավետ կլինեն, քան
իրական RSO-ն, շատ դեպքերում կրկին:

CBD յուղերը պարզապես այլ արտադրանք են և չեն համապատասխանում իրական RSO-ի
չափանիշներին:Երբ  համեմատվում  են  իրական  RSO-ի  հետ,  CBD  յուղերը  շատ  հաճախ
միայն չափազանց թանկ կեղծ հույս են:Ցավոք սրտի.

Այսպիսով,  կրկին,  ինչպես  միշտ,  հնարավորության  դեպքում  արտադրեք  ձեր  սեփական
յուղը, միշտ աշխատեք ամենաուժեղ և հանգստացնող բողբոջային նյութի հետ, որը կարող
եք  գտնել:Չափազանց հզոր  և  հանգստացնող  indica  գերիշխող շտամները  20% և ավելի
THC-ով  լավագույնս  են  աշխատում  և  ապահովում  լավագույն  բերքատվությունը:Միայն
լավագույնն է լավագույնս աշխատում:Ուշադիր եղեք այդ մասին և թույլ մի տվեք, որ որևէ
մեկը  ձեզ  պատռի:Ձեր  կյանքը  կարող  է  վտանգված  լինել,  իսկապես  զգույշ  եղեք:Շատ
հաճախ դու միայն մեկ հնարավորություն ունես, իսկ երկրորդը չես ստանա, մի մոռացիր այդ
մասին։

Ձեր  օրենսդիրներին  դրդեք  օրինականացնել  կանեփի/կանեփի  բույսի  աճեցումն  ու
վերամշակումը,  անկախ  նրանից,  թե  որքան  THC  է  պարունակում:Խնդրեք  նրանց
կարգավորել  այն մոտավորապես այնքան,  որքան կարգավորում  են եգիպտացորենը կամ
թեյը:THC-ն  և  խեժը  պաշտպանում  են  բույսերը:Եվ  ես  կարծում  եմ,  որ  բույսերը,  որոնք
կարող են արտադրել նման չափազանց անվտանգ և արդյունավետ դեղամիջոց, արժանի են
լավագույն պաշտպանությանը։Համաձայն ես?" ՋԲ

 Կողմնակի ազդեցություն
«Ես նայեցի իմ հեռախոսի օրացույցը՝ տեսնելու, թե երբ է փետրվարի 8-ը:Ուրբաթ գիշեր էր,
և նա ասաց, որ քնել է մինչև երկուշաբթի առավոտ:Հահա, օրհնիր նրա սիրտը։Ուղիղ մեկ
գրամ վերցնելով՝ ես դա հասկանում եմ:Օրհնիր օրհնիր օրհնիր նրան»։ Մարանդա

«Երբ ես առաջին անգամ սկսեցի օգտագործել յուղը, ես ունեցա «սարսափելի» կողմնակի
բարդություններ, ես պետք է կերած լինեի կես տուփ բլիթ!!!Հա Հա Հա!!!Կցանկանայի, որ ես
էլի  մի  քիչ  քնեի,  հրաշալի  քնեի:Ամեն  օր  ես  անհամբեր  սպասում  էի  գիշերին,  որպեսզի
կարողանամ քնել:Ժամը 7:00-ին ես մի քիչ յուղ էի վերցնում, քնում էի մոտավորապես 9:30-ին
և քնում մինչև 8:30:Հրաշալի!!!» Թոմ

«Զավեշտալի  է,  որ  մենք ամեն օր  լսում  ենք  կանեփի խտանյութեր ընդունող մարդկանց
մասին  այդքան  շատ  պատմություններ՝  առանց  սարսափ  պատմությունների,  առանց
կախվածության,  առանց  կողմնակի  ազդեցությունների  կամ  հարակից  մահերի,  բայց
տեղական  օրենսդիրները  պայքարում  են  մարիխուանայի  աճեցման,  օգտագործման  և
վաճառքի դեմ՝ ի շահ «հանրության»: անվտանգության մտահոգությունները», որը ծածկում
է նրանց հավատարմությունը  Big  Pharma-ին և «Booze-Baron-ի ֆինանսական կաշառքը՝
ԱՄՆ-ում կանեփի արդյունաբերության աճը սահմանափակելու համար…» Ռաֆայել

«Այս  շաբաթ  սկսեցի  ձեթը  տալ  հորս:Շագանակագեղձի  զարգացած  քաղցկեղ,  որը
տարածվել  է  ոսկորների  որոշ  կետերում:Առայժմ  նա  շատ  է  քնում  և  վերադարձել  է
ախորժակը։Նա  ոչինչ  չէր  ուտում՝  կոկորդի  ճառագայթային  ցավից։Նաև  նրա
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անհանգստության մի մասը վերածվեց նրա գլխում թվացյալ ուրախ իրադարձությունների:

Նա դեռևս ցավազրկողներ է ստանում հիվանդանոցում, որոնք օգտակար են սուր ցավերի
դեպքում,  մինչև  ամեն  ինչ  վերահսկվի:Այնուամենայնիվ,  բժիշկները  չգիտեն  նավթի
մասին:Մենք  նույնիսկ  ակնարկեցինք  նավթը  դեղամիջոցների  հետ  համատեղելու
գաղափարը,  բայց  բժիշկները  վերադարձան  հրեշավոր  կողմնակի  ազդեցությունների
կեղծիքներով:Ուզում  էի  խնդրել,  որ  մեզ  ցույց  տան  ուսումնասիրությունները,  բայց  չեմ
ուզում վտանգի ենթարկել հոր ազատ արձակումը, քանի որ մենք եղել ենքնշվում է որպես
«դժվար»՝ կասկածի տակ դնելու չափից ավելի դեղամիջոցների անհրաժեշտությունը, որոնք
նրան ավելի ու ավելի են վատացնում:

Ես չէի ցանկանա հիվանդանոցային քաղցկեղի բուժում իմ ամենավատ թշնամուն:Ես լսել էի
սարսափ պատմությունները, բայց ենթադրում եմ, որ ինչ-որ մակարդակով կարծում էի, որ
հայրիկի համար ամեն ինչ այլ կերպ կլինի:Անկեղծ հուսով եմ, որ ուշ չէ»։ Էդմունդ

-- Էդմունդ, նրանք իրավացի էին հնարավոր կողմնակի էֆեկտների հարցում, բայց դրանք
կառաջանային քիմիական նյութերի, որոնք նրանք տալիս են նրան, ոչ թե յուղի:Որքան շուտ
նրան  վերադարձնեք  տուն  և  լցնեք  յուղով,  այնքան  ավելի  մեծ  հնարավորություն
կունենաք:Երբեք ուշ չէ սկսել յուղով, միայն հարցն այն է, թե արդյոք ուշ չէ՞, որ այն առաջ
ընկնի հիվանդությունից։Բայց դա ուղղակիորեն կապված է այն բանի հետ, թե որքան ձեթ
կհաջողվի ստանալ նրա մեջ և որքան արագ:

Սրանով  ես  չեմ  ասում,  որ  չպետք  է  հետևել  արձանագրությանը  կամ  պետք  է  սկսել
հսկայական չափաբաժիններից։Տարեք նրան տուն, հետևեք արձանագրությանը և թողեք,
որ մենք հուսանք լավագույնի համար:ՋԲ

«Բարև Ջինդրիչ, ես ուզում եմ կիսվել յուղի որոշ «կողմնակի ազդեցություններով»:Նախ, ես
վաղուց արդեն պատրաստում եմ իմը և նաև մի քանիսը գնում եմ դիսպանսերում (ինչպես
իմն է ավելի լավ), ես որևէ հատուկ վիճակ կամ հիվանդություն չունեմ, հավանաբար 2012
թվականից ի վեր մոտ 30 մլ եմ ընդունել, ուստի…

- Այլևս չեմ կարող ալկոհոլ խմել...  մեկ բաժակ գինի, և ես դուրս եմ եկել:Ես չէի փորձում
դադարեցնել  խմելը,  բայց,  իրոք,  իմ  մարմինը  լիովին  մերժում  է  այն,  և  շատ  հաճելի  է
խելամիտ լինելը:

--  Իմ  աչքերի  ծիածանաթաղանթը  ամբողջովին  կանաչ  է...  այլևս  ոչ  մի  փոքր
շագանակագույն  կետեր  այստեղ-այնտեղ  (եթե  դուք  գիտեք  իրիդոլոգիա,  այդ  փոքրիկ
կետերը  վկայում  են  օրգանների  անսարքությունների  կամ  նույնիսկ  հիվանդությունների
մասին), ուստի մաքուր աչքերը նշանակում են մեծ առողջություն:

-- Նույն ազդեցությունը իմ 10-ամյա հովիվ շան համար մաքուր աչքերի և շատ էներգիայի
համար:(Նա  մոտ  6  չափաբաժին  է  ընդունել):Յուղը  և  բոլոր  անսպասելի  կողմնակի
ազդեցությունները!!Շնորհակալություն  ձեզ  և  Ռիկին  այս  դեղամիջոցն  աշխարհի  հետ
կիսելու ձեր բոլոր ջանքերի համար:Շատ սեր, Էստել»

Ք.Կալիֆոռնիայում  կամ  Կոլորադոյում  կա՞  հանրակացարան,  որտեղ  ես  կարող  եմ
օրինականորեն բնակվել և նավթ ստանալ քաղցկեղս բուժելու համար:Շնորհակալություն։

Ա.Դա լավ  հարց է,  Դեյվիդ  Քարփենթեր:Ինչից  ինձ  ասացին,  քեզ  միայն  մոթելի  հասցե  է
պետք, և հետո բժիշկը կարող է քեզ կանեփ նշանակել:Այնպես որ, չեմ կարծում, որ պետք է
ինչ-որ տեղ հավելավճար վճարել։Բայց եթե ինչ-որ մեկը,  ով բիզնես մտածողություն ունի,
կարդում է սա, թույլ տվեք միայն ասել, որ շատ մարդիկ ամբողջ աշխարհից դեմ չեն լինի
թռչել Կոլորադո կամ Կալիֆորնիա՝ բուժում ստանալու համար:Դա բոլորի համար լուծում չէ,
և նրանք, ովքեր փող չունեն, չեն ունենա այդ հնարավորությունը, բայց դա, անշուշտ, կօգնի
շատ ուրիշների, ովքեր հետագայում կամ կարող են օգնել ուրիշներին:ՋԲ
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Երբ քիմիա ընդունած հիվանդները սկսում են օգտագործել յուղը, առաջին բանը, որ յուղը
պետք է անի, օրգանիզմը թունավորելն է:Այսպիսով, երբեմն անհրաժեշտ է, ասենք, 120-150
գ  յուղ,  նախքան  այն  կսկսի  հարձակվել  քաղցկեղի  վրա:Քիմիա  ընդունելն  իսկապես  լավ
գաղափար  չէ,  հատկապես,  երբ  դա  բացարձակապես  ավելորդ  է,  հաշվի  առնելով,  որ
բժշկական  համակարգը  տասնյակ  տարիներ  գիտի  կանեփի  մասին՝  որպես  քաղցկեղի
բուժման միջոց:ՋԲ

«Ես հենց անցյալ շաբաթ գրեցի յուղի վրա փսխելու մասին:Ես վերջապես դադարեցի, և ես
դեռ օգտագործում եմ յուղի նույն խմբաքանակը:Ես հիմա ինձ հիանալի եմ զգում:Կարծում
եմ,  ես  դետոքսավորում  էի  իմ  համակարգից  դուրս  բերված  բոլոր  դեղագործական
դեղամիջոցները:Դա տխուր փորձ էր, բայց դետոքսը երբեք զվարճալի չէ»: Ռոբին

«Ես հաստատ չգիտեմ, բայց իմ ենթադրությունը կլինի, որ դուք շատ շուտ եք վերցրել:Նման
բան  կա,  ինչպես  շատ  բարձրանալը,  և  դա  կարող  է  ոմանց  մոտ  փսխել:Ես  դա  գիտեմ
անձնական  փորձից:(Ես  հենց  նոր  հասկացա,  որ  դա  մի  տեսակ  նվաստացուցիչ  էր:Ես
այդպես նկատի չունեի։)» Թինա

«Թինա,  ես  նույնպես  մտածեցի  այդ  մասին  և շատ հարցեր  ունեի,  թե  ինչու  էի  այդքան
հիվանդ:Ես իսկապես հավատում եմ դրանանցած դեկտեմբերին ինձ հետ տեղի ունեցածի
պատճառով դետոքս էր:Ուռուցքաբանս ինձ ասաց, որ «վերջնական փուլում» էի, որ յուղը
վերջացել է և Zometa-ի IV ներարկում եմ արել՝ օգնելու ամրացնել ոսկորներս:Պարզվեց, որ
նավթը  գործում  էր  որպես  ալերգիայի  հաբ  և  փրկում  էր  ինձ  Zometa-ի
ազդեցությունից:Յուղից անջատվելով՝ ես անորեքսիկ դարձա, շատ ցավ էի զգում, քանի որ
Զոմետան մտնում էր ոսկորներիս մեջ և փսխում էր, դող էր և հոսպիտալացվել:

Այդ  դեպքից հետո ես  չկարողացա նույնիսկ  հնդկական ոճով  նստել,  քանի  որ  հոդերս  և
կոնքերս շատ էին ցավում:Երբ նորից սկսեցի յուղ օգտագործել, սկզբում լավ էի, բայց հետո
աստիճանաբար  հիվանդացա:Այնուհետև  ես  իսկապես  հիվանդացա,  և  երբ  ես  օրերով
փսխում  էի  և  թշվառ  էի,  ինչ-որ  տարօրինակ  բան  տեղի  ունեցավ,  իմ  բոլոր  հոդերը
մաքրվեցին, և ես 6 ամիս հետո այլևս հոդացավ չունեմ:Ես կրկին ճկուն եմ:Ես կարող եմ
միայն հավատալ, որ նավթը դուրս է եկել իմ հոդերի միջից, որը կարող է ձեզ հետ մնալ մեկ
տարի»: Ռոբին

«Շատ  կարևոր  է  որքան  հնարավոր  է  շուտ  տերմինալ  հիվանդին  հասցնելը:Տերմինալ
հիվանդների  մեծ  մասը  ենթարկվել  է  քիմիա/ճառագայթման,  ցավազրկողների  և
այլն:Համոզվեք, որ այն ճիշտ պատրաստված է և սկսեք որքան հնարավոր է շուտ ընդունել,
և ես չէի դադարեցնի այն ընդունելը գոնե մինչև քաղցկեղն ամբողջությամբ չվերանա»: Բոնի

«Երբ ձեր բժիշկները ձեզ ասում են, որ «դու տերմինալ ես», չե՞ք ցանկանա փորձել այն, ինչ
կա այնտեղ:Մտածիր այդ մասին...Նման ախտորոշումից հետո ի՞նչ ունեք կորցնելու։Ես մի
զարմուհի ունեմ, որն այսօր ողջ է... այս յուղի պատճառով...Պետք է ավելին ասե՞մ»: Քերոլ

«Դա ես եմ նրա զարմուհին:Դա իսկապես աշխատեց»: Ջոաննա

«Ես կիսամարաթոն արեցի, 5000 դոլար հավաքեցի քաղցկեղի հետազոտության համար:Ես
չգիտեի, որ արդեն կա մի ցցված բուժում, և նրանք այն ինձ չէին տա:...Նրանք ինձ երկու
անգամ  իսկապես  ուժեղ  քիմիոթերապիա  են  տվել։Նրանք  փչացրին  իմ  լյարդը;  նրանք
փչացրել  են  իմ  երիկամները.Անցյալ  տարվա  ապրիլին  ինձ  տուն  ուղարկեցին,  որ
մահանամ։Նրանք ասացին, որ ես վեց շաբաթ չեմ ապրելու։Եվ ահա ես այսօր, դեռ ողջ եմ,
քանի  որ  ես  գտա  PhoenixTears.ca-ն,  և  Ռիկ  Սիմփսոնը  ցույց  տվեց  ինձ,  թե  ինչպես
պատրաստել իմ սեփական դեղամիջոցը, որպեսզի ես կարողանամ այսօր այստեղ լինել:

Մենք պետք է բոլորին պատմենք այս բուժման մասին:Բոլորը պետք է իմանան. կան իրական
բժշկական մարիխուանա արտադրանք, որոնք կօգնեն ձեզ ապրել և օգնել ձեր ընկերներին
ապրել  քաղցկեղով  հիվանդ:Բոլորը  պետք  է  իմանան՝  ոչ  ոք  չպետք  է  մահանա
քաղցկեղից։Բուժում կա, բուժում միշտ էլ եղել է:Նրանք պարզապես...Big Pharma-ն մեզ թույլ
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չի  տա  դա  ունենալ:Ինչպե՞ս  են  նրանք  համարձակվում:Քաղցկեղի  հետազոտությունը
բազմամիլիարդանոց  արդյունաբերություն  է:Իսկ  ի՞նչ  են  անում։Նրանք  սպանում  են  ինձ
նման մարդկանց իրենց թմրանյութերով:Դա հիմարություն է:Բուժում կա։Phoenix Tears յուղն
աշխատում է:Ասա բոլորին.Խնդրում եմ»։ Ջոաննա

«Բարև Ռիկ Սիմփսոն, ես հավատում եմ յուղին և ներկայումս օգտագործում եմ այն իմ մոր
համար, ով ունի քաղցկեղ, բայց ես մի հարց ունեմ, դուք ասում եք, որ այն պետք է սպառվի 2
ունցիա  երեք  ամսում,  բայց  մայրս  շատ  թույլ  է  դրա  պատճառով:  հիվանդություն  և
ընդունվում է միայն որպես ունցիա և պատրաստվում է հանդիպել երեք ամիս, բայց դեռ
ընդունում եմ այն, և ես ուզում եմ իմանալ, արդյոք դա նույն ազդեցությունն է, քանի որ դուք
ասացիք,  որ  դա  պետք  է  լինի  երեք  ամսից:Խնդրում  եմ  պատասխանեք  ինձ
հաղորդագրությանը, քանի որ ես անհանգստացած եմ»։ Էսմերալդա

«Շատ մի անհանգստացեք,  թե որքան է նա վերցրել  մինչ  այժմ:Պարզապես շարունակեք
փորձել ստիպել նրան մի փոքր ավելի շատ ուտել:Ասա նրան, որ ուտի ավելի մեծ կտոր, քան
երբևէ  ունեցել  է,  երբ  գիշերը  քնի,  կամաց-կամաց  նա  կկարողանա  ավելի  շատ
ուտել։Համոզվեք,  որ  նա  ավելի  մեծ  չափաբաժին  է  ուտում  գիշերը,  և  նա  ավելի  արագ
հանդուրժողականություն  կձևավորի:Հայրս  նույն  բանն  արեց  առաջին  երեք
ամիսներին:Նրանից երկար ժամանակ պահանջվեց,  մինչև նա կարողացավ օրական կես
գրամից ավելի ուտել, և քաղցկեղը վերանում էր նույնիսկ այն ժամանակ, երբ նա օրական
հազիվ ուտում էր 1/4 գրամ (ուռուցքը փոքրանում էր):Այժմ նա օրական հասնում է մոտ մեկ
գրամի,  իսկ 10 ամսվա ընթացքում նա կերել  է  ավելի  քան հարյուր գրամ։Հաջողություն!"
Ժոզե

«Ողջույն բոլորին, ես ունեմ ընկեր, ով փորձում է բուժել լայմի հիվանդության քրոնիկ դեպքը
մաքուր CO-ով (մոտ 70-80% THC և պատրաստված օրգանական հացահատիկի ալկոհոլով),
որը գնվել է շատ հեղինակավոր մասնավոր յուղ արտադրողից:Երբ մոտ 3,5 շաբաթ առաջ
նա հասավ օրական մոտ 3/4 գրամի, նա սկսեց ախորժակի բացակայություն, ընդհատվող
սրտխառնոց և շատ փափուկ կղանք (գրեթե լուծ)օրական առնվազն 3 անգամ -  սա դեռ
տեղի է ունենում հիմա և ընդհանրապես չի բարելավվել, բայց նաև չի վատացել, ինչը լավ է:

Արդեն մեկ ամիս է, ինչ նրա մարմինը բառացիորեն ամեն ինչ թափում է հաստ աղիք, և
հոտը կարելի է նկատել տան մյուս ծայրում (ներողություն TMI-ի համար): Տարօրինակն այն
է,  որ նրա կղանքը սկսել  է  իսկապես թունավոր հոտ ունենալ:  ..գրեթե քիմիական նյութի
նման՝  դոզան  1/2-ից  3/4  գրամի  ավելացնելուց  մոտ  մեկ  շաբաթ  անց:Հոտն  այնքան
տարօրինակ է, նույնիսկ կղանքի հոտ չի գալիս:

Նա այժմ օրական մեկ գրամ է ընդունում (վերջին 1,5 շաբաթվա ընթացքում), և դեռ այսպես
է, եթե ոչ մի փոքր ավելի վատ:Ոչ մի այլ խնդիր կամ խնդիր չկա, և նա իրականում արագ է
ապաքինվում և շատ ավելի լավ է անում, քան հակաբիոտիկների, բուսական պրոտոկոլների
և  այլնի  վերջին  10+  տարիների  ընթացքում:Առայժմ  նրա  առողջության  բարելավումը
չափազանց  կտրուկ  է  եղել...  դեպի  լավը!!Արդյո՞ք  այս  թունավոր  հոտով  արտաթորանքը
առաջանում  է  լայմի  բակտերիաների  մահից,  դետոքսից  կամ  այլ  բանից:Ես  իսկապես
մտածում էի, արդյոք նա կարող է ունենալ հաստ աղիքի քաղցկեղ կամ որևէ այլ քաղցկեղ,
որի մասին յուղը հոգ է տանում, որը կարող է առաջացնել սարսափելի հոտ և հաճախակի
փափուկ արտաթորանք:Որևէ խորհուրդ կա??Սա նորմա՞լ է»:

«Սա այն է, ինչ կարելի է ակնկալել.Երբ դու նավթի վրա ես...(եթե ճիշտ պատրաստված է)
մարմինը մեծ դետոքս է անում:Այն նկարագրելու ամենապարզ ձևն այն է, որ այն, ինչ մտնում
է ձեր օրգանիզմ, որը դեղորայքին դուր չի գալիս, այն միջոց կգտնի թափոնները հեռացնելու
համար:Թվում  է,  թե  ձեր  մատակարարը  գիտի,  թե  ինչ  է  նա  անում,  քանի  որ  այս
ախտանիշները,  որոնց  մասին  դուք  կասկածում  եք,  պատահում  են  բոլորիս  կամ  մեր
հիվանդների հետ:Այս տեսակի ախտանիշը 3 ամսից ավելի տևեց ես և կնոջս:

Միակ բանը,  որ ինձ  անհանգստացնում  է,  արտադրանքի վրա THC-ի  և CBD-ի  քանակն
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է:Երբ մենք արտադրում ենք, մենք ստանում ենք միջինը 93-97% THC և 1,34 և 1,59% CBD-ի
միջև:Դրան  կարելի  է  հասնել  միայն  լուծիչը  փոխելու  կամ  նշված  արտադրանքի
դեկարբոքսիլացումը փոխելով»:

--  Սննդակարգին  ավելացրեք  կանեփի  սերմեր,  դրանք  շատ  արագ  կկարգավորեն
արտաթորանքը։Երբ  շատ  հոսում  է,  պետք  է  պինդ  բան  ավելացնել։Եվ  դա  սերմերն
են:Համոզվեք, որ նա քիմիական հաբեր չի ընդունում:Հոտը դետոքս է, անհանգստանալու
ոչինչ չկա»։ ՋԲ

«Կողմնակի  ազդեցությունները  ներառում  են.  ամբողջ  շաբաթավերջին  մուլտֆիլմեր
դիտելը»: Մատթ

 / :Որ շտամներ տարատեսակներ
«Ես Ռիչարդի հետ եմ այս հարցում:Դուք ունե՞ք շտամների ցանկ, որոնք ապացուցված են
իրենց  արդյունավետությամբ:Որո՞նք  են  սերմացուի  մի  քանի  լավ  ընկերություններ
պատվիրել:Ես պարզապես մի քանի սերմեր պատվիրեցի:Որո՞նք են այն բաները, որոնք ես
պետք է փնտրեմ լավ լարվածության դեպքում:THC, CBD, indica vs sativa?Իմ պատվիրած
շտամն ունի 18-23% THC մակարդակ և CBD՝ 0,7-1,0%: Cisco

-- Ես կցանկանայի, որ ես կարողանայի նման ցուցակ տրամադրել, Cisco, բայց ես չեմ կարող
և  չեմ  անի  շուտով,  մինչև  մենք  կարողանանք  կատարել  բոլոր  անհրաժեշտ
հետազոտությունները, որպեսզի կարողանանք ձեզ դա ասել:Ահա թե ինչ եմ գրել Ռիչարդին.
Ես իսկապես չեմ կարող շտամի անուն տալ, դուք միշտ պետք է փորձեք այն և տեսնեք, թե
ինչ  ցավազրկող  ազդեցություն  ունի  այն:Ես  չգիտեմ,  թե  ինչ  է  օգտագործել  այս
հիվանդը:Սպիտակ այրին,  որը նախկինում աճեցնում էր Ռիկը,  հիանալի ցավազրկող էր,
եվրոպական  սպիտակ  այրիները,  կարծես,  այդքան  էլ  այդքան  ազդեցություն
չունեն:Այսպիսով, ինչպես միշտ, ամենաուժեղ և հանգստացնող և բազմոց փակող ինդիկա
(գերիշխող)  շտամները  20%  THC  կամ  ավելի  պարունակությամբ,  լավագույն  արդյունքի
համար խառնեք մի քանի շտամների յուղերը:Փնտրեք իսկապես դաժանորեն հզոր շտամներ,
որոնք կփակեն ձեզ մի քանի փչելուց հետո:Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջ.Բ

«Արդյո՞ք արական բույսը օգտակար բաղադրիչ ունի»: Բիլ

--  Երիտասարդ  արու  բույսերը  մանրաթելերի  համար  օգտագործվում  էին  հարուստների
համար  փափուկ  հագուստի  համար:Ես  տղամարդկանցից  դեղ  չէի  պատրաստի,  ոմանք
ալերգիա կունենան ծաղկափոշու նկատմամբ, և դա կարող է անհանգստություն բերել։Դուք
կարող եք հյութդրանք կամ օգտագործեք թեյերի համար (եթե դրանք առողջ են և աճեցված
են օրգանապես):Բայց դուք չեք ստանա լավագույն դեղամիջոցը բույսերից:ՋԲ

Ք.Արդյո՞ք Աֆղան Քուշը համապատասխան նյութ է նավթ պատրաստելու համար:Ես մի քիչ
յուղ եմ պատրաստել  փողոցային իրերից և օգտագործել  եմ այն  վերջին երկու շաբաթվա
ընթացքում, քանի որ քնի հետ կապված խնդիրներ ունեի, հիմա ես երեխայի պես քնում եմ և
առավոտյան լավ հանգստացած եմ արթնանում:Խնդիրն այն է, որ Լոնդոնում լավ իրեր ձեռք
բերելը դժվար է, այդ իսկ պատճառով ես պատվիրեցի AK-ին, ուղղակի հիմա ձեր կարծիքն է
պետք:Շատ շնորհակալություն

Ա.Ես իսկապես չեմ կարող ասել շտամի անունով:Եթե այն հզոր է և ձեզ քնեցնում է, պետք է
լավ  դեղամիջոց  արտադրի:Ինչպես  գիտեք,  մենք  խորհուրդ  ենք  տալիս  ամենաուժեղ  և
հանգստացնող  շտամները  (ցանկալի  է  20%  THC  և  ավելի)  և  լավագույն  յուղերը
արտադրվում են մի քանի շատ հզոր և հանգստացնող շտամների համակցությունից, ուստի
ես կփորձեի պատվիրել մի քանի հանգստացնող շտամներ, եթե ամեն հնարավորը, դա կլինի
իդեալական:Բայց  նույնիսկ  մեկ  շտամով  յուղերը  կարող  են  հրաշքներ  գործել,  ես  միայն
ասում  եմ,  որ  լավագույն  յուղերը  սովորաբար  արտադրվում  են  մի  քանի  շտամների
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համակցությունից:Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջ.Բ

«Կա  լավ  պատճառ,  որ  Ռիկ  Սիմփսոնը  խորհուրդ  է  տալիս  օգտագործել  միայն  բարձր
մակարդակի THC Indica-ից: Indica-ն հանգստացնող միջոց է, որը նպաստում է հանգստին և
քունին, երկուսն էլ անհրաժեշտ են բուժման համար: Սատիվան էներգիա է հաղորդում և
բարձրացնում ձեր արյան ճնշումը: Որոշ դեպքերում դա կարող է վտանգավոր լինել արյան
բարձր  ճնշում  կամ  համակարգային  խանգարումներ  ունեցող  մարդկանց  համար,  ուստի
խորհուրդ տալուց առաջ ԽՆԴՐՈՒՄ ԵՆՔ իմանալ թեման: Դուք չեք ցանկանում որևէ մեկին
վիրավորել: Մարդկանց մեծամասնության համար Ստանի խորհուրդը (առավոտյան sativa,
քնելուց  առաջ  ինդիկա)  լավ  է,  Եթե  դուք  օգտագործում  եք  հիբրիդ,  համոզվեք,  որ  այն
առնվազն 80=90% Indica է: Հաջողություն." Գարի

«C: Ողջույն Ջինդրիչ… Ես նոր եմ Ռիկ Սիմփսոնի բուժման մեջ (ես քաղցկեղ ունեմ)…Ես
այստեղ  կանեփի  գնորդների  ակումբին  եմ  պատկանում…  Այսպիսով,  ես  գնելու
ցեղատեսակների մի փոքր ընտրություն ունեմ:Ինձ ուղղակի հետաքրքրում է, թե որն է իմ
լավագույն  ընտրությունը  indica  դեղամիջոցը  պատրաստելու  համար:Ցանկացած
առաջարկություն մեծապես գնահատելի է:Շնորհակալություն.

JB:  Ողջույն  C,  ստացեք  ամենաուժեղ  հանգստացնող  ինդիկան,  գերադասելի  է  մի  քանի
շտամներ:Եթե  դուք ունեք ընտրություն, ես կգնեի 3-4 ունցիա յուրաքանչյուր ամենածանր
շտամներից/բողբոջներից և կպատրաստեի նավթը դրանից մեկ ֆունտից:

C: Լավ, շնորհակալություն… ի՞նչ նկատի ունեք ամենածանր ասելով:

JB: Առավել հանգստացնող, գերքնկոտ, նոկաուտի էֆեկտով

C: Կներեք, բայց այս ամենը ինձ համար նորություն է:

JB: Խնդիր չկա:Ծայրահեղ, համարյա թմրադեղով հանգստացնող, շատ ծանր:

C: Լավ

Ջ.Բ.- Օգտագործիր այս բառերը և ասա աճեցնողներին, որ նրանք կիմանան, թե ինչի մասին
եմ  խոսում,  հուսով  եմ:
C: Ես գիտեմ, որ նրանք ունեն քուշ, հաշ հովիտ:Մնացած անունները չեմ հիշում։

JB: Կրկին, վերցրեք ձեզ հետ փորձառու մեկին և թող նա փորձի դա ձեզ համար:

C: Լավ

JB: Եվ գնեք ամենաուժեղ հանգստացնող շտամները, որոնք նրանք ունեն՝ 20% THC կամ
ավելի:

C: Լավ... շատ շնորհակալ եմ այն ամենի համար, ինչ անում եք

JB: Բարի գալուստ, C.

C: Եվ շնորհակալություն նաև Ռիկին…Դուք, տղաներ, մինչ այժմ բառացիորեն փրկել եք իմ
կյանքը:

ՋԲ– Ես կպատմեմ նրան քո մասին։Լավագույն արդյունքների համար խնդրում ենք հետևել
մեր կայքի բոլոր հրահանգներին:Վերցրեք յուղը, ինչպես խորհուրդ է տրվում, բարձրացրեք
ձեր մարմնի pH-ը (կիտրոնի հյութ, ձմերուկ և այլն), ամեն օր կերեք երկու խնձորի սերմեր,
հեռու  մնացեք  բժիշկներից  և  CT-ից  և  ռենտգենից,  եթե  ցանկանում  եք  ապրել:Նրանք
տիրապետում են ձեզ իրենց մահացու «հաստատված» բուժման մասին խոսելու համար, և
մեր  հիվանդներից  կարող  են  հետևել  նրանց  խորհուրդներին,  դադարեցրել  նավթի
օգտագործումը և մահացել:
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C: Կլինեմ… ևս մեկ անգամ շնորհակալություն:

(չորս ժամ անց)

Գ: Հեյ Ջինդրիչ:Շնորհակալություն ավելի վաղ ձեր օգնության համար:Ես ստացա Indica OG
Kush-ի  և  Hash  Truffle-ի  խառնուրդ:Ակումբի  մարդիկ  թվում  էր,  թե  կարծում  էին,  որ  դա
լավագույնն էր, ինչ նրանք ունեին դեղամիջոցը պատրաստելու համար:

JB: Լավ:Լավ է հնչում:

C: Լավ :-) ...Այսպիսով, դուք կարծում եք, որ դա լավ կլինի դեղը պատրաստելու համար:

Ջ.Բ.- Ես իրականում ոչինչ չեմ մտածում, եթե ինքս չտեսնեմ և չփորձեմ նյութը:Անունները
լավ և ծանոթ են հնչում, բայց ես իսկապես չգիտեմ, թե որքան հզոր են բողբոջները և ինչ եք
իրականում  ստացել:
C:  Ահ,  լավ:Ես  դեղորայքով  զբաղվում  եմ  մոտ  6  շաբաթ...  իմ  մեջ  փոփոխությունները
զարմանալի են...Ինձ ճանաչող բոլորը ապշած են։Դե, ևս մեկ անգամ:Գիտե՞ք Ջինդրիչ, ես
հանդիպեցի  մի  կնոջ,  ում  մոտ  ախտորոշվել  էր  ճիշտ  նույն  քաղցկեղը,  ինչ  ինձ,  իմ
գոյությունից 3 օր անց:Մենք նույն տարիքի ենք, քաղցկեղի նույն փուլն ունեինք, ամեն ինչ
նույնական է:Ինձ առաջարկեցին ճառագայթում, ինչպես նա:Ես ասացի, որ ոչ մի կերպ, ես
անում եմ Ռիկ Սիմփսոնի բուժումը:Նա ընտրեց ճառագայթումը:Ջինդրիչ, նա մահացել է 4 օր
առաջ ճառագայթումից, սարսափելի այրվածքներից, որոնք վարակվել են:Նա ընդամենը 55
տարեկան էր, ուժեղ, սակայն «բուժումը» սպանեց նրան:Պարզապես ինձ ստիպում է ավելի
վստահ լինել, որ ճիշտ եմ վարվում իմ ընտրությամբ:

ՋԲ- Ես գիտեմ նման պատմություններ:Իսկապես հիվանդագին է այն, ինչ նրանք անում են
հիվանդների հետ:Լավագույն մաղթանքներով՝ Ք.Դու գիտես՝ ինչ անել»։

«Կարծում եմ՝ յուղերի որակի տարբերությունը բացատրելու լավ միջոց կլինի.

95-98%  THC-ն  հավասար  է  95-98%  լիարժեք  ապաքինման  և  գոյատևման
հավանականությանը:

THC-ի 80%-ը հավասար է ամբողջական ապաքինման և գոյատևման 80%-ի

THC-ի 70%-ը հավասար է ամբողջական ապաքինման և գոյատևման 70%-ի

THC-ի 60%-ը հավասար է ամբողջական ապաքինման և գոյատևման 60%-ի:և այլն:

Այնուամենայնիվ,  100%  THC-ն  չի  հավասարեցնում  ամբողջական  ապաքինման  և
գոյատևման 100% հավանականությանը, քանի որ այն տարբեր նյութ է, քան նավթը:

Երբ հիվանդը յուղի հետ մեկտեղ օգտագործում է քիմիա և ճառագայթում, կամ նախկինում
անցել է այս բուժումը, տոկոսները բաժանեք երկու-երեքի, գուցե չորսի կամ հինգի, նման
դեպքերում դուք պարզապես երբեք չգիտեք, թե արդյոք յուղը բավականաչափ ուժ կունենա
այն կտրելու համար: .Նման հիվանդները պետք է ուտեն 2 կամ 3 անգամ ավելի շատ ձեթ
(120-180 գ վեց ամսվա ընթացքում):

Սա  նշված  է  միայն  բացատրության  նպատակով,այնպես  որ  մարդիկ  ավելի  լավ
կհասկանային  յուղի  որակի  և  THC  պարունակության  կարևորությունը.  Հիմնական
չափանիշն այն է, որ յուղերը պետք է ունենան շատ ուժեղ և հանգստացնող ազդեցություն,
երբ  ընդունվում  են:Լավագույն  յուղերը  չափազանց  հանգստացնող  են,  բայց  և  էյֆորիկ
(այսպես՝ դուք ուտում եք դրանք, քնում և մի քանի ժամ անց արթնանում՝ երեխայի պես
քրքջալով):

Երբ  դուք  լավ  զտում  եք  ձեր  յուղը  և  ավելացնում  եք  մի  քանի  կաթիլ  ջուր  եռացման
գործընթացի վերջում (և հետևաբար դրա մեջ չկան ավելորդ բուսական նյութեր), նույնպես
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մեծ հավանականություն կա, որ դուքիսկապես դուր կգա յուղի համը:Այսպիսով, նորից ու
նորից  ու  նորից  –  համոզվեք,  որ  ձեր  յուղը  միշտ  ուժեղ  է  և  հանգստացնող՝  բուժման
լավագույն  արդյունքի  համար:Յուղն  արտադրելիս  և  օգտագործելիս  հետևեք
հրահանգներին,  այդպիսով դուք կարող եք վստահ լինել,  որ արել  եք առավելագույնը,  որ
կարող էիք հիվանդի համար:Լավագույն մաղթանքներով՝ ՋԲ»

«Ես չեմ հավատում, որ այն պետք է լինի 95 տոկոս»: Հարուստ

- Պարտադիր չէ, որ այն լինի 95% THC, հարուստ, բայց մոտ 95% THC պարունակող յուղերը
ամենաուժեղն են, և որքան ուժեղ և հանգստացնող յուղը, այնքան ավելի լավ է այն գործում
որպես դեղամիջոց:Դուք միշտ կարող եք ավելի  քիչ  օգտագործել  ավելի  հզոր յուղ,  և այն
ավելի լավ կաշխատի, քան ցածրորակ յուղը:Դա իսկապես այնքան պարզ է, որքան դա:ՋԲ

«Ստանդարտներ  և  որակի  հսկողություն՝  այո:Բայց  միայն  այն  դեպքում,  եթե  Ռիկը
հավանություն  տա  նշված  չափանիշներին  և  ք.  Սյու
-- Մենք երբեք դեմ չենք եղել որակի վերահսկմանը, Սյու:Բայց իրականությունն այն է, որ
որակի վերահսկումն անհնար է աշխարհի շատ մասերում, քանի որ կանեփն անօրինական
է,  և  լաբորատորիաները  չեն  կարող  այն  փորձարկել:Մենք  իսկապես  աշխատում  ենք
մարդկանց  հետ  ամբողջ  աշխարհից,  ոչ  միայն  ԱՄՆ-ից:Թեստավորումն  այս  պահին
հասանելի  է  մի  քանի  երկրներում,  շատ  քչերն  ունեն  դրան  մուտք  գործելու
հնարավորություն:Մեր հիվանդներից  շատերը  պայքարում  են  բավարար գումար գտնելու
համար լուծիչ և բրնձի կաթսա ձեռք բերելու համար, ուստի որքան ցածր լինի նրանց համար
շեմը, այնքան լավ:

Իհարկե,  մենք  կարող ենք  ամեն ինչ  ավելի  բարդացնել,  բայց  մենք չենք  ցանկանում  դա
անել:Մենք  սիրում  ենք  այն  պարզ  պահել:Եթե  հետևեք  պարզ  հրահանգներին,  դուք
կարտադրեք  շատ  լավ  որակի  յուղ:Այն,  ինչ  դուք  դնում  եք  դրա  մեջ,  այն  է,  ինչ  կլինի
վերջնական արտադրանքի մեջ:Այսպիսով, եթե դուք այն պատրաստում եք առողջ բույսերից,
ապա,  ամենայն  հավանականությամբ,  կարտադրեք  յուղ,  որը  լավ  կլինի,  և
թունաքիմիկատներ, թունաքիմիկատներ, և ով գիտի, թե ուրիշ ինչ անվճար կլինի:ՋԲ

  Բացօթյա ընդդեմ ներքին
«Ջեֆ, բանն այն է, որ հակառակ տարածված կարծիքի, THC-ն հանգստացնում է քեզ:CBD-ն
արգելափակում է անանդամիդի կլանումը և նյարդայնացնում:Մենք փորձից գիտենք, որ 95-
98% THC յուղեր կարող են արտադրվել, և դրանք կարող են շատ հանգստացնող լինել:Բայց
ես բավարար արդյունքներ չունեմ, որպեսզի կարողանամ ասել, թե կոնկրետ ինչն է նրանց
այդքան  հանգստացնող;  գումարած  յուրաքանչյուր  խմբաքանակ  տարբեր  է,  և  մենք,
այնուամենայնիվ,  չենք  կարող  այն  վերարտադրել,  ուստի  մենք  այս  պահին  շատ  չենք
կենտրոնանում  թեստավորման  վրա,  նաև  այն  հանգամանքների  պատճառով,  որոնցում
ապրում ենք:

Մենք  ցանկանում  ենք,  որ  յուղերը  լինեն  հնարավորինս  ուժեղ  և  հանգստացնող/փակող՝
բուժման լավագույն արդյունքների համար:Որքան շատ թմրամիջոց հանգստացնող, այնքան
լավ:Շատ բարձր CBD շտամներ, որոնք մենք տեսանք, մոտ չէին այն ուժին, ինչի հետ մենք
սիրում ենք աշխատել, այնպես որ մենք դրանք շատ խորհուրդ չենք տալիս, այսքանը»: ՋԲ

«Կնոջս  քաղցկեղից  35  տարեկանում  կորցնելուց  հետո,  և  երբ  եղբորս  վերջին  հինգ
տարիներին  քաղցկեղի  պատճառով  լյարդի  փոխպատվաստման  էր  սպասում,  ես
ամբուլատորիաներում RSO էի փնտրում:Վաշինգտոն նահանգում դրա գինը տատանվում է
100 դոլար/գ-ից մինչև 30 գ:Այսպես կոչված RSO վայրերից մեկում նավթն ուներ անաստված
7% THC՝  ավելի  բարձր  CBD-ներով,  արժե՞  արդյոք  դա:Դա  30  գ  յուղն  էր։Հարյուր  դոլար
գրամի  նավթը  90-ից  բարձր  էր,  կարծում  եմ՝  92  տոկոս։Ո՞րն  է  բոլոր  երեք  հոգեակտիվ
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քիմիական նյութերի կատարյալ հավասարակշռությունը:Շնորհակալություն»։ Հիթ

-  Հիթ,  լավագույն  RSO-ն  կազմում  է  մոտ  95-98%  THC,  սովորաբար  մոտ  1%  CBD  և
չափազանց  ուժեղ  և հանգստացնող,  շեշտը դնելով  հզոր  և հանգստացնող  բառերի  վրա
(բազմոց փակող, այն պետք է ձեզ շատ քնկոտ և հանգստացնի, երբ ընդունում եք: .Եթե դա
չլինի, փորձեք մեկ այլ խմբաքանակ և պահեք էներգետիկ յուղը տեղական օգտագործման
համար):

Ինչ վերաբերում է այդ «բարձր CBD» յուղերին 7% THC-ով, գոնե հիմա գիտեք, թե ինչու ենք
մենք  դեմ  նման  յուղերին.  ներկայումս  մատակարարվող  բարձր  CBD  յուղերի  մեծ  մասը
հոմանիշներն են այն բանի, ինչ մենք անվանում ենք աղբ, քանի որ մենք գիտենք բարձր
կարգի  տարբերությունը:  նավթ  և  հիմնականում  մնացած  ամեն  ինչ:Դա  իսկապես
լավագույնն  էպարզապես  հնարավորության  դեպքում  պատրաստեք  ձեր  սեփական
յուղը:Ստացեք բողբոջը դիսպանսերներից,  գնեք նրանց ամենալավը,  հետո պատրաստեք
յուղը, իրականում ոչինչ չկա:Ես ինքս ոչ մեկից չէի գնի ձեթը, միշտ իմը կպատրաստեի։Դուք
ցանկանում եք լինել  ձեր որակի վերահսկողությունը, դուք չեք ցանկանում կախված լինել
որևէ մեկից:Եթե դուք կարող եք մի բաժակ սուրճ կամ մոխիտո պատրաստել, ապա կարող
եք նաև յուղ պատրաստել:ՋԲ

«Ես գիտեմ 5 լաբորատորիա, որոնք բոլորը համատեղել են ԵՐԲԵՔ «96% THC» յուղ… Ոչ
ոք:Հազարավոր թեստեր վերջին 5 տարիների ընթացքում:Դրան մոտ ոչինչ չկա, նույնիսկ երբ
լաբորատորիայի  մասնագետները  փորձում  են  իրենց  ողջ  ուժով  չափորոշել  նմուշը…
Ամենամաքուրը, որը նրանք կարող են ստանալ, 88%+ է:Եվ սրանք կողմնակիցներ են, որոնք
իրենց տրամադրության տակ ունեն սպառիչ ռեսուրսներ»։ Ֆիլ

-- Դա միայն ապացուցում է, որ նրանք չեն փորձարկել ամենաուժեղ յուղերը, որոնք կարելի է
արտադրել, ուրիշ ոչինչ:ՋԲ

«Omg, այնքան հակասական մեկնաբանություններ, ես այնքան շփոթված եմ?!?!» Դիանա

-- Ես կլսեի նրանց, ովքեր գիտեն, թե ինչ են անում ու ասում։Քեզն է մնում ընտրել, թե ով է
դա:ՋԲ

«Դա լավ կետ է, որ դուք ասում եք JB:Ես առաջին հերթին կհիմնվեմ ձեր հրապարակածի և
խորհուրդների վրա:Ես պարզ եմ, որ Նաֆտան ամենանախընտրելին է (ի տարբերություն
ալկոհոլի):Կարծում  եմ,  որ  շփոթեցնող  մասն  այն  է,  որ  Ռիկի  կայքում  և  նրա  գրքում
խորհուրդ է տրվում օգտագործել indica, սակայն հայտնի է, որ indica-ն ավելի բարձր CBD
պարունակություն ունի, և դուք վերևում ասում եք, որ երկուսի միջև սահմանն անհետացել
է:Ինձ նման աշխարհիկ մարդու համար դա շփոթեցնող է:Ինդիկան ընդդեմ Սատիվայի.THC-
ն ընդդեմ CBD-ի և այլն, և այլն:Այսպիսով, եթե մեկը պետք է ընտրի առնվազն 20% THC,
ապա  չպետք  է  ընտրի  Sativa-ն:Թե՞  գաղափարն  է  ընտրել  Indica-ն,  բայց  բարձր  THC
մակարդակով  առնվազն  20%  THC  (անկախ  դրա  CBD  պարունակությունից):Կարո՞ղ  եք
խորհուրդ տալ, որ ինձ նման սկսնակը կարողանա օգնել ընտանիքի անդամներին»։ Ջյոթի

--  Այո,  indica  այո,  բայց ամենաազդեցիկ և հանգստացնողները,  եթե հնարավոր է:Բարձր
ձայնասկավառակի  քարոզչությունը  սկսեց  օգտագործվել  ցածրորակ  յուղեր  մղելու
համար:Բացի  այդ,  մեր  իդեալական  յուղերը  կունենան  95-98%  THC:Այսպիսով,  կրկին,
այնտեղ CBD-ի  համար այնքան էլ  շատ տեղ չկա:Մեզ  համար «ուժեղ և հանգստացնող»
բառերն ավելի կարևոր են, քան «բարձր CBD»: ՋԲ

«Լավ, խնդրում եմ, կարո՞ղ ենք լարում արտադրել առանց քրքիջների:Ժամը 3-ին Հուբբիի
ծիծաղը ծերանում է:Լոլ»։ տատասկափուշ

«Ես  կարդացել  եմ  ուսումնասիրություններ,  որտեղ  մաքուր  THC  ներարկվում  է  in  vitro
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չարորակ բջիջներին, և դրանք ապոպտիզացվում են:Ես նման հետազոտություն չեմ տեսել
CBD-ի  համար:Ինձ  թվում  է,  որ  CBD  մոտեցումը  մարդկանց  համար  ավելին  է,  քան
կանաբինոիդ  դեղամիջոցները  կապիտալացնելու  միջոց՝  խաղալով  մարդկանց  THC-ի
անհիմն վախի դեմ և խթանելով կանեփի օգուտները՝ առանց «սարսափելի, կախվածություն
առաջացնող, բարձր հրահրող THC»-ի: Կանեփի յուղի ԱՊԱՑՈՒՑՎԱԾ կատարման վրա փող
աշխատելը կամ խոզուկ աշխատելը` միաժամանակ CBD-ն որպես հրաշքի խթանում, որը,
փառք Աստծո, սարսափելի THC-ի հակառակն է, նշանակում է կապիտալացնել ռեֆերային
խելագարությունը և խաբեության հոտը:Ես չեմ ասում, որ CBD-ն օգուտներ չունի, օրինակ՝
արդիականորեն,  բայց  հետազոտությունից  պարզ  է  դառնում,  որ  THC-ն  ամենաբուժիչն
է:Արգելողներին քաջալերելը  և CBD-ի վրա կենտրոնանալը մեծ արատավորում է:Ինչպե՞ս
կբացատրեք  հետազոտությունների  կենտրոնացումը  միացության  վրա,  որը  զիջում  է:Դա
անհեթեթություն է»: Կորի

«Այո, CBD-ն, անշուշտ, կարող է պայքարել մետաստատիկ քաղցկեղի դեմ:Հատկապես, երբ
այն Rick Simpson Oil-ի մի մասն է, որը պետք է պարունակի 95-98% THC:Դա ձեզ ասում է,
որ  CBD-ների  կարևորությունը,  հավանաբար,  այնքան  էլ  մեծ  չէ,  որքան  ներկայացվում
է:Բայց հուսանք, որ մի օր բժիշկ գիտնականները նույնպես կսկսեն փորձարկել RSO-ն:Եթե 
նրանք հետևեն մեր հրահանգներին, թե ինչպես արտադրել և օգտագործել նավթը, նրանք
կունենան նույն հիանալի արդյունքները, ինչ մենք:Եթե  չանեն, լավ, չեն անի:Դա նույնքան
պարզ է»: ՋԲ

  Ռիկ Սիմփսոնի արձանագրությունը
«Սկսեք  մարդկանց չնչին  չափաբաժիններով՝  չոր  կարճ հատիկավոր  բրնձի կես  հատիկի
չափով:Թեև  յուղը  անվնաս  է,  բուժումը  սկսողների  համար  ավելի  լավ  է  պակասը,  քան
ավելին:Սկզբում  վերցրեք  այս  զարմանահրաշ  նյութի  ընդամենը  մի  փոքր  մասնիկը
յուրաքանչյուր ութ ժամը մեկ, այնուհետև ավելացրեք ձեր չափաբաժինը յուրաքանչյուր չորս
օրը  մեկ  կանոնավոր  հիմունքներով,  և  շուտով  ձեր  հանդուրժողականությունը
կբարձրանա:Եթե մարդն ասում է, որ չի զգացել դրա ազդեցությունը, կամ որ նրանք միայն
թեթև  են  զգացել  դրանք,  ես  սա  լավ  դեղաչափ  կհամարեմ  սկսնակների  համար:Դուք
պարզապես ցանկանում եք մի փոքր դեղամիջոց ստանալ նրանց համակարգում, որպեսզի
նրանք սկսեն ընտելանալ դրան:

Դուք երբեք հստակ չգիտեք, թե ինչպես կպատասխանի մարդը, այնպես որ դանդաղ վարվեք
և ավելացրեք նրանց դեղաչափը չորս օրը մեկ, մինչև հիվանդը կարողանա 24 ժամը մեկ
ընդհանուր առմամբ մեկ գրամ ընդունել:Երբ հիվանդը վարժվել է յուղի օգտագործմանը, դա
անելու լավագույն միջոցն այն է, որ նրանք ընդունեն դոզաներ, որոնք հավասար են գրամի
երրորդ  մասը  յուրաքանչյուր  ութ  ժամը  մեկ,  երբ  նրանք  սովոր  են  դրա
օգտագործմանը:Այնուամենայնիվ,  ես  կցանկանայի  հիշեցնել  նրանց,  ովքեր
դժվարություններ ունեն, որ նրանց դեղաչափը կարող է ավելի դանդաղ բարձրացնել, բայց
լավագույն արդյունքների համար այն պետք է հնարավորինս արագ ընդունվի:

Սրանք  դեղաչափերի  հրահանգներն  են,  որոնք  խորհուրդ  է  տալիս  Ռիկը,  եթե  հիվանդը
կարողանա  բավական  արագ  զարգացնել  իր  հանդուրժողականությունը:Եթե  այս
արձանագրությունը պահպանվի,  շատ հիվանդներ կարող են հասնել  այն  աստիճանի,  որ
երեք շաբաթվա ընթացքում նրանք կարող են ընդունել գրամի մեկ երրորդը յուրաքանչյուր 8
ժամը մեկ:Բայց միջին հաշվով հիվանդներից շատերին տևում է չորսից հինգ շաբաթ, մինչև
նրանք կարողանան ընդունել այս քանակությունը մեկ դոզայի համար, որից հետո նրանք
կարող են շարունակել  ընդունել  օրական մեկ գրամ,  մինչև բուժվեն կամ նրանց վիճակը
վերահսկվի:

Ռիկը սիրում է այս դեղը մատակարարել պլաստիկ ներարկիչներով, որոնք չունեն ասեղներ,
փոխարենը կա մի փոքրիկ բացվածք, որի միջով կարելի է յուղը քամել:Նա ասում է, որ յուղի
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այս  ձևով  տրամադրումը  հիվանդի  համար  հեշտացնում  է  չափաբաժինների  չափումը  և
խանգարում է օտար նյութերի աղտոտմանը:

Շատերի համար ամենադյուրին ճանապարհը հասկանալու, թե որքան պետք է ընդունեն,
դա համեմատելն է կարճ հատիկավոր չոր բրնձի նման մի բանի հետ:Սկսնակների համար
չափաբաժինը պետք է լինի բրնձի այս հատիկներից մեկի չափի մոտավորապես կեսը կամ
մատնաչափի մեկ ութերորդ երկարությունը,  այս քանակությունը հավասար կլինի կաթիլի
մոտ  մեկ  քառորդին:Որոշ  դեպքերում,  նրանք,  ովքեր  ունեն  շատ  ցածր
հանդուրժողականություն, կարող են նույնիսկ պարզել, որ դա կարող է շատ լինել, որպեսզի
նրանք  սկզբում  կարողանան  հարմարավետորեն  վարվել,  ուստի,  անհրաժեշտության
դեպքում, նրանք կարող են սկսել նույնիսկ ավելի քիչ:

Այս չափի չափաբաժինները պետք է ընդունվեն օրական երեք անգամ՝ վաղ առավոտյան,
կեսօրից հետո և հիվանդի քնելուց մոտ մեկ ժամ առաջ:Սկսնակին մնում է միայն սեղմել
պլաստմասե ներարկիչից չոր բրնձի կես հատիկի համարժեքը, և դա նրանց չափաբաժինն
է:Թեև մենք  խոսում  ենք  շատ փոքր  քանակության  մասին,  և  այն  չի  վնասի  հիվանդին,
սակայն իր հզորության պատճառով այս նյութը պետք է հարգանքով օգտագործել։

Այս  դեղաչափից  չորս  օր  հետո  այն  կրկնապատկվում  է  մինչև  չափաբաժիններ,  որոնք
հավասար են բրնձի հատիկի չափին,  կամ չափաբաժիններ,  որոնք ներարկիչից սեղմելիս
կազմում  են  մոտ մեկ քառորդ դյույմ  երկարություն:Այնուհետև,  չորս  օր  անց,  դեղաչափը
կրկին կրկնապատկվում է և դա շարունակվում է չորս օրը մեկ, մինչև հիվանդը կարողանա
ընդունել 16 հատ բրնձի համարժեք դոզան:Այս քանակությունը հավասար է մոտավորապես
ութից ինը կաթիլ յուղի մեկ չափաբաժնի համար, որը մոտավորապես կազմում է գրամի մեկ
երրորդը:

Մեկ  մլ-ն  ընդամենը  մի  փոքր  ավելի  է,  քան  մեկ  գրամը  ըստ  քաշի,  այնպես  որ,  եթե
հիվանդները ցանկանան,  նրանք կարող են օգտագործել  այս  չափումը իրենց  դեղաչափը
որոշելու  համար:Այդ  պահին  հիվանդները  սովորաբար  շարունակում  են  այս  դեղաչափը,
մինչև նրանք հասնեն ցանկալի արդյունքի իրենց առողջական վիճակի հետ կապված:Կլինեն
հիվանդներ,  ովքեր չեն կարողանա այդքան արագ ավելացնել  իրենց դեղաչափը,  սակայն
Ռիկը  հորդորում  է  նրանց  ընդունել  այն  որքան  հնարավոր  է  արագ,  որպեսզի  նավթը
կարողանա թեթեւացնել նրանց տառապանքը:Բացի այդ,  կլինեն նրանք, ովքեր կարող են
ավելի արագ ընդունել այս դեղամիջոցը, և Ռիկը դրա հետ կապված խնդիր չունի, քանի դեռ
հիվանդին հարմար է այն ավելի արագ ընդունելու մեջ, դա պարզապես նշանակում է, որ
նրանք շատ ավելի արագ կբուժվեն:

Իրականում Ռիկը կարծում է, որ հիվանդները պետք է մնան իրենց հարմարավետության
գոտում, երբ խոսքը վերաբերում է այս դեղամիջոցի օգտագործմանը:Բայց նա դեռ կարծում
է, որ ծանր հիվանդություն ունեցողը չպետք է խաղեր խաղա այս նյութի հետ, քանի որ եթե
այն ճիշտ չընդունվի, հնարավոր է, որ այն չհաղթահարի այն վիճակը, որով նախատեսվում
էր բուժել։

Քանի որ այս դեղամիջոցն այնքան անվտանգ է օգտագործման համար, մենք սովորաբար
չափաբաժինները  ճշգրիտ  չենք  չափում,  բայց  նրանց  համար,  ովքեր  սիրում  են  ճշգրիտ
չափումներ և ունեն բավարար ճշգրտության կշեռքներ,  սկսեք մոտ 0,01 գ օրական երեք
անգամ առաջին չորս օրվա ընթացքում:Այնուհետև, եթե կարող եք, կրկնապատկեք մինչև
0,02 գ չորս օր, ապա 0,04 գ չորս օր, 0,08 գ չորս օր, 0,16 գ և ապա 0,32 գրամ:Սա կլինի
դոզավորման իդեալական գրաֆիկ նրանց համար,  ովքեր կարող են արագ կուլ  տալ  այս
նյութը:

Երբ  դուք  կարող  եք  ձեռք  բերել  ինդիկայի  բողբոջի  բարձրորակ  շտամներ  աշխատելու
համար, արտադրվող յուղը չափազանց հանգստացնող կլինի:Սա այն ազդեցությունն է, որը
կունենա նավթը, եթե դուք իրական «Rick Simpson Oil» եք արտադրել, և անհանգստանալու
քիչ բան կա:Հիվանդները պարզապես քնում են և ի վերջո նրանք արթնանում են:Ոմանք
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կարող են սկզբում մի փոքր քարացած զգալ, բայց նրանք անվնաս կմնան, և սովորաբար
արթնանալուց հետո մեկ ժամվա ընթացքում այդ քնկոտ զգացումը անհետանում է:Եթե յուղը
արտադրվում  է  կանեփի սատիվա սորտերից,  սպասեք դժվարությունների և երկարատև
էներգիա  սնուցող  սատիվա:Դուք  չեք  ցանկանում,  որ  քաղցկեղի  նման  լուրջ
հիվանդություններ  ունեցող  մարդիկ  փորձեն  յուղ  ընդունել  այս  ազդեցություններով,  և
հիվանդը չստանա այն բուժիչ օգուտները, որոնք կարող է ապահովել լավ ինդիկան:Ոչ բոլորն
են սիրում բարձր լինել, և այս նյութի վրա չափից դուրս քարկոծվելը բժշկության իմաստը
չէ:Բայց որոշ դեպքերում, երբ հիվանդների կյանքին վտանգ է սպառնում, նրանց ավելի մեծ
չափաբաժիններ տալը կարող է լինել միակ բանը, որը կարող է փրկել նրանց կյանքը:

Խնդիրն այն  է,  որ  օրական երեք անգամ դեղը հասցվի հիվանդի մեջ։Հիվանդը կարող է
պարզապես դնել այն իր մատին, ապա քերել ատամների վրա:Այնուհետև խմեք սառը ջուր
կամ թեյ, և նրանք պետք է հեշտ կուլ տան:Որոշ շտամներ արտադրում են էքստրակտ, որը
հաճելի համ չունի, բայց դա հեշտ է հաղթահարել:Պարզապես հիվանդների չափաբաժինը
դրեք մի փոքրիկ կտոր հացի վրա և ծալեք այն, այնուհետև այն մտցրեք նրանց բերանը և
ջուր խմեք:Նույնը կարելի  է  անել  նաև բանանի կամ այլ  տեսակի մրգերի օգտագործման
դեպքում։Գաղափարն այն է, որ յուղը հնարավորինս արագ հասցվի հիվանդի մեջ, սակայն
Ռիկը դեռ սիրում է տեսնել, որ նրանք մնան իրենց հարմարավետության գոտում:

Յուրաքանչյուր  ոք  տարբեր  է,  և  մեր  հանդուրժողականությունը  այս  դեղամիջոցի
նկատմամբ տարբեր է մարդկանցից անձ, այնպես որ համոզվեք, որ հիվանդը հարմարավետ
է ընդունում  այն  քանակությունը,  որը նա ընդունում  է:Շատ լուրջ  պայմանների դեպքում
հիվանդների  համար  կարևոր  է  արագ  ընդունել  այս  դեղը,  որպեսզի  նրանք  գոյատևելու
ավելի լավ հնարավորություն ունենան:Ինչպես արդեն նշեցի, թեև յուղը անվնաս է, սակայն
չափից շատ ընդունելու  դեպքում հիվանդները հաճախ չեն սիրում  այդ  փորձը:Այսպիսով,
դանդաղ  մշակեք  դրանց  դեղաչափը;  այդ  կերպ  նրանք  հարմարավետ  կզգան  դրա
օգտագործումը:

Այդուհանդերձ, ինչպես ուզում ենք ասել, ագրեսիվ հիվանդություններին պետք է ագրեսիվ
վերաբերվել, այնպես որ, եթե ես ինչ-որ բան ունենայի, որը կյանքին վտանգ էր սպառնում, ես
կընդունեի  այնքան  մզվածք,  որքան  կարող  էի  հնարավորինս  կարճ
ժամանակահատվածում:Կարծում եմ, որ արժե պատրաստվել, ուստի նրանք, ովքեր կարող
են, պետք է սկսեն ընտելանալ նավթի ազդեցությանը որքան հնարավոր է շուտ, քանի որ այդ
ժամանակ  նրանք  կիմանան,  թե  ինչ  սպասել,  եթե  երբևէ  կարիք  ունենան  ավելի  մեծ
չափաբաժիններ ընդունելու:

Ձեր  մարմնի  առողջական  վիճակին  վերականգնելու  ստանդարտ  բուժումը  60  գրամ
բարձրորակ  յուղն  է,  որն  ընդունվում  է  երեք  ամսվա  ընթացքում:Նրանց  համար,  ովքեր
քիմիա և ճառագայթում են ընդունել, լավ գաղափար է հնարավորինս շուտ ընդունել 120-ից
180 գրամ յուղ:Սովորաբար,  60 գ-ը կարող է  բուժել  լուրջ քաղցկեղ,  բայց նրանց համար,
ովքեր վնասվել են բժշկական համակարգից, հաճախ ավելի շատ է պահանջվում քաղցկեղի
վերադարձը կանխելու և այս բուժումների թողած վնասը վերացնելու համար:

Երբ հիվանդը կրկին առողջ է, դուք կարող եք նվազեցնել դեղաչափը մինչև ամսական մեկ
կամ երկու գրամ կամ այնքան, որքան հիվանդը ցանկանում է ընդունել: մեր տեսանկյունից՝
որքան շատ, այնքան լավ:Մի շրջանցեք պահպանման չափաբաժինները,  քանի որ դրանք
կարևոր են լավ առողջությունը պահպանելու համար:Ամսական մեկ գրամը կամ երեկոյան
մեկ  կաթիլը  աշխատանքից  հետո  շատ  բան  չի  թվում,  բայց,  ըստ  Ռիկի,  այն  պետք
է.բավական է ձեր մարմինը առողջ պահելու համար:

Բացի այդ, նա սիրում է, որ հիվանդները օգտագործեն այլ բնական բաներ, ինչպիսիք են
խնձորի սերմերը և ցորենի խոտը նավթի բուժման հետ միասին:Իմ փորձից ելնելով, ես նաև
կպահանջեի, որ հիվանդները ուտեին կանեփի սերմեր (և խունկ, զմուռս և գայլուկ), քանի
որ դրանց պարունակած յուղը այնքան սննդարար է և օգտակար մարմնի համար:
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Ռիկը նաև կարծում է, որ հիվանդները պետք է փորձեն հնարավորինս արագ բարձրացնել
իրենց  մարմնի  pH-ն՝  ընդունելով  այնպիսի  բաներ,  ինչպիսիք  են  ձմերուկը  կամ կիտրոնի
հյութը և այլն:Նա ասում է, որ սա ամենակարևորն է, և դա կարող է հիվանդին գոյատևելու
շատ ավելի լավ հնարավորություն տալ:

Հիվանդները նաև պետք է սկսեն ավելի շատ հում մրգեր և բանջարեղեն ուտել և ավելի քիչ
միս  ուտեն,  հատկապես  վերամշակված  սորտերը,  որոնք  ավելի  շատ  տոքսիններ  են
պարունակում:Ռիկը խորապես հավատում է հյութահանող մեքենաների օգտագործմանը և
կարծում է, որ վիտամին C-ի մեծ չափաբաժինները նույնպես կարող են մեծ օգուտ բերել:

Սա Ռիկ Սիմփսոնի արձանագրությունն է, և դա է պատճառը, որ նրա անունը հայտնի կլինի
հավերժ:Դա, հավանաբար, բոլոր ժամանակների ամենակարևոր հայտնագործությունն է, և
այն, ինչ մեզ տվել է այս մարդը, չի կարելի գերագնահատել:Ի՞նչ օգուտ ունի ժամանակակից
բժշկությունն  ու  տեխնոլոգիան,  երբ  այն  չի  գործում:Եթե  ցանկանում  եք  արդյունքներ
տեսնել, փորձեք Ռիկի բուժման մեթոդը:

Մեզ  քննադատել  են  այս  յուղը  բուժող  միջոց  անվանելու  համար,  բայց  էլ  ի՞նչ  կարող  եք
անվանել  նյութ,  որը  կարող  է  հաջողությամբ  օգտագործվել  բազմաթիվ  բժշկական
խնդիրների  բուժման  համար:Ոմանք,  թվում  է,  կարծում  են,  որ  «բուժել-բոլորը»  բառերը
նշանակում են, որ այս յուղը հավիտենական կյանք կապահովի, բայց Ռիկի նպատակը դա
չէր:Անշուշտ, այս դեղամիջոցը կարող է երկարացնել ձեր կյանքը, և դուք կարող եք շատ
ավելի երկար ապրել դրա օգտագործմամբ, ինչի մասին կասկած չկա:Այնուամենայնիվ, սա չի
նշանակում, որ այն հավիտենական կյանք կտա։

Այս յուղը դեռևս օրինականորեն հասանելի չէ մեծամասնության համար, ուստի շատ երկար
ժամանակ  կպահանջվի  որոշելու  համար,  թե  քանի  տարի  ավելացված  է  այն  կարող  է
ապահովել:Դեռևս մենք չենք դիտարկում այս դեղամիջոցը որպես անմահության էլիքսիր, և
մենք համոզված ենք, որ այն ձեզ հակափամփուշտ չի դարձնում:Այնուամենայնիվ, ինչպես
ասում է Ռիկը, եթե մենք երբևէ գտնենք անմահության բանալին, նա վստահ է, որ կանեփը
կլինի հիմնական բաղադրիչը:

Խնդրում  եմ,  մի  կարծեք,  որ  երբ  այն  օգտագործում  եք,  դուք  չեք  կարող  վարակվել
վիրուսով:Դուք  դեռ  կարող  եք  վարակվել  գրիպով,  բայց  դրա  հետևանքները  կարող  են
զգալիորեն թուլանալ, և դուք շատ ավելի արագ կվերականգնվեք:Համաճարակի կամ նման
բաների դեպքում,  եթե դուք ընդունում եք կամ արդեն ընդունում եք այս բույսի հրաշալի
յուղը,  ձեր  գոյատևման  հնարավորությունը  միանշանակ  մեծապես  կմեծանա»:  Ջինդրիխ
Բայեր,Phoenix  Tears:  The  Rick  Simpson  Story,առաջին  երկու  հրատարակությունների
վերջաբանը

«Ջ.Բ., հարց ունեմ, եղբայրս քաղցկեղ ունի, ստամոքսը հանել են, հետո քիմիո են տվել, որն
ավելի  շատ  քաղցկեղ  է  առաջացրել,  որ  նա  ոչինչ  չի  կարող  ուտել,  նույնիսկ  հեղուկներ,
փսխում  է:Հետո  վերջապես  նրան  խեժը  ստացա.  իմ  նորը  պատրաստեց,  բայց
հետևողականությունը  մի  փոքր  հաստ  է  (տես  լուսանկարը):Բայց  նա  տալիս  էր  ու
վերցնում։Խոչընդոտը  գտնվում  է  աղիքի  վերին  մասում,  քաղցկեղի  աճը:Նրա  բերանը
չափազանց չոր է, քանի որ նա նաև մորֆին է ընդունում ուժեղ ցավերի պատճառով։Նա
վերջապես մի քանի հեղուկ խմեց, բայց երկու անգամ հեղուկ փսխեց և երրորդ անգամն էլ
արյուն  չուներ:Բժիշկները  նրան  2  շաբաթ  են  տվել,  տուն  են  ուղարկում։Ինչ  կարող  եմ
անել???Խնդրում  եմ,  օգնեք,  նա  ունի  11  գրամ  խեժ  մեկ  ¼  ֆունտ  սպիտակ  այրու
ցեղից:Խնդրում եմ, կարո՞ղ եք օգնել ինձ գտնել, թե որտեղից կարող եմ ձեռք բերել իրական
RSO, որը համապատասխանում է նրա բոլոր պահանջներին:Նա Կալիֆորնիայում է,  Լոս
Անջելեսումիսկ ես Էլ Սալվադորում եմ։Շատ ծանր իրավիճակ է, և ես այստեղից շատ բան
չեմ  կարողացել  անել։Մի  խորհուրդ  խնդրում  եմ»։  Ռիկարդո
--  Դե,  ինչքան շուտ նա սկսի յուղ ընդունել,  այնքան շուտ նրա կյանքի որակը,  հուսանք,
կբարելավվի:Ասեք նրան, որ այդ խեժը մոտ մեկ ժամ դնի 130°C (266°F) ջեռոցում, ապա
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սկսի  ուտել:Լավ  է  սկսել  փոքր  չափաբաժիններից,  բայց  երբ  հիվանդները  մորֆին  են
ընդունում, կարող եք նրանց ավելի շատ յուղ և ավելի քիչ մորֆին տալ:Առաջին մի քանի
օրերը  կարող  են  բարդ  լինել  փոխազդեցությունների  պատճառով:Լավագույն
մաղթանքներով՝ Ջ.Բ

«Ուղղակի ուզում  եմ  բոլորին տեղեկացնել,  որ մայրիկիս համար պատրաստելու  յուղի իմ
առաջին խմբաքանակը մեծ հաջողություն է ունեցել և ստացել է լավ 4/5 գրամ բարձրակարգ
բողբոջից:Իմ առաջին փորձով լուսնի վրայով:Եվ հավատացեք ինձ, տղաներ, դա իսկապես
նույնքան հեշտ է, որքան սուրճ պատրաստելը:Մենք սիրում ենք քեզ Ռիկ...» Մարկ

  Խունկ և զմուռս
«Խունկը հիանալի հավելում է կանեփի յուղով բուժման համար:Ինչպես ներքին, այնպես էլ
արդիական:Եթե դուք ապրում եք մի տեղ, որտեղ կանեփի յուղը հասանելի չէ, հաշվի առեք
խունկը,  այն  կարող  է  նաև  հրաշքներ  գործել:Փնտրեք  ամենաուժեղ  և  հանգստացնող
տեսակները, որոնք կարող եք գտնել»:ՋԲ

«Ես փորձեցի տեղական խունկը, որն օգնում է ազատվել ցավից::)» Քերոլ

«Ես  օգտագործել  եմ  խունկի  յուղ  Young  Living  Essential  Oils-ից  Rick  Simpson's  Phoenix
Tears-ից:Հայրս կարող էր 10 ժամ շարունակել առանց ցավի… Նա ուներ քաղցկեղի 4-րդ
փուլ և քայլում էր այնպես, կարծես ոչինչ այն չէր»: Շելլի

«Խունկը հիանալի է շատ բաների համար:Ես այն օգտագործում եմ մաշկիս արևային բծերի
վրա, ամեն օր դեմքիս խառնած վարունգի հետ՝ եթերային յուղերով լվանալուց հետո:Ահա թե
ինչու ես այդքան երիտասարդ տեսք ունեմ 65 տարեկանում։LOL!Կատակել.Ես քառասուն
երկու տարեկան եմ։Բայց ես պատշաճ մաշկ ունեմ, քանի որ դրա վրա ոչ մի պարաբեն կամ
քիմիական նյութ չեմ օգտագործում»։ Դանիա

«Խոտաբույսերի  խանութներում  այն  փնտրեք  իր  մյուս  անունով՝  Բոսվելիա:Այն
հիմնականում աշխատում է նույնը, ինչ Advil-ը, բայց ավելի լավ»: Շարոն

«Կա  մի  հին  միջոց,  որը  պահանջում  է  խունկ,  զմուռս,  ձիթապտղի  յուղ  և  կանեփ:Լույս
մյուռոնի  վրա!!Շաքարային  դիաբետով  հիվանդների  համար  հրաշքներ  է  գործում  թե՛
տեղական և թե՛ ներքին վիճակում»: Բրայան

«Այն ամենը, ինչ աճում է բնության մեջ, կարող է խնամել մեզ:Այս բոլոր բաների սինթետիկ
տարբերակներն են, որոնք ապացուցում են, որ վնասակար են:Այս բոլոր բույսերը (խունկ,
զմուռս, նարդոս, մեխակ, անանուխ և այլն), հատկապես իրենց բնիկ գոտիներում գտնվող
հնագույն  բույսերը  տարիներ  են  անցկացրել՝  կատարելագործելով  իրենց  պաշտպանիչ
նյութերը գիշատիչների և բնապահպանական խնդիրների դեմ,  և այդ բաները կարող են
օգտագործվել չօգտագործելու համար: պարզապես բուժել, բայց բուժել »: Վենդի

«Նա  կանխատեսեց,  որ  մեկ  այլ  տասնամյակում  բժշկական  կանեփի  հաստատված
օգտագործումը  բոլոր  տեսակի  պայմանների  համար  կլինի  առանցքային,  քանի  որ
դեղամիջոցներ  կպատրաստվեն,  որոնք  կաշխատեն  THC-ի  նման,  բայց  առանց  ակտիվ
բաղադրիչի,  որը  «բարձր»  ազդեցություն  է  թողնում  հիվանդների  վրա:Մեչուլամն  իր
հետաքրքրությունը  չի  սահմանափակել  միայն  կանեփով։Նա  ուսումնասիրություններ  է
կատարել levona-ի մասին՝ եբրայերեն խունկ կամ Boswellia sacra բառը, որն օգտագործվում
էր որպես խունկ Երուսաղեմի սուրբ տաճարում:Եբրայական համալսարանի քիմիկոսը իր
այն  ժամանակվա  ասպիրանտ  Արիե  Մուսայեֆի  հետ  միասին  ցույց  տվեցին,  որ
մերձավորարևելյան խունկի հիմնական բաղադրիչը  նվազեցնում  է  անհանգստությունը  և
հակադեպրեսանտի նման ազդեցություն ունի մկների վրա:

«Թալմուդում  նշվում  է  Բոսվելիայի  խեժը  որպես  գինու  մեջ  դրված  ըմպելիք՝
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«զգայականությունը  թուլացնելու»  համար,  որպեսզի  մահվան  դատապարտվածները
չանհանգստանան...Այն  [նրանց  բացահայտումները]  կենսաբանական  հիմք  է  տալիս
խորապես  արմատացած  մշակութային  և  կրոնական  ավանդույթների
համար»:http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-world-is-going-to-pot-352563
--  Կանեփի  յուղը  և  խունկը  շատ  նման  են  իրենց  բուժիչ  ազդեցությամբ:Պարզապես
ավելացրեք ձեր  սննդակարգում բարձրորակ խունկ (boswellia  sacra)  կամ կերեք այն օրը
երեք անգամ (150 մգ օրական երեք անգամ ավելի քիչ լուրջ հիվանդությունների դեպքում և
300 մգ կամ ավելի՝ ավելի լուրջ հիվանդությունների և ցավերի դեպքում և այլն): Կամ կարող
եք հետևել նույն արձանագրությանը և օգտագործեք նույն չափաբաժինները, ինչպես եթե
դուք օգտագործում եք RSO:Խունկը կարող է նաև շտկել ձեր մարմինը ԴՆԹ-ի մակարդակից
բարձր,  ինչպես  նաև  կարող  է  բուժել  քաղցկեղը  և  շատ  այլ  «անբուժելի»
հիվանդություններ:Դա նույնպես լավ է իմանալ, կարծում եմ:ՋԲ

«Ես իսկապես ապշած եմ, որ երեկ խաթարել եմ իմ աքիլեսի ջիլը:Այլևս ոչ մի բազմոց մինչև
5k  ես  կարող  եմհազիվ  քայլում  է:Որևէ  մեկը  խորհուրդ  ունի՞  շուտափույթ  ապաքինման
համար»։ Ջեննա

- Շատ յուղեր տեղական, ինչպես նաև ներքին:Ավելացրեք խունկի և մեխակի յուղը ուժեղ
կանեփի լուծույթին կամ շի կարագի/կոկոսի/կանեփի սերմի յուղի հետ խառնուրդին:Ինչպես
միշտ 20-30% THC լուծույթները լավագույնս են աշխատում:Վայելեք բուժումը։ՋԲ

«Ես  մաքուր  boswellia  freana  եթերայուղ  էի  ընդունում  լեղուղիների  քաղցկեղի  IV  փուլի
համար, որը մետաստիզացվել է թոքերի և ոսկորների մեջ, և իմ լյարդը 2 ամսից հետո այժմ
նորմալ գործում է, առանց խցանումների, և ես փոխել եմ իմ ախտորոշումը, որը մնաց 9
ամիս ապրելու համար: , և իմ լյարդի ուռուցքները փոքրանում են, և մեկը մահանում է!!Ինձ
դեռ  շատ  է  հետաքրքրում  կանեփի  յուղը,  բայց  ես  նաև  քիմիա  եմ  արել՝  տարածումը
դադարեցնելու համար և գիտեմ, որ հաջորդ ամիս քիմիայի ավարտից հետո ես ուզում եմ
ուժեղ հարվածել մարմնիս այն ամենով, ինչ կարող եմ:Ես գնել եմ գիրքը, հիմա պարզապես
պետք է այն իմանամ, թե ինչպես պատրաստել յուղը, և ինչ-որ մեկին օգնի ինձ»։ Սառա

«Ողջույն ասելու համար կանգ առնելով: Դեռևս շարունակվում է, հուլիսի 17-ին 1 տարի է,
ինչ ես սկսել եմ օրական 1-2 մլ, կյանքս ամբողջությամբ փոխվել է, և ես գրեթե 200 ֆունտ եմ
կորցրել, 9 ֆունտ եմ մնացել, իմ դիսպանսեր դեղատանն ինձ տրված է 179 մգ CBD-ից մինչև
179 մգ THC յուղ: .5մլ օրական և 87% THC և 4% CBD օրական 1մլ: Եվ խունկ, զմուռս և
հյութ։  ԱՅՆ  ԱՇԽԱՏՈՒՄ  Է  ԻՆՉՊԵՍ  ԴՈՒ  ԳԻՏԵՍ  JB,  պարզապես  ուզում  էի  քեզ
տեղեկացնել, որ ես դեռ պատրաստվում եմ: Բիլ

«Ես օգտագործում եմ խունկ զմուռսով Հաշիմոտոյի համար, և այն աշխատում է: Ափսոս, որ
ես չեմ  կարող ձեթ ստանալ  այնտեղ,  որտեղ ապրում  եմ,  քանի որ դա անօրինական է»:
Սինթիա

«Ես սկսեցի դա անել 3 օր առաջ, երբ լսեցի մի աղջկա մասին, ով փոքրացնում էր իր ուղեղի
ուռուցքը՝ յուրաքանչյուր երկու ժամը մեկ մեկ կաթիլ լեզվով»: Լինդսի

«Արդեն մի քանի տարի է,  ինչ  խունկ եմ լցնում պարկուճների մեջ։  Ես օգտագործում էի
խունկն ինքնուրույն՝ իմ քաղցկեղը բուժելու համար (առանց քիմիայի կամ ճառագայթման)
այն ժամանակներում, երբ ես անվտանգ հասանելիություն չունեի կանեփի յուղից: Երբ ես
չունեի RSO և նկատեցի,  որ սկսում են երևալ բծեր,  ես ուղղակի մի քանի կաթիլ  Սուրբ
Խունկ դրեցի անմիջապես մաշկիս և դիտեցի, թե ինչպես են բծերը անհետանում մի քանի
օրվա ընթացքում: Ես բացարձակապես ապշած էի: Արդեն տարիներ շարունակ մարդկանց
ասում եմ.Ես դեռ պետք է կոլոնոսկոպիա անեմ (երբ ես ապահովագրություն եմ ստանում
CO-ում)՝  տեսնելու,  թե  արդյոք  հիմնական  ուռուցքն  անհետացել  է:  Քաղցկեղ,  թե  ոչ,  ես
կշարունակեմ անել այն, ինչ անում եմ, ինչպես խորհուրդ է տվել իմ ուռուցքաբանը (ցմահ):
Նա ապշած է»։ Լիզա
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«Ես իմ շան սննդի մեջ օրական երկու անգամ խունկի խեժ եմ լցրել, և գրեյպֆրուտի չափի
ուռուցքն անհետացել է»: Կարեն

«ՖՐԱՆԿԻՆ ԽՈՒՆԿ – ասվում է, որ այն փոքրացնում է ուռուցքները և դանդաղեցնում, եթե
ոչ՝ դադարեցնում է քաղցկեղի առաջընթացը: Ես գիտեմ, որ այն փոքրացնում է ուռուցքները:
Ես տեսել եմ, որ գոլֆի գնդակի չափի ուռուցքները ոչնչի են վերածվում»: Թամարա

«Ես  սա  դարձրի  իմ  մեթոդաբանության  անբաժանելի  մասը  մի  քանի  տարի  առաջ,
կոպաիբայի  և  կիտրոնի  խոտի  յուղերի  հետ  մեկտեղ,  արդյունքները  բացարձակապես
զարմանալի են: Շնորհակալություն JB-ին կիսվելու համար»: նշագծել

«Պատճառներից  մեկն  առնվազն  այն  է,  որ  տեսանյութերում  և  բլոգային  գրառումներում
նրանց ասվում է, որ կնդրուկի յուղը պարունակում է բոսվելային թթու՝ կնդրուկի մաստակի
խեժի հակաուռուցքային ակտիվ բաղադրիչը: Բայց դա այդպես չէ, և պարզ պատճառն այն
է, որ բոսվելաթթուն շատ է: Չափազանց ծանր մոլեկուլ է անկայուն լինելու համար: Խնկի
մաստակի խեժում հայտնաբերված են մի քանի բոսվելային թթուներ, և դրանք ունեն 450-
500  մոլեկուլային  կշիռներ:  Այնուամենայնիվ,  ցնդող  մոլեկուլները,  որոնք  ունակ  են
գոլորշիանալ, բոլորն ունեն 300-ից ցածր մոլեկուլային քաշ:
--  Այդ  իսկ  պատճառով  ես  խորհուրդ  եմ  տալիս  ծամել  խունկը  և  զմուռսային  խեժը  և
չընդունել եթերայուղերը, որոնք (հուսով ենք/իբր) արտադրվել են կնդրուկից և զմուռսից: ՋԲ

«Խնկի յուղն օգնեց ինձ ազատվել Բելլի կաթվածից մեկ շաբաթվա ընթացքում: Ստացե՛ք իմ
երբևէ ստացած լավագույն բուժումը, որը «օրինական» էր»: Ջեյսոն

«Ես օգտագործում էի խունկ, Իլանգ Իլանգ և երբեմն Քլարի Սեյջը Ջասթինի վրա նոպաների
համար չորս ամիս շարունակ և տեսել եմ բարելավում: Այն ժամանակ, երբ ես սկսեցի, նա
օրական  երեք  նոպա  էր  ունենում,  և  այն  իջավ  օրական  մեկին:  երբեմն  երկու-երեք  օր
տևողությամբ նոպաները անվճար են: Ես կարդացել եմ, որտեղ Անժելիկան նույնպես օգնում
է  նոպաներին:  Նրա  նյարդաբանը  ամեն  ինչ  անում  է  դրա  համար,  բայց  ոչ  իրական
գիտելիքներ  կամ  որևէ  տեսակի  պրոտոկոլ:  Արոմաթերապևտները,  կարծես,  այնքան  էլ
ծանոթ չեն օգտագործմանը: Եթերային յուղեր նաև նոպաների դեմ պայքարի համար: Թվում
է,  թե  ինհալացիա  և  նոսրացված  տեղային  կիրառումը  գործում  են,  բայց  լավ  կլինի,  որ
որոշակի ուղեցույց ունենանք: Ես սովորեցի դժվարին ճանապարհով, որ հաստատ կան որոշ
յուղեր,  որոնցից  պետք  է  խուսափել,  ինչպես  կամֆորայի  միացություններում  (խնկունի,
էվկալիպտ, հասկ):  նարդոս,  իսպանական եղեսպակ) կամ thujone,  ինչպես նաև մի քանի
ուրիշներ»: Ջուդի

«Մեր նախընտրած փրկարարական միջոցը անկեղծ է:  Ես  այն  պահում  եմ  դարակում  և
օգտագործում այն MCT յուղի հետ նոսրացման մեջ: Նույն կրիչի յուղը Rae-ն օգտագործում է
բանավոր CO-ի հետ:
Մեկ-երկու հոտ քթի տակ, այնուհետև ականջների, քունքերի, պարանոցի, դաստակների և
ոտքերի ստորին հատվածում: Դա մինչ օրս լավագույն փրկարարն է: Արագ և արդյունավետ,
բայց բոլոր բացահայտումներով. ոչ ամեն անգամ։ Մարկ

«Խնկի յուղը ստացվում է Boswellia serrata ծառերի խեժից: Արոմաթերապիայի որոշ յուղեր,
օծանելիքներ  և  խունկի  որոշ  տեսակներ  պարունակում  են  այս  յուղը:  Այուրվեդական
բժշկությունը՝  Հնդկաստանի  ավանդական  առողջապահական  խնամքը,  օգտագործում  է
նաև  խունկի  յուղ՝  մի  քանի  պայմանների  բուժման  համար:  Արևմտյան  բժշկության  մեջ
կնդրուկի յուղը հետաքրքրություն է ներկայացնում իր հակաբորբոքային հատկությունների
պատճառով,  ըստ  Memorial  Sloan-Kettering  Cancer  Center-ի:  Որոշ  կողմնակի
ազդեցություններ հնարավոր են,  բայց MSKCC-ը նշում է,  որ խունկը,  կարծես,  ավելի քիչ
բացասական ազդեցություն ունի,  քան բորբոքային պայմանները բուժող դեղամիջոցները,
ինչպիսիք են ստերոիդները և ոչ ստերոիդային հակաբորբոքային դեղերը:

Ըստ Physicians'  Desktop Reference-ի,  խնկուկի յուղ ընդունելիս հնարավոր են ստամոքս-
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աղիքային տրակտի կողմնակի ազդեցությունները:  Դրանք կարող են ներառել  ստամոքսի
խանգարում, սրտխառնոց, ստամոքսի ցավ, այրվող սենսացիա կամ հագեցածության տհաճ
զգացում:  Խնկի յուղը կարող է նաև խորացնել  ստամոքսի խանգարումը կամ ստամոքսի
ցավը:

Խնկի  յուղն  ունի  արյունը  նոսրացնող  ազդեցություն  և  կարող  է  մեծացնել  աննորմալ
արյունահոսության  վտանգը,  ինչպես  նշում  է  Մերիլենդի  համալսարանի  բժշկական
կենտրոնը:  Սա  առաջին  հերթին  անհանգստացնում  է  արյունահոսության  խանգարում
ունեցող մարդկանց կամ նրանց, ովքեր ընդունում են դեղամիջոցներ կամ հակամակարդիչ
ազդեցություն  ունեցող  այլ  դեղաբույսեր,  ինչպիսիք  են  վարֆարինը,  հեպարինը,
իբուպրոֆենը,  ասպիրինը կամ գինկգո բիլոբան:  Յուրաքանչյուր  ոք,  ով  նախատեսված է
վիրաբուժական  կամ  ատամնաբուժական  միջամտության  համար,  պետք  է  նախապես
դադարեցնի խունկի յուղի ընդունումը»: Շելլի

    Խնկի և մյուռոնի խեժերի մշակում
Խունկը  սառեցնում  ենք,  սառույցի  խորանարդիկների  նման հարիչով  տրորում  (մի  քանի
վայրկյան  շատ  բարձր  արագությամբ),  ապա  փոշիի  վրա  լցնում  շատ  տաք  (100°C)
ձիթապտղի յուղ։ Թողեք կոկտեյլի պես խառնվի մոտ 3 րոպե։ Յուղային խառնուրդը լցրեք շշի
մեջ և թողեք մի քանի օր մնա, առանձնացրեք շերտերը և ստացաք ձեր խնկի մզվածքը։ Եթե
ունեք զմուռս ավելացրեք – նույն կերպ մշակեք – սառեցրեք, տրորեք, տաք ձեթ ավելացրեք,
նստեք, առանձնացրեք։

Այնուհետև կանեփի յուղը ավելացրեք կնդրուկի, զմուռսի և ձիթապտղի յուղի խառնուրդին։
Դուք  նույնպես  կարող  եք  այն  ուտել՝  օրը  երեք  անգամ։  Դրան  առանձին-առանձին
կավելացնեի նաև կանեփի յուղ և ոտքերս կմերսեի դրանով։ ՋԲ

 Կանեփ ծխելը
«Իմ 28-ամյա ընկերուհին այսօր վիրահատվել է կրծքագեղձի քաղցկեղի պատճառով, նրանք
ասում  են,  որ  քաղցկեղը  հեռացվել  է,  բայց  դեռ  ուզում  են  նրա  վրա  քիմիա  անել:Մենք
նախկինում խոսել ենք, և ես նրան ասացի, որ հրաժարվի քիմիայից և պարզապեսվերցնել
RSO.Ես ճի՞շտ եմ այս հարցում:Այն, ինչ ես կարդացել եմ Phoenix Tears-ում, ես կկարծեի, որ
սա  ճիշտ  է,  բայց  կցանկանայի  ձեր  օգնությունը  պատասխանելու
համար:Շնորհակալություն»։ Ջասթին

- Լավ արեցիր, Ջասթին:Քիմիա կամ սկանավորում չկա:Վիրահատությունն ավելորդ էր.Թող
նա  ուտի  120-180  գ  ձեթ  հաջորդ  վեց  ամսվա  ընթացքում  և  հետևի  մեր  կայքի
հրահանգներին:ՋԲ

«Պատկերացրեք՝  փորձում  եք  մարդկանց  սովորեցնել,  թե  ինչպես  հագնել  իրենց
շալվարը...Դա  հեշտ  է  թվում:Իսկ  եթե  մարդիկ  քեզ  ամեն  օր  հաղորդագրություններ
ուղարկեն՝  հարցնելով,  թե  ինչպես  հագնես  իրենց  շալվարը:(ծանրացնող)  Դա  նման  է
աղացած խոզի օրվան:Եթե ես հագնեմ իմ շալվարը, և դա ճիշտ է, ապա սա այն ձևն է, որը
ես ցույց կտամ մեկ ուրիշին:Ես կարող եմ ծիծաղել այն մարդկանց վրա, ովքեր ցանկանում
են  փորձել  իրենց  շալվարը  ետ  դնել  և  ասել.(Դա  աշխատեց  Քրիս  Կրոսի  համար):  JB-ն
ուղղակի մեզ ասում է,  թե ինչն է աշխատում և այլ  կերպ չի ասի, քանի որ այլ  ուղիների
կարիք չկա:Հետևեք ցուցումներին կամ գնացեք շալվարը ետ քաշած, բայց մի բարկացեք JB-
ի վրա, երբ հասկանաք, որ նա ձեզ ցույց է տալիս դա անելու ճիշտ ճանապարհը:Մենք չենք
փորձում փոխել տեքստը գրքում, մենք պարզապես գնում ենք այլ գրքեր ուսումնասիրելու»:
Չադ
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--  Շնորհակալություն,  Չադ,  սա  հիանալի  բացատրություն  էր,  և  այո,  դու  ճիշտ  ես:RSO
բժշկության այս ամբողջ խնդիրն այնքան վիրավորականորեն պարզ է, որ իրականում այն 
ավելի  բարդացնում  է:Մարդկանց  համար  չափազանց  պարզ  է  դրան  հավատալը,
մասնավորապես, երբ նրանք իրենք չեն կարող դեղամիջոցը փորձել և ստիպված են միայն
կարդալ դրա մասին:

Եվ ամբողջ բանն այն է, որ վտանգված է մարդկանց կյանքը:Ես անձամբ խոսում եմ նրանց
հետ, նրանց դեմքի ցավն եմ տեսնում, ինձ մի հարցրեք, թե ինչ է դա ինձ հետ այսքան տարի
անց։Ինձ  համար այստեղ իմպրովիզացիայի  շատ տեղ չկա,  երկար բոբոպ սոլո  կամ ֆրի
ջազի ժամանակ չկա:Սա ամուր հին ժամանակի տասներկու բլյուզ է և ունի տասներկու բար
երկարություն:Ռիկը  մեզ  ցուցումներ  տվեց,  որ  հետևենք,  բայց  բոլորն  ուզում  են  նորից
հայտնագործել  անիվը  որոշ  էգոյի  խնդիրների  կամ  մարդկային  այլ  թուլությունների
պատճառով:

Այս մասին միայն ասում եմ՝ նախ տիրապետեք բրնձի կաթսային և երկրպագուին:Սկզբում
RSO-ն,  այնուհետև  կանեփի  դեղամիջոցի  մյուս  (ավելի  քիչ  հզոր)  ձևերը:Քանի  որ  ուժը
կարևոր է:Որքան ուժեղ և հանգստացնող յուղը, այնքան լավ հիվանդի համար:Պարտադիր
չէ, որ փորձարկեք ներքին պայմանների վրա, նախ փորձեք այն մաշկային պայմանների վրա
և դիտեք, թե արդյոք այն ավելի արագ է ապաքինվում իրական շատ հզոր և հանգստացնող
RSO-ով 95-98% THC-ով կամ որևէ այլ բանով, որը պետք է պատասխանի ձեզ:Ապա իմացեք,
որ նույն բանը, ինչ կատարվում է ձեր մաշկի վրա, տեղի է ունենում ձեր մարմնի ներսում,
երբ դուք ընդունում եք այս դեղը:

Դա անելուց հետո դուք հիմնականում կկորցնեք հետաքրքրությունը կանեփի դեղամիջոցի
ավելի քիչ հզոր ձևերի նկատմամբ:Ոչ թե այն պատճառով, որ որոշ դեպքերում նրանք չեն
կարող օգնել, այլ այն պատճառով, որ ինչու՞ թռչել երկրորդ կամ երրորդ կարգի, երբ կարող
ես նույն փողով թռչել առաջին կարգով և միևնույն ժամանակ ավելի արագ և հուսալիորեն
փրկել կյանքդ:

RSO-ն  պրեմիում  դեղամիջոց  է,  և  այն,  ինչ  ես  նայում  եմ  դրան,  մնացածը  պրեմիում
դեղամիջոց  չէ:Իսկ  ես  ուզում  եմ  պրեմիում  դեղորայք,  ինչո՞ւ  կուզենայի  նոսրացված
դեղամիջոց իրականի փոխարեն:Որքան ուժեղ հանգստացնող և հզոր յուղը, այնքան ավելի
լավ է այն գործում որպես դեղամիջոց, և դա երբեք չի փոխվի»: ՋԲ

«Լավագույն RSO-ն 95-98% THC է և չափազանց հզոր և հանգստացնող:Դրանից բացի որևէ
այլ բան (հում կանեփ, հյութեր, ուտելիքներ, բարձր CBD յուղեր, ոչ դեկարբոքսիլացված BHO,
թուրմեր,  սալֆեր,  եփուկներ,  մացերատներ,  դուք ասեք)  կանեփի դեղամիջոցի ավելի  քիչ
հզոր ձև է:Կանեփի դեղամիջոցի բոլոր ձևերը, իհարկե, ինչ-որ չափով օգտակար են, բայց
ձեր կյանքը գրազ մի դրեք կանեփի դեղամիջոցի ավելի քիչ հզոր ձևերի վրա»: ՋԲ

 , ,   :Մաշկի պայմաններ այրվածքներ էկզեմա և այլն
«Կիրակի  առավոտյան  3-րդ  աստիճանի  եռման  յուղով  այրվածքներ  ստացա  մատներիս
վրա։Մեծ  բշտիկներ  և  շատ  ցավոտ:Ես  հիշեցի,  որ  կարդալով  RSO-ն  զարմանալի  է
այրվածքները  բուժելու  համար,  ուստի  փորձեցի  այն:Ժողովուրդ  ջան,  այրվածքն
ամբողջությամբ  անհետանում  է  ընդամենը  40  ժամում:Ոչ  մի  նշան  դրա  մասին
ընդհանրապես:Ես դիմել եմ լավ քանակությամբRSO բշտիկների վրա, թարմ ալոե վերայի
ֆիլե  և  վիրակապ:Կրկնվել  է  12  ժամ  անց:3-րդ  հայտի  կարիք  չկա։ԴՈՒ  ՌՈՔ  ՌԻՔ
ՍԻՄՓՍՈՆ»: Բոբբի

«Առաջին անգամ ես պատրաստեցի յուղը (թրմված կոկոսի յուղով) տարեց հարևանի մեջքի
տեղային  բուժման  համար:Նա  վերքեր  ուներ  ամբողջ  մասում,  որոնք  ուժեղ  քոր  էին
գալիս:Բացառված են անկողնու վրիպակները, ինչպես նաև քոսը, բշտիկները և այլն, քանի
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որ նրա վրա ոչ մի այլ տեղ չի ախտահարվել, բացի մեջքից, և անկողնու վրա կենդանիների
ակտիվության նշաններ չկան:Գիտե՞ք ինչ է արել նրա որդին???Նա նրա ներքնակի վրա շատ
ցողեց քիմիական նյութերով, որպեսզի ազատվի գոյություն չունեցող վրիպակներից:Ես նրան
տվեցի նոր ներքնակ՝ հստակ ցուցումներով, որ այն չպետք է ցողել, այն իմն է, քանի դեռ
նրան  պետք  է,  այն  պարտքով  եմ  տալիս  նրան:Նա  ստիպված  էր  գնալ  հիվանդանոց
արյունահոսող  խոցերի  պատճառով  և  մինչ  նա այնտեղ էր,  նա արտահայտեց  իր  մեջքի
խնդիրը և գիտե՞ք, թե բժիշկները նրան ինչ են ասել ???Լվացեք նրա մազերը և մարմինը
ոջիլների համար:Նա ոջիլ չունի։Այսպիսով, ինչ եք կարծում, ո՞ւմ ես լսելու, որպեսզի օգնեմ
նրան:Բժիշկները.ՈՉԵս  պատրաստեցի  յուղը,  դրանով  բուժեցի  նրա  մեջքը,  և  այնտեղ
բարելավում և բուժում է ընթանում»: Միշել

«Իմ հարսս խորը տապակում էր խոզի կոտլետները և հիմնականում մատները թաթախում
էր եռացող տաք յուղի մեջ մինչև առաջին բռունցքը, և դրանք սպիտակեցին, ինչպես եփած
հավի  միսը:Մենք  նրանց  վրա  դրեցինք  RSO,  և  ցավն  անհետացավ  մոտ  մեկ  րոպեի
ընթացքում,  նա  դրանք  ծածկեց  օրական  2  անգամ  RSO-ով:Նրանք  շատ  արագ
ապաքինվեցին ընդամենը մի քանի օրվա ընթացքում, և ընդհանրապես մաշկի կորուստ կամ
սպի չկար:Զարմանալի  է,  որ  մենք  հիմա մի  քիչ  պահում  ենք  խոհանոցի  սառնարանում,
այնպես որ, եթե որևէ մեկը այրվի (հատկապես երեխաները), մենք անմիջապես կկիրառենք
RSO-ն, կարիք չկա նման ցավ զգալ, երբ մենք ունենք բնական բույս, որը կխնայի այն: »:
Դեբրա

«Օգտագործել  է  այն  ուժեղ  արևայրուքների  դեպքում:Հիանալի  էր,  ես  տեսել  եմ,  որ  այն
բուժեց դանակի վերքը մեկ շաբաթից էլ քիչ ժամանակում:Այն նաև բուժում է հալիտոզը։Ես
օգտագործում էի այն մոտ վեց ամիս և ամբողջովին դուրս եկա նոպաներից:Երբ ես դուրս
վազեցի, փոքր նոպա ունեցա:Ես բախտավոր եմ, որ կարող եմ այսպիսի դեղամիջոց ձեռք
բերել, խորհուրդ եմ տալիս օգտագործել նաև նյարդային ցավերի դեպքում»։ Ջեկ

«Ես  փայտի  վառարան  եմ  օգտագործում  ջերմության  համար,  ուստի  դաստակիս
այրվածքները  ինձ  ուղեկցել  են  շատ ավելի  ցուրտ ամիսների  ընթացքում:Անցյալ  աշնանը
խորը  այրում  արեց,  դեռ  արթուն  չթողեց:Ինձ  նախապես  տրվեց  RSO  յուղ,  այնպես  որ
քսեցին,  ծածկեցի այրվածքը և երկու  օրվա ընթացքում  տարածքը դարձավ վարդագույն,
մաքուր, առանց բշտիկների կամ այրվածքի տեսքի:Վաճառված եմ 100%-ով»։ Ժանին

«Ես գեղեցիկ արևայրուք ստացա մի քանի տարի առաջ գլուխս սափրելուց անմիջապես
հետո:Հաջորդ օրը ես դուրս էի Կոլորադոյի արևի տակ մոտ 14 ժամ:Ես նախկինում այդքան
վատ արևայրուք եմ ստացել իմ գլխում:Առաջին անգամը բուժվելու համար ամիսներ տևեց,
և այն ամբողջ ժամանակ հոսեց և ցավեց:Այս վերջին անգամ ես կանեփով թրմված լոսյոն եմ
դրել էպիկական արևից այրված գլխիս վրա:3 օր անց այն մեկ անգամ մաքրվեց, իսկ հետո
լիովին ապաքինվեց:Կանեփ՝ արևայրուք ունեցող մարդկանց համար»։ Նեյթ

"Ես հարց ունեմ.Ճանաչո՞ւմ եք որևէ մեկին, ով կօգտագործի սա շինգլերի համար:Ես դրանք
հաճախ եմ ստանում, հատկապես, երբ սթրեսի մեջ եմ, և ես պարզապես հետաքրքրված
եմ:Շնորհակալություն." Տրինա

- Պարզապես քսեք յուղը ցավոտ կետերի վրա՝ հում վիճակում կամ թուրմով, և թող հիվանդը
նույնպես ուտի յուղը՝ լավագույն արդյունքների համար:ՋԲ

«Հոդերս բռնկվում են մատներիս և վուալայի վրա, յուղ քսում են, ցավն անցնում է:Անցյալ
շաբաթ  այրվել  էի  այրված  տակառի  վրա,  3  դյույմ  սև,  փրփրացող  մաշկ՝  դաստակիս
ներսից:Փոքր  քանակությամբ  յուղ,  վիրակապ,  երկու  օր  անց,  զարմանալի  վարդագույն
մաշկ։Կրկին  կիրառվել  է,  նույնը,  երկու  օր  անց  և  ապաքինվել  է...Շնորհակալություն!!!"
Ժանին

«Առավոտ, շոտլանդացի, խոսեցի քրոջս հետ անցյալ երեկո, և նա ասաց, որ բոլորը բուժվել
են!!!!Դեղորայքը բուժեց նրա եզերքը։:) Նա ասում է, որ իրեն հրաշալի է զգում։Պարզապես
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ուզում  էի  100%  վստահ  լինել,  նախքան  քեզ  գրելը:Շատ  շնորհակալ  եմ  ձեր  օգնության
համար»։

«Իմ տղան, ինչպես ես,  այն կիրառում էի միայն առաջին իսկ պահից,  երբ ի հայտ եկավ
խոզուկը։ Ոչ մի նորությունի հայտ է եկել  եզերք, և այլ  ախտանիշներ չեն հայտնաբերվել:
Հրաշք»։ Մատիյա

«Ես օգտագործել եմ RSO ոճի յուղ դեմքիս կախարդական գորտնուկի վրա:Երկու հավելված
ծածկված է վիրակապով, և այն գրեթե վերացել է»: Լեսլի

«Դրանով ես նաև 2 գորտնուկ եմ հեռացրել։Ես դրանք ոտքիս վրա էի ամբողջ կյանքում»։
Միշել

«Ես օգտագործել եմ կանեփի ներարկված ձիթապտղի յուղ այրվածքների և կտրվածքների
վրա, և դրանք ապաքինվում են մի քանի օրվա ընթացքում:Երբեք նման բան չեմ տեսել:Ես
գիտեմ, որ RSO-ն ավելի լավ կլիներ:Կանեփն օգտագործվում էր ամեն ինչ բուժելու համար,
քանի դեռ մեր կառավարությունը ագահ չէր դարձել»: Դավիթ

«Ես  տաքացրի  յուղը  և  խառնեցի  դեմքի  կրեմիս  տարայի  հետ:Ես  այն  օգտագործում  եմ
օրական 2 անգամ և մոտ 2 ամիս է:Խորը, խորը պզուկները, որոնք ես ստանում էի (գիտեք,
թե ինչպիսին են, դրանք մեկ շաբաթ տևում են ջրի երես դուրս գալու համար և հսկա են)
այլևս  չկան:Այդ  բշտիկների  հետքերը  նույնպես  մարում  են։Ես  նույնիսկ  տեսնում  եմ,  որ
մաշկը սկսում է ձգվել:Զվարճալի այս գրառումն այստեղ է, քանի որ ես հենց այսօր իսկապես
նկատում  էի  արդյունքները:Այս  յուղը  զարմանալի  է,  և  դեմքի  քսուքը  շատ
կիրառություններից միայն մեկն է:Շնորհակալություն Ռիկ»: Ջենիֆեր

«Ես  բավականին  լավ  այրեցի  ինձ  արտանետվող  խողովակի  վրա  և  խաղողի  կորիզի
էքստրակտով  թրմված  կանեփի  յուղ  դրեցի,  և  այն  բուժվեց  մեկ  շաբաթից  էլ  քիչ
ժամանակում, և հազիվ թե ցավ կամ գրգռվածություն և Սպիներ Չկան»: Դանիել

«Այրվածքների  ժամանակ  օգտագործել  եմ,  չեմ  կարող  ասել,  թե  որտեղ  եմ  այրվել։Ոչ
վախեցնող և ոչ մի հետք:Հիանալի.Ես այրվածք ունեի մեկ շաբաթ և այն չէր լավանում:Ես
օգտագործեցի յուղը և չորս օրվա ընթացքում նոր մաշկ ունեմ։Մեկ շաբաթ անց չեմ կարող
ասել, թե որտեղ եմ այրվել։Հրաշալի իրեր»։ Քլիֆորդ

«Այո, այո, ես այրվածքներ եմ բուժել RSO-ով:Եվ ոչ մի սպի»: Էրին

«Ցավը  բառացիորեն  անհետանում  է  անմիջապես  և  մեկ  օրվա  ընթացքում  բորբոքումն
անցնում է:Ես արդեն բուժել եմ մեկ այրվածք մի քանի ամիս առաջ և ունեմ մեկ այլ այրվածք,
որը բուժում եմ հենց հիմա:Այն արագացնում է ապաքինման ժամանակը շաբաթներով և
սպասվող շաբաթներով:Որքա՜ն ծանր է այրվածքը, և Ո՛չ Վախենալու և Ո՛չ զգայունություն
այն մասին, թե որտեղ եմ այրվել:Ես յուղն օգտագործում եմ ամեն ինչի վրա և նկատի ունեմ
ամեն ինչ:Վերջերս ես նաև պատրաստեցի մի խմբաքանակ,  որն այն որակի չէր,  որը ես
երբևէ կուտեի, ուստի այն խստորեն օգտագործվում է տեղական:Ես արեցի դեմքի, OMGosh,
զարմանալի  արդյունքներ:Ես  օգտագործում  եմ  RSO-ն  յուրաքանչյուր  երևակայելի
հիվանդության համար»:

«Մաշկային հիվանդությունից շատ եմ վախենում,  որ ինձ  սարսափելի  դեղամիջոցներ են
տվել մոտ 6 ամիս:Օ՜,  անակնկալ!Բուժումից մի քանի շաբաթ անց իմ մաշկը նորից վատ
է:Սա լավ է իմանալ:Ես սարսափում էի նրանց դեղերից, տրամադրություն, չոր շերտավոր
մաշկ, քրտնած, աստված իմ, դա սարսափելի էր:Այլևս չեմ դիմի բժշկի»: Նիկի

«Ես  օգտագործել  եմ  յուղ  մաշկային  վարակների,  գլխացավերի,  մոծակների  խայթոցի,
սնկերի, քնելու և պարզապես հանգստանալու համար:Շատ օգտակար է 1-ի վրասբօգնության
հավաքածու»: Սիլվիա

«Հարգելի  պարոն,  ես  60-ականների  հին  հիփի  եմ  և  ապրում  եմ  Հյուսիսային
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Կալիֆորնիայում:Արդեն 8-9 տարի հիբերթիզացնում է Rain Wreck-ի և White Widow-ի մի
շարք տեսակներ՝ գերազանց արդյունքներով:Ես տեսա, որ Ռիկը նույնպես օգտագործել է
White Widow-ը:Ես այժմ օգնում եմ Ջեյսոն անունով հոսփիսի հիվանդին Ռեդինգում,  Կա:
ապաքինման ժամանակ ո՞վ էր/է. մահանալով MRSA-ի վերջին փուլերից, ինչպես ղեկավարել
է  իմ  հին  բժիշկ,  բժիշկ  Ռոնալդ  Սենդը...Ես  նրան  սկսեցի  թուրմերի  վրա,  որոնք
պատրաստում էի և տալիս էի թխվածքաբլիթներ չորս ամիս առաջ և՛ ջրից, և՛ բողբոջների
արդյունահանումից և միայն կարագի արդյունահանումից:

Մեկ այլ  աճեցնող եղբայր ընկեր,  որի հետ ես հաճախում եմ Միասնության եկեղեցի,  ինձ
դարձրեց ձեր վեբ կայքը ընդամենը երեք շաբաթ առաջ:Ջեյսոնը սկսել է «JOY GREASE»-ով,
և նա անցել է իր առաջին խողովակով և այժմ երկրորդն է:Մեկ ամիս առաջ նրա գնդիկները
շատ  մեծ  սեխի  չափ  ունեին,  ավելի  մեծ,  քան  փափուկ  գնդակը...Այն  բանից  հետո,  երբ
ուտում  էր  իմ  հացաբուլկեղենը  և  ընդունում  ուղիղ  «Magic  Grease»,  նա  օրեցօր  ավելի
լավանում է, և նրա գոնադները գրեթե վերադարձել են նորմալ չափի…Ասում են MRSA-ն
բուժում չկա???

Ջեյսոնը  մեջքի  վրա  շատ  վատ մեծ  անկողնային  վերքեր  ուներ,  քանի  որ  նա  չի  կարող
պառկել կողքի կամ ստամոքսի վրա:Այժմ նա ինձ ասում է, որ նրանք թուլանում են, և երբ
մեր  բժիշկը  մեկ  այլ  թիմի  հետ  հայտնվեց  քաղաքում,  նրանք  բոլորը  չէին  կարողանում
հասկանալ, թե ինչու նա չի մահացել կամ ինչու է լավանում:Ես դեռ չեմ ասել բժշկին իմ/մեր
Կանեփի  յուղով  բուժման  մասին,  բայց  շուտով  ցանկացած  օր...Բժշկից  շատ  եմ
թույլտվություն  ուզում,  որ  իր  վերքերը  հիմա  յուղով  բուժեմ,  համաձայն  չեք???Եթե  մենք
կարողանանք  դադարեցնել  MRSA-ն  մի  հիվանդի  մոտ,  ով  ուներ  ապրելու  ընդամենը
ամիսներ,  ապա  մտածեք,  թե  դա  ինչ  կարող  է  կամ  պետք  է  ասեմ  բժշկական
հանրությանը:Խաղաղություն և հարգանք, Քրեյգ»

«Ամուսինս  այրվածքից  30  տարվա  սպի  ուներ,  որը  մաշկի  փոխպատվաստում  էր
պահանջում…Այնպես որ,  ես մտածեցի,  aha,  մեկ այլ  վայր է  փորձարկել  այս  զարմանալի
արտադրանքը.Դե, նա զրոյից քիչ հավատ ուներ, որ ամեն ինչ կանի…Մի քանի կիրառումից
հետո այն ձևափոխվում է, նա այժմ պիգմենտ ունի, որտեղ չկար:Մազերի աճ, որտեղ ոչ մեկը
չի աճել 30 տարվա ընթացքում»: Ռեբեկա

«Տան հրդեհից երկրորդ աստիճանի այրվածքներ ունեի ամբողջ դեմքիս և ձեռքերիս վրա:Ես
RSO-ն կակաոյի կարագով խառնած ամբողջ մեկ ամիս դրեցի, և հազիվ կարող եք ասել, որ
երբևէ  այրվել  եմ:Զարմանալի  է,  թե  որքան  արագ  է  այն  աշխատում,  և  դա  լավագույն
ցավազրկողն է, որը ես երբևէ ունեցել եմ»: Ամերիկայիշ

«Գլխիս վրա խալ  ունեի,  որը  վերջերս  սկսեց  քոր  առաջանալ:Ես մի  քանի օր  շարունակ
օրական  մեկ  անգամ  քսում  էի,  և  խալը  սկսեց  փոքրանալ:Խոսեք  զարմանալի  մասին  »:
Ամանդա

«Իմ  կանեփը  նույնպես  կախված  էր  կոկոսի  յուղի  մեջ,  և  դա  մեծապես  օգնեց,  երբ  ես
ալոպեկիա ունեի»: Մեթի

«Իմ  ընկերուհին  ուներ  2+  տարի  տևողությամբ  MRSA վարակ  և  փորձել  էր  բազմաթիվ
հակաբիոտիկներ,  ներառյալ  ամենաուժեղներից  մեկը,  որն  անօգուտ  էր:Մենք
օգտագործեցինք մի քիչ յուղ, որը խտացված էր գոլորշիացնող գուլպանից, բաց սավառնակի
վրա գտնվող վիրակապի վրա, և այն անցավ, երբ ցավն անմիջապես դադարեց:Նրա կյանքի
որակը շատ ավելի լավն է:

Ես 2 տարի մեջքիս կասկածելի բշտիկ ունեի, որն ի վերջո փոխեց գույնը և շատ ցավեց, և ես
շատ  կասկածում  էի,  թե  դա  ինչ  է:Ես  RSO-ն  օգտագործեցի  վիրակապի  վրա,  և  այն
անհետացավ:Մենք  փորձեցինք  սա,  քանի  որ  տեսանք  Ռիկի՝  Run  from  the  Cure
տեսահոլովակը:Կարծում  եմ,  որ  այս  հաղորդագրության  տարածումը  մոնումենտալ
նշանակություն  ունի  և  պատրաստ  եմ  ակտիվության  և  մեր  սոցիալական  մեդիայի  և
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հեռարձակման  միջոցով  առաջ  գնալ՝  օգնելու  ձեզ,  տղաներ,  հաղորդագրության
բացահայտում»: Ռոբերտ

«Ես ֆիբրոմիալգիա ունեմ, և դեղերը չեն վերացնում ցավս:Բայց նավթն անում է»: Դոննա

«Ես հավատացյալ եմ...շտկում է հոդատապը...այն պետք է հավասարակշռության բերի ինն
ու  յանը,  որովհետև  ես  կարծում  էի,  որ  նախկինում  երջանիկ  էի,  բայց  վերջերս  ես
երջանկության զգացում եմ գտնում, որը բխում է ներսից…Շնորհակալություն Ռիկ Սիմփսոն
»: Իրվինգ

«Բարև Քորի, ես արդեն մոտ 3 շաբաթ է, ինչ դեղ եմ տալիս նրա ոտքի հոդատապի համար,
և  նա  հաշմանդամի  սայլակից  դարձել  է  աստիճաններով  վեր  ու  վար  վազելու
հնարավորություն և գնաց 2 ժամ արշավի։ հանգստյան օրերին:Դա միայն քաղցկեղի համար
չէ...այն  պարզապես  բուժում  է:Ես  պետք  է  նկարեի...Հսկայական
տարբերություն.Սովորական  դեղամիջոցները  դրան  չէին  դիպչում:Բուժումից  3  շաբաթ
առաջ անվասայլակով»։

«Այրվածքների  ժամանակ  օգտագործել  եմ,  չեմ  կարող  ասել,  թե  որտեղ  եմ  այրվել։Ոչ
վախեցնող և ոչ մի հետք:Հիանալի.Ես այրվածք ունեի մեկ շաբաթ և այն չէր լավանում:Ես
օգտագործեցի յուղը և չորս օրվա ընթացքում նոր մաշկ ունեմ։Մեկ շաբաթ անց չեմ կարող
ասել, թե որտեղ եմ այրվել։Հրաշալի իրեր»։ Քլիֆորդ

«Այո, այո, ես բուժել եմ այրվածքներ RSO-ով և առանց սպիների»: Էրին

«Ցավը  բառացիորեն  անհետանում  է  անմիջապես  և  մեկ  օրվա  ընթացքում  բորբոքումն
անցնում է:Ես արդեն բուժել եմ մեկ այրվածք մի քանի ամիս առաջ և ունեմ մեկ այլ այրվածք,
որը բուժում եմ հենց հիմա:Այն արագացնում է ապաքինման ժամանակը շաբաթներով և
շաբաթներով՝  սպասելով,  թե  որքան  ծանր  է  այրվածքը,  ՉՈՒՆԻ  Սպիներ  և  Ո՛չ
զգայունություն, թե որտեղ եմ այրվել:Ես օգտագործում եմ յուղը ամեն ինչի վրա և նկատի
ունեմ  ամեն  ինչ:
**Վերջերս  պատրաստեցի  մի  խմբաքանակ,  որն  այն  որակը  չէր,  որը  ես  երբևէ  կուտեի,
ուստի  այն  խստորեն  օգտագործվում  էտեղական  և  արեց  դեմքի  մաքրում:OMGosh,
զարմանալի  արդյունքներ:Ես  օգտագործում  եմ  RSO-ն  յուրաքանչյուր  երևակայելի
հիվանդության համար**», - Միշել

«Պատրաստեցի, տնօրինեցի 18-ամյա որդուս:Այժմ ոչ մի քաղցկեղի նշան չկա:Ես քեզ մեծ
շնորհակալություն եմ պարտական Ռիկ Սիմփսոնին»: Ամանդա

«Ես օգտագործել  եմ  այն  բաց վերքերը  բուժելու  համար։Ես  վերջերս  օգտագործել  եմ  իմ
դիաբետիկ  խոցի  վրա,  որը  բացվել  է:Բուժվեց  ավելի  լավ,  քան  ես  կարող  էի  հույս
ունենալ:Նաև  բուժեց  կատվի  քերծվածքները  գիշերվա  ընթացքում:Այլ  քերծվածքներ
գիշերվա ընթացքում:Կես քերծվածքի վրա յուղ քսեք, ծածկված ժապավենով, հաջորդ օրը
բուժված  կողմը  փակեք  բուժված  բաց  ինֆեկցիայի  դեպքում:Այս  դեղը  պետք  է  լինի
յուրաքանչյուր 1-ին օգնության հավաքածուում»։ Ջարեդ

«11 տարեկանից (այժմ ես գրեթե 30 տարեկան եմ) մաշկիս մի տեսակ բորբոս է առաջանում՝
հիմնականում  պարանոցիս  կրծքավանդակի  և  մեջքի  շրջանում։Այս  կարմիր  կլոր  բծերը
հայտնվում են մաշկիս վրա ամեն տարի, և ես վերցրել եմ այն ամենը, ինչ անհրաժեշտ է իմ
մաշկի  վիճակը  բուժելու  համար:Մաշկաբանների  կողմից  նշանակված  դեղամիջոցները
տևում  են  5-6  օր՝  այդ  բծերը  վերացնելու  համար  և  ևս  5  օր՝  դրանք  ամբողջությամբ
վերացնելու համար:

Օրերս ես նկատեցի, որ այս բծերը սկսում են ևս մեկ անգամ երևալ, ԲԱՅՑ այս անգամ ես
որոշեցի կանեփի յուղ լցնել դրա վրա…և դա իսկապես կախարդական էր !!!Ես ընդամենը 2
անգամ եմ կիրառել, ու բծերը ԲՈԼՈՐ անհետացել են։Աչքերիս չէի հավատում։Այլևս ոչ մի
դեղահաբեր  և  քսուքներ  և  հատուկ  շամպուններ  ինձ  համար:Հիմա  ես  կանեփի  յուղով
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թրմած կոկոսի յուղ եմ պատրաստել և կշարունակեմ կիրառել այն ևս մեկ շաբաթ, որպեսզի
համոզվեմ, որ բծերը նորից չեն հայտնվի:Շատ շնորհակալ եմ RS & JB-ին բոլոր օգնության և
տեղեկատվության համար, ես հավերժ երախտապարտ կլինեմ»: Իոաննա

«Արդյո՞ք  յուղը  կաշխատի  պապիլոմաների  կամ  աչքի  մոտ  գտնվող  մաշկի  պիտակների
վրա»: Շոն

-- Այո, Շոն, բայց զգույշ եղիր, որ յուղը չմտնի աչքերիդ, այլապես այն վատ կվառվի մոտ մեկ
կամ երկու ժամ:Այն չի վնասի աչքը, բայց տհաճ է։ՋԲ

«2002 թվականին ես սարսափելի վթարի մեջ էի։Ամբողջ վերքեր ունեի և ձեռքիս ոսկորի մի
մասը կորցրեցի:Մաշկի և ոսկորների փոխպատվաստումից հետո ես գրեթե ապաքինվեցի և
ձեռքիս վարակ ստացա:Պարզվեց, որ դա ոսկրային վարակ է և պետք է ամեն ինչ սկսել:Դրա
պատճառով, երբ ես կտրվածքներ/այրվածքներ եմ ստանում (ես եռակցող եմ), նրանք միշտ
վարակվում են:Անցած տարի ես սարսափելի այրվածք ստացա ստամոքսիս աշխատանքի
ժամանակ  գոլորշու  խողովակից:Պահպանելով  այն  մաքուր  և  օգտագործելով  յուղը,  այն
բուժվեց  ընդամենը  մեկ  հպումով  մեկ  շաբաթվա  ընթացքում:Եռակցման  իմ  փոքրիկ
այրվածքները  կարող  են  տևել  4-6  շաբաթ:Այլևս  ոչ  իմ  յուղով:Պտուտակ  Neosporin,  ես
օգտագործում եմ OIL! Քրիս

«Ես  տաքացրի  յուղը  և  խառնեցի  դեմքի  կրեմիս  տարայի  հետ:Ես  այն  օգտագործում  եմ
օրական 2 անգամ և մոտ 2 ամիս է:Խորը, խորը պզուկները, որոնք ես ստանում էի (գիտեք,
թե ինչպիսին են, դրանք մեկ շաբաթ տևում են ջրի երես դուրս գալու համար և հսկա են)
այլևս  չկան:Այդ  բշտիկների  հետքերը  նույնպես  մարում  են։Ես  նույնիսկ  տեսնում  եմ,  որ
մաշկը սկսում է ձգվել:Այս յուղը զարմանալի է,  և դեմքի քսուքը շատ կիրառություններից
մեկն է: Ջենիֆեր

«Ես  ավարտեցի  աշխատել  իմ  ղեկավարի  համար  անտառում,  որտեղ  մի  կույտի  մեջ
թունավոր կաղնու փունջ կար, որը պետք է տեղափոխվեր և այրվեր, և ես պատկերացում
չունեի, որ դա այնտեղ է:Այսպիսով, իհարկե, ես բռնեցի թունավոր կաղնին:Իմ ղեկավարը
տեսավ, որ այն ցելյուլիտի եզրին է, հետո ինձ հետ ուղարկեց Ռիկ Սիմփսոնի յուղով բուժումը
սկսելու  համար:Մի քանի օրվա ընթացքում թեւս սկսեց մեկ կանգ առել,  այն  նաև սկսեց
շրջվել:ԴՈՒ ՉԵՔ ԻՆՁ ԱՍԵԼ, ԱՅՍ ԲՈՒՅՍԸ ՉԻ ԿԱՐՈՂ ԲՈՒԺԵԼ ՈՉ ՄԻ ԲԱՆ»: Հարրի

«Թունավոր  բաղեղը  ձեռքիս  վրա…  Ցանն  ու  այրվածքները  անհետացան  5  րոպեի
ընթացքում… Ոչ մի ցրտահարություն, ոչ ցան, ոչ ցավ… Ես օգտագործում եմ RSO-ի մեկ
հատիկ բրինձ մի քիչ կոկոսի յուղով… ԳՆԱՑԵԼ Է 5 րոպեում!!!Ես սիրում եմ իմ նավթը!!!»
Էստել

«Ես  օգտագործել  եմ  այս  յուղը  3  տարի  առաջ  շագանակագեղձի  քաղցկեղի  4-րդ  փուլը
սպանելու համար:Ես սկսեցի օգտագործել հորմոնալ թերապիա, իսկ հետո իմացա RSO-ի
մասին:Աշխատում է.Ես անձամբ գիտեմ տասնյակ մարդկանց, ովքեր ամեն օր օգտագործում
են այն բազմաթիվ հիվանդությունների դեպքում:Դա հսկայական օգնություն է քաղցկեղով
հիվանդների համար, բայց ես կարծում եմ, որ իմ ամենաապշեցուցիչըհայտնությունը բուժել
է  ինչ-որ  մեկի ծանր պսորիազը,  որը  նրանք ունեցել  են  իրենց  մարմնի 90%-ից ավելին:6
շաբաթվա ընթացքում օրական 1/4-ից 1/2 գրամ յուղ ընդունելով՝ այս մարդը բառացիորեն
բուժել  է  իրեն  այն  հիվանդությունից,  որից  տառապել  է  մանկուց:Ես  կարող  էի  ժամերով
շարունակել այն, ինչ ես տեսել եմ, որ այս յուղն անում է:Դուք կտեսնեք, ձեր միտքը բաց
կպահեք և կանեք այնպես, ինչպես հրահանգում է Ռիկը, դուք չեք զղջա»: Դան

«Arthritic psoriasis մեկ ամսից պակաս ժամանակում…» Ջուլիանա

«Իմ պսորիազն անհետացավ այն բանից հետո, երբ ես սկսեցի ուտել յուղը... Միայն թե յուղի
տեղային օգտագործումը այդքան էլ չօգնեց իմին. ամբողջովին չվերացավ, մինչև ես սկսեցի
օգտագործել  այն  բանավոր:Այն  դեռ  չի  վերադարձել։Ես  այժմ  պահպանման  դոզան  եմ
ընդունում, ուստի ՀՈՒՍՈՎ ԵՄ,  որ դա բավական է պսորիազը հեռու պահելու համար:Ես
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դրա  ոչ  մի  նշան  չեմ  ունեցել  գրեթե  4  ամիս:Բժիշկներն  ինձ  ասացին,  որ  այն  երբեք
ամբողջությամբ չի  անհետանա, և որ միակ դեպքը,  երբ այն  «կպարզվի»,  այն  է,  երբ  ես
իսկապես հիվանդ էի, և իմ իմունային համակարգը այլ խնդիրներ ունի պայքարելու:Դե...Ես
հիվանդ չեմ զգում, և հիմարությունը վերացել է»: Լինդսի

«Մի քանի օրվա ընթացքում նաև բուժեց ջիլը:Նույնիսկ 7 ամսական վնասվածք.Պարզապես
օրը մեկ անգամ մի քիչ կարագ կամ RSO քսեք ցավոտ հատվածին:Զարմանալի խենթ.Ես
օգտագործել  եմ  RSO  3-րդ  աստիճանի  այրվածքի  ժամանակ անցած կիրակի-երեքշաբթի
օրը, 40 ժամ բուժումից հետո այրվածքի նշաններ չկան:Իհարկե կցանկանայի օգտագործել
այն,  երբ դա տեղի ունենար:Դա ինձ կփրկեր մեծ ցավից ու դրա վրա սառույց պահելուց
ժամեր առաջ»: Բոբբի

«Մոտ երկուսուկես տարի առաջ մի  ընկեր ինձ  նստեցրեց Run from the Cure-ը  դիտելու՝
մտածելով,  որ  դա  կարող  է  օգնել  իմ  psoriasis-ին:Մենք  միասին  պատրաստեցինք  յուղը,
առաջին  անգամն  էր  երկուսիս  համար,  երեք  շաբաթվա  ընթացքում  իմ  ափսեային
պսորիազն  անհետացավ:Այդ  ժամանակվանից  ես  պատրաստում  եմ  յուղը  և  ընդունում
այն:Եթե ես ամեն օր ուտում եմ, և գիշերը յուղը տեղայնորեն քսում եմ առանձին բծերի վրա,
որոնք պատահականորեն հայտնվում են,  ապա պսորիազը շատ վերահսկվող է և գրեթե
անտեսանելի:Այս փորձառության շնորհիվ ես երկու ոտքով ցատկեցի և այժմ պատկանում եմ
Կոլորադոյում  առաջին  ամբողջությամբ  պետական  արտոնագրված  բժշկական
մարիխուանայի բիզնեսին:Իմ բիզնեսում մեկ տարի անց հայրս ախտորոշվեց մելանոմայի IV
փուլով,  այն տարածվել էր նրա թոքերում և լյարդում:Ուռուցքաբանը նրան 3-ից 12 ամիս
ժամանակ  է  տվել  և  ասել,  որ  պատրաստ  լինի  հոսփիսային  խնամքին:Ես  անմիջապես
սկսեցի  նրան  RSO  ռեժիմով  և  հինգ  ամիս  անց  նրա  քաղցկեղն  անհետացավ:Անցել
է:Աշխարհի  ամենահեշտ  բանը!Շնորհակալություն  Ռիկին  այս  զարմանալի  դեղամիջոցն
աշխարհին նորից ներկայացնելու համար»։ Էրիկա

«Ի՞նչը  չի  կարող  օգնել:Իմ  ուսումնասիրությունների  շնորհիվ  հնարավորություններն
անսահման են:Ես կիստա ունեմ այտիս աջ կողմում՝ դեմքիս վրա։Յուղը վերցնելուց հինգ օր
հետո կիստը արագորեն  փոքրացավ:Յուղը  պատրաստված էր  ցրտաշունչ  տերևներից  և
փոքրիկ բողբոջից, որը ներծծվում էր միշտ թափանցիկով:Խառնուրդը նստեց 2 շաբաթ։Յուղ
ստանալու առաջին գիշերը կիստաս քոր առաջացավ:Հինգ օր անց գնաց:Յուղն աշխատում
է.Չափազանց  շատ  ապացույցներ  կան,  և  այդ  ամենի  հիմքում  ընկած  գիտությունը
զարմանալի է:Այնտեղ կան քիմիական միացություններ, որոնք արձագանքում են նյարդային
համակարգի  մեր  բոլոր  ընկալիչներին,  բնական գործ  է:Զարմանալի  մասն այն  է,  որ  այս
ամենը գտնվում է մեկ բույսի մեջ:ԿԱՆԵԶ.Ժամանակն է տեսնելու, թե որքան հեռու կարող են
գնալ մարդիկ:Ժամանակն է զարգանալ»: Ջերեմի

«Առաջին անգամ ես պատրաստեցի յուղը (թրմված կոկոսի յուղով) տարեց հարևանի մեջքի
տեղային  բուժման  համար:Նա  վերքեր  ուներ  ամբողջ  մասում,  որոնք  ուժեղ  քոր  էին
գալիս:Բացառված են անկողնու վրիպակները, ինչպես նաև քոս, փախչել, թրթուրներ և այլն,
քանի որ նրա վրա ոչ մի այլ տեղ չի տուժել, բացի մեջքից, և անկողնու վրա կենդանիների
ակտիվության նշաններ չկան:Գիտե՞ք  ինչ  է  արել  նրա որդին???Նա ներքնակի վրա շատ
ցողեց քիմիական նյութով, որպեսզի ազատվի գոյություն չունեցող վրիպակներից:Ես նրան
տվեցի  նոր  ներքնակ՝  հստակ  ցուցումներով,  որ  այն  ՉԻ  ցողել:Նա  ստիպված  էր  գնալ
հիվանդանոց արյունահոսող խոցերի պատճառով և մինչ նա այնտեղ էր, նա արտահայտեց
իր մեջքի խնդիրը և գիտե՞ք, թե բժիշկները նրան ինչ են ասել ???Լվացեք նրա մազերը և
մարմինը ոջիլների համար, նա ոջիլ չունի:Այսպիսով, ինչ եք կարծում, ո՞ւմ ես լսելու, որպեսզի
օգնեմ նրան:Բժիշկները.ՈՉԵս պատրաստեցի յուղը, դրանով բուժեցի նրա մեջքը, և այնտեղ
բարելավում և բուժում է ընթանում»: Միշել

«Ես վարակվել եմ հերպեսի վիրուսով գրեթե 20 տարի առաջ:Ես նրանցից եմ, ով տարեկան
5-6 անգամ բռնկվում է մինչև այսօր։Ինչպես կարող եք պատկերացնել, սա ինձ համար հեշտ
չի եղել:Ինձ հետաքրքիր է, եթե դուքունե՞ք որևէ առաջարկ կամ գիտեք ուրիշների մասին,
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որոնք հաջողության են հասել կանեփի հետ բուժման հարցում:Շնորհակալություն ժամանակ
տրամադրելու համար."

--  Պարզապես  յուղը  (կամ  թուրմը  կամ  յուղով  քսուքը)  քսեք  հերպեսի  բռնկման
վայրերին:Կրկնել  ըստ  անհրաժեշտության:Նաև  լավ  գաղափար  է  ուտել  առնվազն  60  գ
բուժում, երբեմն հերպեսի վիրուսը լիովին անհետանում է:Բռնկումներն այնքան հաճախ չեն
լինի, և դուք ցավ չեք ունենա և այլն, եթե օգտագործեք յուղը բուժելու համար:Յուղը գործում
է հերպեսի բոլոր տեսակների դեպքում, և դուք չեք գտնի որևէ բան, որն ավելի լավ է ազդում
հերպեսի վրա, քան յուղը:Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջ.Բ

«Նախկին կինս վիրուսից զերծ է այն բանից հետո, երբ ես նրան դեղաչափ եմ ընդունել!!!Նրա
բժիշկը  շփոթված էր  և  մնում  է:Նա DARE-ի  շրջանավարտ էր  և  հիմա մի  քանի  բույս  է
պահում իր համար...» Թոմաս

«Առավոտյան շոտլանդացի, խոսեցի քրոջս հետ անցյալ  երեկո,  և նա ասում է,  որ բոլորը
բուժվել  են!!!Դեղորայքը  բուժեց  նրա  եզերքը։  :)  Նա  ասում  է,  որ  իրեն  հրաշալի  է
զգում։Պարզապես ուզում էի 100% վստահ լինել, նախքան քեզ գրելը:Շատ շնորհակալ եմ ձեր
օգնության համար»։

«Շինգլեր ունեցող աղջկա հետ մեկ այլ բան է պատահել, և նա երբեք ընտանիքին չի ասել,
թե ինչ է պատահել:Ահա, նա հենց նոր ուղարկեց ինձ. «Նորից բարև, երեկ իմացա, որ մեկ
տարի առաջ քույրս  վահանաձև գեղձի աճ է  ունեցել,  բայց  մեր  ընտանիքին չասաց:Ըստ
երևույթին, բժիշկն ասել է, որ կհետևեն դրան, և եթե այն մեծանա, ապա կվիրահատեն:Այն
բավականաչափ մեծ չէր դրա բիոպսիա ստանալու համար:Ինչևէ, նա անցած շաբաթ այցելել
է  իր  բժշկին  և  պարզել,  որ  ուռուցքը  դադարել  է  աճել:Նա  կարծում  է,  որ  դեղամիջոցը
դադարեցրեց աճը:Հրաշալի նորություն չէ՞։Նա շարունակում է դա ընդունել՝ հույս ունենալով,
որ իր հաջորդ նշանակումը կապացուցի, որ նավթը սպանում է ուռուցքները:Երբ դա տեղի
ունենա, ձեզ ավելին կտեղեկացնենք»: շոտլանդական

«Անցյալ  տարվա  գարնանը  ինչ-որ  ժամանակ  ես  կզակիս  ձախ  կողմում  կարմիր  հետք
նկատեցի:Ես դա մերժեցի որպես խոց, որը շուտով կանցնի:Դե, դա չեղավ, և մինչ ես դա
գիտեի,  հայտնվեց երկրորդը.  կցված չէ,  բայց  առաջին նշագծից մի փոքր ուղիղ գծով:Ես
քսեցի մի քանի պոլիսպորին և այլ  քսուքներ, որոնք գտա դեղամիջոցների պահարանում,
բայց ոչինչ չփոխեց դրա գույնը կամ տեսքը:Այն պահին, երբ ես կապ հաստատեցի և մտա իմ
բժշկի գրասենյակ, ավելին կար, բայց որոշ ոլորտներում այն  սկսեց այլ տեսք ստանալ:Այն
ավելի  կեղտոտ  տեսք  ուներ:Երբ  իմ  բժիշկը  զննեց  ինձ,  նա  շփոթված  տեսք  ուներ  նրա
դեմքին:Հաջորդ երկու ամիսների ընթացքում նա տարբեր հակաբիոտիկների քսուքներ և
հաբեր է նշանակել։

Ամբողջ  ընթացքում  նա  անընդհատ  ասում  էր՝  ես  չեմ  կարծում,  որ  դա  քաղցկեղ  է։Չեմ
կարծում,  որ  դա  քաղցկեղ  է:Չնայած  տարօրինակ  էր  թվում,  որ  նա  ինձ  ասում  էր,  որ
չանհանգստանամ  հետագա  հանդիպումների  մասին,  պարզապես  ամեն  շաբաթ  արի  իր
գրասենյակ,  ինչպես  նա  ասաց,  և  նա  անմիջապես  կտեսնի  ինձ,  և  իր  անձնական
գրասենյակում,  ոչ  թե  քննասենյակում:  ժամանակ.Ասել,  որ  ես  մի  փոքր  վախեցա,
թերագնահատում  էր,  քանի  որ  սա ոչ  մի  տեղ  չէր  տանում:Մեկ  անգամ  չէ,  որ  ես  նրան
հարցրեցի  մաշկաբանին  այցելելու  մասին,  որը  նա  պատասխանեց.  «Մենք  բիոպսիա
կանենք,  այնուհետև  ձեզ  կհասցնենք  մաշկաբանի  մոտ,  եթե  դեմ  չեք  մեքենա  վարել
Հալիֆաքս»: «Ես կգնամ»: սրտի բաբախումով»,- ասացի նրան՝ պարզելու, թե ինչ նշաններ
են դեմքիս վրա:Ժամանակն անցնում էր, և ես Հալիֆաքսից չէի լսել մաշկաբանի հետ որևէ
հանդիպման մասին:Ես նորից հարցրի իմ բժշկին… Հետո նա նշեց, որ մաշկաբան կար, ով
մահացել է Հալիֆաքսում, և այնտեղ գտնվողը շատ զբաղված էր, այսինքն՝ մի քանի ամիս
կանցներ,  մինչև  ես  կարողանայի  մտնել  նրան  տեսնելու:Ժամանակը  կարծես  քարշ  էր
տալիս… ոչինչ չէր կատարվում…

Դոկտորի տված դեղերը փորձելուց հետո ես որոշեցի գործն իմ ձեռքը վերցնել:Ես մի քանի
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հարցում կատարեցի և կարողացա ստանալ որոշակի RSO(Rick Simpson Oil)  կամ պարզ
ասած՝  լավ  պատրաստված  կանեփի  յուղ:Ես  հետևեցի  յուղի  օգտագործման
հրահանգներին:Ես մի մասը դրեցի ժապավենի վրա և գիշերը ծածկեցի դեմքիս հետքերը:Ես
նաև ամեն երեկո մի քանիսն էի ընդունում:

Այն ամենից, ինչ ես կարդացել եմ, այս նյութը չի կարող ձեզ վնասել, բայց այն կարող է ձեզ
ոտքի կանգնեցնել, եթե սկզբում չափից շատ եք ընդունում:Դե, մի քանի անգամ ես մի քիչ
չափից շատ եմ վերցրել և մի քանի օր չէի կարողանում հասցնել աշխատանքի:Այն, ինչ ես
արեցի, սակայն, շարունակվում էր գիշերը յուղը նույնքան ուժեղ քսել, որքան եսկարող էր
առանց վատնելու:Ես կարող էի տեսնել, որ դա փոփոխություն է առաջացնում:Համոզված
եմ,  որ  ավելի  արագ  կաշխատեր,  եթե  ժամանակ  տայի,  որպեսզի  կարգավորեի  ներքին
ընդունածս  քանակությունը,  որպեսզի  իմ  շարժիչ  ֆունկցիայի  վրա  անբարենպաստ
ռեակցիաներ չլինեին:LOL

Ընդհանուր առմամբ, այս նյութն աշխատում է, և իմ բժշկին իմ վերջին այցելություններից
մեկի ժամանակ նա ասաց. «Դա այնքան ագրեսիվ տեսք չունի, որքան կար»: Սա ստիպեց
ինձ շատ ավելի լավ զգալ, և բիոպսիայի զեկույցը նույնպես, երբ այն վերադարձավ, ասաց, որ
հյուսվածքի նմուշը չարորակ չէ:Անկեղծ կարող եմ ասել, որ յուղը կարծես մաքրել է այն, ինչ
եղել է իմ կզակի վրա:

Մեծ  մասամբ  չկան  աճող  կարմիր  նշաններ,  պարզապես  նախկինի  «ստվերներ»:Մեկ
շաբաթից գնում եմ մաշկաբանի մոտ։Հուսանք, որ նա կարող է որոշակի լույս սփռել այն
մասին,  թե  ինչ  կա  կամ  ինչ  էի  ես  ունեցել:Հանգստանալու  համար  կուզենայի  հաստատ
իմանալ։Ես անպայման կթարմացնեմ, երբ ավելի շատ տեղեկություններ ունենամ։Առայժմ…
ես կցանկանայի մեծ շնորհակալություն հայտնել նրանց, ովքեր ներգրավված են օգնելու ինձ
բուժվել»: Բիլ

Ք.Ես  մտածում  էի,  արդյոք  RSO-ն  կօգնի  մորս  այրվել  ճառագայթումից:Նա  որոշեց
շարունակել  «պայմանական»  բուժումը,  և  այժմ  կրծքավանդակը,  այլ  խոսքերի
բացակայության դեպքում, թակել է։Միայն նայելը ցավում է:Հիշում եմ, որ կամ դու կամ Ռիկը
մի անգամ այրվել  ես,  ենթադրում եմ,  RSO-ն պատրաստելիս,  և ցույց տվել նկարներ, թե
ինչպես է  նավթը աշխատում նաև այրվածքների վրա:Այսպիսով,  դա ինչ-որ  օգուտ կտա՞
նրան:

Ա.Քսեք յուղը կամ կանեփի լուծույթը նրա կրծքավանդակին և մեջքին:Իհարկե, նա պետք է
ուտի յուղը և հեռու մնա բժիշկներից և նման այլ անհարկի վնասներից:ՋԲ

«Մայրիկս (72) ունի ցավոտ ճաքած մաշկ իր մատների մեծ մասում արդեն մոտ 2 տարի…
շատ  ցավոտ:Բժիշկն  ասում  է.  «Այո,  դա  գալիս  է  տարիքի  հետ»:  Դյուֆուս!!!Շատ  քիչ
քանակությամբ  ձեթը  խառնել  ենք  ակվաֆորի  հետ...Մեկ  բուժում,  մեկ  գիշերում...անցել
է:Նրա  ցավոտ  ճաքերը  բուժվում  են  և  շարունակում  են  լավ  մնալ  արդեն  մեկ
շաբաթ:ԶԱՐԳԱԼԻՔ» Դոլլի

«Ես  յուղը  օգտագործեցի  թարմ  բաց  վիրահատության  վերքի  վրա:2012  թվականի
սեպտեմբերին ես դեմքիս վրայից հեռացրեցի 2 բազալ բջջային քաղցկեղ:Մեկը մեծ էր և
սնուցող  ուռուցքն  էր,  որը  տարածում  էր  այն:Ինչպես  նաև,  բիոպսիայի  համար  քերեցին
այտիս ներքին ուռուցքը:Երբ հասա տուն և բացեցի վերքս, դեմքիս խառնարան հայտնվեց։

Առաջին  4  օրվա ընթացքում  խառնեցի շի  կարագը և յուղը  և քսեցի այն:Ես  այնուհետև
անցա ուղիղ նավթի և չեմ դադարել:Երբ ես գնացի իմ վիրահատության, բժիշկը, ով կարծում
էր,  որ  ես  պատրաստվում  եմ  պլաստիկ  վիրահատություն  անել,  զարմացած  էր  իմ
ապաքինմամբ:Ես որոշեցի նրան ասել ճշմարտությունը, որ ես չեմ օգտագործել դեղատոմսը,
որ այն բուժել եմ կանեփի յուղով։Նա լսել էր Rick Simpson & Phoenix Tears-ի մասին, նա
չդատեց ինձ և ասաց, որ շարունակեմ լավ աշխատանքը:Մեկ ամսից ես գնում եմ իմ երկրորդ
վիրահատությունը,  գործողությունների  ծրագիր  այս  վերքը  բուժելու  համար...  Կանեփի
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յուղ:Ասե՞մ այս վիրաբույժին:Իմ Post op նշանակման ժամանակ:Սիրո և լույսի մեջ»: Փեթի-Ջո

- Փեթի, վիրահատություն չի պահանջվի, եթե շարունակես յուղը:Կամ անհրաժեշտության
դեպքում  հետաձգեք  ևս  60  գ-ով,  բայց  հնարավորության  դեպքում  հեռու  մնացեք
վիրահատությունից  և  բժիշկներից:Դա  շատ  դեպքերում  բուժման  հաջողության  տխուր
նախապայման է։ՋԲ

«RSO-ն իմ psoriasis-ը գրեթե գոյություն չուներ:Ես արդեն երեք տարի է, ինչ ընդունում եմ
պահպանման դոզան, և իմ մաշկը մաքուր է, իմ միտքը մաքուր է, և ես երբեք ավելի առողջ
չեմ եղել»: Էրիկա

«Ես  տեսել  եմ,  որ  ինձ  մոտ  գտնվող  ինչ-որ  մեկին  օգտագործում  էր  Ռիկի  յուղը  վատ
այրվածքի վրա, որը կթողներ տհաճ սպի, և յուղը քսելուց հետո մեկ շաբաթվա ընթացքում
այն անհետացավ և սպիի կամ այրվածության նշան չկար»: Ջենիս

«Մենք  հիմա  իմ  աղջիկն  ունենք  նավթի  վրա:Նա  պսորիազ  ունի  երկու  արմունկների,
նախաբազուկների  և  մեկ  ծնկի  վրա:Լուսանկարել  է  սկզբում:Առայժմ  չոր  թեփուկավոր
հատվածները  վերացել  են:Մաշկը  կարմիր  է,  բայց  հարթբարձրացված  ու  բորբոքվածի
փոխարեն։Դրսի  ավելի  փոքր  տարածքները  ամբողջությամբ  մաքրվել  են:Մենք  համոզված
ենք, որ սա կաշխատի:Մենք նկարում ենք ամեն օր կամ երբ նկատելի բարելավում կա:Այս
ամենը յուղը տեղային օգտագործելուց մեկ շաբաթից էլ քիչ ժամանակում։Շատ շնորհակալ
եմ այս դեղամիջոցի մասին իրազեկելու համար, որն ի վերջո կբուժի ազգերին Ռիկին և Ջ.Բ.-
ին:Ես ամեն օր հրապարակում եմ գրառումներ և ասում եմ բոլորին, ովքեր կլսեն։Այն սկսում
է սուզվել»: Ռոն

Ք.Արդյո՞ք այս խառնուրդները գործում են պզուկների դեմ:

Ա.Ջենիֆեր,  յուղը  գործում  է  «բոլոր  տեսակի  մաշկի  հիվանդությունների  համար»:  Դա
նշանակում է, որ ներառում է պզուկները:Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջ.Բ

«(Ես իմացա յուղի մասին) 3 ամիս առաջ ինտերնետում որոնում էի պզուկների և ռոզացեայի
բուժման  համար:Դա  անմիջապես  պարզեց:Ես  կոկոսի  յուղին  ավելացնում  եմ  iso  յուղ,
որպեսզի այն օգտագործեմ իմ դեմքին և պարանոցին օրը մեկ անգամ:Ամուսինս ասում է, որ
ես 15 տարով ավելի երիտասարդ տեսք ունեմ:Շատ շնորհակալ եմ այս տեղեկատվությունը
կիսելու համար:Աստված օրհնի ձեզ բոլորին.Շարունակեք ձեր աշխատանքը»: Թոնի

«Ես  երդվում  եմ,  որ  սա է  պատճառը,  որ  ես  իմ  եղբայրներից  ու  քույրերից  շատ  ավելի
երիտասարդ տեսք ունեմ:Ես 4-ից ամենամեծն եմ։Բոլորն ասում են, որ ես իմ կրտսեր քրոջից
առնվազն 20 տարով երիտասարդ տեսք ունեմ»։ Մերի

«Դա աշխատում է նաև դեմքի վրա աճող մազերի համար:Ես այն օգտագործել եմ իմ 23-
ամյա որդու վրա՝ հաջողությամբ 2 հավելվածում:ՄԵԿ ՍԵՐ." Փեթի-Ջո

«Ջ.Բ., դու ունե՞ս որևէ գիտական ապացույց, կամ պարզապես մարդիկ ասում են, որ երբևէ
ալերգիկ  են  եղել  մարիխուանայի  նկատմամբ:Սա  հնարավո՞ր  է:Կարծում  եմ,  որ  հենց
տրիխոմներն են մարդուն քոր պատճառում, քանի որ հարդարելիս հակված ես ձեռքերիդ քոր
առաջացնել,  ինչպես  հպվելով  մեկուսացմանը:Բայց  ինձ  երկու  հոգի  ասել  են,  որ  նրանք
կարծում են, որ ալերգիկ են մարիխուանայի նկատմամբ և փեթակներում են հայտնվում, երբ
նրանք շրջապատում են կամ ծուխը փչում է նրանց մոտ:Բայց ես կցանկանայի, որ երկուսն
էլ  լինեին  իմ  ուսումնասիրության  մի  մասը,  ուստի  մտածում  էի՝  արդյոք  որևէ  մեկը
ականատես  եղե՞լ  է,  որ  մարդն  ալերգիկ  է  մարիխուանայի  նկատմամբ,  թե՞  ինքն  է  դա
զգացել»:

-- Տեսեք, կանեփը բույս է, ուստի, այո, որոշ մարդիկ, իհարկե, կարող են ալերգիա ունենալ
դրա որոշ բաղադրիչների նկատմամբ:Բայց մենք դեռ չենք տեսել ալերգիա յուղի նկատմամբ
և կարծում ենք, որ եթե դա տեղի ունենա, մարդիկ միայն պետք է փորձեն այլ շտամ՝ դրա մեջ
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այլ  տերպեններով։Յուղը  օգտագործվում  է  բոլոր  տեսակի  ալերգիաների  բուժման
համար:Բայց մենք յոթ միլիարդ ենք, և մեզանից յուրաքանչյուրը եզակի է,  այնպես որ ես
կասեի,  որ  այո,  որոշ  մարդիկ  հավանաբար  ալերգիա  կունենան  յուղի  որոշ  տեսակների
նկատմամբ:ՋԲ

«Չարլին քայլում է։Ցավազրկողներ չկան:Նա կանգնած է բարձրահասակ:Նրա քայլերը ուղիղ
են ու  լայն։Նա կարող է  վազել  ցատկելով  և խաղալ:Նրա պարանոցը գրեթե 90 տոկոսով
ապաքինված  է։Երկու  տարվա  ընթացքում  այս  տեսքը  չի  եղել։Երեկ  նա  կերավ  բանան,
պիցցա, կես սենդվիչ, տապակած բրինձ, մածուն և այլն:Նա ԵՐԲԵՔ այսքան շատ չի կերել:
(…)

Չարլիի  աջ  ծունկը  ամենավատն  էր։Մոտ  50  տոկոսով  ավելի  լավ  է։Ձախը  գրեթե
ամբողջությամբ ապաքինվել է,  բացառությամբ այն բանի, որ նա քոր է առաջացրել մյուս
գիշեր և նորից բշտիկներ է առաջացրել:Բայց ոչ մի լուրջ բան...Ամենամեծ փոփոխությունը
վզի  և  թեւատակերի  վերքն  է։Վիզը  գրեթե  ամբողջությամբ  բուժվել  է,  ինչպես  նաև նրա
թեւատակերը:

Ես օգտագործում եմ յուղի մի փոքր կաթիլ նրա g-խողովակի մեջ լոգանքներից առաջ:Այն
նաև օգնել է ծնկի ցավին:Եթե նրա ծնկները ցավում են, նա ստանում է այդ կաթիլը:Ես չեմ
ավելացնում  որևէ  թիլենոլ  կամ իբուպրոֆեն:Դա անում  է  հնարքը:Ես  նաև իմ  քսուքն  եմ
պատրաստում։Ես ունեմ ջրի մեքենա, որը զտում է ջուրը և առանձնացնում ալկալային ջուրը
թթվից:Քանի  որ  թթվային  թթվածնով  ջուրը  շատ  օգտակար  է  մաշկի  համար  և  նաև
հակաբակտերիալ է, ես թթվային ջուր եմ վերցնում և խառնում մետոցելյուլոզայի հետ՝ քսուք
ստեղծելու համար:

Ես  ավելացնում  եմ  խտանյութը,  որպեսզի  լուծեմ,  որը  նման  է  վազելինի  խտությանը:Ես
սրանով քսում եմ նրա վիրակապը և օգտագործում վերքերի վրա։ՍԱ միայն անհավանական
տարբերություն  է  ստեղծում  ցավի,  քորի  և  ապաքինման  հետ:Շուտով  կուղարկեմ
նկարներ։Ես ընդունել եմ նրանց յուրաքանչյուր փոփոխություն:Կարծում եմ, որ յուղը կտևի
ևս մեկ ամիս, բայց քանի որ սա առաջին անգամն է, որ ես երբևէ դա անում եմ, ես այդպես
եմվստահ չեմ.Ես հուզված եմ.Նրա ախորժակը երբեք այսքան լավ չի եղել։Երեկ նա ավելի
շատ ուտելիք է կերել, քան ամբողջ տարվա ընթացքում»: Տրիշա

«Հեյ  Ռիկ  և  ընկերներ,  ես  ընկեր  ունեմ,  ով  ունեցել  է  այս  վերքը  (մոտ.2  դյույմ  4  դյույմ
տրամագծով) նրա ձախ ուսի շեղբին, որը շարունակվում է 4 տարի, սաստիկ վարակ, առանց
քոսի տեղում,  պարզապես մաքուր  բաց բացվածք,  մակերեսի տակ դուք  կարող եք  զգալ
կոշտ բեյսբոլի չափի կոշտուկ, որը զգայուն է հպման նկատմամբ: .

Նա 7 ամսվա ընթացքում 8 անգամ քսել է յուղը,  մոտ 2 շաբաթ և կիրակի՝ նաև ներքին
օգտագործման  դեպքում:
Քորած  և  սպի  առաջացնող  գոյացությունն  անհետացել  է,  բաց  վերքը  սպի  է  մնացել,  և
ընկերս իրեն երջանիկ է զգում, որ հնարավորություն է ունեցել օգտագործել յուղը»: Ռեբեկա

«Իմ  պարանոցին  երկու  բծեր  ունեմ՝  մեկը  կրծքում,  և  մեկ  որովայնում...  վերջին  երեք
շաբաթվա  ընթացքում  իմը  փոքրացել  է...  պարանոցի  և  ստամոքսի  հետևի մասը  գրեթե
անհետացել  է...  ականջի  հետևում  գտնվողը  կես  չափի...ԳՆԱ  ԿԱՆԱՆԵԲԻ  ՅՈՒԹ!!!!!!!”
Շարոն

«Պարզապես պատմելու համար իմ փոքրիկ պատմությունը...Իմ ընկերը երկար տարիներ
տառապում  է  խորը  երակային  թրոմբոզով:Նա  2  տարի  է՝  ոտքի  վերք  ունի՝  քառորդ
չափի...Ռիկ Սիմփսոնի պատմությունը տեսնելուց հետո ես առաջարկեցի յուղը, նա ասաց,
որ ամեն ինչ կփորձի...Այսպիսով, ամեն դեպքում, լինելով ծխող, ես ձեռք բերեցի յուղի մի
մասը:Նրան  ասաց,  որ  այն  ընդունի  օրը  երկու  անգամ:2  հատ  բրինձ  չափի...Անցավ  2
շաբաթ...նա ժպտում էր, դա վաղուց չէր տեսել...Վերքը փոքրացել էր?????...Սկսվում է նոր
մաշկը  ???Սա  չէր  կարող  լինել???...Թե՞  կարող  է  լինել???...Նա  շարունակեց  ևս  երկու
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շաբաթ...հետո հայտնվեց ավելի լայն ժպիտով...վերքը գնացել էր???...Ամբողջովին նոր մաշկ
և առանց ցավի...WOWWW...Մենք հիմա հավատացյալ  ենք,  տեսնելը  հավատալ է...հույսը
վառ պահիր»։ Ջեյսոն

--  Այո,  կարող է լինել,  Ջեյսոն Հիլդեբրանդտ, դու դա տեսար և հիմա գիտես, թե ինչպես
կվարվես  գործնականում  այն  ամենի  հետ,  ինչ  պատահի  քեզ  կամ  քո  ընկերներից  որևէ
մեկին:Պարզապես քսեք մի քիչ յուղ և կերեք այն,  դա իսկապես այնքան պարզ է,  որքան
դա:Շնորհակալություն և բարեմաղթանքներ, ՋԲ

«Երեկ աշխատավայրում մատս բլենդերի վրա կտրեցի։Գիշերվա ժամը 3-ին ես արթնացա
հարվածող  մատից,  որ  փորձեցի  սառույց,  պերօքսիդ,  նեոսպորին:Ոչինչ  չստացվեց:Դեռ
դողում  էր։Այնուհետև  ես  հիշեցի,  որ  լսող  յուղը  կօգնի  բջիջների  վերականգնմանը  և
կդադարեցնի  ցավը  և  բուժեց  սպիներն  ու  մաշկի  խնդիրները,  ուստի  ինչու  չփորձել
այն:Այսպիսով, ես վերցրեցի մի կաթիլ և տարածեցի այն մատիս ամբողջ ծայրով:1 րոպեի
ընթացքում ցավն անցել է 80%-ով։30 րոպեի ընթացքում:Ես կարողացա սեղմել մատս միայն
մի փոքր ցավով,  բայց առանց իրական ցավի:Ես վաճառված եմ։12 ժամ հետո ես  նորից
դիմեցի և դրանից հետո ցավ չունեմ»։ Ռեբեկա

«Strechmarks». Սաթ

--Այո։ՋԲ

«Հեյ Ռիկ, ես կցանկանայի գաղտնի պահել իմ անունը, եթե դու պատահաբար փակցնես սա
(ինչը  ես  դեմ  չեմ):Իմ  ընկերուհին  իսկապես  կոպիտ դաստիարակություն  ուներ  և  սկսեց
կտրել իր դաստակները, երբ նա ընկճվեց, այս խնդիրը տարիներ և տարիներ է մնացել, բայց
նրա  դաստակի  վրա  դեռևս  մնացել  են  բավականին  տհաճ  սպիներ:Այնտեղ  չափազանց
տեսանելի և բավականին փուչիկ է դուրս գալիս, դա առաջին բանն է, որ շատերը նկատում
են  նրան  առաջին  անգամ  հանդիպելիս,  նա  այլևս  ոչինչ  չի  ցանկանա,  քան  ազատվել
նրանցից:

Այսպիսով,  իմ  հարցն այն է,  որ նավթը կօգնի՞  ազատվել  սպիներից:Կամ գոնե օգնեք,  որ
դրանք ավելի քիչ տեսանելի լինեն:Ես սիրում եմ այն, ինչ դու անում ես, և կցանկանայի, որ
իմանայի  նավթի  մասին,  երբ  պապս հիվանդացավ քաղցկեղով,  դու  հերոս  ես  այն  բոլոր
կյանքերի համար, որոնց փրկել ես»:

- Սկսեք յուղը տեղում քսել սպիների վրա, դրանք, ամենայն հավանականությամբ, կվերանան
շաբաթների  կամ  ամիսների  ընթացքում:Ես  նաև  նրան  կվերցնեի  յուղը,  դա  կօգնի  նրա
PTSD-ի հետ կապված բոլոր այն հիշողություններից,  թե ինչի միջով նա անցավ:Դա նաև
կբարելավի  նրա  քնի  որակը։Լուսանկարեք  և  տեսանյութեր  արեք,  եթե  դեմ  չեք,  սպին
իսկապես  կվերանա՝  կա՛մ  ամբողջությամբ,  կա՛մ  դժվար  թե  տեսանելի  լինեն:Լավագույն
մաղթանքներով՝ Ջինդրիչ

«Ես նույն խնդիրն ունեմ ոտքերի խոցերի հետ կապված:Նախ, քանի որ ես նախադիաբետիկ
էի:Բայց  ես  պարզեցի,  որ  շատ  զգայուն  եմ  վրիպակների  և  մոծակների  խայթոցների
նկատմամբ:Ես դրանց վրա յուղ եմ լցնում և մի գիշերվա ընթացքում սպեղանի եմ դնում, և
խայթոցները բուժվում են»: Միշել

-  Այն,  ինչ  կարող  է  անել  յուղը  մոծակների  կամ  տիզերի  խայթոցի  դեպքում,  ուղղակի
զարմանալի է:Փորձեք, և կտեսնեք, թե ինչու ենք մենք ասում, որ ոչ ոք չպետք է դուրս գա իր
տնից,  քանի  դեռ  նավթը  իր  վրա  չէ:Յուղն  այնքան  շատ  օգտագործում  է,  որ
անպատասխանատու է փորձել ապրել առանց դրա:ՋԲ

«Կերեք ձեթը...Ես յուղը ընդունում եմ արդեն երկու ամիս, իմ պսորիազը գրեթե 80% մաքուր
է, և ես ընդհանրապես կարիք չունեմ որևէ դեղամիջոց օգտագործելու...Եվ իմ արթրիտն էլ
տարավ... Ջուլիանա
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«Ես օգտագործել եմ կանեփի ձիթապտղի յուղի խառնուրդ, և մեկ շաբաթից իմ պսորիազը
սկսեց մաքրվել:Ցավոք, ես պարզապես մի քիչ ունեի, և ես բավականաչափ չունեի, որպեսզի
դա ավելի շատ տանեմ ինչպես ներքին, այնպես էլ արտաքին:ԴԻՏԵՔ, ես նույնիսկ իրական
RSO չունեի, այլ կանեփի ձեթ՝ պատրաստված ձիթապտղի յուղի վրա»։ Թեեմու

- Եկեք հուսանք,  որ շուտով ևս մի քիչ  յուղ կստանաք,  Թեմու:Լավագույնն այն է,  որ այն
տեղական օգտագործեք՝ ախտանշանները վերահսկելու և նաև յուղ ուտելու համար, դուք
նույնպես  ցանկանում  եք  վերացնել  խնդրի  հիմքում  ընկած  պատճառը:Լավագույն
մաղթանքներով՝ Ջ.Բ

«Դա լավ է աշխատում նաև մոծակների խայթոցների և ատամի ցավերի դեպքում:Աղջիկս 15
րոպեում 50 անգամ մոծակները կծել են, առանց կատակելու: Deep Woods-ի վրիպակների
վրա  լակի:Ես  փորձեցի  բանանի  կեղև,  դեզոդորանտ,  ալոե  վերա,  դերմապլաստ  և
հիդրոկորտիզոն:Դրանցից  ոչ  մեկը  չի  իջեցրել  այտուցը  (նա  ալերգիկ  է  մոծակների
խայթոցներից և դրանք վատ են ուռչում) կամ թեթևացրել է նրան:Հուսահատության մեջ ես
քերեցի խեժը գոլորշիացնող սարքից, խառնեցի այն ընդամենը մի քիչ կոկոսի յուղի հետ,
որպեսզի այն ավելի հեշտ տարածվեր և դրանով «քսեցի» նրա ոտքերը:Մոտ կես ժամվա
ընթացքում  ամբողջ  այտուցը  իջավ,  և  մինչ  նա  դեռ  կարմիր  կետեր  ուներ  խայթոցների
տեղում, նրանք չէին անհանգստացնում նրան, և ես խուսափեցի նրան Բենեդրիլ տալ:

Իմ բերանում թարախակույտ էր ձևավորվել, և ես խեժը փաթեթավորեցի գոլորշիից տուժած
ատամի շուրջը և նորից մոտ կես ժամվա ընթացքում այտուցը իջավ, և ես կարողացա բուժել
այն, այդ ժամանակից ի վեր դրա հետ ոչ մի խնդիր չկա:Ես փաթեթավորեցի այն երկու օր,
սակայն վստահ լինելու համար:Այժմ կարող եմ ասել,  որ խեժը փաթեթավորելը (եթե դուք
ունեք Vapir No2 կոնի ներսում, որտեղ դուք փոխում եք էկրանը, հավաքում է գրեթե մաքուր
հեշ,  նույնպես  կենտրոնացված  է):  ատամիս  շուրջը  ես  աներևակայելի  բարձրացա,
հավանաբար ավելի բարձր, քան երբևէ եղել եմ իմ կյանքում: .

Ես նույնիսկ հյուրասենյակից հաղորդագրություն էի ուղարկել ամուսնուս՝ խնդրելով օգնել
ննջարան  հասնելու  համար:Ենթալեզվային  դեղամիջոցները,  սակայն,  ավելի  լավ  են
աշխատում, այդ իսկ պատճառով ԷՀ-ում, եթե նրանք կասկածում են սրտի կաթվածի, նիտրո
են ցողում ձեր լեզվի տակ:Այնուամենայնիվ, հիմա ամեն ինչ լավ է, ես չեմ մահացել չափից
մեծ դոզայից, ես չեմ արթնացել սարսափելի սովածությունից և ամենալավը...Ես ստիպված
չէի  մեծ  քանակությամբ  Tylenol  կամ  Advil  ընդունել  և  ավելի  մեծ  վնաս  հասցնել  իմ
ստամոքսին և լյարդին:

Ես գիտեմ,  որ  խեժը ամենաարդյունավետ միջոցը չէ,  և  ես  նույնիսկ վստահ չէի,  որ  այն
կաշխատի,  բայց դա այն էր,  ինչի հետ ես ստիպված էի աշխատել,  քանի որ ապրում եմ
անօրինական  պետությունում:Ես  հասկացա,  որ  դա  չի  կարող  ցավ  պատճառել:Ես  չեմ
համբերում  ապրելու  այնպիսի նահանգում,  որտեղ ես  կարող  եմ  ազատորեն աճեցնել  իմ
սեփական օրգանական սկզբնական նյութը՝ հնարավոր ամենաբարձր որակի, պատրաստել
իմ սեփական յուղը և բուժել ինձ և իմ ամբողջ ընտանիքը...ներառյալ իմ գրեթե 2 տարեկան
դուստրը, ով անցած տարի անցել է դժոխքի միջով, քանի որ ոչ ոք չի կարող հասկանալ, թե
ինչն է սխալ նրա հետ:

Նրանք կարծում են, որ այժմ նա սպիտակուցային խանգարում ունի, բայց դա այլ բան է, որ
նրանք նետում են, քանի որ նրանք գաղափար չունեն, թե իրականում ինչն է սխալ:Նրան յուղ
վերցնելը  կարող  է  պարզապես  փրկել  նրա  կյանքը:Թեև  ես  կցանկանայի  ճշգրիտ
ախտորոշում ունենալ, որպեսզի իմանամ, թե ինչ եմ ես բուժում, բայց վերջն այն է, որ ես
պարզապես  ուզում  եմ,  որ  իմ  երեխան  ավելի  լավ  զգա,  և  եթե  դա  նշանակում  է  ճնշել
սովորական հասարակությանը, ապա դա այն է, ինչ ես կանեմ»: Սառա

«Նավթը կարծես կենդանի է դառնում:Այն փայլում է, երբ կիրառվում է:Այրեցի ձեռքս (չեմ
ասի,  թե  ինչպես  lol),  բայց  բուժեց  այն  յուղով:Բավականաչափ  մաքուր  յուղ  մնաց  2
կիրառման համար, այնուհետև օգտագործվեց ներարկված յուղկոկոսի յուղ.Ընդհանրապես
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ցավ  չուներ։Եվ  վերջում  ոչ  մի  սպի:Ոչ  պարաֆին  շղարշ,  ոչ  վարակներ,  ոչ
ցավազրկողներ:Կրկին շնորհակալ եմ Ռիկին այս աշխարհի հետ կիսվելու համար»: Քերոլ

«Շնորհակալությունը  բավարար չէ  ձեր  արածի  համար:Ես նստած եմ  այստեղ՝  յուղով  իմ
թունավոր կաղնու վրա։Ես ԵՐԲԵՔ չէի փորձի առանց քեզ:Այն տևեց ավելի քան 2 ամիս՝
դիպչելով իմ մարմնի գրեթե 100%-ին անցյալ տարի, քանի որ ինչ-որ մեկը կրակ էր բացել,
այնպես որ ես հիմա այն կստանամ ամենուր, և ավելի վատ, նրանք ասում են, որ մենք այս
մեկի նկատմամբ իմունիտետ չենք ստեղծում:

Մեկ  օր  առաջ այն  հայտնվեց:Այսպիսով,  երեկ  երեկոյան յուղը  բոլորովին չի  դադարեցրել
քորը:Այնուամենայնիվ,  ես  տեսնում  եմ,  որ  այն  ամեն  օր  բուժում  է  սպիները,  ուստի  ես
հավատ ունեմ:Այսօր  առավոտյան,  1-ին  դիմումից 24 ժամ հետո,  ես տեսնում  եմ,  որ այն
աշխատում է և բուժում է իմ քերծվածքից ցանկացած վնասված մաշկը:Այսպիսով, իմ յուղի
վրա  ցինկի  օքսիդի  մածուկով,  ես  կարծում  եմ,  որ  ես  կարող  եմ  հենց  նոր  գտել  1#
օգնությունը թունավոր կաղնու համար:Ես իրականում չեմ կարող սպասել մինչև հաջորդ
սեզոնը, որպեսզի տեսնեմ, թե արդյոք նավթը կարող է բուժել այս խնդիրը կյանքի համար:Ես
ձեզ տեղյակ կպահեմ:Հիանալի  չի՞  լինի:Կրկին շնորհակալություն  այն  ամենի  համար,  ինչ
անում եք»: Ռեբեկա

-- Յուղը կարող է դա էլ շտկել:Դա բուժում կամ հսկողություն է բոլոր բժշկական խնդիրների
համար:Ինչքան շուտ այն  կիրառվի,  այնքան շուտ կուղղվի  այն,  ինչ  պետք է  շտկվի,  դա
ընդամենը ընդամենը:ՋԲ

«Թունավոր բաղեղը թեւիս վրա...ցանն ու այրվածքն անցել են 5 րոպեի ընթացքում...առանց
ցնցումների,  առանց ցանի,  ցավի...Ես օգտագործում  եմ RSO բրնձի մեկ հատիկը մի քիչ
կոկոսի յուղով...Անհետացավ 5 րոպեում!!!Իմ յուղը!!!» Էստել

«Դեմքիս թույն կաղնու վրա հայտնվեց, երկրորդ օրվանից ճակատիցս մինչև վիզս, մեծ քոր
առաջացնող բծեր, հում և որոշ արյունահոսություն քերծվածքից:Ես մի քիչ յուղ խառնեցի
կոկոսի յուղի հետ, որպեսզի հեշտ քսվի:Ես դրեցի այն և ակնթարթորեն ազատվեցի քորից և
ցավից, մեկ ժամվա ընթացքում հումքն ու բորբոքումն անհետացան, հաջորդ առավոտ այն
չէր երևում, եթե իսկապես չնայեիր:Դա, անշուշտ, բարձրացրեց մի քանի հոնք, և վերջապես
որոշ թերահավատներ տեսան, թե ինչի մասին ես միշտ խոսում եմ:Կանեփի բուժիչ ուժը»:
Սինդի-Լի

«Ես ուզում եմ, որ մարդիկ իմանան, որ RSO-ն մաքրել է հսկայական փուչիկը, որն ամուսինս
ստացել է իր կրունկի վրա այնքան երկար ժամանակ պառկած անկողնում այդքան հիվանդ
լինելուց:Ես  վրան  յուղ  եմ  լցրել  ու  մեկ  շաբաթվա  ընթացքում  այն  վերացել  է։Ես  լիովին
վախենում  էի,  որ  այն  կվերածվի  շատ  ավելի  լուրջ  բանի:Այն  ծածկել  է  նրա  ամբողջ
կրունկը։Շնորհակալություն Ռիկ Սիմփսոնին այն ամենի համար, ինչ անում եք»: Սյուզան

«Ես պատրաստեցի մեղրամոմից, ձիթապտղի յուղից, կոկոսի յուղից և նեխուրի յուղից, որը
բուժեց ոտքերիս հոտը, որն ունեցել եմ ավելի քան 25 տարի…Ես ավելացրեցի նարդոսի և
ցիտրուսային յուղեր՝ նեխուրի հոտը կտրելու համար:Եվ այն ավելի լավ է աշխատում, քան
ցանկացած մաշկի կրեմ, որը ես երբևէ գնել եմ:Իսկ կինը երբեք այսքան երջանիկ չի եղել»։
Ռոբերտ

-- Ես խառնուրդի մեջ մի քիչ յուղ կավելացնեի, Ռոբերտ:Երբեք չի խանգարում ավելացնել մի
քանիսը, գումարած, այն, իհարկե, ավելի լավ կաշխատի:Միայն յուղը կարող է անել նույնը,
երբ, օրինակ, կանեփի սերմի յուղի հետ խառնվում է, և ոտքերի մերսումը ուժեղ կանեփի
լուծույթով  ամենահաճելի  բաներից  մեկն  է,  որ  կարելի  է  ապրել  այս
աշխարհում:Պատկերացնու՞մ  եք,  թե  որքան  հիանալի  կլիներ  ձեր  ոտքերը,  եթե  դրանք
պարզապես տասը րոպե ընկղմեք գոլ  չնոսրացված յուղի մեջ:Պատկերացնու՞մ եք,  թե դա
որքան արդյունավետ կլինի այրվածքներով, դիաբետիկ խոցերով, մաշկի քաղցկեղով և այլն
ունեցող մարդկանց համար:Ես կարող եմ.ՋԲ
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«Եթե  կանայք  իմանային,  որ  այն  հակադարձում  է  ծերացող  մաշկը  և  վերականգնում
վնասված մաշկը (ինչպես այս անձի դեպքում), կանեփի օրինականացման աջակցությունը
կանցներ  տանիքից:Ամբողջ  տնտեսությունը  բարգավաճել  է  այս  զարմանալի  բնական
դեղամիջոցի  ճնշման  պատճառով,  և  մենք  բոլորս  միասին  կդիտենք,  թե  ինչպես  է  այն
փլուզվում, քանի որ ավելի ու ավելի շատ մարդիկ են տեղեկացված և պարզապես սկսում են
բուժել իրենց»: Գիլ

«Ես կարդացե՞լ եմ կնճիռներ:Օգնում է կնճիռների՞ն: Մարգի

Ք.Դուք այն քսում եք ձեր դեմքին՝ կնճիռների բուժման համար, թե՞ բանավոր ընդունում, թե՞
երկուսն էլ»։ Թոնի

Ա.Երկուսն էլ լավագույն արդյունքի համար, բայց միայն տեղական կիրառումը կարող է շատ
բան անել:ՋԲ

«Ինձ  ճաղատության բաղադրատոմսն  է  պետք:Արդյո՞ք  դա կանեփի յուղի  մեկ  բաժինն  է
կանեփի  սերմի  յուղի  տասը  մասի  համար:Օգնեք  խնդրում  եմ:Իմ  նշանածը  կորցնում  է
մազերը, և ես իսկապես չեմ ուզում նրան թողնել… Մենք երկվորյակներ ունենք, այնպես որ
ինձ մի տեսակ պետք է, որ նա մնա, հա հա»: Ջեննա

- Դա կարող է աշխատել:Մենք սիրում ենք 20-30% յուղ ավելացնել կանեփի սերմի յուղին,
96% ալկոհոլին կամ այլ կրողներին, բայց դրանից պակասը կարող է նաև հրաշքներ գործել
տեղական օգտագործման  դեպքում:Իդեալում,  իհարկե,  նա  կունենար  հասանելի  մի  դույլ
յուղ,  և  նա  կօգտագործեր  այն  ուղիղ:Քանի  որ  չնոսրացված  դեղամիջոցն  ավելի  լավ  է
աշխատում, քան նոսրացված դեղամիջոցը:Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջ.Բ

«Լինելով մեխանիկ՝ ես օգտագործել եմ յուղը բավականին վատ կտրվածքների վրա, և դուք
100% ճիշտ եք...այն բուժում է մաշկը ավելի արագ, քան որևէ այլ բան»: Կորի

«Սեռական կոնդիլոքս բուժեց ընդամենը 3 կիրառմամբ 2 շաբաթվա ընթացքում:Ես մի քանի
շատ  ցավոտ  բուժումներ  էի  ստացել  հիվանդանոցի  GUM  կլինիկայում,  որոնք  միայն
վատթարացրեցին  դրանք:Ես  օգտագործում  էի  մոտավորապես  10  մգ  յուրաքանչյուր
գորտնուկի վրա (ես ունեի 5) յուրաքանչյուր երեք օրը մեկ:Ես լվացվեցի, բայց ամեն անգամ 3
օր  խուսափեցի  օճառ  օգտագործելուց,  մինչև  յուղը  ներծծվեր,  հետո  լողացա  և  նորից
քսեցի:Ուղեղները պարզապես վերածվեցին մեռած մաշկի, որը քսվում էր բացարձակապես
առանց ցավի, թողնելով նոր առողջ մաշկ:Այս մասին ասացի իմ GP-ին, և նա ինձ ստախոս
անվանեց:Ես բախտավոր էի, որ ունեմ ընկեր, ով ինձ ստվերից մի քանի յուղ պատրաստեց և
բողբոջների տերևը, որը սովորաբար աղբի նյութ կլիներ»: մղոններ

«Ես հենց հիմա բուժում եմ սևացած տհաճ խալը:Ամեն առավոտ ես մեծ քանակություն եմ
քսում հենց խալին, այնուհետև ծածկում եմ ժապավենի օգնությամբ:3 շաբաթվա ընթացքում
ես տեսողականորեն տեսնում եմ, որ խալը փոքրանում է:Աշխատում է.Ես էլ եմ ամեն օր մի
քիչ ուտում...ինչ տարբերություն էներգիայի մակարդակում:ԲԺՇԿԱԿԱՆ ԵՐԱՆԱՆՈՒԹՅՈՒՆ
ԿԱՆԵԲԻ ՄԻՋՈՑՈՎ!!!!!!!» Բո

«Ես ինձ մեղավոր եմ զգում այն բանի համար, որ ցանկանում էի փորձել այն իմ գլխի վրա՝
տղամարդու ճաղատության համար»: Ռոբերտ

--  Մի՛  եղիր,  այն  աշխատում  է,  և  ամենայն  հավանականությամբ,  քեզ  յուղի  փոքր
քանակություն պետք կգա:Իհարկե, դուք կարող եք շատ բան դնել դրա վրա, և ավելի լավ
կլիներ, բայց եթե դուք լուծեք մեկ գրամ կամ ավելի 100 մլ կանեփի սերմի յուղի մեջ, կարծում
եմ, որ դուք նույնպես կցանկանայիք տեսնել, թե դա ինչ կանի, Ռոբերտ:Նաև ավելացրեք մի
քանի միլ սերմի յուղ և յուղի խառնուրդ ձեր շամպունին և ձեր օգտագործած այլ կոսմետիկ
արտադրանքին,  և  ձեզ  նույնպես  դուր  կգա  այն  տարբերությունը,  որը
կստեղծի:Լուսանկարեք, դուք կարող եք օգնել շատ ուրիշների:Դրանցից ընդամենը մի քանի
լուսանկար ունենք,  շատ ուշադրություն  չենք  դարձրել,  հասկանալի  է։Բայց  դա իսկապես
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աշխատում է, փորձեք և ոչ մի վայրկյան մի ամաչեք դրա համար:ՋԲ

«Ես ընդունում եմ դա...ես անշնորհք եմ...Ես վատ սովորություն ունեմ ոտքիս մեջ կպցնել
պատառաքաղի  թելերը:RSO  անմիջապես  տեղում,  ծածկել  վիրակապով,  ցավն  անցել  է
վայրկյանների ընթացքում, բուժվել 3 օրում»: Հեզեր

«Ես  տեսել  եմ,  որ  յուղի  շատ  ավելի  քիչ  հզոր  բալասան  տարբերակը  մի  քանի  օրում
ոչնչացնում է պսորիազը, նվազեցնում ձվարանների այտուցը դաշտանային առաջին օրը 20
րոպեում և կանխում սպիներն ու ցավը, երբ անմիջապես կիրառվում է փոքր այրվածքների
վրա:Իսկապես ինձ ստիպում է մտածել, թե նավթն ինչ կարող է անել…» Բերես

«Ես 10 տարեկանում ունեցել եմ ոտնաթաթի վատթարագույն դեպքերից մեկը, կցանկանայի,
որ յուղ ունենայի:Բայց ես հիմա ունեմ:47 տարի անց ամեն ինչ լավ է:Բուժում է ամեն ինչ»:
Դոնալդ

«Իմ հարսս խորը տապակում էր խոզի կոտլետները և հիմնականում մատները թաթախում
էր եռացող տաք յուղի մեջ մինչև առաջին բռունցքը, և դրանք սպիտակեցին, ինչպես եփած
հավի  միսը:Մենք  նրանց  վրա  դրեցինք  RSO,  և  ցավն  անհետացավ  մոտ  մեկ  րոպեի
ընթացքում,  նա  դրանք  ծածկեց  օրական  2  անգամ  RSO-ով:Նրանք  շատ  արագ
ապաքինվեցին ընդամենը մի քանի օրվա ընթացքում, և ընդհանրապես մաշկի կորուստ կամ
սպի չկար:

Զարմանալի է, որ մենք հիմա մի քիչ պահում ենք խոհանոցի սառնարանում, այնպես որ, եթե
որևէ մեկը այրվի (հատկապես երեխաները), մենք անմիջապես կկիրառենք RSO-ն, կարիք
չկա նման ցավ զգալ, երբ մենք ունենք բնական բույս, որը կխնայի այն: »: Դեբրա

«Ես արմունկիս վրա ունեի մի փոքրիկ խմբաքանակ, յուղով բուժեցի դրանք...Մեկ շաբաթ
անց արմունկս հարթ է և ոչ մի բախում...Կարծում եմ, որ դրանք գորտնուկներ էին, բայց
քանի որ ես չեմ հավատում բժիշկներին, չկարողացա ձեզ հստակ ասել»: Կարլա

-- Անկախ նրանից, թե ինչն է խանգարում ձեր մաշկին, պարզապես քսեք յուղը, ծածկեք այն
ժապավենի օգնությամբ և նորից քսեք յուղը ամեն օր կամ երկու օր կամ երբ ժապավենը
ընկնում է:Այրվածքներ, գորտնուկներ, էկզեմա, պսորիազ…Տնրա յուղը չի հետաքրքրում, թե
դա ինչ է և կուղղվի, պարզապես ժամանակ տվեք և յուղ տվեք:ՋԲ

«Ես «լվացք» արեցի իմ պատրաստած յուղից և խնդրեցի ընկերոջս, ով ոտքից մինչև գլուխ
ՍԱՐԴ Պսորիազով հիվանդ է և 4 տարուց ավելի  չէր նկարել  իրեն,  որ լվացվի դրանով:1
ԱՆԳԱՄ - երբ նա լվանում էր իր մարմինը, ես շոկի մեջ էի, երբ դիտում էի, թե ինչպես է
ԲՈԼՈՐ կարմիր, բծավոր մաշկը թուխ է դառնում և տեսնում էի Զարմանալի առողջ մաշկ
ամեն  անգամ,  երբ  նա  սրբում  էր  իր  մարմնի  մի  մասը:Ես  նկարեցի  նրան  այդ  գիշեր  և
տեղադրեցի դրանք:Նա այժմ վայելում է իր նկարը...ՕՐՕՐ:

ՄԻ քանի ուրիշներ հարցրեցին, թե ինչպես եմ ես խառնել այն, և ես ուրախ էի և զարմացա,
որ  MS  հիվանդները  և  մյուսները,  ովքեր  տառապում  են  հիվանդություններից,  այն
օգտագործում էին իրենց լոգանքների մեջ, և մեկն ասաց, որ իր կյանքում առաջին անգամ է
քնել երեխայի պես՝ առանց ցավի»: Թրեյսի

«Իմ  ընկերոջ  դեմքին  կիստա  կար,  և  յուղը  մի  քանի  օր  ընդունելուց  հետո  այն
անհետացավ:Եվ նա այն կուլ էր տալիս՝ տեղական չօգտագործելով»։ Ջոնաթան

«Ես վերցնում եմ բրնձի հատիկի չափից մի փոքր ավելին:Ես իրականում մի քիչ բարձրացրել
եմ քիթս, և իմ ալերգիաները գրեթե անհետացել են:Ես ապրում եմ ավտոտնակում երկու
շների հետ, և մեզ ռմբակոծում են հարևան ծառերի բլուրից ծաղկափոշին:Անցյալ տարի ես
ամեն օր բենեդրիլ էի ընդունում:Այս սեզոնին ես ստիպված չեմ եղել որևէ մեկը վերցնել, և ես
շատ ավելի լավ եմ քնում»: Ջուդի

«Ոչ  քաղցկեղով  հիվանդ,  բայց  կրունկիս  վրա  վարակ  ունեի,  որը  չէր  արձագանքում
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բուժմանը:Ես նույնիսկ վերքերի խնամքի տեխնոլոգիական աշխատանք ունեի դրա վրա...նա
վարակը դադարել էր տարածվել, բայց այն դեռ չէր ապաքինվում:Վրան ձեթը քսել եմ ու ՄԵԿ
օրում կարմրությունը պակասել է։Երկրորդ օրն ու կարմրությունը վերացել են:Օր երրորդ, և
վարակը նորից մաշկի տեսք ունի:Հրաշալի բուժիչ յուղ»: Թեմմի

«Այնտեղ էի, որ տանից դուրս չէի գալիս։Ես ցան ստացա, որը բժիշկն ասաց, որ պերիորալ
դերմատիտ  է,  և  այն  ամենը,  ինչ  նրանք  ինձ  տվեցին,  կամ  չաշխատեց,  կամ  ինձ
հիվանդացրեց:Նրանք ասացին, որ պատկերացում չունեն, թե ինչն է դա առաջացնում կամ
ինչպես ընդմիշտ ազատվել դրանից:Վանկուվեր գնալուց հետո ես որոշեցի փորձել RSO դնել
ցանի վրա և տեսնել, թե ինչ է տեղի ունենում:Հաջորդ օրը այն գրեթե անհետացավ:Ես յուղը
ներսից եմ ընդունում, և այդ ժամանակից ի վեր այս ցավոտ ցանն ինձ մոտ չի եղել:Այս նյութը
զարմանալի է:Ես հիմա նայում եմ, թե ինչպես է մի կին բուժում իր կրծքագեղձի և ստամոքսի
քաղցկեղը այս զարմանահրաշ նյութով, որը մեզ տվել է ոչ այլ ոք, քան Աստված»: Թեյ

«Ես աշխատում էի լողավազան և սպա ընկերությունում... Ես բաց մաշկ ունեմ, ամբողջ օրը
դրսում:Դեմքիս,  գլխիս  և  ձեռքիս  վրա  հայտնվեցին  խենթ  բծեր,  որոնք  միշտ  վարորդի
պատուհանից դուրս էին:Յուղը մաքրեց այդ բծերը մի քանի շաբաթվա ընթացքում:Այժմ ես
ամեն օր ընդունում եմ 0,5 գրամ մաքուր THC՝ օգնելու պայքարել ցանկացած հիվանդության
դեմ  և  ամուր  պահել  իմ  իմունային  համակարգը:BTW  ոչ  գրիպի  պատվաստում
երբևէ:Մանկուց գրիպ չի եղել»։ Ջեյ

«Այն  հիանալի  է  աշխատում  այրվածքների  և  արևայրուքների  վրա:Ձիթապտղի  յուղով
բարակված»։ Ռեյչել

«18  ամիս  առաջ  ոտքս  վարակվեց  վիրահատության  պատճառով։Այն  բանից  հետո,  երբ
բժիշկը  փորձեց  բոլոր  հակաբիոտիկները  և  պրոցեդուրաները,  նրանք  գիտեն,  որ
հիմնականում հրաժարվել են և ինձ ուղարկել տուն՝ սպասելու, որ այն փակվի:Միայն այն
բանից հետո,  երբ սկսեցի ինձ  բուժել  կանեփի բարձր չափաբաժիններով,  ես  կարողացա
պարզել, որ վերականգնումը սկսվել է»: Արիել

«Օգտագործել  եմ  այն  ցրտերի  և  շրթունքների  վրա  բշտիկների  դեպքում,  ավելի  լավ  է
աշխատել, քան ես կարծում էի:Ես գիտեի, որ դա կաշխատի, բայց ապաքինման ժամանակը
տևում է մեկ գիշերում մինչև 24 ժամ:Մտածում էի 1-2 օր, ոչ թե 6 ժամ»։ Քևին

«Մայրիկս յուղով 4 օրում ազատվել է դեմքի վրա գրեթե 2 տարի առկա բիծից։Հետո մենք
ասացինք,  եթե  դա  այն  է,  ինչ  դա  կարող  է  անել  արտաքին  քաղցկեղի  բծերի  հետ,
պարզապես մտածեք, թե ինչ է դա անում ներսում»: Սաթ

«Ձախ կողմում ես մի փոքրիկ շագանակագույն բիծ ունեի, որը մեծանում էր: Ես ցույց տվեցի
ընկերոջս, ով մի քիչ յուղ քսեց: Նկատի ունեցեք, ես չէի կարծում, որ դա ինչ-որ բան կարող է
անել: Չորս օր անց ես ստուգեցի, (ես մոռացել էի դրա մասին) այն ամբողջովին անհետացել
էր, բացառությամբ մի փոքրիկ կարմիր կետի, որտեղ այդ կետն էր: Ոչինչմայոր, բայց դա ինձ
հավատացյալ դարձրեց»։ Քերոլ

«Բարև JB.Աղջիկս երեկ ձեռքը վառել է ջեռոցում։Նա դուրս եկավ և ինձ ցույց տվեց ձեռքի
այրվածք, որը բշտիկավոր էր:Նա ասաց, որ դա ցավում է:Ես նրան ասացի, որ գնա տուն,
վերցնի ձեթը և մի մասը դնի վիրակապի վրա և ծածկի այրվածքը:Ես ասացի նրան, որ այն
կբուժվի առանց սպիի:Նա դուրս եկավ հինգ րոպե անց:Նա ասաց, որ հայրիկիս ցավն անցել
է:Ես ասացի, այո, դա այն է, ինչ պետք է անի նավթը:

Քույրս,  ով  թերահավատ  էր,  թե  նավթն  ինչ  կարող  է  անել  և  չհամաձայնեց,  որ  ես  այն
օգտագործում եմ որպես իմ ընտրած դեղամիջոց:Նա երբեք չէր կարողանում կրակել ինձ
վրա, երբ խոսքը գնում էր նավթի մասին:Բայց դա լավ է:Քանի որ մեզ բոլորիս էլ են ստել
այսքան  ժամանակ,  մենք  հավատում  էինք  նրանց  ստերին:Բժիշկների  կողմից  քույրս
տառապում  է  բարդ  հիվանդությամբ.Երկար  պատմությունը  կարճ  դարձնելու  համար:Նա
սկսել է նավթ ընդունել և վերջին վեց ամսվա ընթացքում նիհարել է 60 ֆունտով:Նա այժմ
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իսկական  հավատացյալ  է  նավթին:Եվ  դա  բացահայտ  կիսվում  է  բոլորի
հետ:Շնորհակալություն այն ամենի համար, ինչ անում եք այս գործի համար»: Ռոն

«Ես  գիտեմ,  որ  այստեղի  տղաները  միշտ ասում  են՝  օգտագործիր  մաքուր  RSO-ն,  և  ես
իսկապես  այդ  իրերի  մեծ  երկրպագու  եմ:Այնուամենայնիվ,  ես  պարզապես  ուզում  եմ
մարդկանց տեղեկացնել, որ շաքարի տերևներով պատրաստված կոկոսի յուղի թուրմը մեզ
համար ամբողջությամբ փոխարինել է նեոսպորինին, ես ստիպված չեմ եղել գնել այդ նյութը
2 տարի:Այն աշխատում է ավելի լավ և արագ, և ես կարող եմ այն քսել մարդկանց ձեռքերին
և  դեմքին,  և  ես  չպետք  է  անհանգստանամ,  որ  նրանք  հիվանդանան,  եթե  նրանք
պատահաբար ուտեն այն»: Թինա

-- Թինա, ոչինչ ավելի լավ և արագ չի աշխատում, քան մաքուր RSO-ն, բայց ես գիտեմ, թե
ինչ ես ուզում ասել:Իհարկե, կանեփի դեղամիջոցի ավելի քիչ հզոր ձևերը նույնպես կարող
են հրաշքներ գործել:Խնդիրն այն է, որ հաջողությունն այնքան էլ հուսալի չէ, որքան չլուծված
ամենաուժեղ RSO-ի դեպքում:

Կանեփի  կոսմետիկան  շուտով  կփոխարինի  ներկայումս  առկա  կոսմետիկայի
մեծամասնությանը, մասնավորապես այն բանից հետո, երբ կանայք պարզեն, թե յուղն ինչ
կարող է անել իրենց գեղեցկության համար:Կանեփի սերմի յուղը, կոկոսի յուղը և շի կարագը
իմ ամենասիրած կրիչներն են,  բայց կարելի է օգտագործել այն,  ինչ հայտնի է տեղական
տարածքում, որտեղ նրանք ապրում են, և յուղ ավելացնել դրան:20-30% RSO-ն քսուքներում
հրաշալի  է  գործում,  բայց  0,01-1%-ը  կարող  է  նաև  մեծ  օգուտ  տալ  ավելի  քիչ  լուրջ
պայմանների և ամենօրյա պահպանման համար:ՋԲ

 Արտադրության խորհուրդներ
«Երբեք առանց երկրպագուի!!!Դա նշանակում է, որ երբեք»։ ՋԲ

«Որոշ  երկրպագուներ  կարող  են  շատ  վտանգավոր  լինել,  հետևաբար,  եթե  ինչ-որ  մեկը
չգիտի  տարբերությունը,  (ես  էլեկտրական  շարժիչի  փաթաթող  եմ),  նրանք  կարող  են  և
հավանաբար  կբոցավառեն  լուծիչը:Միայն  որոշ  երկրպագուներ  կարող  են
օգտագործվել:Քանի  որ  մարդկանց  մեծամասնությունը  չէր  իմանա տարբերությունը,  եթե
ամբողջ օրը նայեին երկրպագուին,  սա լավ խորհուրդ է:Նկատի ունենալն այն է,  որ եթե
օդափոխիչի էլեկտրական շարժիչը գործարկելիս ներքին կայծ  է  ստեղծում,  որը դուք  չեք
կարող տեսնել շարժիչի դրսից, այն կբռնկվի լուծիչը:Դեղը պատրաստելու համար ներսը շատ
վտանգավոր  վայր  է,  քանի  որ  վստահ  եմ,  որ  ձեզանից  շատերը  գիտեն:Սրա  պատճառը
պետք  է  հայտնի  լինի  բոլորին…Էլեկտրական  վառարանները,  լույսերը,  անջատիչները,
վառարանները,  ջրատաքացուցիչները,  լամպերը  և  ձեր  տան  գրեթե  բոլոր  էլեկտրական
սարքերը,  անկախ  նրանից,  տեսնեք,  թե  ոչ,  ստեղծում  են  կայծ,  որը  կբոցավառի
լուծիչները:Այս կայծերից շատերը տեղի են ունենում ինքնաբերաբար, և դուք դա երբեք չեք
իմանա:Նույնիսկ եթե նախկինում հաջողությամբ հասցրել եք այն ձեր տանը,  դա նման է
ժամային ռումբի, որը կարող է շատ անգամ չբռնկվել, բայց ինչ-որ պահի դուք կհայտնվեք
պայթյունի հետ, որից հնարավոր չէ փախչել, դա տեղի է ունենում այնքան արագ:Ձեր տանը
բոլորը  վտանգի  տակ  կլինեն:Խնդրում  եմ,  երբեք,  երբեք  մի  անտեսեք  այս
նախազգուշացումը:Ջինդրիխ Բայերը ձեզ մի խորհուրդ է տվել այստեղ, որը, հավանաբար,
կփրկի ձեր կյանքը, եթե հավատարիմ մնաք դրան։Շնորհակալություն Ջինդրիչ»։ Էնթոնի

«Ես  100  տոկոսով  համաձայն  եմ  ձեզ  հետ,  քանի  որ  ես  նույնպես  եկել  եմ  այս  նույն
եզրակացության հենց այս վերջին շաբաթավերջին:Կցանկանայի նաև ավելացնել, որ սուրճի
ֆիլտրի  օգտագործումը  նաֆթա/յուղը  քամելու  համար  նույնպես  լավագույն  միջոցն
է...Պանրի կտորի կամ որևէ այլ բանի օգտագործումը, բացի սուրճի ֆիլտրից, իսկապես ձեզ
ավելի շատ յուղ կտա, բայց դա ավելի թույլ յուղ կլինի, հնարավոր է ավելի կանաչ գույնի, ինչը
ձեզ ապացուցում է.դրա մեջ շատ բուսական նյութ կա.Ներքևի տողն այն է, որ օգտագործեք

- 42 -



նաֆթա  և  սուրճի  ֆիլտր,  և  այլևս  մի  ջախջախեք  նյութը,  ինչպես  ասում  է  Ռիկը:Իմ
կարծիքով Ռիկը կատարելագործել է մաքուր քաղցկեղը բուժող յուղ պատրաստելու և այն այլ
կերպ  պատրաստելու  գործընթացը,  ապա  այն,  ինչ  նա  ասում  է,  ժամանակի  և  նյութի
անարժեք վատնում է»: Մարի

«Բարև JB.Ո՞րն է ամենակարճ ժամանակը, երբ դուք կարող եք թողնել բողբոջը չորանալու
համար,  եթե  դա  ձեզ  շտապ  անհրաժեշտ  է:Շնորհակալություն»։  Պրիսցիլա
-- Մինչև ոսկորը չորանա։Բայց ես կարող եմ արագ չորացնել միայն 5-7 գ բողբոջ, որը ձեզ
կտա մոտավորապես մեկ գրամ յուղ, որը բավական է սկսելու համար, և այնուհետև կարող
եք այն ավարտել, երբ այն ճիշտ չորանա, մեկ շաբաթից կամ ավելին:Որքան քիչ աշխատեք
սկզբնական նյութը մշակելուց առաջ, այնքան քիչ խեժ կվնասեք:Այսպիսով, ամենալավն այն
է,  որ  սկզբնական  նյութը  չդեկարբոքսիլացվի  (ինչպես  GW-ն  անում  է  առանց  որևէ
պատճառի,  դուք  կարող եք  յուղը  ավելի  քիչ  խնդիրներ ունենալ՝  տաքացնելով  այն,  ինչը,
այնուամենայնիվ, պետք է անեք լուծիչի մնացորդը հեռացնելու համար):Ամենալավ բանը, որ
կարելի է անել, բողբոջը դույլի մեջ դնելն է,  որպեսզի մշակվի հենց չորացման սենյակում,
առանց  լրացուցիչ  բեռնաթափման,  հնարավորության  դեպքում:Որքան  քիչ  դիպչեք
բողբոջին, այնքան լավ:ՋԲ

«Բրայան, ես գիտեմ, որ պայմաններն իդեալական չեն, բայց միեւնույն է կշարունակեմ նույն
երգը  երգել։Էլ  ի՞նչ  կարող  եմ  անել,  և  ինչու՞  պետք  է  փոխեմ  մեղեդին  և  իջեցնեմ  մեր
չափանիշները, երբ անհրաժեշտ չէ դրանք իջեցնել:Իհարկե, կլինեն տարբեր տեսակի յուղեր,
որոշները լավ կլինեն տեղական օգտագործման համար (մինչև 60%), որոշները հանգստի
համար (60-90) և որոշները բուժման համար (90 և ավելի), իսկ լավագույն յուղերը կլինեն 95-
98%: THC և չափազանց հզոր և հանգստացնող միջոց, այսքանը:Բայց հիմա մենք պետք է
մարդկանց սովորեցնենք,  որ կա 95-98% THC յուղի նման մի բան,  և որ նրանք պետք է
նպատակաուղղված լինեն լավագույն որակին, այլ ոչ թե միջակ արտադրանքներին, որոնք
կարող են աշխատել, բայց կարող են նաև ոչ:

Անձամբ  ես  այնքան  էլ  հետաքրքրված  չեմ  դեղամիջոցների  ուսումնասիրությամբ,  որոնք
երբեմն կարող են արդյունավետ գործել, իսկ որոշ դեպքերում միայն այն դեպքում, երբ մեր
տրամադրության տակ ունենք դեղամիջոց, որը գործնականում կաշխատի բոլոր դեպքերում:

Այդ ամբողջ հյութազատումը լավ և հաճելի է, բայց դուք կտեսնեք, որ մարդկանց մոտ 10-20-
30%-ը ալերգիա կունենա բուսական նյութերի նկատմամբ կամ նրանց դուր չի գա համը,
ուստի նրանք այն ճիշտ չեն օգտագործի որպես դեղամիջոց:Կանեփը թունազերծում է այն
հողը, որտեղ աճեցվում է, դուք ընդհանրապես չեք ցանկանում այդ բուսական նյութերը շատ
կուլ  տալ:Երբեմն այո,  մասնավորապես,  երբ դուք գիտեք,  թե որտեղ է  աճեցվել  բույսը  և
ինչպես, բայց ես ինքս շատ զգույշ կլինեի նման հյութեր խմելիս, դուք երբեք չգիտեք, թե ինչ
կա դրա մեջ, իսկապես, և ես գիտեմ, թե ինչ քիմիական նյութեր են օգտագործվում կանեփ
աճեցնելու համար:Այսպիսով, ես ինքս զգույշ կլինեի հյութեր պատրաստելիս:

Յուղը պետք է դեկարբոքսիլացված լինի, որպեսզի այն նորմալ աշխատի, պետք է եռացնել
այն, հակառակ դեպքում այն ճիշտ չի աշխատում, և այն չի անցնի արյան ուղեղի պատնեշով,
ուստի  «ոչ  հոգեակտիվ  հյութը»  միանգամայն  տրամաբանորեն  երբեք  չի  կարող  լավ
աշխատել: որպես դեկարբոքսիլացված յուղեր 95-98% THC-ով:Կրկին փորձեք այն մաշկային
պայմանների դեպքում և տեսեք տարբերությունը:

Հիմնականում նույնը վերաբերում է CBD-ին. նորից, այո, այն կաշխատի, մասնավորապես
երբեմն և որոշ դեպքերում, և այն նաև հիանալի դեղամիջոց է, օրինակ, երբ այն ավելացվում
է որպես բաղադրիչ երեխաների համար մաստակների համար, բայց բացի դրանից, ես միշտ
կցանկանայի  առաջին  հերթին  օգտագործել  կանեփի դեղամիջոցի ամենաուժեղ  ձևը:Չե՞ք
ուզում:ՋԲ»

«Իմ անձնական փորձից ելնելով ես չեմ կարող համոզվել, դա ինձ շատ վատ է հուզում:Ես
նաև արյան մակարդման խանգարում  ունեմ,  և թանձր քլորոֆիլը  «ոչ»  է  նրանց համար,
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ովքեր դեղեր են ընդունում արյունը նոսրացնելու համար՝ վիտամին K-ի բարձր մակարդակի
պատճառով»: Դենա

«Վիրջինիա, դուք պետք է գիտակցեք, որ մենք շատ յուղեր ենք տեսել, և յուղերի մեծ մասը չի
մոտենում նրան,  ինչ  մենք կցանկանայինք տեսնել,  որ հիվանդներն օգտագործեին իրենց
պայմանների  համար:«Ստացրու  քո  սեփականը»  ռազմավարությունը  միակն  է,  որն
իսկապես իմաստալից է,  դուք  չեք ցանկանում,  որ որևէ մեկից կախված լինեք յուղը ձեզ
համար պատրաստելու համար, դուք ցանկանում եք լինել ձեր որակի վերահսկողությունը և
ուզում  եք  իմանալ,  թե  ինչ  կա  դրա  մեջ:  այն  և  ինչպես  է  այն  պատրաստվել:Այնտեղ
չափազանց շատ խաբեբա արվեստագետներ կան,  և նրանցից շատերը չեն  ապահովում
համապատասխան որակ, և դա ցավալի փաստ է, և դա կանխելու միակ միջոցը մարդկանց
սովորեցնելն է, թե ինչպեսստեղծեք իրենցը, որպեսզի նրանք իմանային տարբերությունը:Եվ
երբեմն նավթի որակի փոքր տարբերությունը կարող է մեծ փոփոխություն մտցնել ինչ-որ
մեկի կյանքում:Այդ իսկ պատճառով մենք անընդհատ փորձում ենք առաջ մղել յուղի որակը և
ուժը:

Ինչպես մենք նայում ենք դրան, եթե մեկը կարող է մի բաժակ սուրճ պատրաստել, նրանք
կարող  են  յուղ  պատրաստել,  իրականում  ոչինչ  չկա:Իսկ  նրանք,  ովքեր  չեն  կարողանում
իրենց  համար  յուղ  պատրաստել,  սովորաբար  օգնություն  են  պահանջում,  այնպես  որ,
անհրաժեշտության դեպքում, ինչ-որ մեկը միշտ կարող է այն պատրաստել նրանց համար,
գումարած՝ այդպիսի մարդիկ պետք է կարողանան նաև դեղատնից ստանալ 95-98% THC
RSO:Կամ գոնե այն աշխարհում, որտեղ ես կցանկանայի ապրել։ՋԲ

«1.) Ես ոսկորով չորացած բողբոջները մանրացրել եմ միայն իմ ձեռքերով, ոչ մի սրճաղաց
չեմ օգտագործել:Ելակետային նյութը շատ փոքր բողբոջների տեսք ուներ մոտ.5-ից 10 մմ
տրամագծով,  այնպես որ հիմնականում փոշի չկա:Քանի որ ես այժմ ունեմ իմ սեփական
«խոհարարական»  փորձը,  ես  լիովին  համաձայն  եմ  ձեզ  հետ  բոլոր  կետերում,
բացառությամբ Գ կետի:Ես տեսել եմ ալկոհոլով պատրաստված յուղեր, որոնք սովորաբար
շատ  ավելի  մուգ  են,  քանի  որ  ալկոհոլի  ջուրը  լուծում  է  քլորոֆիլները:Ես  իմ  յուղը
պատրաստեցի լաբորատոր կարգի մաքուր  նավթային եթերով:Այս  յուղը  շատ ավելի  վառ
գույնի է (ոսկե-շագանակագույն) և ունի հիանալի, համեղ կծու համ՝ համեմատած այն ալկո-
յուղի  հետ,  որը  ես  հնարավորություն  ունեցա  փորձել:Իմ  միտքն  այստեղ  այն  է,  որ  ես
հավատում եմ, որ Նաֆտան չի հեռացնում այնքան շատ տերպեններ և քլորոֆիլներ, որքան
ալկոհոլը:Այն  նաև  շատ  ավելի  վերահսկելի  և  կառավարելի  է  եռում,  ինչպես
ալկոհոլը:Այսպիսով, իմ հարցն այստեղ այն է, որ կարծում եք, որ հնարավո՞ր է, որ նաֆթայի
հետ  մանրացնելը/լվացումը  այնքան  էլ  վնասակար  չէ  լավ  որակի  յուղի  համար,  որքան
աղալը/լվացքը ալկոհոլով:

-- Նախապես մի մանրացրեք նյութը:Չոր բողբոջների նյութի ցանկացած բեռնաթափում ձեզ
կհանգեցնի THC-ի և այլ կանաբինոիդների կորստի (սեղանի մանր փոշին այն է, ինչ պետք է
մնար դույլի մեջ):Այո, մանրացնելն ու նաֆտան «ավելի լավ» կլինեն,  քան մանրացնելն ու
ալկոհոլը. այդ համակցությունը գրեթե երաշխավորված ձախողում է, պարզապես այս կերպ
լավ յուղ չես ստացվի:

Բողբոջը լցնում ենք դույլի մեջ, թրջում ենք նաֆտայով, երկու-երեք րոպե փայտով տրորում,
յուղալուծիչ խառնուրդը լցնում դույլի մեջ։Եթե դուք աշխատում եք լավ որակի նյութով, ապա
կատարեք երկրորդ լվացումը և առաջին լվացման դեպքում երկրորդ խառնուրդը լցրեք դույլի
մեջ։Եթե դուք չեք օգտագործում բարձրորակ նյութ, օգտագործեք առաջին լվացումը միայն
ներքին  նպատակների  համար  (և  շարունակեք  փնտրել  ավելի  լավ  նյութ  աշխատելու
համար):

Եթերն արտադրում է հիանալի յուղեր (մենք ավելի լավ ենք սիրում սաթի յուղերը, քան մուգ
յուղերը,  բայց  հիշեք,  որ  որոշ  շտամներ  ավելի  մուգ  յուղեր  են  արտադրում,  քան
մյուսները):Մենք նաև սիրում ենք սաթի յուղեր գործնական պատճառներով.  ո՞վ  է ուզում
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ունենալ սև քլորոֆիլ ատամներ:Բայց մենք դա շատ չենք առաջարկում, քանի որ եթերի հետ
աշխատելը բավականին վտանգավոր է, այն դժվար է ձեռք բերել աշխարհի շատ մասերում,
և մենք շատ մտահոգված ենք նավթ արտադրողների անվտանգությամբ:Համեմատաբար
ցածր  ջերմաստիճանի  դեպքում  այն  կարող  է  շատ  հեշտությամբ  բումել:Այսպիսով,
մարդկանց  մեծամասնության  համար  նաֆտան  լավ  կաշխատի:Մենք  սովորաբար
օգտագործում ենք նաֆթա, բայց եթերը կլինի մեր ընտրած լուծիչը:

Լուծիչների  ներկայիս  ցանկը,  որոնք  մենք  անձամբ  կօգտագործեինք,  հետևյալն  է.եթեր,
2.մաքուր  թեթև  նաֆթա,  3.99%  իզոպրոպիլ  սպիրտ,  4.Սննդի  համար  նախատեսված
ալկոհոլը`  ցանկալի է  99%, բայց դա սովորաբար դժվար է ձեռք բերել  և շատ թանկ:Երբ
աշխատում եք 96% ալկոհոլով, մնացած 4%-ը սովորաբար ջուր է:10 լիտրից 4%-ը կազմում է
4 դկլ, գրեթե մեկ լիտր ջուր, որը դուք պետք է եռացնեք, և ժամանակ է պահանջվում, որը
դուք կարող եք ավելի արդյունավետ ծախսել:

2.)  Ես  նաև  վերջնական  60°C  տաք  յուղը  դրեցի  1,5  ժամ  վակուումի  տակ,  որպեսզի
ամբողջությամբ  հեռացնեմ  լուծիչների  բոլոր  մնացորդները:Ինչպես  գրել  էի,  ես  35  գրամ
հետո կերած յուղը դեկարբոքսիլացրի… Յուղի համը մինչև դեկարբոքսիլացումը շատ ավելի
կծու էր, ավելի վատ չէի ասի, բայց ճղճիմության հարցում դու ճիշտ ես:

-- Ինչպես ասացի նախորդ անգամ, կուրծքը ջրի մնացորդից էր:Իսկ ջուրն այնտեղ էր ձեր
օգտագործած «գիտական» ցածր ջերմաստիճանի պատճառով:Դուք պետք է ամեն դեպքում
դեկարբոքսիլացնեք  յուղը,  այնպես  որ  բրնձի  կաթսան,  որը  կփակվի  110°C
ջերմաստիճանում, լավ է աշխատում:Կամ, իհարկե, օգտագործելու լավագույն բանը կլինի
ադեռ,  բայց կրկին,  շատերը չունեն դրանք և չգիտեն,  թե ինչպես դրանք շահագործել,  և
պայթյունի վտանգը միշտ առկա է: Եթե ինչ-որ մեկը օգտագործի ոչ պատշաճ ձևավորված
լուծույթը լուծիչը եռացնելու համար, այն կարող է պայթել՝ պատճառելով լուրջ վնասվածքներ
և քանդել ամբողջ տունը: Բայց եթե բրնձի կաթսայի պարունակությունը ինչ-որ կերպ պետք
է  հրդեհվեր,  և  գործընթացը  կատարվում  էր  դրսում  կամ  բաց  լավ  օդափոխվող
տարածքում:Այնուհետև,  եթե նա,  ով արտադրում  է  նավթը,  խուճապի չի  մատնվում,  նա
չպետք  է  չափազանց  մեծ  դժվարություն  ունենա  կրակը  վերահսկողության  տակ  դնելու
համար, և այո, կրակմարիչ ունենալը միշտ լավ գաղափար է:

Ինչ  վերաբերում է վակուումին,  իհարկե, ինչու ոչ:Եթե  ունեք սարքավորում և գիտեք,  թե
ինչպես  ճիշտ  օգտագործել  այն,  վատ  գաղափար  չէ  յուղն  այս  կերպ  ավարտելը,  եթե
ցանկանում  եք  100%-ով  վստահ  լինել,  որ  դրա  մեջ  լուծիչի  մնացորդ  չկա,  կամ  եթե
ցանկանում  եք  փակել  յուղը։  նրանց  բերանները,  ովքեր  դեմ  են  նավթաքիմիական
լուծիչներին.Ոմանք այն մեծ հաջողությամբ են օգտագործում, իսկ ես դեմ չեմ։Բայց ինչպես
գիտեք,  մարդկանց  մեծամասնությունը  չունի  այս  սարքավորումը,  և  մեր  հիվանդներից
շատերը չեն կարող կամ չէին կարող իրենց թույլ տալ նույնիսկ բրնձի կաթսա և օդափոխիչ,
ուստի մենք չենք առաջարկում վակուումը որպես անհրաժեշտություն:

Տեսեք,  թե  որքան  հեշտ  և  պարզ  է  Ռիկի  մեթոդը  և  քանի  հարցերի  մենք  դեռ  պետք  է
պատասխանենք:Հիմա  պատկերացրեք,  թե  ինչ  կլինի,  երբ  մենք  տեղեկատվություն
ավելացնենք  նավթի  արտադրության  այլ  եղանակների  մասին։Դա  միայն  ավելի  շատ
շփոթություն կառաջացնի, և ես ստիպված կլինեմ օրեր ու շաբաթներ ծախսել՝  փորձելով
պատասխանել  «շփոթված»  մարդկանց  հարցերին,  ինչը,  այնուամենայնիվ,  երկար  չեմ
պատրաստվում անել:

3.)  Խնդրում եմ բացատրեք,  թե ինչու  եք առաջարկում յուղը ներթափանցել  անմիջապես
խողովակից, անմիջապես բերանի մեջ,  առանց պարկուճների:Ինչ-որ կլանման խնդիր?Ես
ուտում  եմ  ծխախոտի  թղթի  վրա  դրված  յուղի  մեծ  մասը,  բայց  ես  հազվադեպ  եմ  որոշ
պարկուճներ օգտագործում, եթե ստիպված եմ ավելի շատ ժամերով հեռանալ տնից:Բացի
այդ, ես չեմ սիրում այն ամբողջ ատամներիս վրա դնել, քանի որ իսկապես դժվար է իջնել…

- Մի քանի պատճառներով.Գլխավորն այն է, որ կուլ տալու այս մեթոդն ապացուցվել է, որ
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ամենաարդյունավետն  ու  օգտակարն  է  հիվանդների  համար:Այն  բարելավում  է  բերանի
խոռոչի  հիգիենան,  քանի  որ  այն  նաև  ախտահանում  է  բերանը,  այնուհետև  օգնում  է
մարսողական տրակտի կամ կոկորդի ցանկացած վիճակի դեպքում և այլն:Իրականում, երբ
կոկորդս ցավում է, ես փորձում եմ յուղը քսել բերանիս հետևի մասում և հետո պահել այն իմ
բերանում այնքան, որքան կարող եմ դիմանալ:Շատ դեպքերում գրիպը կամ կոկորդի ցավը
(կամ դրա ախտանիշները) բուժվում են մեկ գիշերվա ընթացքում:

Ինչպես ասում եք,  որոշ յուղ մնում է ձեր ատամների վրա և ձեր լեզվի տակ, ուստի կուլ
տալու այս մեթոդը իրականում համատեղում է յուղի ենթալեզվային մշակումը (ala Sativex և
լեզվի  տակ  գտնվող  այլ  սփրեյներ  և  թուրմեր,  որոնք  մարդիկ  օգտագործում  են)  և
վերամշակումը  ստամոքսում  և  աղիքներ.Հիմնական բանը  ստամոքսի  մեջ  յուղ  ստանալն
է։Այսպիսով, եթե ունեք ոչ այնքան լավ համով ձեթ, ապա կարող եք լցնել մի կտոր հաց կամ
բանան և այլն (կամ ծխախոտի թուղթ, եթե ցանկանում եք ուտել դրա մեջ եղած քիմիական
նյութերը), ծալել այն և այնպես կուլ տալ: մի դեղահաբ և լվացեք այն ջրով կամ թեյով կամ ինչ
որ ցանկանում եք:Լվացեք ձեր ատամները յուղով, ասենք տասը րոպեից հետո, դա կօգնի
նաև բերանի խոռոչի հիգիենայի հարցում:Շատ յուղեր ունեն համեղ համ (հատկապես, երբ
սկզբնական նյութը մանրացված չէ և երբ ալկոհոլը չի օգտագործվում յուղի արտադրության
համար:Քլորոֆիլը  սովորաբար  վատ  համ  ունի  և  կարող  է  շատ  անհանգստություն
առաջացնել, նույնիսկ եթե տեղական օգտագործումը. մուգ յուղերը կբիծեն ձեր հագուստը,
դուք դա իրականում չեք ուզում և դրա կարիքը չունեք:)

Պարկուճներ - ա) դուք պետք է դրանք գնեք Big Pharma-ից, որով դուք աջակցում եք նրանց
ձեր  գումարով,  բ)  որոշ  մարդիկ  ալերգիկ  են  դրանցից,  գ)  որոշները  լուծվում  են  ձեր
աղիքներում և ոչ թե ստամոքսում, դ) հաճախ դիլերները դնում են. պարկուճում ավելի քիչ
յուղ, քան պետք է լինի, ե) դրանք այնքան էլ լավ չեն աշխատում այդքան շատ պայմանների
դեպքում, զ) դժվար է դրանցից յուղ դուրս բերել, երբ ցանկանում եք միացում պատրաստել
կամ գոլորշիացնել յուղը թոքերի հիվանդությունների համար։ կամ երբ ցանկանում եք յուղը
տեղային  օգտագործել:Ես  չեմ  ասում,  որ  դուք  չեք  կարող  օգտագործել  պարկուճներ,  ես
միայն ասում եմ, որ ավելի լավ է սովորել օգտագործել նավթը ուղիղ խողովակից:Ավելի շատ
պրակտիկա ստանալուց հետո դուք կսովորեք, թե ինչպես օգտագործել յուղը առանց որևէ
անհարմարության:Ես անձամբ սիրում եմ յուղը ուտել հենց բրնձի կաթսայից, ուղղակի մատս
թաթախում եմ մեջը և վերցնում այնքան, որքան կարծում եմ, որ կարող եմ վերցնել։Նկատի
ունեցեք,  որ  սա շատ «յուղ  սպառող» է,  և դուք  սովորաբար ավելի  շատ կվերցնեք,  քան
ներարկիչից:Երբ  յուղը  լավ  է,  «գերդոզավորումը»  ձեզ  միայն  քնեցնում  է,  մեծ  բան:Բայց,
իհարկե,  կարող եմ դա անել  իմ փորձառության և հանդուրժողականության շնորհիվ,  չէի
ևխորհուրդ  մի  տվեք  սա  սկսնակներին  կամ  նրանց,  ովքեր  այդքան  փորձ  չունեն:Քեզ
նույնպես ամենայն բարիք, Ստեֆան։Ջինդրիչ»

«Եթե  ձեզ  անհանգստացնում  է  արժեքը,  դա  շատ  ավելի  էժան  է,  քան  քաղցկեղի  դեմ
դեղամիջոցների մեծ մասի համավճարը,  և որոշ  դեղեր,  որոնք դուք  տանը ընդունում  եք
քաղցկեղի դեմ,  ապահովագրված չեն:Եթե  իմ ընտանիքից որևէ մեկին անհրաժեշտ լիներ
այս յուղը քաղցկեղի դեմ, ես կգտնեի միջոց:Հաջողություն!!!!" Լիզա

-- Համաձայն եմ, Լիզա, յուղը շատ ավելի էժան բուժում է, երբ հաշվի են առնում մնացած
բոլոր ծախսերն ու ծախսերը:Բացի այդ, դա անհամեմատ ավելի անվտանգ է, քան այն, ինչ
կմատուցեր  բժշկական  համակարգը,  էլ  չասած,  որ  այն  աշխատում  է  շատ  ավելի
արդյունավետ  և  հուսալի,  և  հաստատ  ավելի  զվարճալի  է  ընդունել,  քան  թույնը  կամ
ճառագայթումը:ՋԲ

Ք.Ինչու՞ է չոր նյութի մանրացումը հանգեցնում THC-ի կորստի:Սրա բացատրությունը կա՞:
Ա.Երբևէ հղկե՞լ եք իսկապես հզոր բողբոջ:Եթե արել եք, ապա պետք է իմանաք, թե ինչու:Այդ
սպիտակ  փոշին,  որն  ամբողջ  սեղանի  շուրջ  է  այն  մանրացնելուց  հետո,  THC  է  (կամ
տրիխոմներ) և այն, ինչ պետք է մնար յուղի մեջ:Բացի այդ, երբ այն մանրացված է, ապա այն
շատ նուրբ է, և դուք շատ բան կհանեք այն, ինչ իրականում չէիք ուզում մաքրել ձեր յուղի
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մեջ:

Ոսկրածուծի  չորացած  ամբողջական  բողբոջները  մշակեք  այն  բանից  հետո,  երբ  դրանք
թրջեք նաֆթայով կամ ձեր ընտրած լուծիչով, բայց շատ մի դիպչեք դրան նախքան մշակելը,
քանի որ ամեն անգամ, երբ դիպչեք դրան, կկորցնեք մի մասը:Աղացած նյութից ստացված
յուղերը  զգալիորեն  ավելի  քիչ  հզոր  են,  քան  բողբոջներից  ստացված  յուղերը,  որոնք
մանրացվել են դրանց խոնավացումից հետո:

Առաջին արագ լվացումն ամենաուժեղն է և շերտավորում է հասանելի THC-ի մոտ 70%-ը,
երկրորդը՝  մոտ  20%-ը,  իսկ  երրորդը՝  մոտ  5%-ը։Երբ  դուք  մանրացնում  եք  այն,  դուք
ստանում եք  բոլոր երեք լվացումները (իրականում չորսը)  ձեր յուղի  մեջ,  և դուք դա չեք
ուզում:Որակը քանակի նկատմամբ:ՋԲ

Ք.Ես գիտեմ, որ խորհուրդ եք տալիս ինքներդ պատրաստել RSO-ն, բայց դիսպանսերն ունի
որոշ տեղական, և ես պարզապես մտածում էի, թե որն է դրա արդար գինը:

Ա.Մեկ գրամ յուղ արտադրելու համար անհրաժեշտ է 4-7 գ բարձրորակ բողբոջ, այնպես որ
դա պետք է լինի «ճիշտ գինը»:Եկեք չքննարկենք կանեփի ծիծաղելի գները, ինձ համար 60 գ
չափաբաժնի ճիշտ գինը 50-100 ԱՄՆ դոլար է (կամ ավելի քիչ, եթե այն օրինական կերպով
աճեցված լիներ դրսում մեծ մասշտաբով):Ես չեմ ասում,  որ այս պահին գիտեմ որտեղից
ձեռք բերել այդ գնով։Ամենաբարձր կարգի յուղն արժե այն, ինչ արժե ամենաբարձր կարգի
նյութը, որտեղ դուք ապրում եք:ՋԲ

«Պարզապես պետք է թարմացնեի և տեղեկացնեի, որ ես դեռ ողջ եմ:Հիանալի եմ անում և
ԴԵՌ ՈՂՋ ԿՈՂՄ,  գրեթե  երկու  տարի  անց,  երբ  ինձ  ասացին,  որ  մնացել  է  3  ամիս:Մի
հավատացեք ձեր բժիշկներին:Կրկին շնորհակալություն, որ օգնեցիք փրկել իմ կյանքը»: Լի

Դեկարբոքսիլացում

«Ես  ներկայումս  դեկարբոքսիլացնում  եմ  ամբողջ  բույսը,  ինչպես  նաև պատրաստում  եմ
RSO և կարագ/յուղեր»: Շերիլ
-- Մի դեկարբոքսիլացրե՛ք ամբողջ բույսը:Յուղը պատրաստեք գերչոր բողբոջից (մի կտրեք,
շատ մի դիպչեք դրան, դուք միշտ կկորցնեք THC-ն, որին հետևում եք):Պատրաստեք յուղը,
այնուհետև յուղը դեկարբոքսիլացրեք (տեղադրեք այն էլեկտրական ջեռոցում, որը դրված է
130°C  ջերմաստիճանում  մոտ  մեկ  ժամ):Բույսերի  հետ  ոչինչ  մի  արեք  դրանք  յուղի  մեջ
մշակելուց առաջ:Որքան քիչ դիպչեք նրանց, այնքան լավ:ՋԲ

«Ածխաջրից մաքրելու համար պարզապես դրեք ջեռոցում 266 աստիճան Ֆարենհայթ (130
°C) մեկ ժամով,  դուք  կստանաք ընդհանուր ածխաջրածին,  այն բանից հետո,  երբ  այրեք
ամբողջ լուծիչը բրնձի կաթսայի կամ կաթսայի մեջ»: Ռայան
--  Այնուամենայնիվ,  ես  չէի  օգտագործի  կաթսա:Մի  օր  յուղդ  կվառես։Բրնձի  կաթսան
կանջատվի, դա իսկապես ավելի լավ տարբերակ է, ես կասեի:ՋԲ

«Ճիշտ դեկարբոքսիլացումը շատ կարևոր մասն է կատարյալ յուղերի արտադրության մեջ,
քանի որ հում գործարանըապահովում է ոչ շատ մաքուր delta9-THC և CBD, փոխարենը
ունի  թթուներ,  որոնք նշանակում  են  THCA և CBDA:Կարբոքսիլային խումբը հեռացնելու
համար  ջեռուցումն  է  ընթացակարգը:Դա  արեք  շատ  ուշադիր,  որպեսզի  չվառեք  ձեր
արժեքավոր մոլեկուլները:Քրոմատոգրաֆիայի ամսագրում ես գտա լավ նշում, որը պետք է
լինի  անհրաժեշտ  ջերմաստիճանը  և  ժամանակը  նավթը  տաքացնելու  համար,  քանի  որ
կախված բրնձի կաթսայից, ջերմաստիճանները կարող են բավարար չլինել:Այսպիսով, լավ
գաղափար  է,  որ  ձեր  յուղը  տաքացվի  նվազագույնը  27  րոպե  րոպեում:  122  աստիճան
Ցելսիուս։Միշտ ստուգեք ձեր ջեռուցման ափսեի ջերմաստիճանը թվային չափիչ  սարքով,
որպեսզի  չտաքացնեք  ձեր  յուղը:Ստորև  բերված  աղյուսակում  տեսնում  եք  հիմնական
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կանաբինոիդների եռման կետերը, որոնց երբեք չպետք է հասնեք, այլապես դրանք եփում
եք:Բացի  այդ,  ես  նշում  եմ,  որ  ճիշտ  է  այն,  ինչ  Ռիկը  անընդհատ  ասում  էր  իր
տեսանյութերում,  չեն  գերտաքացնում  յուղը,  այլ  ջերմությունը  անհրաժեշտ է  բուժիչ  յուղ
պատրաստելու  համար:Ցելսիուսի  նվազագույնը  106,2  աստիճանի  ջերմաստիճանը
անհրաժեշտ  է  ճիշտ  դեկարբոքսիլացման  գործընթացի  համար՝  գծապատկերում  նշված
ժամանակահատվածում մոտ մեկ ժամվա ընթացքում:Եթե  ձեր յուղն ունի միայն THCA և
CBDA թթվային ձևը, դա այնքան էլ արդյունավետ չէ, քանի որ թթուները այնքան էլ լավ չեն
համապատասխանում  CB1 և CB2 ընկալիչներին:Ուստի զգույշ  եղեք,  որ  դա անեք  ճիշտ
ձևով, որովհետև Ռիկի ասածը ճշմարիտ է, միայն լավագույն պատրաստված յուղը կարող է
այդ գործը կատարել, երբ կենդանին կախված է:(…)

Այո,  նայեք  և  մեկնաբանեք  այս  գիտական  դիագրամը՝  հասկանալու  համար,  որ
դեկարբոքսիլացման գործընթացն ընթանում է ամբողջ այն ժամանակ, երբ դուք տաքացնում
եք  կանաբինոիդների  լուծիչի  հեղուկի  խառնուրդը  բրնձի  կաթսայում:Այսպիսով,
գծապատկերները ցույց են տալիս, որ մեծ գործ է ջերմաստիճանը հասցնել 130 աստիճան
Ցելսիուսի  բավական  երկար  ժամանակ՝  առավելագույն  դեկարբոքսիլացում  ստանալու
համար:Ջերմաստիճանի  և  լավագույն  մակարդակներին  հասնելու  ժամանակի  բոլոր
հարցերը:

Եթե դուք օգտագործում եք ջերմաստիճանի թվային չափման գործիք և այն դնում եք բրնձի
կաթսայի  ներքևի  մասում,  որպեսզի  գոլորշիացվի  լուծիչը,  ապա  կտեսնեք,  որ  միայն
գործընթացի  վերջին  փուլում,  երբ  ջրի  կաթիլները  հայտնվում  են  վերջում:  կաթսա,
ջերմաստիճանը  հասնում  է  մոտ  100-110°C:Բայց  այս  միջակայքում  ժամանակը
հիմնականում  բավարար չէ  դեկարբոքսիլացման ողջ  գործընթացի  համար:Դրանից հետո
դուք ավելի երկար տաքացնում եք յուղը մի փոքրիկ պողպատե կաթսայի մեջ տաքացնող
ափսեի  վրա:Այսքան  ժամանակ  ոչ  մի  ակտիվություն  (այլևս  գազի  պղպջակներ  չկան)
տաքացնում եք և սպասում:Վերահսկեք ջերմաստիճանը և ավելի լավ է չբարձրանալ 130
աստիճան  Ցելսիուսից  մոտ  կես  ժամ:Հիշեք,  որ  THC-ն  ունի  157  աստիճան  եռման
ջերմաստիճան, ուստի խնդրում ենք ռիսկի չգնալ՝ գերտաքանալով, այլապես ձեր ցանկալի
կանաբինոիդները գոլորշիանում են և կհեռանան...

Հիմնականում  կարևոր  չէ  ստանալ  դեկարբոքսիլացման  գագաթնակետը,  քանի  որ  հետո
դուք  բավականաչափ յուղ  կստանաք ձեր  մարմնում:Հետաքրքիր  է  օրական ՄԵԿ գրամի
արժեքը, որը դուք պետք է ընդունեք:Իհարկե, թե որքան յուղ է ձեզ անհրաժեշտ, կախված է
նրանից,  թե  իրականում  քանի  delta9THC  կա  յուղի  մեջ.  նշանակում  է,  թե  որքան
արդյունավետ  է  եղել  դեկարբոքսիլացումը:Եթե  հետևեք  Ռիկի  առաջարկությանը  և
համոզվեք,  որ յուղը բավական երկար տաքացվի մինչև 130 աստիճան C,  ամեն ինչ  լավ
կլինի:Անկախ է, թե որ լուծիչն եք օգտագործում»: Ստեֆան

Լուծիչներ
«Ինձ կախեցին լուծիչից (նաֆտա), մինչև պարզեցի, որ որոշ սովորական բուսական յուղեր
(կանոլա կամ ռապևի սերմեր) արտադրվում են շատ նման ձևով»: Գրեմ

«Naphtha-ն նավթային եթերի ապրանքային անվանումն է, այնպես որ փորձեք և փնտրեք, որ
կենդանիների  եթերն  ունի  բազմաթիվ  արդյունաբերական  կիրառումներ,  յուղազերծիչ՝
ներկերի նոսրացման համար»: Ալ

«ՀԻՇԵՔ,  որ  THC-ն  և  CBD-ն  ոչ  բևեռային  են...իսկ  քլորոֆիլն  ու  H2O-ը  բևեռային
են...Այսպիսով,  լավագույն  յուղը  պատրաստվում  է  ոչ  բևեռային  լուծիչով...այն  մաքուր
է...առանց քլորոֆիլի»։ Միքայել

«Իմ ընկեր քիմիկոսն ինձ համար պարզեցրեց ամբողջ պատմությունը և բացատրեց ինձ, թե
ինչու նաֆտան կարող է ավելի լավ լինել (չնայած նա կարծում է, որ ոչ էականորեն). CBD-ն
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հիմնականում ոչ բևեռային մոլեկուլներ են) և դուրս է թողնում բևեռային մոլեկուլները:

Իզոպրոպիլային ալկոհոլը (և եթերն այդ դեպքում) թույլ բևեռային լուծիչ է, ուստի այն շատ
լավ է այս նպատակով,  բայց միգուցե մի փոքր ավելի քիչ,  քան նաֆտան, քանի որ JB-ն
ասում է, որ նրանք երկուսն էլ փորձարկել են, և դրանք ավելի հզոր էին:Խմբագրել. Օ, այո,
ես  համարյա  մոռանայի.  նա  նաև  ասաց,  որ  վախ  չկա,  որ  նաֆտան  (կամ  iso)  կմնա
վերջնական  արտադրանքի  մեջ,  եթե  հետևեք  Ռիկ  Սիմփսոնի  առաջարկած
բաղադրատոմսին (իմ  ընկերն ասաց,  որ չպետք է  օգտագործեք պլաստիկ դույլ,  սակայն,
բայց մի բաժակ կամ չժանգոտվող պողպատից) և եթե համոզված չեք, պարզապես արեք
այն, ինչ JB-ն միշտ ասում է, որ պետք է անել. մի քիչ ջուր ավելացրեք և դրեք այն ջեռոցում,
որպեսզի  այն  ամբողջությամբ  գոլորշիանա:Այնուամենայնիվ,  նա  կօգտագործեր
իզոպրոպիլային  սպիրտ,  որովհետև դուք  վստահ եք,  որ  դա այն  է,  ինչ  պետք է  լինի…»
Սանդրա

- Սանդրա, այն մեթոդը, որը Ռիկը ցույց տվեց աշխարհին, ամենահիմնականն է, ոչ բարդ և
մատչելի:Գրեթե անխոհեմ է, երբ մեկը հետևում է T-ի հրահանգներին:Ապակին լավն է, բայց
այն կոտրվում է, և դու չես ուզում, որ դա տեղի ունենա, երբեք:Չժանգոտվողը, իհարկե, լավ
է:99.9% iso-ն լավ է աշխատում, բայց մենք դեռ կօգտագործենք թեթև ալիֆատիկ նաֆթա,
երբ դա հնարավոր է:Կամ եթեր:ՋԲ

«Ես  նաև  խորհուրդ  եմ  տալիս  ամեն  ինչ  հնարավորինս  սառեցնել  մինչև
արդյունահանումը:Շատերը  ալկոհոլը,  կանեփը,  տարաները,  արդյունահանման  հետ
կապված ամեն ինչ դնում են սառնարանում 24-48 ժամով:Այդպես դուք շատ ավելի մաքուր
արտադրանք  կստանաք:Ձեր  բերքատվությունը  կլինի  ավելի  ցածր,  բայց  ձեզ  այդքան  էլ
պետք չի լինի:Կներեք տառասխալների կամ բացակայող բառերի համար, MS-ը վատ է, և ես
դեղեր չունեմ, lol:Օրհնիր»։ Չակ

-- Չակ, սառեցումը ամեն ինչ լավ է և լավ, բայց դա անհրաժեշտ չէ անել, երբ աշխատում ես
որակյալ ոչ բևեռային լուծիչներով և սկզբնական նյութերով:Բացի այդ, մենք չենք սիրում մեր
ձեռքերը սառչել, սենյակային ջերմաստիճանը մեզ մոտ լավ է աշխատում, և մենք արթրիտի
հետ խնդիրներ չենք ունենա բողբոջը սառեցնելուց մի քանի ամիս կամ տարի հետո:Բացի
այդ, հաճախ յուղը պատրաստվում է այն վայրերում, որտեղ չկան սառցարաններ:Այսպիսով,
այո, դուք կարող եք սառեցնել այն, եթե ցանկանում եք, բայց մենք ինքներս դա չենք անի:

Ես ինքս սառեցված բանջարեղեն չեմ սիրում,  հնարավորության դեպքում խուսափում եմ
դրանք ուտելուց, ուստի չեմ հասկանում, թե ինչու պետք է բացառություն անեմ և սառեցնեմ
այն  բանջարեղենը, որն ինձ ամենաշատն է դուր գալիս:Բայց այո, դա կարող է օգնել, երբ
դուք պետք է ալկոհոլ օգտագործեք յուղը հանելու համար, ուստի ես լիովին դեմ չեմ դրան:

Պարզապես մենք ինքներս ալկոհոլը որպես լուծիչ չենք օգտագործում (ավելի լավ՝ դա մեր
առաջին  ընտրության  լուծիչը  չէ),  ես  ոչ  մի  պատճառ  չեմ  տեսնում,  թե  ինչու  պետք  է
պետությանը  հավելյալ  հարկ  վճարեմ  վճարունակի  համար,  որը.  Այնուամենայնիվ,
գոլորշիանա  (եթե  դուք  չօգտագործեք  անշարժ,  ինչը  մենք  կանեինք  հնարավորության
դեպքում):Ես կարող եմ գնել մեկ լիտր թեթև նաֆթա մոտ 3-4 դոլարով, 99% սպիրտի լիտրը
շատ ավելի  թանկ կարժենա և ավելի  քիչ  յուղ  կարտադրի,  և  այդ  նավթը,  հավանաբար,
այնքան լավը չի լինի, որքան թեթև նաֆթայով կամ 99,9% իզո արտադրված յուղերը։ .

Այսպիսով, ո՞րն է ալկոհոլը որպես լուծիչ օգտագործելու առավելությունը:Ես չեմ կարող որևէ
ռացիոնալ պատճառ տեսնել, թե ինչու պետք է ալկոհոլը նախընտրել մաքուր ցածր եռման
կետով թեթև ալիֆատիկ նաֆթայից, երբ հաշվի ենք առնում, որ նավթի մեջ լուծիչի մնացորդ
չկա, որի մասին պետք է անհանգստանալ, երբ նավթը ճիշտ արտադրվի:Երբ այն ճիշտ չի
արտադրվում,  յուղի մեջ կա կամ կարող է լինել  լուծիչի մնացորդ:Բայց մի մեղադրեք մեզ
պատշաճ  կերպով  չարտադրված  յուղերի  համար,  մենք  իսկապես  չենք  կարող
պատասխանատվություն  կրել  ուրիշների  կողմից  մատակարարվող  յուղերի  որակի
բացակայության համար:Դա այնքան պարզ է, որքան դա:ՋԲ
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«RSO-ն, երբ ճիշտ պատրաստված է, չի պահի ձեր օգտագործած լուծիչի մեծ մասը:Ինչպես
նաև,  քանի  որ  RSO-ն  բուժում  է  քաղցկեղը,  և  այն  ամենը,  ինչ  դուք  ուտում/շնչում  եք,
առաջացնում  է  այդ  քաղցկեղը:Ես  շատ  չեմ  մտահոգվի  ավելորդ  մնացորդներով,  եթե
ընդհանրապես այդպիսիք կան:RSO-ն իր հերթին կարող է շտկել նշված բջիջները/ԴՆԹ-ն,
որոնք կարող էին փոփոխվել նախնական ընդունման ընթացքում:Եթե լուծիչը կարողացել է
որևէ վնաս պատճառել, ապա յուղի ներսում իրական THC-ն կուղղի լուծիչի մնացորդների
հետևանքով հասցված վնասները»: Ամանդա

--  Ամանդան ճիշտ հասկացավ:Նրանք,  ովքեր ստիպողականորեն տարված են  լուծիչի  մի
քանի ppm մնացորդի շուրջ, որը կարող է մնալ յուղի մեջ, պետք է պարզապես վակուումով
մաքրեն  յուղը:Դա  ամենևին  էլ  դժվար  չէ։Նրանք,  ովքեր  դա  չեն  անում,  դեռ  շատ
անհանգստանալու կարիք չունեն։

Նույնիսկ եթե յուղի մեջ լուծիչի մնացորդի 0,1% լինի (ինչը,  այնուամենայնիվ,  չափազանց
շատ կլինի,սովորաբար կա մի քանի հարյուր ppm,  միգուցե,  երբ յուղը պատշաճ կերպով
արտադրվում է՝ օգտագործելով մաքուր թեթև նաֆթա, որի եռման կետը մոտ 80-100°C է),
60  գ  յուղի  չափաբաժնի  մեջ  0,06  գ  մնացորդ  կլինի,  որը  կուտվի:  երկու-երեք  ամսվա
ընթացքում։

Անձամբ ինձ շատ չի մտահոգում, դա միանշանակ է, այն շատ ցածր է սննդի սահմաններից
և շատ ցածր է լուծիչի մնացորդի քանակից, որը դուք, այնուամենայնիվ, արդեն կերել եք ձեր
սննդի  մեջ:Ի՞նչ  եք  կարծում,  ինչո՞վ  են  արտադրվում  բուսական  յուղերի  մեծ
մասը:Լուծիչներով, նույն կամ նմանատիպ ածխաջրածիններով, որոնք մենք օգտագործում
ենք որպես լուծիչներ:

Թույլ տվեք ուղղակի հարցնել ձեզ. իսկապե՞ս դուք միշտ լվանում եք ձեր ձեռքերը, երբ ձեր
մեքենան  բենզին  եք  լցնում:Եթե  անեք,  շարունակեք  անհանգստանալ  պատշաճ
արտադրված յուղի մեջ լուծիչի հնարավոր մնացորդի մասին:Եթե  ոչ,  կամ եթե հիշում եք
գոնե մեկ անգամ, երբ չեք լվացել դրանք, խնդրում ենք գտնել այլ անելիքներ, իսկապես շատ
այլ ավելի լուրջ խնդիրներ կան, որոնց մասին պետք է անհանգստանալ:

Ձեր ընդունած յուրաքանչյուր դեղահաբի մեջ շատ ավելի շատ թույն կա, դա միանշանակ
է:Իսկ  ինչ  վերաբերում  է  նավթամթերքներին,  դուք,  օրինակ,  վիտամիններ  ընդունու՞մ
եք:Գիտեի՞ք, որ դրանց մեծ մասը պատրաստված է նավթային ածանցյալներից:

Եվ եթե կարծում եք, որ երբեք չեք մտցնի նավթից պատրաստված որևէ բան ձեր բերանը,
ապա թույլ  տվեք հարցնել  ձեզ՝  կոնկրետ ինչո՞վ  եք  խոզանակում  ձեր  ատամները:Փայտի
կտորո՞վ,  թե՞  ատամի  խոզանակով։Իսկ  ի՞նչ  կասեք  ատամնաբուժական  խնամքի  այլ
պարագաների և աքսեսուարների մասին, որոնք պատրաստված են նավթի վրա հիմնված
պլաստմասսայից:Չե՞ք օգտագործում կամ չեք օգտագործել դրանցից որևէ մեկը:Եթե  դուք
անում  եք  կամ  ունեք,  ապա  նորից  կան  այլ  անելիքներ,  քան  անհանգստանալ  պատշաճ
արտադրված RSO-ում լուծիչների մնացորդի մասին:ՋԲ

«Շատ պարզ բացատրություն անվերջ հարցի…Ես անձամբ օգտագործել եմ նաֆթա, իզո,
սպիրտ  և  բութան  յուղ  պատրաստելու  համար...Իսկ  ամենալավը…  ամենամաքուրը…
ամենաուժեղ...և  լավագույն  համով  յուղը  նաֆթայից  էր...Ես  չեմ  հասկանում,  թե  ինչն  է
մարդկանց դուր չի գալիս… Ճիշտ անելիս վառելիք ընդհանրապես չի մնում…և նաֆտան,
կարծես, ավելի շատ է հեռացնում բույսերից…Դա շատ ավելի արագ է անում...Այսպիսով,
ավելի մաքուր յուղ ...(ոսկի)...» Պետրոս

«Այս մարդիկ եկան իմ հետևից իրենց կայքում:Էրինի խումբն ատում է այն գետինը, որի վրա
Ռիկը քայլում է:Եվ նրանք ավազակային հարվածներ են հասցնում բոլորին, ովքեր նշում են
Ռիկին:Ինձ համար դա այն չէ, ինչ բուժողները պետք է կանգնեն:

Նեփթայի ամբողջությունն ինձ համար պատրվակ է Ռիկին պատժելու համար:Քանի որ, ի
վերջո,  բոլորը  գիտեն,  որ  կանեփի  յուղը  կվերացնի  նաֆթայի  տոքսինները:Ռիկը
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պաշտպանում  է  նաֆթային,  քանի  որ  այն  հեշտ  է  գտնել  մարդկանց  մեծամասնության
համար:Ռիկը  հստակ  ասում  է,  որ  իր  նախապատվությունը  եթերն  է,  և  սիրում  է
թորիչ:Նաֆթան արտադրում է հզոր յուղ, որն առանցքային է, հզոր յուղ, ինչը մերժողները
բաց են թողնում:Հացահատիկի ալկոհոլը չի արտադրում հզոր յուղ, և նրանք, ովքեր աղբ են
նետում Ռիկին, դա գիտեն:Նավթան մարդկանց շփոթեցնելու պատրվակ է, որպեսզի նրանք
կարողանան ասել,  որ  իրենց յուղն ավելի  լավն է:Որտե՞ղ  էին այս  մարդիկ Ռիկից առաջ,
որտե՞ղ էիր, խնդրում եմ: Թոմ

«Թեթև նաֆտան այն մասն է, որը եռում է 30 °C-ից 90 °C ջերմաստիճանում և բաղկացած է
5–6  ածխածնի  ատոմ  ունեցող  մոլեկուլներից։Ծանր  նաֆտան  եռում  է  90  °C-ից  200  °C
ջերմաստիճանում և բաղկացած է 6–12 ածխածնի մոլեկուլներից։Նաֆտան օգտագործվում
է հիմնականում որպես հումք՝ բարձր օկտանային բենզին արտադրելու համար (կատալիտիկ
բարեփոխման գործընթացի միջոցով):Այն նաև օգտագործվում է բիտումի արդյունահանման
արդյունաբերության մեջ՝ որպես լուծիչ, նավթաքիմիական արդյունաբերությունում՝ գոլորշու
կրեկերներում  օլեֆիններ  արտադրելու  համար,  և  քիմիական  արդյունաբերությունում՝
լուծիչներով  (մաքրող)  կիրառություններում:Դրանով  պատրաստված  սովորական
արտադրանքը ներառում է ավելի վառիչ հեղուկ,  ճամբարային վառարանների վառելիք և
որոշ մաքրող լուծիչներ»:

«Լուծիչներ,  նապտա, նավթային թորած...Թունավոր  է  հնչում,  ինչպես մետաթոլոգիական
լաբորատորիա կամ այլ բան:Խնդրում ենք մշակել ջրով մշակման մեթոդ:Դա հնարավոր է?"
Քրիստոնյա

-- Դուք չեք արտադրի նույն նյութը, ինչ մենք, և դա կպահանջի շատ ավելորդ աշխատանք՝
զգալիորեն ավելի վատ արդյունքով:ՋԲ

"Դա շատ վատ է.Երանի ճանապարհ լիներ։Լուծիչներն ու դրանց մնացորդները թունավոր են
և վտանգավոր»։Քրիստոնյա

--  Չկա մնացորդ,  որի  մասին դուք  ստիպված կլինեք անհանգստանալ,  երբ  նավթը ճիշտ
արտադրվի:Սիրով կընդունե՞ք դա որպես փաստ։Ի՞նչ եք կարծում, ինչո՞վ են արտադրվում
բուսական յուղերի մեծ մասը:ՋԲ

«Նաֆտան ունի CnH2n+2 քիմիական բանաձևը։Թեթև նաֆտան ունի 5 և/կամ 6 ածխածնի
ատոմ,  որը իջնում  է  մինչև C5H12 և C6H14,  որոնք հայտնի են նաև որպես Պենտան և
Հեքսան:Այսպիսով, այն, ինչ դուք փնտրում եք, նաֆթա է, որը զուտ պենտանի և հեքսանի
խառնուրդ է»: Վաութեր

«Ես պարզապես ուզում էի ինչ-որ բան տեղադրել լուծիչների մասին:Ես գնացի իմ ընկերոջս
մոտ,  ով  ունի  մի  քանի  PhD և Մագիստրատուրա քիմիայի  բնագավառում,  և  հարցրեցի
նրան,  թե  ինչ  կարող  եմ  անել,  որպեսզի  ամբողջությամբ  հեռացնեմ  նաֆտան յուղից:Նա
ասաց. «Վերցրեք 5 մլ իզոպրոպիլ սպիրտ և խառնեք այն, երբ վերջին անգամ դադարում է
պղպջակները:Այն կգոլորշիանա և իր հետ կտանի նաֆտան։Թունավոր լուծիչն այնուհետև
դառնում  է  ոչ  թունավոր  լուծիչ:Սա  իմ  իսկական անունը  չէ,  ամոթ  է,  որ  ես  չեմ  կարող
օգտագործել  իմ  իրական  հաշիվը՝  վախենալով  աշխատանքից  ազատվելուց  կամ  որպես
բուժքույր աշխատանքի ընդունել»։ Բոբի

«Մեծ Բրիտանիայում Նաֆտան գտնելու համար փնտրեք «պանել սրբել» կամ «արագ պանել
սրբել»:Այն արտադրանք է, որն օգտագործվում է մեքենայի թափքի վերանորոգման համար՝
մետաղը մաքրելու և մնացորդներ չթողնելու համար:Դժվարությունը ճշգրիտ բաղադրիչների
մանրամասն  ցուցակ  գտնելն  է,  քանի  որ  դրանք  կարող  են  տարբեր  լինել:99.9%
իզոպրոպանոլը պետք է հեշտ լինի գտնել»: Էմ

«Մենք  հետևել  ենք  ձեր  գործընթացին՝  օգտագործելով  VM&P  Naphtha-ն,  և  ամեն  ինչ
ընթացել է ըստ պլանի, բացառությամբ ներարկիչների առաջին երկու խաղարկությունների,
որոնք մի փոքր ավելի հեղուկ են դուրս եկել, քան մենք սպասում էինք:Ես մի երկու կաթիլ

- 51 -



ջուր ավելացրեցի և նորից փորձեցի, և կարծես թե լավ է:Իմ միակ մտահոգությունը/հարցը
համն է։Այն դեռևս լուծիչի համ ունի:Լա՞վ է, թե՞ ավելին պետք է անեմ:Սրա ստացողը յուղը
վերցնելիս  մոտ  12  ժամ  քնում  է:Արդյո՞ք  դա  ճիշտ  է,  քանի  դեռ  նա  չի  զարգացնում
հանդուրժողականությունը:Ցանկացած օգնություն մեծապես գնահատելի է»: Պամելա

-- Թվում է, թե VM&P-ը լավ լուծիչ չէ (չնայած որոշ MSDS թերթիկներում ասվում է, որ այն
պետք է լինի նույն նյութը,  ինչ մենք կցանկանայինք օգտագործել):Թվում է,  թե այն ծանր
նաֆթա  է  և  կարծես  թե  ամբողջությամբ  չի  եռում  և  կարծես  լրացուցիչ  խնամք  է
պահանջում:

Ես  կավելացնեի  մի  քիչ  ջուր  և  դրեի  այն  էլեկտրական  ջեռոցում,  որը  դրված  էր  130°
Ցելսիուսով  մի  քանի  ժամով,  միգուցե  գիշերվա  ընթացքում,  կամ  մինչև  լուծիչը
ամբողջությամբ  չվերանա,  ոմանք  ասում  են,  որ  լուծիչի  մնացորդը  հեռացնելու  համար
պահանջվում  է  մինչև  չորս  օր:Չպետք  է  լինի  լուծիչի  հետհամը,  եթե  յուղը  ճիշտ  է
արտադրվում, և յուղը չպետք է հոսող լինի, այն պետք է ավելի շատ քսուք լինի։Համոզվեք, որ
յուղն իսկապես պատշաճ կերպով զտված է, քանի որ լուծիչի մնացորդը հակված է կպչել
բուսական նյութերին:

Պարզապես  կատարեք  մատների  փորձարկում  այն  լուծիչով,  որը  ցանկանում  եք
օգտագործել:Թաթախեք  ձեր  մատը  դրա  մեջ  և  տեսեք,  թե  արդյոք  այն  ամբողջությամբ
գոլորշիանում է 30 վայրկյանում կամ ավելի արագ:Որքան արագ այն գոլորշիանա՝ թաղանթ
չթողնելով, այնքան լավ:

Եթե դուք չեք կարող ստանալ մաքուր թեթև ալիֆատիկ նաֆթա (Եվրոպայում նաև կոչվում
է բենզին, խնդրեք CAS համարը 64742-49-0, այն վաճառվում է տարբեր անուններով, ոչ թե
այն տեսակի, որն օգտագործվում է որպես վառելիք մեքենաներում, այլ այն տեսակին, որն
օգտագործվում է  որպես լուծիչ:  կամ ներկի նոսրացուցիչ),  ես կգնայի 99% կամ նույնիսկ
ավելի  լավ  99,9% իզոպրոպիլային  սպիրտ,  որը,  թվում  է,  հնարավոր  է  գտնել  աշխարհի
գրեթե ցանկացած կետում:

Այս  պահին  մենք  նախընտրում  ենք  թեթև  ալիֆատիկ  (ցածր  եռացող,  հիդրոգենացված)
նաֆթա,  քանի  որ  այն  արտադրում  է  ավելի  լավ  և ավելի  հզոր  յուղեր,  քան ներկայումս
օգտագործվող այլ լուծիչներ:Որքան քիչ բուսական նյութեր և քլորոֆիլ յուղի մեջ, այնքան լավ
է այն գործում որպես դեղամիջոց, այնքան ավելի համով և ավելի հզոր է:Ամբողջ հնարքն այն
է, թե որքան հզոր և հանգստացնող է յուղը:Որքան ուժեղ և հանգստացնող, այնքան լավ:ՋԲ

«Ճիշտ նաֆթա ՉԻ վաճառվում ԱՄՆ-ումՈչ Tractor  Supply-ում կամ Home Depot-ում կամ
Lowes-ում  կամ  նույնիսկ  Sherwin  Williams-ում:Այնուամենայնիվ,  այն  դեռ  վաճառվում  է
Կանադայում:Ես ունեմ մի ընկեր, ով այն թորում է մինչև 100°F և փրկում է այն, ինչ լուծիչը
դուրս է գալիս, որպեսզի օգտագործի յուղ պատրաստելու համար»։ Սթիվ

«Եթե դուք ապրում եք ԱՄՆ-ում, ապա չեք ստանա ճիշտ նաֆթա, ԱՄՆ-ում արտադրված
ամբողջ նաֆթային չի կարելի վստահել այս տեսակի լուծիչների բաղադրիչների վերաբերյալ
թույլ  կանոնակարգման  պատճառով:Դուք  երբեք  չեք  ստանա  մաքուր  նաֆթա  ԱՄՆ-ում,
նույնիսկ VM&P-ը կարող է լիովին անհամապատասխան լինել մի շիշից մյուսը և նույնիսկ չի
գովազդվում որպես մաքուր:Կանադայում նրանք պատրաստում են մաքուր նաֆթա, և դա
լավագույն  լուծիչն  է  ISO-ի  կամ  Grain  ալկոհոլի  համեմատությամբ,  մի՛  թույլ  տվեք  մեծ
սխալներ  և  մի  վատնեք  դեղամիջոցները  կամ  նույնիսկ  ավելի  վատ՝  սխալ  լուծիչ
օգտագործելով ինքներդ ձեզ կամ մեկ ուրիշին ավելի հիվանդացնեք:Զգուշացրե՛ք, որ ԱՄՆ-
ում առկա նաֆտան նույնիսկ այնպիսի յուղ կստեղծի, որն ամբողջությամբ կթվա այնպես,
ինչպես պետք է, բայց այն կարող է ձեզ շատ հիվանդացնել»: Հալածում

- Այն փաստը, որ ԱՄՆ-ում մաքուր ալիֆատիկ նաֆթա կարծես ամենուր չի վաճառվում, չի
նշանակում, որ մաքուր ալիֆատիկ նաֆթա CAS համարով 64742-49-0 և 60-80°C եռման
կետով գոյություն չունի կամ գոյություն ունի: ճիշտ օգտագործման դեպքում չի արտադրում
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ավելի լավ յուղ, քան մյուս լուծիչները:Եթե դուք չեք կարող ստանալ մաքուր թեթև նաֆթա,
ապա մեր երկրորդ ընտրությունը կլինի 99% կամ ավելի լավ 99,9% իզոպրոպիլ սպիրտ:

Բայց ես դեռ չէի հրաժարվի. թեթև նաֆթա կամ նմանատիպ լուծիչներ օգտագործվում են
բույսերից յուղեր հանելու համար, ուստի ես կճշտեի բուսական յուղ արտադրողների հետ և
տեսնեի, թե նրանք ինչ են օգտագործում:Այնտեղ, որտեղ ես ապրում եմ Եվրոպայում, ես
կարող  եմ  լուծիչը  գնել  գրեթե  բոլոր  շինանյութերի  կամ  ներկերի  խանութից,  այն
ամենատարածված տեխնիկական հեղուկներից մեկն է, որը ես հիշում եմ իմ մանկությունից,
մենք  այն  օգտագործում  էինք  հեծանիվների  շղթաները  յուղազերծելու  համար  և  այլն,  և
գործնականում բոլորը ունեին շիշ: դրանից տանը:Այսպիսով, լուծիչների մասին այս ամբողջ
անվերջ բանավեճը ինձ մի քիչ ծիծաղելի է թվում:Երբ դուք օգտագործում եք ճիշտ թեթև
նաֆթա, լուծիչի մնացորդ չկա, որը պետք է անհանգստանա, գուցե մի քանի ppm, ինչպես
շատ էժան բուսական յուղերում, որոնք հաճախ արտադրվում են գրեթե նույն լուծիչով, ինչ
մենք առաջարկում ենք:ՋԲ

«Բրնձի կաթսաները ծծում են:Էլեկտրական վանդակաճաղը և 9x13 պիրեքս թխման աման
ավելի  լավ  են  աշխատում:Պիրեքսից  ձեթը  շատ  ավելի  հեշտ  է  քաղվում,  և  տեֆլոն
չկա:Ջերմաստիճանի մոդուլյացիան նույնպես շատ ավելի վերահսկելի է:Դուք խորապես ձեր
էգոյի մեջ եք JB:Դուք պատրաստվում եք հանդիպել մարդկանց, ովքեր ձեզնից ավելի խելացի
են։Պարզապես  այդպես  է:Սովորեք  նրանցից՝  նրանց  գիտելիքները  ձեր  մտքից
արգելափակելու փոխարեն:Բոլորն ունեն JB հանելուկի մի փոքրիկ կտոր»: Ջոդի

--  Ջոդին,  իհարկե,  պիրեքսը  հիանալի  է,  հատկապես,  քանի  դեռ  այն  չի  կոտրվել,  և  դու
կորցնես քո ամբողջ յուղը:Դուք պետք է հասկանաք, որ դրանք կարևոր հրահանգներ են,
որոնք  նախատեսված  են  ամբողջ  աշխարհում  հնարավորինս  քիչ  սարքավորումներով
օգտագործելու  համար:Շատերը  չեն  կարող  իրենց  թույլ  տալ  կամ  նույնիսկ  գտնել  բրնձի
կաթսա որոշ երկրներում, դա այնքան էլ պարզ չէ, ինչպես բոլորն են կարծում:

Իհարկե, մենք կարող ենք ձեզ ցույց տալ նավթի արտադրության շատ բարդ և ծախսատար
եղանակ, բայց դուք պետք է ինձ խոստանաք, որ այստեղ ամեն օր նստելու եք մեկ տարի՝
պատասխանելով  դրա  վերաբերյալ  հարցերին:Մարդկանց  մեծամասնությունը  դեռ  չի
տիրապետել  բրնձի  կաթսային,  և  նրանք  կցանկանային  աշխատել  արդյունահանման  այլ
տեսակների հետ՝ հիմնականում հիմնվելով իրենց հավատքի վրա, կամ որովհետև նրանք
«կարծում են», որ ինչ-որ բան պետք է այլ կերպ վարվի:

RSO-ն արտադրվում է այս կերպ, այն փորձարկվել է մարդկանց վրա և աշխատում է։Ինչ
վերաբերում  է  մյուս  մեթոդներին,  ապա  կարծում  եմ,  որ  մենք  դրանք  փորձել  ենք  այս
տարիների  ընթացքում,  չմտածեք,  որ  չենք  փորձել:Բայց  ես  միայն  գիտեմ,  որ  այսքան
հաջողությամբ այլ մեթոդ չի փորձվել այդքան շատ մարդկանց վրա:Եվ հիշեք, որ մենք սկսում
ենք այնտեղ, որտեղ մյուսները կանգ են առել, մեր տերմինալային հիվանդներին անհրաժեշտ
է լավագույն նավթը, որը նրանք կարող են ստանալ, և դա RSO-ն է:Դուր է գալիս, թե ոչ:ՋԲ

«Թեթև ալիֆատիկ նաֆտան հիանալի էր աշխատում,  հիանալի համ ուներ,  իմ յուղի մեջ
լուծիչի նշույլ  չի մնացել:Եթե  դուք հետևում եք Ռիկի հրահանգներին,  ապա ոչ մի խնդիր
չպետք է ունենաք»: Ռիկ

«Գոյություն ունի նաֆթայի 2 հիմնական կատեգորիա՝ թեթև և ծանր:Թեթև նաֆտան Բենզոլ
ՉԻ պարունակում, ինչը նկատի ուներ Ռայնան (ոչ թե հեքսան):Թեև ես խորհուրդ չեմ տա
նույնիսկ թեթև նաֆթա, քանի դեռ կանեփի մզվածքը չի  կարող փորձարկվել  այն  բանից
հետո, երբ այն արտադրվել է նաֆթայի մնացորդի համար, այն կարող է օգտագործվել, եթե
դա այն ամենն է, ինչ դուք կարող եք ստանալ լուծիչի համար:Հիմնական բանը համոզվելն է,
որ դուք եփում եք մզվածքըմինչև հաստ քսուքի վիճակ. այդ պահին նաֆթայի մեծ մասը
պետք  է  վերանա:Թորման  սարքավորումների  օգտագործումը  ամենամաքուր,  առանց
լուծույթների յուղ պատրաստելու միջոց է, բայց այն գերազանցում է սովորական մարդկանց
մեծամասնության կարողությունները:Հուսով եմ, որ դա օգնում է »: նշագծել
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«Ռայնա, ես չեմ պատրաստվում վիճել քեզ հետ:Վիքիպեդիայից. «Նավթային եթերը, չնայած
բենզինի հոմանիշին, չպետք է շփոթել բենզինի կամ բենզինի հետ, ինչպես նաև այն չպետք է
շփոթել բենզինի հետ, թեև շատ լեզուներ դա անվանում են բենզինից ստացված անունով,
օրինակ՝  «Բենզին»  (գերմաներեն),  «  benzene»  (հոլանդերեն)  կամ  «benzina»
(իտալ.):Նավթային  եթերը  ալկանների  խառնուրդ  է,  օրինակ՝  պենտանի,  հեքսանի  և
հեպտանի,  մինչդեռ  բենզոլը  ցիկլային,  անուշաբույր  ածխաջրածին  է՝  C6H6:Նմանապես,
նավթային եթերը չպետք է շփոթել օրգանական միացությունների դասի հետ, որոնք կոչվում
են եթերներ, որոնք պարունակում են RO-R ֆունկցիոնալ խումբ»։ Իմ նախապատմությունը
մանրէաբանությունն է, որտեղ ես ուսումնասիրել եմ օրգանական քիմիա, որոշ կենսաքիմիա
/  որոշ  անօրգանական  քիմիա...  Ես,  իհարկե,  չգիտեմ  այդ  ամենը,  բայց  ես  մի  փոքր
գիտեմ:Թեթև  նաֆտան  Բենզոլ  ՉԻ  պարունակում՝  շրջան։Ես  անտեսելու  եմ  քո
մեկնաբանությունը:Բոլորի շահերից կլիներ,  եթե գիտական  տվյալներից դուրս պնդումներ
չանեիք»: նշագծել

«Ոչ  ճիշտ,  մնացորդային  լուծիչները  ամենից  հաճախ Poison  են:THC-ն  ՉԻ կարող  շտկել
սրտի անբավարարությունը թույնից:Խոշոր դեղագործական ընկերություններն այն մարդիկ
են,  ովքեր  պետք  է  պատրաստեն  այս  արտադրանքը  կամ  մարդիկ,  ովքեր  անցել  են
անվտանգության սերտիֆիկացման դասընթաց, ՈՉ ետնաբակի կանեփի սիրահարները»:
Դերեկ

- Նրանք կարող են ազատորեն իրենց ձեթը պատրաստել, ես դրա հետ խնդիր չունեմ։Չկա
լուծիչի մնացորդ, որը դուք պետք է անհանգստանաք, եթե նավթը ճիշտ արտադրվի:ՋԲ

«Ջ.Բ.,  դու  սուրբ  ես,  որ  համբերում  ես  այն,  ինչ  թվում  է,  թե  հարյուրավոր  տարօրինակ
բողոքներ  և  հարցեր  օր  օրի:Ես  պարզապես  ուզում  եմ  շնորհակալություն  հայտնել  ձեզ
այստեղ լինելու և ակտիվորեն աջակցելու համար քարոզչության ալիքի դեմ, որը փորձում է
խաթարել այս աշխատանքը:Ամոթ նրանց, բարի՛ք ՁԵԶ»: Մերիլին

«Ի՞նչ  կցանկանայիք  նվիրել  ձեր  հորը:Լավագույններից  լավագույնը,  թե՞  մի  բան,  որն
արտաքինից նման է, բայց պարզապես ճիշտ էֆեկտներ չունի:Երբ դեղը պատրաստում եք
Ռիկի ցուցումների համաձայն, բուժման ընթացքում ձախողման հավանականությունը շատ
ցածր է:Երբ յուղը պատրաստում եք «մասնագետների և գիտնականների» հրահանգների
համաձայն, դուք այլ ապրանք եք պատրաստում:Եվ մեր փորձից ելնելով, այն կարող է չանել
այն աշխատանքը, ինչպես մենք առաջարկում ենք:

Ուրեմն կցանկանա՞ք,  որ  ես  լռեմ  և թույլ  տամ,  որ  ցածրորակ աղբ մատակարարեն:Կամ
ավելի շուտ կսովորեի՞ք ինձանից/մեզնից և իմանաք, թե ինչպես դա անել ճիշտ, որպեսզի
ունենաք նույն արդյունքները, ինչի մասին խոսում են մեր հիվանդները»: ՋԲ

«Համաձայն եմ JB.Երբեմն դուք պետք է հասնեք նույն  ինտելեկտուալ մակարդակին,  ինչ
նրանք  և  օգտագործեք  նույն  մարտավարությունը,  ինչ  մարդիկ,  որոնց  փորձում  եք
հասնել:Լինի  դա  վիճաբանություն,  թե  դրամա:Որոշ  մարդիկ  արձագանքում  են  միայն
դրամային  և  վիճաբանություններին:Ինչքան  էլ  տխուր  է։Մարդկանց  մեծամասնությունն
այդպես էլ դեռ հասուն չէ»։ Միցի

«Ես  օգտագործում  եմ  99%  իզոպրոպիլ  սպիրտ,  դա  այն  է,  ինչն  ամենահեշտն  էր  ինձ
համար:Ես օգտագործում եմ իմ բողբոջների կրեմը, որը աճեցված է 100% օրգանական և
առանց թունաքիմիկատների, լավ մատնահարդարված և չոր ոսկորների վրա:Իխառնել այն
բազմաթիվ indica շտամների հետ:Ես բուժեցի Հոջկինի լիմֆոմայով հիվանդին, նա գտնվում
էր 4-րդ փուլում և յուղը ըստ հրահանգների ընդունելուց հետո 6 ամսվա ընթացքում նա այժմ
քաղցկեղից զերծ է:Շնորհակալություն Ռիկ Սիմփսոնին այն զոհաբերությունների համար, որ
արել  եք  այս  տեղեկատվությունը  բոլորին  հասանելի  դարձնելու  համար:Վերջերս  ինձ
օգնության համար դիմեց 4-րդ փուլի քաղցկեղով հիվանդ մեկ այլ հիվանդ, նա երիկամներից
մեկի  վրա ուռուցք  ունի,  որն  անգործունակ է:Աղոթում  ենք  երկու  հաստատված բուժում
անընդմեջ ստանալու համար:Աստված օրհնի ձեզ Ռիկ Սիմփսոնին և Ջ.Բ.-ին, շարունակեք
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տարածել  խոսքը  և կրթել  մարդկանց այս  հրաշալի  բուժիչ  կանեփի յուղի  մասին»:  Grow
աստվածուհի

--  Մի  քանի  շտամներ  խառնելը  միշտ  լավ  գաղափար  է:Պարզապես  նայեք  դրան,  դուք
չգիտեք, թե կոնկրետ ինչի համար է օգտակար, այնպես որ, երբ դուք խառնում եք մի քանի
շտամներ, դուք ստանում եք շատ ավելի լավ ծածկոց:ազդեցություն.Բացի այդ, նման յուղերը
ձեզ շատ ավելի բարձր կտանեն. նրանք, ովքեր ծխում են «ռեկրեացիոն կարգով», կիմանան,
թե  ինչի  մասին  եմ  խոսում:Պատկերացրեք,  որ  նստած  եք  ձեր  ընկերների  հետ  և
յուրաքանչյուրը ներկայացնում է իր ունեցած լավագույն բողբոջը:Մի երկու ժամից շատ բան
չեք կարողանա անել։Եվ դա այն էֆեկտն է,  որն անհրաժեշտ է լավագույն  արդյունքների
համար, այնպես որ, կրկին, շտամները խառնելը ճանապարհն է:Լավագույն մաղթանքներով
և  շնորհակալություն,  GrowGoddess,  ես  միշտ  ուրախ  եմ  լսել  մարդկանց  մասին,  ովքեր
պարզապես հետևում  են  ցուցումներին  և ստանում  են  այն  արդյունքները,  որոնց մասին
մենք խոսում ենք:ՋԲ

«Ես օգտագործում եմ իզոպրոպիլային սպիրտ զրոյական Ֆարենհեյթի ջերմաստիճանում:
Միայն չժանգոտվող պողպատից պատրաստված տարաներում և արդյունահանման համար
էկրանի վրա տեղադրված քամոցում: Այնուհետև ես զտում եմ երեք մեծ սուրճի ֆիլտրերի
միջով, երկրորդ թավայի վրայի էկրանի վրա գտնվող քամոցով: Վերջնական արդյունքները
միայն տրիխոմներ են ֆիլտրում: Այս բաղադրատոմսն այն է, ինչ ես վերցրեցի հեպատ C-ին
հաղթելու համար»: Միքայել

«Բարև JB, ես խնդիր ունեմ էլեկտրական բրնձի կաթսայի հետ, այն ամենը, ինչ ես տեսել եմ,
իջել է մինչև 100ºC, ես նայեցի շուկայում առկա բոլոր ապրանքանիշերին, և դրանք բոլորն
ունեն  թերմոստատ,  որն  անջատվում  է,  երբ  պարունակությունը  հասնում  է
ջերմաստիճանի:Ինչ խորհուրդ կտաք?" Քրիստինա

--  Քրիստինա,  կոնկրետ  ո՞րն  է  խնդիրը:Դուք  միշտ  կարող  եք  յուղը  լցնել  էլեկտրական
ջեռոցում, որը դրված է 130°C (266°F) ջերմաստիճանում և թողնել այնտեղ մոտ մեկ ժամ և
այդ կերպ դեկարբոքսիլացնել:ՋԲ

«Երբ  ջերմաստիճանը  հասնում  է  100°C-ի,  էլեկտրական  բրնձի  կաթսան  անջատվում
է:Լուծիչը չի հասնում 110°C-ի: Քրիստինա

- Լուծիչը իրականում չի կարող հասնել այդ ջերմաստիճանին, քանի որ այն եռում է, կարծում
եմ:Շարունակեք  եռացնել  լուծիչը,  մինչև  կաթսան  առաջին  անգամ  անջատվի  (վերջին
խմբաքանակին  ավելացրեք  մի  քանի  կաթիլ  ջուր):Այնուհետև  թող  սառչի  և  նորից
միացրեք:Դա այն ամենն է, ինչ մենք անում ենք:ՋԲ

«Վերադառնա՞լ,  և  թող  եռա,  մինչև  վերադառնա:Հետո  անջատվում  է,  և  յուղն  արդեն
պատրաստ է»: Քրիստինա

-- Միացրեք բրնձի կաթսան, եռացրեք, մինչև այն առաջին անգամ դադարի, ապա սպասեք
հինգ  րոպե  մինչև  սառչի,  նորից  միացրեք  այն  և  սպասեք,  մինչև  երկրորդ  անգամ
անջատվի:Այնուհետև  լցնել  յուղը  չժանգոտվող  պողպատից  գավաթի  մեջ  և  դնել  130°C
(266°F) ջեռոցի մեջ մեկ ժամով, և ձեր յուղը պատրաստ է:ՋԲ

-- Շնորհակալություն JB, դու փրկեցիր իմ կյանքը:Քրիստինա

«Դուք շնչում եք Նաֆթա, երբ յուղ եք պատրաստում:Դուք ԹՈՒՆ եք շնչում, երբ այդպես եք
անում:Եթե  դուք  զգում  եք  դրա  հոտը,  դուք  արդեն  մահացած  եք:Ես  իմ  կյանքում
հարյուրավոր  անգամներ  զգացել  եմ  Քոլմենի  ճամբարի  վառելիքի,  զիպո  վառելիքի  և
նաֆթաի հոտը, որն օգտագործվում է մասնակի մաքրման և արդյունաբերական կիրառման
համար...Դեռ  մեռած  չէ։Լոլ.Լուրջ...Եթե  դուք  օգտագործում  եք  մաքուր  լուծիչ  (առանց
հավելումների),  և  լուծիչը  պատշաճ  կերպով  եռացնում  եք  մի  քիչ  ջրով,  որի  վերջում
ավելացված է ավելի բարձր եռման կետ, լինի դա iso, ալկոհոլ կամ նաֆթա, դուք այդ ամենը
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դուրս  կբերեք:Դուք  մեկ  տարվա  ընթացքում  կլանում  եք  շատ  ավելի  շատ  նաֆթա՝  ձեր
մեքենան մղելով ձեր սեփական գազը, քան դուք կստանաք ողջ կյանքի ընթացքում պատշաճ
պատրաստված յուղ օգտագործելուց»: Մեթյու

«Մեկ մոլեկուլային Big Pharm մոտեցումը դեղերի մշակման համար հիմնված ՉԻ հիմնված
առողջության  վրա,  արդյունքների  գիտության  վրա…  Այն  հիմնված  է  արտոնագրային
շահույթի  վրա  և  բացարձակապես  խեղաթյուրել  է  մեր  վերաբերմունքը  բուսական
դեղամիջոցների նկատմամբ:Դրանցից շատերը առաջանում են բնական բուֆերների հետ, և
մի միացության մեկուսացումը շատ քիչ հավանական է, որ նույնքան օգտակար լինի, որքան
դրանք այն ձևերով օգտագործելը:Էթնոբուսաբանները 100%-ով ճիշտ են, երբ ասում են, որ
օգտակար բույսի ձևն այնպիսին է, ինչպիսին նրան /բուծել են/, թեկուզ միայն կենդանի կեր
փնտրողների  կողմից,  որոնք  տարածում  են  լավագույն  բույսերի  սերմերը  և
ծաղկափոշին:Բժշկության  համար  օգտագործվող  բույսերը  ամենաարդյունավետը  կլինեն,
երբ  բժշկության  մեջ  օգտագործվեն  քիմիական  բաղադրիչների  իրենց  բնական
հարաբերակցությամբ.  դիտեք  կանեփի  սերմի  EFA գործակիցները.  դրանք  օպտիմալ  են
մարդու առողջության համար:Ինչո՞ւ դուրս հանեք EFA-ի 3 տեսակներից մեկը, կզտեք այն և
կկոչեք զարմանալի հավելում (երբ կան նաև 2 այլ տեսակներ, որոնք անտեսվում են, որոնց
համակցությունը ամենաառողջ ձևն է):Դա հիմարություն է»: Ալան

Ք.Բարև JB, ես գտա այս Նաֆտան իմ տարածքում...(հղում) Այն չի ասում Light Naphtha...
սա  դեռ  կաշխատի?Կրկին  շնորհակալություն  ձեր  բոլոր  օգնության  և  սուպեր
տեղեկատվության համար:

Ա.Այն  պետք է  լինի  թեթև ալիֆատիկ նաֆթա.  ստուգեք  MSDS-ն՝  պարզելու  համար,  թե
արդյոք  այն  մաքուր  թեթև  նաֆթա  է՝  առանց  հավելումների),  շելիտ  Ավստրալիայում,
(տեխնիկական կամ արդյունաբերական) բենզին Եվրոպայում (բենզին,  ոչբենզոլ,  և ոչ թե
ավտոմեքենաներում  որպես  վառելիք  օգտագործվող  տեսակը)։Այն  վաճառվում  է  տարբեր
անուններով:Այն օգտագործվում է որպես ներկերի նոսրացնող, լուծիչ, յուղազերծող միջոց,
նախկինում եղել է շատ տարածված կենցաղային լուծիչ կամ տեքստիլ յուղազերծող միջոց,
կարող է օգտագործվել նաև որպես վառիչ հեղուկ և այլն։Եռման կետը մոտ 60-80°C, որքան
ցածր, այնքան լավ:

Քսեք մի մասը մաքուր Պետրի ափսեի վրա կամ թաթախեք ձեր մատը դրա մեջ, և եթե այն
գոլորշիացվի երեսուն վայրկյանի ընթացքում և չթողնի յուղոտ մնացորդներ,  այն պետք է
օգտագործվի:Կան բազմաթիվ մատակարարներ, ես չեմ կարող ասել, թե որն է լավագույնը
կամ ինչ խորհուրդ կտանք այս պահին, ուստի մենք տրամադրում ենք միայն ընդհանուր
հրահանգներ:

CAS  համար  64742-49-0,  մաքուր,  նավթային  թորում,  առանց  հավելումների,
հնարավորության  դեպքում,  և  եռման  կետը  պետք  է  լինի  հնարավորինս
ցածր:Վերամշակման գործարաններից շատերն այն արտադրում են, պարզապես հարցրեք
նրանց, թե ինչ խորհուրդ կտան բուսական մզվածքների համար:

Երկրորդ տարբերակը 99% կամ 99.99% իզոպրոպիլային սպիրտ է կամ շատ թանկ 99%
սննդային  սպիրտ:Իզոպրոպիլային  սպիրտն  ու  սննդամթերքի  սպիրտն  այնքան
արդյունավետ չեն,  որքան լուծիչները,  ինչպես նաֆտան, և նրանք ավելի շատ բուսական
նյութեր և քլորոֆիլ են հանում յուղի մեջ՝ դարձնելով այն ավելի քիչ հզոր և համեղ, այդ իսկ
պատճառով խորհուրդ ենք տալիս միշտ օգտագործել նաֆտան, երբ հնարավոր է/հասանելի
է:Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջ.Բ

Ք.Ռիկ,  Մեքսիկայում  «նաֆթա»-ն  միայն  մի  քանի  նաֆթա  տեսակի  արտադրանքի
անվանումներից մեկն է:Ճակատագրական սխալից խուսափելու համար, խնդրեմ, կունենա՞ք
ձեր օգտագործած «նաֆթայի» գիտական անվանումը:

Ա.Փնտրեք  մաքուր  թեթև  նաֆթա  առանց  լրացուցիչ  բաղադրիչների:Այն  հիմնականում
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նույնն  է,  ինչ  Coleman վառելիքը,  որը  կարող եք  տեսնել  ստորև նկարում,  բայց  փնտրեք
նաֆթա առանց հակաժանգոտ հավելումների, որոնք ավելացվում են Coleman վառելիքին:

Եթե  պարզեք,  որ  ձեր  երկրում  արգելված  է  թեթև  ալիֆատիկ  նաֆթան  (ինչը,  օրինակ,
Հոնդուրասում էր),  փնտրեք 99% կամ ավելի լավ 99,9% իզոպրոպիլ սպիրտ, այն պետք է
հեշտ լինի  գտնել:99% ալկոհոլը  երրորդ լուծիչն  է,  որը  մենք կօգտագործեինք,  բայց  մենք
կանենք  հնարավոր  ամեն  բան՝  խուսափելու  համար  այն  օգտագործելուց,  քանի  որ  այն
մաքրում է չափազանց շատ քլորոֆիլ և այլ անցանկալի բուսական նյութեր:Ոմանք սիրում են
սառեցնել լուծիչը և սկզբնական նյութը, երբ որպես լուծիչ օգտագործում են իզոպրոպիլային
սպիրտ կամ սպիրտ։Մենք անձամբ չենք օգտագործում այդ լուծիչները, քանի դեռ ստիպված
չենք  լինում,  և  մենք  չենք  սիրում  մեր  ձեռքերը  սառեցնել,  ուստի  մենք  իրականում  չենք
նպաստում  դրա  սառեցմանը,  բայց  ոմանք  ասում  են,  որ  դա  օգնում  է  բարելավել  յուղի
որակը:Երբ  օգտագործում  եք  ոչ  բևեռային  մաքուր  թեթև նաֆթա՝  ցածր  եռման  կետով,
պետք  չէ  որևէ  բան  սառեցնել,  և  դուք  դեռ  լավ  արտադրանք  կստանաք,  եթե  հետևեք
հրահանգներին:ՋԲ

«Ես պարզապես ուրախ եմ,  որ մարդիկ ուսումնասիրում են այն ստեղծելու նոր ուղիներ,
ինչը նշանակում է, որ լուրերը տարածվում են այնտեղ»: Ալիսիա

- Հուսանք, որ նավթը ձեզ վրա չի փորձարկվի:Ես կնախընտրեի օգտագործել այն, ինչ արդեն
ապացուցված է, որ աշխատում է, հատկապես, եթե ես մահացու հիվանդություն ունենայի,
ինչպես  մեր  հիվանդներից  շատերն  են  անում:Լավագույն  մաղթանքներս  բոլոր
փորձարարներին։ՋԲ

«Նախ,  Ռիկ  Սիմփսոնն  առաջարկում  է  օգտագործել  NAPTHA:Սա,  ընդհանուր  առմամբ,
ճանաչվում է  որպես ոչ  լավ ընտրություն,  և մարդկանց մեծամասնությունը որպես լուծիչ
օգտագործում է բարձրորակ ալկոհոլ, ինչպես Everclear-ը:

Երկրորդ,  տղաս  երկու  տարեկան  է,  ախտորոշվել  է  գլխուղեղի  և  ողնաշարի  տերմինալ
քաղցկեղ,  երբ նա 15 ամսական էր:Նա բարձր THC կանեփի յուղ է  ստացել  8 ամիս,  ՈՉ
քիմիա կամ ճառագայթում, և նրա ուռուցքները հեռանում են:Իրականում նրանցից շատերը
լրիվ անհետացել են, մնացել է միայն մեկը!!Կանեփի յուղն աշխատում է»։ Սուզետտա

«Ֆանտաստիկ!!!Ես  աղոթում  եմ,  որ  նա  լիովին  ապաքինվի,  և  կարծես  թե  նա  է:Ինչո՞ւ
մարդիկ չեն  կարող դրան նայել  որպես դեղամիջոց,  այլ  ոչ  թե դեղամիջոց՝  բարձրանալու
համար:Դա բժշկություն է, և կառավարությունը չի ուզում, որ մենք լավանանք, նրանք ավելի
լավ են տեսնել, որ մենք մեռնենք։Ես նույնպես ունեցել եմ քաղցկեղ և բազմաթիվ բժշկական
խնդիրներ:Այս  պահին՝  2013  թվականի  օգոստոսից  սկսած,  քաղցկեղը  հետ  չի  եկել։Ես
իսկապես  հավատում  եմ,  որ  սա  քաղցկեղի  բուժումն  է:Ինչու՞  բոլորը  չեն  կարող  իրենց
աչքերը բացել ճշմարտության վրա!!!»: Լինդա

--  Թեթև  ալիֆատիկ  նաֆթայով  արտադրված  յուղերը  սովորաբար  ավելի  հզոր  են,  քան
Everclear-ով արտադրված յուղերը:Որքան ուժեղ և հանգստացնող յուղը, այնքան ավելի լավ
է այն գործում որպես դեղամիջոց:Այսպիսով, եթե ես ձեր տեղը լինեի, ես կվերանայեի ձեր
օգտագործած  լուծիչը  և  փոխարենը  կօգտագործեի  ոչ  բևեռային  լուծիչ:Լավագույն
մաղթանքներս քեզ և քո որդուն՝ Ջ.Բ

«Everclear-ի օգտագործումը յուղին կանաչավուն երանգ է հաղորդում:Այժմ մենք փնտրում
ենք 99,9% ISO, քանի որ այստեղ չենք կարող ստանալ Թեթև ալիֆատիկ նաֆթա մաքուր
տեսքով»: Սառա

«Սառեցրեք ձեր լուծիչը. Everclear 190 proof, 95%, և ISO 99% պետք է դրվի սառցարանում
մեկ  գիշերվա  ընթացքում  և  օգտագործվի  այն  սառցարանից  հանելուց  անմիջապես
հետո:Բացի  այդ,  բողբոջները  սառեցնելը  լավ  գաղափար  է:Եթե  սպիրտը  սառեցված  է
սառնարանում,  և  դուք  արագ լվացվում  եք  3-5  րոպե՝  երկու  անգամ,  մինչ  ալկոհոլը  դեռ
իսկապես սառը է, այն չպետք է կանաչ երանգ ունենա…» Խոսե
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- Որքան քիչ կանաչ լինի դրա մեջ, այնքան լավ:Որքան քիչ բուսական նյութեր կան յուղի մեջ,
այնքան ավելի հզոր է այն:Այդ տեսակ իմաստ ունի:Եթե որոշեք սառեցնել բողբոջը և լուծիչը,
ես  հավանաբար  կաշխատեի  ձեռնոցներով:Երբ  դուք  օգտագործում  եք  լավ  ոչ  բևեռային
լուծիչ  և  լավ  բողբոջ,  անհրաժեշտ  չէ  որևէ  բան  սառեցնել,  և  դուք  դեռ  հիանալի  յուղ
կարտադրեք:ՋԲ

«Կարո՞ղ եմ լավ յուղ պատրաստել հաշից:Իսկ ավելի քիչ նաֆթա օգտագործե՞լ»: Ջոն

-- Լավ յուղ չես պատրաստի։ՋԲ

«Հետաքրքիր է.Բնականաբար ես հակառակն էի մտածում։Օգնությո՞ւն է պետք, խնդրում
եմ»: Թիլման

- Ի՞նչ օգնություն:Չէ, էն, ինչ խոսում ենք, հաշից չեք սարքի։Դուք կարող եք այն լուծել թեթև
նաֆթայի մեջ և զտել, և այն ավելի հզոր կլինի, քան հեշը, բայց դա այդպես էլ չի լինի, և դուք,
այնուամենայնիվ, դրանից չեք պատրաստի 95-98% THC յուղ:ՋԲ

«Ջինդրիչ Բայեր, ի՞նչ կարծիքի ես փյունիկի արցունքներով թխելու մասին:Օրինակ, եթե ես
այն դնեի գետնանուշի կարագի բաժակի մեջ, ինչ-որ բան: LinZy

-- Լինզի, ես սովորաբար մարդկանց ասում եմ, որ յուղը լցնեն այն ամենի վրա, ինչ ուզում են
դրանով պատրաստեն:Այդ կերպ դուք կարող եք տեսնել, թե ինչպես է այնտեղ նավթը:Այն,
ինչ մենք խորհուրդ ենք տալիս, այնքան հզոր է, որ դուք, այնուամենայնիվ, պետք է մտածեք
միկրոգրամներով  մեկ  մատուցման  համար,  այնպես  որ  պարզապես  մի  կաթիլ  յուղ  դրեք
գետնանուշի կարագի բաժակի վրա,  եթե իսկապես անհրաժեշտ է:Դուք  գիտեք,  որ մենք
նախընտրում  ենք,  երբ  մարդիկ  ուտում  են  յուղը  հենց  ներարկիչից,  դա  իր
առավելություններն ունի։Այն սննդի հետ խառնելը միշտ կթուլացնի դեղամիջոցը։ՋԲ

«Բայց  մի  դատապարտեք  ձեր  երկրպագուների  ակումբը,  քանի  որ  թխում  և  կարագի
արդյունահանումը ապացուցվել է, որ բուժիչ է և շատ ավելի քիչ խուսափողական…Մենք
բոլորս միասին ենք այս պայքարում, խնդրում եմ մի դատապարտեք ուրիշների փորձերը»:
Պամելա

«Պամելայի,  թխման  և  կարագի  արդյունահանումը  չի  ապահովում  նույն  բուժիչ  և
վերականգնող հատկությունները, ինչ կանեփի յուղի PERIOD-ը:Այն կբուժի քաղցկեղը, հեռու
կպահի  Քրոնի  ախտանիշները,  կբուժի  շաքարախտը,  Լայմի  հիվանդությունը,  ինչպես
ասեք:Կարագը  կամ  ուտելի  նյութերը  բոլորովին  չեն  համեմատվի,  քանի  դեռ  դուք  չեք
օգտագործել ձեր ուտելիքի մեջ փյունիկի արցունքներ, ՀԱՎԱՆԵԼԻ:Խաղաղություն եւ սեր."
LinZy

«Պամելա,  ես  չեմ  կարող  ավելի  քիչ  արդյունավետ  մեթոդ  խորհուրդ  տալ։Լավագույն
արդյունքի  համար  ուղիղ  յուղ,  ընտելացեք  դրան,  այնուհետև  ավելացրեք  ձեր
դոզան:Ուտելիները հաճախ անկանխատեսելի են, սովորաբար չգիտես, թե դրանցում որքան
ձեթ կա և այլն»։ ՋԲ

«Ես վստահ չեմ, որ ես ունեմ բրնձի կաթսա կամ կաթսա:Ջերմաստիճանի կարգավորումը
միայն ասում է low med hi, կա՞ միջոց, որ կարողանամ ստուգել ջերմաստիճանը»: Ջերեմի

«Դա  կարասա  կլիներ:Բրնձի  կաթսան  սովորաբար  ունի  2  կարգավորում։Եփել  ու
տաքացնել»։  Դեբ
«Ձեռք  բերեք  մսի  ջերմաչափ  կամ  լազերային  կետային  ջերմաչափ  և  ստուգեք
ջերմաստիճանը մեկ այլ միջավայրով, ինչպիսին է ջուրը կամ ձեթը:Թվում է, թե դուք ունեք
մի  կաթսա,  որը  կարելի  է  օգտագործել,  բայց  դուք  պետք  է  անընդհատ  հետևեք
ջերմաստիճաններին, ավելի լավ է բրնձի կաթսա ձեռք բերել»: Ղուկաս

«Կարո՞ղ ենք օղի օգտագործել»: Մոնիկա
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-- Կոկտեյլների համար:Այո՛։ՋԲ

«Սննդի դասակարգ» պարզապես նշանակում է, որ FDA-ն անվտանգ է համարում:Այնտեղ
այնքան էլ  բարձր մակարդակ չկա:Այսպիսով,  պարզապես «սննդային սպիրտ» ասելը  չի  
դարձնում  այն  ավելի  լավը,  քան,  ասենք,  ցանկացած  ընդհանուր  ալկոհոլ:Եվ  եթե  դուք
պարանոյիկ  եք  մեկ  լուծիչի  նկատմամբ,  ապա  պետք  է  պարանոյիկ  լինեք  բոլորի
նկատմամբ»: Բեն

«Ես չեմ կարողանում իմ երկրում իզոպրոպիլային սպիրտ կամ նաֆթա ստանալ:Ուրեմն ի՞նչ
անեմ։Ինչպե՞ս կարող եմ այս յուղը ստանալ, քանի որ ես ինքս չեմ կարող այն պատրաստել»:
Այշա

-- Յուղը պատրաստիր այն ամենով, ինչ կարող ես գտնել, և հետո գոլորշիացրու այն, Այշա,
դա երևի լավագույն միջոցն է լինելու նման դեպքերում:ՋԲ

«Հյութ  պատրաստելու  համար,  բացի  ՕՐԳԱՆԱԿԱՆ  հիդրոաճած  կանեփից  ոչ  այլ  ինչի
օգտագործումը միակ ԱՆՎՏԱՆԳ ճանապարհն է, քանի որ Jindřich Bayer-ը ավելի քան ճիշտ
է այն  հարցում,  թե  ինչ  կարող  է  թաքնված լինել  գործարանում:Մենք  բոլորս  ունենք  մեր
«ընտանի  կենդանիների»  թեժ  թեմաները,  որոնցից  վախենում  և  զգուշանում  ենք,  բայց
ընդհանուր  առմամբ,  եթե  մենք  որդեգրենք  անվտանգ  գործելակերպ,  կարդանք
(հասկանալով)  հավաքագրված գիտական  տվյալները  և  ՎՍՏԱՀԵՆՔ զգուշության ներքին
ձայնին, մենք կարող ենք ողջամտության սահմաններում ստեղծել մեր բուժումը:

Երբ RSO-ն ճիշտ է կատարվում, լաբորատոր արդյունքները ցույց են տալիս, որ յուղում լուծիչ
չկա:Պարզ  և  պարզ  այն  եռում  է,  որպեսզի  այն  ճիշտ  կատարվի  ճիշտ  լուծիչով:Ես
կցանկանայի  տեսնել  առցանց  հասանելի  մի  հավաքածու,  որն  ունի  ԱՄԵՆ  ԻՆՉ,  որն
անհրաժեշտ է լուծիչից, կաթսայից/թավայից, տաք ափսեից/այրիչից և այլն RSO-ի համար,
այնպես  որ  այն  ամենը,  ինչ  դուք  պետք  է  անեք,  ձեր  կանեփն  է:Կարծում  եմ,  որ  դա
կխրախուսի Քաղցկեղով հիվանդներին, որպեսզի դա իրենց համար լինի:

Ես  շնորհակալ  եմ  Աստծուն  իմ  ներկայիս  առողջության  համար,  նույնիսկ  իմ  MRSA-ի
բռնկումների  դեպքում,  բայց  ես  գիտեմ,  որ  եթե  վատթարագույնը  գա,  ես  քաջություն
կունենամ հետևել Ռիկ Սիմփսոնի և Ջինդրիխ Բայերի հրահանգներին՝ փրկելու իմ կյանքը,
քանի  որ  ես  շատ  բան  ունեմ  ապրելու  համար  (Սիրող  ամուսին  և  մի  տղա,  որը  մենք
պաշտում ենք) վախից փլուզվել:

Աստված օրհնի Ռիկին և Ջինդրիչին իրենց ուժի համար:Ես նաև խնդրում եմ Աստծուն, որ
օրհնի բոլոր նրանց, ովքեր քայլում են այս ճանապարհով իրենց սեփական ճանապարհով,
քանի որ դա հեշտ ճանապարհ չէ, այլ ճիշտ ճանապարհ է բուժման համար»: Platypus Mom

--  Շատ  շնորհակալ  եմ,  PlatyPusMom:Այսպիսի  հաղորդագրություններն  ինձ  էներգիա  են
տալիս շարունակելու այս երկար, բայց չափազանց բովանդակալից պայքարը հանուն այս
դեղամիջոցն  ազատորեն  օգտագործելու  յուրաքանչյուրի  իրավունքի:Ես  կանգ  չեմ  առնի
այնքան ժամանակ, քանի դեռ այս գործարանը ամբողջությամբ չի օրինականացվել ամբողջ
աշխարհում, ես կարող եմ դա ձեզ խոստանալ:ՋԲ

«Լուծիչները  կարելի  է  մաքրել։Երբեմն  քիմիական  արտադրողները  կասկածելի
պատճառներով ավելացնում են այլ աղտոտիչներ:Դրանք կարող են շատ ավելի վտանգավոր
լինել,  քան  լուծիչները,  և  քիչ  միատեսակություն  կա,  թե  ինչպես  են  դրանք  ավելացվում
լուծիչների  մեջ:Նրանք,  ովքեր  հասկանում  են  նավթի արտադրության բարդությունը,  որը
հեռու  է  միայն  լուծիչների  հարցից,  քննարկումը  ծիծաղելի  է  համարում:Քանի՞
մեկնաբանություն  եք կարդացել  քիմիական թունաքիմիկատների մասին:Որքա՞ն է  դրանց
տոկոսը,  որոնք  սովորաբար  գտնում  եք  չմաքրված  լուծիչների  համեմատ:Որտեղ  է  այդ
բանավեճը:Շատ  մարդիկ  այս  քննարկումը  նվազեցրել  են  լուծիչների  ընտրության:Դա
ծիծաղելի է։Կատարեք ձեր սեփական հետազոտությունը, եղեք թերահավատ, ցինիկ և այն
ապացույցները,  որոնք  դուք  ընդունում  եք  որպես  փաստ,  բարձր  չափանիշներով  պահեք
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պարոն»։ Փոլ

«Նույնիսկ այստեղ որևէ մեկի հետ վիճելու կարիք չկա, եթե նավթաքիմիական լուծիչներ եք
օգտագործում,  օգտագործեք  վակուումային  խցիկ,  և  մնացորդները  կհեռացնեք,  ես  այս
պաշտոնից դուրս եմ:Կանեփի յուղը բուժում է քաղցկեղը, և նաֆտան կարելի է հեռացնել,
սննդամթերքի  հացահատիկի  սպիրտը  յուղն  այնքան  ուժեղ  չէ,  որքան  նավթաքիմիական
լուծիչները:Ես պարզապես պատրաստեցի ինչպես նավթաքիմիական հիմքով լուծիչ (մաքուր
թեթև ալիֆատիկ նաֆթա), այնպես էլ սննդի հացահատիկի սպիրտի խմբաքանակներ (95%,
190 դիմացկուն) և փորձարկեցի երկու յուղերը հիվանդների հետ, ևԱրդյունքները նույնն էին
և  նորից,  մաքուր  թեթև  նաֆթայից  պատրաստված  յուղն  իրականում  ավելի  ուժեղ  և
հանգստացնող է, քան հացահատիկի ալկոհոլային յուղը:Այսպես ասեք, եթե ցանկանում եք
օգտագործել նավթաքիմիական լուծիչ (նաֆթա, բութան, հեքսան, ացետոն) ԳՈՐԾԸՆԹԱՑԻ
ՎԵՐՋՈՒՄ  ՕԳՏԱԳՈՐԾԵՔ  ՎԱԿՈՒՈՒՄԱՅԻՆ  ՊԱԼԱՏԻ  ՀԱՄՈԶՎՈՎ,  ՈՐ  ՀՆԱՐԱՎՈՐ
ՄԱՔՈՒՐ  ՅՈՒՂ  ՈՒՆԵՔ!!!Ես  փոշեկուլով  մաքրեցի  նաև  սննդի  դասը,  և  նույնիսկ  ավելի
երկար տևեց, քան նաֆթա պատրաստված յուղը ամբողջությամբ մաքրելու համար (կեքս և
փրփրացող վակուումային խցիկում), այնպես որ դուք գնացեք, ստացեք նավթաքիմիական
լուծիչ  և  անհանգստացեք  մնացորդների  համար,  արեք  այն,  ինչ  նրանք  անում  են:
արդյունաբերությունը և դրեք այն վակուումային խցիկում 35 psi-ով և դիտեք, թե ինչպես են
մնացորդները ծծվում:Շռայլության ավարտ և փաստացի ՓՈՐՁ!!!!!» Ռայան

«Եթե  դուք  օգտագործում  եք  ճիշտ  նաֆթա,  ապա  յուղի  մեջ  մնացորդ  չի  մնա:  Ես  այն
փորձարկել եմ լաբորատորիայում։ Լավ, դա մի քիչ մնացորդ էր, բայց ավելի քիչ, քան այն, ինչ
դուք ստանում եք զբաղված քաղաքային օդից կամ բենզալցակայանում, երբ լցնում եք կամ
ինչ-որ բան ներկում ձեր այգում…»:

«Մենք արդեն մի քանի տարի է, ինչ ձեթ ենք պատրաստում, և ինչպես շատերն են, մենք
սկսել ենք հացահատիկի սպիրտով, բայց ժամանակի ընթացքում փորձը մեզ սովորեցրել է
օգտագործել  անջուր  լուծիչներ:  Պատշաճ մշակման դեպքում  RSO-ն  կունենա լուծիչների
մնացորդային  մակարդակներ  100ppm-ից  շատ  ցածր,  և  նույնը  կարելի  է  իրականացնել
հացահատիկի ալկոհոլի դեպքում, քանի որ չափվում է միայն ալկոհոլը, բայց այն մասնիկը,
որը անտեսվում է, այն է, որ հացահատիկի ալկոհոլը ջուր է կրում, իսկ ջուրը՝ կյանք: Մենք
տեսել ենք ISO-ով պատրաստված RSO, և երբ դիտվում է մանրադիտակի տակ, կյանք չկա,
բայց որոշ յուղեր, որոնք դուրս են գալիս դիսպանսերներից, որոնք պնդում են հացահատիկի
վրա, լի են կենդանի բակտերիաներով:

Ես  շատ  ժամանակ  և  գումար  եմ  ծախսել  լաբորատորիաներում  և,  հավանաբար,  միակ
մարդն եմ,  ով լաբորատորիա է վերցրել  հացահատիկի սպիրտային յուղ և այն ստուգել է
մնացորդային  լուծիչների  և  ջրի  մնացորդային  մակարդակների  համար:  Իրականում,  ես
համոզված եմ, որ համոզված եմ, որովհետև իսկապես չկա գործիք, որը չափելու է, թե որքան
ջուր կա յուղում:  Ես ստիպված էի բժշկի դիմել,  որպեսզի աշխատի տարբեր գործիքների
հետ՝ մոտավորապես պարզելու, թե որքան «թույլ կապված» և «սերտորեն կապված» ջուր է
մնացել, և թեև նա չկարողացավ դրա վրա ճշգրիտ թիվ դնել, նա ասաց, որ այն չափվելու է
տոկոսներով, ոչ թե։ մասեր մեկ միլիոնի համար: Այսպիսով, լաբորատորիան և գիտնականը
համոզեցին  ինձ  երբեք  չօգտագործել  ջուր  պարունակող  յուղ:  Զավեշտալի  է,  որ  լուծիչն
այնքան մտահոգիչ չէ, որքան ջուրը, այլ հաշվում է. 100 ppm-ում դուք կսպառեք 0,06 գրամ
լուծիչ երկու կամ երեք ամսվա ընթացքում, մինչև հաղթահարեք ձեր հիվանդությունը: Այդ
0,06 գրամը կամ մոտ 1,2 կաթիլը,

Ես նաև աշխատել եմ իմ GI-ի հետ իմ բուժման պլանի վրա: Մենք գործարկեցինք թվերը և
ISO-ի 100 ppm-ի դեպքում նա իսկապես մտահոգված չէր, և այդ մակարդակի 10 անգամ
նրա մտահոգությունը հասավ մինչև հնարավոր թուլացած աղիքներ և վատ շնչառություն:
Սա այն յուղն է, որը ես օգտագործում էի իմ կյանքը փրկելու համար և այսօր օգտագործում
եմ սպասարկման համար, բայց հիմա, երբ դիսպանսերները ցանկանում են մեր յուղը, մենք
նույնպես պետք է  օգտագործենք էթիլային սպիրտ,  և այժմ թեստի համարները մի փոքր
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ավելի ցածր են, մինչդեռ վերադարձի գումարը մեծ է: ավելացել է։ Եվս մեկ անգամ, երբ մենք
առաջին անգամ սկսեցինք, ես զգացի, որ Ever Clear-ի վերադարձը լավ գաղափար էր, ճիշտ
այնպես,  ինչպես  ես  զգացի,  որ  դա  լավ  ընտրություն  է  վճարունակում:  Գիտությունն  ու
օրենքը ապացուցեցին, որ իմ «զգացմունքները» սխալ են. գիտությունն ինձ ցույց տվեց, որ
ջուրը կարող է վնասակար լինել, և TTB-ի պետությունների կողմից Ever Clear-ի վերադարձը
հանցագործություն է»: Շոն

«Կարծում  եմ,  այն,  ինչ  Ռիկը  և Ջ.Բ.-ն  փորձում  են  ասել,  այն  է,  որ  Ռիկի  յուղի  մեթոդը
շատերին լավ է բերել, և մինչև մենք ապացույցներ չունենանք, որ արդյունահանման մեկ այլ
մեթոդ նույնքան արդյունավետ է, հավատարիմ մնացեք այն, ինչ աշխատում է»: Ռեբեկա

 ՔաղցկեղԵվ ապացույցներ
«22.4.13-ին մենք ստացանք ամուսնուս արյան վերջին անալիզների արդյունքները, և չնայած
վերջին երկու շաբաթների ընթացքում նա պայքարում էր կոկորդի ցավի վիրուսի դեմ, նա
իրեն  շատ  լավ  է  զգում:Այս  Indica  կանեփի  յուղի  էքստրակտը  հիանալի  աշխատանք  է
կատարում նրա լեյկոզը բուժելու համար:

Նրա  լիմֆոցիտների  քանակն  անշեղորեն  նվազում  է,  իսկ  թրոմբոցիտները  գտնվում  են
նորմալ  միջակայքում,  ուստի  անհանգստանալու  կարիք  չկաԸնդհանրապես,  մինչ  մենք
անցնում  ենք  նավթի  մեր  հաջորդ  խմբաքանակին,  դա  Blackberry  Kush-ի,  Granddaddy
Purple-ի և Washington Red-ի Indica խառնուրդն է:Օրհնված է լավ թրթիռներով և բուժիչ
մտքերով,  որոնք  մտնում  են  քաղցկեղը  բուժող  այս  դեղամիջոցի  յուրաքանչյուր
կաթիլում:Շնորհակալ եմ կանեփ»։ Դեբրա

«Աշխատել է ինձ համար:Կյանքը նորից զարմանալի է »: Զեդ

«Ավելի լավ չէի կարող ասել»: Պետրոս

«Rick  Simpson  Oil-ը  գիտական  լիարժեք  վստահություն  ունի,  եթե  անհանգստանում  եք
կարդալ գիտական գրականություն» Ռոբերտ Մելամեդ, նույն ինքը՝ դոկտոր Բոբ

«Բջջի գոյատևման ուղու արգելակումը հանգեցնում է Bad-ի դեֆոսֆորիլացմանը և այս Bcl-
2  սպիտակուցի  տեղափոխմանը  միտոքոնդրիաների  մեջ,  և  այնուհետև  ապոպտոզի»:
Ummmm, Layman-ի պայմանները խնդրում եմ ???” Հնարավորություն

- Դա թարգմանվում է. «Կանեփը սպանում է քաղցկեղի բջիջները», Շանս:ՋԲ

«Կանեփի յուղի մասին իմ տեսած բազմաթիվ մեկնաբանություններից և տեսանյութերից ես
պետք  է  ասեմ,  որ  կանեփի  բույսը,  կարծես,  պարունակում  է  մարդու  մարմնի
«կանխադրված» կամ «օպտիմալ» պարամետրը»: Ռեմի

«Ողնաշար ունեցող ցանկացած բան ունի  էնդոկանաբինոիդ համակարգ:Ինչ  ամոթ է,  որ
բնակչության  կեսը  դեռ  տեղյակ  չէ:Էնդոկանաբինոիդ  համակարգը  պետք  է  լինի
յուրաքանչյուր  գիտության  և  բժշկական  գրքում:Դա  այն  է,  ինչ  դպրոցները  պետք  է
սովորեցնեն  մեր  ապագա  բժիշկներին:Ինչպես  կարող  են  մարդիկ  պարզապես  լրջորեն
անտեսել դա, դա մարմնի գործունեության մի մասն է:Կոռումպացված է ընտրել և ընտրել,
թե ինչ «իրական» գիտություն հրապարակել:Դա կեղծ պրակտիկա է:lol "Քլոե

«Այն  աշխատում  է,  քանի  որ  այն  հզոր  իմունոմոդուլատոր  է,  որն  ամրացնում  կամ
ամրացնում  է  վնասված  իմունային  համակարգը:Այն  նաև  վերականգնում  է  ԴՆԹ-ի  կամ
միտոքոնդրիումի  վնասը,  որն  առաջացել  է  ԴՆԹ-ի  կողմից  ոչնչացնող  դեղամիջոցների
պատճառով, ինչպիսիք են հակադարձ տրանսկրիպտազի ինհիբիտորները և պրոթեզերոնի
ինհիբիտորները:Վերացնելով  ձեր  մարմինը  անառողջ  ապրելակերպի  կամ  այլ
պատճառներով պատճառված վնասից և հակադարձելով արվ դեղամիջոցների վնասը, այո,
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կարող եք ասել, որ այն բուժում է «օժանդակները»:«Ջոն

«Ցանկացած հիվանդություն, որը դուք ունեք, կարող է օգնել, եթե ամբողջությամբ չբուժվի
այս յուղով:Ինչ հարց էլ որ ունենաք ինչ հիվանդության մասին, պատասխանը միշտ կլինի
վճռական ԱՅՈ»: Քեթի

«Այն  բուժել  է  ողնաշարի  դեգեներատիվ  սկավառակները,  ուռուցքները  և  իմ  ընկերոջ
նյարդերի վնասը, իսկ իմ շան քաղցկեղային ուռուցքները»: Սառա

«Ես  բժշկական  ուսանող  եմ,  սովորում  եմ  բժշկական  ֆիզիկայի  բնագավառում,  որը
հիմնականում զբաղվում է քաղցկեղով հիվանդների հետ՝ բժշկական պատկերավորման և
ռադիոթերապիայի կողմից:Ես միայն կարող եմ ասել՝ շատ մեծ ՇՆՈՐՀԱԿԱԼՈՒԹՅՈՒՆ, որ
արթնացրիք  ինձ  շատ  վատ  երազից:Ես  ուսումնասիրել  եմ  անվերջ  քանակությամբ
տեղեկատվություն բոլոր հնարավոր կողմերից, և այս դեղամիջոցի վերաբերյալ իմ մտքում
կասկածի ստվեր չկա:Ես ներգրավվեցի իմ դասընթացին, քանի որ անկեղծորեն ցանկանում
էի օգնել քաղցկեղով և ցանկացած այլ տեսակի հիվանդության ունեցող մարդկանց, որոնց
հետ  կարող  էի  օգնել,  բայց  դեռևս  կոռումպացված  բժշկական համակարգը  գերակշռում
է:Թվում  է,  որ միակ հետաքրքրությունը  (ԱՅՍՏԵՂ ԻՌԼԱՆԴիայում)  մահացող մարդկանց
արյունահոսելն է, չորացնելով վերջին կոպեկը քիմիո և ռադով, նախքան փողը հավաքելուց
հետո նրանց փոս գցելը:Ես դիտել  եմ  մարդկանց մահը։Նրանց բոլոր  հիվանդությունների
ընթացքում  աստիճանաբար  անհետանում  են,  մինչ  դեռ  կոկտեյլներ  են  ուտում
դեղահաբերով և այլն, և ես դրա հետ փորս ցավում եմ:Ինչպե՞ս կարող եմ ես ցանկանալ լինել
մի համակարգի մաս, որն անում է դա:Այլեւս ոչ.Դուք ոգեշնչված չեք, և դուք (ՌԻԿ) դիպել եք
իմ կյանքին այնպես, որ ես գիտեմ, որ ես պետք է հետևեմ, և հավատացեք ինձ, ես ամեն ինչ
անում  եմ  այստեղ՝  Իռլանդիայում,  որպեսզի  մարդիկ  իմանան  ձեր  անունը:Ես  նույնիսկ
կարիք  չունեմ  մեկնաբանելու  այս  դեղամիջոցի  զարմանալի  ունակությունները,  քանի  որ
փաստերն  իրենք  են  խոսում,  յուրաքանչյուրի  համար,  ով  ցանկանում  է  ուսումնասիրել
դրանք:

Գիտե՞ք,  ես  օրերս  ինչ-որ  բան  կարդացի  և  չգիտեի՝  շրջե՞լ,  թե՞  ծիծաղել:Իռլանդիայի
առաջատար քաղաքական գործիչ (Մայքլ Մարտին) ասաց, որ կանեփի օգտագործումը MS-ի
կամ Քաղցկեղի կամ որևէ հիվանդության բուժման համար, որքանով որ իրեն վերաբերվում
էր (նայեք դրան), չի աջակցվում, քանի որ «ԱՅՆՏԵՂ.ՉԿԱ ԲԺՇԿԱԿԱՆ ԱՊԱՑՈՒՅԹ ԿԱՄ
ՀԵՏԱԶՈՏՈՒԹՅԱՄԲ ԴՐԱ ՊԱՇՏՊԱՆԵԼՈՒ ՀԱՄԱՐ»: Ես ստիպված էի կարդալ այն մի քանի
անգամ, նախքան այն խորտակվեց:ԻՆՉՆ Է սխալ այս վայրում:Բժշկական ապացույց չկա??
Ցավում եմ, բայց ես նույնիսկ չգիտեմ, թե ինչպես շարունակել սա առանց զայրանալու…»
Բրենդան

-- Հարգելի Բրենդան, ես շատ ուրախ եմ, որ դուք տեսնում եք յուղն այն, ինչ կա և տարածում
եք այդ լուրը:Ինչ վերաբերում է Մայքլ Մարտինին, նա մոտավորապես նույնն է հնչում, ինչ
մնացած քաղաքական տիպերը, որոնց ես հանդիպել եմ:Ինչու՞  ենք թույլ  տալիս, որ նման
կոռումպացված հիմարները ղեկավարեն մեր  համակարգը:Հուսով եմ,  երբ  պրն.Մարտինը
հիվանդանում է քաղցկեղով, որով նա կզբաղվի այն, ինչ նա քարոզում է և ինքն է ընդունում
քիմիա:Շնորհակալություն  ձեր  աջակցության  համար  Բրենդան  և  շարունակեք  ձեր  լավ
աշխատանքը:Սա  մեկ  ճակատամարտ  է,  որը  մենք  հաղթելու  ենք։Լավագույն
մաղթանքներով՝ Ռիկ Սիմփսոն

«Կանաբինոիդներն  արգելակում  են  լաբորատոր  կենդանիների  ուռուցքի  աճը:Նրանք  դա
անում են՝ մոդուլավորելով առանցքային բջիջների ազդանշանային ուղիները՝ դրանով իսկ
հրահրելով  ուռուցքային  բջիջների  աճի  ուղղակի  դադարեցումը  և  մահը,  ինչպես  նաև
արգելակելով ուռուցքի անգիոգենեզը և մետաստազը:

Կանաբինոիդները ընտրովի հակաուռուցքային միացություններ են, քանի որ նրանք կարող
են  սպանել  ուռուցքային  բջիջները՝  չազդելով  իրենց  չփոխակերպված  գործընկերների
վրա:Հավանական  է,  որ  կանաբինոիդ  ընկալիչները  տարբեր  կերպ  են  կարգավորում
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բջիջների  գոյատևման  և  բջիջների  մահվան  ուղիները  ուռուցքային  և  ոչ  ուռուցքային
բջիջներում:

Կաննաբինոիդներն ունեն դեղորայքային անվտանգության բարենպաստ պրոֆիլներ և չեն
առաջացնում  սովորական  քիմիաթերապիայի  ընդհանուր  թունավոր
ազդեցությունները:Կաննաբինոիդների  օգտագործումը  բժշկության  մեջ,  սակայն,
սահմանափակված  է  նրանց  հոգեակտիվ  ազդեցությամբ,  ուստի  մշակվում  են
կանաբինոիդների  վրա  հիմնված  բուժումներ,  որոնք  զուրկ  են  անցանկալի  կողմնակի
ազդեցություններից»: Մանուել Գուզման. Այլ կերպ ասած, կանեփի քաղվածքները բուժում
են  քաղցկեղը:Բացակայում  է  միայն  մարդկային  ուսումնասիրությունները:Ինչո՞ւ։Հարցրեք
ձեր կառավարությանը և նրանց, ովքեր վերահսկում են նրանց:ՋԲ

«Դա բուժեց ինձ քաղցկեղից… 4-րդ փուլի ուղեղ… Այսպիսով, այո»: Բյուրեղյա

«Tanja, այն աշխատում է, և ես կերել եմ այն:Կանգնիր, նայիր և լսիր։Ես խորհուրդ եմ տալիս
վերցնել  յուղը  նույնիսկ  եթե  դուք  զրոյական  հիվանդություն  ունեք:Այն  կպաշտպանի  ձեզ
դրանք չհամապատասխանելուց և կստիպի ձեզ ավելի լավ զգալ, քան նախկինում, և ձեր
մարմինը ձեզ շնորհակալություն կհայտնի:Ամերիկյան կառավարության նման փակ մտքերը
բազմաթիվ անհարկի մահեր են առաջացնում անբարենպաստ բուժումներից, ինչպիսիք են
քիմիան  և  ճառագայթումը:Եթե  մայրս  ցանկանար  փորձել  նավթը,  այլ  ոչ  թե  հետևել  իր
բժիշկների դեղատոմսերին նման «պրակտիկայի» համար, ես վստահ եմ, որ նա այսօր մեզ
հետ կլիներ:Եթե ոչ, նա չէր անցնի այդքան տառապանքների, ցավերի միջով և, ի վերջո, չէր
խեղդվի իր հոգնակի հեղուկի մեջ այն բանից հետո, երբ նույն բժիշկները ձեռնոց նետեցին
ավելի քան 100,000.00 դոլար արժողությամբ բուժումից հետո:Քիմիական և ճառագայթային
կլինիկաներն  անհանգստանում  են  միայն  իրենց  դրամական  գծով,  այլ  ոչ  թե  հիվանդի
խնայողության  և  հարմարավետության  համար:Գոյություն  ունի  պտտվող  դռների
մտածելակերպ,  որտեղ  միայն  կանգնած  սենյակները  լի  են  քայքայված  և  հիմնականում
ճաղատ  անհատներով,  որոնք  սպասում  են  ասեղին  իրենց  հերթին:Ես  խնդիրներ  ունեմ
ինչպես ձեր,  այնպես էլ  նշանակող բժշկի մտքի հետ:Բուժումը  չպետք է  լինի  դրամական
շահույթ:Իրերի տխուր վիճակ է, որը պետք է արագ փոխվի և փոխվի:Անձամբ ես ձեռնպահ
եմ  մնում  որևէ  բժշկի  «պրակտիկայի»  թեստ  լինելուց:  Արա  այնպես,  ինչպես  զգում  ես,
Տանջա,  բայց  ես  քեզ  ամենալավն  եմ  մաղթում:Շնորհակալություն  Ռիկ  Սիմփսոնին  այն
ամենի համար, ինչ անում եք և արել եք:Մենք կպայքարենք լավ պայքարում. օրենքներ կամ
ոչ օրենքներ»: Լյուիս

«Ասելը,  որ  այն  բուժում  է  քաղցկեղը,  բավականին  վտանգավոր  և  պատրանքային
գերագնահատում  է  այլապես  վավեր  կետի,  որն  արժանի  է  ավելի  շատ
հետազոտության:Բայց ոչ,  ոչ,  ոչ:Կանեփը չի  բուժում քաղցկեղը.Քաղցկեղի վերջնական և
իրական բուժումը այս պահին չկա, և միայն մի շարք ինքնահավան բժշկական, սննդային և
հոգեբանական ջանքերը կարող են օգնել նվազեցնել քաղցկեղից մահվան ռիսկը:Կանեփը չի
բուժում քաղցկեղը, և հիվանդները պետք է դա իմանան»: Դավիդ

«RSO-ն սպանում է քաղցկեղը, ընկեր...Ծխելը, ոչ, բայց RSO այո»: Քևին

«Խնդրում եմ օգնել ինձ այստեղ, խնդրում եմ ընկեր...», - Ջեֆ

«Առաջին հերթին, «քաղցկեղը» ցանկացած բան է՝ սկսած կիստայից մինչև նեյրոբլաստոմա,
ուստի «բուժում է քաղցկեղը» ընդհանուր է, պատրանքային, ոչ հատուկ:Այնուհետև կանեփը
շատ լավ ազդեցություն ունի բջիջների կրկնօրինակման վրա, ինչըանշուշտ օգնում է, բայց
համակարգված կերպով չի  բուժում ուռուցքները:Կրկին,  քաղցկեղի յուրաքանչյուր տեսակ
տարբեր է, և կանեփը ինչ-որ կերպ դրական արձագանք է ցույց տվել կրծքագեղձի քաղցկեղի
վրա, որոնք քաղցկեղի տեսակ են, որոնք լայնորեն և շատ արդյունավետ կերպով բուժվում
են նաև ավանդական բժշկության կողմից:Այսպես ասված է, որ ես լիովին կողմ եմ կանեփի
օրինականացմանը,  բայց թեև ես շատ բաց եմ այլընտրանքային թերապիայի համար,  ես
ստիպված եմ ինքս ինձ չհամաձայնել այս շքեղ պնդումների հետ»: Դավիդ
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«Jindřich Bayer, օգնիր, խնդրում եմ»: Քևին

«Ասելը, որ կանեփը դրական արձագանք է ցույց տալիս ուռուցքների որոշ տեսակների դեմ
պայքարում, պնդում է, որ ես կարող եմ ընդունել»: Դավիդ

-- Դավիդե, ընդունիր այն, ինչ ուզում ես, դա ինձ համար լավ է:Այո, Ռիկ Սիմփսոնի յուղի
մասին շատ քիչ տեղեկություններ կան, բայց դա միայն բժշկական համակարգի և նրանց
փողատերերի  կոռուպցիայի  պատճառով  է:Սա  կփոխվի  շատ  շուտով,  երբ  Կոլորադոն  և
Վաշինգտոնը սկսեն տրամադրել իրենց տվյալները:Բացի այդ, Իսրայելը և Նիդեռլանդները
սկսում են նավթի փորձարկումն այժմ, Չեխիան, հավանաբար, շատ շուտով կմիանա։

Որքանով մենք գիտենք, և հազարավոր հիվանդների հետ ունեցած մեր գործնական փորձից,
նավթը կարծես թե շատ ավելի լավ է աշխատում քաղցկեղի բոլոր տեսակների վրա, քան
ներկայումս բժշկական համակարգի կողմից մատակարարվող որևէ բան:Եթե ապացույց եք
ուզում, մի քիչ յուղ պատրաստեք և գտեք մաշկի քաղցկեղ ունեցող մեկին և դիտեք, թե ինչ է
տեղի ունենում, երբ յուղը քսում են դրա վրա:Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջ.Բ

«Եթե դուք գիտեք ճշմարտությունը մեծ բարեգործական կազմակերպությունների հետևում
կանգնած  հարուստների  մասին,  դուք  սկսում  եք  հասկանալ,  թե  ուր  են  գնում  ձեր
փողերը:Դուք նաև պետք է նայեք պատմական տեղեկատվությանը, ինչպիսին է, թե ինչպես
1960-ականներին,  երբ  230  միլիոն  ամերիկացիների  մոտ  անհանգստացնում  էին
պոլիոմիելիտի պատվաստանյութը, նրանք տեղյակ չէին, որ կապիկի վիրուսը sv40 կա այդ
պատվաստանյութերում:Այնուհետև  1963  թվականին  նախագահ  Նիքսոնը  պատերազմ
հայտարարեց քաղցկեղի դեմ,  քանի որ նրան տեղեկացրին, որ քաղցկեղի համաճարակ է
գալու:Տես  SV40-ը  կապիկների  մեջ  էր,  որ  նրանք  հավաքել  էին  այդ  պատվաստանյութի
հակամարմինները ընկերության կողմից:Այն կարող է տևել մինչև 30 տարի, որպեսզի այն
ներկայացվի  որպես  քաղցկեղ:Հիմա  այդ  նույն  ժամանակահատվածում  Ամերիկայի
առողջապահության  սեփականաշնորհումն  էր,  և  Նիքսոնը  կանգնեց  մասնավոր
բուժաշխատողի հետևում, որպեսզի դա անի շահույթի համար:Ճշմարտությունն այն է, որ
նրանք ստեղծել են մի արդյունաբերություն, որը կոչվում է քաղցկեղ և չեն ցանկանում, որ
ընդհանուր բնակչությունն իմանա RSO-ի մասին»: Մեթյու

«Ինքներդ պատրաստեք, մենք Ռիկին հարցնում էինք, թե կարո՞ղ ենք դա ստանալ, և որոշ
ժամանակ  անց  հասկացանք,  քանի  որ  մենք  ապրում  ենք  Ամերիկայից  շատ  հեռու  և
ֆինանսական սահմանափակումների պատճառով չենք կարող ճանապարհորդել ինչ-որ տեղ
այն  ստանալու  համար,  մենք  պարզապես  դիտեցինք  տեսանյութը  100  անգամ:  ,
գործնականում մտապահել է այն, տեղացի մատակարարից կանեփ է գտել,  գնել  է բրնձի
կաթսա, սպիրտ, նույնիսկ ջերմաչափ՝ ջերմաստիճանում համոզվելու համար:Ավելի հեշտ էր,
քան  մենք  կարծում  էինք:ՄԵՆՔ  ԻՆՔՆԵՆՔ  ՍՏԵՂԾԵԼ  ԵՆՔ։Իմ  ընկերն  արդեն  4  օր  է
ընդունում  է  այն...Կսպասենք  և կտեսնենք։Մենք  կարդացել  ենք  բժշկական ամսագրեր և
դիտել ենք բազմաթիվ վավերագրական ֆիլմեր, նրանց բոլոր բացահայտումները նույնն են
(կլինիկական փորձարկումներն արվել են UCLA-ում, Հարվարդում…) – նավթը սպանում է
քաղցկեղի բջիջները:Այսպիսով, մենք որոշեցինք պատրաստել այն, քանի որ, ի վերջո, դուք
երբեք չեք կարող հիմա, քանի դեռ չեք փորձել այն»: Իոաննա

«Սիրելի՛ս,  հարևաններիդ  հարցրու…  քո  մտերիմներից  մեկը  կարող  է  արդեն
ունենալ:Պարզապես հարցրեք այնպես, ինչպես ասպիրին կխնդրեիք:Թափահարեք քսան»:
Սենդի

«Այն  փաստը,  որ  պլացեբոները  բուժում  են  որոշ  մարդկանց,  պատճառ  է  ընդմիշտ
հրաժարվել դեղամիջոցներից և ուսումնասիրել պլացեբոյի արվեստը:Ասելով, որ դուք երբեք
պլացեբո ուսումնասիրություն չեք անում, երբ ունեք արդյունավետ բուժում,  ճիշտ եք, դա
կնշանակի սպանել ձեր հիվանդների կեսին՝ հիվանդ և դաժան»: Քրիստոֆեր

- Իսկապես հիվանդ և դաժան կլիներ, Քրիստոֆեր, և այդ պատճառով ես անձամբ չեմ անի
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դա։Մյուսները կարող  են,  եթե  ցանկանան,  իսկ  ես  չեմ  անի:Ես ուզում  եմ,  որ  բժշկական
համակարգը սկսի օգտագործել յուղը որպես պլացեբո. եթե նրանք ապացուցեն, որ այն, ինչ
ուզում  են  օգտագործել,  ավելի  անվտանգ  և  արդյունավետ  է,  քան  յուղը  (և  ավելի
զվարճալի/հաճելի  հիվանդի  համար),  ապա  նրանք  կարող  են  առաջ  գնալ  և  վաճառել
այն: .Եթե ոչ, ապա ոչ։Դա բավականին պարզ է և շատ ռացիոնալ, կարծում եմ։Եվ այդպես էլ
լինելու է ապագայում, ուրեմն ինչո՞ւ սպասել:ՋԲ

«Դեռևս որևէ ապացույց կա:Իրական, ստուգելի ապացույց, որ կանեփը ինչ-որ մեկի համար
ինչ-որ  բան  է  անում  քաղցկեղի  դեմ:Անեկդոտային  պատմությունները  գիտականորեն
բացարձակապես  ոչինչ  չեն  նշանակում:Ներողություն.Ես  գտել  եմ,  որ  տեղադրվում  են
ապացույցների պակաս, և ես ուզում եմ, որ դրանք այնքան վատ լինեն:Բայց եղե՞լ է արդյոք
ՈՐԵՎԷ տեսակի ստուգելի ապացույց:Կլինիկական հետազոտություններ?Ինչ-որ բան կարող
եք  ընդհանրապես  տեղադրել:Պարզապես  հետաքրքրիր:Ես  ատող  չեմ:Ես  քո  կողմից  եմ,
բայց...ամեն դեպքում...» Այո

«Կան  բազմաթիվ  վկայություններ  այն  մարդկանց  մասին,  ովքեր  ունեն  քաղցկեղ  և
օգտագործել են կանեփի յուղը բուժելու իրենց կամ սիրելիին…մի հետազոտություն արա,
Սի.Եթե  դուք  պահանջում  եք  «կլինիկական»  ուսումնասիրություններ,  ապա  դրանք  չեք
ստանա,  քանի  որ  հետազոտություններ  կատարող  ընկերությունները  չեն  կարողանում
գումար վաստակել THC-ի արդյունավետության բացահայտումից՝ իր բնական տեսքով:Այն
նախ  պետք  է  վերածվի  «քիմիական»  բանաձևի  և  այդ  կերպ  վաճառվի:Ամեն  ինչ  կամ
օգտագործել  ձեր  ինտուիցիան  և  ողջախոհությունը  և  գալ  ձեր  սեփական
եզրակացությունների կամ անտեսել  վկայությունները:Ես  ընտրում  եմ  հավատալ  նրանց»:
Շեր

«Հեյ Քիմ, ես կոչ եմ անում քեզ ապացուցել, որ կանեփը որպես ոչ թունավոր կյանք փրկող
դեղամիջոց «հռետորաբանություն է»:Հաջողություն այս հարցում:ԵՍ նախկինում հնչում էի
այնպես,  ինչպես  դու:Հետո  ես  որոշեցի,  որ  պատրաստվում  եմ  անցքեր  փչել  այս
«հռետորաբանության» միջով, որովհետև սա ՊԵՏՔ Է ՀԻՄԵԼՈՒԹՅՈՒՆ ԼԻՆԻ...  տղա, ես
սխալ էի:Ես նկատի ունեմ ՄԵՌԱԾ ՍԽԱԼ:Դուք չեք կարող ժխտել գիտական 100% ԵՐԿԱԹ
ԿԱԶՄՈՎ ՓԱՍՏԵՐԸ:Ես չկարողացա դա անել, դու էլ չես անի։ՓԱՍՏԵՐԸ ՓԱՍՏԵՐ են, և սա
ՓԱՍՏ է, Քիմ:AMA-ն և Big Pharma-ն ՀԱՆՑԱԳՈՐԾՆԵՐ են:Նրանք գիտակցաբար թույլ են
տվել,  որ  Աստծո  այս  հրաշալի  պարգևը  դիվահարվի  և  ստվի՝  հանուն  մաքուր
շահույթի:Նրանք թույլ են տվել ձեր ընտանիքի անդամներին տառապել և մահանալ, Քիմ:Եթե
կարծում եք,  որ այս Petro Chemicals-ը,  որը նրանք վաճառում են,  Բժշկություն են,  ապա
ավելի  լավ  է  նորից  մտածեք:Դուք  ցանկանում  եք  ինչ-որ  «հռետորաբանություն»
բացահայտել,  գնացեք  խոսեք  ձեր  բժշկի  հետ,  գնացեք  խոսեք  Քաղցկեղի  ամերիկյան
միության հետ, գնացեք խոսեք ձեր թունավոր հաբեր արտադրողների հետ:Խնդրում ենք
նկատի ունենալ, Քիմ, ԱՄԵՆ Հաբ, ՈՐ ՆՐԱՆՔ ՀԱՅՏՆՈՒՄ ԵՆ «ԱՆՎՏԱՆԳ» ՉԻ:Գտեք ինձ
մեկը,  որը  ԹՈՒՆԱՎՈՐ  չէ,  միայն  ՄԵԿ:Այնուամենայնիվ,  այստեղ  մենք  ունենք  ՈՉ
ԹՈՒՆԱՎՈՐ  Բանջարեղեն,  որն  արտադրում  է  ԵՐԿՐԻ  ամենահզոր  դեղամիջոցը,  որն
ապացուցված  է,  որ  բուժում  է  ՀԻՎԱՆԴՈՒԹՅՈՒՆԸ,  և  մեր  «առողջապահության
մասնագետները» և կառավարությունը նպատակահարմար է գտել մերժել մեզ այս կյանքը
փրկող  բանջարեղենը,  որը  թույլ  է  տալիս  մեզ  տառապել,  մեռնել  և  հայտնվել:  բանտում՝
հասարակության մեջ ամեն ինչ  էլ  ավելի  անվտանգ դարձնելու համար...Ուզում եք խոսել
«ՀՌԵՏՈՐԻԿԱՅԻ»  մասին???Հուսով  եմ,  որ  այս  գրառումը  կբացի  ձեր  աչքերը
ՃՇՄԱՐՏՈՒԹՅԱՆ հանդեպ:Եթե ոչ, RIP Kim, հույս չկա քո և քո տեսակի համար, դու ունես
«Կլինիկական էնդոկանաբինոիդային թերություններ»: Նայեք, դա ճիշտ է»: Դան

«Շատ  շնորհակալություն  Rick  &  JB…  Ձեր  շնորհիվ  տղաներ  ես  հիմա  գիտեմ
ճշմարտությունը:Առողջություն, խաղաղություն և երջանկություն»։ Թինա

«Ռիկ Սիմփսոն, դու այնքան լիքն ես:Քաղցկեղը հնարավոր չէ բուժել»։ Ջեյսոն
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«Ջեյսոնը պետք է աշխատի կառավարության համար:Ես տեսել եմ, որ այն աշխատում է իմ
երկու  աչքերով»։  Մեթյու
«Քրիս,  եթե  դիտում  ես  Youtube-ի  տեսանյութը  RSO-ում,  ապա  գործընթացը
կա:Այնուամենայնիվ, ես կօգտագործեի Everclear-ը, քան նաֆթա, պարզապես անձնական
բան:Մեթյու,  Ջեյսոնը  միգուցե  աշխատում  է  կառավարության  համար,  ԿԱՄ  նա  շատ
երիտասարդ է  և  կարծում  է,  որ  սովորել  է  տիեզերքում  առկա ամեն  մի  մանրուք:Միայն
դրանից հետո նա կարող է համապարփակ հայտարարություն անել, ինչ-որ բան կարելի է
անել:Նա պետք է իմանար տվյալների ամեն մի իոտա»։ Ջուդի

«Դուք նույնքան վատն եք, որքան մարիխուանային հետևող քարոզչությունը...այն, ինչ դուք
անում  եք  մարդկանց  համար,  հիանալի  է,  բայց  քաղցկեղը  բուժելը  ՈՉ:Ախտանիշները
թեթևացնելով և ցավով մարդկանց օգնելով՝ այո:Բայց ձեր քաղվածքները կոպիտ են և հեռու
են  մաքուր  լինելուց:Ես  կառավարության  համար  չեմ  աշխատում.Ես  ուղղակի
հիմարություններ եմ հասկանում,  երբ տեսնում եմ դրանք»: Ջեյսոն «Ես քնի խանգարում
ունեմ արդեն 20 տարի, RSO յուղն առաջին անգամ օգնեց ինձ քնել, և արթնանալուց հետո
ես  ցավ  չեմ  զգում:այոՋեյսոն,  ինչու՞  ես  այստեղ:Եթե  չես  ուզում  դա  իմանալ,  ուղղակի
հեռացիր»։ Բոնի

«@ Ջեյսոն!!!Ապացուցե՛ք, որ այն չի բուժում քաղցկեղը կամ STFU!!!»: Ջոն

«Ցույց  տուր  ինձ  ապացույցը.Իսկ  Ջոնը  ծիծաղելի  է,  թե  ինչպես  պետք  է  վերադառնաս
«STFU»-ի  նման  գռեհիկ  լեզվին:Ցույց  է  տալիս,  թե  իրականում  որքան  ինտելեկտ
ունեք:Զարմանալի չէ, որ դու Տեխասից ես... Ջեյսոն

«Ջեյսոն,  եթե ցանկանում ես այսպես շարունակել,  ես ստիպված կլինեմ քեզ արգելել  այս
կայքի մուտքը:Կատարեք ավելի շատ հետազոտություննախքան ձեր դատողությունները»:
ՋԲ

«Արգելիր  ինձ,  այծե՜Դուք  ստախոս  եք  և  չունեք  որևէ  բանի  ապացույց:Դու  ինչ-որ  պիղծ
հետազոտություններ ես անում և դադարում ես այս խեղճ մարդկանց սուտ ասել:Ձեր յուղը
հում է եփած կեղտոտ աղբի համար:Դուք դրա մեջ եք ինչ-որ կերպ փողի համար:Այսպիսով,
արգելեք  ինձ,  քանի  որ  ես  գիտեմ  ճշմարտությունը  և  THC,  CBD  և  այլն:ՄԻ  ԲՈՒԺԵՔ
ԲԱՐՁՐԱՑՎԱԾ  ՔԵՑԳԵՏԻՆ,  դուք  քաղցկեղ  եք  բժշկական  մարիխուանայի  հանրության
համար»: Ջեյսոն

«Ցտեսություն, Ջեյսոն»: ՋԲ

«Ամուսինս իրավացի է.Ես ունեմ 4 PET սկանավորում, որոնք ապացուցում են դա:Երբ ես
ծանրաբեռնված  էի  նավթի  վրա,  իմ  ուռուցքները  խելագարի  պես  հեռանում  էին:Երբ  ես
ստիպված էի  նվազեցնել  իմ  դոզան,  դրանք ավելի  կայուն  են,  քան կծկվեն:Ես տեսանելի
ապացույցներ ունեմ, որ իրերն աշխատում են»։ Մարիա

«Փող աշխատելու  համար խաբեություն  է  հնչում:Դուք իսկապես կարծում եք,  որ օրենքը
թույլ  կտա  ինձ  կանեփ  աճեցնել,  որպեսզի  որոշ  յուղ  պատրաստեմ:Ստացիր  իսկական
ընկեր:Ես  հիվանդացել  եմ  լեյկոզով  և  չեմ  հավատում  քո  ասածներին:Հիվանդների  վրա
աղոթող  խաբեբա  արտիստը  պետք  է  բանտարկվի։Եթե  այդքան  վստահ  եք,  որ  սա
աշխատում է, ապա կատարեք իրական կլինիկական փորձարկումներ:Շատ երկրներ թույլ
կտան ձեզ անել դրանք, մի օգտագործեք ինչ-որ կաղ էշի FDA արդարացումներ»: Սթիվեն

- Սթիվեն, ինչքան շուտ յուղ վերցնես,  այնքան լավ քեզ համար:Ինձ մի մեղադրեք նավթի
մասին  գիտական  ուսումնասիրությունների  բացակայության  համար,  իսկապես:Եթե  
բժշկական  համակարգն  իրոք  աներ  այն,  ինչ  պետք  է  աներ,  ապա  միայն  այս  ութսուն
ցուցմունքները կլիներ այն ամենը, ինչ նրանք պետք է տեսնեին՝ բոլոր այն տասնյակ կամ
հարյուր  հազարավոր  ուսումնասիրություններն  իրականացնելու  համար,  որոնք  պետք  է
կատարվեն:
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Ես և Ռիկը, իրոք, չենք կարող մեզ թույլ տալ կատարել այդ բոլոր ուսումնասիրությունները,
դա շատ ավելին է մեր բյուջեից, գումարած, մենք չենք կարող դրանք անցկացնել օրինական
և այնպես,  ինչպես ուզում ենք,  այնպես որ,  իրոք,  ուրիշների գործն է հիմա անել:Ինչքան
գիտեմ,  կան պետություններ,  որտեղ թույլատրվում  է  բժշկական մարիխուանան,  չգիտեմ
ինչու դեռ ուսումնասիրություն չեն արել։Օրինակ՝ մաշկի քաղցկեղի դեպքում, դա արվի մի
քանի ամսից՝ միայն յուղի տեղական օգտագործմամբ:Բայց դա կարծես թե չի լինում, կամ ես
չգիտեմ նման ուսումնասիրությունների մասին։

Բայց կան գիտական ապացույցներ, որոնք հաստատում են այն ամենը, ինչ մենք ասում ենք.
այս  հետազոտությունը  հրապարակվել  է  2006
թվականինhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594և  այս  մեկը  լույս  է  տեսել
վերջերսhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Հուսով եմ, որ այն կբավարարի ձեր գիտական կարիքները, և հուսով եմ, որ դուք կօգտվեք
յուղից, նախքան ձեր բժիշկները հնարավորություն կունենան սպանել ձեզ իրենց քիմիական
թույնով, որը երբեք թույլ չէր տա, եթե այն փորձարկվեր պատշաճ և էթիկական բժշկական
ուսումնասիրության մեջ:ՋԲ

«Շնորհակալություն,  Ռիկ  Սիմփսոն,  կանեփի  յուղի  վերաբերյալ  իմ  համոզմունքը
հաստատելու  համար…Ես  ունեմ  PTSD  և  այլևս  դեղեր  չեմ  ընդունում  կանեփի
օգտագործման պատճառով...Իսկականը...Շատերի կողմից հակառակություն եմ ստանում,
բայց  գիտեմ,  թե  ինչն  է  ստացվում,  և  ես  դա  գովազդում  եմ  ուրիշներին...Դեռևս
անօրինական է  այստեղ MO-ում...Բայց  միգուցե ես կարողանամ օգնել  մարդկանց կրթել՝
կիսվելով ձեր բոլոր վկայություններով...և գուցե շուտով օրինական լինի...» Ալե

«Ես համաձայն եմ, որ որպես 12-ամյա վետերան, որը վերջերս է բաժանվել PTSD-ով, ես
գտել եմ ուտելի նյութեր, որոնք ֆանտաստիկ են աշխատում, և անհամբեր սպասում եմ, որ
ձեթ պատրաստեմ այս բերքահավաքի սեզոնում»: Ջոն

«4 օր առանց նոր աշխատանքի.Ոչ  մի կողմնակի ազդեցություն,  հեռացում և մարդկանց
գլուխը  չկծելու:Ահա  քո  հետազոտությունը,  lol:Տարածել  բառը!Սա  մեզ  պետք  է։Մենք
պարտավոր  ենք  մարդկությանը  դարձնել  աշխարհն  ավելի  լավ  վայր:Սա  սկիզբն  է։:)»
Քրիստինա

«Հետազոտողները  եզրակացրել  են.  «Այստեղ  ներկայացված  տվյալները  առաջինն  են,
որոնցից  մենք  տեղյակ  ենք՝  ցույց  տալու  համար  CB1  (կանաբինոիդ)  ընկալիչների  և
էնդոկանաբինոիդների կարևոր դերը մարդկանց PTSD-ի պատճառաբանության մեջ:Որպես
այդպիսին,  նրանք  հիմք  են  տալիս  մշակելու  և  հաստատելու  PTSD  խոցելիության
տեղեկատվական կենսամարկերները,  ինչպես նաև ուղղորդելու ռացիոնալPTSD-ի համար
ապացույցների վրա հիմնված բուժման հաջորդ սերնդի մշակում»:

Բայց  մի  ակնկալեք,  որ  դաշնային  պաշտոնյաները  կօգնեն  առաջ  տանել  այս
գործընթացը:2011-ին  դաշնային  ադմինիստրատորներն  արգելափակեցին  Ֆենիքսում
Արիզոնայի համալսարանի քննիչներին FDA-ի կողմից հաստատված, պլացեբո վերահսկվող
կլինիկական  փորձարկում  անցկացնել՝  PTSD-ով  50  հիվանդների  մոտ  կանեփի
օգտագործումը գնահատելու համար:

Գիտական  ամբողջականությո՞ւնը։Ոչ,  երբ  խոսքը  վերաբերում  է  մարիխուանային:Ոչ
հեռահար հարվածով»:

--  Խնդրում  եմ,  մի  մեղադրեք  մեզ  կանեփի  յուղի  վերաբերյալ  բժշկական
ուսումնասիրությունների  բացակայության  համար:Որքան  շուտ  կհասկանաք,  որ  այո,  կա
մարդկանց  մի  խումբ,  ովքեր  իսկապես  վերահսկում  են  այս  աշխարհը,  և  որ  նրանք
պարզապես կանեն ամեն ինչ, որպեսզի հետաձգեն կանեփի վերադարձը, այնքան լավ ձեզ
համար:Դա չի նշանակում, որ մենք չենք մղի կանեփի դեղամիջոցը, դա միայն նշանակում է,
որ այն ավելի երկար է տևելու, քան անհրաժեշտ է կամ սպասվում է։ՋԲ
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«Առաջին  անգամ,  երբ  ես  կանեփ  ծխեցի,  երբ  15  տարեկան  էի,  թվում  էր,  թե  ուղեղս
հանկարծակի ձեռք է բերել բացակայող քիմիական նյութը, որն ինձ անհրաժեշտ էր մինչ այդ:
Իմ անհանգստությունն ու դեպրեսիան այնքան ավելի կառավարելի էին, որ ինձ մի քիչ նոր
շունչ տվեցին: Ես միշտ մտածել եմ, թե ինչու է մի բան, որն ակնհայտորեն այդքան լավ է մեզ
համար անօրինական, բայց դա իմ պատասխանն է մի խոսքով: Շնորհակալություն հիանալի
աշխատանք կատարելու համար, հարգանք ձեզ Ռիկ և Ջեյ Բի Մայլս

«Ես  ընկեր  ունեմ,  ով  նախկինում  ծովային  և  Իրաքի  պատերազմի  անասնաբույժ  է:Նա
տառապում է  PTSD-ի ծանր դեպքով:Կանեփը միակ բանն է,  որն օգնում  է  նրան ինչ-որ
չափով նորմալ կյանքով ապրել։Ոչինչ, որը Վ.Ա.-ն երբևէ չի արել կամ տվել նրան, իրականում
չի օգնել:Ես ու կինս տառապում ենք լուրջ բժշկական խնդիրներից։Կանեփը միակ բանն է,
որն օգնում է մեզ։Այս պատճառով է, որ մենք անում ենք ամեն ինչ, որպեսզի փորձենք այս
զարմանալի  խոտաբույսը  օրինականացնել  այստեղ՝  Այովա  նահանգում:Մեր
անասնաբույժներից շատերը մեծապես կշահեն որակյալ կանեփին հետևողական օրինական
հասանելիությունից:Ես կարծում եմ,  որ տոտալ օրինականացումը միակ ճանապարհն է»։
Ջասթին

«Ես օգտագործում եմ կանեփի յուղը մի քանի պայմանով և երբեք այսքան լավ չեմ քնել կամ
ինձ այդքան լավ չեմ զգացել:Շնորհակալություն Rick Simpson-ին և JB-ին հաղորդագրություն
ստանալու համար,  որ այս բույսը հրաշքներ է գործում այն  ամենի համար, ինչ  կարելի  է
պատկերացնել:Պարզապես դա արեք մարդիկ և համոզվեք ինքներդ!!Դա միակ ճանապարհն
է, որ դու իսկական հավատացյալ կդառնաս, վստահիր ինձ։ Վալ

- Շնորհակալություն, Վալ:Ճիշտ է, ոչինչ չի գերազանցում անձնական փորձը, թե ինչ կարող է
անել նավթը:Երբ փորձեք այն, օրինակ այրվածքի կամ մոծակի խայթոցի դեպքում, և քորն ու
ցավը կանցնեն վայրկյանների ընթացքում, բոլորը կարող են ձեզ ասել, թե ինչ են ուզում, և
դուք կիմանաք,  որ նրանք կարող են ձեզ ասել,  թե ինչ  են ուզում,  բայց յուղը դեռ կմնա:
գոյություն  ունեցող  լավագույն  դեղամիջոցը.Եվ  դուք  կցանկանաք  դրա  մի  դույլ  տանը
ունենալ, միայն թե ինչ-որ բան պատահի:

Պետք  չէ  վստահել  մեր  ասած  ոչ  մի  բառին,  պարզապես  պատրաստեք  յուղը,  գտեք
այրվածքով, մաշկի քաղցկեղով, դիաբետիկ խոցով մեկին, ապա կիրառեք այն տեղական և
դիտեք, թե ինչ է տեղի ունենում:Այնուհետև հիշեք, որ նույնը տեղի կունենա ձեր մարմնի
ներսում, երբ դուք կլանեք յուղը, և դա այն ամենն է, ինչ դուք իսկապես պետք է իմանաք:ՋԲ

«Անցյալ տարվա ապրիլին կրծքագեղձի քաղցկեղից 5 տարի ազատվելուց հետո ինձ նորից
ախտորոշեցին։Այս  անգամ  դա  4-րդ  փուլն  էր,  տերմինալը  ողնաշարի,  կողերի,  ավշային
հանգույցների, կրծոսկրի և կրծքագեղձի հետ:Ինձ հիմնականում առաջարկեցին պալիատիվ
խնամք  և  ասացին,  որ  կփորձեն  զերծ  պահել  ինձ  շատ  ցավից...Գնամ  տուն  և  գործերս
կարգավորեմ։Ես  շատ ցավում  էի,  և  նրանք  անընդհատ ավելի  ու  ավելի  շատ թունավոր
ցավազրկողներ  էին  նշանակում՝  ՇԱՏ  տհաճ  կողմնակի  ազդեցություններով  (Percocet,
hydromorphone և dexymethasone):Ես չէի կարող գործել դրանց վրա:

Ամուսինս սկսեց կարդալ այս նյութերը ինտերնետում, և ես, մեղմ ասած, թերահավատ էի,
բայց  հասկացա,  որ  բառացիորեն  կորցնելու  ոչինչ  չունեմ՝  փորձելով:Ծամել  շատ  փոքր
քանակությամբ  White  Widow  3  անգամ  օրական:Անցյալ  շաբաթ  ես  լուր  ստացա,  որ  իմ
ոսկորները  լիովին  անհետացել  են:Այսօր  ինձ  ասացինոր  ՄՌՏ-ն  ցույց  է  տալիս  փափուկ
հյուսվածքների ուռուցքների զգալի կրճատում:Հիմա ոչ այնքան թերահավատ և հիանալի եմ
զգում, ոչ մի ցավ»: Ջուլիա

«3  1/2  տարի  առաջ  ինձ  ախտորոշեցին  կրծքագեղձի  քաղցկեղ,  3-րդ  փուլ,
ագրեսիվ:Կատարվել է մաստէկտոմիա, քիմիա և ճառագայթում, և թեստերը բացասական
են եղել ավելի  շատ քաղցկեղի համար:Ցավոք սրտի, իմ քաղցկեղը մետաստացավ,  և դա
դրեց այն 4-րդ փուլի ագրեսիվ կրծքի քաղցկեղի համար:Ես հիմա ոսկորների քաղցկեղ ունեի
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և ուրվական կոտրվածք ունեի, որտեղ քաղցկեղը կերել էր իմ ձախ ազդրի ոսկորը, իսկ ձախ
ոտքիս վերին մասը լի էր քաղցկեղով:RSO-ի համար ճիշտ ուղղությամբ մատնանշվելով ես
հիանալի  լուր  ստացա  կրծքավանդակի,  որովայնի  և  կոնքի  տարածքի  սկանավորումից.
այնտեղ քաղցկեղ չկա:Իմ նախորդ սկանավորումները ցույց տվեցին քաղցկեղի 8 բծեր, 1-ը
ձախ ոտքի, 5-ը՝ ողնաշարի և 2-ը՝ գոտկատեղի ստորին հատվածում, ես շուտով կստացվեմ
այդ հատվածի սկան/ռենտգեն,  և  հուսով  եմ,  որ  նորից  կկարողանամ լավ նորություններ
հաղորդել:Սա փրկեց իմ կյանքը:Դա, անշուշտ, գերազանցում էր բժշկի «Դուք տերմինալ եք,
կարգի բերեք ձեր գործերը, և մենք ձեզ 4 ամիս կյանք ենք տալիս» և դա 16 ամիս առաջ էր:
(Ավելացնեմ, որ նա այժմ քայլում է քայլողի օգնությամբ և քնում է անկողնում, ինչը նա չի
կարողացել անել 3 տարի:Նրա հաջորդ նպատակներից մեկն այն է, որ լավ/բավականաչափ
շարժական լինի ինձ հետ երաժշտական ջեմին մասնակցելու համար:)”:

«Բարև Ջինդրիխ, երեկ ես ավարտեցի Ռիկի գիրքը կարդալը:Հիանալի իրեր:Անկեղծ ասած,
ես  իսկապես  կարիք  չունեմ  այլևս  ապացույցների  նավթի  իսկական կախարդական ուժի
մասին:Ես նաև մի քանի փորձեր եմ արել և ամեն օր հայտնաբերում եմ մի նոր բան, որը
կարող  է  անել  այս  դեղամիջոցը:Զարմանալի!Ցավոք  սրտի,  չնայած  ես  համոզված  եմ,  և
նույնիսկ եթե իմ  ընկերուհին համոզված է,  այնուամենայնիվ,  նրա մայրը  ինչ-որ  կերպ չի
կարողանում  «բաց  թողնել»  ամբողջովին  ...և  դեռ  նա  վստահ  չէ,  թե  արդյոք  թողնում  է
անպիտան քիմիա… Ես անընդհատ փորձում եմ լավ փաստարկներ բերել, բայց չեմ կարող
որոշել նրա փոխարեն:Նա քաղցկեղով հիվանդ է և միակն է, ով կարող է որոշել, թե ինչ անել
իր  կյանքի  հետ։Ես  գիտեմ,  որ  նա,  այնուամենայնիվ,  վերջում  կբուժվի,  որովհետև  մենք
այնքան յուղ ենք լցնում նրա մեջ, որ անհնար կլինի նրա մահը:Բայց, այնուամենայնիվ, ես
զգում եմ, որ այնքան հիմար է և այնքան վտանգավոր է խաղալ այս գարշելի քիմիկատների
հետ, հատկապես, երբ դու հասանելի ես բնական դեղամիջոցներին, որոնք ապացուցված են,
որ բուժում են քաղցկեղը:Ես կարդացի քաղցկեղի և բժշկական համակարգի հետ կապված
ձեր փորձի մասին...Ես իսկապես ցավում եմ ձեր կորստի համար… և հիմա ավելի լավ եմ
հասկանում ձեր վերաբերմունքը ավանդական, այսպես կոչված, «բժշկության» նկատմամբ»:
Լուիջի

-- Ողջույն Լուիջի, շնորհակալ եմ գրքի մասին քո լավ խոսքերի համար, և ափսոս, որ դու
պետք է անցնես:Նրա ընտրությունն է, թե որ բուժումը նա կընտրի, բայց ես չէի մոտենա
քիմիային. պարզապես կարդա մայրիկիս պատմությունը նրա համար, գուցե նա հասկանա,
որ  թույն  ընդունելը  երբեք  լավ  գաղափար  չէ,  հատկապես,  երբ  այն  հիմնավորված  չէ  և
անհրաժեշտ չէ:Քիմիայից միայն գոյատևելու նրա շանսերը զգալիորեն կբարելավվեն, եթե
նա վերցնի յուղը, բայց նորից ինչու՞ ավելի շատ վնաս պատճառել իր հիվանդ մարմնին:Դա
ընդհանրապես իմաստ չունի։ Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջինդրիչ

«Սա այն  ճակատամարտն է,  որի  հետ պետք է  զբաղվեն  շատ լավ մարդիկ,  անգրագետ
բժիշկ, ով կարծում է, որ ինքը գիտի ավելին, առանց երբևէ առաջ շարժվելու կանեփի, նրա
կանաբինոիդների և քաղցկեղը առանց հիվանդին վնասելու նոր զարգացող և գոյություն
ունեցող տեղեկատվության վրա առաջ շարժվելու:Մեր տեսանկյունից որքան անմեղսունակ
է,  որ  այդքան  անվտանգ  բանի  համար  թույն  կպահանջեն,  ինչո՞ւ:Տգիտությո՞ւն  է,  թե՞
վախեցած են վազում։

Ես բժշկի եմ այցելել 5 տարին մեկ՝ իմ IBS-ի համար այս յուղի մասին իմացությունից հետո, և
դա եղել է մի բանի համար, որ ես ինքս չէի կարող անել:Շեղված վարդագույն վարդակն ու ես
օգտագործեցինք յուղը, որպեսզի երբեք չվարակվեի, առանց տառապանքի հանեցի կարերը,
և  ամեն  անգամ,  երբ  այն  դնում  էի,  ցավն  անմիջապես  անհետանում  էր  բորբոքման
հեռացման պատճառով:Այն լիովին բուժվեց 2 1/2-ից 3 ամսում ֆիզիոթերապիայի փոխարեն
և մոտ 9 ամսից մինչև մեկ տարի ապաքինման համար:Ես իմ աչքերով կրկին ու կրկին տեսել
եմ, և ոչ ոք չի կարող դա ինձնից խլել»։ Քովի

«Բժիշկները գիտնականներ չեն, ոչ էլ գիտությամբ են զբաղվում:Եթե նրանք անեին, նրանք
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կպահանջեին կառավարությունից թույլ  տալ իրենց մարիխուանա օգտագործել:Պատճառն
այն է, որ մարմնի այժմ ապացուցված մասը՝ էնդոկանաբինոիդ համակարգը, ամբողջովին
անտեսվել  է  ամերիկյան բժշկական հասարակության կողմից:Մինչ  այլ  երկրներ  ավելի  ու
ավելի շատ հետազոտություններ են կատարում մարիխուանայի և հատկապես քաղցկեղի
վերաբերյալբուժում, ամերիկյան բժշկական հաստատությունը ղեկավարվում է Big Pharma-ի
կողմից,  մեծ  ապահովագրություն  և  մեծ  գումարներ:Բժիշկներն  իրենց  արհեստի
հսկողությունը  տվել  են  ոչ  բժիշկներին  և  վախի  վրա  հիմնված  քաղաքական
գործիչներին:Նրանք տարիներ կծախսեն՝ փորձելով այլընտրանքներ գտնել արտոնագրային
իրավաբանների  վերահսկողության  ներքո՝  միաժամանակ  սպառնալով  հնարավոր
բուժումներին:

Եթե մարիխուանան թաքնված լիներ ինչ-որ խոր ջունգլիներում, որը վերահսկվում էր ինչ-որ
անգրագետ  ցեղի  կողմից,  Big  Pharma-ն  առաջինը  կլիներ,  ով  կվերահսկեր  դրա
արտադրությունը,  արտոնագրեր  դրա  բազմաթիվ  կանաբինոիդ  միացությունները,
այնուհետև  դիմեր  բժիշկներին՝  այն  «նշանակելու»  համար:Բայց  ԱՄՆ-ի  ամենամեծ  ցեղն
արդեն  սկսում  է  ճչալ  ճշմարտությունը։Ափսոս  Big  Pharma-ի  համար  այս  ցեղը  չի
վաճառվում»: Բրայան

«Այդ ապացույցը մեզ մոտ է։Եվ մենք կիսում ենք այն:Բժշկական խումբը [այլևս չի կարելի
հարգանքով վերաբերվել]  թմրամիջոցներ հրահրողների,  ովքեր աշխատում են խթանների
համար,  բացահայտվում  են:Նրանք  պտտվում  են  իրենց  դրամապանակներում:Նրանք
տեղյակ  են,  թե  ինչ  է  տեղի  ունենում,  և  նրանց  խաղընկերը,  FDA-ն,  իջնում  է  նրանց
հետ:Ոչնչով չի տարբերվում բռնակալության ցանկացած ձևից, որը մենք հանդիպել ենք մինչ
ընդունելը, որ այս անգամ դա կենցաղային է:Մենք դա անում ենք ինքներս մեզ:Քաղցկեղի
բուժումը կա, ԴՈՒՔ ՉԿԱ ԲԺՇԿՈՒԹՅՈՒՆ, որը մեզ այս պահին պարտադրում են, քանի դեռ
չենք քվեարկել մեր գրպանով և քվեաթերթիկներով»: Թիլման

«Ես տեսել եմ, թե ինչպես են հարազատներն ու ընկերները անկում ու մահանում այնքան
արագ, երբ ստիպված են եղել ծախսել տասնյակ հազարավոր դոլարներ, որպեսզի կամաց-
կամաց սպանվեն,  երբ  բուժումն  աճի  հենց  Մայր  Երկրից:Արի  հիմա,  արթնացիր  և  հոտ
քաշիր  հիմարությունից:Մի  նետվեք  կարծրատիպերի  վրա  և  կատարեք  ԻՐԱԿԱՆ
հետազոտություն»: Էմի

«Ես ունեի մի տարեց կին Ալցհեյմերի հիվանդությամբ:Նա խնամքի կարիք ուներ 24/7:Նա
անընդհատ վառում  էր  իր  խոհանոցը՝  փորձելով  եփել:Մենք  կհասցնենք,  նա նավթի վրա
նստեց,  և  մեկ  ամսվա ընթացքում  նորից  կճանաչի  իր  թոռներին  և սկսեց  վերականգնել
հիշողությունը»: Ջանեթ

«Ես գիտեմ, որ նախընտրում եմ RSO ունենալ, քան քիմիո/ռադ… Զվարճալի է, թե ինչպես
որոշ  մարդիկ  կարող  են  մերժել  RSO-ն,  երբ  մնացած  ամեն  ինչի  կողմնակի
ազդեցությունները կարող են ձեզ թողնել կյանքի շատ ցածր որակ»: Քերի

«Դա պետք է  հեշտությամբ հասանելի  լինի:Այն  պետք է  հասանելի  լինի:  Որքան շատ եմ
կարդում, այնքան ավելի եմ հիանում»: Շելլի

«Հաջորդ  անգամ,  երբ  լսեք,  թե  ինչ-որ  մեկը  ասում  է  «Որտե՞ղ  են  գրախոսված
ուսումնասիրությունները»:  PubMed-ում  որոնումը,  որը  բոլոր  գրախոսվող  գիտական  
հոդվածների պահեստն է, օգտագործելով «մարիխուանա» տերմինը, տալիս է մոտ 20,000
գիտական հոդված, որոնք վերաբերում են բույսին և/կամ: դրա բաղադրիչները, որոնց գրեթե
կեսը հրապարակվել է վերջին տասնամյակի ընթացքում:Համեմատության համար նշենք, որ
«Tylenol»  տերմինի  օգտագործմամբ  հիմնաբառերի  որոնումը  տալիս  է  17,370
հրապարակված հոդված:«Իբուպրոֆեն»  տերմինի  օգտագործմամբ  հիմնաբառի  որոնումը
տալիս  է  10500  հրատարակված թերթ:Հիմնաբառի որոնումը,  օգտագործելով  «Ռիտալին»
տերմինը,  տալիս  է  7012  հրապարակված  հոդված,  իսկ  հիմնաբառի  որոնումը,
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օգտագործելով «հիդրոկոդոն» տերմինը, տալիս է ընդամենը 630 հրապարակված հոդված»:
Լին

«Կառավարության կողմից ֆինանսավորվող կանեփի/քաղցկեղի նոր ուսումնասիրությունը
ՑՆՑՈՒՄ  Է  գիտական  համայնքը...THC-ը՝  կանեփի  հիմնական  հոգեակտիվ  բաղադրիչը,
կարող  է  իրականում  փոխել  մարդու  գենետիկ  կոդը՝  քաղցկեղի  և  բորբոքային
հիվանդությունների կանխարգելման նպատակով։Ինչ?!!!!Ի՞նչ-Ի՞ՆՉ!!!????

Ռիկ Սիմփսոնը և նրա գլխավոր Էլֆը՝ չեխ ակտիվիստ Ջինդրիչ Բայերը, երկար ամիսներ
շարունակ ասում էին դա, և ես քաղաքավարի էի, բայց թաքուն ծաղրում էի այդ գաղափարը,
քանի որ այն ինձ համար կարծես մի փունջ էր (և այլ աննշան տեխնիկական պատճառով):
տարաձայնություններ եմ ունեցել նրանց տեսակետի հետ):Դեղերը չեն կարող փոխել ԴՆԹ-ն,
չէ՞:ՍԽԱԼ, ըստ երեւույթին:ՍՈՒՐԲ [ԲԼԻՊ]!!!!!!» Ալան

«Լավ,  ինչ  էլ  որ  դա  նշանակում  է,  սա  իմ  փորձաքննության  շրջանակից  դուրս  է։Այն
հավանաբար ասում է, որ կաննաբինոիդների նման մի բան կարող է բուժել քաղցկեղը, և
նրանք  դա  անում  են  ինչ-որ  կերպ  գենային  մոդիֆիկացիայի  միջոցով:Եվ,  ինչպես  միշտ,
ավելի շատ հետազոտություններ են անհրաժեշտ:

Ես միայն ասում եմ,  որ նյութի մասին միտքը նյութի ամենափոքր մասնիկն է,  և նավթը
կարող  է  նաև  ուղղել  մտքերը:Գեները  դեռ  շատ  մեծ  են։Հետազոտությունը  պետք  է
կենտրոնանա այն բանի վրա, թե ինչ են անում կանաբինոիդները մեր մարմնի ամենափոքր
մասնիկների՝  ատոմների,  քվարկների,  լարերի  և  այլնի  հետ:Հենց  այստեղից  են  սկսվում
խնդիրները, ամենափոքր մասնիկներով, դա այն է, ինչ դուք պետք է շտկեք, եթե ցանկանում
եք իսկապես լուծել խնդիրները:ՋԲ

 Էնդոկանաբինոիդ համակարգ
«Էնդոկանաբինոիդ  համակարգ  ունեցող  յուրաքանչյուր  օրգանիզմ  (նաև՝  ECS)  կարող
է/կօգտվի  կանաբինոիդներից՝  ստեղծելով  հոմեոստազ  (ներդաշնակություն)  այդ
օրգանիզմում:Այս  մոլորակի  վրա  կա  երեք  օրգանիզմ,  որոնք  չունեն  ECS՝  սպունգեր,
մեդուզա և քաղաքական գործիչներ:Լավ, միգուցե, գուցե, հնարավոր է, որ վերջինը կարող է
չափազանցված լինել, միայն թե մի քիչ»։ Սթիվ

«Ես կարծում եմ, որ ուռուցքը ճնշող գեների կորուստը վճռորոշ դեր է խաղում քաղցկեղի
մեջ, և որ դա պայմանավորված է կաննաբինոիդների էնդոգեն անբավարարությամբ»: Մեթի

-- Գեները չափազանց մեծ են, պետք է գնալ դեպի ամենափոքր մասնիկները, այստեղից է
ծագում խնդիրը, և այնտեղ պետք է շտկել:Նույնիսկ ԴՆԹ-ն չափազանց մեծ է: ՋԲ

«Ես գիտությունը կթողնեմ այն  գիտնականներին, որոնք ես չեմ, ես իմ տեղեկատվությունը
հավաքում եմ իմ տեսածից և զգացածից:Ես գիտեմ, որ ես ավելի լավն եմ, և նրանք, ում հետ
կիսվել  եմ  իմ  գիտելիքներով,  ավելի  լավն  են  կամ  ապաքինվում  են,  և  ամենից  շատ
խաղաղության  պայմաններում  նրանք  չեն  վախենում  իրենց  հիվանդությունից  կամ
հիվանդությունից, որն ավելի լավ է դարձնում ապաքինումն առանց սթրեսի»: Քելի

«Դա տարիներ շարունակ զսպել է  իմ հարձակումները:Հայտնի է,  որ 19-րդ դարից ի վեր
բժշկական մասնագիտությունը թեթևացնում է միգրենը, և 2003-ին Ռուսսոն ենթադրում էր,
որ հիմքում ընկած կլինիկական էնդոկանաբինոիդային անբավարարությունն է: Թոմը:

«PubMed»-ն ունի հոդված,  որտեղ նշվում է,  որ IB-ը,  միգրենը և ֆիբրոն կարող են լինել
կլինիկական էնդոկանաբինոիդային անբավարարություն»: Էրիկ

--  Իհարկե:Ինչպես  մենք  նայում  ենք  դրան,  հիվանդությունների  մեծ  մասը
կաննաբինոիդների անբավարարության ախտանիշներ են, և հիվանդությունների մեծ մասը,
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հավանաբար,  ընդհանրապես  չեն  առաջանա,  եթե  մարդիկ  ծնված  օրվանից  յուղի  փոքր
քանակությամբ օգտագործեն:ՋԲ

Ք.Ինչո՞ւ պետք է ակնկալեմ, որ բժիշկները կաջակցեն այն պնդումին, որ կանեփը բուժում է
քաղցկեղը:
Ա.Դե, որովհետև դա բուժում է քաղցկեղը, և դա այն ամենն է, ինչ կա դրա համար:THC-ն
առաջացնում է ապոպտոզ, ուստի զարմանալիորեն այն առաջացնում է ապոպտոզ բոլոր
քաղցկեղների  դեպքում:Ինչո՞ւ։Դե,  որովհետև  դեկարբոքսիլացված  յուղը  ինչ-որ  կերպ
ներթափանցում  է  մարմնի  բոլոր  բջիջների  մեջ,  եթե  այն  ընդունվում  է  ճիշտ
քանակությամբ:Էնդոկանաբինոիդ  համակարգը  կարգավորում  է  իմունային  համակարգը,
այնպես  որ,  երբ  իմունային  համակարգը  ճիշտ  աշխատի,  այն  կարող  է  նաև  պայքարել
քաղցկեղի դեմ:Այսքանը շատ չէ, իսկապես, վիրավորականորեն պարզ է:

Պատշաճ  արտադրված  բարձրորակ  յուղը  ամեն  դեպքում  հիվանդի  ունեցած  լավագույն
հնարավորությունն է (վիրահատություն կպահանջվի կյանքին վտանգ սպառնացող մի քանի
դեպքերում):Եվ եթե դուք գիտեք բուժման տարբերակ, որն ավելի անվտանգ, արդյունավետ
և ավելի զվարճալի է հիվանդի համար, քան յուղը, լավ, ասեք մեզ:Չկա:

Տեսեք, թե ինչ են ասում Mechoulam-ը և Pacher-ը. «Բորբոքումը/հյուսվածքային վնասվածքը
առաջացնում է էնդոկանաբինոիդների տեղական մակարդակի արագ բարձրացում, որն իր
հերթին  կարգավորում  է  իմունային  և  այլ  բջիջների  ազդանշանային  պատասխանները՝
փոփոխելով նրանց կարևորագույն գործառույթները:Էնդոկանաբինոիդների մակարդակների
և/կամ CB2 ընկալիչների արտահայտման փոփոխությունները հաղորդվել են մարդկանց վրա
ազդող  գրեթե  բոլոր  հիվանդությունների  դեպքում՝  սկսած  սրտանոթային,  ստամոքս-
աղիքային, լյարդից, երիկամներից, նեյրոդեգեներատիվ, հոգեբուժական, ոսկրային, մաշկի,
աուտոիմունային,  թոքերի խանգարումներից մինչև ցավ և քաղցկեղ, ինչպես նաև CB2-ի
մոդուլացնող:  ընկալիչների  ակտիվությունը  հսկայական  թերապևտիկ  ներուժ  ունի  այս
պաթոլոգիաներում»:

Իսկ  ինչպե՞ս  եք  անում  այս  ամենը։Դե,  նավթի  հետ:Դուք  հավասարակշռում  եք
մակարդակները կամ դրանք դնում եք մեկումգերլարում, երբ անհրաժեշտ է:Դուք կարող եք
ուտել յուղը, քսել այն, գոլորշիացնել և վերցնել այն մոմերի մեջ, և այս չորս մեթոդների միջև
կարող  եք  գտնել  այս  մոլորակի  յուրաքանչյուր  հիվանդի  օգնելու  միջոց:Հետագայում
բժիշկները յուղը ներարկելու են ուռուցքներին և այդ կերպ ռեկորդային անգամ կկրճատեն
դրանք (տանը խորհուրդ չի տրվում):

Իսկ ինչո՞ւ ես առաջարկեցի մաշկի քաղցկեղ (կամ դիաբետիկ խոցեր կամ այրվածքներ):Դե,
քանի  որ  դուք  կարող  եք  տեսնել,  թե  ինչ  է  կատարվում  այնտեղ,  և  սովորաբար  երկար
ժամանակ չի պահանջվում դրանք յուղով բուժելու համար, շատ դեպքերում առավելագույնը
մի քանի շաբաթ:Այնուհետև պարզապես գիտակցեք, որ նույնը, ինչ տեղի է ունենում ձեր
մաշկի վրա տեղային քսելուց հետո, տեղի է ունենում ձեր մարմնի ներսում, երբ դուք ուտում
եք յուղը:Կրկին վիրավորականորեն պարզ է, բայց դա ի վերջո շատ ճշգրիտ բացատրություն
է:«Էնդոկանաբինոիդների  մակարդակների  և/կամ  CB2  ընկալիչների  արտահայտման
փոփոխությունները գրանցվել են մարդկանց վրա ազդող գրեթե բոլոր հիվանդությունների
դեպքում՝  սկսած  սրտանոթային,  ստամոքս-աղիքային,  լյարդից,  երիկամներից,
նեյրոդեգեներատիվ,  հոգեբուժական,  ոսկրային,  մաշկի,  աուտոիմունային,  Թոքերի
խանգարումները  ցավից  և  քաղցկեղից,  ինչպես  նաև  CB2  ընկալիչների  ակտիվության
մոդուլավորումը հսկայական թերապևտիկ ներուժ ունի այս պաթոլոգիաներում»:

– Իմանալով այդ ամենը, ես պատրաստվում եմ անմիջապես մոդուլավորել իմ CB2 ընկալիչի
ակտիվությունը:ՋԲ

«Ամեն ոք,  ով  կասկածում  է.Կարո՞ղ  եմ  խնդրել,  որ  ԽՆԴՐՈՒՄ ԵՆՔ,  google-ում  փնտրեք
Էնդոկանաբինոիդ  համակարգ  բառերը:Դա  յուրաքանչյուր  մարդու  մեջ  է:Մարդիկ  իրենց
կրծքի  կաթում  բառացիորեն  կաննաբինոիդներ  են  արտադրում,  սա  ապացուցված
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բժշկական փաստ է:Մենք բառացիորեն մեր մարմնում ունենք մի հսկայական համակարգ,
որը հայտնաբերվել է տարիներ առաջ, որն ունի կանեփի միացությունների ընկալիչներ:Սա
նույնպես ապացուցված փաստ է։Գիտությունն ապացուցել է, որ THC-ն արգելափակվում է
ՄԻԱՅՆ  վնասված,  անառողջ  կամ  քաղցկեղային  բջիջների  CB1  ընկալիչների  մեջ  և
Ստիպում  նրանց  մահանալ  ապոպտոզի՝  ծրագրավորված  բջիջների  մահվան
միջոցով:Քաղցկեղի  բջիջները  արտադրում  են  կերամիդ,  THC-ն  գտնում  է  այն  և  լուծում
խնդիրը:Կրկին, սա բժշկականորեն ապացուցված փաստ է, որը կարող եք գտնել առցանց
ցանկացած  վայրում՝  հավատարմագրված  համալսարանների  և  այլ  հետազոտական  
կենտրոնների  կողմից:Սա  իսկական  գիտություն  է։ՉԻ  որոշ  ցուլ  մարդիկ  հորինում  են
բարձրանալու համար:

Ես գիտեմ, որ մի քանի երեխա բուժել  կամ բուժել  են քաղցկեղը կանեփի միջոցով:Տղաս
նրանցից  մեկն  է։Ի՞նչ  եք  կարծում,  իմ  երկու  տարեկան  երեխան  ցանկանում  է
բարձրանալ:Կարծում եք, որ ես իմ երեխային բարձր եմ ուզում:Հըմ, ՈՉ:ԲԱՅՑ, ես նրան նաև
քիմիաբան չեմ տա, բժիշկներն ասել են, որ նրան չենք բուժի:Եվ ես, իհարկե, չեմ ուզում, որ
նա  մահանա:Այսպիսով...այո,  ես  դա  կօգտագործեմ  նրա  վրա  և  կասեմ  բոլորին,  ում  ես
գիտեմ ճշմարտությունը:Եվ հուսով եմ, որ հասնեք կասկածողներից մի քանիսին...Գուցե մի
օր այս խոսակցությունը կփրկի նրանց կյանքը, կամ ինչ-որ մեկին,  ում նրանք ճանաչում
են...» Սյուզետտա

«Լիպիդային  նյութափոխանակության  փոփոխությունները  սերտորեն  կապված  են
քաղցկեղի  հետ:Բիոակտիվ  լիպիդների  մի  քանի  դասեր  դեր  են  խաղում
նորագոյացությունների փոխակերպման և ուռուցքի աճի և առաջընթացի մեջ ներգրավված
ազդանշանային  ուղիների  կարգավորման  գործում:Էնդոկանաբինոիդ  համակարգը,  որը
բաղկացած  է  լիպիդից  ստացված  էնդոկանաբինոիդներից,  նրանց  G-սպիտակուցով
զուգակցված  ընկալիչներից  (GPCR)  և  նրանց  նյութափոխանակության  ֆերմենտներից,
առաջանում է որպես քաղցկեղի բուժման խոստումնալից թիրախ»:

-  Էնդոկանաբինոիդ  համակարգն  ուղղակիորեն  կարգավորում  է  իմունային  համակարգը,
ուստի,  այո,  այն  մեծ  դեր  է  խաղում  քաղցկեղի  բուժման  մեջ:Սա  պարզելու  համար
համալսարանական կրթություն չի պահանջվում:

Իսկ ինչպե՞ս եք  կարգավորում էնդոկանաբինոիդային համակարգի գործառույթը։Միգուցե
կանաբինոիդներով:
Իսկ  կանեփի  ո՞ր  ձևն  է  ամենաուժեղը:Դե,  նավթը:Իսկ  ինչպե՞ս  պետք  է  հիվանդներն
օգտագործեն  այն։Ինչպես  շատ  այլ  դեղամիջոցներ,  նրանք  կարող  են  պարզապես  ուտել
այն:Օրը երեք անգամ.Բինգո.ՋԲ»

 Քաղցկեղի վկայություններ
Կարգախոս. Քաղցկեղի ինքնաբուխ հեռացումը, կարծես, զարմանալիորեն 
հաճախ տեղի է ունենում կանեփի յուղի առկայության դեպքում
«Ընկերը ոսկորների քաղցկեղ ունի:Հենց նոր սկսեց նավթը անցյալ շաբաթ, ցավն անցել է,
նա իրեն ավելի լավ է զգում:Ուռուցքաբանությունբժիշկները ցնցված են»։ Ջո

«Ես դիտեցի մի լավ ընկերուհու, որը մահանում էր կրծքագեղձի քաղցկեղի 4-րդ փուլով, նրա
վերջին ոտքերի վրա ինտենսիվ քիմիայից հետո:Ես նրան հատուկ թխվածքաբլիթներ տվեցի,
հետո 4 ժամը մեկ ֆենիքսը պատռում է:Նա բժշկվեց և ծաղկում է:Ասաց, որ երբեք իրեն
ավելի լավ չի զգացել»: Շառլին

«Դուք  այնքան  շատ  կյանքեր  եք  փրկել…Իմ  ընկերներից  մեկը  բուժեց  իր  ոսկորների
քաղցկեղը կանեփի յուղով բուժման 45 օրվա ընթացքում»։ Գյան

«Երեկ մի փոքր լավ նորություն.Մի մարդ, որին մենք հենց նոր յուղ էինք տվել իր բժշկին, երբ
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մի քանի շաբաթ անց պարզվեց, որ նրա թոքերի ուռուցքներն անհետացել էին, ինչպես նաև
նրա լյարդի ուռուցքը, որը փոքրացել էր մինչև մի կետ:Մեկ փոքր խողովակ!Մենք մի քանիսն
ունենք, և նրանք բոլորն էլ լավ են անում:Հուսով եմ, որ ամեն ինչ լավ է:Phoenix Tears-ը ողջ է
և առողջ»։ Քրիս

«Ժոզե. Թարմացում. Իմ 81-ամյա ընկերը բոլորը միասին 3 ուռուցք է փոխանցել իր դեմքի
(մաշկի քաղցկեղ) թիթեղաբջջային քաղցկեղից:Նրանք շանս չունեին աշխարհի լավագույն
դեղամիջոցի  դեմ:5  շաբաթ  յուղով,  և  նա  իրեն  ավելի  լավ  է  զգում,  քան  15  տարվա
ընթացքում:Նրա  ախորժակը  վերադարձավ:Նա  հաղթում  է  ճակատամարտը  !!!Մենք
հաղթում ենք ճակատամարտը:

Սթիվ. Արդյո՞ք նա ընդունում էր յուղը և այն նաև տեղային օգտագործում:

Ժոզե: Երկուսն էլ

Սթիվ:  Ֆանտաստիկ:Զարմանալի  չէ՞  իմանալ,  որ  մենք  կարող  ենք  ինչ-որ  մեկի  կյանքում
նման փոփոխություն մտցնել:

Խոսե.  Նա սկսեց 68% THC յուղը խառնված ձիթապտղի յուղով և կոկոսի յուղով քսել  իր
այտին 2 շաբաթ, մինչև այն հայտնվեց:Նա նաև ընդունում է այն առանց ձիթապտղի յուղի՝
այտի ներսից քսելուց հետո։

Խոսե. Նրա բժիշկը երեկ զանգահարեց ինձ և ասաց, որ նա նույնպես մաշկի քաղցկեղ ունի
և կցանկանար, որ մի քիչ յուղ փորձեր իր վրա:

Սթիվ.  Հիմա  դա  ֆանտաստիկ  նորություն  է  այն  մասին,  որ  բժիշկը  օգնություն  է
ուզում:Բրավո իմ ընկեր!!!!Եվ ես ուրախ եմ, որ ձեր 81-ամյա ընկերը կրկին վերադարձել է
կյանքը վայելելու:

Ժոզե: Այո, իսկապես զարմանալի է:Բժիշկ Փ., որը մենք նրան կանվանենք, մի քանի գրքերի
հայտնի հեղինակ է և հիանալի բնաբան բուժող և բժիշկ:Նա իր հիվանդներից 5-ին ուղարկել
է ինձ մոտ վերջին 2 շաբաթվա ընթացքում։Բոլոր տերմինալ քաղցկեղով հիվանդները»:

«Երկու շաբաթ առաջ ես իմ մեկ այլ մաշկի/կոկորդի քաղցկեղով հիվանդի/ընկերոջս տվեցի
բուժիչ  յուղ,  որպեսզի  այն  ընդունի  և  օգտագործի  տեղում՝  մի  քիչ  կոկոսի  յուղի  հետ
միասին:Երեքշաբթի նա ինձ ասաց, որ իր այտի մաշկը բացվել է, և ուռուցքը բացահայտվել
է:Ես  ասացի  նրան,  որ  շարունակի  յուղը  քսել,  բայց  առանց կոկոսի  յուղի  միայն  մաքուր
բուժիչ յուղը:Նա բուժիչ յուղը քսեց ուղղակիորեն բացված ուռուցքի վրա և ասաց.Այն սկսեց
ցամաքեցնել  այն  քսելուց  հետո րոպեների  ընթացքում:Այն  հոսեց.  նավթը  քաղցկեղի  պես
դուրս հանեց քաղցկեղը»: Քաղցկեղային ուռուցքը կար, հիմա արդեն չկա...Երկու շաբաթ!!!"
Ժոզե

«Բարև Ռիկ Սիմփսոն և Ջինդրիխ Բայեր,  ես ուզում  էի  կիսվել  մի  շատ Ուրախ Ուրախ
նորություններով:Մայրիկի սկանավորումները ցույց են տվել  լյարդի և ենթաստամոքսային
գեղձի ԲՈԼՈՐ ուռուցքների չափի «չափելի» նվազում:Ինչպես նաև, նրա թոքերի ուռուցքն
այժմ իսպառ, 100%-ով անհետացել է!!!Շրջելու համար շատ շնորհակալություն կա, բայց թիվ
մեկ  մարդն,  ով  արժանի  է  ամենաշատ  սիրո,  Ռիկն  է՝  այս  տեղեկատվությունը  սկզբից
աշխարհի հետ այդքան բացահայտ կիսվելու համար:

Շնորհակալություն Ջինդրիչին այն ամենի համար, ինչ անում եք, ներառյալ ձեր աջակցող
բարությունը  և  հրահանգները:Ես  գիտեմ,  որ  մենք  դեռ  քայլում  ենք  ձվի  կճեպով  նրա
ախտորոշմամբ/կանխատեսմամբ, բայց եթե ամեն ինչ շարունակի բարելավվել (ուռուցքները
փոքրանում  են  կամ  «լուծվում»,  ինչպես  իրենք  են  անվանում՝  առանց  հետագա
մետաստազների):Ես  ի  վերջո  կուղարկեմ  նրան բժշկական զեկույցներից  առաջ և հետո,
որպեսզի տեսնեք, որ դուք օգնեցիք փրկել անհավանական, սիրող, ակտիվ, նվիրաբեր կնոջ
կյանքը,  ով  դրսում  տնկում  է  իր  խոտաբույսերի  այգին:ինչպես  գրում  եմ.Շատ  սեր,
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Բարբարա»

-- Ողջույն Բարբարա, շնորհակալություն, դու մեր օրը դարձրիր քո էլ.փոստով:Ողջույն ասեք
ձեր մայրիկին մեզ համար և համոզվեք, որ նա չի դիմի որևէ այլ սկանավորման, ռենտգեն
կամ այլ քաղցկեղածին անհեթեթությունների:Թող նա գնա, թե ինչ է զգում, նա պետք է ուտի
120-180 գ ձեթ վեց ամսվա ընթացքում կամ ավելի քիչ:Եթե ես նրա տեղը լինեի, ես այդ յուղը
կուտեի ամեն օր իմ մնացած կյանքի ընթացքում, քաղցկեղը շատ քիչ հավանականություն
ունի,  երբ  մարմնում  նավթ  կա:Պահպանման  չափաբաժինները  այս  մեթոդի  չափազանց
կարևոր մասն են:Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջինդրիչ

«Ընկերոջս ամուսինը  բուժվել  է  քաղցկեղից,  ինչը  շփոթեցրել  է  նրա ուռուցքաբաններին,
ովքեր հայտնել են, որ նա ունի 3 ամիս:Սա նախազգուշացումն է. քանի որ նրանք ապշած
էին նրա հրաշքով ապաքինումից, նրանք 6 ամիսը մեկ ստորագրեցին նրան MRI-ի համար
կոնտրաստային ներկով:Նրա վերջին ՄՌՏ-ի ժամանակ նրա մարմինը արձագանքեց ներկին,
և  նրա  սիրտը  կանգ  առավ  ՄՌՏ-ում,  և  նա  գրեթե  մահացավ:Ես  համաձայն  եմ  JB-ի
հետ.Թեստերը նույնքան թունավոր են, որքան դրանց «բուժումները»:Զգույշ եղիր."Կոլետ

«Մայրս յուղով բուժեց իր 3-րդ փուլի փոքր բջջային թոքերի քաղցկեղը։Արդյո՞ք ես նշեցի, որ
նա  քաղցկեղից  զերծ  էր  միայն  ախտորոշումից  չորս  ամիս  անց:Դե,  այդպես  էլ  եղավ»։
Լուսաբաց

«Հայրս նաև ենթաստամոքսային գեղձի քաղցկեղ ունի, որը քիմիայի ժամանակ տարածվել է
նրա լյարդի և թոքերի վրա, այնուհետև այն նորից տարածվել է, նա վատառողջ էր և արագ
վատանում էր:Նա նավթը սկսել է 3 ամիս առաջ։Երկուշաբթի օրվա վերջին սկանավորումը
ցույց է տվել, որ բոլոր 7 կետերն անհետացել են, իսկ ենթաստամոքսային գեղձի քաղցկեղը
փոքրացել է:Նա իրեն 100%-ով ավելի լավ է զգում և վերադառնում է կյանքի որակը:Յուղը
իսկապես զարմանալի է »: Լիզա

«Հայրս նույնպես տառապում է ենթաստամոքսային գեղձի քաղցկեղից, որը տարածվել է յոթ
այլ կետերում:Նա նավթի վրա է արդեն 5 ամիս։Բոլոր յոթ բծերը, որոնք հայտնվել են քիմիայի
ընթացքում, անհետացել են յուղը սկսելուց հետո, և ենթաստամոքսային գեղձի քաղցկեղը
փոքրացել է:Յուղը փրկեց նրա կյանքը»։ Լիզա

«Ողջույն,  ես  պարզապես  ուզում  էի  ձեզ  թարմացնել:Հայրիկը  ևս  մեկ  սկան  է  անցել
ենթաստամոքսային  գեղձի  քաղցկեղի  հայտնաբերումից  5  ամիս  առաջ  նավթը  սկսելուց
հետո:Վերջին  սկանավորումը  ցույց  տվեց,  որ  ենթաստամոքսային  գեղձի  քաղցկեղը
փոքրացել է, և մնացած 7 կետերը, որոնք հայտնվել էին քիմիայի ընթացքում, անհետացել
էին յուղը սկսելուց հետո:Նոր արդյունքները ցույց են տալիս, որ ենթաստամոքսային գեղձի
քաղցկեղը կրկին փոքրացել է, և չկան այլ կետեր, որոնք արյունալի ֆանտաստիկ են, հաշվի
առնելով,  որ  այդ  պատճառով  ենթաստամոքսային  գեղձի  քաղցկեղն  այդքան  մահացու  է
տարածման  արագության  պատճառով:Այսպիսով,  8  ամիսը,  այդ  ամիսներից  5-ի  հետ
մեկտեղ, հայրիկ նավթի օգտագործումը հիանալի է:Իրականում նա այժմ իրեն ավելի լավ է
զգում, քան երբ առաջին անգամ ախտորոշեցին:Այսպիսով, կրկին շնորհակալություն Rick-
ին, JB-ին և բոլորին, ովքեր օգնում են ստանալ այս տեղեկատվությունը:Եթե նավթը չլիներ,
ես չէի ունենա իմ հայրը: Լիզա

«2013 թվականի հոկտեմբերին հայրիկիս մոտ ախտորոշեցին թոքերի,  ավշային գեղձի և
ենթաստամոքսային  գեղձի  քաղցկեղ:Ենթաստամոքսային  գեղձի  քաղցկեղը  մահացության
մակարդակը կազմում է 95 տոկոս:Նրան ապրելու 2-4 ամիս են տվել։Մենք նրան անմիջապես
սկսեցինք նավթի վրա, հենց որ լսեցինք այս նյութի մասին:2014 թվականի մարտի 26-ին
հայրս ախտորոշվեց առանց քաղցկեղի:Զարմանալի!!Այս յուղը փրկեց հայրիկիս կյանքը։Նա
ավելի լավ է քնում և ավելի լավ է ուտում»: Մելիսա

«Հայրս նույնպես ուներ ենթաստամոքսային գեղձի 4-րդ փուլի քաղցկեղ:Նա նաև 10 բծեր
ուներ լյարդի վրա...դա 2012 թվականի նոյեմբերի վերջին էր:Այժմ նա ունի 1 կետ լյարդի վրա
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(0.08) և 1 կետ ենթաստամոքսային գեղձում (8 մմ):Սա ծեծում ենք։Նրա բժիշկները ցնցված
են.Նա գիրանում է և ընդհանուր առմամբ իրեն հիանալի է զգում:Կանեփի թրմված յուղը
նույնպես լավ է»։ Էնջի

-- Մի խաղա նոսրացած դեղամիջոցի հետ, Էնջի:Այն լավ է տեղական օգտագործման համար,
բայց  դուք  չեք  ցանկանում  քաղցկեղով  հիվանդներին  կանեփի  ներարկված  յուղեր  տալ
որպես նրանց միակ բուժումը:Ամբողջական հզորությամբ ամբողջ սպեկտրի հարձակումը
լավագույնս է աշխատում:

Հատկապես նրանց համար, ովքեր «պետք է» գնան սկան անեն «չափազանց տեսնել», թե
ինչպես է այն բուժվում:Նման մարդիկ պետք է ինքնաբերաբար ավելացնեն ևս 60 գ ձեթ
արձանագրության մեջ, քանի որ նրանք պարզապես անտեղի անցել են խիստ քաղցկեղածին
պրոցեդուրա՝ «տեսնելու», թե ինչպես են իրենց զգում:Հետաքրքրասիրությունը փող արժե,
կներեք  դրա  համար:Շնորհավորում  ենք  և  բարեմաղթանքներ  եմ  մաղթում։Հիանալի  է
տեսնել մարդկանց հաջողությունները, ովքեր այլ կերպ են մտածում:ՋԲ

«Ես ենթաստամոքսային գեղձի քաղցկեղի 4-րդ փուլ  եմ  վերապրել  այս յուղի  շնորհիվ:Ես
սկսեցի  քիմիայով  զբաղվել  2013  թվականի  դեկտեմբերին,  բոլորը  (ավելի  քան  200)
հետազոտության մասնակիցները մահացան:Ես միակն եմ, ով վերցրել է յուղը և ստիպված է
եղել թաքցնել այն բժշկից:Հիմա, երբ ես սկսեցի խոսել նավթի մասին, և նա հունիսի 5-ից
հայտարարեց  ինձ  քաղցկեղից  ազատ,  Նա  դեռ  փորձում  է  համոզել  ինձ  շարունակել
քիմիա:Ես հրաժարվում եմ։Այն ամենը, ինչ արել է այս բժիշկը, սխալ է ստացվել, սակայն այն
ամենը, ինչ ասել է Ռիկ Սիմփսոնը, պարզվել է, որ ճիշտ է:Իմ բժշկական գրառումները ցույց
են տալիս, թե ինչ են ասել բժիշկները, ես պետք է մահանայի մինչև հունվար, բայց այստեղ
եմ հունիսի վերջին:Շնորհակալություն Rick!Յուղն ինձ փրկեց քաղցկեղից, հուսով եմ, որ այն
կփրկի ինձ քիմիայից»: Բադդի

«Ես փաստացի ապացույց եմ, որ RSO-ն անմիջական ազդեցություն ունի MPNST-ի և NF1-ի
վրա:Բժշկական գրառումները, MRI, PET, CAT սկանավորումները ապացուցում են ուռուցքի
չափի և հակումների զգալի նվազում»: Քրիստինե

«Ամորձիս վրա 3,7 սմ ուռուցք ունեի։Ես օրական մեկ գրամ RSO էի ընդունում առանց այլ
դեղամիջոցների,  և  երբ  վերադարձա  բժիշկը,  նա  շփոթված  էր:Նա  ասաց,  որ  ուռուցքն
անհետացել  է  և  չի  կարող  բացատրել  դա:Այսպիսով,  ես  ասացի  նրան,  որ  ընդունում  եմ
RSO:Նա ասաց. «Ես այնքան էլ կրթված չեմ այդ թեմայի շուրջ, բայց կասեմ, որ դա պետք է
լինի միակ պատճառը, որ այն վերանա»: Ես վերջերս ունեցա ևս մեկ թռուցիկ և կարծում եմ,
որ դա պայմանավորված է նրանով, որ ես չեմ կատարել պահպանման դոզան:Ուրեմն 30 օր
օրական մեկ գրամ էլ  կանեմ ու տեսնեմ՝  վերջինի պես կվերանա։Ապա համոզվեք,  որ ես
պահպանում եմ հետո »: Բրանդտը

«Լավ  իմ  Peeps:Այսօր  այն  օրն  է,  որը  ես  միայն  հույս  ունեի,  որ  երբևէ  տեղի
կունենա:Բիոպսիայի  արդյունքները  գտնվում  են.Քորի  Յելլանդը  հենց  նոր  ՍՏԱՑԵԼ  Է
ՀԱՍՏԱՏՈՒՄ, ՈՐ ՆՐԱ ՔԵՑԳԵՏԸ 100%-ով իսպառ անհետացել է!!!!ԵՍ ԱԶԱՏ ՔԵՑԳԵՏԻԿ
ԵՄ!!!!!Նույնիսկ ոչ մի դիսպլազիա, ուր մնաց մեծ Ք.

Իմ անհավանական, զարմանալի ընկերներին, ովքեր միասին պատասխանատու էին, որ ես
կարողացա  ինձ  թույլ  տալ  դեղամիջոցը=բացարձակապես  բառեր  չկան նկարագրելու,  թե
որքան երախտապարտ եմ ես ձեզանից յուրաքանչյուրին:Դուք բոլորդ զարմանալի եք:

Հիզերին,  ով  առաջին  անգամ  ուղարկեց  ինձ  ՓԱԽԻ  ԲՈՒԺԻՑ  --  Այդ  տեսանյութը
բառացիորեն  փոխեց  իմ  կյանքը:Ո՞վ  կխոսեր,  հեյ:Ես  քեզ  սիրում  եմ!Ռիկ  Սիմփսոնին,
Ջինդրիչ  Բայերին  իմ  սրտի  խորքից...ՇՆՈՐՀԱԿԱԼՈՒԹՅՈՒՆ  Ձեր  գիտելիքների  և
աջակցության համար։Ես ողջ եմ այսօր ձեր բոլորի շնորհիվ:

Ես իսկապես օրհնված եմ, որ ունեմ նման հիանալի ընտանիք և ընկերներ»: Քորի
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«Ողջույն Ջինդրիխ, մի արագ գրություն ձեզ տեղեկացնելու համար, որ այսօր տեսել եմ իմ
բժշկին:Զեկույցում  ասվում  է,  որ  քաղցկեղը  (հետանցքային  ջրանցքի  քաղցկեղ)  այլևս
հնարավոր չէ հայտնաբերել:Անցյալ աշնանն ինձ ասացին, որ եթե ճառագայթում չանեմ, 2-4
ամիս ժամանակ ունեմ:Ես նախընտրեցի ճառագայթում չանել և փոխարենը փորձել RSO-
ն:Ակնհայտ է, որ այն աշխատեց:Իմ սրտի խորքից, շնորհակալություն, շնորհակալություն,
ՇՆՈՐՀԱԿԱԼՈՒԹՅՈՒՆ Ռիկին և ինքներդ ձեզ!!!!» Քորի

-- Քորի, btw, ի՞նչ քաղցկեղ էր դա:Սպիի վրա յուղ քսեք, այն էլ հավանաբար կանցնի։Ինչևէ,
հեռու մնացեք բժիշկներից, այլևս մի սկանավորում և այլն, և համոզվեք, որ ուտեք այնքան
յուղ, որքան կարող եք պահպանման չափաբաժիններով:ՋԲ

«Ես հնարավորություն  ստացա խոսել  Ռիկի  հետ մոտ 2  ամիս  առաջ ռադիոհաղորդման
ժամանակ...Ես պատմում էի նրան այն մասին, թե ինչպես է Rso-ն արդեն այդքան օգնել
ինձ...Ես ունեի նույն քաղցկեղը, ինչ Ֆարրա Ֆոսեթը...Անալ ջրանցքի քաղցկեղը բավականին
հազվադեպ  է...Պետք  չէ  շփոթել  կոլոռեկտալ  քաղցկեղի  հետ…  և  ես  NOOOOOOOOO
նպատակ ունեմ երբևէ դադարեցնել յուղը»: Քորի

-  Ես  նույնպես  մտադիր  չէի  դադարեցնել  նավթի  օգտագործումը,  դա  միանգամայն
հասկանալի է:ՋԲ

«Իմ վերջին հաջողության պատմությունը.Սա 50-ն անց մի կին է, ում մոտ ախտորոշվել է 3-
րդ փուլ,  բայց շատ մոտ է թոքերի քաղցկեղի 4-րդ փուլին:Այսօր ես ստացա սա. «Դե, իմ
մայրիկը մեկ ամիս առաջ գնաց իր համակարգչային տոմոգրաֆիայի և մի քանի օր առաջ
ստացավ իր արդյունքները:Այն ամբողջովին անհետացել է:Նրա բժիշկը կարդաց դրանք և
ասաց, որ ավելի մեծ զանգվածը պարզ է, և ոչինչ չի մնացել...

Նա  դեռևս  COPD  ունի,  բայց  մենք  կաշխատենք  դրա  և  նրա  ծխելու  վրա:  lol...Շատ
շնորհակալ եմ բոլորի համարխորհուրդներ և գիտելիքներ այն բաների մասին, որոնց մասին
մենք  երբեք  չգիտեինք:Ամեն  ինչ  մի  պատճառով  հավաքվեց,  և  մենք  այնքան  երջանիկ
ենք:Աստված օրհնի ձեզ և ձեր ընտանիքին»։ Քորի

- Թոքերի քաղցկեղի ինքնաբերաբար հեռացումը, կարծես, զարմանալիորեն հաճախ տեղի է
ունենում կանեփի յուղի առկայության դեպքում:ՋԲ

«Ընդամենը 4 գրամից հետո մենք ականատես եղանք արյան զեկույցների (ESR) կտրուկ
փոփոխությանը և հորս երիկամների թեստին, ով ունի միզապարկի քաղցկեղ, նա լավ քնում
է,  ժպտում  է,  ես  պարզապես  հուսով  եմ,  որ  նա  կվերադառնա  նորմալ՝  նայելով  Ռիկ
Սիմփսոնի  վիճակին։  նվիրվածություն  և  վստահություն,  ես  դեմ  էի  բոլոր  բժիշկներին  և
չթողեցի,  որ  հայրս  անցնի  քիմիաթերապիա,  մինչ  օրս  չեմ  զղջում  իմ  որոշման  համար:
Շնորհակալություն, Ռիկ Սիմփսոն»։ Արպիտ

«Հենց նոր ստացա մի ՀՐԱՇԱԼԻ լուր, որը ես կցանկանայի կիսվել բոլորիդ հետ:Ես կին ունեմ
այստեղ  մ.թ.ա.,  ես  ճիշտ  ուղղություն  եմ  ցույց  տվել  կրծքագեղձի  քաղցկեղով:Այն
մետաստազներ  է  տվել  նրա  թոքերի,  ստամոքսի  և  ուղեղի  վրա:Նա  մեկ  ամիս  է,  ինչ
բուժօգնության է եղել և երեկ այցելել է իր ուռուցքաբանին:Բոլոր ուռուցքները փոքրացել են,
և նրա ուռուցքային մարկերի թեստը ՆՈՐՄԱԼ է:Եվս մեկ անգամ Peeps – Կանեփի յուղը
սպանում է քաղցկեղը: Քորի

«Լավ, իմ բոլոր հրաշալի Peeps-ը, սա երկար ընթերցվելու է, բայց կարծում եմ, որ ես կարող
եմ  երեկ  հարվածել  PAYDIRT-ին:Անցյալ  սեպտեմբերից  ատամնաբույժիս  չեմ  տեսել:Այդ
ժամանակ ես կյանքիս համար պայքարի մեջ էի։Իմ ատամնաբույժին այդ պահին ասացին,
որ  ես  քաղցկեղ  ունեմ:Մենք  սովորական  խոսակցություն  ունեցանք,  որտեղ  ասացի,  որ
ճառագայթում  չեմ  անում  և  «այլընտրանքային  բուժում»  եմ  անում։Այդ  ժամանակ  նա
հարցրել էր, թե ինչ եմ անում։Ես տատանվում էի ասել նրան, քանի որ նա հայտնի էր իր
«կոշտությամբ», բայց ասաց, որ նա նայիRun From the Cure.Նա իսկապես զանգահարեց ինձ
այն բանից հետո, երբ նա դիտեց այն:Նա ասաց, որ որպես բժշկական մասնագետ, ինքը

- 77 -



հակված է լինել տուփի մեջ, որ ունի եղբայր՝ (բժիշկ) և մեկ այլ եղբայր՝ (դեղագետ) և ինչպես
երբեմն նրանք «բոլոր պատասխանները չունեն»։

Արագ  առաջ  դեպի  երեկ:Նա  ապշեց՝  տեսնելով,  թե  որքան  լավ  տեսք  ունեմ,  և  մի  պահ
անխոս,  երբ  ասացի,  որ  կանեփի յուղն  աշխատում  է:Նա սկսեց ամենատարբեր հարցեր
տալ։Դրանցից շատերը «գիտական հարցեր» են, որոնց ես չկարողացա պատասխանել։Նա
հարցրեց կլինիկական փորձարկումների, կանեփով բուժվող տարբեր հիվանդությունների և
այլնի մասին:Նա ցանկանում է խոսել իր եղբոր հետ իմ մասին, ինչպես նաև կանեփը՝ որպես
քաղցկեղի  «բուժիչ»,  և  նաև  ցանկանում  է,  որ  իր  եղբայրը  հետազոտի  կանեփը  որպես
դեղամիջոց:Արդյո՞ք լավ կլիներ, եթե նա վերցներ իմ բջջային համարն ու էլփոստի հասցեն:

Ահա թե որտեղ է այն մեծանում:Նրա եղբայրը՝ դոկտոր Ջեյք Թեյսենը, նախկինում եղել է
դեկանը  և  Վաթերլոյի  համալսարանի  Ֆարմակոլոգիայի  ծրագրի  ռահվիրա  էր:Նա  այժմ
դեղագործական  ընկերությունների  խորհրդատու  է  և  մասնագիտացած  է  «Քաղցկեղի
բուժման  նոր  մոտեցումներ»  ոլորտում։  Նա  ամուր  կապված  է  Կանադայի  քաղցկեղի
միության  հետ:(Նա  նաև  այն  մեկն  է,  ում  կառավարությունը  խնդրել  է  ղեկավարել
քիմիաբանության  հետ  կապված  սկանդալի  հետաքննությունը:)  Ջոնն  ասում  էր,  որ  իր
եղբայրը  հաճախ  է  ասել,  որ  քաղցկեղը  բուժելու  համար  պետք  է  ավելի  լավ  բան  լինի
այնտեղ:Ինչ-որ բնական, այլ ոչ թե քիմիական:Ես ասացի նրան, որ «այլևս չնայես»։ Կանեփը
«բնական բան է»: Քորի

«Ամուսնուս  մոտ  6  տարի  առաջ  ի  սկզբանե  ախտորոշվել  էր  շագանակագեղձի
քաղցկեղ:Մենք վստահեցինք բժշկական հանրությանը և գնացինք բուժման ավանդական
ճանապարհով, միայն թե 4,5 տարի հետո մեզ ասեցին, որ «աղետալի ձախողում» էինք, երբ
քաղցկեղը  վերադարձավ:Ես  մոտ  2  ամիս  հետևողականորեն  ուսումնասիրեցի  բոլոր
այլընտրանքային  բուժումները,  ներառյալ  ձեր  կանեփի  յուղը,  և  3  ամսվա  ընթացքում
ամուսնուս քաղցկեղի թիվը կիսով չափ կրճատվեց:Տասը ամիս անց, և նրա PSA-ն իջել է
0,11-ի՝ աննկատելի:

Շատ  ցավալի  է  լսել,  որ  մեր  կառավարությունը  հրաժարվում  է  ընդունել  որևէ
այլընտրանքային  դեղամիջոց,  ներառյալ  կանեփի  յուղը,  հիվանդությունների  բուժման
համար,  սակայն  մենք,  ինչպես  դուք,  «մասնագետների»  և  նույնիսկ  ընտանիքի  որոշ
անդամների  կողմից  ծաղրից  բացի  ոչինչ  չենք  ունեցել:Այնտեղ  գտնվող  բոլոր
«հասարակությունները» դեղագործական հսկողության մեծ խմբեր են, բայց ես «հասկանում
եմ»՝  կապված  արդյունաբերության  մեջ  աշխատող  միլիոնավոր  մարդկանց  համակարգի
ապամոնտաժման հետ, որն այնքան կոռումպացված է, որը տարեկան 20 միլիարդ դոլար է
հավաքում, որ երբեք բուժում չի լինի:Դիտավորյալ!!

Այս  ամբողջ  գործընթացն ինձ  ցույց  տվեց,  թե  իրականում  որքան խորն  է  նապաստակի
անցքը,  և  ես  այս  պահին  իմ  գտածոների  մասին  գիրք  գրելու  գործընթացում  եմ՝
համապատասխան  վերնագրով  «միացրեք  կետերը»:Սա  ԳՁՕ-ի,  արդյունաբերական
գյուղատնտեսության  և  մեծ  դեղագործության  պատմական  հեռանկարն  է  և  դրա
ազդեցությունը  յուրաքանչյուր  անհատի առողջության վրա:Ես  կշարունակեմ  հետևել  ձեզ
այս վեբ կայքում և մաղթում ամենայն բարիք և քաջառողջություն:Շնորհակալություն այն
ամենի համար, ինչ արել եք և շարունակում եք անել:Հարգանքներով՝ Կ.

«Մի  ընկեր,  քաղցկեղի  վերջին  փուլերում,  տառապելով  լեյկեմիայի  համար  քիմիո  և
ճառագայթային  խոշտանգումների  ծրագրով,  խաղողի  վազի  միջոցով  իմացավ  «Փախիր
բուժումից» և որոշեց փորձել նավթը այն բանից հետո, երբ մնացած ամեն ինչ չկարողացավ
բուժել իրեն: հիվանդություն.Ցավոք, նա շատ ուշ էր թողել իրեն փրկելու համար, բայց նրա
գիտելիքն  ու  հոգատարությունը  փրկեցին  ինձ:Հենց  այն  յուղն  էր,  որը  նա  չուներ
օգտագործելու  հնարավորություն,  որն  ինձ  սկիզբ  դրեց  դեպի  վերականգնման  իմ
ճանապարհը»։ Ստեֆան

«Իմ  սկեսրայրն  այսօր  առավոտյան  տեսել  է  իր  ուռուցքաբան  բժիշկին`  ստուգման
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համար:Դոկտորը լռեց.Իմ սկեսրայրը լեյկոզով հիվանդ է արդեն 15 տարի:Նա եղել է նավթի
վրա:Այսօր նրա լեյկոցիտների քանակը վերադարձել է նորմալ սահմանների:Ինչ քաղցկեղ??
ԿԱՆԵԲԻ ՅՈՒՂԸ ԲԱԺԱՆՈՒՄ Է ՔԱԿՑԵՑԻԿ ՄԱՐԴԿԱՆՑ». Կարեն

-- «Ոչինչ ավելի լավ է, քան մի բժիշկ, որը լռեցվել է:hehe Սիրում եմ այն!Դարձրեց իմ օրը»:
Ջեքի

«Բարև նորից  Ռիկ:Հուսով  եմ,  որ  այս  էլփոստը ձեզ  լավ  կգտնի:Ես  այսօր  գրում  եմ  ձեզ
հարցնելու  համար,  թե  որքան  ժամանակ  պետք  է  հիվանդը  մնա  յուղի  վրա:Ունենք
հսկայական ուռուցք ունեցող հիվանդ.Նա սկսել  է  մարտի 15-ից և մինչ  այժմ անցել  է 40
գրամ:2-րդ օրվանից նա ընդունում է 1,5 գրամ կամ ավելի/օր:Դուք կանգ եք առնում 60 գրամ
թերապևտիկ չափաբաժնի վրա:Փողը գործոն է այս հիվանդի համար:Նա մինչ այժմ ոչինչ չի
վճարել իր դեղերի համար։Նրանց Խնամակալը նվիրաբերել է առաջին 60 գրամ ձեթը, բայց
չի  կարող  հավերժ  անվճար  դեղորայք  տալ։Շնորհակալություն  ձեր  ներդրման  համար:Ես
գնահատում եմ ձեր խորաթափանցությունը:Հարգանքներով՝ Ջանեթ»

«Հարգելի Ջանեթ, դուք ասում եք, որ նա օրական 1,5 գրամ կամ ավելի է ընդունում երկրորդ
օրվանից:Իմ  արտադրած  յուղն  այնքան  ուժեղ  է,  որ  միջին  վիճակագրական  մարդուն
սովորաբար  տևում  է  մոտ  5  շաբաթ,  որպեսզի  հասնի  այն  կետին,  որտեղ  նա  կարող  է
օրական 1 գրամ ընդունել:Հնարավոր է խնդիր լինի այն շտամի հետ, որն օգտագործվել է այս
նավթային կանեփի արտադրության համար: Կանեփի շտամները կարող են շատ տարբեր
լինել  իրենց  բուժիչ  կարողություններով,  ուստի  խնդիրը  կարող  է  լինել
լարվածությունը:Սովորաբար,  երբ  հիվանդը  60  գրամ  յուղ  է  ընդունում,  քաղցկեղն
անհետանում  է:Բայց  եթե  դա  չլինի,  ես  կշարունակեի  նրանց  ձեթը  տալ,  մինչև  այն
լինի։Ժամանակը  և  պահանջվող  յուղի  քանակը  կարող  են  մեծապես  տարբերվել  անձից
անձից:Մենք բոլորս տարբեր ենք, և որոշ մարդիկ շատ ավելի արագ են ապաքինվում, քան
մյուսները:Սովորաբար այն մարդիկ, ովքեր քիմիայից և ճառագայթումից շատ են վնասվել,
ավելի  երկար  բուժում  և  ավելի  շատ  յուղ  են  պահանջում:Յուղը  պետք  է  վերացնի  այս,
այսպես  կոչված,  բուժումը  թողած  բոլոր  վնասները:Իմ  խորհուրդը  կլինի  փորձել  նավթ
արտադրել մեկ այլ ուժեղ ինդիկա շտամից, բայց անպայման պահել նրան յուղի վրա, դա
միակ բանն է, որ ես գիտեմ, որը կարող է փրկել նրա կյանքը:Լավագույն մաղթանքներով՝
Ռիկ Սիմփսոն»

«Կանեփի յուղը չի կարող ձեզ փրկել մահացու քիմիաթերապիայից:Յուղը կարող է ավելի
շատ օգնել, եթե հիվանդը հրաժարվի քիմիայից»։ Սթիվ

«Ես վստահ չեմ, որ սա հաջողություն է, բայց ես վստահ եմ, որ դա մեկ է:Եթե  որևէ մեկը
զարմանա, թե ինչու ես տղամարդկային ձայն ունեմ, դա ոչ թե նրա համար է, որ ես ծխող էի
կամ որևէ այլ բան. ես երբեք չեմ ծխել, այլ այն պատճառով, որ վահանաձև գեղձս հեռացվել
է:Ես 51 տարեկան եմ (մեկուկես!) և 20 տարեկանից յուղ եմ օգտագործել:Ինձ պարզապես
միշտ  հաճելի  է  գոլորշիացնելը:Մի  քանի  տարի  առաջ  ես  սկսեցի  կուլ  տալու
դժվարություններ  ունենալ,  և  բժիշկներս  վահանաձև  գեղձիս  հանգույցներ
հայտնաբերեցին:Իմ վահանաձև գեղձի հանգույցները, որոնք ես պետք է գնայի քաղցկեղի
թեստավորման համար:Երբ նրանք դա անում են, նրանք ուղղակի մեծ էշի ասեղ են կպցնում
ձեր  կոկորդին  և  մտնում  են  հանգույցները՝  փորձարկվելու  համար:Նրանք  ձեզ  ոչինչ  չեն
տալիս, առանց անզգայացման, գտնվելու վայրի պատճառով:Այսպիսով, արեք սա մի քանի
անգամ և տեսեք, թե արդյոք կարող եք հանգիստ նստել:Ինչևէ, 6 անգամ դանակահարվելուց
հետո  և  վահանաձև  գեղձս  այնքան  մեծացավ,  ես  կուլ  տալու  և  շնչելու  հետ  կապված
խնդիրներ  ունեցա,  ես  վահանաձև  գեղձս  հեռացրեցի:Ընտանիքիս  բոլոր  քաղցկեղով
հանդերձ,  ես  մտածեցի,  որ  խաղից առաջ կլինեմ:Ոչ  մի  քաղցկեղ:Ոչ  ոք.Ես միակն եմ  իմ
ընտանիքում,  ով  մինչ  այժմ  փրկվել  է  քաղցկեղից:Ես  նավթով  եմ  զբաղվում  20
տարեկանից:Ես  ունեցել  եմ  գրեթե  բոլորըՔաղցկեղի  թեստ՝  կապված  ընտանեկան
պատմության հետ, և մինչ այժմ Փառք Աստծո:Դու հաշվարկում ես :-)», Ջանեթ
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«Ես բազմիցս կիսվել եմ Ռիկ Սիմփսոնի Phoenix Tears-ով իմ ֆեյսբուքյան պատին... հետո մի
օր իմ ընկերուհին իր մահվան մահճում էր՝ լիմֆոմայով:Երբ նա տեսավ իմ գրառումները
յուղի վերաբերյալ, նա անմիջապես սկսեց վերցնել յուղը և այժմ ԱԶԱՏ է ՔԱԿՑԵՂԻՑ:Նրա
բժիշկները զարմացած են.Նրան ասացին, որ նա երեք ամիս ունի ապրելու… ՍԽԱԼ ԷԻՆ»:
Ջեյմի

"Ես եմ բուժելով TERMINAL քաղցկեղով հիվանդ կնոջը, RS կանեփի յուղով, և նա վերջապես
լավանում է:ԱՇԽԱՏՈՒՄ Է!" voodootattooo

«Նույն  բանն անելով  հիմա.25% THC SKYWALKER OG,  վերջին OG յուղը  իմ PSA-ն 160
էր:100 գրամից հետո այսօր 7-ն է»։ Ջիմի

«Բարև Քրիս, թարմացրե՛ք...քաղցկեղը հեռանում է...նա երեկ առավոտյան զանգահարել է
իր  շփոթված  ուռուցքաբանից:Սովորաբար  մենք  հանդիպում  ենք  դեմ  առ  դեմ,  բայց  նա
զանգահարեց  նրան  այս  անգամ՝  մի  քանի  շաբաթ  առաջ  արված  բոլոր  սկանավորման
արդյունքների  մասին  տեղեկացնելու  համար:Լյարդ  -  քաղցկեղն  այլևս  չի  երևում:Թոքերի
քաղցկեղը, մեկ թոքերի քաղցկեղն անհետացել է, իսկ մյուսը զգալիորեն նվազել է:Նա չնշեց
կրծքի մասին...Այսպիսով, մայրիկը հետ է կանչում նրան մի քանի հարցերի և մեզ համար
հանդիպում նշանակելու, որպեսզի մտնենք և խոսենք նրա հետ և դիտենք անցյալ և վերջին
սկանավորումները:Ես վախենում եմ, որ նա մի փոքր ցնցված էր, երբ բժիշկը սկսեց խոսել իր
լյարդի  և  թոքերի  քաղցկեղի  անհետացման  մասին,  և  նա  մոռացավ  հարցնել  իր  կրծքի
տարածքի մասին:

Բոլոր  սկանավորումները  եղել  են  հորմոնալ  թերապիայի  նոր  փորձարկման  համար
նախնական զննման համար...բայց բժիշկն ասում է, որ նա այլևս թեկնածու չէ հորմոնների
հետազոտության  համար,  քանի  որ  հիվանդը  պետք  է  ունենաաճըՔաղցկեղային
տարածքներում և նրա բոլոր տարածքները ՉԵՆ աճում, այլ մահանում են:Մենք լուսնի վրա
ենք  նավթի  արդյունքներով!!!Երբ  ես  խոսեցի  Ռիկի  հետ  մոտ  մեկ  ամիս  առաջ  մորս
վերաբերյալ,  նա առաջարկեց,  որ  նա պետք է  գնա երկրորդ 90-օրյա բուժմանը,  և  մենք
պլանավորում  ենք  դա  սեպտեմբերի  սկզբին:Միևնույն  ժամանակ  մենք  նրան  կդնենք
պահպանման  դոզան:  Վա՜յ։Նա  բուժման  սկզբից  գիտեր,  որ  յուղն  աշխատում  է  իր
ուռուցքների վրա, նա զգում էր, թե ինչպես են դրանք փոքրանում և հեռանում:Մենք բոլորս
այնքան շնորհակալ ենք, որ դուք ինձ ներկայացրեցիք ձեր վավերագրական գաղափարը և
կիսվեցիք այս վերաբերմունքով:Հավերժ երախտապարտ, Սինդի»

«Բարև սիրելի Քորի...Ուղղակի ուզում էի տեղեկացնել, որ մայրիկիցս ունեցած յուղը տվել եմ
ընկերուհուս, ով կրծքագեղձի քաղցկեղ ունի...Նա վերցրեց մեկ ամիս և այն ռեմիսիայի մեջ
է...Որոշ քաղցկեղային բջիջներ մեռած են ուռուցքում...Եվ բժիշկը զարմացած էր և դրական,
և, ըստ երևույթին, եթե հաջորդ անգամ ավելի լավ արդյունքներ ունենա, նրանք կսկսեն ինչ-
որ բան անել յուղի հետ կապված:Ես այնքան երջանիկ եմ և շնորհակալ եմ Աստծուն, որ թույլ
տվեց  ինձ  այս  կնոջը  տրամադրել  կանեփի  յուղի  մասին  այդ  տեղեկությունը::))  Շատ
կցանկանայի, որ մայրս ամեն օր յուղ վերցներ...»:

«Բարև  Ռիկ,  ես  լավ  նորություն  ստացա:Մայրս  հոգեպես  այլևս  չդիմացավ  այն
գիտակցությանը, որ կրծքագեղձի քաղցկեղ ունի, ուստի վիրահատվեց:Այնուամենայնիվ, նա
կերավ այդ չափաբաժնի 30 գրամը և խմում էր մի քանի բուսական թեյեր ինչ-որ տղայից,
որն ունի բոլոր տեսակի բժշկական դեղաբույսեր, և նա նույնպես դրեց այդ դեղաբույսերի
վիրակապերը:Ինչևէ, երբ բժիշկները հանեցին այդ քաղցկեղը, այն 7 մմ-ից ոչ ավելի մեծ էր և
100% հյուսվածքից, միայն 1%-ն էր ակտիվ, չարորակ և մահամերձ փուլում:3 բժիշկ նայում
էին սա, և նրանք ասում էին, որ երբեք նման բան չեն տեսել…Այսպիսով, եթե նա առանց
վիրահատության մնար ավելի 1-2 շաբաթ, ամեն ինչ կվերանա:Հիմա նա ամեն օր ընդունում
է յուղը 1 ու կես գրամով և հիմա հասկանում է, որ վիրահատությունը բոլորովին ավելորդ է
եղել։
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Այնուամենայնիվ, նա այժմ շատ ավելի հանգիստ է, քան նա էր, քանի որ նա կատաղի էր,
ուստի մենք չկարողացանք նրան հեռացնել վիրահատությունից...բայց հիմա ամեն ինչ լավ է,
և դեղաբույսերն ու  ձեթը նույնպես իրենց գործն արեցին:Ինչևէ,  հիմար բժիշկները նրան
տվել  են  23 ռադիոթերապիա,  բայց  նա ասաց,  որ  չի  անի,  և  բժիշկը  տողերի արանքում
ասաց, որ ինքը ճիշտ է:Անհավատալի է, թե որքան հեռու են գնում այս բժիշկները:Բոլորն
ասում են բարև, Ռիկ:Շատ շնորհակալ եմ առաջարկության համար և տվեքԵվս մեկ անգամ
մեծ շնորհակալություն եմ հայտնում Ջինդրիչին»։ Սասա

«Ռիկը...մի ընկերոջը հենց նոր գլխից գլխուղեղի ուռուցք են հանել...նա թոքերի վրա բծեր
ունի...նրանք  ուզում  են,որ  նա քիմիա և  ճառագայթում  անի...Արդյո՞ք  նավթի  ընդունումը
վատնում է քիմիայի և ճառագայթահարման ժամանակ:Ուշագրավ է տեսնել, թե ինչպես է
նա  գլխուղեղի  ուռուցքը  հեռացնելուց  հետո,  նա  80  տոկոսով  ավելի  լավ  է,  քան  անցյալ
շաբաթ՝ այդ բանը գլխում...Ես ուզում եմ նրան ասել, որ քիմիա և ճառագայթում չանել և յուղ
անել, բայց դա իմ ընտրությունը չէ...» Շարոն

- Շարոն, դա կմեծացնի նրա գոյատևման հնարավորությունները:Բայց իրականում, եթե նա
քիմիա ընդունի, դրանից հետո պետք է 120-180 գ յուղ ընդունի միայն վնասը վերացնելու
համար:Իհարկե, եթե նա ողջ մնա թունավորումից։Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջ.Բ

«Բոլոր դուք,  ժպտերեսներիդ համար, ովքեր կարծում են,  որ Ռիկ Սիմփսոնը խաբեբա է,
դուք պետք է իմանաք, որ Միշել Օլդրիչը հենց նոր բուժեց իր թոքերի քաղցկեղը 3-րդ փուլով
կանեփի յուղով, որը տրամադրել էին Վալերի Քորալը և WAMM-ը:Ինչու՞ լրատվամիջոցները
և  բժիշկները  չեն  կարող  մեկ  անգամ  սկսել  ճշմարտությունն  ասել:Կանեփը  բուժում  է
քաղցկեղը, աստված ջան!!!Եվ անպատասխանատու մարդիկ են նրանք, ովքեր փորձում են
լռեցնել այս իրականությունը, ոչ թե իմ և Թոմիի նման մարդիկ, ովքեր ցանկանում են, որ
աշխարհն իմանա կանեփի և քաղցկեղի մասին ճշմարտությունը»: Սթիվեն Հագեր

«Ես  պարզապես  ուզում  էի  մեծ  շնորհակալություն  հայտնել  Ռիկ  Սիմփսոնին,  Ջ.Բ.-ին  և
ցանկացած այլ անձի, ով կապված է եղել Ռիկի հետ տարիների ընթացքում:Կնոջս մոտ 18
ամիս  առաջ  ախտորոշեցին  գլխուղեղի  ուռուցք,  և  ուռուցքաբաններն  անմիջապես
հրաժարվեցին նրանից, քանի որ նա արդեն 4-րդ փուլի 3-րդ կուրսում էր:Մենք սկսել ենք
նավթը 2014 թվականի սկզբին, և մենք ունեցել ենք և՛ ուռուցքի չափերի կրճատում, և՛ նրա
կյանքի  որակի  բարձրացում:Ուղեղի  ուռուցքի  ախտորոշումից  մոտ  18  ամիս  անց  կինս
շարունակում է ամեն օր մեքենա վարել և շաբաթը 3 օր աշխատել՝ իրեն զբաղված պահելու
համար:Նրա էներգիայի մակարդակը նույնպես դանդաղորեն վերադառնում է, և նա սիրում
է այն փաստը, որ իր մազերը նորից աճում են:LOL - սրանցից ոչ մեկը հնարավոր չէր լինի,
եթե չլիներ քո նմանների քրտնաջան աշխատանքն ու համառությունը:Շատ շնորհակալ եմ և
շարունակեք ձեր լավ աշխատանքը»: Բարրի

«Ինձ մոտ 5 շաբաթ առաջ ախտորոշեցին 12 մմ չափի ուռուցք աջ ներքևի թոքերիս մեջ:Ես
տեղադրեցի  1/3  գ  RSO,  որը  ես  պատրաստեցի,  որը  ոսկեգույն  էր,  փոքր  ժելատինե
պարկուճի մեջ և օրական 2 անգամ մտցրեցի որպես մոմ՝ գլանաձև «ներարկիչի» գործիքի
օգնությամբ,  որը  հայտնաբերվեց  էգերի  մոտ:  խմորիչ  վարակի  քսուք  բուժում,  որն  իմ
պահարանում  էր:Սա  չափազանց  արդյունավետ  և  հեշտ  միջոց  էր  մոմիկի  պարկուճը
տեղադրելու  համար...Հետագա 4  շաբաթվա ընթացքում  մի  քանի  սկանավորումից  հետո
ուռուցքը փոքրացավ 1 մմ չափսով և անգործուն էր... ինչը նշանակում է ՄԵՌԱԼ!!!Սա տևեց
4 շաբաթ, և այժմ դա անհանգստություն է առաջացնում քաղցկեղի Dr.Շնորհակալություն JB
խորհրդի համար... Դա նույնպես բացարձակապես ոչ էյֆորիկ էր:Բացի սրանից, ես օրական
3 անգամ ընդունում էի 1 գ նույն յուղը:1 ԱՄԻՍ, և դա սպանեց իմ քաղցկեղը!! Գաբրիելլա

«Շնորհակալություն Rick Simpson!!Կանեփի յուղը ամիսների ընթացքում բուժեց իմ 15-ամյա
դստեր գլխուղեղի քաղցկեղի 8,8 տարվա պայքարը!!!!Աստված օրհնի քեզ!!!!!!" Կարեն

«Բարև  բոլորին,  ես  հիանալի  լուր  ստացա:Կինը  երկուշաբթի  ստացել  է  իր  PET
սկանավորման արդյունքը:Նա քաղցկեղ  ուներ  6  փուլից  հետո  քիմիա և  մեկ  ցողունային
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բջիջների փոխպատվաստումից հետո 5 տարի, այնուհետև այն նորից վերադարձավ:6 ամիս
առաջ նա պետք է ևս մեկ փոխպատվաստում կատարեր, բայց այն չեղարկվեց, քանի որ
դոնոր  չգտան:Այսպիսով,  նա  սկսեց  նավթի  վրա:Երկուշաբթի  բժիշկը  մեզ  ասաց,  որ
քաղցկեղն  անհետացել  է:Շնորհակալություն  նավթի  համար,  Ռիկ:Դուք  տղամարդն  եք,
շնորհակալություն»: Լուկ

--  Շնորհակալություն,  Լյուկ:Բժշկական  փաստաթղթերն  ավելի  քան  ողջունելի  կլինեն:Նա
պետք է մնա պահպանման դոզան:Հնարավորինս հնարավորինս շատ ձեթ կուտեի։Խնդրեք
նրան  հեռու  մնալ  ավելի  շատ  սկանավորումներից,  եթե  հնարավոր  է:Youtube-ի
տեսանյութերի վկայությունը հիանալի կլիներ:Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջ.Բ

«Ես կցանկանայի շնորհակալություն հայտնել  (xxx)  նավթի համար,  որը նվիրաբերվեց իմ
քաղցկեղի  համար:Այս  պահի  դրությամբ  իմ  մարմնում  քաղցկեղ  չկա!!Ժողովուրդնե՛ր,  դա
իսկապես  աշխատում  է,  ամբողջ  ապացույցը  իմ  բժշկական  գրառումներում  է:Շատ
շնորհակալ եմ բոլորիդ և մեծ աջակցություն արցունքներին!!!” Բեկի

«Բութ մատը դեպի Ջինդրիչ, նա միանգամայն ճիշտ էր, երբ տեղական քսուքը քսում էին
անմիջապես մաշկին,  այլ  ոչ  թե վիրակապին:Տարբերությունը  նման էր  գիշեր  ու  ցերեկ»։
Ռոննի  Սմիթ
--  Իհարկե.20-30-50%  յուղով  թուրմերը  նույնպես  հիանալի  են  աշխատում,  քանի  որ
հեշտությամբ անցնում են մակերեսի տակ։Որոշ դեպքերում կանեփի սերմի յուղը (կամ շի
յուղը) և կանեփի յուղի խառնուրդները նույնպես շատ օգտակար են:Բայց տրամաբանորեն,
որքան շատ յուղ ստանաս հենց վերքի վրա, այնքան լավ:ՋԲ

«Նախկինում ես գրել էի, որ կրծքագեղձի քաղցկեղը բուժելիս հաջողություն ունեցանք:Այժմ
բժիշկները հիվանդին ասացին, որ նրա արդյունքներն այնքան լավ են, որ նա պետք է գնա
աշխատանքի։Հիվանդն ասաց ՓԱՌԱԿԱԼ ԱՍՏԾՈՒՆ,  իսկ բժիշկն ասաց,  որ  նա պետք է
շնորհակալություն հայտնի նրան, ոչ թե Աստծուն, և ես հարցնում եմ, թե ինչի համար նա
ոչինչ  չի  արել,  բայց  անընդհատ ասում  է  նրան,  որ  նա պետք է  քիմիա և ճառագայթում
ընդունի... խելագար բժիշկ…

Բայց մենք այն տեղափոխեցինք հաջորդ մակարդակ, մենք բուժում ենք ինչ-որ մեկի դեմքը,
քանի որ այն ոչնչացվել է հաբերով 5 տարի առաջ:Այս մարդը աղիների հետ մեծ խնդիրներ
ուներ,  և  սկզբում  կարծում  էին,  որ  դա  քաղցկեղ  է,  և  նրան  տալիս  են  մի  քանի  ուժեղ
դեղահաբեր, որոնք հետո ոչնչացրել են նրա դեմքը, նա նման է գորտի:Հետո ասացին, որ դա
կարող է լինել Կրոնի հիվանդություն և այլն, և այլն:

Իմ կարծիքն այն է, որ այս մարդը 5 տարի փորձում էր բուժել իր դեմքը, բայց դա անհաջող
էր:Նա 5  անգամ կանեփի յուղ  է  քսել  դեմքին,  և  նորից  մենք չենք  կարող հավատալ,  թե
ինչպես է այժմ նրա մաշկը:OMG, նա այնքան երջանիկ է, որ այժմ կարող է կրկին լինել ինքն
իրեն:

Փորձում եմ մի քանի նկար անել, բայց ամեն 3 օրվա ընթացքում, բայց մաշկը այնքան արագ
է լավանում,  որ  չեմ կարող ցույց  տալ,  թե ինչպես էր  նրա դեմքը նախկինում,  բայց  նրա
թույլտվությամբ մենք հաջորդ օրերին ցույց կտանք նրա հին նկարները (միայն դեմքի մաշկը)
և նորը, որպեսզի դուք մարդիկ տեսնեք տարբերությունը...» Ժասմին

«Ես 39 տարեկան կին եմ, ունեմ 2 տարեկան և հանդիպել եմ կրծքագեղձի քաղցկեղով:Այս
յուղն  իմ  դեղն  ու  բուժումն  է։Այս  մարդիկ  այնքան  լցված  են  ագահությամբ:Նրանք
պատկերացում  չունեն,  թե  ինչ  ցավի ու  տանջանքների միջով անցնում  ենք  մենք և մեր
ընտանիքները:Պարզապես եսասիրական ագահություն:Կարմա»: Սալի

«Դե, երկու շաբաթ…Բժիշկն ասաց, որ միզապարկիս մեջ 2-3 սմ ուռուցք կա:Ուզում էի ինձ
տանել  անմիջապես  ԿԱՄ:Ստիպեց  այն  անհետանալ  14  օրից  պակաս
ժամանակում:Հաստատված է CT սկանավորման միջոցով:Ախտորոշվել է 2/15-ին, CT սկան
արվել է 2/29-ին»: Գերշ
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«Այս համակարգչային տոմոգրաֆիան արվել է 14 օր հետո, երբ իմ միզապարկի մեջ 2-3 սմ
երկարությամբ  ուռուցք  է  նկատվել՝  շրջագծով:Ընդամենը  14  օրվա  ընթացքում,
օգտագործելով միայն եթերային կանեփի յուղը, միզապարկում ուռուցք չի նկատվում։Կանեփ
միայն…  14  օր…գնացել  է.Խնդրում  եմ,  օրենսդիրները  հասկանան  սա։Դեղերս  մի՛
վերցրու։Սա հարբելու ևս մեկ միջոց չէ:Այս դեղամիջոցը փրկում է իմ կյանքը»։ Գերշ

"ԼԱՎ ...Ստացել եմ պաթոլոգիայի եզրակացությունը։Միզապարկիս ուռուցքը փոքրացել էր
մինչ այն հանել էին։Բժիշկը վերջին անգամ այն տեսել է մոտ 2,5 սմ:Երբ այն հանեցին, այն
փոքրացել էր մինչև 0,5 սմ։Հետաքրքիր է՝ այս բժիշկն ի՞նչ կասի այդ մասին»։ Գերշ

«8  ամիս  առաջ  միզապարկիս  մեջ  հայտնաբերեցին  ուռուցքներ,  որոնք  նման  էին  մանր
սրածայր ոզնիների:Պաթոլոգիայի զեկույցում ասվում է, որ նրանք բարձր կարգի են, շատ
ագրեսիվ  չարորակ,  քաղցկեղ:Նրանք  կարող  էին  կտրվել:Ես  փորձեցի  մի  քանի
տեղայնացված  բուժում,  բայց  ստիպված  եղա  դադարեցնել,  քանի  որ  դա  ինձ  շատ
հիվանդացրեց:Դեկտեմբերին իմ երկրորդ վիրահատությունը, նրանք հայտնաբերեցին ավելի
շատ ուռուցքներ և նոր բարձր ագրեսիվ չարորակ քաղցկեղ, որը հարթ էր պատին, ուստի
նրանք չկարողացան կտրել այն:Այս տեսակը արագ տարածվում է այլ օրգանների վրա։

Այդ  իսկ պատճառով,  երբ  երեկվա վիրահատությունը ցույց  տվեց,  ՈՉ ՔԵՑԳԵՏԻՆ, և իմ
բժիշկն ասաց, որ իմ միզապարկը մաքուր է, ինչպես երեխային, ես զգում եմ, որ դա հրաշք
էր:Հիմա,  ահա  թե  ինչ  եմ  արել,  եթե  ձեզ  հետաքրքրում  է:Մի  վախեցեք,  պարզապես
օգտագործեք այն, ինչ կարող եք և միևնույն ժամանակ վայելեք այն, ինչ ձեզ դուր է գալիս
չափավոր քանակությամբ...» Միշել

«Իմ  եղբայրն  ուներ  4-րդ  փուլի  ճնշման  վերք/խոց:Միայն  4  փուլից  այս  փուլն  անբուժելի
է։Ըստ արևմտյան բժշկության՝ 3-րդ փուլն անցնելուց հետո դուք չեք կարող բուժել առանց
մաշկի  փոխպատվաստման:Ոսկորն  ու  հյուսվածքները  տեսանելի  էին,  բայց  արդիական
RSO-ն 3 օրվա ընթացքում առաջացրեց մաշկի նոր աճի ի հայտ գալ:Հոսփիսի բուժքույրերը
դա անվանեցին «հրաշք»: Դա պարզապես կանեփ էր:

Նա բարձրացավ օրական 0,2-ից մինչև 1 լրիվ գրամ:5-ն ինձ իսկապես կխառնի, բայց նրան
ավելի  շատ  էր  պետք  ոսկորների  քաղցկեղից  ցավազրկելու  համար,  որպեսզի
քնի:Ենթադրվում է, որ դուք պետք է յուղը պատրաստեք ինդիկայով, այնպես որ ցանկացած
բարձր չափաբաժին պետք է օգտագործողին քնի պատճառ դարձնի, հենց որ այն սկսվի 1
ժամից մինչև 1,5 ժամ հետո:Այն ձեզ դնում է խորը քնի մեջ, և դուք անում եք ձեր բուժման
մեծ մասը, երբ լավ խորը, REM քուն եք ստանում:

Որքան շատ եք վերցնում, դա անհարմար զգացում չէ:Դա պարզապես ստիպում է ձեզ ավելի
արագ և խորը քնել:Եթե դուք իսկապես շուտ եք արթնանում քնից, կարող եք գլխապտույտ
զգալ, կարծես հարբած եք, բայց ոչ անհարմար:lol

RSO-ն թույլ տվեց եղբորս հանգիստ քնել հիվանդանոցում գտնվելուց հետո ամիսներ անց
առաջին անգամ:Խոտաբույսի գոլորշիացումը նրան ավելի շատ թեթևացում տվեց, քան 80+
մգ Oxycontin և այլ pk կոկտեյլ:Նա նաև ֆենտանիլ IV էր ընդունում, բայց ոչինչ այնքան չէր
հանգստացնում նրան, որքան RSO-ն:Ես դա երբեք չեմ մոռանա»: Միշել

«Ես  հիմա  ապրում  եմ  իմ  RSO-ի  պատմությունը:Պայքար  ձվարանների  քաղցկեղի
հազվագյուտ տեսակի դեմ.Ունեցել  է  վիրահատություն  և քիմիա և որդեգրել  շատ ավելի
առողջ  ապրելակերպ,  օրգանական  ամբողջական  սնունդ,  հավելումներ  և  այլն,  բայց
քաղցկեղը վերադարձել է:Հետո ես գտա Run from the cure!Որոշ ժամանակ պահանջվեց,
որպեսզի ամեն ինչ կազմակերպվի, քանի որ կանեփն անօրինական է այստեղ՝ NZ-ում:Բայց
ինձ հաջողվեց ձեթի փոքր խմբաքանակ պատրաստել և սկսեցի օգտագործել այն։2 շաբաթ
անց իմ ուռուցքային մարկերները 200-ից հասան 140-ի՝ մեկ տարվա ընթացքում առաջին
անկումը!!Ես 5 շաբաթ հետո վերջացրի նավթը, և ինձանից 2 ամիս պահանջվեց, որպեսզի
ձեռքս  առնեի  ևս  մի  քանիսը:Ուռուցքային  մարկերները  նորից  բարձրացան  (վերջին
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թեստում՝ 262...),  բայց մենք արդեն 3 շաբաթ անց ենք,  և մատները խաչված են,  նրանք
նորից կիջնեն արյան հաջորդ թեստով...

Ես հավատում եմ RSO-ին և զգում եմ, որ մենք պետք է այն հասանելի դարձնենք բոլորին,
ովքեր դրա կարիքն ունեն:Նույնիսկ եթե իմ քաղցկեղը չի բուժվում RSO-ի կողմից (բայց ես
հավատում  եմ,  որ  դա կբուժվի),  դա արդեն  ինձ  շատ լավ բան է  արել:Դա ինձ  տալիս  է
հիանալի,  հանգիստ  քուն:Եվ  դա  կարգավորում  էր  իմ  աղիքների  շարժումները...Ես
հսկայական հիացմունք ունեմ այն  բանի համար, ինչ Ռիկ Սիմփսոնն արել է մարդկության
համար:Նա  արժանի  է  Նոբելյան  մրցանակի՝  լավագույն  բժշկական  բացահայտման
համար:Եվ այն, ինչ դուք և ձեր կազմակերպությունն անում եք:Ես պարզապես հասարակ
օրինապաշտ քաղաքացի եմ և ինձ սարսափելի եմ զգում, որ ստիպված եմ անօրինական
բաներ  անել  ինձ  բուժելու  համար:Ուրեմն  շարունակե՛ք։Երբ  էներգիաս  վերականգնվի,
կմիանամ շարժմանը»։ Դուն

«Ռիկի  պատճառով  ես  բառացիորեն  տեսել  եմ  RSO-ի  արդյունքները:Կարճ  ժամանակ
աշխատեցի կլինիկայում։Երբ ես սկսեցի այնտեղ, մի մարդ եկավ կոկորդի քաղցկեղի չորրորդ
փուլով:Նրան դրել են RSO-ի վրա։90 օր անց նա լիովին բուժվեց»։ Կարլ

«Հենց  նոր  բուժեցի  հորս,  ում  մոտ  ախտորոշվել  էր  միզապարկի  քաղցկեղ:Ուռուցքները
մահացած  էին  5  շաբաթ  բուժումից  հետո։Շնորհակալություն  Ռիկ  Սիմփսոնին  ձեր
գիտելիքների,  ոգեշնչման,  վճռականության  և  ժողովրդի  հանդեպ  ձեր  սիրո  համար»:
Քրիստինե

«Ես  RSO  եմ  պատրաստել  երկու  հոգու  համար  հիմա,  երկու  անգամն  էլ  հիանալի
արդյունքներով:Մեկն ուներ MRSA, նա յուղը քսում էր տեղային մեկ շաբաթ... ԲՈՒԺՎԱԾ!!
Երկրորդն  ուներ  բազալբջջային  մաշկի  քաղցկեղ,  որը  կիրառվում  էր  տեղային  2  շաբաթ
շարունակ...ԱԲՈՒԺՎԱԾ:Օ,,  և ես դեմքիս վրա բիծ ունեի,  մտածեցի,  որ  դա երևի մաշկի
քաղցկեղ է, ուստի ես 6 օր տեղային քսեցի... ԳՆԱՑԱԾ!!!” Մարիա

«Ֆանտաստիկ!Մայրս  2011  թվականի  փետրվարից պայքարում  է  կրծքագեղձի  քաղցկեղի
դեմ, և քաղցկեղը կամաց-կամաց մետաստազներ է ստանում ամբողջ մարմնում՝ ներառյալ
նրա  թոքերը,  որոնք  մի  քանի  ամիս  շարունակ  գրեթե  ամեն  շաբաթ  ստիպված  են  եղել
արտահոսել.Մինչեւ վերջերս.RSO-ն ընդունելուց հետո մեկ շաբաթվա ընթացքում նրա դեմքի
և պարանոցի այտուցն անհետացավ,  ինչպես նաև ռոզացեան:Նա նույնիսկ դադարեցրեց
արյան ճնշման իր դեղամիջոցները, որոնք նա ընդունում էր 20+ տարի, և նրա թոքերում
հեղուկը նվազել է մինչև 6 մլ:Ես հավատում եմ,  որ սա է բուժումը:Հրաշալի է վերջապես
տեսնել այդ արծաթե ծածկը նման սարսափելի հիվանդության մեջ»: Հրեշտակ

«Ուրեմն ստուգեք սա!

- Կնոջ մոտ 2012 թվականի դեկտեմբերի 14-ին ախտորոշվել է արգանդի վզիկի քաղցկեղ III-
b փուլ:

- Կինը սկսեց կանեփի յուղը դրանից մեկ ամիս չանցած:

- Կինը սկսել է քիմիա և ճառագայթում 2013 թվականի փետրվարից անմիջապես առաջ:
(Տեխասում ընտրության մեծ հնարավորություն չկա)

- Կնոջն ասացին, որ հազիվ թե առկա է քաղցկեղի նշան 6 մայիսի, 2013թ.

5 ամսից էլ քիչ ժամանակ, և կինս գրեթե հաղթահարեց քաղցկեղը III աստիճանի, այս ամենը
նավթի պատճառով»: Քոլտ

«Հարգելի  Ռիկ,  Աստված  օրհնի  քեզ:Տարիների  ընթացքում  ես  կորցրել  եմ  իմ  մորը,  իմ
տատիկին, սիրելի մորաքույրներին ու հորեղբայրներին և ընկերներին քաղցկեղից:Բայց ինձ
ամենաուժեղ հարվածը իմ շքեղ, խելացի, հրաշալի քույր Քիմն էր:2010 թվականի հուլիսին 42
տարեկան հասակում նրան ախտորոշեցին թոքերի քաղցկեղ 4-րդ փուլ, իսկ 2011 թվականի
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փետրվարին  նա  մահացավ:Ես  չգիտեմ,  թե  ինչ  բուժում  է  նա  կիրառել,  քանի  որ  նա
ընտանիքում ոչ մեկին չի ասել, որ ինքը մահանում է մինչև շատ ուշ, և իր խմած նախկին
ամուսինը  մտավ նրա խնամքի  տակ և փակեց ընտանիքին:Յուղի  մասին ես  չեմ  իմացել
մինչև  վերջին  ամիսը,  և  այդ  ժամանակվանից  ի  վեր  շատ  եմ  ուսումնասիրել:Սկզբում
կարծում էի, որ դա օձի յուղ է,  ինչպես շատ այլ իրեր, բայց մինչ այժմ ես թվարկել եմ 27
մարդկանց,  ովքեր  պնդում  են,  որ  դրանով  բուժել  կամ  զգալիորեն  կրճատել  են  իրենց
քաղցկեղը:27  մարդ!!!Եվ  դա  միայն  YouTube-ում  և  միայն  առցանց  բլոգներում
է:Կցանկանայի, որ ես իմանայի այս մասին դեռ 1997-ին, երբ մայրիկիս ախտորոշեցին, կամ
2000-ին, երբ տատիկս դուրս եկավ ռեմիսիայից, կամ 2010-ին, երբ քրոջս ասացին, որ գնա
տուն և մահանա, կամ անցյալ տարի, երբ իմ եղբայրը -Լուի մոտ ախտորոշվել է բերանի
խոռոչի  և  կոկորդի  քաղցկեղ  և  ստիպված  է  եղել  հեռացնել  դեմքի  կեսը  և
վերականգնվել:Բայց հիմա ես անում եմ,  քո  շնորհիվ:Աստված օրհնի ձեզ և բոլորին,  ում
սիրում եք, և շնորհակալություն, որ այդքան ջանք գործադրեցիք՝ այս հրաշալի դեղամիջոցը
հասանելի դարձնելու համար բոլորին»: Դենիզ

-- Դենիզ ջան, ի՞նչ ասեմ։Նրանք սպանեցին մայրիկիս քիմիայով վաղ թոքերի մանր բջջային
քաղցկեղի  պատճառով,  այնպես  որ  ես  հստակ  գիտեմ,  թե  ինչ  ես  զգում:Ոչ  մի  հաճելի
բան.Անընդհատ դեղը պետք է հասանելի լիներ և ոչ միայն այն պատճառով, որ ինչ-որ մեկն
ուզում է գումար աշխատել։C'est la vie, բայց ոչ բոլորն են այն կուլ տալու այնքան խաղաղ,
որքան ես:Շատ տրավմատիկ փորձ է, երբ պարզում ես, թե ամբողջ յուղը ինչ կարող է բուժել
կամ վերահսկել, և ինչն է օգտագործվել դրա փոխարեն:

Խնդրում եմ, ուղարկեք ինձ այդ առցանց ցուցմունքների ցուցակը, այն կարող է հետաքրքիր
և օգտակար լինել ուրիշների համար, ովքեր նույնքան ուղեղի լվացում էին ստացել, որքան
ես՝  նախքան  Ռիկի  հետ  հանդիպելը  և  իմանալը  «սովորական  բժշկության»  ոլորտում
գործերի  իրական  վիճակի  մասին:  Շնորհակալություն  ձեր  աջակցության  և  մեզ  օգնելու
համար այս դեղամիջոցի մասին լուրերը տարածելու համար:Ռիկի հետ երկուսուկես տարի
աշխատելուց հետո միայն կարող եմ ասել,  որ ճիշտ արտադրված և օգտագործված յուղն
անում է հենց այն, ինչ նա ասում է:ՋԲ

«Բարև Քորի!Եվս մեկ անգամ ապշեցուցիչ նորություն.Իմ ընկերը ***** ***** դու խոսեցիր և
ուղարկեցիր  ***  Լոս  Անջելեսում,  դե,  նա  արդեն  մոտ  2  ամիս  է,  ինչ  կանեփի  յուղով  է
օգտագործում, և նա այսօր գնաց իր բժշկական սկանավորումն անելու և նրա մարմնում
ԱՅԼԵՎՍ ԽԵՑԳԵՏ ՉԿԱ!!!!!!!ԱՄԵՆ ԻՆՉ ՊԱՐԶ Է!!!!!!!Նա անչափ շնորհակալ է ինձնից, որ
նրան  պատմեցի  քո  մասին  և  անսահման  շնորհակալ,  որ  դու  նրան  պատմեցիր  ****-ի
մասին!!!Հավերժ  ՇՆՈՐՀԱԿԱԼՈՒԹՅՈՒՆ:Դուք  այնքան  լավն  եք,  որ  օգնում  եք  այս  բոլոր
մարդկանց, որոնց նույնիսկ չեք ճանաչում և կյանքեր եք փրկում ամբողջ աշխարհում:Ես
պատրաստվում  եմ  մեքենայով  իջնել  Լոս  Անջելես՝  աշխատելու  ****ի  հետ  և  կփորձեմ
դադարեցնել իմ ամբողջ փորլուծությունը և հեռացնել ինձ զուգարանից, որպեսզի օրական
60-80 անգամ չգնամ:Ինչ  կասեք այս ևս մեկ զարմանալի զեկույցի մասին:Մենք շատ ենք
սիրում սա!!»

«Այսօր ես ուզում եմ կիսվել իմ բժշկի մեկնաբանությունով:Ես երկար ժամանակ միզապարկի
վարակ ունեմ:  ժամանակ,  և բժիշկը բուժում է  վարակը:Այսօր նա տեսախցիկով առաջին
հայացքից (ոչ շատ զվարճալի) ԵՎ!!Երևում է, ես ունեմ միզապարկի զանգվածի (ուռուցքի)
մնացորդներ, որը ՄԱՀԱՌ է տեղում (նրա խոսքերը, ոչ թե իմը) և պատճառ են դառնում, որ
վարակը երկարաձգվի:

ԿՐԿԻՆ!ՆՐԱ ԽՈՍՔԵՐԸ, ՈՉ ԻՄ; «Ես բժշկությամբ եմ զբաղվում ավելի քան 40 տարի և
երբեք  չեմ  տեսել,  որ  ուռուցքը  մեռնի  տեղում՝  առանց  որևէ  արտաքին միջամտության»:
Իմարտից հանում և միացնում եմ յուղը, բայց այն պահից, երբ իմ բերքը եկավ, ես կրկնակի
չափաբաժինով ձեթ եմ օգտագործում մոտ 6 շաբաթ:Հոկտեմբերի 8-ին պատրաստվում եմ
մի փոքր մաքրման վիրահատություն անել՝ համոզվելու համար, որ զանգվածն անհետացել է
(եթե մինչ այդ չանցնեմ):
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Ես  որոշ  կասկածներ  ունեի  նավթի  մասին,  բայց  ԺՈՂՈՎՈՒՐԴ  ԵՍ  ԱՅԼԵՎՍ  ԿԱՍԿԱԾ
ՉՈՒՆԵՄ:Ես  բավականաչափ  բողբոջային  նյութ  ունեմ  մոտ  5  կամ  6  ունցիա  յուղ
պատրաստելու համար:Օգտագործված նյութը Sativa Blend Pineapple Kush է, 25% THC:Չեմ
կարող ասել, թե որքան գոհ եմ մինչ այժմ գրանցված արդյունքներից:Ես դեռ ոչինչ չեմ ասել
իմ բժշկին, որովհետև ՖԼԱ-ում որոշ բժիշկ կհրաժարվի ձեզ բուժելուց:Այնպես որ, առայժմ
նա ոչինչ չգիտի»։ Ջոն

--  Բայց  դու  ավելին  գիտես,  Ջոն:Շնորհավորում  եմ։Ես  կշարունակեի  յուղը  վերցնել  և
վիրահատությունը  կթողնեի  ավելի  ուշ:Այլևս  ոչ  մի  սկանավորում,  եթե  ընդհանրապես
հնարավոր է:Եվ ես յուղը նույնպես կվերցնեի մոմիկի տեսքով, դուք միշտ ուզում եք յուղը
հնարավորինս  մոտ  հասցնել  ցավոտ  տեղին։Բացի  այդ,  եթե  կարող  եք,  փորձեք  յուղը
պատրաստել  մեկից  ավելի  շտամից՝  լավագույն  արդյունքների  համար:Լավագույն
մաղթանքներս քեզ, Ջ.Բ

«Այնտեղ  լրիվ  համաձայնություն,  Ջ.Բ.Եվ  ընդգծեք  վիրահատության  ուշացումը:Մարմնի
ցանկացած ինվազիվ աշխատանք թույլ է տալիս վարակվել ձեր համակարգում:Անբարեխիղճ
սովորությունների  և  սեփական  հրաշք  դեղամիջոցների  նկատմամբ  բացարձակ
անհարգալից վերաբերմունքի պատճառով մենք այժմ ունենք հակաբիոտիկների դիմացկուն
միս  ուտող  բակտերիաներ,  որոնք  տարածված  են  հիվանդանոցների  մեծ  մասում:RSO-ն
կուղղի  այդ  մեկը,  իսկ  ի՞նչ  կասեք  վիրաբուժական  «խաթարման»  մասին:Run  From  the
Cureամեն ինչ ասում է»: Թիլման

«3 օր առաջ մենք բուժեցինք մեր ընկերոջ բազալ բջջային քաղցկեղը RSO-ով:Մենք այսօր
ստուգեցինք  այն,  և  այն  գրեթե  գնացել  էր:Մենք  նորից  կիրառեցինք  RSO  և  ծածկեցինք
վիրակապով:Մենք այն կստուգենք ևս 3 օրից և ակնկալում ենք, որ այն կվերանա՝ դատելով
նախորդ 3 օրվա արդյունքից:Սա նրա աջ կողմում է։Նախորդ քաղցկեղը, որը մենք բուժել
էինք նրանից, նրա ձախ ձեռքին էին:Ուռա, ստացվում է»։ նշագծել

-- Այո.Մենք չէինք անի այն, ինչ անում ենք, եթե դա չլիներ։ՋԲ

«Վերջերս մայրիկիս ախտորոշեցին գլխուղեղի քաղցկեղի 4-րդ փուլը,  հենց որ ավարտեց
ճառագայթման իր փուլը:Փաստաթղթերը ցնցված են, թե որքան լավ է նա անում:Նա սկզբում
բավականին  վատ  էր  անում,  կորցրեց  խոսելու  ունակությունը:Այն  պահից,  երբ  մենք
սկսեցինք նրան յուղ տալ, նա գնալով ավելի ու ավելի լավանում է, նա այժմ կարողանում է
անել  այնպիսի  բաներ,  որոնք  նախկինում  չէր  անում,  օրինակ՝  մեկ  կամ  երկու  բառի
փոխարեն արտահայտություններ ասել և նորմալ քայլել:Մենք կարող ենք նաև ասել, որ նրա
ըմբռնումը շատ ավելի լավ է:Նա նաև երբեք չի հիվանդացել ագրեսիվ ճառագայթումից և
քիմիայից, որը նա անում էր:Ոչ մի օր սրտխառնոց կամ սրտխառնոց:Այնպես որ, եթե որևէ
մեկը ասի, որ դա չի ստացվում, վիրավորանք է:Պարզեք ձեր փաստերը:Այն նաև ՇԱՏ հեշտ է
պատրաստել:Բոլորը  գիտեն  մեկին,  ով  ճանաչում  է  մեկին,  ով  կարող  է  ձեզ  համար
մարիխուանա ձեռք բերել:Ես ունեմ ցուցումներ, թե ինչպես ընդունել բուժումը, այնպես որ,
եթե որևէ մեկը հետաքրքրված է, ես այն կտեղադրեմ մեկնաբանությունում»: Դիանա

--  Դիանա, հեռու մնա այդ քիմիայից և ճառագայթումից:Նավթը շատ ավելի հեշտ կլիներ
գործը կատարել, եթե բժիշկներն ու նրանց մեթոդները չկանգնեին դրա ճանապարհին:120-
180  գ  բարձրորակ  յուղ,  որքան  արագ,  որքան  հնարավոր  է,  այլևս  քաղցկեղածին
սկանավորումներ չկան:Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջ.Բ

«Իմ անունը Ջորջ է,  և ես կցանկանայի ձեզ տալ իմ վկայությունը:82 տարեկանում, 2010
թվականի դեկտեմբերի 22-ին, ինձ ախտորոշեցին կերակրափողի քաղցկեղ:Ինձ ասացին, որ
ես  կունենամ  6  ամսից  մինչև  2  տարի  ապրելու,  և  հնարավոր  է,  որ  ճառագայթային
բուժումից հետո ինչ-որ պահի կոկորդս կպահանջվի՝ կուլ տալու համար:

Մինչ իմ ախտորոշումը,  ես շնչառության և սնունդը կուլ  տալու հետ կապված խնդիրներ
ունեի,  երկու  ոտքերս  այտուցներ  ունեի  և  թեթև  ակտիվությունից  հոգնած  էի:Ես
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ճառագայթային բուժում էի անցել 2011 թվականի սկզբին։2011 թվականի սեպտեմբերին ես
դժվարությամբ  էի  կուլ  տալիս  և  ծամում  պինդ  սնունդը:Ես  զգացի,  որ  խեղդվում  եմ:Իմ
կերակուրը պետք է մանր կտրատվեր։Ես նախընտրեցի ուտել մշուշոտ սնունդ և փոխարենը
Boost  շեյք:Ստամոքսիս մեջ նույնպես ուժեղ գազեր կային։Գազը որոտի ու  կայծակի պես
պատռեց  ստամոքսս։Ես  սկսում  էի  զգալ  գլխապտույտ,  շնչառության  դժվարություն,
շնչառության շեղում և քրտնարտադրություն:Իմ հավասարակշռությունը վատ էր, և ես չէի
կարողանում  լավ  տեղաշարժվել։Դժվար  էր  մթերքները  տանել  իմ  սենյակ  առանց
շնչառության և քրտնարտադրության:

Ավելի ուշ գլխապտույտի ծանր դրվագն ինձ ուղարկեց հիվանդանոց, և բժիշկն ինձ արյան
ճնշման երկրորդ հաբ տվեց:Հիվանդանոցում մնալուց կարճ ժամանակ անց մի անծանոթ
մոտեցավ ինձ և առաջարկեց կանեփի յուղ՝ քաղցկեղս բուժելու համար և ինձ ուղղորդեց
դեպի Phoenix Tears կայք՝ լրացուցիչ տեղեկությունների համար:Ես սկզբում անհանգիստ էի
և սարսափում էի կանեփի յուղ ընդունելուց, ես միշտ մտածում էի, որ կանեփը դարպասային
դեղամիջոց  է,  որը  կախվածություն  կառաջացնի  և  կբերի  ինձ  դեպի  այլ  ծանր
թմրանյութեր:Ռիկ  Սիմփսոնի  կանեփի  յուղը  ուսումնասիրելուց  հետո  ես  որոշեցի,  որ
պատրաստվում  եմ  բուժվել:Ես  հասկացա  բուժման  ընթացքում  և  դրանից  հետո,  որ
կանեփի/կանեփի յուղը ավելի լավ առողջության «դարպաս» է:

Իմ առաջին չափաբաժնից հետո -1/2 բրնձի հատիկ կանեփի յուղ, ես անմիջապես նկատեցի,
որ  այն  աշխատում  է  իմ  մարմնում:
-  Ես զգացի,  որ այն հոսում է  մարմնիս միջով մատներիցս մինչև ոտքերիս մատները:Ես
զգացի հանգստության, երջանկության և իմ հումորի ուժեղացում:Ոտքերս ռետինե զգացին,
որը 6 ժամ հետո խունացավ:Հանգստանալիս և նաև քնած ժամանակ շնչելը ավելի հանգիստ
էր։

Օրեր/շաբաթներ  հետո.  իմ  կույտերը/հեմոռոյն  անհետացան:Թուլացել  է  ուսի
ցավը։Շնչառության  պակասը  թուլացավ:Երկրորդ  օրվանից  գազերի  կուտակումն  ու
ստամոքսի անհանգստությունը հանգստացավ և դարձավ ավելի կանոնավոր և շարունակեց
բուժումը:Ես  նվազեցրի  և  դադարեցի  արյան  ճնշմանս  հաբեր  ընդունել,  քանի  որ  արյան
ճնշումս  շատ  ցածր  էր:Արյան  ճնշման  հաբերը  հանելուց  հետո  իմ  արյան  ճնշումը
նորմալացավ:Երկու ոտքերի և կոճերի այտուցը զգալիորեն կրճատվել է։Զսպեց ախորժակս
և  կարգավորեց  քաշս՝  մինչ  այժմ  նիհարել  եմ  26  ֆունտով:Մաշկի  գույնը  բարելավվել
է.Գլխապտույտը անհետացավ:Սրտի բաբախյունը թվում է ավելի կանոնավոր և ոչ այնքան
անհանգստացնող, հաշվի առնելով, որ ես անկանոն սրտի բաբախյուն եմ ունեցել ծննդյան
օրվանից:Աղիների շարժումներն ավելի կանոնավոր են դարձել։Ավելի լավ, ավելի հանգիստ
քուն զգաց:Բարելավվել է հավասարակշռությունը և համակարգումը:Կարողանում է ավելի
լավ  շրջանցել  առանց  շնչահեղձության:Խոսակցություններում  ավելի  արտահայտիչ
դարձավ:Փոխեց իմ հայացքը իրերի նկատմամբ և բարձրացրեց տրամադրությունս:Փոխեցի
իմ տեսակետը մարիխուանայի մասին:

Ընդհանուր  առմամբ,  բոլոր  ախտանիշները,  որոնք  ես  զգում  էի  մինչև  կանեփի  յուղով
բուժումը,  անհետացան:
Բուժումն  ավարտելու  համար  ինձանից  պահանջվեց  3  1/2  ամիս:Այս  փորձառությունն
այնքան էլ  տհաճ չէր։Այնուամենայնիվ,  դա ճշգրտում էր,  երբ ես ավելացրի դեղաչափերը,
բայց մեկ-երկու օր հետո ամեն ինչ ճշգրտվեց:Ես քիչ թե շատ հետևում էի Ռիկ Սիմփսոնի
առաջարկած դոզայի ավելացմանը:

2 ամիս բուժումից հետո իմ այցը Ուռուցքաբանի մոտ զարմանալի էր.Նա նշեց, որ մաշկիս
գույնը լավ տեսք ունի, արյան ճնշումն ու սրտի բաբախյունը նորմալ են, և քանի որ ես կուլ
տալու խնդիր չունեի, դադարի կարիք չկար:Նա նաև ասաց, որ նախնական հանդիպման
ռենտգենը  լավ  տեսք  ուներ,  և  որ  ես  ստիպված  չէի  վերադառնալ  առնվազն  6
ամիս:Սովորաբար 3 ամիսը մեկ պետք է այցելեի Ուռուցքաբանին...
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Ես  հավատում  եմ,  որ  կանեփի  յուղը  սպանեց  իմ  Քաղցկեղին:Առողջության  մյուս  բոլոր
բարելավումները,  որոնք ես  զգացի կանեփի յուղից,  ստիպում  են  ինձ  նոր  մարդ զգալ:Ես
լիովին ապշած եմ կանեփի յուղի հրաշքով:Ես այնքան շնորհակալ եմ, որ որոշեցի վերցնել
կանեփի յուղը:

Կանեփի յուղը թարմացրեց իմ առողջությունը և երկարացրեց կյանքս։Ես շնորհակալ եմ Ռիկ
Սիմփսոնին,  Աստված օրհնի քեզ:Շարունակեք լավ գործերը:Ես լիովին համոզված եմ,  որ
կանեփի յուղը կարող է կյանքեր փրկել։Շնորհակալություն." Ջորջ

«Մինի թարմացում Ջորջի համար....Մինչ օրս նա նիհարել է +31 ֆունտով, իսկ հիմա՝ քիչ
առաջ, նիհարելու պատճառով (նախկինում 280 ֆունտ էր կազմում) ստիպված է եղել այցելել
ատամնաբույժին։Նա  սովորել  է,  որ  կարող  է  հեշտությամբ  վերականգնվել  քաշը,  եթե
ցանկանար հիմա, սակայն նա ընտրում է ավելի առողջ նիհար և ապրելակերպ), նա պետք է
նորից նստեցներ/հարմարեցներ իր ատամնաշարը:Նրա ատամնաբույժը նկատեց, թե որքան
լավ է նա նայում, ինչպես նաև նրա գույնն ավելի լավն է:

Պետք է նշեմ,  որ Ջորջն ասաց,  որ դեռ լավ է շնչում,  և մինչ  օրս  այլևս  խեղդվելու  հետ
կապված խնդիրներ չկար, նա այս շաբաթվա սկզբին ընթրելու համար սթեյք, կարտոֆիլ և
բանջարեղեն ուներ,  և նրա սնունդը շատ, շատ ավելի հեշտ է,  քան երբևէ: սովորել է իր
«բուժումից» առաջ։ Նա պատմում է, որ այցելել է իր բժշկին(սովորական փաստաթուղթ) այս
շաբաթվա սկզբին...Նրա բժիշկը բացականչեց. «WOW!Ենվստա՞հ ես, որ դու նույն Ջորջն ես,
ում ես տեսել եմ նախկինում»։ Նաև նրա բժիշկն ասաց, որ նրա գույնը բարելավվել է:Ջորջն
ինձ ասում է, որ ավելի ուշ ցույց է տվել իր բժշկին, թե որքան ավելի շատ հեղուկ է կորցրել իր
երկու ոտքերից՝ ասելով նրան, որ կարծում է, որ այն գրեթե անհետացել է...Հետո բժիշկն
ասաց. «Ջորջ, դու այլևս այտուց չունես»:

Նա ձեռք է բերել մի քանի հին բժշկական տեղեկատվական թերթեր, և նրան նույնպես (այժմ)
ասել են, որ նա պետք է/կարող է փորձել ստանալ իր հին ռենտգեն և CT սկան պատկերը
(սկավառակի  վրա)  իր  ուռուցքաբանից  իր  հաջորդ  հանդիպման  ժամանակ  (հունիս):Նա
հիմա փորձում է իր ուռուցքաբանի նշանակմանն անցնել...այժմ իր GP-ի օգնությամբ:Այդ
այցի  ժամանակ նա  կխնդրի  MRI  անել:Նա  հիմա  երկար  ճանապարհ  է  անցել...  սակայն
ներկայումս  նրա միակ  իրական խնդիրը  (հակառակ դեպքում  նա ասում  է,  որ  հիանալի
կլիներ!!)  այն է,  որ նա ունի անկանոն սրտի բաբախյուն  ծնվելուց ի վեր,  և վերջերս այն
սովորականից  մի  փոքր  ավելի  է  աճել:Ես  չգիտեմ,  թե  արդյոք  նրա  քաշի  կորուստը
առաջացնում  է  նրա  անկանոն  սրտի  բաբախյունը  կամ  հուզմունքը  այս  կյանքը  փոխող
իրադարձության հետևանքով, կամ ինչ է դա անում, ես միայն գիտեմ, որ ես ուզում եմ, որ դա
նույնպես  շտկվի  նրա  համար:Նա  այժմ  ուղեգիր  ունի  սրտաբանին  այցելելու  իր  սրտի
բաբախյունի և այլնի հետ կապված:Նաև վերջերս նրա գույնն ավելի լավացավ, նա ավելի
կարմիր/վարդագույն դեմք ունի, նրա շրջանառությունը նույնպես ավելի լավ է երևում:Դե, դա
այն ամենն է, ինչ ես կարող էի ստանալ առայժմ... Խաղաղություն 1♥”Ազատություն

«Շնորհակալություն Rick/JB-ին երեկ իմ հարցերի պատասխանը տալու համար:Ես գիտեմ մի
մարդու, ում մայրն ունի դա:Ես ուզում էի ինչ-որ բան ունենալ, որը կարող էի ուղարկել նրան
նայելու:Դուք,  տղաներ,  հիանալի  եք:Երանի  ես  կարողանայի  ավելի  շատ  օգնել:Այս
տեղեկատվությունը հիմա շատերին է հասնում:Դու այդքան մեծ աշխատանք էիր անում՝
աշխարհին  պատմելով  այդ  մասին,  Ռիկ:Դուք  կարող  եք  համարվել  ժամանակակից
սուրբ:Առանց կատակի.Հրաշալի մարդ.Չեմ կարող բոլորին բավական լավ բաներ ասել քո
մասին Ռիկ և Ջեյ Բի, ով հավատարիմ է մնացել քեզ այս ամենի մեջ:Մտածեք, որ ես ամեն
ամիս  կգնեմ  5  գիրք,  որպեսզի  օգնեմ  Ռիկին:Պահպանեք  հիանալի  տեղեկատվությունը,
տղաներ:Դու  լավագույնն  ես.Խաղաղություն  և  առողջություն  բոլորին։RSO.Աստծո  դեղը»:
Պետրոս

«Դե, Ռիկ և Ջինդրիչ, իմ քրտնաջան աշխատանքն ու նվիրվածությունը RSO-ին վերջապես
արդյունք  տվեցին:Ես  հետևում  էի  Ռիկի  և  Ֆենիքսի  արցունքներին  2004  թվականից  և
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ակնթարթորեն հավատում էի յուղի բուժիչ կարողություններին:Ես տարածեցի այդ լուրը և
100%-ով  կանգնեցի  դրա հետևում,  նույնիսկ  երբ  մարդիկ  ծիծաղում  էին  և ինձ  գիժ  էին
անվանում:Ես  հիմա  բուժել  եմ  3  մարդու  մահացու  քաղցկեղով,  և  իմ  ամենավերջին
հիվանդին, որին ես շատ եմ պարտական, որ իրականում անցել է բժշկական համակարգով
և հրաժարվել այնտեղ բոլոր բուժումներից և փաստագրել եմ, որ նա օգտագործում է RSO՝
իր քաղցկեղը բուժելու համար...նրա երկու թոքերը լիքն էին քաղցկեղով, և նրան 3 ամիս
կյանք տվեցին, երբ առաջին անգամ ախտորոշեցին...5 ամիս առաջ.

Այսօր նա պաշտոնապես քաղցկեղից զերծ է և փաստացի գիրացել է 27 ֆունտով:Քաղցկեղի
բժիշկները հիացած են նրա հրաշքով ապաքինումից ընդամենը 5 ամսում,  հազիվ նրանց
օգնությամբ և իրականում ասում են, որ նա ավելի առողջ է, քան հիմա:Լոլ.Նա ուտում էր
ձեթը  հիվանդանոցում  բժիշկների  առջև  և  տանում  էր  Weed  world  ամսագիրը,  որի  մեջ
Phoenix-ի  արցունքների  հոդված  էր,  որը  ցույց  էր  տալիս  բոլոր  մյուս  հիվանդներին  և
տարածում  RSO-ի  մասին  լուրերը:Շուտով  ես  կունենամ  հիվանդանոցի  բոլոր
փաստաթղթերի պատճենները, որ RSO-ն բուժել է իր քաղցկեղը...Նրա թղթերի վրա ճիշտ
գրված է, որ նա բուժման համար օգտագործել է կանեփի յուղ:

Ես  կկազմեմ  մի  պատմություն  նրա  համար  որքան  հնարավոր  է  շատ,  որպեսզի  օգնեմ
տարածել այն, ինչքան հնարավոր է:Ես նաև գիտեմ մոտ 25 այլ մարդկանց, ովքեր տեսել են,
որ RSO-ի հրաշքը գործում է բազմաթիվ տարբեր հիվանդությունների դեմ, և նրանք այժմ
աշխատում են նաև իրենց բուժելու վրա…:) Բուժվածների և շուտով իմ տարածքում գտնվող
շատ  ուրիշների  անունից  ուզում  եմ  ասել  ՇՆՈՐՀԱԿԱԼՈՒԹՅՈՒՆ,  տղաներ,  ձեր
շարունակական քրտնաջան աշխատանքի և համադարման վերագտնելուն նվիրվածության
համար...Դուք փրկիչներ եք...Բառացիորեն!!ԽԱՂԱՂՈՒԹՅՈՒՆ ԵՎ ՍԵՐ ԽՎ-ից» Սթիվ

«Ես ինչ-որ մեկին քսել էի յուղը նրա մաշկի քաղցկեղի (դեմքի) մի փոքրիկ կետի վրա, և մեկ
օր անց այն նույնիսկ ամենավատն է  թվում:Արդյո՞ք  նա արձագանք ունի,  թե՞  յուղն  իրոք
սկզբում դուրս է հանում իրերը մաշկի մակերեսին:Այն ամբողջովին կանաչավուն է թվում,
եթե վարակված է, մի տեսակ:Դա նորմա՞լ է:Երբեմն? Միգել

«Այո,  սա կարող է նորմալ լինել:Լավ նշան է,  եթե քոր եք զգում և տեսնում եք,  որ յուղը
աշխատում  է,  ապա  դրեքնույնիսկ  ավելի  շատ  յուղ  դրա  վրա:Կանաչավուն  կարող  է
առաջանալ նավթից:Արդյո՞ք նավթը ճիշտ է պատրաստված»: Աննա

«Օ, այո, դա յուղից կանաչ չէ, դա իմ պատրաստած ոսկե յուղն է, այն ամենամաքուրն է, որը
կարող  եք  ստանալ  տանը  սա  պատրաստելիս:Դա  իսկապես  նման  է  վարակի  կանաչ
սպիտակավուն:Ես  բավականին  վստահ  էի,  որ  սա  նավթն  էր,  որն  իր  աշխատանքն  էր
անում, պարզապես ուզում էր ինչ-որ մեկի հաստատում:Շնորհակալություն»։ Միգել

«Ողջույն, ես պետք է ձեզ մի պատմություն պատմեմ երեկ տեղի ունեցած հրաշքի մասին:Ես
ունեմ ընկեր, նրա անունը Շենոն Օ'Բրայեն է:Նա 17 տարեկան է, ով վերապրել է ուղեղի
քաղցկեղը:Նրա մոտ մեկ տարի է, ինչ աճում է անվիրահատելի ուռուցք։Այն հասել էր նրա
ուղեղի գրեթե ամբողջ չափի։Ես կիսվեցի նրա հետ RSO-ով, և երեկ նրա MRI արդյունքները
ցույց  տվեցին,  որ  ուռուցքը  կրճատվել  է  գրեթե  կիսով  չափ:Նա  այն  ընդունում  է
փետրվարից:14.Դուք  պետք  է  հասկանաք,  որ  սա  կարկուտ  Մարիամ  էր:Ես  այնքան
շնորհակալ եմ, որ իմ հոգին գտավ քո պատմությունը, և ես կարողացա այն փոխանցել»:
Նադին

«Իմ  կինն  արդեն  11  ամիս  է,  ինչ  օգտագործում  է  RSO:Նա  կրծքագեղձի  IV  փուլի
մետաստատիկ քաղցկեղ ունի,  և MD Anderson Cancer  Center-ի  ուռուցքաբանները նրան
ասել  են,  որ  նա  շատ  առաջադիմել  է  քիմիաթերապիայի,  ճառագայթման  կամ
վիրահատության  համար:Նա  մեր  տնից  անօրինական  վիճակում  26  ժամ  ուղիղ
ճանապարհորդեց  օրինական  պետություն՝  այն  ստանալու  համար:Նրա  ուռուցքները
փոքրանում են։Եթե նա ունենար իրեն անհրաժեշտ հասանելիությունը (այժմ նա ընդունում է
օրական  ընդամենը  2  գրամ),  մենք  կարծում  ենք,  որ  նա  արդեն  քաղցկեղից  ազատված
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կլիներ:RSO-ն կենդանի է պահում կնոջս, և մենք նաև հաշմանդամ որդի ունենք:Աստված
գիտի, որ նրա գործն այստեղ ավարտված չէ:» Ֆրեդերիկ

«Դե,  Ռիկ,  ես  ինձ  ավելի  լավ  եմ  զգում:Մոտ  30  օր  եղել  է  RSO-ում  ուղեղի  ուռուցքի  և
շաքարախտի համար:Իմ արյան շաքարը նվազում է:Ես դադարեցրի ինսուլինը 2 օր առաջ,
քանի որ արյան շաքարը շատ ցածր էր»: Ջեֆ

«Դա նաև մաքրեց մեկ այլ  ընկերոջ կրծքագեղձի քաղցկեղի 1-ին փուլը:Երկու  շաբաթվա
ընթացքում  գոլֆի  գնդակի  չափի ուռուցքից  դարձավ սիսեռից  փոքր:0,4գ  օրական երկու
անգամ,  հում  ձեթ։Մաշկի  քաղցկեղով  հիվանդ  մեկ  այլ  ընկեր  հեռացրեց  այն  տեղական
լուծույթով, որը քսում էր անմիջապես մաշկին:

Ինքս ինձ վրա ազատվել եմ ինֆեկցիայից և վատ ատամի այտուցից,  մաքրել  եմ թոքերս
ասթմայի հետ մենամարտից հետո և մաշկիս վրայից հեռացրել եմ երկու զվարճալի բծեր,
որոնք  կարող  էին  լինել  կամ  չլինել  քաղցկեղ…  երբեք  չեմ  ստուգել  այն  և  դա  գնացել
է...ուփս.Ոչ քիմիա, ոչ ճառագայթում, ոչ կողմնակի ազդեցություն, ոչ մի խնդիր»: Բրյուս

«Ես  կցանկանայի  շնորհակալություն  հայտնել  JB-ին  իր  բոլոր  օգնության  համար:Ինչպես
գիտեն  ոմանք,  իմ  կինն  ունի  կրծքագեղձի  քաղցկեղի  4-րդ  փուլ,  որը  տարածվել  է  նրա
ոսկորների  վրա:Բժիշկն  ասաց,  որ  նա  այնքան  ուռուցքներ  ուներ,  որ  ստիպված  եղան
դադարել  հաշվել,  և նրանք նրան 6 ամիս կյանք տվեցին:Նրան սկսեցին քիմիա ընդունել
վերջին 5 ամիսների ընթացքում, ես նրան տվեցի 5 հատ բրնձի RSO յուղ 1 ու կես ամիս:Ես
հենց  նոր  ականատես  եղա  ողջ  կյանքի  հրաշքին:Նա  պարզապես  վերցրեց  իր  MRI-ն  և
սկանավորումը, և նրանք չկարողացան գտնել քաղցկեղի որևէ նշան:

Ես չեմ կարող ապացուցել, որ նավթը կապ ուներ դրա հետ, բայց ես 99%-ով համոզված եմ,
որ  այն  օգնեց  նրան  հաղթահարել  կուզը:Նա  նույնիսկ  չի  ավարտել  քիմիայի  պրոտոկոլը,
նրան  մնացել  է  բուժման  4  ամիս:2012-ին  ասվեց,  որ  քաղցկեղի  4-րդ  փուլը  բուժելի  չէ,
այնպես որ,  ինչպես ես ասացի,  նավթը պետք է աշխատած լինի:Ես խորհուրդ եմ տալիս
բոլորին, ովքեր քաղցկեղ ունեն, հնարավորինս շուտ օգտագործել այս RSO յուղը:Դա ոչինչ չի
կարող վնասել:Ինչպես ասացի, շնորհակալություն JB-ին բոլոր օգնության համար»:

«Ռայսի չափի քանի՞ կաթիլ պետք է տամ նրան սպասարկման փուլում»: Ջեֆ

-- Ամսական 1-2 գ կարող է լինել, Ջեֆ, հիվանդների մեծամասնության համար անհրաժեշտ է
գիշերային  կաթիլը  որպես  պահպանման  դոզան:Բայց  նա  վերցրեց  քիմիոն,  ուստի  ես
կցանկանայի տեսնել,  որ նա ուտում է առնվազն 60 գ,  որքան կարող է  արագ,  որպեսզի
վերացնի քիմիայի թողած վնասը:Շնորհակալություն, JB

«Ես յուղ օգտագործեցի, պատրաստեցի Ռիկի տեսահոլովակների ցուցումներով և բուժեցի
4-րդ փուլի ցրված խոշոր B բջջային լիմֆոմայից, ենթադրաբար «անբուժելի» ֆոլիկուլյար
քաղցկեղից ընդամենը 58 օրում։

Այդ ժամանակվանից ես շարունակել եմ յուղը պատրաստել ինձ և ուրիշների համար և տեսել
եմ  թոքերի,  կրծքագեղձի,  շագանակագեղձի,  գլխուղեղի,  հաստ  աղիքի,  լեյկեմիայի,
ենթաստամոքսային գեղձի ավելի քան 10 հաստատված դեպքեր, և հիվանդներն իրենք են
բուժվում:օգտագործելով մուգ կանաչ յուղեր!!Ես յուղ եմ պատրաստում՝ օգտագործելով Ե՛վ
տերևները,  և՛  ծաղիկները  հատուկ  հակաբորբոքային  միացությունների  շնորհիվ,  որոնք
հայտնաբերված են ՄԻԱՅՆ կանաչ տերևներում:

Ես կորցրի իմ ամբողջ հաստ աղիքը 1992թ.Ես 20 տարի իմ բարակ աղիքից պատրաստել եմ
«քսակ», որն աշխատում է սովորական սանտեխնիկայի պես, որը պետք է 7 տարի առաջ
դուրս գար:Ըստ PAMF-ի իմ գաստրոէնտերոլոգի. Նա վերագրում է կանաբինոիդների ծանր
օգտագործումը առողջ պարկի «ավելի լավ վիճակում, քան 20 տարի առաջ, երբ այն առաջին
անգամ  դրվեց»:  Նա  նույն  արդյունքները  լսել  է  բազմաթիվ  այլ  հիվանդներից,  ովքեր
օգտագործում են կանաբինոիդներ, և այժմ դա խորհուրդ է տալիս իր հիվանդներին»: Քրեյգ
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«Ուզում  եմ  ուղղակի  շնորհակալություն  հայտնել:5  տարի  «զգոն  սպասումից»  հետո
ամուսնուս ֆոլիկուլյար լիմֆոման աճում է իր տգեղ գլուխը:Նա արդեն 3 շաբաթ է անցել
նավթի  մեջ  և  իրեն  հիանալի  է  զգում,  նույնիսկ  շաբաթը  4  օր  գոլֆ  է  խաղում:Ես  ձեզ
կտեղեկացնեմ, մինչ մենք շարունակենք»: Ջոյս

«Ես  գնացել  էի  իմ  2  տարվա  սկանավորմանը,  և  նրանք  ՄՈՎԱԶԱՆՑ  ՄԱՍՆԱՑ  են
ՔԱՂՑԿԵՑԻՑ ԵՎ ՌԱԴԻԱՑԻՈՆ ՎՆԱՍԻՑ, որը նրանք տեսել են վերջին ԱՆԳԱՄ ՔԻՉԻ:ԵՍ
ԲՈԼՈՐՈՎ ԱԶԱՏ ԵՍ ՀԻՎԱՆԴՈՒԹՅՈՒՆԻՑ,  RSO OIL.ԻՆՉ ԱՍՏՎԱԾ ՈՒՂԱՐԿԵԼ Է ՌԻՔ
ՍԻՄՓՍՈՆԻ ՅՈՒՂԸ ԱՅՍՔԱՆ ՇԱՏԵՐԻ ՀԱՄԱՐ...ՇՆՈՐՀԱԿԱԼՈՒԹՅՈՒՆ, որ փոխանցեցիք
ձեր կատարած բոլոր տեղեկությունները»: Լինդա

«Ընկերոջս կինը հաստ աղիքի քաղցկեղի ուշ փուլ ունի:Բժիշկները նրան տուն են ուղարկել,
ասել են, որ այլևս ոչինչ չեն կարող անել նրա համար:Այն տարածվել է նրա թոքերի և ուղեղի
վրա։Ի՞նչ  դեղաքանակ  պետք  է  նա  ընդունի:Որքա՞ն  ժամանակ  կպահանջվի  նրան
հանդուրժողականություն  ձևավորելու  համար:Արդյո՞ք  նա  պետք  է  համալրվի  օրական  3
բրնձի հատիկի չափով կաթիլ ընդունելու համար:Քիմիաթերապիան, որ նրան տվել են, նրան
շատ թուլացրել  է...  այլևս  քիմիա չեն  տա...Հուսով եմ,  որ  նավթը կարող է  վերականգնել
վնասը, քանի դեռ շատ ուշ չէ:4-6 ամիս մնացին...»,- Սիմոն

--  Սիմոն,  նույն  արձանագրությունը,  ինչպես  ցանկացած  այլ  բան:Երբ  նա  վարժվի
դեղամիջոցին, որքան շատ ու արագ ուտի, այնքան լավ:ՋԲ

«Ես չորս ամիս առաջ սկսեցի կանեփի յուղ պատրաստել մի զարմիկի համար, ով հրաժարվել
էր նույնիսկ այն պատրաստելուց մինչև 2014 թվականն այն բանից հետո, երբ իր բժիշկը մեկ
տարվա ընթացքում  4  անգամ վիրահատության միջոցով  հեռացրեց  միզապարկի  ներսից
բազմաթիվ  քաղցկեղ,  մի  քանի  քիմիոթերապիա  արեց  և  ասաց.  հաջորդ  քայլը  նրա
միզապարկը հեռացնելն էր:Նա սկսել է ձեթը ընդունել  հունվարին և երկու շաբաթ առաջ
իմացել է, որ քաղցկեղից զերծ է:Նա այժմ պատրաստում է իր յուղը և ամեն օր ընդունում է
պահպանման չափաբաժին»։ Չարլզ

«Ողջույն, ես պարզապես մտածեցի, որ կկիսվեմ ձեզ հետ մի լավ նորությամբ:Քաղցկեղով
հիվանդը,  որի  մասին  ես  նախկինում  խոսեցի  ձեզ  հետ,  վերջերս  անցել  է  CAT
սկանավորում:Չկան ուռուցքներ!!!Նրա կրծքավանդակի վրա բեյսբոլի գնդակի չափ ուռուցք
կար։Այն և մյուս ուռուցքները լիովին անհետացել են:Մնում է միայն սպի հյուսվածք:Նա և ես
փառաբանում ենք Աստծուն այս հրաշալի դեղամիջոցի համար:Կանեփը հիանալի բույս  է,
Աստծո կողմից տրված նվերը բոլորիս:Մենք բոլորս պետք է շնորհակալություն հայտնենք
Ռիկ Սիմփսոնին և այն զոհողություններին, որոնք նա արեց՝ մարդկանց գիտակցելու, թե ինչ
կարող  է  անել  Աստծո  բույսը:Հիվանդը  վերադարձել  է  կորցրած 40  կիլոգրամը:Նա ավելի
առողջ և ավելի լավ տեսք ունի, քան ես երբևէ տեսել եմ:Ես 100% վստահ եմ և իսկական
հավատացյալ եմ, որ Rick Simpson Oil-ը, եթե ճիշտ պատրաստվի և օգտագործվի, կարող է
բուժել քաղցկեղը:Այժմ 12 տարի այս հիվանդության դեմ պայքարելուց հետո այս հիվանդը
զերծ է քաղցկեղից:Մենք կարող ենք միայն մեր փառքը տալ Աստծուն դրա համար:

Կրկին  շնորհակալություն,  Ռիկ,  կանգուն  տղա  լինելու  համար,  որը  շատ  մեծ
զոհողություններ արեց ժողովրդի համար:Արդեն մեկ տարի է, ինչ ես տարածում եմ, թե ինչ
կարող  է  անել  RSO-ն:Այժմ  ես  100%  վստահ  եմ,  որ  այն  ամենը,  ինչ  ասվել  է  ձեր
տեսանյութերում,  իրական կապույտ  է:Ես  ընդունում  եմ  մեկ  այլ՝  4-րդ  փուլի  քաղցկեղով
հիվանդ  և  շատ  վստահ  եմ,  որ  նա  մեկ  տարուց  պակաս  ժամանակից  կազատվի
քաղցկեղից:Ես կշարունակեմ լուրը տարածել հնարավորինս լավ:Ես նաև կօգնեմ այնքան
մարդկանց,  որքան  կարող  եմ։Ճշմարտությունը  կհաղթի.Շնորհակալություն  այն  ամենի
համար, ինչ արել եք և դեռ անում եք:Հարգանքներով՝ Grow Goddess»

«Դոկտ. Ռոնդոն ինձ Սուրբ Ծնունդից առաջ ասաց, որ մեջքիս այս սև կետը մելանոմա է:Ես
գնացի նրա մոտ այն բանից հետո,  երբ արյունահոսություն  սկսվեց:Եկա տուն և սկսեցի
բողբոջների յուղ քսել  մեջքիս,  և ես նույնպես սկսեցի անընդհատ ձեթ ուտել:Այն  տևեց 2
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շաբաթից  էլ  քիչ,  և  մեջքիս  բիծը  մաքրվեց,  և  ես  շարունակեցի  ուտել  մոտ  2  ունցիա
ձեթ:Մեջքիս վրա հազիվ հետք կա, և ես ինձ ֆանտաստիկ եմ զգում:

Ֆիլիպը նույնպես անցավ մեկ տարվա ստուգում, և նա մեկ տարուց ավելի է, ինչ քաղցկեղից
զերծ է:Այսպիսով, նրանք այդ քաղցկեղն ազատ են անվանում:Առնվազն 3 տարի նա բժշկի
դիմելու կարիք չունի։Նա ոչ քիմիա և ոչ ճառագայթում ընդունեց, նա վերցրեց մոտ 4 ունցիա
կանեփի յուղ և մինչ օրս գրեթե ամեն օր մի քիչ ուտում է:Շատ մարդիկ չեն հաղթում աղիքի
քաղցկեղին:Ռիկը մեր հերոսն է»։ Ֆլեյտա Վուդ

«Դժվար  է  հավատալ  այն  մարդկանց,  ովքեր  հնարավորություն  չեն  ունեցել  կրթություն
ստանալու կանեփի յուղի բուժիչ ուժի մասին… Ես ապրում եմ այն տարածքում, որտեղից է
Ռիկ  Սիմփսոնը,  և  մենք  10  տարի  տեսել  ենք  բուժիչ  ուժը:Այն  բուժում  է  քաղցկեղը,
շաքարային  դիաբետը,  մկանային  խանգարումները,  ատամնացավերը,  հատկապես
այրվածքների հրաշք միջոց (այն պետք է տեսնել՝ հավատալու համար):

Առայժմ չկա մի բան, որ մենք տեսանք, որ այն չի աշխատի, եթե այն ճիշտ և կանոնավոր
ընդունվի:Հատկապես օգտակար է մաշկի քաղցկեղի, սրտխառնոցի, ստամոքսի ցավերի և
այն ամենի դեպքում, ինչ անհրաժեշտ է:Լավ գիշերային քուն:Կանեփի յուղի պես ոչինչ չկա,
որը  թուլացնում  է  սթրեսը,  և  մեր  ներքին  խնդիրների  մեծ  մասը  պայմանավորված  է
սթրեսով:Այսպիսով,  դուք  գնացեք:Հաջողություն  բոլորին:Դա  իսկապես  աշխատում  է,
պարզապես պետք է վստահել դրան:Վստահեք Աստծուն և Ռիկ Սիմփսոնին»։ Թերի

«Ես միայն գիտեմ, որ պատրաստ էի գնալու, այլևս չդիմացա, տեղադրեցի իմ պատմությունը
այստեղ, և իմ հրեշտակը բարձրացավ և ինձ միացրեց RSO նավթը:Ես դադարել էի ուտել, և
միայն մի քանի բրնձի ձեթի չափով, ես կարող էի զգալ իմ ներսում փոփոխությունը:Մինչ այդ
իմ կյանքը տաքացնող պահոցով բազմոցի վրա էր, խմիչքներ էի պահում:Բայց երկրորդ օրը
ես  վեր  կացա,  սառցե  տուփի  մեջ  ուտելու  բան  էի  փնտրում,  ցնցուղ  ընդունեցի։Ոմանց
համար դա մեծ խնդիր չէ, քանի դեռ չի եկել այն ժամանակը, երբ դուք չեք կարող բավական
երկար կանգնել  ցնցուղ  ընդունելու  համար:Ես  մնացի  դրա վրա,  գիրացա,  նորից սկսեցի
ապրել՝ իսկապես վերականգնելով կյանքս:Միայն ափսոսում եմ, որ ես չգիտեի այդ մասին
նախքան վիրահատվելը:56, սպիտակամորթ կին կրծքի քաղցկեղի զոհ Քեթլին»

«Հայրս  այժմ  75  տարեկան  է,  մոտ  18  տարի  առաջ  հորս  մոտ  ստամոքսի  քաղցկեղ
ախտորոշեցին,  ստամոքսի  հեռացում  արեցին,  15  տարի  սովորեց  նորից  ապրել:3  տարի
առաջ նրան ասացին, որ պետք է հեռացնեն աղիների ստորին հատվածը և հաստ աղիքի մի
մասը՝  քաղցկեղի  վնասվածքների  պատճառով:2  տարի  առաջ  նրան  ասացին,  որ  նոր
քաղցկեղը գտնվում է այն վայրերում, որտեղ հնարավոր չէ վիրահատել...

Երբ  ես  տեղեկացա  այս  մասին,  ես  պատրաստեցի  24  ժամանոց  յուղ  (350  գրամ  վերին
բողբոջ  1/2  գալոն  Everclear-ում):Մեկ  տարի  անց,  երբ  նա  գնաց  ստուգման,  բժիշկը
չկարողացավ  գտնել  իր  քաղցկեղը,  ըստ  երևույթին,  յուղը  քաղցկեղը  դարձնում  է
անտեսանելի  և  անարդյունավետ  մահվան  համար…Նա  այժմ  բուժում  է  իր  լավագույն
ընկերոջը՝ Էլլիին, իր լաբրադոր շանը, ով ունի ուռուցքներ...և նա շատ լավ է արձագանքում
յուղին...Ես  ձեր  ամենամեծ  երկրպագուն  եմ  ԱՄՆ-ում:Իմ  կյանքը  այս  յուղն
է:Շնորհակալություն Ռիկ Սիմփսոն»։ Ռեբեկա

«Ես պարզապես պետք է կիսվեմ այս հիանալի նորությամբ ձեզ և ձեր հետևորդների հետ…
Կնոջս  աշխատանքային  ընկերը  մի  քանի  ամիս  առաջ  նրան  ասաց,  որ  իր  ամուսնու
ենթաստամոքսային գեղձի քաղցկեղը երկրորդ անգամ է  վերադարձել,  ես և կինս արդեն
գիտեինք  ձեր  RSO-ի  մասին,  այնպես  որ  մենք  դրանք  տեղադրեցինք  ձեր  կայքում՝  դրա
մասին  ավելին  իմանալու  համար և  այլն։  Դե,  նա  սկսեց։  անմիջապես  դրա վրա  և  երեկ
վերադարձավ  հիվանդանոց՝  իր  վերջին  թեստերի  արդյունքների  համար,  հիվանդանոցը
նրան գրեթե ասում էր, որ նա նորից քիմիայի կարիք ունի, բայց այն, ինչ իրականում տեղի
ունեցավ, երբ նրանք նայեցին արդյունքներին,  այն է,  որ քաղցկեղը հաստատ դարձել  էր։
շատ ավելի  փոքր,  քան  այն  ժամանակ,  երբ  նրանք  առաջին  անգամ նկատեցին,  որ  այն
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վերադարձել է, իրականում գրեթե անհետացել է:Նրանք շփոթված էին, թե ինչպես կարող էր
այն  փոքրանալ  (այդ  դեպքում  նրանք  պետք  է  իմանան  բոլոր  տեսակի  դեղամիջոցների
մասին, ոչ միայն թունավորների):Նրանք ասացին, որ ուզում են հեռացնել այն, ինչ մնացել է,
բայց  ես  նրան  խորհուրդ  տվեցի  շարունակել  նույն  չափաբաժինները,  որոնք  անում  էր
նախկինում,  քանի  որ  դա  ակնհայտորեն  դրական  ազդեցություն  է  ունեցել,  և
չանհանգստացնել այդ մսագործներին իր մոտ որևէ տեղ թույլ չտալ:Ես այնքան ուրախ էի
լսել այդ լուրը և չէի համբերում, որ իմանամ ձեզ: :)" Նշագծել

--  Լավ  արեցիր,  Մարկ,  անցիր,  թե  ինչպես  է  հիվանդն  իրեն  զգում,  շատ  դեպքերում
սկանավորումն անհրաժեշտ չէ:Եթե նա վեց ամսվա ընթացքում ուտում է 120-180 գ, ապա
կարծես թե անհանգստանալու շատ բան չունի։ՋԲ

«Կան հազարավոր փաստագրված ապացույցներ, որ այն իսկապես բուժում է քաղցկեղը այն
մարդկանց մոտ, ովքեր հրաժարվել են որևէ առնչություն ունենալ բժիշկների հետ, միայն
յուղը:Ես քաղցկեղի 4-րդ փուլ ունեի:Ինձ մնում էր ապրել ընդամենը 3 ամիս, այն էլ՝ 14 ամիս
առաջ»։ Թոմ

«Ուղղակի ձեզ տեղեկացնելու համար, ահա իմ հորեղբոր Թոմի մասին թարմացումները:Նրա
նոր PSA մակարդակը  0.1  է  և  կայուն:Շնորհակալ  ենք  նրա կյանքը  փրկելու  համար մեզ
գիտելիքներ տալու համար:Նա շագանակագեղձի քաղցկեղի 4-րդ փուլում էր։Մենք փնտրում
ենք վկայագիր անել:Աստված օրհնի քեզ." Շերի

«Թոմ, ես օգտագործել եմ այս յուղը 3 տարի առաջ՝ 4-րդ փուլի շագանակագեղձի քաղցկեղը
սպանելու համար:Ես սկսեցի օգտագործել հորմոնալ թերապիա, իսկ հետո իմացա RSO-ի
մասին:Աշխատում է.Ես անձամբ գիտեմ տասնյակ մարդկանց, ովքեր ամեն օր օգտագործում
են այն բազմաթիվ հիվանդությունների դեպքում:Դա հսկայական օգնություն է քաղցկեղով
հիվանդների համար, բայց ես կարծում եմ, որ իմ ամենաապշեցուցիչ հայտնությունը եղել է
ինչ-որ մեկի ծանր պսորիազը բուժելն այն մասին, որ նրանք ունեցել են իրենց մարմնի ավելի
քան 90%-ը:6 շաբաթվա ընթացքում օրական 1/4-ից 1/2 գրամ յուղ ընդունելով՝ այս մարդը
բառացիորեն բուժել է իրեն այն հիվանդությունից, որից տառապել է մանկուց:Ես կարող էի
ժամերով շարունակել այն բաները, որոնք ես տեսել եմ, որ այս յուղն անում է:Դուք կտեսնեք,
ձեր միտքը բաց կպահեք և կանեք այնպես, ինչպես հրահանգում է Ռիկը, դուք չեք զղջա»:
Դան

«Խոցային կոլիտից և քաղցկեղից իմ ապաքինումից ի վեր, իմ գաստրոէնտերոլոգն այժմ իր
ԲՈԼՈՐ  հիվանդներին  ունի  կանեփի  արտադրանք,  քանի  որ  դրանք  ամենահզոր
հակաբորբոքային միջոցներն են, որոնց մասին նա գիտի…և նրանք ավելի լավ են գործում,
քան ցանկացած ԴԵՂ, ՈՐ ԿԱՐՈՂ Է ՆՇԱՆԱԿԵԼ!!!»: Քրեյգ

«Ես  գիտեմ,  որ  այն  բուժում  է  քաղցկեղը...Ես  բուժեցի  մայրիկիս  3  անգամ,  և  նա  այժմ
քաղցկեղից ազատված է»: Մակ Ջեյ

«Ես օգտագործում եմ յուղը 5 շաբաթ, և երեկվա կենդանիների սկանավորումը ցույց տվեց
ոսկրային  ուռուցքների  զգալի  նվազում  և  լյարդի  հիպերմետաբոլիկ  ուռուցքների  այլևս
ապացույցներ  չկան:Ես  ի  սկզբանե  ներկայացրել  էի  ոսկորների  4-րդ  փուլ  և  կենդանի
քաղցկեղ 3 ամիս առաջ...Ես կասեի, որ այն աշխատում է:Եվ դա ընդամենը առաջին 8cc-ն
էր, ժամանակն է անջատել հաջորդ 52-ը:” Լաուրա

--  Հիանալի  է,  Լաուրա,  հիանալի  է  դա  լսել,  բայց  եթե  հնարավոր  է,  հեռու  մնա  այլ
սկանավորումներից  կամ  ռենտգենից:Դուք  չեք  ցանկանում  ուռուցք  ճառագայթել,  ձեր
ուռուցքաբանը  պետք  է  կարողանա ձեզ  բացատրել,  թե  ինչու  դա անելը  լավ  գաղափար
չէ:Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջ.Բ

«Լսիր,  ես  ամիսներ  շարունակ  ուսումնասիրել  եմ  դա:Այն  ապահովված  է  Հարվարդի
կողմից:Այն օգտագործում են Իսպանիայում։Քանի որ դա անօրինական է,  ցավոք, ես ձեզ
ավելին  ոչինչ  չեմ  կարող  ասել:Կարող  եմ  ասել,  որ  ամուսինս  ունի  4-րդ  փուլի  քաղցկեղ՝

- 93 -



ուղեղի ախտահարմամբ:RS-ն ասում է, որ ոչ մեկին մի վստահեք ձեր առողջությանը:Այնպես
որ, ես չեմ արել:Ես այսպես ասած «լուսնի վրայով թռա»։Ես ամուր կանգնեցի ոտքերիս վրա,
և ամուսինս իրեն լավ է զգում::)» Լիզա

«Հարգելի CureYourOwnCancer.com, որոշ ժամանակ առաջ ես կարդացի Rick Simpson Oil-ի
մասին և որոշեցի փորձել պատրաստել:Ես երկար ժամանակ մարիխուանա եմ աճեցնում։Ես
օգտագործեցի  իմ  լավագույն  բողբոջներից  մի  քանիսը  և  պատրաստեցի  կանեփի
բարձրակարգ յուղ:Ես փորձեցի և չհավատացի դրան:Այն այնքան հզոր էր, որ կարծես ոչինչ
չէի ունեցել:

Փորձելուց հետո ես գիտեի մի հիվանդի, ով այդ պահին պայքարում էր քաղցկեղի (Հոջկինի
լիմֆոմայի)  հետ  մոտ  11  տարի:Ես  առաջարկեցի  լինել  նրա  բժշկական  մարիխուանայի
խնամակալը և նրան անվճար մատակարարել յուղը, քանի դեռ նա կվերցներ յուղը, ինչպես
խորհուրդ էր տրվում:Այդ ժամանակ նա ինձ համար ավելի շատ օտար էր։Ես հանդիպել էի
նրան մոտ մեկ տարի առաջ կարեկցանքի ակումբի հանդիպման ժամանակ և այդ ժամանակ
իմացա, որ նա հիվանդ է քաղցկեղով:Ես իսկապես ուզում էի տեսնել,  թե արդյոք նավթը
կարող է բուժել քաղցկեղը, ինչպես նշված է Ռիկ Սիմփսոնի մոտRun From the Cure.

Այսպիսով,  այս  հիվանդի հետ շփվելուց  և առաջարկը  նրան ներկայացնելուց  հետո մենք
համապատասխան  փաստաթղթեր  ներկայացրինք  մեր  պետությանը  և  սկսեցինք
բուժումը։Մենք  դրեցինք  այն,  որտեղ  նա  կունենար  բույսերը,  այնպես  որ,  ի  վերջո,  նա
կկարողանա իրեն տրամադրել նավթը:Դա նույնպես պայմանավորվածության մաս էր, որ նա
սովորի, թե ինչպես ինքն իրեն օգնել։Մենք սկսեցինք բուժումը:Սկզբում նրա համար դժվար
էր,  քանի  որ  յուղը  շատ  հզոր  էր,  և  օրական  երեք  անգամ  այն  ընդունելը  կարող  է
բավականին  դժվար  լինել:
Երեք ամիս անց նրա կրծքավանդակի վերին հատվածի ուռուցքը սկսեց փոքրանալ։Հինգ
ամիս  անց  ուռուցքն  ամբողջությամբ  անհետացել  էր։Այնուհետև  նա  անցավ  CAT
սկանավորման:Արդյունքները վերադարձան, որ նա քաղցկեղից զերծ է:Բժիշկներն առնվազն
11  տարի  փորձում  են  բուժել  նրա  քաղցկեղը։Քիմիա,  ոսկրածուծի  փոխպատվաստում  և
այլն։Ընդամենը  պահանջվեց  մոտ  մեկ  ֆունտ  պրեմիում  բողբոջ,  որը  վերածվեցկանեփի
յուղ.Նա  ունի  իր  CAT  սկանավորման  արդյունքները  սկավառակի  վրա  (շուտով  մեզ
կտրամադրվի):Նա հանդես է եկել և հրապարակավ խոսել մարդկանց հետ։Իրականում նա
այժմ խնամող է, որն օգնում է մյուս հիվանդներին բուժիչ կանեփի յուղով»։Grow Goddess»

«Մեկ տարի առաջ իմ ուռուցքաբանը մեզ ասաց, որ շուտով կապվեք հոսփիսի հետ, հաստ
աղիքի քաղցկեղը վերադարձել էր իմ թոքերում և հաստ աղիքներում, հեռացվել էր հաստ
աղիքից  09-ին  և  լյարդից՝  11-ին:Ամուսինս  պնդեց,  որ  ևս  մեկ  քիմիա  փորձեն։Միևնույն
ժամանակ  ես  հայտնաբերեցի  կանեփի  յուղը,  ես  սկսեցի  յուղը  վերցնել  նույն  օրը,  ինչ
քիմիա:Իմ  ուռուցքային  մարկերը  17.6  էր:ՄԵԿ  բուժումից  հետո  (և  2  շաբաթ  յուղով)  իմ
ուռուցքային  մարկերը  10.6  էր:Անցյալ  ուրբաթ 2  բուժումից  և  5  շաբաթ յուղից  հետո  իմ
ուռուցքային մարկերը 4.8 է:Բուժքույրս ինձ ասաց, որ ինքը չգիտի, թե ինչ եմ անում, բայց
այս  քիմիան չպետք է  տա  այս  արդյունքները:Ես  ինձ  ավելի  լավ  եմ  զգում,  քան վաղուց,
երկար ժամանակ»: Դայան

«Բարև Ջինդրիխ, երեկ ես ավարտեցի Ռիկի գիրքը կարդալը:Հիանալի իրեր:Անկեղծ ասած,
ես  իսկապես  կարիք  չունեմ  այլևս  ապացույցների  նավթի  իսկական կախարդական ուժի
մասին:

Ես նաև մի քանի փորձեր եմ արել և ամեն օր հայտնաբերում եմ մի նոր բան, որը կարող է
անել այս դեղամիջոցը:Զարմանալի!Ցավոք սրտի, չնայած ես համոզված եմ, և նույնիսկ եթե
իմ  ընկերուհին  համոզված  է,  այնուամենայնիվ,  նրա մայրը  ինչ-որ  կերպ չի  կարողանում
«բաց թողնել» ամբողջությամբ ...և դեռևս նա վստահ չէ, որ թողնում է քիմիոթերապիան…
Ես  անընդհատ  փորձում  եմ  լավ  փաստարկներ  բերել,  բայց  ես  չեմ  կարող  որոշել  նրա
փոխարեն:Նա քաղցկեղով հիվանդ է և միակն է, ով կարող է որոշել, թե ինչ անել իր կյանքի
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հետ։

Ես գիտեմ,  որ նա,  այնուամենայնիվ,  վերջում կբուժվի,  որովհետև մենք այնքան յուղ ենք
լցնում  նրա  մեջ,  որ  անհնար  կլինի  նրա  մահը:Բայց,  այնուամենայնիվ,  ես  զգում  եմ,  որ
այնքան  հիմար  է  և  այնքան  վտանգավոր  է  խաղալ  այս  գարշելի  քիմիկատների  հետ,
հատկապես, երբ դու հասանելի ես բնական դեղամիջոցներին, որոնք ապացուցված են, որ
բուժում են քաղցկեղը:Ես կարդացի քաղցկեղի և բժշկական համակարգի հետ կապված ձեր
փորձի  մասին...Ես  իսկապես  ցավում  եմ  ձեր  կորստի  համար…  և  հիմա  ավելի  լավ  եմ
հասկանում ձեր վերաբերմունքը ավանդական, այսպես կոչված, «բժշկության» նկատմամբ»:
Լուիջի

-- Բարև Լուիջի, շնորհակալ եմ գրքի մասին լավ խոսքերի համար և ափսոս, որ այն, ինչի
միջով ստիպված էիր անցնել:Նրա ընտրությունն է, թե որ բուժումը նա կընտրի, բայց ես չէի
մոտենա քիմիային.  պարզապես կարդա մայրիկիս պատմությունը նրա համար, գուցե նա
հասկանա, որ թույն ընդունելը երբեք լավ գաղափար չէ, հատկապես, երբ այն հիմնավորված
չէ և անհրաժեշտ չէ:Քիմիայից միայն գոյատևելու նրա շանսերը զգալիորեն կբարելավվեն,
եթե  նա  վերցնի  յուղը,  բայց  նորից  ինչու՞  ավելի  շատ  վնաս  պատճառել  իր  հիվանդ
մարմնին:Դա ընդհանրապես իմաստ չունի։Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջինդրիչ

«Մի  ընկեր  ինձ  նստեցրեց  դիտելուRun  From  the  Cureմոտ  երկուսուկես  տարի  առաջ
մտածելով,  որ  դա  կարող  է  օգնել  իմ  psoriasis-ին:Մենք  միասին  պատրաստեցինք  յուղը,
առաջին  անգամն  էր  երկուսիս  համար,  երեք  շաբաթվա  ընթացքում  իմ  ափսեային
պսորիազն  անհետացավ:Այդ  ժամանակվանից  ես  պատրաստում  եմ  յուղը  և  ընդունում
այն:Եթե ես ամեն օր ուտում եմ, և գիշերը յուղը տեղայնորեն քսում եմ առանձին բծերի վրա,
որոնք պատահականորեն հայտնվում են,  ապա պսորիազը շատ վերահսկվող է և գրեթե
անտեսանելի:Այս փորձառության շնորհիվ ես երկու ոտքով ցատկեցի և այժմ պատկանում եմ
Կոլորադոյում  առաջին  ամբողջությամբ  պետական  արտոնագրված  բժշկական
մարիխուանայի բիզնեսին:Իմ բիզնեսում մեկ տարի անց հայրս ախտորոշվեց մելանոմայի IV
փուլով,  այն տարածվել էր նրա թոքերում և լյարդում:Ուռուցքաբանը նրան 3-ից 12 ամիս
ժամանակ  է  տվել  և  ասել,  որ  պատրաստ  լինի  հոսփիսային  խնամքին:Ես  անմիջապես
սկսեցի  նրան  RSO  ռեժիմով  և  հինգ  ամիս  անց  նրա  քաղցկեղն  անհետացավ:Անցել
է:Աշխարհի  ամենահեշտ  բանը!Շնորհակալություն  Ռիկին  այս  զարմանալի  դեղամիջոցն
աշխարհին կրկին ներկայացնելու համար::-)» Էրիկա

«Ես 2 շաբաթյա յուղի կուրս եմ արել...Ես կարող էի դա թույլ  տալ միայն մոտ երկու  օր,
սակայն  մարմնիս  պսորիազը  գրեթե  անհետացավ:Ես  տալիս  եմ7իմ  քարտն  այս  տարի
բացօթյա աճեցնողին, որպեսզի կարողանամ միանգամից բավականաչափ հումք ստանալ՝
60  օրվա  խմբաքանակ  պատրաստելու  համար,  որպեսզի  մեկընդմիշտ  բուժեմ  այս
հիմարությունը!!!»: Սոֆի

«Կանեփի յուղը բուժում է քաղցկեղը.Ես կրծքագեղձի քաղցկեղով 3-րդ փուլի հիվանդ եմ և
յուղն օգտագործում եմ ինքս ինձ բուժելու համար»։ Ադել

«Ոչ  քիմիա,  ոչ  ճառագայթում…  RSO  և  դիետայի  փոփոխություն…  RSO-ն  բուժեց  իմ
ստամոքսի քաղցկեղը առանց այդ ամենի…» Դեյլ

«Բարև Ռիկ, ես խոսեցի քեզ հետ մի քանի ամիս առաջ և այդ ժամանակվանից փորձեցի
յուղը իմ դեպրեսիայի համար:Դժվար է ասել՝ արդյունավետ էր, թե ոչ, քանի որ մեկ ունցիա
(28 գ) բավական էր մոտ 10 օրվա համար:10 օրվա վերջում ես մի քանի օր տառապեցի մի
փոքր դեպրեսիայի մեջ:Սթրեսային գործոն կար իմ կյանքում, բայց ես կարողացա գործել,
թեև ճնշված զգացումով:Ուրեմն ով գիտի, առանց յուղի կարող էր ավելի վատ լինել:

Ինչևէ,  ես  փորձեցի  նաև  որոշ  յուղ  իմ  ընկերոջ  մաշկի  քաղցկեղից  մեկի  վրա  (76
տարեկան):Դա իսկապես տհաճ տեսք ունեցող քաղցկեղ էր, մոտ 8 մմ շատ դեղին կենտրոն,
որը շրջապատված էր մոտ 75 մմ տրամագծով տարածվող կարմրությամբ:Նա միայն 2,5 օր
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թողեց այն, քանի որ քորն ու հոտը շատ էին նրա համար:Սակայն երբ ծածկույթը հանվեց
(դա անջրանցիկ վիրակապ էր),  քաղցկեղը գրեթե անհետացել էր:Ցավոք, նա ունի մաշկի
բազմաթիվ  քաղցկեղներ  և  չի  կարող  իրեն  թույլ  տալ  բուժման  համար  անհրաժեշտ
գումարը:Այսպիսով, նա նրանց այրեց մեծ ցավով:Նա թերահավատ բնույթ է կրում, և նրա
համար յուղը գովաբանելը շատ կարևոր է:

ՈՐՈՇ  ԼԱՎ  ԼՈՒՐ.Տղաս  հաճախում  է  համալսարանի  իր  վերջին  կուրսը՝  քիմիայի
մասնագիտացումով և իր օրգանական քիմիայի պրոֆեսորին (ավստրալացի ծնված չինացի
պարոն)  ասաց  արդյունքների  մասին,  և  նա  բավականին  հետաքրքրված  էր  և
պատրաստվում  է  հետազոտել  և  փորձարկել  յուղը  մաշկի  քաղցկեղով  հիվանդ  տարբեր
մարդկանց  վրա:Ես  վստահ  չեմ,  թե  որքան  ժամանակ  կպահանջվի,  բայց  ձեզ
կտեղեկացնեմ:Պրոֆեսորի վստահելիությամբ մենք կարող ենք ոտք դնել բյուրոկրատիայի
դռանը:Հարգանքներով, Ուորվիք, Ավստրալիա»

«Հասցրեցի,  տնօրինեցի 18-ամյա որդուս… Հիմա ոչ մի քաղցկեղի նշան չկա:Ես քեզ մեծ
շնորհակալություն  եմ  պարտական  Ռիկ Սիմփսոնին:Տղայիս  հոկտեմբերին ախտորոշեցին
սինովիալ սարկոմա՝ բիոպսիայից առաջ ուռուցքը հեռացնելուց հետո...Նրան ասել  են,  որ
քաղցկեղը դեռ այնտեղ կլինի և կարող է տարածվել իր թոքերի վրա՝ քաղցկեղի ագրեսիվ
տեսակի պատճառով...Ամենավերջին թեստի արդյունքները, նրանք չեն կարող գտնել դրա ոչ
մի հետք իրենց տարակուսանքից...Կանեփի յուղը շատ բաներից մեկն էր, որով ես սկսեցի
նրան ախտորոշումից անմիջապես հետո»: Ամանդա

«Իմ  մտերիմ  ընկերոջը  ժամանակին  մորֆին  էին  տալիս  ուղեղի  ուռուցքի  ցավի
համար:Մորֆինն  ինքն  է  առաջացրել  կախվածություն,  հեռացում,  և  այն  միայն
վատթարացրել  է  իրավիճակը  դրա  օգտագործման  ընթացքում:Կանեփն  ինքնին  միակ
դեղամիջոցն էր, որը թեթևացնում էր հեռացման ախտանիշները, դեպրեսիան, ցավը և հենց
քաղցկեղը:Ձեր հաղորդագրությունն այն է, ինչ փրկեց իմ ընկերոջը»: Յասպեր

«Ես այնքան ոգևորված եմ նավթով:Այս վերջին ամիսն առաջին անգամն էր, որ ես երբևէ
կարդացել  կամ  լսել  էի  դրա մասին:ես  հիացած եմ...Պարոն  Սիմփսոն,  մեզանից շատերը
շնորհակալություն են հայտնում այն անշահախնդիր և սիրառատ աշխատանքի համար, որը
դուք  կատարել  եք  ողջ  մարդկության  համար:Դուք  մարդասիրի  իմ  բնորոշումն  եք!!!Ես
կամավոր աշխատել եմ Հոսփիսում 1998 թվականից, տեսել եմ, որ շատերն են տառապում և
մահանում,  նույնիսկ  իմ  գրկում:Մտածել,  որ  այս  տառապանքը  կարող  էր  մեղմվել,
բառացիորեն ապշեցուցիչ է…» Սինդի

-  Դա,  անշուշտ,  այդպես  է,  հատկապես,  երբ  հաշվի  առնենք,  որ  Ռիկ  Սիմփսոնի  յուղի
«հրաշալի բուժիչ ուժերի» մասին բոլոր տեղեկությունները ճշմարիտ են:Ճիշտ արտադրված
և օգտագործված յուղը իսկապես կարող է բուժել քաղցկեղը, շաքարախտը և հազարավոր
այլ պայմաններ:Այն իսկապես կարող է օգնել ցավից, որին մորֆինը չի դիպչի:Այն իսկապես
երիտասարդացնում է մարմինը և նորից աճեցնում մկանները:Մտածող բառերը, կարծում
եմ, ամբողջությամբ չեն նկարագրում այն:ՋԲ

"Օ՜, ԱՍՏՎԱԾ ԻՄ.Ես հենց նոր տեղեկացա մեկից, ում ես արցունքներ եմ տալիս Phoenix-ին,
ով ուներ և նկատի ունեմ երիկամի քաղցկեղ:Յուղը 90 օր ընդունելուց հետո նորագույն PET
սկանավորումը ցույց է  տալիս,  որ ուռուցքներն անհետացել  են:.Սա անհավանական է:Ես
տեսել  եմ,  որ  Phoenix  Tears-ը  բուժում  է  շատերին,  քանի  որ  ես  աշխատում  եմ  դրա
հետ:Շնորհակալ եմ, որ օգնեցիր ինձ օգնել ուրիշներին բուժել»: Գրեգ

--  Շնորհավորում  եմ  և  շնորհակալություն  ուրիշներին  օգնելու  համար,  Գրեգ:Այլևս  ոչ  մի
սկանավորում,  միայն  յուղ:Սկանավորումը  քաղցկեղածին  է,  այն  կարող  է  հանգեցնել
քաղցկեղի վերադարձի, և ո՞վ է դա ուզում:ՋԲ

«Բարև, սիրելի Ռիկ Սիմփսոն և Ջինդրիխ Բայեր, հուսով եմ, որ դուք երկուսն էլ լավ եք և
երջանիկ:Հաշվի առնելով նամակների քանակը, որոնք դուք պետք է ստանաք, ես վստահ եմ,
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որ  դուք  չեք  հիշում  ինձ  ամիսներ  առաջ,  ուստի  ես  ներառեցի  մեր  նախորդ
նամակագրությունները:Մայրիկը ողջ է և շատ առողջ:Ասել, որ մենք շատ երախտապարտ
ենք, թերագնահատում է:

2012  թվականի  փետրվարին  ախտորոշման  ժամանակ  (ենթաստամոքսային  գեղձի
ադենոկարցինոմա  4-րդ  փուլ՝  լյարդի  և  թոքերի  մետաստազներով)  նրա  կանխատեսումը
տևում  էր  3-ից  6  ամիս՝  այդ  ժամանակահատվածում  առողջության  ակնկալվող  լուրջ
անկմամբ:Փոխարենը նա ողջ է, երջանիկ և առողջ 10 ամիս անց:Ես գիտեմ, որ դուք երկուսդ
էլ դեմ եք քիմիայի դեմ, և մենք նույնպես… Բայց երբ նրանք ասացին, որ 3 ամիս, մենք դրա
վրա նետեցինք ԱՄԵՆ ԻՆՉ, ներառյալ քիմիան և անմիջապես սկսեցինք RSO-ն:Մեզ ասել են,
որ ոչ ոք այնքան առողջ չի մնում, որքան մայրիկը, այնքան շատ Գեմզար քիմիոյով, որքան
նա ստացել է:Այդ ընթացքում RSO-ն պետք է նրան առողջ պահեր:Քեմոն դադարեցրեց 6
շաբաթ  առաջ,  երբ  նա  որոշեց,  որ  կարող  է  զգալ  քիմիայի  վնասման  սկիզբը:Նա  այժմ
քիմիայից դուրս է եկել 6 շաբաթ և իրեն հիանալի է զգում:

2012 թվականի փետրվարին նրա ախտորոշումից հետո, նախնական կուտակումից հետո,
նա  օրական  մեկ  գրամ  RSO  է  ընդունել  (մոտավորապես  300  գրամ  ընդհանուր  մինչ
այժմ):Երկուշաբթի 12-17-12-ին կատարված վերջին սկանավորումը ցույց տվեց ավելի շատ
ուռուցքի փոքրացում, ներառյալ փաստաթղթերը, որ որոշ ուռուցքներ չափազանց փոքր էին
CT սկանավորման միջոցով պատկերացնելու համար:Անհավանական նորություն էր!Հետո
երեքշաբթի  մենք  ստացանք  նրա  լաբորատոր  աշխատանքի  արդյունքները:Նման  լավ
սկանավորման նորություն ստանալուց հետո մենք ցնցվեցինք՝ լսելով, որ նրա ուռուցքային
մարկերային  թեստը  (CA19-9)  285-ից  հասել  է  2100-ի:Երբևէ  տեսե՞լ  եք,  որ  նման  բան
պատահի:Դուք  որևէ  բացատրություն  ունե՞ք,  թե  ինչու  կամ  ինչպես  են  բարձրացել
մարկերները:Ընդհանրապես որևէ գաղափար կա:Կա՞ն առաջարկներ:Այս հարցը տրվել է մի
քանի RSO արտադրողների, բայց մինչ այժմ ոչ մի վերջնական պատասխան:

Ահա նրա CA19-9 արդյունքները մինչ  օրս:Նորմալ մակարդակը 37-ից քիչ  է:  Փետրվարին
նախնական  ախտորոշման  ժամանակ  ուռուցքային  մարկերային  թեստ  չի  արվել:  4-30-
12...23,568; 5-30-12...5240; 6-18-12...4,458; 8-8-12...538; 10-8-12...285 (Վերջին քիմիա էր 10-
29-12); 12-17-12...2100.Ցանկացած ներդրում, որը դուք կարող եք ունենալ, գնահատվելու է
իմ ընտանիքի կողմից:Շատ սեր, Բ»

«Հարգելի Բ, CT սկանավորումները տալիս են ճառագայթման հսկայական չափաբաժին, և
դա կարող էր պատճառ հանդիսանալ, գումարած, որ քիմիա կատարելը բոլորովին ավելորդ
էր:Ես կցանկանայի, որ նա հնարավորինս արագ ուտեր 180 գ լավագույն որակի յուղ:Այլևս
CT սկանավորում կամ այլ քաղցկեղածին անհեթեթություն չկա, միայն յուղ և այնքան, որքան
նա կարող է վերցնել:Դուք պետք է նախ վերականգնեք քիմիայի և ճառագայթման վնասը, և
դա որոշ ժամանակ կպահանջի, դա պարզապես դժվարացրեց նավթի աշխատանքը:Ինչպես
հակաթույն տալը նրա երակներում թույն լցնելիս, ինձ համար դա ընդհանրապես անիմաստ
է:Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջինդրիխ Բայեր»

«Մոտ  4  շաբաթ  առաջ  ինձ  մոտեցավ  կրծքագեղձի  քաղցկեղով  հիվանդ  մի  կին  և
կարողացավ նրան ուղղորդել ճիշտ ուղղությամբ:Նա ունի բավականին նշանակալի ուռուցք
(կարծում եմ, որ նա կարող է ունենալ մեկից ավելի) և կարող է զգալ այն:Նա ընդամենը 3
շաբաթ է, ինչ սկսել է յուղը, և արդեն ուռուցքը հաստատ փափկվում է։Վատ չէ 3 շաբաթ:Ես
ինձ շատ քաջալերված եմ զգում նրա համար, և ես պարզապես ԳԻՏԵՄ, որ այս կինը կլինի
ևս մեկ հաջողության պատմություն:Մեկ Սեր." Քորի

«Հայրս  89  տարեկան  է,  դեմքի  մաշկի  քաղցկեղ  ունի:Երեք  անգամ  ես  նրան  տարել  եմ
հիվանդանոց՝  կտրվածք  անելու,  ինչը  նրան  բացում  է  ինֆեկցիաների  առաջ,  էլ  չասած՝
ծերանոցից տանելը և հետ տանելը նրա համար դժվար է:Ես սկսել եմ կանեփի յուղով մի
քանի շաբաթ առաջ:Դրանցից մի քանիսը իմ մանկական մատի չափն են մինչև իմ բութ
մատը:Ես  բուժել  եմ  11  հոգի,  հիմա  կա  4-ը՝  մանկական  մատի  բթամատի  չափի:Նրանք

- 97 -



պարզապես  մեռնում  են  և  ապաքինված  մաշկից  ընկնում:Ես  ապշած  եմ,  ինչպես  բոլոր
բուժքույրերն ու բժիշկները»:Սթիվ

«Ուզում եմ միայն ասել,  որ անչափ ուրախ եմ տեղեկացնել,  որ սկեսրայրս իր քաղցկեղի
համար երկրորդ անգամ ամբողջովին մաքուր է դուրս եկել առաջինից հետո, որտեղ թոքերի
վրա բծեր են երևում:Մենք նրան սկսեցինք յուղի վրա անմիջապես այն բանից հետո, երբ
առաջինը բծեր ցույց տվեց:Կանեփը վերցրել է նրա թոքերը և մաքրել դրանք։Նրան ասացին,
որ  Քեմոյի  կարիքն  ունի:Մենք  դեմ  էինք,  փոխարենը  նրան  դրեցինք  յուղի  վրա։Կանեփը
բուժում է քաղցկեղը!!!» Կարեն

«Այն բուժում է նաև արգանդի վզիկի քաղցկեղը:Ես չէի կարող ինձ թույլ  տալ բուժումներ
(նույնիսկ ՄԵԿ...) և մեկ տարի անցա առանց որևէ բժշկական օգնության...բայց ես ծխում էի
գրեթե ամեն օր...այնուհետև մեկ տարի անց իմ ամենամյա քննության ժամանակ բժիշկն ու
բուժքույրերը  ցնցվեցին…նրանք  չկարողացան  գտնել  այլ  բան,  քան  թեթև  սպիացումն
այնտեղ,  որտեղ  քաղցկեղն  էր…Ես  հիմա  100%-ով  քաղցկեղից  զերծ  եմ...շնորհիվ
մարիխուանայի...ոչ  բժիշկներ...ոչ  թե  «դեղորայք»...ոչ  բուժում...բայց  մաքուր,  բուսական,
ԲՆԱԿԱՆ բույսի պատճառով...Ես կենդանի ապացույց եմ...Բժիշկներն ասացին, որ ես պետք
է  լինեի  քաղցկեղի  5-րդ  մակարդակի  վրա,  որ  առանց  որևէ  բուժման  գնայի...բայց
այնուամենայնիվ այն անհետացել էր...առանց նրանց օգնության...նրանք այնքան էին ապշել,
որ  ինձ  ուղարկեցին  ՓՈՔՐԻԿ  ՌՈՔԻ  ՊԵՏԱԿԱՆ  ՀԻՎԱՆԴԱՆՈՑ  (UAMS)՝  լրացուցիչ
թեստավորման...և  UAMS-ը  բացի  թեթև  սպիից  այլ  բան  չգտավ...ասացին,  որ  հրաշք
է...Կարծում  եմ՝  դա  միայն  մարիխուանան  էր...Արդեն  օրինականացրու...օգնել
մարդկանց...չէ՞ որ դա այն էր, ինչի մասին էր մարդկությունը»: Մոնիկա

«Ես օգտագործել եմ կանեփի յուղ՝ գլխի պարանոցի և դեմքիս բազալ բջջային քաղցկեղը
բուժելու  համար:ՀԱՋՈՂՈՎ։Սա  իդեալական  քաղցկեղ  է  հետազոտություն  կատարելու
համար:Այն հստակ տեսանելի է անզեն աչքով, և ցանկացած փոփոխություն, որը տեղի է
ունենում, հեշտությամբ երևում է:Ես փորձել եմ այս հարցում հետաքրքրություն առաջացնել
այստեղ՝  ԱՄՆ-ում,  բայց ֆեդերալները ունեն որևէ մեկը,  և թվում է,  թե բոլորը մահացու
սպիներ ունեն՝ դիպչելու համար:Տեսեք, թե ինչ կարող եք անել»: Ջոզեֆ

«Իմ ազդրում մի ուռուցք ունեմ, նախկինում այն  կարծր էր, գրեթե 2 սմ, այժմ չափի կեսից
պակաս է և դառնում է ավելի մեղմ (4 շաբաթ): Կատրի

«Եվ ես հենց նոր իմացա, որ քաղցկեղից զերծ եմ 5 ամիս անընդմեջ յուղի վրա մնալուց
հետո»: Միմի

Ք.Ջ.Բ., դուք ինչ-որ բան ունե՞ք որոշ ուռուցքային տեսակների բուժման վերաբերյալ, որոնք
կոչվում  են  հեմանգիոբլաստոմա:Ես  հետևում  եմ  քո  գրառումներին,  ինչպես  նաև
մյուսներին։Ես  ԵՐԲԵՔ  չեմ  տեսել  այս  տեսակի  ուռուցքի  բուժում,  բացի  հեռացումից:Ես
նրանցից մի փունջ ունեմ»: Գրեմ

Ա.Ոչ  անձամբ,  մենք,  անշուշտ,  հնարավորություն  չենք  ունեցել  անձամբ  բուժել  մարդուն
հայտնի բոլոր ախտորոշումները, բայց դատելով այն ամենից, ինչ ես հիմա կարդացել եմ դրա
մասին, ես պատճառ չեմ տեսնում, թե ինչու նավթը չպետք է օգնի:Որքան գիտեմ, նրանք
կարող են դա ախտորոշել միայն համակարգչային տոմոգրաֆիայի միջոցով, և ինչպես ես եմ
դրան նայում, բոլորը, ովքեր CT սկանավորում են, պետք է դրանից հետո ուտեն առնվազն 60
գ յուղ:Եվ եթե նրանք ուտում են այդ 60 գ-ը վիրահատությունից առաջ, շատ դեպքերում ես
վստահ եմ, որ վիրահատությունը անհրաժեշտ չի լինի, քանի որ ուռուցքներն այնտեղ չեն
լինի:Այսպիսով, ես ինքս անպայման կփորձեի յուղը:Բոլոր բարեմաղթանքներով, JB

«Այն  փաստը,  որ  պլացեբոները  բուժում  են  որոշ  մարդկանց,  պատճառ  է  ընդմիշտ
հրաժարվել դեղամիջոցներից և ուսումնասիրել պլացեբոյի արվեստը:Ասելով, որ դուք երբեք
պլացեբո ուսումնասիրություն չեք անում, երբ ունեք արդյունավետ բուժում,  ճիշտ եք, դա
կնշանակի սպանել ձեր հիվանդների կեսին՝ հիվանդ և դաժան»: Քրիստոֆեր
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- Դա իսկապես հիվանդ ու դաժան կլիներ, և այդ պատճառով ես անձամբ չեմ անի:Մյուսները
կարող են, եթե ցանկանան, իսկ ես չեմ անի:Ես ուզում եմ, որ բժշկական համակարգը սկսի
օգտագործել  յուղը  որպես  պլացեբո.  եթե  նրանք  ապացուցեն,  որ  այն,  ինչ  ուզում  են
օգտագործել,  ավելի անվտանգ և արդյունավետ է,  քան յուղը (և ավելի զվարճալի/հաճելի
հիվանդի համար), ապա նրանք կարող են առաջ գնալ և վաճառել այն: .Եթե ոչ, ապա ինչու
ոչ:Դա  բավականին  պարզ  է  և  շատ  ռացիոնալ,  կարծում  եմ։Եվ  այդպես  էլ  լինելու  է
ապագայում, ուրեմն ինչո՞ւ սպասել:ՋԲ

«Երբեք  ուշ  չէ  ընդունել  այն  փաստը,  որ  կանեփը  պարզապես  դեղամիջոց  է:Միևնույն
ժամանակ, երբեք ուշ չէ սկսել յուղը որպես դեղամիջոց օգտագործել՝ անկախ նրանից, թե ինչ
վիճակում  եք  կամ  որքան  ծանր  է  այն։Յուղի  օգտագործմամբ,  սովորաբար,  հիվանդի
վերականգնման լավ հնարավորություն կա, կամ յուղը նրանց կյանքի առավելագույն որակ
կապահովի մինչև վերջ:Եվ դա նույնպես կարևոր է:ՋԲ»

«Երբ քիմիա ընդունած հիվանդները սկսում են օգտագործել յուղը, առաջին բանը, որ յուղը
պետք է անի, դա նրանց օրգանիզմի թունավորումն է:Այսպիսով, որոշ դեպքերում հիվանդին
կարող  է  անհրաժեշտ լինել  բավականին  քիչ  քանակությամբ  յուղ  ընդունել,  նախքան նա
կսկսի  հարձակվել  քաղցկեղի  վրա:Քիմիա  ընդունելն  իսկապես  լավ  գաղափար  չէ,
հատկապես,  երբ  դա  բացարձակապես  ավելորդ  է,  հաշվի  առնելով,  որ  բժշկական
համակարգը  տասնյակ  տարիներ  գիտի  կանեփի  մասին՝  որպես  քաղցկեղի  բուժման
միջոց:ՋԲ»

Ք.«Տերմինալ» քաղցկեղով հիվանդներ. Դուք նրանց ագրեսիվ եք սկսում օրական 1 գրամով,
թե՞ աշխատում եք:նրանց մինչև մեկ շաբաթ կամ ավելի երկար:Խորհրդատվություն փորձից:

Ա.Ոչ,  մենք  միշտ  սկսում  ենք  փոքր  չափաբաժիններից  և  բավականին  հետևում  ենք
հրահանգներին:Իհարկե, եթե նրանք կանեփի հետ կապված նախկին փորձ ունեն և գիտեն,
որ վախենալու բան չկա, երբեմն կարող եք սկսել  ավելի բարձր չափաբաժնով:Բայց դուք
երբեք չգիտեք, թե ինչպես է հիվանդը պատրաստվում արձագանքել յուղին, գումարած, որ
դրանք  սովորաբար  օգտագործում  են  տարբեր  դեղամիջոցների  խառնուրդ,  այնպես  որ
կարող  եք  զգույշ  լինել  և  հետևել  հիվանդի  արյան  ճնշմանը  և  այլն:Ընդհանուր
առաջարկությունն այն է, որ հետևեք հրահանգներին, ավելի քիչ պաշտոնականը. հետևեք
ձեր  բնազդին  և  դատողություններին,  և  երբ  հիվանդը  «կորցնելու  ոչինչ  չունի»,  ես  չեմ
վարանի, որ անհրաժեշտության դեպքում նրան բարձր չափաբաժին տամ (մեջքի սուր ցավ
և այլն):  .Իսկապես բարձրորակ յուղի մեկ գրամը կարող է անփորձ օգտագործողին շատ
բարձր մակարդակի հասցնել,  սակայն այն դեռևս չի  վնասում:Երբեմն նույնիսկ կանեփով
առաջացած  կոման  կարող  է  օգտակար  լինել,  և  ես  վստահ  եմ,  որ  այն  ամեն  դեպքում
կօգտագործվի  վիրահատությունից  առաջ  անզգայացման  համար,  բայց  հենց  հիմա  մենք
ցանկանում ենք տեսնել, որ հիվանդները մնան իրենց հարմարավետության գոտում որքան
հնարավոր է:Հուսով եմ, որ լավ բացատրեցի:Լավագույն մաղթանքներով՝ ՋԲ»

«Կորի,  իմ  ընկեր,  դու  ինձ  օգնեցիր  ***-ով:Ես  նրան  դեղ  եմ  տվել  իր  նեյրոէնդոկրին
ուռուցքների համար:Նա 1 ամիս է բուժվել է, և այն սկսում է փոքրանալ։Այն այնքան մեծ էր,
որ սեղմում էր նրա ստամոքսը, բայց այժմ այն հասել է նրան, որ նա կարող է նորից ուտել, և
նրա բժիշկն ասաց,  որ երբեք չի  տեսել,  որ նման ուռուցքը այդքան արագ փոքրանա:Դա
սարսափեցրեց նրան, և արյան ամբողջ աշխատանքը վերադարձավ նորմալ, այնպես որ ևս
մեկը բուժվելու ճանապարհին, և դա ՀՐԱՇԱԼԻ է:Եվ դուք ՀՐԱՇԱԼԻ եք, և Աստված մեծ է»:

«Ես ունեմ մի ընկեր, ով ունի ուղեղի քաղցկեղ, և ես ունեմ Cml:Յուղն աշխատում է երկուսիս
մոտ!!!Իմ ընկերն իմ աչքին առաջին իսկ ապացույցն է, որ այս յուղը հրաշք է…Ես նախկինում
կասկածներ ունեի, բայց ոչ հիմա:Վերցրեք յուղը, այն աշխատում է»: Թայլեր

«Կանեփի յուղը մեկ տարի օգտագործելուց և միայն կանեփի յուղի օգտագործումից հետո
քաղցկեղը  սարդոստայնի  տեսակից  վերածեց  ուռուցքի,  երբ  նրանք  այժմ  կարողացան
թիրախավորել որոշակի տեսակի քիմիա, նա նաև ավելացրեց յուղի իր դեղաչափը օրական
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3 գրամի:18 ամիս առաջ ծնողներին ասացին, որ նրա գլխուղեղի քաղցկեղը մահացու է, և
նա ունի մոտ 18 ամիս ապրելու,  և որ քիմիոթերապիան նրան կգնի ընդամենը մի քանի
ամիս, այնպես որ, ի պատասխան ձեր հարցի, երկուսն էլ նպաստել են ռեմիսիայի, հուսով եմ,
որ դա կպատասխանի ձեր հարցին»: Միչիգանի կանեփի քաղցկեղի նախագիծ

«Անցյալ տարի մորս ընկերն ինձ հարցրեց՝ կարո՞ղ եմ նրա մոր համար կանեփի յուղի 6-
ամսյա դասընթաց պատրաստել՝ ամենաբարձր կարգի կանեփից:Նա պարանոցի քաղցկեղ
ուներ։Ես  նրան  յուղ  պատրաստեցի՝  հետևելով  Youtube-ի  խորհրդին,  այնուհետև  այն
տեղադրեցի Ռուսաստանում:Նա օգտագործեց առաջին 6 ամսվա դասընթացը զարմանալի
արդյունքներով և խնդրեց ևս 6 ամսվա չափաբաժին, ես նրան ուղարկեցի ևս մեկ բեռ, և
այժմ  14  ամիս  անց  նա  լավ  առողջ  է:Դուք  զարմանալի  աշխատանք  եք  կատարում,
Ռիկ:Շնորհակալություն." Գարեթ

«Բարև, իմ անունը Ալիսա է և ես 16 տարեկան եմ:2011 թվականին ինձ մոտ 3-րդ փուլի
անապլաստիկ  աստղոցիտոմա  ախտորոշվեց:Մենք  (ես  և  իմ  ընտանիքը)  որոշում
կայացրեցինք օգտագործել կանեփի խտանյութ:Միչիգանի համալսարանը մեզ ասաց, որ ես,
ամենայն  հավանականությամբ,  չեմ  կարող  գոյատևել  ավելի  քան  մի  քանի  տարի,  և
քաղցկեղն  ինքնին  անգործունակ  է,  քանի  որ  այն  գտնվում  էր  սարդերի  ձևավորման
մեջ:Անցյալ  հունվարին  ես  գնացի  Միչիգանի  համալսարան  իմ  հերթական  MRI-ի
համար:Բոլոր ուռուցքներն անհետացել են»։

«Մայրս թոքերի քաղցկեղի 4-րդ փուլ ունի, և այն հասել է նրա ուղեղին, բայց քանի որ նա
զբաղվում է կանեփի RSO յուղով, նա իրեն լավ է զգում:Նրա արյան աշխատանքը հիանալի
վերադարձավ,  և  ես  շատ  շնորհակալ  եմ  ձեզ,  որովհետև  զգում  եմ,  որ  RSO-ն
հնարավորություն է տվել մայրիկիս պայքարել այս քաղցկեղի դեմ…» Շենոն

«Ես  68  տարեկան  տղամարդ  եմ,  ով  ապրում  էի  նորմալ  առողջ  կյանքով,  առանց  լուրջ
խնդիրների և ինձ պահում է գրիպի տարեկան պատվաստում և ստուգումներ:Իմ մարմնի
գործառույթները լավ էին և ամեն ինչ կարգին էր թվում, մինչև որ մի առավոտ արթնացա
ստամոքսի սարսափելի ցավով:Կարծելով, որ դա կույր աղիքի կամ ճողվածք է, կինս շտապեց
ինձ շտապ օգնություն:Ես շտապ վիրահատություն արեցի մոտ 2 ժամ անց՝ 2012 թվականի
օգոստոսի 15-ին, և հաստ աղիքիս վրա հսկայական ուռուցք կար, որը հեռացվեց 14 լիմֆի
հետ միասին:հանգույցներ.Մեկ շաբաթ անց իմ ներսը կոտրվեց և թունավորվեց ինձ, ինչը
հանգեցրեց երկրորդ վիրահատության:

Սկսելով ինձ ավելի լավ զգալ 4 օր անց, ես ոտքիս վրա էի և կամաց-կամաց վերականգնում
էի շարժունակությունը, և ես սկսեցի արյունահոսել:Վերադարձել է թիվ 3 վիրահատության և
մեկ օր անց ունեցել է թեթև սրտի կաթված։Դրանից կարճ ժամանակ անց -33 օր ԲՈՒՀ-ում-
ես  դուրս  գրվեցի և նստեցի ՕՍՏՈՄԻ պայուսակ:Պայուսակն ինձ  մոտ է  եղել  8  ամիս  և
հետադարձ  վիրահատություն  է  արվել՝  առանց  որևէ  բարդության։Վիրաբույժն  ասաց,  որ
քաղցկեղը չի տարածվել հանգույցներից այն կողմ:

Չնայած  դրան,  նրանք  ինձ  տարան  Քաղցկեղի  կլինիկա  և  սկսեցին  քննարկել  քիմիա  և
ճառագայթումը  որպես  «հետագա»:  Ստանդարտ  արձանագրություն  ասացին.BULLSHIT
ասել  եմ!Չի  լինի  ավելի  շատ  իմ  մարմնի  ճառագայթում  կամ  թունավորում  Քեմոյով  կամ
Ճառագայթով:Քաղցկեղի  կլինիկայի  ուռուցքաբանը  չի  վիճել  և  նախանշել  է  մեկ  տարվա
ընթացքում  3  ամիսը  մեկ  անգամ,  ինչը  ենթադրում  է  համակարգչային  տոմոգրաֆիա  և
արյան հետազոտություն:

Ես  ստացա  նյութը,  ինչպես  նկարագրել  էր  Ռիկ  Սիմփսոնը  և  պատրաստեցի  RSO-
ն:Հետևելով  արդյունահանման  գործընթացի  բոլոր  ցուցումներին  և  որպես  լուծիչ՝
օգտագործելով Նաֆտան, ես պատրաստի յուղը դրեցի ներարկիչների մեջ և սկսեցի այն
օրական երկու անգամ ընդունել, ամեն անգամ փոքր քանակությամբ:Ես ավարտեցի իմ 4-րդ
հետաքննությունը  Քաղցկեղի  կլինիկայում,  և  նրանք  ասացին,  որ  համակարգչային
տոմոգրաֆիան ՉԻ ցույց տալիս որևէ բան, որը ցույց կտա ՔԱՑԳԵՏԻ առկայությունը:Արյան
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հետազոտությունը  ցույց  է  տվել,  որ  CEA մակարդակը  1,4  է,  բայց  ի՜նչ  դժբախտություն,
բոլորի մեջ կա մեկ կամ երկու քաղցկեղային բջիջ:Նրանք 5+ ցանկացած բան համարում են
անհանգստություն:Ես հիմա պատրաստում եմ ևս մեկ խմբաքանակ և որպես կանխարգելիչ
միջոց կընդունեմ ամեն օր:ՈՉ մեկին, ով այժմ տառապում է քաղցկեղով, ես առաջարկում եմ
ձեզ անել նույնը:Մենք կորցնելու և ձեռք բերելու բան չունենք»։ Գերի

«Արդյո՞ք ուշ է փրկել մեկին, ով ունի 4-րդ փուլ և արդեն մաշկ ու ոսկոր է և հազիվ է քայլում
ուժի կորստից»: Թափվել

«Երբեք ուշ չէ:Այս յուղի կիրառմամբ բազմաթիվ հրաշքներ են նկատվել։Եթե  դա չի կարող
փրկել  նրանց,  նվազագույնը,  որ  դա կանի,  նրանց տառապանքը  թեթևացնելն  է՝  առանց
դեղագործական արտադրանքի դաժան կողմնակի ազդեցությունների:Նկատի ունեցեք, որ
եթե  նրանք  սկսեն  բարձր  չափաբաժիններով,  շատ  քուն  կլինի,  քանի  դեռ  նրանց
հանդուրժողականությունը չի աճել:Դա շատ հզոր է»։ Նիկ

«Մեր քաղաքի երեցներից մեկին տրվել է 3 շաբաթ, որպեսզի ապրի լյարդի քաղցկեղի 3-րդ
փուլում:Շուրջ  հավաքված  նրա  ընտանիքը  նրան  կենդանի  արթնացրեց:Նա  փորձեց  այս
յուղը:Երկու  տարի  է՝  նա  լավ  է։Քաղցկեղից  զերծ,  բժիշկները  ճանապարհին  նրան
թեստավորեցին:Սրա  մասին  չեն  էլ  խոսի։Բուժում  գտնելու  համար  գումար  չկա.Ես
հավատում եմ, որ այն աշխատում է .......» Բոբի

«Ես նույնպես, վահանաձև գեղձի քաղցկեղից զերծ!!» Միշել

«Իմ մասին ինչ ուզում ես ասա, ընկերացիր, դատիր ինձ...Ձեր փաստարկն անվավեր է:Սա
վերջին սկանավորումն է, որը մայրը երբևէ կստանա!!!ԿԱՆԵԲԸ ՍՊԱՆՈՒՄ Է ՔԵՑԳԵՏԻՆ»:
Լուսաբաց

Սթեյսի. Ձեր մայրիկը ո՞ր փուլում էր:Գիտեմ, որ նախկինում մեկ անգամ եք տեղադրել, բայց
ես մոռանում եմ:Դա մի առասպելական զեկույց է անմիջապես!!

Լուսաբաց. Սթեյսի, դա թոքերի փոքր բջջային քաղցկեղի 3-րդ փուլն էր:5 ուռուցք՝ վերին
ավշային համակարգի փոքր մացառներով։

Դեբի. Դա այնքան ֆենոմենալ է:Ես երբեք չեմ լսել, որ որևէ մեկը բուժի փոքր բջիջը, նույնիսկ
բոլոր կանոնավոր արձանագրություններով:Սա ուշագրավ է!Դուք ոչ միայն փրկեցիք ձեր մոր
կյանքը, այլև դա կփրկի այլ  կյանքեր,  քանի որ դա ապացույց է,  որ կանեփն աշխատում
է:Շատ  շնորհակալ  եմ  սա  կիսելու  համար:
Լուսաբաց. Դեբի, նա ամեն ինչ արեց, կանեփի յուղ - քիմիա - ճառագայթում, ԲԱՅՑ բուժվել
էր նախքան իր քիմիո և ճառագայթային բուժումը կատարելը, այնպես որ նա հրաժարվեց
մնացած բուժումից և խրվեց յուղի հետ...Ինչը նա դեռ վերցնում է և կվերցնի ԱՄԵՆ ՕՐ իր
ողջ կյանքի ընթացքում:

Սթիվն  ասում  է,  որ  «սա  ամենից  շատ  համատեղելի  է  հետճառագայթային
փոփոխությունների հետ»:Նա ունե՞ր ճառագայթումթերապիա?

Լուսաբաց: Սթիվ, այո, նա արեց, բայց նա երբեք չավարտեց...Դոկտորը հատակին է:

Հիվանդ՝  Լինդա  Վ.,  Սպասարկման  ամսաթիվ՝  16.11.2013թ.,  Ընթացակարգ՝  ԿՐԾՔԻ  CT
ԿՈՆՏՐԱՍՏՈՎ:Կատարվել  է  կրծքավանդակի  տոմոգրաֆիա...Համեմատությունը
կատարվում է կրծքավանդակի նախկին CT-ի հետ 7/8/13-ից:ՑՈՒՑՈՒՄ. Սա 64-ամյա կին է,
ով ունի թոքերի քաղցկեղի պատմություն...

ԳՏԱԶԱՐՏՈՒԹՅՈՒՆՆԵՐ.  Ավելացել  է  ինտերստիցիալ  փոփոխությունը  և  միջլոբուլային
միջնապատի  խտացումը...որը  բարելավվել  է  նախորդ  քննության
համեմատ:...Միջաստինային  փափուկ  հյուսվածքների  որոշակի  հանգույցներ  կամ
միջաստինային  ադենոպաթիա  չեն  ցուցադրվում:Առանցքային  լիմֆադենոպաթիայի  կամ
լեռնային  լիմֆադենոպաթիայի  մասին  հստակ  ապացույցներ  չկան:Բացի  աջ  վերին  բլթի
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մեդիալ  ասպեկտի  հետճառագայթային  փոփոխություններից,  պարենխիմային  թոքային
թափանցիկություն կամ կասկածելի թոքային հանգույցներ չեն ցուցադրվում:Շնչափողն ու
հիմնական բրոնխները արտոնագրված են:Պլևրային արտահոսք չկա:Սրտի չափը նորմալ
է։Պերիկարդի  արտահոսք  չկա:Որովայնի  վերին  հատվածի  տեսանելի  հատվածներն
աննկատ  են:Չկա  կիզակետային  ագրեսիվ  թափանցիկ  կամ  սկլերոտիկ  ոսկրային
ախտահարում:

ՏՊԱՌՈՒՅԹ. Բարելավում է հետճառագայթային փոփոխությունները աջ բլրի և աջ վերին
բլթի միջային կողմում:Կրկնվող կամ մնացորդային հիվանդության հստակ ապացույց չկա»:

«Ես  ունեի  անվիրահատելի  վարսակի  քաղցկեղ,  դա  իմ  ձախ  թոքի  ստորին  բլթի  մանր
բջջային  քաղցկեղն  է:  Ես  սկսեցի  օգտագործել  կանեփի  շատ  թանկ  յուղեր,  և  բջիջները
փոքրանում են: Ես Տերմինալն էի և ասացի, որ կմահանամ մինչև 2013 թվականի Սուրբ
Ծնունդը: Դե, ես դեռ այստեղ եմ THC-ի շնորհիվ»: Ջոն-Մայքլ

«Նավթը  հակադարձեց  բոլոր  ճառագայթային  վնասները  և  բուժեց  անհավատալի…
Բժշկական մարիխուանան ՓՐԿԵՑ ինձ և զերծ պահում 5 դեղատնից:Ես կորցրեցի իմ աջ
երիկամը քիմիայի պատճառով, և այն սկսում է բռնկվել այնտեղ, որտեղ ցավում է մաշկիս
վրա...և  թուրմի  մեջ  յուղերը  օգտագործելուց  րոպեների  ընթացքում  ես  ստիպում  եմ
նոպաները դադարեցնել և ամիսներով հեռու մնալ...

Զարմանալի է, և սա միայն մեկն է, որ յուղերը հակադարձեցին իմ աչքերի նյարդային վնասը,
որը առաջացել էր քիմիայով, որտեղ իմ մոտ գլաուկոմա էին ախտորոշվել, և ընդամենը 6
ամիս  առաջ  իմ  վերջին  այցելության  ժամանակ  գլաուկոմայի  որևէ  նշան  ընդհանրապես
չկար, և իմ տեսողությունը ավելի լավ է, երբ ես դեղորայք եմ ընդունում: Թերեզա

«Ես գիտեմ մի մարդու,  ով ուներ 4-րդ փուլ,  որը տարածվում էր խենթի պես:Նրան 10%
հնարավորություն են տվել ապրելու ամբողջ տարին և ասել, որ կարգի բերի իր գործերը:Ես
ասացի, որ նա դիտիRun From the Cureև փորձել դեղամիջոցը:Մեկ տարվա ընթացքում նրա
մոտ  ախտորոշվել  է,  որ  նա  100%-ով  զերծ  է  քաղցկեղից  և  այժմ  խնամում  է  մի  քանի
հիվանդների,  և այդ ամենը պայմանավորված է կանեփի հրաշալի բուժիչ ուժերով և Ռիկ
Սիմփսոնի ղեկավարությամբ:Այսպիսով, շնորհակալություն Ռիկ»: Ջեյմս

«Մորաքույրս, 4-րդ աստիճանի գլիոբլաստոմայով, անվասայլակից քայլել է ընդամենը երեք
դեղաչափից հետո:Նրա ձախ կողմը կաթվածահար է եղել ավելի քան մեկ ամիս:Բայց հիմա
լիովին ֆունկցիոնալ !!Այնքան հուզված!" Նիկոլետ

«Ես  ունեի  գլիոբլաստոմա,  որն  ունի  մահացության  բարձր  մակարդակ:6  ամիս
քիմիաթերապիայից և ճառագայթումից հետո, հիվանդանալուց և փսխումից, երիկամների
ցավից  և  ամեն  ինչ  թունավորված  լինելուց  հետո:Այն  բանից  հետո,  երբ  վերջապես
ուղարկվեցի  տուն՝  ասելով,  որ  մենք  այլևս  ոչինչ  չենք  կարող  անել,  ես  փոխեցի  իմ
սննդակարգը՝ իմ այգուց դուրս օրգանական աճեցված մթերքներ ուտելով:Կանաչ սմուզիներ
խմելը,  վիտամին C-ի ներարկումները:Այնուհետև ես ավելացրեցի թթու պտուղը:Հետո մի
ընկեր ինձ Ռիկի յուղից մի քիչ վերցրեց:Դե, անցյալ ուրբաթ իմ ուռուցքաբանը զանգահարեց՝
ասելով, որ ես ԱԶԱՏ եմ ՔԱԿՑԵՂԻՑ:Այնքան մեծ ցանկություն իմ սրտից մինչև ձերը:Դա
կյանքը փրկեց»: Տանյա

«Մորաքույրս 6 շաբաթ է յուղ է ընդունում։Նրա տերմինալ ուռուցքներն այժմ կրճատվել են
ավելի քան 50%-ով:Դա աշխատում է»: Boosboys

«Ես  ընկեր  ունեմ,  որին  ես  դա  ասացի  4  ամիս  առաջ,  քանի  որ  նրա  հայրը  քիմիա  էր
ընդունում և վատանում էր, հիմա նա գրեթե քաղցկեղից զերծ է և իրեն հիանալի է զգում»:
Ռութ

«Դա  աշխատում  է.  այն  բուժեց  կնոջս  քաղցկեղը,  երբ  քիմիա/ռադիոն  ստիպեց  այն
տարածվել», - ասացին, որ նայիայլընտրանքների համար… մենք իմացանք նավթի մասին՝
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քաղցկեղն անհետացավ 3 ամսում / 90 օրում, վճարելով այն հիմա»: Քրիս

«Ես  օգտագործում  եմ  յուղը  մոտ  մեկ  տարի՝  կանխելու  գլխուղեղի  գլիոմա  ուռուցքի
աճը:Խնդրում եմ փոխանցեք իմ շնորհակալությունը Ռիկին, բուժումը, կարծես թե, օգնում է
իմ  ընդհանուր  առողջությանը,  և  նորից  աճ  չի  գրանցվել:Որևէ  մեկը  գիտի՞,  թե  ինչ  լավ
չափաբաժին կլիներ մեկի համար, ով փորձում է  կանխել  ԱՀԿ-ի 2-րդ աստիճանի ուղեղի
ուռուցքի կրկնությունը:«Ստանդարտ» խորհուրդն այն է, որ այն նորից կաճի և կպահանջի
քիմիաթերապիա:Իմ  բժիշկն  առաջարկեց  3  տարվա  ընթացքում  50%-ով  աճել,  ինչը  ես
հաղթեցի մի քանի ամսով:Առայժմ այնքան լավ»։ Քառասուն

«Հենց  նոր  ընկերոջից  տեղեկացա,  որ  իր  ընկերը  բուժվել  է  թոքերի  քաղցկեղից  IV
աստիճանից:9 բժիշկներ համաձայնել են, որ նրան շաբաթներ են մնացել ապրելու, և որ այն
տարածվել է նրա ոսկորների և ուղեղի վրա։4-5 շաբաթ յուղով, իսկ հիմա բժիշկներն ասում
են, որ սխալ են ախտորոշել, դա թոքերի աննշան վարակ է:Նրա արյան մեջ ուռուցքների կամ
քաղցկեղի նշանների նշաններ չկան:Ես նրան միացրեցի Phoenix Tears-ին և ցույց տվեցի, թե
ինչպես  պատրաստել  խմբաքանակ՝  օգտագործելով  ավելի  փոքր,  ավելի  մատչելի
քանակությամբ  դեղաբույսեր:Ազատորեն  օգտագործեք  սա,  պարզապես  ինձ  անանուն
պահեք:Շնորհակալություն և Աստված օրհնի»։

«Ես  աշխատել  եմ  կոլեկտիվում  և  երկար  տարիներ  և  ձախ ձեռքիս  մաշկի  քաղցկեղ  եմ
ունեցել՝  այն վարելիս պատուհանից կախելու  պատճառով:Հիմա ես գիտեմ,  որ ոչ  ոք ինձ
հավատալու կարիք չունի, բայց ես սկսեցի ամեն օր RSO յուղ լցնել դրա վրա և երդվում եմ,
որ այն չկա:Դա տևեց մի քանի ամիս, բայց այն իսկապես հեռացավ այնտեղից, որտեղ եղել է
տարիներ շարունակ»: Ռենդի

«Ես  հանդիպել  եմ  մի  վերապրողի,  ով  նախընտրել  է  օգտագործել  յուղը,  եթե  կյանքին
սպառնացող քիմիա և ճառագայթում… նրան տվել են մեկ տարուց պակաս… նա արդեն 5+
տարի է, ինչ քաղցկեղից զերծ է և երբեք չի կորցրել ոչ մի մազ կամ թույլ չի եղել: հիվանդ է
բուժումից...բնական ոչ քիմիական դեղամիջոց!!Խաբեություն չէ !!» Գվենդոլին

«Ես հենց նոր հաղորդագրություն ուղարկեցի իմ Peeps-ից մեկի հետ:Նա ուներ ոչ-Հոջկինի
լիմֆոմայի  4-րդ փուլ  և եռակի հարված (նշանակում է,  որ այն ուներ 3  վարորդ,  ինչպես
բացատրեցին նրան և ասացին, որ քաղցկեղից մեկն իրականում պաշտպանում է մյուսին
քիմիա  աշխատելուց),  ուստի  նրա  միակ  բժշկական  տարբերակը  ոսկրածուծի
փոխպատվաստումն  էր:Նրա  ուռուցքաբանը,  ում  նա  տեսել  է  այսօր,  ասել  էր,  որ  իր
«քաղցկեղը կվերադառնա այս պահին», քանի որ նա հրաժարվեց փոխպատվաստումից:Սա
նրա  ուղերձն  է.  «Հենց  նոր  տեսա  իմ  ուռուցքաբանին:Իմ  արյունը  լավն  է:Ես  ճիշտ  եմ
անում:Հուռա, լավ արդյունքներ,  լավ նորություններ,  քաղցկեղ չկա»: Կանեփը սպանում է
քաղցկեղի մարդկանց»: Քորի

«Ռիկն ինձ  ցույց  է  տվել,  թե ինչպես կարող եմ կենդանի մնալ  3  տարի՝  իմ միզապարկի
տարածքում 4 տարբեր տեսակի քաղցկեղի դեմ պայքարելով: Ես հիմա 2 տարեկան եմ և
ամեն  օր  պայքարում  եմ  RSO-ի  միջոցով:  Չգիտեմ,  արդյոք  կհաղթեմ  սա,  բայց  դա  լավ
մենամարտ էր, և ես 3 տարի անցել եմ հնձվորից և դեռ պայքարում եմ… Շնորհակալություն
Ռիկ: և անձնակազմը… Աստված օրհնի…» Գրիգոր

«Մենք  RSO-ն  պատրաստում  ենք  ամուսնուս  համար:Նա  տառապում  է  ռևմատոիդ
արթրիտով։Նա նաև պարզապես հաղթեց Հոջկինսի  լիմֆոմային:Մենք  օգտագործում  ենք
99,9% իզոպրոպիլ:Այն 3-5 րոպեից ավելի չենք թողնում լուծիչի մեջ։Այս կերպ այն կանաչ չէ
քլորոֆիլով:Ամուսինս Ստիպված ՉԷ որևէ դեղ ընդունել իր ՀՀ-ի համար:Նա չի ուռչում և ցավ
չի զգում։Աստված օրհնի քեզ Ռիկին և քո ընկերներին այս հրաշալի դեղամիջոցը կիսելու
համար»: Ջենիս

«Ես անձամբ ականատես եմ եղել, որ այն բուժել է մաշկի քաղցկեղի երկու տեսակները և իմ
հորեղբոր  մոտ՝  շագանակագեղձի  քաղցկեղի  չորրորդ  փուլը:  Ես  նաև  տեսել  եմ,  որ  այն
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հաջողությամբ պայքարում է լիմֆոմայի դեմ: Մենք նաև մեծ հաջողությամբ բուժում ենք մեր
շան ուռուցքները։ Ուռուցքները մոտ 85%-ով անհետացել են այն բանից հետո, երբ երկու
ամիս արդիական է եղել այն ուտելուց հետո: Տվեք նաև մեր 9-ամյա գերմանական հովվին
արթրիտից: Նա սիրում է դա, և դա իսկապես վերադարձրեց իր կյանքի որակը, հատկապես
ավելի լավ, քան Rymadil-ը, որը մի քանի տարի առաջ նշանակել էր անասնաբույժը»: Ջեյսոն

«Ես բուժեցի իմ ոսկորների և լյարդի քաղցկեղը 4-րդ փուլ, բուժեցի ձեռքիս տհաճ այրվածքը,
կարգավորեցի արյան ճնշումս, տեսա, որ անհետանում էին երակների վարիկոզ լայնացումը,
նիհարեցի 90 ֆունտով, դադարեցրեցի ցավազրկողներ ընդունել, թեթևացրեցի արևայրուքը
տեղական յուղով, բուժելով իմ ընկերների շանը: ոսկրային քաղցկեղի... հմմ, էլ ի՞նչ...արթրիտ
մատներիս մեջ, ես մոռացել էի, որ նույնիսկ այն ունեմ: Խելագարություն է, որ այս բույսի
կախարդանքն անօրինական է: Գնա գործիչ»: Լաուրա

«Սա  փոխեց  իմ  կյանքը  գրեթե  մեկ  տարի  առաջ  CML  (քրոնիկ  միելոգեն  լեյկոզ)
ախտորոշումից հետո, և ես դիտեցի տեսանյութը:Run From the Cureայն մասին, թե ինչպես է
կանեփի յուղը բուժել քաղցկեղով հիվանդներին:Դե, ես կենդանի ապացույց եմ, որ գործում
է:Դա փոխել է իմ քաղցկեղի մակարդակը:Դեռևս չեմ բուժվել, բայց հուսով եմ, որ շուտով մի
օր ես կարող եմ ասել, որ ես վերապրած եմ, այնպես որ, քանի դեռ մեկ կիլոմետր չեք անցել
քաղցկեղով հիվանդի կոշիկներով, մի սկսեք ծեծել մի բան, որի մասին ոչինչ չգիտեք»: Դենիզ

"Ես հավատում եմ.Իմ ընկերոջ մոտ 3 տեսակի քաղցկեղ են ախտորոշվել.Նրան 3 շաբաթ է
տվել ապրելու։Հիմա 2 տարի անց նա դարձել է 1 տեսակի և լավ է անում»: Սանդրա

«Դուք բոլորդ օգնեցիք փրկել մորս կյանքը:Մեկ տարի առանց քաղցկեղի»: Ողջույն

«Մայրիկիս  պատմությունը.  «2010թ.  սեպտեմբերին  մորս  ախտորոշեցին  ձվարանների
քաղցկեղի 4-րդ փուլ, և նրան տրվեց 6 ամիս ապրելու առանց բուժման և մեկուկես տարի
ապրելու համար: Նա անմիջապես անցավ քիմիաթերապիայի, և քաղցկեղը բավականին լավ
արձագանքեց,  թեև  այն  փչացրեց  նրա  70-ամյա  մարմինը,  որը  միայն  85%-ն  էր
վերականգնվել Գիլեն Բարրե համախտանիշից:

Նա շարունակեց ավելի շատ քիմիա և ստիպված եղավ շտապ վիրահատություն կատարել
2011  թվականի  դեկտեմբերին,  քանի  որ  նրա  GI  և  գինեկոլոգիական  համակարգերը
փոխկապակցված էին, ինչը հանգեցնում էր ծանր վարակի:Հեռացվել է այնքան քաղցկեղ,
որքան  հնարավոր  էր  հեռացնել.  նա  շատ  մոտ  էր  մահվան  դռանը  և  ինչ-որ  կերպ
հաղթահարեց վիրահատությունն ու ապաքինումը և կարողացավ տուն գնալ, թեև դեռևս
քաղցկեղից զերծ չէր:

Միևնույն  ժամանակ,  ընկերս  սկսեց  ինձ  տեղեկություններ  փոխանցել
մարիխուանայի/կանեփի յուղի և քաղցկեղի դեմ դրա օգտագործման մասին:Կամաց-կամաց
սկսեցի լսել և կատարել իմ սեփական հետազոտությունը. Ես ապշած էի այն ամենից, ինչ
սկսեցի գտնել և շարունակեցի ուսումնասիրել…

Հաջորդ տարվա ընթացքում  մայրիկը  ավելի  շատ քիմիա է  անցել.  ցավից  նա մորֆին  և
օքսիկոդոն էր ընդունում:Նրա կյանքի որակը վատթարանում էր, ինչպես նաև նրա «երբեք
մի հանձնվիր, ազնիվ Աստծուն, Օկի Մուսկոգիից, վերաբերմունքը»։

2013 թվականի հունվարին նա անցել էր քիմիայի հինգերորդ փուլը:Նրա նախորդ տարին
անցել էր կռվով. նա հյուծված էր, ծեծված, ցավում էր, և քիմիան այլևս բուժիչ ազդեցություն
չուներ:

Մեզ  ասացին,  որ  քաղցկեղը  տարածվել  է  նրա միզապարկի  և լյարդի  վրա,  և  որ  լյարդի
քաղցկեղը կլինի այն, ինչ նրան հիվանդացրել է. նրանք չկարողացան կանգնեցնել դա, բայց
նրանք հույս ունեին, որ կարող էին դանդաղեցնել այն և որոշ ժամանակ գնել նրան:Մենք
անցել էինք սկզբնական ախտորոշման ժամանակ մեզ տրված ժամանակացույցը, բայց մենք
դեռ զգում էինք, որ պետք է ավելին անել:
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Նա պատրաստ էր և պատրաստ էր հանձնվել. նա արվել է քիմիա; «ոչ ավելին»: նա ասաց.Ես
գնացի  նրան  տեսնելու  և  սկսեցի  քննարկել  այն,  ինչ  սովորել  էի  վերջին  մեկ  տարվա
ընթացքում,  ինչպես  նաև  կանեփի  յուղի  և  քաղցկեղի  դեմ  դրա  օգտագործման
մասին:Չնայած  իր  խիստ  դաստիարակությանը  1950-ականների  աղքատ,  կրոնական,
Տեխասի  գյուղատնտեսական  հողատարածքներում  և  հողատարածքներում,  նա  բաց  էր
նավթի  մասին  առցանց  մեկ  կամ  երկու  վավերագրական  ֆիլմ  դիտելու  և  ավելին  լսելու
հաջողված  պատմությունների  մասին  և  այլն:Երկար  քննարկումներից  հետո,  և  միայն
մահամերձ մոր որդին կարող էր տալ վաճառքի խաղադաշտ, ես ստիպեցի նրան, որ նա
համաձայնի փորձել նավթը:

Բրնձի  հատիկի  կեսից  պակաս  չափաբաժինը  սկսելուց  հետո,  որը  կուլ  է  տվել  դատարկ
վիտամինային պարկուճներում, նա տեսել է, որ իր թմրամիջոցների օգտագործումը երկու
օրվա  ընթացքում  նվազել  է  50%-ով,  և  այդ  նվազումը  պահպանվել  է  այս  դեղամիջոցի
օգտագործման ողջ ընթացքում:

Մայրիկն  իր  կյանքում  երբեք  THC  արտադրանք  չի  ունեցել,  և  սա  նրա  համար  մեծ
փոփոխություն էր:Երբեմն ազդեցությունները շատ դրական էին, բայց հիմնականում շատ
հանգստացնող:Երբեմն thc-ն մի քիչ  շատ ուժեղ էր,  բայց  դուք  չեք կարող վնասվել  որևէ
չափից մեծ դոզայից, ուստի նա պառկում էր և աղոթում, մինչև այն անցներ:Քունը բուժման
գործընթացի մի մասն է, ուստի հանգստացնող բնույթը նախագծված է:

Շուտով մայրիկի CT ուռուցքների թիվը սկսեց աճել մինչև 455, և նա սկսեց ավելացնել իր
նավթի չափաբաժինը այնքան արագ, որքան կարող էր:Բժշկի առաջարկությամբ նա տեսավ
գինեկոլոգ  քաղցկեղի  վիրաբույժի,  և  նա  համաձայնեց  մտնել  և  փորձել  հեռացնել
հնարավորինս շատ քաղցկեղ:Վիրահատությունը նախատեսված էր հունիսի վերջին, և երբ
այն հասավ, ուռուցքների թիվը հասավ 405-ի, իսկ մայրիկը կերել էր ավելի քան 100 գրամ
ձեթ:

Երբ վիրաբույժը դուրս եկավ վիրահատությունից, որպեսզի խոսի հորս հետ, նրա ճշգրիտ
խոսքերն  էին.  «Դա  ավելի  լավ  չէր  կարող  լինել»:  Նրանք  հեռացրին  մեծ  քաղցկեղը,  որը
նրանք գիտեին, որ այնտեղ կա, բայց չկար ավելի փոքր քաղցկեղային ուռուցքներ, որոնք
նրանք  ակնկալում  էին  տեսնել:Մայրը  վերականգնվել  է  վիրահատությունից  և  նրա
ուռուցքների թիվը 2013-ի հուլիսից մնացել է մինչև 20 (նորմալը 34 է): Դեկտեմբեր ամսին
նրա վերջին կատվի հետազոտությունը հաստատում է, որ նա դեռ քաղցկեղից զերծ է 2014
թվականի հուլիսի դրությամբ»: Ողջույն

«Եղբայրս լիմֆոմա, ստամոքս ուներ,  ողնաշարի մետաստիզացված էր:Այն դեղերը,  որոնք
նրան տալիս էին, նրան արթուն էին պահում ամբողջ գիշեր և ցերեկ և շաբաթներ շարունակ
երբեք չէր քնում կամ ուտում:Մեկ գրամ ձեթ, և նա 18 ժամ քնում է և ուտում այնքան, որքան
ուզում է:Մեկ շաբաթ անց նա 78%-ով զերծ է քաղցկեղից:Բժիշկը շփոթված էր.Մենք նրան
չասացինք,  քանի  որ  նա  ոչ  բժշկական  վիճակում  էր,  բայց  կանեփը  փրկեց  նրա  և  մեր
կյանքը:Հիմա  մեկ  տարի  անց  ԻՄ  ԵՂԲԱՅՐԸ  ԾԻԾԵՑ  ԼԻՄՖՈՄԱՅԻՆ:Ոչ  ոք  դա  չի
անում...առանց կանեփի»։ Էռլ

«Մի  որոշ  ժամանակ  առաջ  ես  ունեի  դրա  մի  մեծ  չարություն:Ես  օրական  մի  կաթիլ
կընդունեի։Ինձ տված անձը հետ խնդրեց:Նա ի վերջո տվեց այն մի կնոջ, ով անհետանում էր
քաղցկեղից:Նա  չէր  կարող  ուտել,  խմել,  էլ  չասած  իրականում  ապրել:Նա  կշռում  էր  70
ֆունտից պակաս:Իմ ընկերը նրան տվեց ձեթը... voila!Նա սկսեց ուտել, խմել և շարունակեց
պայքարը...  հաջողությամբ:Կանեփի  բուժիչ  հատկությունների  ամուր  հավատացյալը»:
Տարա

«Ես  շատ  հավատարիմ  եմ  կարդում  այն  ամենը,  ինչ  դուք  հրապարակում  եք:Հայրս
մահացավ  քաղցկեղի  պատճառով։Նրանք  պատրաստվում  էին  միայն  ճառագայթում
անել։Նա  մեկ  բուժում  ուներ,  և  նրանք  բաց  թողեցին  տեղը,  ուստի  հիմնականում
տապակեցին նրան:Նա մահացել է 2 օրվա ընթացքում»։ Անիտա
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«Այսօր  ես  լուր  ստացա  մի  մարդուց,  որին  մեծ  գումար  եմ  նվիրաբերել:Նա  կոկորդում
քաղցկեղի ուռուցք ուներ։Նա խողովակով սնվել է 2013 թվականի ապրիլի սկզբից:Հիվանդի
կինը լացակումած կանչում է բոլորին.4 շաբաթ օրական 2 անգամ յուղ ընդունելուց հետո այն
անհետանում է:Ամբողջովին գնացել է...Նա պինդ սնունդ է կերել...Ոչ մի նոր բուժում կամ
նոր դեղամիջոց, պարզապես RSO:Կիսվեք գիտելիքներով, փրկեք կյանք»: Ջարեդ

«Ես քաղցկեղի 4-րդ փուլի վերապրած եմ, ով, մինչ ես քիմիայի երթուղին էի անում (այլևս
ԵՐԲԵՔ),  կարող  եմ  պատմել  ձեզ  այն  բոլոր  դեղամիջոցները,  որոնք  նշանակվել  էին
սրտխառնոցի  դեմ  պայքարելու,  քնի  օգնության  համար  և  այլն,  ինձ  ավելի  են
հիվանդացրել:Միայն այն ժամանակ, երբ ես անցա բժշկական THC-ին, կարողացա ուտել,
քնել, հանգստանալ և դիմանալ:Փառք Աստծո, ես ապրում եմ Կալիֆորնիայում, որտեղ դա
օրինական է, սիրտս ցավում է նրանց հետ, ովքեր մուտք չունեն»: Հայնց

«Խնդրում եմ տարածեք, որպեսզի մյուսները չսխալվեն, ինչպես մենք:Դիետան շատ կարևոր
է!!!!Եվ  հետո,  ոմանց համար,  ինչպես Սենթ Ջոնում  գտնվող  տիկնոջը,  ում  մոտ 4  տարի
առաջ ախտորոշվել էր 4-րդ աստիճանի փոքր բջջային կարցինոմա, և նրան տվել էին 2-3
ամիս  ապրելու,  ես  հենց  նոր  հեռացա  նրա  հետ  հեռախոսից,  նա  լավ  է:  !!!!!Եվ  նա  73
տարեկան  է!!!Թոքերի  քաղցկեղից  կորցրել  է  2  քույրերի.Եվ...հենց  նրա  տղան  է  մեզ  այդ
մասին պատմել, ՈՐՈՏԵՎ ինչ-որ մեկն իրեն ասել է այդ մասին!!!!»: Բրոնվեն

«Ես  քաղցկեղը  բուժել  եմ  RSO-ով  մոտ  6  անգամ՝  ներառյալ  ուղեղի  քաղցկեղը,
ամենաարագը,  որ  ես  բուժել  եմ  ինչ-որ  մեկի քաղցկեղը,  եղել  է  13 օր!!!Լոլ,  ինձ  թրթռում
է:Նաև բուժում է շաքարախտը, կատարակտը, IBS-ը, արթրիտը, սպիտակ մազերը և արյան
բարձր ճնշումը:Խենթ է մտածել,  թե որքան կասկածում էի այս բաներին!!!Հիմա ես ամեն
ինչի կհավատամ»։ Jade

«Այո, այն կարող է բուժել մոխրագույն մազերը:Ես նախկինում այն  վերածել եմ բալզամի և
քսել մազերիս և դեմքիս:Վայ, իրերը հրաշքներ են գործում»: Բրիթնի

«Ես տեսել եմ, որ երեք մարդ բուժվել է յուղով:Մեկը նրա ոտքի դիաբետիկ խոցից, այն բանից
հետո,  երբ  բժիշկն  ասաց,  որ  ոտքը  պետք  է  անդամահատվի:Մեկը  լյարդի  «տերմինալ»
քաղցկեղից։Եվ մեկըԳերզգայուն թոքաբորբը, որը առաջացել է Վիետնամում Agent Orange-
ով լցնելուց հետո:Նրա VA բժիշկը նրան ասաց, որ վիճակը «կառավարելի է», բայց ի վերջո
կսպանի  նրան:Մի  քանի  ամիս  անց  այս  տղամարդը  գրիպով  հոսպիտալացվել  է,  և  նրա
բժիշկը  կատոզային սկանավորում  է  պատվիրել։Նա պատվիրեց երկրորդ սկանավորումը,
երբ  մտածեց,  որ  առաջինը  խառնվել  է  մեկ  այլ  հիվանդի  հետ:Այնուհետև  նա  հարցրեց
ընկերոջս, թե «ի՜նչ դժոխք է կատարվում», - նրա թոքերի սպի հյուսվածքը ապաքինվել էր, և
նա  ուներ  «ըստ  էության  նորմալ  մարդու  թոքեր»  -  այն  վիճակից,  որը  ենթադրաբար
անդառնալի էր»: Կրպակ

«Ամուսինս  ասում  է,  որ  ինքը  չի  տարբերվում  յուղի  ընդունումից  իր  այժմ  անհետացած
քաղցկեղի համար:Նա արդեն 3 ամիս է, ինչ նոր է հասնում սպասարկման մակարդակին, և
ամեն ինչ հիանալի է:Ի՜նչ հրաշք խոտ է»։ Դեբորա

«Նեյրո էնդոկրին IV փուլ ենթաստամոքսային գեղձի գլխում.Ախտորոշման ամսաթիվը մայիս
2012  թ.Յուղը  սկսել  է  2013  թվականի  դեկտեմբեր  ամսին:Ուռուցքը  կրճատվել  է  20%-
ով։Ուռուցքային մարկերները իջնում են 73-ից մինչև 23 (նորման միջակայքը 0-30): Ջոաննա

«Ես TERMINAL քաղցկեղը վերապրած եմ կանեփի յուղի պատճառով:2008 թվականին ինձ
մոտ ախտորոշվեց փափուկ հյուսվածքների սարկոմա։Ես ունեի 5 շաբաթ ճառագայթում, 8,5
ժամ օպ.և 8 շաբաթ անց ինձ ասացին, որ ես մահացու հիվանդ եմ,  քանի որ քաղցկեղն
այնքան արագ էր տարածվել իմ թոքերի վրա:Այն անգործունակ էր, քանի որ 25-40 մետրի
սահմաններում էր:Քեմոն տարբերակ չէր:Ինձ տրվել է 3 ամսից մինչև մեկ տարի:1 ամիս անց
ես  սկսեցի  նավթը,  իսկ  1  տարի  անց  համակարգչային  տոմոգրաֆիան  թոքերիս  մեջ
քաղցկեղի նշաններ ցույց չտվեց:Այս նյութը աշխատում է:Ռիկ Սիմփսոնը փրկեց իմ կյանքը»:
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Սալոբրենա

«Ես  ընդունում  եմ  RSO  2013  թվականի  դեկտեմբերի  23-ից,  քանի  որ  2012  թվականի
նոյեմբերին ինձ մոտ ախտորոշվել է կոլոռեկտալ քաղցկեղ 4-րդ փուլ:Իմ ուռուցքները վերջին
3 ամսվա ընթացքում չեն աճել։Ես վստահ եմ, որ նավթն աշխատում է»։ Սյուզան

«Ես ռեմիսիայի մեջ եմ նավթն օգտագործելուց մեկ ամիս հետո:Շնորհակալություն!Բառերը
չեն կարող բացատրել, թե ինչ եմ զգում:Ես կարող եմ նորից ճանապարհորդել:Եվ շատ ավելի
լավ  կերեք:Փրկարարն  այն  է,  ինչ  դու  ես…Կրկին  շնորհակալություն.Հայրս  մահացել  է
Քաղցկեղից, այնպես որ ես կցանկանայի, որ ես այդ մասին իմանայի:

Բացի  այդ,  միայն  նշելու  համար.Ես  քաղցկեղից  երկու  անգամ  վերապրած  եմ:Համարյա
չհասցրեց:Երանի ես էլ իմանայի այդ մասին:Երբեք չէի գնա սովորական ճանապարհով, որն
ինձ  քիչ  էր  մնում  սպաներ:Քիմիա,  ճառագայթում,  3  վիրահատություն  և  իլիոստոմիա՝
հակադարձ  վիրահատությամբ։Երկար  ժամանակ  չեմ  կարողանում  ուտել  կամ  դուրս  գալ
տնից։Շնորհակալություն!Շնորհակալություն!Եվ.Կրկին շնորհակալություն.Ես նորից ողջ եմ»։
Կարին

«Ես անձամբ բուժել եմ մարդկանց լեյկոզից, քաղցկեղից, Լայմսի հիվանդությունից, կոկորդի
քաղցկեղից,  մաշկի  քաղցկեղից,  ամեն  տեսակ  իրերից՝  օգտագործելով  կանեփի  խեժ:Ես
անընդհատ  կանեփի  խեժ  եմ  օգտագործում,  և  ինձ  չի  հետաքրքրում,  թե  ով  գիտի:Այո՛,
ոստիկանություն, եթե լսում եք, ես անընդհատ կանեփի խեժ եմ օգտագործում, և չեմ ասում,
թե ինչ եք մտածում դրա մասին»: Մաքս Իգան

«Ես  անձամբ  տեսել  եմ  4-րդ  փուլի  գայլախտ  և  քաղցկեղ  մի  քանի  անվիրահատելի
ուռուցքներով.  տրված  է  երկու  ամսից  պակաս,  բուժվել  է,  դեռ  այստեղ  է  3  տարի
անց:Նոպայի խանգարումները վերացել են:Շաքարախտը բուժվեց, Կրոնի հիվանդությունը
և մի շարք այլ աղիքային հիվանդություններ բուժվեցին:Հեպ C.Լյարդի անբավարարություն,
երիկամային  անբավարարություն:Բոլոր  ցավային  խանգարումները,  ներառյալ  ֆիբրոն  և
նյարդաբանությունը:Ոչ  YouTube-ում  հազարավոր  վկայություններ:Բայց  մարդիկ,  ում  ես
ճանաչում եմ, փրկեցին:Բուժված և վերադարձ դեպի կյանքի որակ:

Ես մի կազմակերպության անդամ եմ, որը բուժում է տարբեր հիվանդությունների համար
բժշկական  մարիխուանա  օգտագործող  հիվանդներին:Մենք  բոլորս  գտանք  և
օգտագործեցինք  Rick  Simpson  կանեփի  յուղը:Մարիխուանայի  արդյունահանում.Կան
անհամար պայմաններ, որոնք բուժում և բուժում են:Մի բան է, որը կարելի է ձեռք բերել
բոլոր  օրինական  պետություններում՝  ձեր  կտրվածքից  և  բշտիկից:Եվ  գործընթացներ.Ես
անձամբ  չեմ  օգտվում  և  չեմ  հոգում  ամբուլատորիաների  համար,  այլ  յուրաքանչյուրի
համար:Ես  պարզապես  սիրում  եմ  կարողանալ  հոգ  տանել  իմ  և  ուրիշների  մասին,  ում
սիրում եմ այս կյանքը վերականգնող դեղամիջոցի միջոցով:

Այս  բույսը  գոյություն  ունի Աստվածաշնչում:Մի բան,  որի  վրա մեր երկիրը հավակնում է
հիմնվել.Այնուամենայնիվ,  խլում  է  այն  և  ոչնչացնում  մեր  մոլորակների  ռեսուրսները,
որպեսզի փոխարինի այն ամենը, ինչի համար առաջին հերթին լավ էր և լավ է:ԳտեքՁեր
ձայնը.Խոսեք  և  մի  կանգնեք,  քանի  դեռ  դա  լիովին  օրինական  չէ:Կանեփի  դաշտերը
վերականգնվել են ոչ բժշկական օգտագործման համար, և մարդկանց նորից վերաբերվում
են  ինչպես  մարդկանց:Օրհնեք  բոլորին։Երանի  սա  լիներ  առաջին  արձանագրությունը։Ոչ
քիմիո կամ մեծ դեղորայք, որն ավելի շատ առողջական խնդիրներ է առաջացրել, քան ես ի
սկզբանե բուժվում էի:Երջանիկ ապաքինում:Ինչո՞ւ չփորձել»։ Բրիստին

«Իմ ընկերը դադարեց քիմիա ընդունել և սկսեց յուղը վերցնել, և նա ավելի լավ է:Բժիշկներն
ասացին, որ դա անբուժելի է, բայց հիմա ասում են, որ նա մաքուր է!!!! Քեթի

«Ես  18  ամիս  քիմիա  արեցի,  նախքան  ինչ-որ  մեկը  ինձ  Ռիկ  Սիմփսոնի  յուղ
նվիրեց:Անբուժելի  մահացու  հիվանդությունն  անհետացել  է.Ես  դեռ  յուղով  բուժում  եմ
քիմիայի  հասցրած  վնասները։Դադարեցրեց  քիմիան  մոտ  երեք  տարի  առաջ:Քեմոն  իմ
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առողջության վատնում էր»։ Ենոքը

«Շնորհակալ եմ,  շնորհակալություն,  Ռիկ,  ես դա ստացա ճիշտ ժամանակին, և ես այսօր
ազատվել եմ քաղցկեղից և ավելի լավ տեսք ունեմ, քան երբևէ»: Ռանդա

«Whoot  Whoot,  Rick  Simpson  Oil-ը  Զարմանալի  է!!Շնորհակալություն  աշխարհի  հետ
կիսվելու  համար,  թե  ինչպես  կարելի  է  այս  հրաշալի  բուժումը  պատրաստել  բոլորին:Ես
ստիպեցի իմ ընկեր Կարմենին վերցնել յուղը, երբ նրա մոտ ախտորոշվեց Հոջկինի լիմֆոմա
քաղցկեղ:Նա արդեն մեկ տարի է՝ ԱԶԱՏ է ՔԱԿՑԵՂԻՑ!!!Եվ իմ Ադիսոնի հիվանդությունը
անհետացել է առանց դրա հետքի, և բժիշկները չեն կարող բացատրել, թե ինչպես և ինչու,
քանի որ դա ԵՐԲԵՔ նախկինում տեղի չի ունեցել:ԲԱՅՑ ես կարող եմ և ԱՆՈՒՄ!!!Կանեփը
Բուժում է!!!» Էմի

«Այսօր  1  տարի  առաջ  ինձ  շատ  մտերիմ  մեկն  ասաց  ինձ,  որ  նա  մահացու  քաղցկեղ
ունի:Նրան ասել են, որ նրան 8 ամիս է մնացել ապրելու։5 օրվա ընթացքում ես նրան տվեցի
կանեփի  յուղ՝  ուտելու  բրնձի  հատիկի  չափի  յուղի  կեսը:6  շաբաթվա  ընթացքում  նրա
ուռուցքի չափը փոքրացել է, և այն տարածվելու ոչ մի նշան չի եղել, ինչպես ասում էին:

Ես ուրախ եմ ասել,  որ ուռուցքը մեծ գրեյպֆրուտի չափ էր,  իսկ այսօր այն կաղնի չափ
է:Կանեփի յուղը փրկել է նրա կյանքը.Նա կշարունակի ուտել ձեթը, մինչև այն չվերանա։Դա
ոչ միայն բուժում է նրա մահացու քաղցկեղը, այլև զարմանալի ազդեցություն է թողել նրա
առողջության վրա:Նա նախադիաբետիկ էր և գիրություն, և այժմ նա հասել է կատարյալ
քաշի և ավելի երջանիկ է, քան երբևէ:Ես խրախուսում եմ բոլորին ուսումնասիրել կանեփի
յուղով  թերապիա:Խնդրում  ենք  դիտել  ՌԻՔ  ՍԻՄՓՍՈՆԻ  «ՓԱԽԻ  ԲԺԱՄԱՆԱԿԻՑ»
տեսանյութը  Youtube-ում...Դա  պարզապես  կարող  է  փրկել  ձեր  կյանքը  կամ  ձեզ  ծանոթ
մեկին:Տուր նրանց կյանքի պարգևը»։ Ժոզե

"Այո....Շնորհակալություն, պարոն Սիմփսոն, ձեր հիանալի գյուտը օգնեց ինձ հաղթահարել
քաղցկեղը:7/2007-ին ախտորոշվել է 20% կամ ավելի քիչ գոյատևելու հավանականություն,
այնուհետև ես սկսեցի բուժումը Ռիկի հետ հանդիպման ժամանակ:Յուղի օգտագործումը
փրկեց իմ կյանքը։Իմ լեյկոզը ռեմիսիայի մեջ է,  և ես դեռ ամեն օր լավանում եմ,  և յուղի
շնորհիվ ես կարող եմ ձեզ հետ կիսվել ճշմարտությամբ…Խաղաղություն եւ սեր." Միքայել

«Երեկ գեղեցիկ օր էր Ջենիսի (Տատիկի) համար կյանք փրկող դեղամիջոց պատրաստելու
համար:Նա արդեն մոտ 6 ամիս է, ինչ ընդունում է RSO:Նրա ուռուցքն անհետացել է, աչքերի
հետևի այտուցն անհետացել է, նա կորցրել է 106 ֆունտ, երիկամների քարերը վերացել են,
արյան ճնշումը նորմալ է:Բայց նրա ընդհանուր առողջության շրջադարձը ոչ այլ ինչ էր, քան
հրաշք:Երբ նա հասավ իմ տուն 6 ամիս առաջ, նա հազիվ էր բարձրանում աստիճաններով,
հիմա նա վազում  է  աստիճաններով  և պտտվում  իմ  շուրջը:Եթե  ցանկանում  եք  ավելին
իմանալ այն մասին, թե ինչպես բուժել Pseudo Tumor Cerebri-ն կանեփի յուղով, Ջենիսը կամ
ես  ավելի  քան  ուրախ կլինենք  ձեզ  հետ խոսել  այդ  մասին:Մեկ  Սեր.խաղաղասիրություն
ԿՈՒՐԱ.Ես սիրում եմ քեզ տատիկ !!» Դեբրա

«Բժիշկներն  ինձ  ասացին,  որ  6  ամիս  է  մնացել  ապրելու,  եթե  ես  չդիմեմ  նրանց
քիմիոթերապիային…Եթե նավթը չլիներ, ես հավանաբար փոշին կկծեի:Ես հիմա որպես եզ
առողջ  եմ  և  ստիպված  չէի  մազերս  կորցնել!!Շնորհակալություն  սա  աշխարհ  բերելու
համար»: Քրեյգ

«Իմ լավագույն ընկերը, ում աշնանը պետք է ևս 6 ամիս մնար, հիմա գրեթե քաղցկեղից զերծ
է!!!Նա  լյարդում  ունեցել  է  40  մետաստազ՝  հաստ  աղիքի  քաղցկեղից։Շնորհակալություն
Ռիկին՝ ձեր բոլոր հետազոտության և փորձի և այն կիսելու համար:Դուք օգնեցիք կյանքը
փրկել նաև Հոլանդիայում:Սեր բնաբանից, ով ոգեշնչվել է քեզնով»։ Մարլոես

«Իմ ընկերոջ մոտ 3 տարի առաջ ախտորոշվել է թոքերի քաղցկեղի 4-րդ փուլ, և նա իրեն
հիանալի է զգում:Նա երդվում է այս նյութով»: Ռիչարդ
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«RSO-ն աշխատում է.Ես անեկդոտ չեմ»։ Թիլման

«Ռիկ  Սիմփսոն,  շատ  շնորհակալ  եմ:  Ես  ողջ  եմ  գիտելիքի  շնորհիվ:  Հաղթելով  լյարդի,
ոսկորների և շագանակագեղձի քաղցկեղին.Յուղով սկսելուց հետո ամիսների ընթացքում
լյարդի և ոսկորների քաղցկեղը ռեմիսիայի մեջ էին, սկանավորման վրա այլևս չկարողացա
տեսնել»:Լուի

«Երբ  քաղցկեղի  հետազոտությունը  եկավ  իմ  դուռը՝  հավաքելով,  ես  նրանց  ասացի,  որ
նրանց ավելին կտամ, քան փողը, ես գրեցի Ռիկ Սիմփսոնի անունը և ասացի, որ Google-ում
դա անել: Աստված օրհնի քեզ." Ջեյն

«Միայն մարդիկ կարող են այնքան հիմար լինել, որ թույլ տան ուրիշներին խանգարել իրենց
բնական  ճանապարհով  բուժել...Նկատի  ունեմ,  թե  որքան  ծիծաղելի  է  դա:Տգիտությունը
մարդու ամենավատ թշնամին է»։ Սոլ

    Լրացուցիչ խորհուրդներ թոքերի քաղցկեղով
 հիվանդների համար

Ք.Այս մեկը որոշ ժամանակ յուղի վրա էր և դեռ պետք է ցավազրկողներ օգտագործեր, ուստի
մենք ավելի շատ ուղիներ էինք փնտրում, թե ինչպես օգնել հիվանդին:

Ա.1) Պատրաստեք յուղի ևս մեկ խմբաքանակ և փորձեք խառնել այն ձեր ունեցածի հետ,
փնտրեք հնարավորինս հանգստացնող յուղ, դուք չեք ցանկանում եռանդ տալ հիվանդին:

2) Փորձեք արտադրել յուղը միաժամանակ մեկից ավելի շտամից, այն սովորաբար ավելի լավ
էֆեկտ է ունենում այդ կերպ և կարող է ավելի արդյունավետ բուժել շատ պայմաններ: Կրկին
փնտրեք ամենահզոր հանգստացնող Indica բողբոջային նյութը 20% THC կամ ավելի առկա
տարբեր  ինդիկա  շտամներից՝  հնարավորինս  արդյունավետ  դեղամիջոց  արտադրելու
համար:

3) Ավելի լավ կլիներ, եթե նա դադարեր օգտագործել յուղը պարկուճներում:Դուք ցանկանում
եք  դրա  մի  մասը  նրա  բերանում  լրացուցիչ  ենթալեզվային  կլանման  համար  (կարող  եք
գտնել, որ դա ավելի լավ ցավազրկող ազդեցություն ունի այդ կերպ)

4) Կակաոյի կարագով պատրաստեք 0,3-0,5 գ մոմիկներ և թող նրան օգտագործի դրանք
օրական  առնվազն  երկու  անգամ,  նա  կարող  է  օգտագործել  ինչպես  անալ,  այնպես  էլ
բերանից:

5) Հանձնարարեք նրան օրական մի քանի անգամ գոլորշիացնել յուղը. հազալը ցանկալի է,
նա պետք է հազի այն ամենը, ինչը չի պատկանում իր թոքերին, ներառյալ այդ ուռուցքները
(դրանք պետք է պարզապես փոքրանան, ապա քանդվեն, և նա հազի):

6) Սպիրտով պատրաստեք յուղի թուրմ (20-30-50%, կախված նրանից, թե որքան յուղ ունեք.
1-2 մլ յուղը 4 մլ 96-99% սպիրտի մեջ) և քսեք այն տեղը, որտեղ նրան վիրահատել են. Աչքի
կաթիլով մեկ կամ երկու կաթիլ սովորաբար տեղի է ունենում, և դուք կարող եք շատ յուղ
խնայել  այս  կերպ:Իհարկե,  կարող  եք  նաև յուղ  քսել  անմիջապես տեղում  և  այն  ծածկել
վիրակապով և կրկնել երեք օրը մեկ կամ երբ վիրակապն ընկնում է։

7) Շի կարագով քսուք պատրաստեք կամ որոշ յուղ լուծեք տաք կանեփի սերմի յուղի կամ
բարձրորակ էքստրա կուսական ձիթապտղի յուղի մեջ և քսեք այն տարածքի վրա օրը մի
քանի  անգամ:Սա  պետք  է  օգնի  վերացնել  կողոսկրերի  ցավը,  և  դուք  կարող  եք  նաև
օգտագործել այն անկողնային խոցերի և նրա մաշկի վրա գտնվող ամեն ինչի դեպքում:

8)  Ներառեք  կանեփի  սերմերը,  կանեփի  սրտերը  և  կանեփի  սերմի  յուղը  նրա
սննդակարգում՝ առնվազն մի բուռ սերմեր/սրտեր, կամ 1-3 ճաշի գդալ կանեփի սերմի յուղ:
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9)  Փորձեք  որքան  հնարավոր  է  շուտ  փոխարինել  ցավազրկողներն  ու  պատյանները
յուղով։Եթե դուք սկսեք յուղը տեղային կերպով քսել, ապա դա մեծապես կօգնի:Մոմերը նաև
հրաշքներ  են  գործում  թոքերի հիվանդությունների  դեպքում:Որքան շատ յուղ  ընդունի  և
որքան արագ անի, այնքան լավ:Նա պետք է մնա օրական մեկ գրամ կամ ավելի, մինչև որ
հաղթահարի հիվանդությունը, իսկ հետո մնա ամսական 1-2 գ պահպանման չափաբաժնի
վրա»։ ՋԲ

, , Արթրիտ ցավ մկաններ
«Իմ ընկերը դժբախտ պատահարի արդյունքում կտրեց ձեռքերի մի քանի ջիլ, որոնք տանում
են դեպի մատները:Նա դրա վրա յուղը օգտագործեց անմիջապես իր վիրահատությունից
հետո, որպեսզի օգնի դրա ապաքինմանը, և այն այնքան արագ ապաքինվեց, որ ստիպված
եղան վաղ հեռացնել կարերը, ինչը իրոք ցավալի էր նրա համար, քանի որ դրանք արդեն
կպել  էին  նրա  մաշկին,  դրանք  լուծվող  կարեր  չէին:Նրա  վիրաբույժը  և  ֆիզիկական
թերապևտը լիովին հիացած էին դրանից, բայց նա չասաց նրան, թե ինչ է անում մինչև իր
վերջին նշանակումը:Չգիտեմ՝ հավատացի՞ն, թե՞ ոչ,  բայց ես գիտեմ, թե ինչ եմ տեսել իմ
աչքերով, և նա գիտի, թե ինչ է ապրել»։ Թինա

«Ձեզ  ինչ-որ  ապացույց  է  պետք:Քրոջս  տուն  ուղարկեցին,  որ  մի  երկու  ամիս
ապրի։Չկարողացավ դուրս գալ իր անկողնուց՝ այն թոքերում պահելով:5 շաբաթ առաջ նա
սկսեց յուղով զբաղվել:3 շաբաթ առաջ և ամբողջ այս շաբաթ և անցյալ շաբաթ նա այժմ
դուրս է եկել իր մեքենան վարելով, իր այգին է անում, և լոլ, նա ավելի գեր է, քան մեզանից
որևէ մեկը՝ իր մյուս 4 քույր-եղբայրներից:Սա իրական է Ռիկի շնորհիվ:Սիրիր քեզ մարդ»:
Էնդի

«Թարմացում.  Անցյալ  շաբաթ  ես  նշեցի,  որ  մի  եղբայր  օգնում  է  իր  եղբորը՝  ստանալով
անհրաժեշտ նյութը Ռիկ Սիմփսոնի յուղ պատրաստելու համար՝ նրա թուլացնող ռևմատոիդ
արթրիտը բուժելու համար:Նա զանգահարեց այս գիշեր՝ ինձ ասելու, որ իր եղբայրը ուտում
էր, ծիծաղում, հեռախոսով խոսում էր ընկերների և ընտանիքի հետ՝ 2-օրյա ձյան փոթորիկի
և Super Bowl-ի միջով քնելուց հետո:Նա ուզում էր իմանալ, թե արդյոք նա իրեն չափազանց
շատ է տվել, քանի որ նա երբեք այդպես չի վարվում:ԲԱՐԻԿ(ծիծաղում է) Ինձ թվում է, որ
նա հիանալի է անում, բացառությամբ Super Bowl-ի, նա երկար շունչ է թողնում և ասում.
«Շնորհակալություն մարդ, հաճելի է, որ եղբայրս վերադարձավ, նա նորից ծիծաղում է»: (Դա
ստիպում է ամեն ինչ արժանի լինել, ժողովուրդ)

Սա ընդամենը  երեք օր  անց,  այնքան լավ է,  երբ  գիտես,  որ  ՄԵՆՔ ԿԱՐՈՂ ԵՆՔ ԻՐՈՔ
ՕԳՆԵԼ ՄԵԿԻՆ, ՈՎ ԲԱՑԱՌԻԿԵLY ՈՉ ՀՈՒՅՍ.Սա ռևմատոիդ արթրիտով հիվանդ երկրորդ
մարդն է, ում ես ճանաչում եմ 1-ը 1 դեմ առ դեմ փաստի համար, որ Rick Simpson Oil-ը օգնել
է:Մենք պատրաստված բժիշկներ չենք, մենք պարզապես տղաներ ենք, ովքեր լսել են յուղի
մասին, ստիպել են ոմանց փորձել այն և պարզել, որ այն աշխատում է, մենք պարզապես
սովորական  մարդիկ  ենք,  ինչպիսին  դուք  եք,  ովքեր  միջոցներ  են  ձեռնարկել  օգնելու
սիրելիին, ոչ ավելին: Միքայել

«78  օր  նավթի  վրա  հիմա  և  տեսնենք  որոշ  դրական արդյունքներ!!!Ես  ունեմ  RA և  չեմ
ունեցել բռնկում, քանի որ սկսել եմ այս կանեփի յուղով բուժումը:Ոչ ասթմայի նոպաներ, ոչ
մի փեթակ, ոչ մի գանգատ!!!»: Բեվերլի

«Ես տարիներ շարունակ ունեմ ՀՀ.Քանի որ ես այն բուժել եմ կանեփի յուղով, ես չեմ ունեցել
բռնկում, և հոդերի որոշ վնաս իրականում անցել է:Ես ցավեր ունեմ, բայց ոչ մի այնպիսին,
ինչպիսին ես ունեի մինչև մեդիբլները հայտնաբերելը:Ինչևէ, ես երկար ժամանակ տոկեր էի,
բայց ծխելը բավարար չէ քրոնիկ հիվանդությունների և ծանր ցավերի համար»: նշագծել

«Մարդուն ձուկ տվեք, նա մի օր կուտի (եթե դա իրականում ձուկ չէ,  պարզապես սոյայի
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կարկանդակ ձկան յուղով):Տղամարդուն սովորեցրե՛ք  ձկնորսություն,  և նա ամբողջ փորը
կունենա:Շնորհակալ  ենք,  որ  մեզ  տվեցիք  այն,  ինչի  համար  շատերը  կգանձեն:Ես
ներկայումս չեմ օգտագործում RSO ֆինանսական պատճառներով, բայց երբ ես կարողացա,
այն լիովին վերահսկեց իմ նյարդային խանգարումը (RSD):Չէի կարող բուժվել, բայց ես գոհ
էի  ախտանշանները  վերահսկելուց:Այն  փոխարինեց  օրական  9  հաբ
ընդունելուն։Շնորհակալություն." Անվտանգ

«Ողջույն Rick & JB, ես ուզում էի հաղորդել յուղն անձամբ ընդունելու ևս մեկ լավ արդյունքի
մասին.  սա  նավթի  8-րդ  օրվա  մասին  է:Ես  այն  ընդունում  եմ  օրական  առնվազն  երկու
անգամ՝  մոտ  1/4cc-ից  մինչև  1/2cc  օրական:Ես  բացառիկ  հաջողություն  ունեցա
գարշապարի/ոտքի/կոճի ցավի մեջ. ամեն օր այն ավելի ու ավելի լավանում է:Ճկունությունը
վերադառնում է իմ վնասված ուսին, և անցած գիշեր – ես մերսման ժամանակ նկատեցի, որ
ձախ ուսի/պարանոցիս հսկայական հանգույցը,  որն այդքան ցավ էր  պատճառում  ուսին,
իրականում  փոքրացել  էր՝  հասնելով  պիստակի չափի:  ընկույզի  չափի։Սա կարող  է  լինել
պատճառը, որ իմ ուսի ցավն այդքան արագ է նվազում:Ես վստահ չեմ, թե որն է հանգույցը /
եղել է, բայց ես, անշուշտ, ուրախ եմ, որ այն անհետանում է:Արդյո՞ք թեստերը երբևէ եկել են
այն  եզրակացության,  որ  կանաբինոիդները  իրականում  կրճատում  են  հյուսվածքների
բորբոքումները  և  մեծացնում  հոդերի  շարժունակությունը  և  մկանների
առաձգականությունը:Ինձ  նույնիսկ  իրականում  չի  հետաքրքրում,  թե  ինչ  են  ասում
թեստերը. ես վաճառված եմ և ինձ այսքան լավ չեմ զգացելտարի!!!

Ես ամբողջովին անհանգստանում էի, որ էներգիա չեմ ունենա և պարզապես ուզում եմ քնել,
քնել, քնել այն ընդունելիս:Բայց--- ինձ համար լրիվ հակառակն է, ես էներգիաս ավելացել եմ
և ցերեկային ժամերին ոչ մի լեթարգիա չեմ ունենում:Կցանկանայի,  որ կարողանայի քեզ
ՀԵՌԱՍՏԻ գրկել!!!»: Հեզեր

«Ինձ հաջողվեց թողնել քիմիո դեղամիջոցը, որը ես օգտագործում էի ռևմատոիդ արթրիտի
պատճառով:Թեև ինչպես հասա այստեղ, երկար ճանապարհ էր:1997թ.-ին ես լուրջ ՄՎԱ-ում
էի, ինձ հաշմանդամ դարձրեց և կախված էի դեղագործությունից:Ավելի քան 14 տարի ես
երկու  ոտքերի  վրա 10-ից  ավելի  վիրահատություն  եմ  կատարել,  անցել  եմ  դեպրեսիայի,
զայրույթի,  ֆիբրոմիալգիայի  (որը  ես  բուժել  եմ  առանց  բժիշկների  ավանդական
դեղամիջոցների),  ֆիզիոթերապիայի  տարիներ,  մեդիտացիայի  այլընտրանքային
եղանակներ, ասեղնաբուժություն, Ռեյկի և այլն:Ինձ հասցրեց ֆիզիկական վիճակի, որ ես
կարողացա  նորից  գնալ  կարճ  արշավների,  լողալ  լողավազանում  և  վերադառնալ
սովորական  վարժությունների  ծրագրին,  որը  ես  կարող  էի  ֆիզիկապես
իրականացնել:Տասնամյակի  ընթացքում  ես  օգտագործում  էի  ստերոիդներ,  ցանկացած
տեսակի ցավազրկողներ, հակաբորբոքային դեղեր և անընդհատ:Երկու տարի առաջ ցավը
մեծացավ և տարբերվում էր այն ամենից, ինչ ես զգում էի իմ օստեոարթրիտի հետ կապված
մարմնիս մի քանի վայրերում, պարանոցիս, կրծքավանդակի մեջքիս և ցածր մեջքիս, ինչպես
նաև  ոտքերիս  և  ծնկներիս  վնասվածքներից:Ձեռքերս  և  ոտքերս  այնքան  ցավոտ  և
այտուցված էին, ինչպես նաև ձեռքերս դեֆորմացվեցին ռևմատոիդ արթրիտից ստացված
վնասից, և շատ թեստերից և ռևմատոլոգի մոտ այցելություններից հետո ինձ ախտորոշեցին
և դրեցին դեղերի փորձարկումների և արձանագրությունների տարափ, որոնք ներառում
էին  անմիջապես  սկսելը:  ՀՀ-ի  բուժման  համար  քիմի  դեղամիջոց  մետոտրեքսատի  վրա,
դրանից 6 ամիս անց նրանք ինձ այլ դեղամիջոց ընդունեցին քիմի դեղամիջոցի հետ միասին,
որն  ուներ  սարսափելի  կողմնակի  ազդեցություններ,  բայց  ես  ստիպված  էի  տառապել
արձանագրության  միջոցով,  նախքան  կարող  էի  անցնել  մեկ  այլ  ավելի  լավ  և  թանկ
դեղամիջոցի:  (Big Pharma-ի մտքում) դեռևս քիմիայի մեջ էի, այնպես որ մեկուկես տարի
քիմիայից և ՀՀ լրացուցիչ դեղամիջոցներից հետո ես ընկեր ունեցա, ով ինձ ներկայացրեց
«Փախիր  բուժումից»  տեսահոլովակը,  որը  պատմում  էր  RSO-ի  մասին:  .Դե,  ինձ  համար
առաջին անգամից, երբ դիտեցի այդ տեսահոլովակը, և դրանից հետո շատ ու շատ ավելին,
այն ամբողջովին փոխեց կյանքը:Ես սկսեցի վերջին շաբաթը 2012 թվականի նոյեմբերին, և
շատ չանցած ես սկսեցի նկատել որոշակի փոփոխություններ իմ ինքնազգացողության մեջ,
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ես շատ էի քնում յուղից, բայց դա պարզապես նշանակում է, որ ես ապաքինվում էի, որոշ
ժամանակ պահանջվեց,  որպեսզի  իմ  ախորժակը  վերադառնա:  բայց  ի  վերջո  ստացվեց,
մազերս լուրջ բարելավումներ եղան, նորից փայլեցին և չնոսրացան և չընկնեին»: Վենդի

«Յուղը բուժեց իմ հոդատապը 5 ժամում։Ահա թե ինչի մասին է խոսքը։ԱՅԼԵՎՍ ՉԻ ՑԱՎ»:
Միքայել

«Ես այն օգտագործում եմ ուղեղի վնասվածքի բացասական հետևանքները բուժելու համար,
ինչպես  նաև  ամբողջ  մարմնումս  քրոնիկ  ցավը:Սթրեսն  ավելի  է  վատացնում  իմ
ախտանիշները,  բայց  մարիխուանան  օգնում  է  ինձ  շատ  արդյունավետ  կերպով
հաղթահարել սթրեսը:Այն օգնում է հանգստացնել և՛ միտքս, և՛ մարմինս՝ հնարավորություն
տալով  ինձ  ավելի  լավ  կենտրոնանալ  առաջադրանքների  վրա  և  չգրգռվել,  չգրգռվել,
զայրույթը, դեպրեսիան և այլն:Ես գտնում եմ, որ դա բարելավում է իմ տրամադրությունը, և
արտաքին  գրգռիչներին  իմ  արձագանքներն  ավելի  չափված  և  սահմանափակ  են,  քան
իմպուլսիվ  գործողություն:Հուսով  եմ,  որ  այս  տեղեկատվությունը  ձեզ  ինչ-որ  չափով
կօգնի:Ես  լիցենզիա  չունեմ  և  ինձ  զրպարտել  են՝  ինձ  կանչելով  ու  վերաբերվել  որպես
թմրամոլի։Սա ինքնին կերակրում է իմ դեպրեսիան և անհնար է դարձնում առողջանալն ու
աշխատանքի վերադառնալը»։ Ֆրեդ

«Ահա,  թե  ընդհանրապես  ինչ  է  արել  ինձ  համար  հաշ  յուղը:Չորս  տարում  ես
անհանգստության բոլոր հաբերից և ցավազրկողներից (ներառյալ հերոինը) այնքան շատ էի
ընդունում, որ կարող էի ընդունել միայն 1/8-ը:րդցավազրկող հաբ օրական երկու անգամ:Ես
ունեմ  մկանային  ջղաձգումներ,  որոնց  թվում  է,  թե  ինձ  դանակահարում  են,  և  վերջերս
սկսեցի  նոպաներ  ունենալ,  երբ  յուղը  վերջացավ:Ես  նաև  ունենում  եմ  միգրենային
գլխացավեր և ախտորոշվել եմ մի շարք հոգեբուժական խանգարումներ:Ես պատկերացում
չունեմ, թե բժիշկը քանի սինթետիկ դեղամիջոց կնշանակի ինձ։Բայց յուղը հոգ է տանում այդ
ամենի մասին:Նաև պետք է նշեմ, որ ես IQ թեստեր եմ վերցրել հեշի յուղի ազդեցությամբ և
առանց դրա:Վաստակել  է 148 հետ, 122 առանց.Արդյո՞ք դա նշանակում է,  որ այն ավելի
խելացի է դարձել… գրեթե հանճարեղ մակարդակի:Միգուցե ես գրեթե հանճարեղ եմ ADHD-
ով, և հեշի յուղը բուժում է այդ վիճակը:Ես, անշուշտ, ավելի լավ էի սովորում քոլեջում, երբ
մասնակցում  էի  առցանց  դասերի,  որպեսզի  կարողանայի  դասերի  ընթացքում  դեղորայք
ընդունել:Ինչևէ, հաշի յուղը աշխարհի խնդիրների մեծ մասի պատասխանն է»։ Ջիմի

«Եվս  մեկ  թարմացում՝  յուղը  կրունկի/ոտքի/կոճի  ցավերի  դեպքում:Յուղը  բանավոր
ընդունելու 4 օր 3x օրազատեց ցավիցս և նորից աջ ոտքով/գարշապարով/կոճով ինձ տվեց
շարժումների ամբողջ տիրույթ:Երեկ ես մոռացել էի առավոտյան և կեսօրվա չափաբաժինս
ընդունել և օրվա վերջում հազիվ էի քայլում, հոդերս նորից կոշտանում էին, և ես թշվառ
էի։Ես հասա տուն,  մի քիչ  յուղ  կերա և 15 րոպեի ընթացքում սկսեցի վերականգնել  այդ
ճկունությունը, և ցավը թուլացավ, կաղալը դադարեց:Զարմանալիորեն այն վերացնում է 20
տարի առաջ ավտովթարից ստացած հին վնասվածքիցս ուսիս ողջ կարծրությունը, ինչպես
նաև թուլացնում է ուսի ցավը, այնուհետև վերացնում է պարանոցիս ողջ ցավը, երբ ուսի
մկանները  սեղմվում  են  և ողնաշարս  դուրս  են  բերում  դիրքից:  .Այլևս  գլխացավեր  չկան
ուսիս կոշտությունից:Սա ինձ համար լիակատար հաստատում էր, որ յուղն աշխատում է
ցավը կառավարելու համար, ինչպես նաև բազմաթիվ այլ կախարդանքներ»:

«Դա քաղցկեղի բուժում չէ կամ որևէ այլ բան, բայց ես ուզում էի Ռիկին տեղեկացնել, որ ես
կաղում եմ իմ աջ գարշապարը արդեն գրեթե մեկ տարի, չգիտեմ, թե ինչն է այն սխալ, և
գիտեմ, որ բժիշկը ինձ դեղամիջոցներ կտա, որոնք ես չունեմ»: Ես ինձ հարմարավետ չեմ
զգում ընդունելու համար, ուստի ես պարզապես վերաբերվեցի ցավին:

Մենք վերջերս ծանոթացանք RSO-ի հետ ընկերոջ՝ Չարլզի միջոցով, և մենք սկսել ենք այն
պատրաստել:Վերջին երկու օրվա ընթացքում ես յուղ եմ ընդունել օրական մի քանի անգամ
և այսօր առավոտյան արթնացել եմ և չէի կաղում:Ամուսինս դա անմիջապես նկատեց։Նա
նկատեց, որ նավթը պետք է կատարի իր կախարդանքը:Շնորհակալություն Rick Simpson![:)]
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Ես շատ լավ եմ զգում!" Հ

--  Հարգելի Հ,  շնորհակալություն լավ նորությունների համար, մենք միշտ սիրում ենք լսել
նրանց մասին:Ես կխառնեի ձեթը կանեփի սերմի յուղի կամ ձիթապտղի յուղի հետ և թուրմ
կպատրաստեի, և յուղը նույնպես տեղական կօգտագործեի:Իհարկե, յուղն ուտելը իրական
բուժման բանալին է, և յուղի օգտագործման բոլոր հրահանգները մեր կայքում են:Լավագույն
մաղթանքներով՝ JB (FB հաղորդագրությունից)

«Ես կոտրեցի ոտքս երկու շաբաթ առաջ և ավելի շատ ազատվեցի ձեթից և կանեփից, քան
բլուրային օփիատներից, պարզապես ասելով, որ Big Pharma-ն ինձ համար նադա է անում»:
Միքայել

«1987 թվականին մեջքս երկու տեղից կոտրվեց.Մինչեւ 1994 թվականը խմել է ալկոհոլային
խմիչքներ  և  հաբեր  խմել:Դուրս  եկեք  խաղից  և  արեցի  ԱԺ  և  ԱԱ  գործը,  դարձա
թմրանյութերի և ալկոհոլի խորհրդատու:Մեջքի քրոնիկ ցավն ինձ ստիպեց վերագնահատել
ցավազրկող դեղամիջոցները:Ես կախվածություն  ձեռք բերեցի Լոս  Անջելեսից,  մորֆից և
հերոինից:Սկսել  է  ծխախոտ  ծխել  վատ  էմֆիզեմայի  համար  և  դադարեցրել  բոլոր
օփիատները:Այժմ  ուսումնասիրությունները  ցույց  են  տալիս,  որ  կանեփը  նվազեցնում  է
ափիոնային կախվածությունից հրաժարվելը և նվազեցնում է պահանջվող միլիգրամը, եթե
այն օգտագործվում է կանեփի հետ միասին:Դա բոլորի համար հրաշալի բուժում է::)» Ջոն

«Ես  վնասել  եմ  մեջքս  20  տարեկանում։Ես  մոտ  2  տասնամյակ  տառապում  էի
ռադիկուլիտով:Վերջին անգամ ես սրեցի այն 5 տարի առաջ, և դա ամենավատն էր երբևէ:4
ամսվա  ընթացքում  դա  ինձ  կրկնապատկեց  այնքան  ժամանակ,  որ  ես  պարզապես  այն
աստիճանի էի, որ այլևս չկարողացա հետ ու առաջ գնալ լոգարան:Ես ավելի քան 2 ամիս
եղել էի ցավի 10-րդ մակարդակի վրա և ստիպված էի մնալ բազմոցին՝ բարձերին հենված:Ես
չէի կարողանում այնքան ուղղվել, որ պառկեմ անկողնում:

Մի երիտասարդ տիկին,  ով ընկերություն էր անում իմ տղաների հետ,  ասաց ինձ,  որ ես
պետք է փորձեմ բժշկական մարիխուանա, քանի որ այն օգնեց իր մայրիկին իր MS-ով:Ես
ծիծաղեցի  նրան  և  ասացի,  որ  դա  քաղցկեղով  հիվանդների  և  ինձնից  վատ մարդկանց
համար  է,  և  որ  ես  չեմ  կարող  համապատասխանել:Ես  չգիտեի,  բայց  այս  երիտասարդ
տիկինը  բավականին  շատ  բան  գիտեր  թեմայի  մասին  և  ևս  մի  քանի  շաբաթ
վատթարանալուց  հետո,  ենթադրում  եմ,  որ  նա  հոգնել  էր  անտեղի  իմ  տառապանքը
տեսնելուց,  ուստի  նա  բերեց  իր  մորը  ինձ  հետ  խոսելու:Նրա  մայրն  ինձ  ասաց,  որ  ես
հեշտությամբ կարժանանամ որակավորմանը,  ինչը հետագայում արեցի,  և դա կօգնի:Նա
ասաց ինձ, որ ուտեմ մի բողբոջ, որը եփած է մի քիչ ձեթի մեջ ցածր ջերմաստիճանի վրա՝
տոստերի վրա:Ես հուսահատ էի և արեցի դա:Ընտանիքս ասաց, որ կանեփն ուտելուց մոտ
15 րոպե անց ես քնած էի և կաթում էի... լոլ:

Ես արթնացա հաջորդ առավոտ, ինչը մի փոքր տարօրինակ էր, քանի որ ես 2 ամսից ավելի
հիշարժան քուն չէի ունեցել, և առաջին բանը, որ նկատեցի, ցավի զգալի նվազում էր, ես
կասեի մոտ 20%, և մոտավորապես նույնը: շարժման միջակայքի բարելավում.Ես ոգևորված
էի և շատ զարմացած։Ես շարունակեցի կանեփ ուտել, և հաջորդ ամսվա ընթացքում նորից
ուղիղ  կանգնած  էի:Ահա  թե  ինչպես  ես  գտա  Ռիկ  Սիմփսոնին։Ես  պարզապես  գուգլեցի
կանեփի հակաբորբոքային և Run from the cure-ը եղել է առաջին հետազոտության մեջ, որը
երբևէ արել եմ այդ թեմայով:5 տարի անց, և մեջքս նման էպետք է.Ես կանոնավոր կերպով
կանեփ եմ ուտում, և այն բորբոքում է ոչնչի:Վնասվածքը դեռ կա։Եթե  ես մտնեմ փոս կամ
ինչ-որ բան, դա ցավում է, բայց երկար ժամանակ չի պահանջվում վերականգնելու համար,
և իմ մեջքը երբեք չի ցավում, եթե ես հիմարություն չանեմ»: Ջոդի

«Շտկեց  իմ  արթրիտը  և  արյանս  շաքարը,  անհանգստությունը,  դեպրեսիան  և
անքնությունը:  Ես  ասում  եմ  արթրիտ,  բայց  դրա  ծանր  դեգեներատիվ  սկավառակի
հիվանդությունը:  Ես  բառացիորեն  չեմ  կարող  քայլել  առանց  յուղի  (արդեն  2  տարի  է
ընդունում): Ես ամեն 14 օրը մեկ անցնում եմ 120 նարկոյի միջով: Ես մեկ տարուց ավելի
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ցավազրկող  հաբ  չեմ  ընդունել:  Ես  այն  ի  սկզբանե  վերցրեցի  միայն  արթրիտի  և  ռոքի
կողմնակի ազդեցությունների համար (հիանալի քուն և առանց կնճիռների): Ես իմ կյանքի
լավագույն մարզավիճակում եմ: 45 տարեկան տատիկ. 3 երեխաների մայր»։ Էվերգլեյդ

«Օքսիկոդոնից մինչև 3 տարի ֆենտանիլային պատիչներ օգտագործելուց հետո, որից հետո
ևս երկու  տարի օրական 160 մգ մորֆին ընդունվեց,  և  հետո ինձ  ասացին,  որ պետք է
ցավազրկող պոմպ տեղադրեմ, ես որոշեցի, որ բավական է:Դադարեցրեց սառը հնդկահավը
(ես խորհուրդ չէի տա երբևէ դա անել) և սկսեց կանեփով:Նույնիսկ այն օրերը, երբ ցավը դեռ
անկառավարելի է, որոնք քիչ են, խելքս ուշադրություն էլ չի դարձնում»։ Միքայել

«1981  թվականին ես MVA-ում  էի:Ես տեղահանեցի աջ ուսս։Աջ ձեռքս կաթվածահար էր
նյարդից մինչև ձգված ողնաշարը։Ես չէի կարողանում ազատվել այն սարսափելի ցավից, որ
կրում  էի։Ես  արթնանում  էի  կեսգիշերին՝  տառապանքից  լաց  լինելով։Ինձ  թվում  էր,  թե
ասեղներ  են  խփում  եղունգներիս  տակ  և  վազում  ուղիղ  թեւիս  վերև:Ես  վերցրեցի  1-ին
$400.00-ը,  որն  ինձ  տվեց  ապահովագրական  կարգավորիչը  և  խնդրեցի  իմ  զարմիկին
ընկերոջը  բերել  հիվանդանոց  որոշ  MJ-ի  հետ:MJ-ը  ծխելուց  հետո  ցավն  ամբողջովին
անհետացավ, և ես կարող էի նորից քնել:Սա ասված է.Կարծում եմ, որ Ռիկի յուղը կուլ տալու
եղանակը  ավելի  լավ  կաշխատի,  քան  ծխելը  կամ  գոլորշիացնելը,  թեև  ես  հաճույք  եմ
ստանում երկուսն էլ անելուց:Ողջույն»: Ռոն

«Ես  գիտեմ,  որ  RSO-ով 3-օրյա բուժումից  հետո ես  կարող էի  վազել… առանց ցավի:15
տարվա մեջ առաջին անգամ՝ ողնաշարի միաձուլման պատճառով, որը մնայուն նյարդային
վնաս և մշտական  ցավ է պատճառել:Կոկոսի յուղով ներարկված պարկուճները նույնպես
հիանալի  են  աշխատում:Ես  չեմ  ունեցել  ցանկություն  և  չեմ  ընդունել  իմ  Percocet-ը  այն
պահից, երբ սկսել եմ նավթային պարկուճային ռեժիմը:Դա նույնիսկ կտրեց մարիխուանա
ծխելու ցանկությունը՝ վերցնելով պարկուճները»։ Թերի

«Թարմացրեք,  օմգոշ:Ես  գոտեմարտեցի  տղայիս  հետ։Ես  անընդհատ  գոտեմարտում  էի
տղաներիս,  հատկապես  կրտսեր  տղայիս  հետ:Ես  բառացիորեն  տարիներ  շարունակ  չեմ
կարողացել գոտեմարտել նրա հետ:Նա հիմա 22 տարեկան է, ես՝ 52։Արթրիտի պատճառով
ամբողջ  մարմնի  ցավի  պատճառով  չափազանց  դժվար  է  եղել  շարժվելը,  առավել  ևս՝
ըմբշամարտը:Բայց ես այսօր արեցի:Եվ ես համարյա նրան նույնպես ունեցա, բայց սկսեցի
ծիծաղել, lol:Ես չեմ կարող ձեզ արտահայտել, թե որքան հուզիչ է սա!!Անգամ դրանից հետո
ցավ չունեմ, ինձ հիանալի եմ զգում!!!” Քեյսի

«Ես ունեմ սկավառակի ճողվածք, որը սեղմում է իմ սիստեմատիկ նյարդը և ուժեղ ցավ է
պատճառում մեջքիս ստորին հատվածից ձախ ոտքից մինչև մատներիս մատները:Ես ամեն
չորս ժամը մեկ ընդունում էի 3 իբուպրոֆեն, որպեսզի կարողանամ վեր կենալ անկողնուց և
կարողանամ  քայլել:Ես  սկսեցի  յուղը  վերցնել  գրեթե  երկու  շաբաթ  առաջ  ցավից  և
բորբոքումից:Ես հիմա իբուպրոֆեն չեմ պահանջում, ես ավելի լավ եմ քնում, քան երբևէ, իմ
գործընկերները  մեկնաբանել  են  իմ  ավելի  լավ  տրամադրությունը  և  ընդհանուր
երջանկությունը:ԵՍ ԼԱՎ ԵՄ ԶԳՈՒՄ!" Ջենիֆեր

«Նույնիսկ եթե դուք քաղցկեղ չունեք, մտածեք ձեր օրգանիզմի կանխարգելիչ պահպանման
մասին:RSO  փոքր  քանակությամբ  օգտագործվում  է  օրական  կտրվածքով:Դուք  թույլ  եք
տալիս ձեր մարմնին պայքարել բոլոր տեսակի տհաճ վիրուսների և վրիպակների դեմ:Ես չեմ
տեսել  իմ «առաջնային խնամքի բժշկին» արդեն 15  տարի կանեփի և նրա բոլոր  բուժիչ
հատկությունների պատճառով:Անկախ նրանից, թե ինչ սխալ է ինձ հետ, RSO-ն առաջին
կետերից մեկն է, որին ես ձգտում եմ:

Ի դեպ, մեջքս 3 անգամ կոտրել  եմ։Ունեցել են ողնաշարեր և սկավառակներ L-4-ից S-2-
ի:Պետք է ողնաշարս նորից ամրացնեին կոնքիս հատվածին... պետք է հեռացնեին իմ AC
հոդը:Զբաղվել  է  լյարդի քաղցկեղով և հեպատիտ C-ով:Ես ինձ  100%-ով վերաբերվում  եմ
կանեփով:RSO-ն ընդամենը գործիք է իմ զինանոցում»։ Ռիկ
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«Շատ շնորհակալ եմ ձեր աշխատանքի համար:Ես 25 տարվա ողնուղեղի վնասվածք եմ, որը
ունեցել եմխնդիրներ վերքերի և ոտքերիս ու ոտքերիս այտուցի հետ:Ես փորձեցի մի փոքր
քանակություն  ոտքիս  վերևի  վատ վերքի  վրա  և  մի  քանի  օրվա  ընթացքում  այն  զգալի
բարելավվեց:Թվում  է,  թե  այտուցը  նույնպես  այնքան  էլ  վատ  չէ:Հարցս  վերաբերում  է
սկզբնական  նյութին,  որից  պատրաստվել  է  խմբաքանակը։Այն  ուներ  խեժի  բարձր
պարունակություն և բավականաչափ հասուն,  բայց  այնքան էլ  լավ չէր բուժվել  և մի քիչ
բորոտ հոտ ուներ (չնայած որ դրանք ուժեղ շտամներ էին):  Ի՞նչ եք կարծում,  դա կազդի՞
յուղի  ընդհանուր  որակի  վրա:Բացի  այդ,  ես  մնացած  յուղը  թողեցի  սուրճի  բաժակի
տաքացուցիչի  վրա  շատ  ավելի  երկար,  քան  «մի  քանի  ժամ»,  թողեցի  այնտեղ  մոտ  7
ժամ:Ի՞նչ  եք  կարծում,  դա  և՞ս  կազդի  որակի  վրա։Պատրաստի  արտադրանքը  նայում  է
այնպես, ինչպես դուք ասացիք, որ պետք է:Ճիշտ այնպես, ինչպես առանցքի քսուքը՝ մուգ
ոսկեգույն սաթի մնացորդով:BTW, ես սկսեցի տալ այն իմ ծեր շանը, ով ահռելի ցավեր ուներ
և  դժվարանում  էր  տեղաշարժվել:Նա  նույնպես  զգալի  առաջընթաց  է  ցուցաբերել։Կրկին
շնորհակալություն  այն  ամենի  համար,  ինչ  դուք  կիսվել  և  արել  եք:Սկզբում  մի  քիչ
թերահավատ էի, բայց հիմա ապշած եմ»։ XXX

-- Աշխատեք ձեր ստացածի հետ և փնտրեք ավելի լավ նյութ:ՋԲ

«Արդեն մոտ մեկ տարի է,  ինչ  ես սկսել  եմ  կանեփի յուղ  օգտագործել  իմ ՀՀ-ի  բուժման
համար և շարունակում եմ դրական արդյունքներ տեսնել և անկեղծորեն կարող եմ ասել, որ
իմ  կարծիքով  ՀՀ-ն  ռեմիսիայի  մեջ  է:Նաև  տեսել  ենք  մի  շարք  այլ  դրական  կողմնակի
ազդեցություններ, ինչպիսիք են քաշի կորուստը, արյան ճնշման նորմալ մակարդակը (արյան
ճնշումը իջել  է  30 կետով),  զարկերակային հաճախությունը 50-ից 60 BPM-ի միջև, այլևս
դեպրեսիա չկա, և ամենալավն այն է, որ այլևս չկան թունավոր դեղատոմսով դեղեր»: Թոմ

«Այժմ կարող եմ արթնանալուց անմիջապես հետո վեր կենալ անկողնուց՝  զգալու,  թե 90
տարեկան  եմ:Հոդերը  շատ  ավելի  հեշտ  են  շարժվում,  այլևս  չեն  տառապում
ցավից:Անջատեք որոշ դեղամիջոցներ ընդմիշտ:Իսկապես զարմանալի բույս,  որը պետք է
դադարի մեղադրվել ՎԱՏ լինելու մեջ»: Քերոլ-Էնն

«Կարծում եմ, որ վերականգնող է, որ մեր մարմինը դրա կարիքն ունի վերականգնելու և
բուժելու համար, ես տառապում էի արթրիտից, այն թեթևացրել է ցավը և վերականգնել
ձեռքերիս  ճկունությունը  մեկ  տարի  առաջ,  ես  նույնիսկ  չէի  կարող  գրել  առանց  լուրջ
ցավի:Դա  չկա,  հիմա  ձեռքերս  նորմալ  են  և  ճկուն,  ես  կարող  եմ  գրել  և  կարել:Եվ  իմ
ակնաբույժը զարմացել է, որ ամեն անգամ, երբ գնում եմ, իմ աչքերն իրականում ավելի լավն
են դառնում»: Քելի

«Ես  վիրահատություններ  ու  անհամար  ողնաշարի  հարվածներ  եմ  տարել  մեջքիս  մի
հատվածում:Այդ ամենն առաջացրել է հաստ սպի, որը զգացվում է, և ողնաշարը բորբոքվում
է,  և  դա  իսկապես  ցավալի  է:Ես  շատ  ցավ  եմ  ապրել,  հուսահատ  եմ
հանգստանալու:Այսպիսով, Գեյլը տեղում քսեց մի փոքր (1 կաթիլ) RSO (կանեփի յուղ) և ինձ
պառկեցրեց այնտեղ,  որպեսզի այն  ներծծվի:Դե,  նավթը մի  փոքր քոր  առաջացրեց,  բայց
բացի դրանից, ես չէի կարծում, որ այն շատ բան է անում:Դե, 20 րոպե անց ցավն անցավ, և
ես մինչև առավոտ ուշագնաց էի։Ես ֆանտաստիկ քնեցի, և երբ արթնացա, մեջքս ավելի լավ
զգաց, և սպի հյուսվածքն այնքան էլ հաստ չէ:Ինձ համար դա վայրի է, բայց նավթը կարծես
կոտրում է հին սպի հյուսվածքը:Կանեփի յուղը զարմանալի է, և եթե ես չկարդայի նման այլ
պատմություններ, ես կմտածեի, որ ես խելագար եմ»: Միկի

«Ընկերուհուս  տատիկը  ծանր  արթրիտ  ունի  և  չի  կարողանում  բացել  ձեռքերը։Մենք
փորձեցինք  մի  փոքր  փորձ  Ռիկ  Սիմփսոնի  յուղով  և  ասացինք,  որ  այն  քսի
ձեռքերին:Կիրառելուց հետո մի քանի րոպեի ընթացքում նրա ձեռքերը սկսեցին թուլանալ, և
ևս մի քանի անգամ նա սկսեց նորից շարժել մատները առանց ցավի:Իսկապես զարմանալի
էր նման բան տեսնելը»: Դուան

«Իմ մտքում կասկած չկա, որ այն աշխատում է:Ես անմիջապես նկատեցի արդյունքներ.Ես
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արդեն կատարել էի պլան Ա.Նավթի մշակումը պլան Բ էր:Երանի նախ յուղ փորձեի:Տարիներ
անցա ցավերի  միջով,  որոնց  պետք չէր:Ես  ցավազրկող  դեղահաբ էի  ընդունում  4  ժամը
մեկ։Միայն  երկու  շաբաթ  է  անցել  յուղով  բուժում,  բայց  ես  ինձ  շատ  ավելի  լավ  եմ
զգում:Օգտագործելով նաև ալկալային ջուր։Զարմանալի!!!» Ջեյմս

«Rick Simpson Oil-ը առանձնահատուկ է:Ես տարիներ շարունակ օգտագործել եմ կանեփը
ցավի ախտանիշները կառավարելու համար, բայց հազիվ էի ծածկել իմ ախտանիշները:Ես
գիտեի,  որ  վնասվածքս  լիովին չի  ապաքինվում։Երբ ես  սկսեցի ընդունել  Ռիկ Սիմփսոնի
յուղը,  ես  արդեն  փորձել  էի  կանեփից  պատրաստված  տարբեր  էքստրակտներ  ուտել,  և
դրանք բոլորն ունեին որոշ կարճաժամկետ ազդեցություններ,  բայց հետո ինձ կստիպեին
կամ բարձր զգալ, կամ այրվել:դա պարզապես բավական երկար չի տևի:Ես երբեք կատարյալ
չեմ զգացել:Ես նույնիսկ փորձել էի մի ապրանք, որը վաճառվել էր ինձ որպես Rick Simpson
Oil, որը տհաճ և անարդյունավետ էր. զգուշացեք ցածր որակի քաղվածքներից, որոնք ոչինչ
չեն տա և մի հուսահատվեք դրանից, քանի որ իրական գործարքը պարզապես հրաշք է:Ես
ընդունում  էի  արագ  աճող  քանակությամբ  օփիատներ:Ռիկ  Սիմփսոնի  յուղն  օգնում  է
օփիատների կլանմանը, սակայն այն նաև ինքնուրույն շատ ուժեղ ցավազրկող է:Այն տևում
է  ամբողջ  օրը,  և  ես  այլևս  չեմ  նկատում  որևէ  բարձր  կամ կողմնակի  ազդեցություն  իմ
ընդունած դոզանից:Ես ի վիճակի եմ շատ ավելին անել որպես ցավազուրկ մարդ և կարող եմ
զգալ,  որ  իմ  շարժումների  շրջանակը  մեծանում  է  և  գիտեմ,  որ  ես  ապաքինվում
եմ:Իրականում իմ ընդհանուր առողջությունը անհավանական է եղել. ես միշտ ունեցել եմ
բազմաթիվ  հիվանդություններ  կամ  վարակներ  և  ունեցել  եմ  աննախադեպ  մաքուր
առողջական  վիճակ,  քանի  որ  սկսել  եմ  այս  յուղը:Ես  հիմա  նորից  օգտագործում  եմ  իմ
ափիոնային ցավազրկողները, մինչդեռ դեռ լավ եմ զգում:Ընթացքում ես երբեմն փորձել եմ
այլ տարբեր տեսակի քաղվածքներ, ինչպիսիք են հաշի յուղը կամ ուտելիքը:Ես գտնում եմ,
որ Ռիկ Սիմփսոնի յուղի ցավազրկումը մեծության կարգով ավելի ուժեղ է, քան ցանկացած
այլ կանեփ, անկախ այն բանից՝ ուտված կամ ապխտած:Այն ախտանշանների թեթևացման
իր  իսկ  լիգայում  է  նույնիսկ  կանեփի  ամենաուժեղ  մոմի  քաղվածքների  համեմատ:Ես
մտադիր եմ մի օր ամբողջովին հրաժարվել օփիատներից»: Մայք

«Ես  օգտագործում  եմ  այս  յուղը:Ես  մկանային  դիստրոֆիա  ունեմ  և  շարունակական
առողջական  խնդիրներ  ունեմ  Սթիվենս  Ջոնսոնի  համախտանիշից/TEN:Սա  աշխատում
է:Այն  ավելի  լավ  է  աշխատում,  քան  շուկայում  առկա  ցանկացած  դեղագործական
արտադրանք:Այն անվտանգ է և արդյունավետ։Առանց դրա ես չէի կարողանա գործել։Դա
ինձ  թույլ  է  տալիս  արդյունավետ  լինել:Ես  աշխատում  եմ  լրիվ  դրույքով:Նախքան  յուղը
վերցնելը,  ես  օգտագործում  էի  ծանր թմրամիջոցներ,  որոնք ոչինչ  չէին անում,  բայց  ինձ
վերածեցին զոմբիի՝ բազմաթիվ կողմնակի ազդեցություններով:

Որպեսզի ամփոփեմ «հռհռոցս» ասեմ այսպես. հավատացողներին բացատրություն պետք
չէ:Նրանց  համար,  ովքեր  չեն  անում,  ոչ  մի  բացատրություն  բավական  լավ  չէ:Ես  սրա
արդյունավետության  կենդանի  ապացույցն  եմ:Եվ  դա  պետք  է  օրինական  ու  հասանելի
դարձնել բոլորին»: Լորի

 Շաքարային դիաբետ
«Յուղը  երիտասարդացնում  է  ենթաստամոքսային  գեղձը  և,  հավատացեք,  թե  ոչ,  այն
հաճախ  սկսում  է  ինսուլին  արտադրել  նույնիսկ  տարիներ  շարունակ  անգործությունից
հետո:Շատ հիվանդներ կարող են դադարեցնել  ինսուլինի օգտագործումը նավթի վրա մի
քանի շաբաթ անց:Յուղը նաև օգնում է բուժել կամ վերահսկել մարմնի շաքարախտի հետ
կապված բոլոր մյուս խնդիրները:

Ես կուտեի ձեթը և/կամ կօգտագործեի այն մոմիկի մեջ:Ծխելը կամ գոլորշիացումը կարող է
նաև  օգնել  նվազեցնել  արյան  շաքարի  մակարդակը,  բայց  ազդեցությունը  շատ
սահմանափակ  է,  երբ  համեմատվում  է  յուղի  ընդունման  հետ:Ես  յուղը  տեղային
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կօգտագործեի դիաբետիկ խոցերի դեպքում, պարզապես քսել յուղը, ծածկել վիրակապով և
կրկնել դա յուրաքանչյուր երեք օրը մեկ, մինչև խոցը բուժվի:Ես կխառնեի կանեփի սերմի
յուղը  մզվածքի  հետ  և  կօգտագործեի  այն  մերսումների  համար,  ինչը  կխթանի  արյան
շրջանառությունը  և  կկանխի  այտուցը  և  այլ  անհարմարություններ:Ես  նաև  կներառեի
կանեփի սերմեր և կանեփի սերմի յուղ իմ սննդակարգում:ՋԲ»

«Երկրորդ տիպը գրեթե անհետացել է, գրեթե բոլոր դեղամիջոցներն անջատված են, դրա
հետ սարկոիդոզի դեմ պայքարելով, այն աշխատում է»: Ջեֆ

Կոկոսի  յուղը  նաև  օգնում  է  կայունացնել  արյան  շաքարի  մակարդակը  շաքարախտի
դեպքում:Իմ տեղական խանութպանը փորձեց դա,  և այն աշխատում է հմայքի պես,  նա
ասաց:Նա  նաև  հոգեպես  շատ  ավելի  լավ  է  զգում  [ավելի  շատ  էներգիա]  և  նույնպես
նիհարում է։Ամեն ինչ լավ է !!» Ռոբին

«Իմ  արյան շաքարի  մակարդակը  ընկույզում  էր  (մինչև  400+-  ամիսներ  շարունակ՝  շատ
վտանգավոր), և դա ինձ բառացիորեն նոկաուտի էր ենթարկում:Ես գլխով շարժվում էի ղեկի
հետևից, ուստի դադարեցի վարել, իսկապես վատ բան:Փաստաթղթերը նույնիսկ արգելեցին
ինձ թռչել Նյու ՅորքՄայրիկիս Սուրբ Ծննդին տեսնելու համար:

Դե,  բժիշկները  փորձեցին  մեկ  ինսուլին,  հետո  երկուսը,  բացարձակապես  ոչինչ
չարեցին:Այսպիսով,  ես  վերջապես  ասացի  նրանց,  բավական  է!!Ես  գնում  եմ  յուղով  (ես
երբեք բժշկին չեմ ասել, որ դա արել եմ նախկինում) և իմ չափաբաժինը բարձրացնում էի
մինչև  2  ժամը  մեկ:Լավ,  դուք  կռահեցիք,  իմ  շաքարավազի  քիթը  վերադարձավ  նորմալ
միջակայքի:Իմ  դոկտորը  Հարվարդի  այդ  ուրախ տղաներից  մեկն  է,  և  նա  ապշած  է:Մի
միավոր  բարբարոսներին!!!!Այսպիսով,  -  հիմա  մենք  ունենք  լիովին  փաստաթղթավորված
շաքարային դիաբետի դեպք, որտեղ կյանքը փրկվել է - Ես!!!!!!-- :)» Ջանեթ

«Կտրական  փոփոխություն,  ես  գրեթե  ամբողջ  ինսուլինն  անջատում  եմ:Երբեմն  ես
ստիպված  կլինեմ  օգտագործել  Lantus-ը,  երկարաժամկետգործող  ինսուլին,  բայց  ոչ
հաճախ:Ես սկսեցի օգտագործել RSO բազմաթիվ պատճառներով, բայց մեկը հույսով էր, որ
ես կարող եմ  հրաժարվել  ինսուլինից և վերջապես տեսնել  արյան շաքարի ավելի  կայուն
մակարդակ:Ես օրական օգտագործում էի 300 միավոր Նովոլոգ, կարճաժամկետ ինսուլին և
200 միավոր Լանտուս և 4 Մետֆորմին հաբ:Ես դեռ դեղահաբեր եմ ընդունում, բայց կարող
եմ դրանով ապրել, քանի որ այլևս ստիպված չեմ ինսուլին օգտագործել:Այլևս օրական 6-ից 8
անգամ փորս ասեղով կպցնելը:Իմ շաքարի մակարդակն ավելի հեշտ է վերահսկվում, և ես
այլևս չեմ տեսնում ցուցումները 2-ից 5 հարյուրյակում:Ես այլևս չեմ տեսնում 30-ականների
շաքարի  կտրուկ  ցածր  մակարդակը:Դա  Աստծո  ուղարկածն  էր  և  առաջին  բանը,  որն
իրականում պահեց իմ շաքարի մակարդակը»: Դենա

«Իմ մոտ շաքարային դիաբետից առաջ արյան շաքարի մակարդակը 140-ից բարձր էր, իսկ
այժմ ես 100-ի եմ:Յուղ անելուց առաջ ստուգեք ձեր արյունը, տվեք մոտ 10 րոպե և նորից
ստուգեք այն, և այն շատ կիջնի:Իմն այնքան շատ բան արեց, երբ ես ստիպված եղա մի քիչ
Gatorade խմել, որպեսզի հետ քաշվեմ»: Միշել

«Ես  ինսուլինից  կախված  դիաբետիկ  եմ  և  մեկ  60  գրամ  յուղի  դեպքում  օրական  100
միավորից հասել եմ 50 միավորի ինսուլինի»: Լեսլի

«Դա  լիովին  հավասարակշռել  է  իմ  մակարդակները:Ինձ  տրվեց  «METFORM»՝  բանավոր
ընդունելու  համար  և  առաջին  անգամից  ի  վեր  երբեք  հաբ  չեմ  ընդունել,  և  ես  նորից
արթնացա  և  մտածեցի.  Իմ  մակարդակները  ցատկում  են  մոտավորապես  3.4-ի  և  7.2-ի
միջև:Բացարձակ ամենաբարձր ցուցանիշը, որը ես կարողացել եմ բարձրացնել իմ շաքարի
մակարդակը, եղել է 8,1 այն բանից հետո, երբ բառացիորեն մի տոպրակ կոնֆետ ուտել եմ,
ներառյալ շոկոլադե սալիկ, որպես փորձ:Ես չափազանց փոքր յուղ արեցի, երբ այն հրեցի
8.1-ին և սկսեցի ստուգել իմ մակարդակները յուրաքանչյուր 10 րոպեն մեկ՝ տեսնելու,  թե
արդյոք կարող եմ ստիպել  դրանք իջնել:Յուղից 10 րոպե հետո ես իջա մինչև 7,3 և երբ
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փորձարկեցի 20 րոպեի ընթացքում, երբ նավթը իջավ մինչև 4,8: Միշել

«Ես  կարող  եմ  օգտագործել  միայն  փոքր  չափաբաժիններով  յուղ:Դա  հանգեցնում  է  ինձ
հիպոգլիկեմիայի ամբողջ ուժով:Բայց դա լավ բան է, քանի որ ես սկսել եմ երկար և կարճ
գործող  ինսուլինի  45/10  կադրերով  ութ  տարի  առաջ:Ես  որոշ  հետազոտություններ
կատարեցի իմ նոր հիվանդության վերաբերյալ, և մարիխուանան անընդհատ հայտնվում էր
որպես բնական դեղամիջոց, ինչպես նաև այլ համեմունքներ, ինչպիսին դարչինն է, այնպես
որ  ես  սկսեցի  օգտագործել  հեշ  գլխարկները,  մինչև  որ  «իսկական»  յուղը  հասանելի
դառնար:Նրանք այնքան ուժեղ էին, ես կարծում էի, որ ես կմեռնեմ առաջին անգամ, երբ ես
խաշի գլխարկ կերա:Էլ չենք խոսում RSO-ի բեռնման չափաբաժնի մասին:(Բայց RSO-ն այն
ժամանակ ինձ համար նույնիսկ տարբերակ չէր):  Բայց մի անգամ նավթի օգտագործումը
(օրական հացահատիկ) հանգեցրեց իմ մարմնի գերզգայունությանը օրական երկու անգամ
ինսուլինի  ներարկումների նկատմամբ,  և ես  խրված էի  ճանապարհին ընտրելու  համար:
RSO կամ կրակոցներ.Ես դադարեցի կրակոցներն ու շարունակեցի յուղը։

Դիետայի  փոփոխության  և  ամենօրյա  ակտիվության  (մարզումների)  ավելացման  հետ
մեկտեղ ես այժմ ունեմ 5,7 A1C, նիհարել եմ 60 ֆունտ և այլևս չունեմ ուրվական այրվող
ցավեր (դիաբետիկ նյարդաբանություն):Մի քանի ամսվա բուժումից հետո ես ստիպված էի
անցնել  գլիցերինի  և  ալկոհոլային  թուրմերի  և  կատարել  միայն  տարեկան  յուղային
բուժում:Քանի որ իմ շաքարը սկսեց շատ ցածր ընկնել:

Այն  ունի  հիասքանչ  դիաբետիկ  բուժիչ  կարողություններ:Այն,  թե  ինչպես  է  կանեփն
աշխատում  օրգանիզմի  էնդոկրին  համակարգի  վրա,  պետք  է  նշել  և  մանրամասն
ուսումնասիրել:Ինձ  ավելի  լավ  է  տարին  մեկ  ամիս  զոնկեն  յուղով  բուժելու,  քան
գենետիկորեն  ձևափոխված  խոզի  ԴՆԹ-ի  730  կրակոց:Ես  օգտագործում  եմ  սատիվա
բույսերի  սորտերը՝  յուղերս  հանելու  և  թուրմերը  պատրաստելու  համար:Այն  լավագույնս
աշխատում  է  իմ  ախտանիշների  համար:Ես  փորձեցի  indica-ն  և  նկատեցի,  որ  ես
պարզապես  չեմ  կարող  գործել  և  ուզում  էի  ավելի  շատ  ուտել  և  անընդհատ  սառը  էի
զգում:Սատիվան արագացրեց իմ նյութափոխանակությունն ու  սրտի զարկերը,  ճնշեց իմ
ախորժակը  և  ստիպեց  ինձ  հիստերիկ  ծիծաղի  նոպաներ  ունենալ  (իմ  սիրելի  կողմնակի
ազդեցությունը):

Եթե ձեր շաքարը բարձր է, սկսեք ցածր կայուն չափաբաժիններով:Դուք դեռ ցանկանում եք
զգալ, թե ինչ է կատարվում ձեր մարմնի հետ:(Մի խնդիր, որը ես ունեի, այն էր, որ չգիտեի,
թե արդյոք ես գլխապտույտ եմ ունենում յուղի կամ ցածր շաքարի պատճառով, այնպես որ
դուք պատրաստվում եք անցնել որոշ թեստային շերտեր առաջին ամսվա ընթացքում, մինչև
իմանաք, թե ինչ եք զգում):Եվ դուք շատ ծարավ մարդ եք լինելու:Ջուրը ձեր ընկերն է այս
բուժումների  հետ:Շաքարավազի  բարձր  քանակն  անընդհատ  ծարավ  է  առաջացնում,
ինչպես նաև յուղը, այնպես որ դա նույնպես հաշվի առեք:

Եվ սկզբում շատ մի անհանգստացեք ձեր շաքարի անկման համար:Դա նման չէ ինսուլինի
հարկադիր  կաթիլին:Յուղը  պարզապես  մտնում  է  և  անում  է  այն,  ինչ  ես  սիրում  եմ
հավատալ, քանի որ ցատկելով սկսում են ձեր բոլոր օրգանները, և դա իր հերթին օգնում է
նրանց մաքրել արյունը և այն նաև հիանալի կապ ունի նյարդային համակարգի հետ, և ես
հավատում եմ, որ ձեր ուղեղը ավելի լավ է զգում ձեր մարմինը: այս ուղիների միջոցով և
գիտի, որ իր բոլոր բնական բուժիչ կարողությունները ուղարկի սթրեսային հատվածներ:(Իմ
դեպքում  իմ  ենթաստամոքսային  գեղձը,  երիկամները  և  արյունը:)  Հիմա  հիշեք,  որ  դա
պարզապես իմ տեսությունն է, և ես գիտնական չեմ, ես պարզապես խոսում եմ այն մասին,
թե ինչպես է այն աշխատում ինձ համար և ինչպես է դրա հետևանքները ռացիոնալացնելու
լավագույն  ձևը:Լավ  է  օրագիր  պահել  և  կանոնավոր  կերպով  կատարել  առողջության
ստուգումներ և արյան հետազոտություն՝ ձեր առաջընթացը նշելու համար:Երբ ձեր A1C-ը
ստուգվի, և ձեր երիկամների գործառույթը լավանա, այն ժամանակ դուք կիմանաք, որ ճիշտ
ուղու վրա եք, և այն պահեք այն մակարդակի վրա, որի վրա կաշխատեք, և դա ոչ մի կերպ
այնքան  եռանդուն  չէ,  որքան  այնտեղ  հասնելը:Այն,  ամենայն  հավանականությամբ,
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կպահանջի  միայն  ցածր  մշտական  չափաբաժիններ  և  ապրելակերպի  սնուցման
փոփոխություն, որը դիաբետիկներին օտար չէ:(Ինձնից մոտ վեց ամիս պահանջվեց A1C-ից
11-ից  իջնելու  7-ի,  և  մի  քանի  այլ  փոփոխություններ  դիետայում  և  վարժություններ
կատարելու համար, որպեսզի այն հասնեմ 5-ի միջակայքին:(Ջրային վարժությունները ցածր
ազդեցություն են ունենում և ինձ համար հիանալի են աշխատում): Էնթոնի

«Ես  օրական  1  գրամ  յուղ  եմ  օգտագործում  ծանր  դեգեներատիվ  ծայրամասային
նյարդաբանության համար, և թեթևացումը զարմանալի է»: Լորի

«Ամուսինս տարիներ շարունակ կանեփ է ընդունում և վերջերս RSO յուղ՝ իր շաքարախտի
համար:Դա  ոչ  միայն  կայունացրել  է  նրա  արյան  շաքարը,  այլև  ՀԵՏԱԴԱՐՁՈՒՄ  է  նրա
երիկամների քրոնիկ հիվանդությունը:Նրա մոտ 3-րդ փուլի  ՔԿԴ ախտորոշվեց,  և նրանք
նրան դնում էին երիկամների դոնորների ցուցակում:Նա սկսեց ընդունել թուրմերը և RSO
յուղը,  և  այժմ  նա  գտնվում  է  1-ին  փուլում  ՔԿՀ-ում:Բժիշկները  նրան  ասացին,  որ  դա
հնարավոր  չէ։Մենք  ազատվեցինք  այդ  բժիշկներից  և  ստացանք  նորը:RSO  յուղը  նաև
իջեցրել  է  նրա  արյան  ճնշումը,  կայունացրել  է  անեմիան  և  դիաբետիկ  ռետինոպաթիան
(այժմ նա պետք է լիովին կույր լիներ, ասում է Western Medicine-ը):Շնորհակալություն Մեծ
Հոգուն կանեփի գեղեցիկ բույսի և այն ամենի համար, ինչ նա տալիս է:Շնորհակալություն
Ռիկ Սիմփսոնին՝ Կանեփի եթերայուղ պատրաստելու մասին տեղեկությունների և նրանց
վկայությունների համար, ովքեր դա անում են»: Ջուլի

«Իմ զուգընկերուհին ունի 1-ին տիպ, և մի փոքր յուղ ուտելն օգնում է կայունացնել նրա
շաքարի մակարդակը:Դա իսկապես նվեր է…» Spaceleaf

«Ես օրական 4 մետֆորմին և 4 դիամիկրոն էի ընդունում, արյանս շաքարը 12% էր՝ 12 ժամ
արագ արյան շաքարի թեստից հետո:Իմ բժիշկը, մի փոքր հիասթափված տեսք ունենալով,
ասաց.  Բուժումից  9  ամիս  անց.Իմ  բոլոր  ախտանիշները,  երիկամները,  արթրիտը,
խոլեստերինը, արյան ճնշումը, շատ ավելի լավն են յուղի, քան հաբերի վրա:Հրաշք է։

Իմ արյան շաքարը քարի պես իջավ բուժման հենց 6-րդ շաբաթվա ընթացքում:Մի գիշեր ես
արթնացա  ծիծաղի  զգացումով,  արյանս  շաքարը  4%-ից  ցածր  էր՝  3,2%:Ես  դադարեցի
ընդունել  օրական 8 հաբը,  որոնք ընդունում  էի 2-րդ տիպի շաքարախտի համար:Դա 17
ամիս առաջ էր։Ընդհանուր առմամբ, ես օրական 15 հաբ էի ընդունում, այժմ՝ ոչ:Այսպիսով,
Մայքլ,  կատարիր բուժման մակարդակի բուժումը:3 ամիս, 60 գրամ [հետևեք Ռիկի կայքի
ցուցումներին], ձեր շաքարախտը կվերանա»: Պետրոս

«Կանեփի  յուղը  միակ  բանն  է,  որը  կդադարեցնի  իմ  նյարդաբանության  ցավը:Նույնիսկ
Oxycontin-ը  չէր  կարող  վերացնել  ամբողջ  ցավը,  ինչպես  դա  արեց  կանեփի  յուղի  մեջ
խառնված CBD-ն:Դա հրաշալի բույս է բոլոր տեսակի բժշկական օգտագործման համար, և
վերջապես մարդիկ դա ճանաչում են»: Կապանք

«Ռիկը անուղղակիորեն փրկեց ինձ մահից ավելի վատ ճակատագրից այն բանից հետո, ինչի
միջով  անցա  սրտի  մասնագետների  հետ:14  ամիս,  ավելի  քան  22  տարբեր  թեստեր  4
հիվանդանոցներում և բժշկական կենտրոնում:«Դուք ամենավատ սցենարն եք, ձեր սրտի 1
կողմը մեռած է, ձեզ կարող է անհրաժեշտ լինել սրտի փոխպատվաստում»: Հետո 14 ամիս
հետո այլեւս չկարողացան անալիզ անել, շրջանցեցին։

2  տարի  անց  ես  գնացի  նոր  սրտաբանի  հետաքննության,  ով  ասաց.  «Ձեր  սրտին
ընդհանրապես  վնաս  չկա,  ո՞վ  է  ձեզ  ասել,  որ  վնաս  կա  և  որ  դուք  սրտի  կաթված  եք
ունեցել:Դա ճիշտ չէ»: Ինձ խաղացրին ծծողի համար:Այսպիսով, երբ բժիշկն ինձ ուղարկեց
դիաբետով հիվանդ մասնագետի մոտ, ով ինձ ուղարկեց երիկամների մասնագետի մոտ, ես
ավելի  շուտ կքնեի ձյան ափին,  ապա անցնեմնորից առողջապահության մասնագետների
նման մի բան:Հետո նավթը գալիս է:Հիմա ես ավելի առողջ եմ, քան 20 տարվա ընթացքում»:
Պետրոս

«Ես 79 տարեկան կին եմ և ապրում եմ Ֆրանսիայում։Ես ուզում եմ ձեզ հետ կիսվել կանեփի
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յուղի հետ կապված իմ անձնական փորձով:Ամուսինս՝ Ջերոմը, մի քանի ամիս առաջ պոչի և
ազդրի կոտրվածք էր ստացել՝ ընկնելու պատճառով:Այդ պահից ամեն ինչ սխալ գնաց, մեծ
ցավ էր տանում, և հոգեվարքը սաստիկ սավառնում էր նրա գլխին։Թոռնիկս ինձ ասաց, որ
գիտի  մի  շատ  արդյունավետ  բնական դեղամիջոց,  որը  կարող  է  օգնել  քեզ  այս  ցավոտ
վիճակում:Մենք կանեփի յուղ ենք օգտագործում նրա բուժված, բայց այտուցված վերքերի
մեջ և օրական մի փոքր քանակություն ենք տալիս բանավոր:

Պետք է ասեմ, որ վերականգնումը զարմանալի էր, բայց կա ևս մի բան, որ դուք պետք է
իմանաք,  ամուսինս  վաղուց  տառապում  էր  էրեկցիայի  իմպոտենցիայից,  ուստի  որոշեցի
յուղից բացի քսել նրա առնանդամի վրա, արդյունքն ամենազարմանալին էր։ որը ես տեսել եմ
իմ ողջ կյանքի ընթացքում, այժմ ամուսինս կարող է օրական մի քանի անգամ ինտենսիվ
սեքսով զբաղվել, գումարած նրա առնանդամի չափսը՝ մեծացնելով այն չափը, որը ես ունեցել
եմ իմ ամուսնու փոքր ժամանակ:Իմ տարիքի մարդու համար կարող է անսովոր թվալ այս
վկայությունը,  բայց  ես  կարծում  եմ,  որ  առողջությունը  նույնքան  կարևոր  է,  որքան  լավ
սեռական կյանքը:Շնորհակալություն Ռիկ»: Ռոշել

-- Շնորհակալություն, Ռոշել։Այո, առողջությունը նույնքան կարևոր է, որքան լավ սեռական
կյանքը, և այո, յուղն անում է հենց այն, ինչ նկարագրեցիր:ՋԲ

«Ո՞ր շտամներն են օգնում տղամարդկանց իմպոտենցիային,  JB:Տղամարդիկ պետք է սա
իմանան...» Թոմաս

--  Լավ  հարց  է,  Թոմաս:Պարզապես  այցելեք  շտամների  վերանայման  կայք  և  փնտրեք
աֆրոդիզիակ  ազդեցություն  ունեցող  շտամներ:Այնուհետև  ձեռք  բերեք,  փորձարկեք  այն
ծխելով, և եթե ձեզ դուր է գալիս ազդեցությունը, պատրաստեք յուղը և օգտագործեք այն:Դա
այն ամենն է,  ինչ  կա դրա համար:Որոշ շտամներ ձեզ ավելի  եղջյուր  են  դարձնում,  քան
մյուսները,  և  շտամների  որոշ  համակցություններ  ավելի  արդյունավետ  կլինեն,  քան
շտամների  կամ  յուղերի  այլ  համակցությունները:Այս  պահին  միայն  դա  կարող  եմ
ասել:Փորձեք յուղը, եթե այն չունի ձեր փնտրած էֆեկտը, պատրաստեք կամ ստացեք մեկ այլ
խմբաքանակ, մինչև գտնեք ճիշտը:Այդպես էլ պետք է լինի։ՋԲ

«Իմ  ոտքերն  ավելի  լավ  են  զգում,  քան  երբևէ  վերջին  տասը  տարվա  ընթացքում
նյարդաբանության պատճառով»: Լեոն

«Ես կասեի, որ հավանական է, որ հոգեկան առողջության հետ կապված խնդիրները եղել են
կանեփի  ցանկացած  օգտագործումից  առաջ.  որ  հոգեկան  հիվանդության
անհանգստությունը դրդել  է  նրանց փորձել  և ինքնաբուժվել։Ես ունեմ C-PTSD և ակտիվ
կախվածության  մեջ  էի  (առնվազն)  12  տարեկանից  մինչև  33  տարեկանում
մաքրվեցի:Այսինքն՝  5,5  տարի  առաջ։Ես  փորձեցի  գրեթե  բոլոր  դեղամիջոցները,  որոնք
կարող  էի,  քանի  որ  ինձ  «ճիշտ»  չէի  զգում։  Ինձ  համար  մաքրվելը  նշանակում  էր
հոգեբուժական  դեղամիջոցներ  և  վերականգնողական  բուժում  և  մի  քանի  տարվա
թերապիա:

Մեկ  տարի  և  մի  փոքր  առաջ  կանեփ  (նորից)  գտնելուց  և  սկավառակի  հետ  կապված
խնդիրների  դեպքում  օգտագործելուց  հետո,  ես  ցնցված էի,  երբ  հայտնաբերեցի,  որ  ինձ
այլևս պետք չէին մի քանի հոգեբուժական դեղամիջոցներ, որոնք ընդունում էի առնվազն 3
տարի:Ինձ  մոտ  2-րդ  տիպի  շաքարախտ  ախտորոշվեց  նաև  բժշկական  կանեփի
հայտնաբերումից անմիջապես առաջ:Դա որոշ հոգեբանական դեղամիջոցների անմիջական
արդյունք  էր:Այժմ  ես  կանոնավոր  արյան  շաքար  ունեմ  և  աշխատում  եմ,  որ  2  տարվա
ընթացքում դադարեցնեմ վերջին 2 դեղամիջոցները (հակադեպրեսանտները, որոնք պետք է
կամաց-կամաց կտրվեն կրծքից): Ջեն

«Ես նույնպես 2-րդ տիպի շաքարախտ ունեի։Կանեփի ամենօրյա օգտագործումը թույլ տվեց
ինձ դադարեցնել մի քանի դեղատոմսով դեղեր օգտագործելը, որոնք բառացիորեն սպանում
էին  ինձ  ներսից:Այս  փոփոխությունն  ինձ  էներգիա  և  պարզության  զգացում  տվեց,  որը
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վաղուց  չէի  ունեցել:Ավելացած էներգիան նշանակում  էր,  որ  ես  իրականում  ՈՒԶՈՒՄ Էի
զբոսնել:Ես սկսեցի հաճախել aquafit դասընթացների:

Մի քանի հեշտ փոփոխություն արեցի իմ սննդակարգում:Փոփոխություններից մեկն այն է,
որ ես սկսեցի ավելի շատ կանեփ ուտել:Սովորաբար շոկոլադի տեսքով, որը պատրաստված
է կանեփի թրմված կոկոսի յուղով (գերառողջ յուղ, շատ օգտակար է լյարդի դետոքսինգի և
քաշի կորստի համար):

Ամեն  օր  կանեփ  օգտագործելու  առաջին  տարում  ես  նիհարեցի  40  ֆունտից  մի  փոքր
ավելի:Ես  մի  փոքր  հետ եմ  շահել,  բայց  եսԵս  դա  բոլորովին  մտահոգված չեմ,  քանի  որ
գիտեմ,  որ  վերջերս  մի  փոքր  ավելի  շատ  սթրեսի  մեջ  եմ,  և  որ  ամեն  օր  կանեփ
օգտագործելով  (հատկապես  ուտելով!)  իմ  մարմինը  ուրախությամբ  կխնասի  ինքն  իրեն,
ինչպես այն նախագծված է»: Ջեն

«Ես չգիտեմ, թե դուք գիտեիք սա, բայց 2011-ին իմ շաքարախտը վատ էր, երիկամներիցս
օրական 12 գրամ սպիտակուց էր արտահոսում, ծնկներս այնքան ցավում էին, որ ես չէի
կարողանում  քայլել:Ջլերը,  որոնք  ես  պատռեցի  ազդրի  մեջ  85-ին,  վերադարձան  գրեթե
անտանելի ցավով:Ես 220 ֆունտ էի:Բժիշկն ինձ ուղարկեց դիաբետիկ մասնագետի մոտ, ով
ինձ  ուղարկեց  երիկամների  մասնագետի  մոտ:Ես  այլևս  չէի  կարող  նույնիսկ  կիթառ
նվագել։Ես դադարեցի հոգալ:

Ես որոշ հետազոտություններ արեցի այն բանից հետո, երբ Մայքը այս գրառման վրա ասաց
ինձ, որ Ռիկ Սիմփսոն անունով մի տղա բուժեց մի խումբ մարդկանց քաղցկեղից կաթսայի
յուղով:Ես մտածեցի bsբայց ես նայեցի դրան:Եվ պարզվեց, որ այն նաև աշխատել է 2-րդ
տիպի շաքարախտի վրա՝ այն, ինչ ես ունեի:

Ես  հետևեցի  Ռիկ  Սիմփսոնի  ցուցումներին,  որոնք  նա  ունի  իր  կայքում,  թե  ինչպես
պատրաստել և որքան վերցնել և այլն:դա ինձ հիվանդացրեց, ես մտածեցի, որ գրիպ ունեմ,
ես  շարունակեցի  դա  անել,  և  մոտ  6-րդ  շաբաթվա  ընթացքում  իմ  արյան  շաքարի
մակարդակը իջավ, ես դադարեցի օրական 8 դեղահաբ ընդունել, և իմ արյան շաքարը մնաց
թիրախում:

Ես նիհարեցի 30 կիլոգրամով, մեջքս այդքան էլ չէր ցավում:Ես գնացի իմ 3 ամսվա զննման,
և  իմ  բժիշկը  կանգնած  էր  այնտեղ  բաց  ծնոտով:Իմ  բոլոր  կենսական  տարրերը  նորմալ
էին:Դա 2 տարի առաջ էր,  ես  173 ֆունտ եմ,  իմ արյան շաքարը դեռ նորմալ է,  առանց
հաբերի:  Ես  ևս  24  ժամյա  մեզի  թեստ  արեցի,  որպեսզի  տեսնեմ,  թե  ինչպես  են  իմ
երիկամներն աշխատում առավելագույնը, որ կարող էի դուրս բերել իմ բժշկին. «Չգիտեմ, թե
ինչու երիկամներն այնքան են լավացել»։  Ծնկիս կամ մեջքիս ցավ չեմ զգում,  եթե չափից
դուրս չանեմ, բայց մի քանի օր հետո այն վերադառնում է նորմալ:Ես այլևս գրեթե չեմ ծխում
խոտ, ես այնքան էլ չեմ սիրում այն ծխել:Ահա թե ինչ արեց նավթն ինձ համար»: Պետրոս

«Վստահ  չեմ,  որ  հիշում  եք  ինձ,  ես  ընդունում  եմ  1  գ/օր  ծանր  իդիոպաթիկ
նյարդաբանության համար:Մի օր զանգահարեցին High Noon, Ռիկը և Ջանեթն ինձ ասացին,
որ  համոզվեմ,  որ  ես  քեզ  թարմացնում  եմ...3  ամիս  անց,  և  ես  ապշած  էի  այս
գիշեր...բազմոցին  նստած՝  հանկարծ  հասկացա,  որ  շունս  տակս  է,  ես  նրան  շոյում  էի,
չգիտեմ ինչքան ժամանակ՝ սրունքներիս թիկունքով։ԵՎ ՆԱ ԶԳՈՒՄ Էր Փափուկ!!!Վերջին 10
տարում  ես  երեք  վիրահատություն  եմ  կատարել  ծնկից  ներքեւ՝  առանց  անզգայացնող
միջոցի,  քանի  որ  ես  դա  չէի  զգում:Այդ  վիրահատություններից  մեկը  ՍՈՒՐԱԼ  Նյարդի
բիոպսիան էր:Դա շոկ է և ակնածանք, մարդիկ !!» Լորի

«RSO յուղն ինձ համար այնքան հրաշք էր, ես կարողացա նորից ուտել, իմ ցավն առայժմ
կառավարելի  էր,  և  ոչ  մի  թմրանյութ,  ես  բազմաթիվ  խնդիրներ  ունեմ,  չափազանց  շատ
անուններ. աղիքներս սոսնձված են, բժիշկները ոչինչ չեն անի, քանի դեռ ինձ խանգարում է,
ես մինչև երկու օր առաջ հեղուկներից բացի ոչինչ չէի կարող ուտել, 4 օր RSO-ով, ես պանրի
խորոված սենդվիչ ուտեցի, իսկ երեկ կես թունա: սենդվիչ, բժիշկները ոչինչ չեն կարող անել
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ինձ համար, այնպես որ ես մենակ եմ, ես կշռում եմ 110 ֆունտ, և դա իմ նորմալ և առողջ
քաշը  չէ  ինձ  համար,  ես  իջել  եմ  մինչև  98,  իրենց  դեղամիջոցներով,  նրանք  արեցին:
դաստիարակիր ինձ թեյի գդալով կերակուրով, 24/7, սիրուն, կնախընտրեի ուտել այնպիսի
կերակուրներ,  ինչպիսին  մենք  էինք  պատրաստվում...Ազատե՛ք  այն  բույսը,  որը  Աստված
տվել է մեզ... Ջոյս

«Ճշմարտություն.Իմ  արյան  շաքարի  մակարդակն  այժմ  նորմալ  միջակայքում  է,  և  ես
օրական 2000 մգ մետֆորմին եմ ընդունում և այժմ սնվում եմ գրեթե զրոյական սնձանով և
հետևում եմ իմ սննդակարգին:Ոչ ճարպից զերծ կերակուրներ, ոչ դիետիկ, ոչ էլ սառեցված
Weight  Watcher  կերակուրներ:Դուք  տեսե՞լ  եք  նատրիումի  պարունակությունը  այդ
սառեցված կերակուրներում:Վրդովեցուցիչ»։ Չեշիր

-- Ձեզ դուր եկավ այդ մթերքների համը, երբ փորձեցիք դրանք ձեթի վրա:ՋԲ

«Նախկինում դրանք չէի սիրում, բայց յուղից կամ իմ տարիքից ի վեր ես դարձել եմ սնձան
զգայուն:Ես  ավելի  շատ  միգրեն  ունեմ,  ավելի  շատ  ֆիբրոյի  բռնկումներ,  պզուկներ,
ստամոքսի ցավեր, մի քանիսը նշելու համար:Բացի այդ, նատրիումը ստիպում է ինձ փուչիկի
պես ուռել:Քանի որ դարձել եմ հիմնականում կանեփի օգտագործող և նավթի հետ միասին,
ես հիմա ավելի շատ կանեփ, միրգ և բանջարեղեն եմ ուտում, ավելի քիչ ճարպ, ավելի քիչ
խոտաբույսեր  սննդի  վրա:ԵՍ  ՍԻՐՈՒՄ  ԵՄ:Այնուամենայնիվ,  իՍնձան  հետ  կապված
մթերքներ, ինչպիսիք են մակարոնեղենը և հացը, ես ՍԻՐՈՒՄ ԵՄ, անկախ նրանից՝ յուղի
վրա, թե ոչ:Արդյունքն այն է, որ իմ մարմնին դա դուր չի գալիս, և ես լավ եմ դրանով»: Չեշիր

«Բարև  Գրեգ,  ես  միզապարկիս  մաքուր  վիճակ  ունեմ:Այսպես  է  ասում  բժիշկը  Քեմոյի
շնորհիվ:Նա ասաց, որ ես հիմա ընդհանուր ռեմիսիայի մեջ եմ:Բայց բանի ճշմարտությունն
այն էր,  որ ես վերցրեցի ընդհանուր առմամբ մոտ 19 գրամ RSO՝ սկսած 2012 թվականի
հոկտեմբերի 13-ից և վերջից և 2012 թվականի դեկտեմբերի 19-ին հինգշաբթի օրը:Անցա
շագանակագեղձի  միջով  և  միզապարկի  միջով  առնանդամի  շրջանակով,  և  այժմ
միզապարկի  քաղցկեղի  ամբողջական  հեռացում  ունեմ:Բոլորը  առողջ  վարդագույն  են  և
քաղցկեղի  նշաններ  չկան:Իմ  բժիշկն  ասում  է,  որ  կարծես  նախկինում  քաղցկեղ  չեմ
ունեցել:Նա զարմացավ, թե որքան լավն էի ես։Ես դեռ պայքարում եմ այս թմրամիջոցների
դեմ և գիտեմ, որ RSO-ն կարող է օգնել ինձ հեռացնել այս դեղահաբերից, նախքան դրանք
ընդունելը:Դեռևս  հույս  ունեմ,  որ  կփոքրացնեմ  իմ  կիստաները  նաև  իմ  երիկամներից
յուրաքանչյուրում՝ աջ և ձախ:

Իմ քնաբեր դեղերը ահռելիորեն կրճատվել են այս վերջին մի քանի ամիսների ընթացքում, և
ես նաև այժմ լիովին հրաժարվել եմ իմ Cymbalta-ից և կրճատել եմ նաև իմ Baclifin-ը, Lyrica-ն
և OXYCOTIN-ը և դեռ փորձում եմ ամբողջությամբ դուրս գալ դրանցից, ինչը զարմացնում է
իմ  բժիշկներին,  թե  որքան  արագ  եմ  ես:  ես  կրճատում  եմ  և  ինչպես  դա  ինձ
հնարավորություն կտա ինչ-որ չափով ՆՈՐՄԱԼ ԿՅԱՆՔ ունենալ:

Ես վերագրում եմ դեղորայքային մարիխուանա ծխելուն այն բանի համար, որ ինձ կենդանի
է  պահում  իմ  կյանքի  այս  թմրամոլ  հատվածում:Բժիշկներն  ինձ  շատ  վաղուց  դուրս
գրեցին։Այս  RSO-ն  թույլ  է  տվել  ինձ  սկսել  քաշ  հավաքել  այն  բանից  հետո,  երբ  անցյալ
հոկտեմբերին հասել է 135-ի ամենաքիչը՝ 6 ոտնաչափ հասակով, և ես այժմ կշռում եմ 149,
դա 14 ֆունտ կիլոգրամ է, հենց այն ժամանակ, երբ ես ընդունում էի RSO-ն:Իմ կոշտ մեջքը
թուլացել է ցավից, և ես նույնպես ավելի շատ շարժում եմ ունեցել վերջին մի քանի ամիսների
ընթացքում  իմ  պարանոցի  ՎԻՐԱՀԱՏՈՒԹՅՈՒՆԸ  նույնպես  դադարեցվել  է  այս  աշնանը,
ինչպես նաև իմ RSO-ի ընդունումից հետո:

Իմ  ոտքերի  պսորիատիկ  արթրիտը  նույնպես  թուլացել  է,  և  ես  աղոթում  եմ,  որ  այլևս
ստերոիդային պատվաստումներ չստանամ ոտքերիս մեջ և նույնը աղոթեմ մեջքիս համար,
ինչպես  նաև  իմ  վերջին  ողնաշարի  էպիդուրալ  ստերոիդային  պատվաստումները  իմ
ողնաշարում  անցած աշնանն էին,  և  հուսով  եմ,  որ  իմ  ցավը:  մակարդակները մնում  են
ցածր՝ այլևս տեղի չունենալու համար:
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Իմ  բժիշկն  ասում  է,  որ  իմ  մարմինն  այլևս  չի  կարող  (ԵԹԵ  ԵՍ  ՈՒԶՈՒՄ  ԵՄ  Ապրել)
փոխադրել կադրերն ու հաբերը կյանքի որակի համար:ԲՈՒԼԻԹ, ԱՍՈՒՄ ԵՄ.Վերցրեք RSO՝
օգնելու ձեր բոլոր հիվանդություններին և նվազեցնելու ձեր ցավազրկող դեղերը և ընդմիշտ
սպանելու քաղցկեղը:Ես շատ բան չեմ վերցրել և ոչ շատ երկար, եթե այն կարող է դա անել
ինձ  համար  այդքան  կարճ  ժամանակում,  պարզապես  մտածեք,  թե  արդյոք  ամբողջ
աշխարհը կարող է իմանալ այս մասին:Աստծո դարման!!!»: Թոնի

«Հայրիկս  6  ամիս  առաջ  ենթաստամոքսային  գեղձի  քաղցկեղ  ախտորոշեցին:Քիմիայի
ընթացքում  այն  տարածվում  է  երիկամների և թոքերի վրա:Նրա մոտ ամենուր  բծեր էին
առաջանում, և նա շատ արագ վատանում էր:Ես կարդացի նավթի մասին և որոշեցի, որ նա
կորցնելու ոչինչ չունի:Մենք մի քանիսը պատրաստեցինք, և նա երեք ամիս ամեն օր դրա
վրա  է:Սկանավորման  արդյունքները  ստացվել  են  երեկ:Բժիշկը
զարմացավ.Ենթաստամոքսային գեղձի քաղցկեղը փոքրացել է, իսկ մնացած բծերը լիովին
անհետացել են։Հայրս շատ ավելի լավն է:Սրտխառնոց չունի, գիրացել է, ամբողջ օրն այլևս
չի քնում և նորից դուրս է գալիս:Իսկապես զարմանալի.Մենք լուսնի վրա ենք»։ Լիզա

-- Հիանալի է, Լիզա, բայց այլևս ոչ մի սկանավորում, խնդրում եմ, միայն յուղ:Դուք իսկապես
կարիք  չունեք  քաղցկեղածին  սկանավորման,  որպեսզի  տեսնեք,  որ  նա  իրեն  լավ  է
զգում:Ինչպես ասում եք, դուք կորցնելու ոչինչ չունեիք, այնպես որ մի կորցրեք այս խաղը՝
անհարկի սկանավորումներ անելով, որոնք հեշտությամբ կարող են վատթարացնել այն:

Ռադիացիոն  ազդեցությունները  կուտակվում  են  մարմնում։Որքան  քիչ  սկանավորում  է
քաղցկեղով  հիվանդը,  այնքան  լավ:Դա  միայն  ողջամտությունն  է,  ուրիշ
ոչինչ։Ընդհանրապես, իսկապես ավելի  լավ է ուտել ևս 60 գ ձեթ, երբ համոզված չեք,  որ
100% առողջ եք:

Բացի  այդ,  այս  բոլոր  թեստերն  ու  բժիշկներին  այցելությունները  սովորաբար  շատ  են
նյարդայնացնում հիվանդներին և մեծ սթրեսի ենթարկում:Սթրեսից և անհանգստությունից
դժվար է խուսափել, երբ մարդը գործ ունի հիվանդության հետ, այնպես որ հնարավորինս
խուսափեք սթրեսից և անհանգստությունից, և նավթը կարող է ավելի լավ օգնել սթրեսի և
անհանգստության դեմ, քան ցանկացած այլ նյութ, որը ես գիտեմ:ՋԲ

«Ես տարիներ շարունակ կանեփ եմ  օգտագործել  իմ  շաքարախտի համար:Ես միշտ ինձ
հիմար եմ զգացել:Իմ ընտանիքում մորս կողմից շաքարային դիաբետը վատ էր՝  ոտքերի,
ոտքերի, տեսողության կորուստ, հետո մահ:Մորաքույրներս, հորեղբայրներս, տատիկս։Իսկ
մայրերը բոլորն էլ անցել են շաքարախտից։Մայրս 55 տարեկան էր։Այսօրվա իմ տարիքը.Իմ
երիտասարդ քույրիկս այստեղ միավորները օրական 570-ից ավելի են, օրական 3 կրակոց,
բայց ինչ վերաբերում է ինձ, երկար տարիներ շաքարախտ չկա:Ես բավականին առողջ եմ:

Լավ ընկեր, 70-ն անց։Մոտ յոթ ամիս առաջ եկավ ինձ մոտ։Նրա միավորները 500-ականների
կեսերին էին, նա իսկական հիվանդ էր:Դե, այն բանից հետո, երբ նա օգտագործեց RSO-ն,
պարզապես  կտրելուց  հետո,  նա  իջավ  մինչև  180-ականներ:Ընդամենը  մի  քանի
ամսում:Թրմված  կանեփի  յուղով,  ընդունվում  է  օրական  երկու  պարկուճ:Այժմ  նա
վերադարձել է որսի, ձկնորսության և փայտ կտրելու։76 տարեկան է, և նա 15 տարով ավելի
երիտասարդ տեսք ունի։Ես գիտեմ, որ, փաստորեն, կանեփն է պատճառը, որ ես այսօր չեմ
կրակում:Ես դեռ շաքարախտից զերծ եմ:Ես միակն եմ իմ ընտանիքում:Երանի քույրս ինքն
իրեն կրթվեր, իրեն այնքան լավ զգա։Ինչպես ամեն առավոտ Գրիզլի վերցնելը»: Ռոն

«Ես իսկապես կարող եմ ձեզ ասել, որ իմ դեպքում կանեփի յուղի համադրությունը և որպես
քաղցրացուցիչ  մեղրի անցնելը  իջեցրել  է  իմ շաքարի մակարդակը ընդունելի  (կարդացեք
նորմալ)  մակարդակի:Ես պետք է  օգտագործեմ միայն երկար հացահատիկի բրնձի չափի
համարժեք  քանակություն:Ես  տառապում  եմ  ծայրամասային  նյարդաբանությամբ,
անքնությամբ, պարանոցի և հոդերի քրոնիկ ցավով, խեղճ լյարդով (դա բժշկական տերմին
է,  ըստ երևույթին),  ցածր թրոմբոցիտների քանակով,  քրոնիկ EBV-ով  և ավելի  մեծ,  քան
հացի  տուփի  փայծաղը:Ես  չեմ  կարող  (ոչ  թե)  վիրահատվել  առանց  ծայրահեղ
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հավանականության, որ ես կկորցնեմ:

Հիմա ես ուրիշին չէի առաջարկի դա անել, բայց ես տասը տարի հիվանդ եմ։Ինչքան ավելի
շատ  դեղամիջոցներ  և  ընթացակարգեր  անցկացրին  ինձ,  դա  ավելի  վատացավ:Ես
վերջապես ասացի «ԲԱՎԱԿԱՆ Է»:Ոչ մի OTC, ոչ կոմերցիոն դեղամիջոց, ամբողջ բուսական
կամ սննդի վրա հիմնված:Ես օգտագործում եմ իմ ND-ն ինձ համար թեստեր պահանջելու
համար,  այնուհետև  ես  անցնում  եմ  նրա  հետ  և  կարող  եմ  խնդրել  առաջարկվող
եղանակները:Բայց!Վերջին խոսքը ես եմ.Եվ ես ավելի լավ եմ անում»: Հուդի

«1-ին  տիպի  շաքարային  դիաբետ  իմ  արյան  շաքարը  միշտ  արագ  է  բարձրանում,  թե
ոչ:Քանի որ ես օգտագործել  եմ յուղեր,  իմ շաքարը նորմալ է մնում:Առաջին անգամ այն  
բանից հետո, երբ այն ստացա 20-ում, իմ a1c թեստն այժմ 6.8 է»: Յուջին

«Ես ընկեր ունեմ, մեկից ավելի, բայց նրա շաքարը 20+ էր:Մենք երկար ժամանակ ծխում
էինք  35+  տարի,  ուստի  մի  քիչ  յուղ  ստացանք։Ոչինչ,  որ  բժիշկն  անում  էր,  չէր
աշխատում:Նրա շաքարն այժմ 10 է:Դեռ բարձր է, բայց նրան դուր է գալիս Pepsi-ն»: Դոնալդ

«Յուղը լիովին սպանել է իմ ցավը ոսկրային թրթուրների և թույլ թոքերի պատճառով, որոնք
կարծես թե ամեն օր ուժեղանում են:Եվ ես վերջերս սկսեցի նավթը:Ես երկուսս էլ զարմացած
եմ և շնորհակալ եմ»: Մշտադալար

«Անհավանական.Հրաշք  բույս  է։Թվում  է,  թե  փորձում  է  նորմալացնել  ձեր  համակարգը,
անկախ նրանից, թե ինչն է սխալ»: Զեդ

«Իմ կինն այլևս  ոտքերի նյարդաբանություն չունի:Մոտ երկու  ամիս առաջ մենք նավթից
դուրս  էինք  եկել,  և  այդ  20  օրվա  ընթացքում  նյարդաբանությունը  սկսեց  վերականգնվել
վերջին օրերին։Չորս օր առաջ նավթի վրա և այլևս ոչ մի քորոց և ասեղ:Նա այլևս չունի
արյան բարձր ճնշում և նիհարել է գրեթե 30 ֆունտ՝ պարզապես իր առօրյայում կանեփի յուղ
ավելացնելով:Նա  նաև  ունի  նախասրտերի  ֆիբրիլացիա։Յուղը  սկսելուց  հետո  առիթմիա
չկա»: Բադդի

«Իմ շաքարը դուրս  եկավ վերահսկողությունից:Ես  ստանում  էի  ինսուլինի  առավելագույն
չափաբաժիններ և բանավոր դեղամիջոցներ՝ անօգուտ:Ես մի տոննա քաշ էի ավելացրել այս
դեղամիջոցներից և թշվառ էի։Ես սկսեցի ձեթ օգտագործել՝ կաթիլ առ կաթիլ բարձրանալով,
արյունս օրական 8 անգամ թեստավորելով՝ համոզվելու համար, որ լավ եմ:Դա աշխատեց!
Թեթև  չափաբաժնի  դեպքում  իմ  շաքարն  իջավ  նորմալ:Երկու  տարի  անց  ես  ողջ  եմ,
նիհարեցի 67 ֆունտ, սննդակարգը չփոխվեց և օգնում էի Ռիկին:Եթե իմ թվերը բարձրանան
(ես երբեմն վատն եմ), ես բարձրացնում եմ իմ նավթը»: Ջանեթ

«Բարև, պարոն Սիմփսոն,  ես Ահարոնն եմ,  ես 17 տարեկան եմ:Ես օգտագործել  եմ  ձեր
բաղադրատոմսի յուղը 1-ին տիպի շաքարախտիս օգնելու համար:Ես պետք է օրական չորս
ինսուլինի ներարկում ընդունեմ բարձր չափաբաժիններով, բայց քանի որ ես օգտագործում
եմ ձեր յուղի բաղադրատոմսը, ես միայն պետք է մեկ անգամ գիշերը վերցնեմ, և ես անձամբ
կցանկանայի շնորհակալություն հայտնել ձեզ:Այս մոլորակի վրա քեզ նման շատ մարդ չկա,
իսկ հիմա դու ունես այդպիսինավելի շատ աջակից ձեր հետևում:Հարգանքներով՝ Ահարոն»

«Այս պատմվածքի նպատակների համար իմ անունը Ալեքսիս է:Ես շաքարախտով հիվանդ
եմ 1994 թվականից։2010թ.-ի աշնանը ձախ ոտքս տառապեց, թվում էր, թե պարզ կապան
պատռված  էր,  և  բուժօգնություն  չէր  սպասվում,  և  այն  քիչ  բուժումը,  որը  ես  ստացա,
աննշան էր:Ինձ տեղեկացրեցին, որ կարող է ունենալ Շարկոյի ոտնաթաթը, որը սովորաբար
անհայտ է մնում, հատկապես սուր փուլում, մինչև լուրջ բարդություններ առաջանան:Վաղ
ճանաչումը և ախտորոշումը, անհապաղ անշարժացումը և կանխարգելիչ խնամքի ծրագիրը
կարող են նվազագույնի հասցնել  դիաբետիկ նյարդաբանության այս ավերիչ բարդության
հետ կապված հիվանդացությունը:Եթե  սխալ կառավարվի, Շարկոյի ոտնաթաթը կարող է
ունենալ աղետալի հետևանքներ, այդ թվում՝ անդամահատում:
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Դեկտեմբերին  ես  խոցային  վերք  ունեի  իմ  շատ  այտուցված  ոտքի  ստորին
մասում:Անհետաձգելի օրթոպեդիկ օգնություն փնտրելուց հետո բժիշկը արագ ախտորոշեց
այն որպես «քրոնիկ Շարկո օստեոմիելիտով»: Ոտքս օդային գրպաններ ուներ, իսկ ոսկորում
լուրջ  վարակ:Նա  ինձ  ասաց,  որ  միակ  կենսունակ  բուժումը  ոտքի  անհապաղ
անդամահատումն է։Ֆիզիկապես, էմոցիոնալ և հոգեպես սաստիկ ցավ էի ապրում։Բժիշկն
ինձ  մեկ  շաբաթ  ժամանակ  տվեց  հոգեբանորեն  դրանով  զբաղվելու  համար։Ինձ  տրվեց
հաշմանդամի սայլակ՝ ոտքիս վրա լրիվ ոչ ծանրության ցուցումներով:

Մենք բոլորս գիտենք, որ Աստված գործում է խորհրդավոր և զարմանալի ձևերով:Նա ինձ
մոտ բերեց իր մարդկային «բուժիչ հրեշտակներից» երկուսին դեղորայքով, որը նա վաղուց
էր տվել:Կորցնելու ոչինչ չունենալով, բացի ոտքիցս, դեղը խմեցի, սիրով բերեցին մոտս՝ թե՛
ենթալեզվով,  թե՛  ուղղակիորեն բաց վերքի վրա քսեցին։Շաբաթվա վերջում  ես և նրանք,
ովքեր խնամում են ինձ, կարող էինք լավացում տեսնել միայն վերքի արտաքին մասում:Երբ
ես նորից տեսա բժշկին, նա ինձ ևս մեկ շաբաթ տվեց մի երկար շարք առաջարկություններ,
թե  ինչ  պետք  է  ուշադրություն  դարձնեմ,  որը  նա  անվանեց  «OMG…»  պահ:Ես
հավատարմորեն շարունակեցի տնօրինել դեղամիջոցի առաջարկված դեղաչափը:Ես սկսեցի
ավելի լավ զգալ, և ավելի կարևոր է, որ խոցային վերքը սկսում էր բուժվել:Ապրիլին ինձ թույլ
տվեցին  օրական  10  րոպե  քայլել  ոտքով:Փոքր  վիրաբուժական  միջամտություն  էր
անհրաժեշտ՝ ձևավորվող ոսկրային մի մասի քայքայված զանգվածը հեռացնելու համար:

Ես  շարունակում  եմ  դեղորայքը,  և  բժիշկս  զգուշավոր  լավատես  է,  որ  կարող  եմ  ոտքս
պահել:Իմ ոսկորի վարակը շատ լուրջ էր, և որոշ ժամանակ կպահանջվի մաքրվելու համար,
բայց  այն  բուժիչ  է:Ներկայումս  բժիշկը  դիտարկում  է  ոտքիս  հնարավոր  կոնստրուկտիվ
վիրահատությունը մեկ տարվա ընթացքում, եթե այն շարունակի բարելավվել»։ Ալեքսիս

«Ես  այն  ընկերներից  եմ,  որոնց  մասին  նշում  է  «Ալեքսիսը»։Ես  նրան  ուղարկել  եմ  այս
գրառման հղումը,  և նա կարող է  ցանկանալ բացահայտել  իրեն,  երբ տեսնի այն,  ես դա
կթողնեմ  իրեն:Ես  վաղուց  եղել  եմ  ռեկրեացիոն  նպատակներով  մարիխուանայի
օրինականացման կողմնակիցը և գիտեի, որ այն կարող է արդյունավետորեն թեթևացնել
ցավն ու անհանգստությունը:Այնուամենայնիվ, միայն վերջին 8 կամ 9 ամիսների ընթացքում
է,  որ  ես  իսկապես  տեղեկացված  եմ  կանեփի  բուժիչ  ուժի  մասին:Երբ  ես  փետրվարին
խոսեցի Ալեքսիսի հետ, և նա ասաց ինձ առաջարկվող անդամահատման մասին, ես դիտել
էի  Ռիկի  «Run  From  the  CureՏեսանյութը,  բայց  իսկապես  թերահավատ  էր:Ես  և  իմ
գործընկերը քննարկել  էինք  կանեփի յուղ  պատրաստելու  և  որպես դեղամիջոց փորձելու
հնարավորությունը, և մեր ընդհանուր ընկեր Ալեքսիսը թվում էր գլխավոր թեկնածուն:Նա
համաձայնվեց,  և  մենք  այդ  գիշեր  յուղի  խմբաքանակ  պատրաստեցինք  և  հաջորդ  օրը
սկսեցինք այն տնօրինել:Նախնական արդյունքները խոստումնալից էին, բայց ես դեռ շատ
թերահավատ էի:Բայց ինչպես ես ասացի Ալեքսիսին. «Ի՞նչ ունես կորցնելու:քո ոտքը?բժիշկն
արդեն ուզում է վերցնել այն»։ Ես երբեք ավելի հպարտ չեմ եղել, քան այն օրը, երբ նա մտավ
իմ հյուրասենյակ:Եվ չնայած իր վիրահատության պատճառով նա որոշ ժամանակ կրկին
հաշմանդամի  սայլակում  է:նրա  բժիշկը  նրան  ասել  է,  որ  Ալեքսիսի  համար
«առաջնահերթություն»  է  պարել  հաջորդ մայիսին իր  հարսանիքին:Սա այն  մարդուց,  ով
չորս ամիս առաջ ուզում էր կտրել նրա ոտքը»։ Կրպակ

«Շնորհակալ եմ Ռիկ, ես պատրաստեցի յուղը, որպեսզի օգնեմ մարդկանց, ովքեր գաղափար
չունեին  դրա  բուժելու  կարողության  մասին:Առաջին  դեպքը՝  դիալիզով  դիաբետիկ,
շաբաթական 5 օր, 6 ժամ անընդմեջ:13% երիկամների ֆունկցիա և մեծ ցավ:Ցավն անցել է
առաջին օրը։Երեք ամիս բուժում մինչև շաբաթական 2 անգամ դիալիզի վրա, 3 ժամ:Եվ 54%
երիկամների ֆունկցիան ետ.Բուժման 5 ամիս անց այլևս չկա դիալիզի և երիկամների 98%-ի
աշխատանքը,  և  ընդհանրապես  ցավազրկման  դեղատոմսով  դեղերը  և  նրա  կյանքը
վերականգնվեց 25 տարեկանից հետո:դժոխքի տարիներ.Օ,, յուղի համար վճար չկա, և ես
սիրում եմ նրան օգնելու ամեն րոպե:Մյուսները, որոնց մենք բուժում ենք, նույնպես նման
հաջողություններ ունեն, ուստի շնորհակալ եմ, որ թույլ տվեցիք, որ ես լինեմ դրա մի մասը»:
Դան

- 125 -



«Ամուսինս 2-րդ տիպի շաքարախտ ունի և կանեփ է ընդունել, և նրան կրճատել են օրական
3  կրակոցից,  բացի  գիշերը  5  միավորից  մինչև  5  միավոր  գիշերը,  ուստի  դա  օգնում
է:Ընդամենը մեկուկես ամիս է, ինչ ընդունում է»։ Գլեդիս

«Ես  նաև  5  հոգու  եմ  բուժել։Իմ  ընկերները.2-րդ  տիպի  շաքարախտ.Ձվարանների
քաղցկեղ.գիրություն.Մաշկի  քաղցկեղ.Եվ  դա  բուժում  է  իմ  HGG  ծանր  առավոտյան
սրտխառնոցը:Ես  ինքս  եմ  պատրաստում:Իմ  բակում։Ես  սովորեցնում  եմ  իմ  4
տարեկանին.Ես հասկանում եմ, թե որքան կարևոր է դա»։ HempGirl

   Մարսողություն և Քրոնի հիվանդություն
«Յուղը  իսկապես  օգնում  է  Կրոնի  հիվանդությանը:Այն  դադարեցնում  է  ձեր  աղիքների
բորբոքումը:Մինչ  յուղի  մասին  տեղեկանալը,  ես  ուռուցք  ունեցա և  հեռացրեցի  լյարդի  և
լեղապարկիս 1/3-ը:Այժմ յուղը բուժել է իմ հեպատիտ C-ի և վիրահատությունների համար
քիմիայի  հետևանքով  առաջացած  բոլոր  տհաճ  հետևանքները:Ես  նիհարել  եմ  18
կիլոգրամով և ինձ հիանալի եմ զգում»: Միշել

«Ինձ  փոքր  գումար  են  տվել  փորձելու  համար:Վայ։Ես  կերա  այնպես,  ինչպես  տարիներ
շարունակ չէի կերել:Ախորժակս վերադարձավ։Հիմա ես գիտեմ, որ դա էժան չէ, բայց այն
աշխատում է բոլոր տեսակի խնդիրների դեպքում:Շնորհակալություն!" Դենի

«Ես  գտա նույն  բանը։60  ֆունտ 205-ից  մի  փոքր  ավելի,  քան մեկ  տարի  առաջ:Այժմ  ես
վերադարձել  եմ  180  և  կայուն  եմ:Ես  բացարձակապես  հափշտակված  եմ,  և  ոչ  միայն
սնոտիները:Ես  իրականում  օրական մեկ  ամբողջական կերակուր  եմ  ուտում:Նախքան?2
խայթոց, և ես ուզում էի ...Դե, եկեք շատ գրաֆիկական չդառնանք»։ Հուդի

«Եվ իհարկե սննդակարգի փոփոխությունը պայմանավորված էր նաև RSO-ի կողմից...Ես
հիմա շատ ավելի առողջ սնունդ եմ ուզում, քան երբևէ...Ես շոկոլադի խնդիր ունեի...հիմա 1
հատը հերիք է ու դրա կարիքը մեծ մասամբ ինձ չի էլ գալիս!!!Ուզում եմ առողջ սնվել, առողջ
ԱՊՐԵԼ!!!»: Լորի

«Crohn's Disease Forum-ում ես գործնականում ինձ «կռվարար» զգացի՝ պարզելու, թե որն է
այս «RSO»-ն:Եվ դրանից ընդամենը երկու կարճ շաբաթ անց, դա փրկեց իմ կյանքը, և դա
անում է ամեն օր:Հայտնաբերվել է 29.12.12.Կյանքը փրկված է 1/11/13»։ Սառա

«Հուսով  եմ,  որ  դու  չես  փակվում,  ես  հենց  նոր  գտա  քեզ:Անցյալ  ամիս  ես  պառկեցի
անկողնում`  մարմնիս  վրա  մահվան  հաստատ  զգացումով,  ինչպես  նախկինում  էի
զգում:Դրանից ընդամենը 2  շաբաթ առաջ ես  հանդիպեցի քո  անվանը  և աշխատում էի
Քրոնի ֆորումում:Այս տղան այնքան շատ է կրկնել քո անունը, ես քիչ է մնացել «կռվարար»
զգայի  քո  անունը  հանելու  համար:Քիչ  անց ես  փնտրեցի  քո  անունը  և  յուղը։Բազմաթիվ
տեղեկություններ հայտնվեցին, ուստի ես սկսեցի ինտերնետ ռադիո թոք շոուով, որը կոչվում
էր «Red Ice Radio» և Ռիկի հետ նավթի թեմայով հարցազրույցի ձայնագրությամբ:Երբ այն
ավարտվեց, ես լաց եղա։Ես գնացի տուն և այդ ամենի մասին պատմեցի ամուսնուս:

FF-ից հունվարի.11 այն օրը, երբ ես պետք է մահանայի:Ամուսինս հենց նոր էր գնել այն, ինչ
մեզ  անհրաժեշտ  էր  նավթ  պատրաստելու  համար  10-ին,  և  պլանավորում  էր  ձեթ
պատրաստել  մեկ  օրում:11-ին  առավոտյան  ես  հիվանդ  էի  զգում...ինչպես  շատ
առավոտներ:Հիվանդությունը արագ և ուժեղ լվացվեց ինձ վրա:Ես պառկեցի անկողնում, որ
մեռնեմ...  Ես  գիտեի,  որ  վատ է,  երբ  չէի  կարողանում  ստիպել  ինձ  աշխատանքի կանչել
ամուսնուս:Երբ  նա  հասավ  տուն,  անմիջապես  սկսեց  նավթը  օգտագործել:Ես  կերա
վարսակի  ալյուրի  չափի  գնդիկ  և  զգացի,  որ  մարմինս  ետ  է  պտտվում  մեկ  ժամվա
ընթացքում, այնպես որ ես կերա ևս մեկ գնդակ, իսկ դրանից 2 ժամ հետո ես կարող էի
ինքնուրույն  քայլել  դեպի  լոգարան:Հաջորդ  առավոտ  ես  հազիվ  զգացի  նախորդ  օրվա
ախտանիշները և գնացի աշխատանքի:(շաբաթվա վերջի աշխատանք-դանդաղ և հեշտ) 15-
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ին ես լուսաբանեցի և լրացուցիչ օրն ու վերջին րոպեն խնդրեցին լուսաբանել շաբաթվա
մնացած մասը:ԵՍ ԿՊԱՏՄԵՄ ԱՇԽԱՐՀԻՆ RSO-ի մասին։

Մոռացա նշել, որ ես ունեմ Կրոնի հիվանդություն, կոլիտ և կենսաքիմիական այրվածքներ
(կույրաղիքի  արտահոսք)  թոքերիցս  վար:Իմ  կույր  աղիքի  արտահոսքը  5  1/2  ամիս  ուշ
Դեկտեմբեր.2008  թվականից  մինչև  2009  թվականի  մայիսի  19-ը:1  գալոն  վարակիչ
թափոնների հեռացում:

Ես  այս  յուղն  ընդունել  եմ  ամեն  օր՝  39  օր  շարունակ,  օրական  3  անգամ  վարսակի
հացահատիկի  չափի  գնդիկով:Ես  այլևս  որևէ  դեղամիջոցի  կարիք  չունեմ  և  գրեթե  չեմ
ծխում:Խմում  եմ  նաև  Ալոե  Վերայի  հյութ  95%:Այն  ստիպում  է,  որ  նավթը  ավելի  լավ
աշխատի:Ես  գրանցում  եմ  ամեն  ինչ:Ես  այլևս  երբեք  չեմ  ընդունի  այլ  մարդու  կողմից
ստեղծված նյութ»։ Սառա

«Փոթը միակ միջոցն է, որը ստիպեց իմ ծանր Կրոնի հիվանդությունը ռեմիսիայի:Կանեփը
բուժում է»։ Ալիսիա

«Երբ ես ասում եմ, որ կանեփը բուժում է Կրոնի հիվանդությունը, ես դա նկատի ունեմ:Ես 30
տարի ապրեցի այս հիվանդությամբ, որն ինձ անհայտ էր, և իմացա միայն այն բանից հետո,
երբ հրաժարվեցի մարիխուանայի հանգստի համար օգտագործելուց:Դա երկար ընդմիջում
էր,  և  իմ  Քրոնը  չվերադարձավ  վերահսկելի  մակարդակի,  մինչև  ես  վերսկսեցի  կանեփի
օգտագործումը:Ի սկզբանե ես պարզապես սպանում էի իմ սրտխառնոցը, բայց հետո գտա,
որ դա օգնեց Քրոնին:Հետ չնայելով»։ Շոն

«Հիանալի  աշխատանք:Երբ  ես  աշխատում  էի  դիսպանսերում,  ես  բախտ  ունեցա
հանդիպելու  մի  երիտասարդի  (18),  ով  ուներ  բավականին  զարգացած  Քրոն:Նա  այդ
ժամանակ RSO չէր օգտագործում, ընդամենը մի քանի մեդիբլներ մենք կրում էինք:Նա գնաց
հետախուզական  վիրահատության  և  չկարողացավ  օգտագործել  իր  կանեփը:Նա
բավականին  հիվանդացավ  հիվանդանոցում,  ջերմություն,  վարակ,  արագորեն  նիհարեց
արդեն չափազանց բարակ շրջանակի վրա:Նրա բժիշկը վերջապես համաձայնեց նրան մեկ
օրվա կտրոն տալ, որպեսզի նա գա մեզ մոտ և դեղ վերցնի:

Նրա բժիշկն անչափ զարմացավ, երբ հաջորդ առավոտ ներս մտավ նրան ստուգելու, և նա
նստած էր անկողնում պայծառ աչքերով և թփուտ պոչերով, նախօրեին մի լավ կերակուր էր
կերել և նոր էր նախաճաշում:Վերջին անգամ ես խոսեցի հիվանդի հետ, նա նոր էր լսել RSO-
ի մասին:Ես կասկած չունեմ,  որ  նա կարճ ժամանակում  ամբողջությամբ կբուժվի Քրոնի
հիվանդությունից»։ Ջեն

«Ես Crohn's ունեմ:Ռիկ Սիմփսոնի շնորհիվ ես վերադարձել եմ իմ կյանքը»։ Քեթլին

«Դա բուժում է Քրոնը, ես անձամբ գիտեմ:Դուք պետք է այն կլանեք:Ես տարիներ շարունակ
ծխում  էի  նաև  ցավը  վերապրելու  համար…  Բուժումը  չեղավ,  մինչև  որ  յուղը
կլանեցի:Փորձիր, դու կորցնելու ոչինչ չունես, բացի անտանելի հիվանդությունից»։ Սառա

«Կանեփի  յուղն  օգնեց  բուժել  իմ  Կրոնի  հիվանդությունը,  որպեսզի  ես  կարողանամ
կառավարել այն:Հիմա ես նորից կյանքի որակ ունեմ Ռիկ Սիմփսոնի յուղի և Շոնա Բանդա
յուղի շնորհիվ։Ես ԵՐԲԵՔ չէի կարողանա նման բան անել անցյալ տարի այս ժամանակ... Ես
հազիվ  էի  կարողանում  գնալ  մթերային  գնումներ  կատարելու՝  առանց  լոգարանի  մոտ
գտնվելու  վախի:Ես  ստիպված  էի  անընդհատ  հեռանալ  արտ-շոուներից  և  կենդանի
նկարչական համերգներից, քանի որ իմ Քրոնը վատ էր:Բարեբախտաբար, ինձ ծանոթացրին
կանեփի յուղի հետ և ի վերջո գտա ինձ համար ճիշտ յուղը:Ես նորից ապրում և սիրում եմ
կյանքը...Անցյալ  տարի  այս  պահին  ես  չկարողացա  նույնիսկ  ֆերմերային  շուկա
գնալ...կյանքը ծծեց!ԿԱՆԵԲԸ ԲՈՒԺՈՒՄ Է!!!!

Shona Banda's ~ Live Free or Die-ը կարդալը ինձ ուժ տվեց ոտքի կանգնելու և քաջություն
ունենալու ԱԶԱՏ ԱՊՐԵԼՈՒ և բուժելու:Կարդացեք Ռիկ Սիմփսոնների գիրքը:Սա հրաշալի
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ինքնակենսագրություն է՝  լի ինֆորմացիայով,  որն արժեքավոր է իմանալ:Երկու գրքերն էլ
օգնում  են  արթնացնել  ձեր  միտքը,  այնպես  որ  դուք  այլևս  ստիպված  չեք  լինի  լինել
ոչխարների մի մասը:Իմացեք ճշմարտությունը։Փնտրիր Գուգլով." Լինզի

«Ամենամեծ  զգացումներից  մեկը,  որը  ես  վաղուց  չէի  զգացել,  այն  է,  որ  ապշեցուցիչ
ջերմություն  զգալն  է  pho-ում  sriracha-ով  jalapenos  ուտելուց…..Առանց  իմ  աղիքների
ցավի:Փառք Աստծուն կանեփի յուղի համար:Ես ցավն էի տանում միայն այն բանի համար,
որ կարողանամ ինձ բուժել pho….իմ սիրած ուտեստը…..Այսօր ես կարող եմ ուտել այն և
ՉԵՄ ԶԳԱԼ ՑԱՎ, քանի որ կանեփի յուղն օգնում է կառավարել իմ Կրոնի հիվանդությունը!!!
Ախ, ինչքան էի կարոտել ֆոյի համն ու տաք համեմունքների տաք այրումը:Ես երբեք չեմ
դադարի իմ յուղը վերցնել:Մմմմմ, ոչ մի կերպ»: Լինզի

«Ես ունեմ Crohn, և դա հրաշքներ է գործում!!!Գործում է ավելի լավ, քան ցանկացած հաբ,
որը նրանք երբևէ տվել են ինձ»: Էնդրյու

«Ներկայումս RSO-ով բուժում եմ իմ սենյակակցին կոլիտի համար:Երբ նա ջախջախեց իր
մոտոցիկլետը, նա դաժանորեն բաժանվեց և մեկ ամիս հիվանդանոցում էր:Հիվանդանոցում
մեզ ասացին, որ նա հաստ աղիքի մասում ունի, և որ դա, ամենայն հավանականությամբ,
քաղցկեղ է:Դեռևս նա տառապում էր կոլիտով17 տարեկան, այժմ 29.

Մահվան աստիճան վախենալուց հետո և չիմանալով,  թե ինչ  է  կատարվում,  ես  խոսեցի
ընկերոջս  հետ  RSO  փորձելու  մասին:Նա  պատրաստեց  Rick  Simpson  Oil-ը  իմ  ընկերոջ
համար,  և  նա  այն  ընդունում  է  հոկտեմբերից:Բժիշկներն  ասում  են,  որ  զանգվածը
կարգավորվել  է,  նորմալ  գույնը  վերադարձել  է,  և  նրանք  այլևս  չեն  հավատում,  որ  դա
քաղցկեղ  է։Մենք  փաստորեն  դադարեցրել  ենք  արյունահոսությունը  նրա  աղիքներում՝
սկսած հոկտեմբերից, առանց որևէ բռնկման:Բորբոքումը նվազագույն է:Մենք երբեք չենք
դադարի RSO-ի օգտագործումն իմ ընտանիքում!!!»: Քրիս

«Ես յուղ եմ օգտագործում կոլիտի համար:Սա աշխատում է.Միակ խնդիրն այն է,  որ ես
պատշաճ  լարվածություն  չունեմ,  ուստի  դրանից  քիչ  գլխապտույտ  եմ  ունենում:Բայց  ով
հոգում է, ես լավ եմ զգում դրա համար»: Իգոր

«Ես ընկեր ունեմ կոլիտի հետ, և դա զարմանալի արագությամբ օգնում է:Նրանք նրան ամեն
գենետիկ դեղամիջոցի օգտագործում էին այնտեղ, կարծում եմ, նա շատ մոտ էր կլաուզալ
պարկի հետ:Տեսել  եմ բազմաթիվ բժիշկների,  Նա շատ բաց է հարցի,  մանրամասների և
այլնի համար:Ես կարող եմ փորձել ավելի շատ մանրամասներ ստանալ»: Ջասթին

«Ես կոլիտ ունեմ ճառագայթային բուժումից...թմրամիջոցներն անօգուտ են.Կանեփը միակ
բանն է, որն ինձ ազատում է ցավից»։ Լի

«Մարդկանց համար, ովքեր նայում են շտամներին, որոնք աշխատում են կոլիտի հետ, շատ
Cheese-ի և Chemdogg-ի թեքված խաչերը, թվում է, լավագույնն են նրանց համար, ովքեր
օգտագործում են այն»: Քրիս

«Ես  օգտագործել  եմ  RSO-ն  իմ  20-ականների  սկզբից՝  խոցային  կոլիտի  առաջընթացը
կանխելու համար:41 տարեկանում ես լրիվ նորմալ մարսողական տրակտ ունեմ։Հայրս մի
քանի անգամ տառապել է Կրոնի հիվանդությամբ, և իմ համեստ կարծիքով հենց նավթն էր,
որ խանգարեց ինձ նույնպես արժանանալ նույն ճակատագրին»։ Թոդ

«Ես կանեփ եմ օգտագործում, երբ դիվերտիկուլիտի բռնկում ունեմ, դա միակ բանն է, որն
ինձ իսկական թեթևացնում է, մեծապես օգնում է ստամոքսի ցավին և օգնում է որովայնի
մկաններին  հանգստանալ,  ավելի  լավ,  քան դեղատոմսով  տրվող ցավազրկողները,  որոնք
միայն քողարկում են ցավը։ մի քիչ ժամանակ!" Դավիթ

«Ես RSO-ն օգտագործում եմ նաև իմ Crohn-ի համար:Ինձ համար դա հրաշք էր»։ Բոբի
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,  Սիրտ արյան ճնշում
«Սիրտը կենսական օրգան է,  և  յուղը  երիտասարդացնում  է  կենսական օրգանները:Երբ
հիվանդները սկսում են օգտագործել յուղը, նրանք սովորաբար կրճատում են իրենց սրտի
դեղամիջոցի  չափաբաժինները,  և  մեծամասնությունը  դադարեցնում  է  դեղամիջոցների
օգտագործումը հենց որ զգում է, որ կարող է դադարեցնել դրանք:Յուղը շատ օգտակար է
սրտի համար, բայց կարծում եմ, որ հիվանդը պետք է իրոք խորհրդակցի բժշկի հետ, երբ
դուրս գա իրեն նշանակված այս դեղամիջոցներից:

Յուղը կարող է շատ արդյունավետ կերպով կարգավորել արյան ճնշումը և որոշ դեպքերում
առիթմիան։Այն սովորաբար իջեցնում է արյան ճնշումը, ուստի նրանք, ովքեր արյան ճնշման
դեղամիջոցներ են օգտագործում, պետք է զգույշ լինեն յուղի օգտագործման հետ, քանի դեռ
չեն վարժվել դրան:Արյան ճնշման դեղամիջոցների և յուղի համադրությունը կարող է իջեցնել
ճնշումը  շատ ցածր,  և,  հետևաբար,  լավ  գաղափար է  արյան ճնշումը  վերահսկել  արյան
ճնշման չափիչի միջոցով:Շատ դեպքերում հիվանդները կնկատեն, որ յուղը նաև փոքր-ինչ
բարձրացնում է սրտի հաճախությունը:

Այս ոլորտը շատ ավելի շատ հետազոտություն է պահանջում, ուստի հիվանդները պետք է
հետևեն իրենց ողջախոհությանը, երբ սկսում են յուղը, բայց նրանք նաև պետք է կապի մեջ
մնան իրենց բժշկի հետ, քանի որ նրանք կարող են որոշակի խնդիրներ ունենալ այս դեղերից
հրաժարվելու համար:Սրտանոթային հիվանդները պետք է  ստուգեն էլեկտրական լարերը
իրենց  տանը  կամ  աշխատավայրում:Սիրտը  աշխատում  է  էլեկտրամագնիսական
ազդակների  վրա,  և  այդ  պատճառով  նրանք  պետք  է  հնարավորինս  խուսափեն
էլեկտրամագնիսական դաշտերում մնալուց:

Ես  կուտեի  ձեթը  և  կօգտագործեի  նաև  մոմերի  մեջ։Ինչ  վերաբերում  է  արդիական
օգտագործմանը,  ապա այն  երբեք  չի  ցավում,  բայց  չեմ  կարող  ասել,  թե  որքանով  է  դա
իրականում ձեռնտու այս պահին:Ինչպես միշտ, ես կանեփ կօգտագործեիբոլոր հնարավոր
ուղիները.Ես նաև կներառեի կանեփի սերմերն ու կանեփի սերմի յուղը իմ սննդակարգում,
և՛  սերմերը,  և՛  յուղը,  ինչպես  հայտնի  է,  շատ  օգտակար  ազդեցություն  ունեն  սրտի
բազմաթիվ հիվանդությունների վրա:

Եթե  ես  բժիշկ  լինեի  և  կատարեի  սրտի  հետ  կապված  վիրահատություն  կամ
փոխպատվաստում և այլն, ապա կփորձեի նախ օրգանը երիտասարդացնել առնվազն 60 գ
յուղով:Եթե 60գ-ը հիվանդին բավարար առողջական վիճակի չբերեր, ես դեռ կշարունակեի
նրան ձեթ տալ։ՋԲ»

«Ես նվազեցրի և դադարեցի արյան ճնշմանս հաբեր ընդունել, քանի որ ճնշումս շատ ցածր
էր:Արյան  ճնշման  հաբերը  հանելուց  հետո  իմ  արյան  ճնշումը  նորմալացավ:Սրտի
բաբախյունը թվում է ավելի կանոնավոր և ոչ այնքան անհանգստացնող, հաշվի առնելով, որ
ես անկանոն սրտի բաբախյուն եմ ունեցել ծննդյան օրվանից»: Ջորջ

«Ես սրտի կաթված ունեցա իմ ծննդյան օրվան հաջորդող օրը՝ 2012 թվականի ապրիլի 2-
ին:Բժիշկը փորձեց ինձ ասել, որ այդ ամենը արթրիտ է, և դա միայն սրտի կաթված է:Նրանց
դուր  չի  գալիս,  որ ես  կանեփ եմ  օգտագործում,  մեծ  հարված ստացա այստեղ ներքևում
գտնվող բժշկի միջև, ով միայն դեղագործ է և դեղահաբեր է հրում, և բնագետ դեղագործի
միջև, իմ ռեգ բժիշկը նույնպես սպանեց ինձ, ես 100% արգելափակված էի մի կողմից և Մյուս
կողմից, 80%-ով, ես կարծում էի, որ հաշմանդամ եմ լինելու, ես խնդրում եմ ձեր օգնությունը
անցյալ շաբաթ, և միակ մխիթարությունը, որ ունեի, կանեփն էր, դեռ յուղ եմ փնտրում, ես
իսկապես արթրիտ ունեմ, այս մեկն ասացին, որ այրի է: Maker, ես բախտավոր էի, գնացի
ER, նրանք ինձ ասացին, որ ես ստենտ եմ տեղադրել և սպասել, թե ինչ անել մյուսի հետ,
շնորհակալություն Rick, դու հիանալի բան ես անում, և քեզ շատ են գնահատում:Հեյ, ես դեռ
այստեղ եմ և ևս մեկ նշում. ամուսինս մի գնա բժշկի, մի խմի կամ ծխի, պարզապես կանեփ
օգտագործիր  այս  տարիների  ընթացքում:Նա  արյան  ճնշում  ունի,  ինչպես  դեռահասը,
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առողջ, Աստված օրհնի ձեզ և մեզ բոլորիս, Բարբին դեռ ցավում է (@ O@ )»: Բարբի

«Իմ շունը, որն ունի սրտի անբավարարություն, դեռ շարունակում է ապրել, և նա նույնպես
յուղով է օգտագործում մարտ ամսից:Խաղաղություն սեր և RSO!!» Ջեննա

«Իմ  արյան  ճնշումը  139/99-ից  հասել  է  114/80-ի,  երբեք  այսքան  ցածր  չի
եղել:Շնորհակալություն Ռիկ»: Ջեյսոն

Ք.Բարև, ես մի հարց ունեմ.Ինձ հետաքրքրում էր, թե արդյոք կա՞ն որևէ վկայություն այն
յուղի  վերաբերյալ,  որն  օգնում  է  ԶԱՐԿԵՐԱԿԱՆ  FIBRILATION-ին:Սրտի  անկանոն
տեսակ:Շնորհակալություն!!!!" Մերի

Ա.Մերի  ջան,  այո,  իհարկե։Համոզվեք,  որ  յուղը  արտադրվում  և  օգտագործվում  է  մեր
ցուցումների համաձայն և զգույշ եղեք այն սրտի դեղամիջոցների հետ համատեղելուց:ՋԲ

«Այժմ ես բոլորի հետ կկիսվեմ իմ պատմությունը և արյան բարձր ճնշման (հիպերտոնիայի)
դեմ երկար պայքարը:25 տարեկանից ի վեր ես միշտ ունեցել եմ արյան բարձր ճնշման հետ
կապված խնդիրներ, բայց դեռևս 2008 թվականին ես ժամանակին չեմ վճարել իմ կյանքի
ապահովագրության  պրեմիումը:Ինձ  ասացին,  որ  ինձ  անհրաժեշտ  է  ֆիզիկական
օգնություն,  որպեսզի վերականգնվեմ:Ընկերությունն  ինձ  ուղարկեց  տեղի բուժքրոջ մոտ,
որը  չափեց  արյան  ճնշումս:180/120  էր։Նա  ասաց  ինձ,  որ  ես  «քայլող  կաթված  եմ»  և
խորհուրդ  տվեց  անմիջապես  շտապ  օգնության  սենյակ  գնալ:Դե,  ես  առանձնապես  չեմ
սիրում  հիվանդանոցները,  ուստի  գնացի  տուն  և  գնացի  բնական  միջոցների
կարգապահության,  որոնք  բոլորն  էլ  ոչինչ  չտվեցին:Ես  հաճախ  էի  ստուգում  իմ  BP-ն՝
տեսնելու, թե ինչ է աշխատում, ներառյալ վարժությունը:Այն դեռ բավականին բարձր էր և
մնաց այնտեղ:

Մեկ տարի և 180-ից բարձր BP-ից հետո ընկերն ասաց, որ ես ավելի լավ է գնամ բժշկի մոտ,
ինչն էլ արեցի:Ես որոշ դեղամիջոցներ ընդունեցի, որոնք քիչ արդյունք տվեցին, բայց նաև
ինձ շատ գլխապտույտ ու մառախուղ էին առաջացնում:Ես թողեցի դեղերը և գտա MLM
արտադրանք,  որը  «երաշխավորված»  էր  մաքրել  զարկերակները  մեկ  ամսում:Դե,  ես
քառակի չափաբաժիններ արեցի և դեռևս 9 ամիս անց արյան բարձր ճնշում ունեի:Անցյալ
հոկտեմբերին  իմ  արյան  ճնշումը  բարձրացավ  մինչև  235/135  (վտանգավոր  բարձր)և  ես
զգացի,  որ  պատրաստվում  էի  մարել,  ուստի  վերջապես  տեղի  տվեցի  և  գնացի
հիվանդանոցի  շտապ  օգնության  սենյակ:Նրանք  կապեցին  ինձ  և  փորձեցին  երկու
դեղամիջոց՝ Լիզինոպրիլ և Դիլթազեմ, որոնք իջեցրին արյան ճնշումը մինչև 150/110:Դեղերը
խմեցի, մինչև մեկ ամսից վերջացա։Երբ ես վերադարձա բժշկիս մոտ մեկ ամսից ստուգման,
և իմ ճնշումը դեռ բարձրանում էր մոտ 160/110:Ես շատ հիասթափված էի, քանի որ դեռ
«քայլող կաթված» էի։

Հունվարին  ինձ  ծանոթացրին  Կոլորադոյից  Աամանի  հետ,  ով  հատուկ  աշխատում  էր
կանեփի յուղի հետ:Նա ինձ ասաց, որ յուղը հրաշքներ է գործել MS հիվանդների և ցավերի
վրա,  որոնք  իմ  կինը  ունի:Նա  նաև  ինձ  ասաց,  որ  նայեմ  ֆիլմը.Run  From  the  Cureորը
հատուկ օգտագործում էր կանեփի յուղը բազմաթիվ քաղցկեղների բուժման համար:

Կինս վաճառվելուց հետո և մի փոքր ավելի բաց մտքով դեռ չէր ցանկանում ընդունել այն,
ուստի ես ընդունեցի իմ չափաբաժինը, որպեսզի տեսնեմ,  թե ինչ է դա անում իմ արյան
ճնշման  հետ:Աամանը  ասաց,  որ  սկսեմ  շատ  փոքր  չափաբաժնով  և  հասնեմ  իմ
հանդուրժողականությանը:Ես  սկսեցի  բրնձի  հատիկի  չափով,  և  իմ  արյան  ճնշումն
առավոտյան  առանց  այլ  դեղամիջոցների  138/90  էր՝  մեծ  բարելավում:Երբ  ես  սկսեցի,
սպառել էի նաև հին դեղորայքը:Ես շարունակեցի ցածր չափաբաժինով, բայց դրամատիկ
ազդեցությունները դադարեցին տեղի ունենալ,  մինչև ես բարձրացրի դոզան մինչև երկու
հատիկ:Զարմանալիորեն, BP-ն անմիջապես իջավ:Ես դեռ փորձարարական ռեժիմում եմ իմ
սեփական մարմնի վրա, և վերջին մի քանի օրվա ընթացքում իմ ճնշումը նորմալ է եղել, և ես
պահպանել  եմ  այն՝  քնելուց  առաջ  մոտ  3  հատիկ  ընդունելով  և  առանց  դեղատոմսով
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դեղերի:Ես նույնպես ոչ մի կողմնակի ազդեցություն չեմ նկատել, և մտադիր եմ այն  պահել
«բարձրանալու» շեմի տակ։

Երբ ես դիմեցի բժշկական քարտի համար, բժիշկն ասաց, որ արյան ճնշման դեմ կանեփի
յուղով դեղամիջոցի նախնական բժշկական պատմություն չկա:Ես դեռ կարողացա ստանալ
հաստատումը տարիներ շարունակ ունեցած հոդացավերի պատճառով:Գուշակիր ինչ?Մեկ
այլ հիանալի կողմնակի ազդեցություն/օգուտ կար՝ այլևս հոդացավ չկա:

Շատերը, այդ թվում՝ ես, ծխախոտ չեն սիրում։«Պոտգլուխները», ովքեր չեն կարող գործել և
ովքեր չարաշահում են այս տնտեսությունը, արդյունաբերությանը սև աչք են տվել:Հուսով
եմ՝ պետությունը երեխային դուրս չի նետի լոգանքի ջրով այս հրաշալի դեղամիջոցի վրա»։

Ք.Որքա՞ն եք վերցնում արյան ճնշման ամենօրյա վերահսկման համար:Ջո

Ա.Միշտ  ավելի  լավ  է  ընդունել  առնվազն  60  գ  բուժումը՝  համաձայն  հրահանգների,
այնուհետև իջեցնել պահպանման դոզան:ՋԲ

«Քաղցկեղի  դեմ  այն  ընդունելու  ընթացքում  ես  արյան  լայնածավալ  անալիզ  արեցի…
բժիշկները զարմացած էին իմ խոլեստերինի, արյան շաքարի մակարդակի և արյան ճնշման
վրա:Նրանք ասացին, որ դա նման է դեռահասների:Իսկ ես 49 տարեկան եմ»։ Լինդսի

«Ես  240  ֆունտ  էի  և  նախադիաբետիկ  էի:Հոտի  և  համի  կորուստ,  ստորին  ոտքերի  և
ոտքերի բորբոքում և այտուց, մատների ծայրերում քորոց:Ունեն նաև ծանր OA:Մոտ 6 ամիս
հետո RSO 2 բրնձի միջուկը/օրը, շաքարախտի բոլոր ախտանիշներն անհետանում են, և
ՕԱ-ից քրոնիկական ցավ չկա:Կորցրել է ավելի քան 40 ֆունտ.Յուղը ինքս եմ պատրաստել»:
Ռոն

«Ես չգիտեմ իմ խոլեստերինի մասին, բայց գիտեմ, որ օրական մեկ շաբաթից պակաս բրինձ
ուտելուց  հետո ես  սկսեցի  նիհարել:Երկրորդ շաբաթվա ընթացքում  իմ  որովայնի  ճարպը
վերացել է, և ես կորցնում եմ մաշկը:Երրորդ շաբաթ չամրացված մաշկը նորից ձգվում է...»
Դանիել

«Իմ խոլեստերինը իջավ նորմալ ցուցանիշների, և ես դադարեցրի բժիշկների դեղերը:Շատ
առաջ ասում էին, որ ամբողջ կյանքում դեղ եմ խմելու։Շաքարս էլ նորմալ ա, 126 էի, հիմա
80-ական 90-ականներ»։ Ժոզե

«Մի քանի ամիս առաջ ես արյան անալիզ արեցի, և բժիշկը բղավում էր այն մասին, որ ես չեմ
ընդունում  իմ  խոլեստերինի  դեղամիջոցները,  որոնք  ես  դադարեցրել  եմ  մոտ  10  ամիս
առաջ:Ես հարցրեցի նրան, թե ինչպես է իմ խոլեստերինի մակարդակը, և նա ցածր ձայնով
պատասխանեց, որ լավ է, բայց հետևեց ինձ, որ իմ վատ խոլեստերինը ավելի բարձր է, քան
իմ լավ խոլեստերինը, բայց դա միշտ այդպես է եղել,  ուստի կարծում եմ, որ իմ մարմինը
այդպիսին է: .Ես արդեն մեկ տարի է, ինչ RSO-ով եմ և նիհարել եմ 30 ֆունտով, և շաքարի
մակարդակն  իջել  է  այնքան  էլ  անհանգստացած  և  դադարեցրել  եմ  մի  քանի  այլ
դեղամիջոցներ, այնպես որ ես, անշուշտ, սիրում եմ յուղը»: Ալ

«Ես  շատ  թերահավատ  էի,  երբ  կարդում  էի  վկայությունները  համացանցում:Բայց  այն
բանից հետո, երբ իմ ընկերներից երկուսը կանոնավոր կերպով օգտագործում էին այն, և ես
նախկինում գիտեի նրանց առողջական խնդիրները, և ես դա տեսնում եմՆրանց կյանքի և
առողջության  անհավատալի  բարելավում,  ես  իսկապես  կցանկանայի,  որ  մարիխուանան
հանվեր արգելված նյութերի ցանկից:Ամեն մեկին պետք է թույլ տալ աճեցնել իր սեփականը:

Անցյալում  կար  ժամանակ,  երբ  ես  շատ  էի  դեմ  մարիխուանային,  բայց  որոշ  ընկերներ
փոխեցին իմ տեսակետը:Մեկը բավականին երկար ժամանակ տառապում էր արյան բարձր
ճնշմամբ. նա հաբեր էր ընդունում (նաև շատ երկար ժամանակ դեմ էր դրան), մինչև ինչ-որ
մեկը համոզեց նրան, որ պարզապես մեկ շաբաթով դա անի:Նա արեց, և ազդեցությունը
ապշեցրեց նրան, քանի որ սովորական մոտ 200 միավորից նա իջավ մինչև 140 միավոր:
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Մեկ այլ ընկեր ավելի քան 4 տարի պայքարում էր կոկորդի և ստամոքսի ցավի և խոցի հետ
կապված խնդիրների դեմ:Մի քանի շաբաթ մարիխուանայի կանոնավոր չափաբաժիններից
հետո՝ որպես թեյ, ծուխ և կաթիլներ, նա շատ ավելի լավ տեսք ունի:Նա ավելի լավ է քնում,
այլևս ոչ մի հաբերի կարիք չունի»։ Ալեքս

, , Ասթմա շնչառություն թոքեր
«Ես գրեթե կատարյալ  առողջություն  ունեմ,  այլևս  չկա ասթմա,  կորցրեցի ավելորդ քաշը
առանց վարժությունների և ամեն օր ինձ հիանալի եմ զգում:Նշեք մի հաբ, որը կարող է դա
անել»: Էդվարդ

«Շնորհակալություն նավթի համար, այն օգնեց ինձ հաղթահարել ծանր թոքաբորբը:Յուղն
արեց այն, ինչ չկարողացան անել NyQuil-ը և բժշկի հակաբիոտիկները:Եվ ես բուժվեցի մեկ
գիշերում!!!Ռիկ  Սիմփսոնը  թեթևացում  և  բժշկություն  ավելացրեց  իմ  կյանքում,  և  դրա
համար  ես  միշտ  երախտապարտ  կլինեմ  Ռիկ  Սիմփսոնի  աշխատանքի  և  նրա  յուղի
համար:Շարունակե՛ք բուժվել»։ Ջո

«Կարելի է ակնկալել, որ յուղի գոլորշիացումը արդյունավետ կլինի ասթմայի և շնչառական
այլ խնդիրների բուժման համար:Բայց զարմանալիորեն մենք պարզեցինք, որ կանեփի յուղի
մոմերը չափազանց արդյունավետ են շնչուղիները բացելու համար:Սովորաբար, հիվանդը
մոմ ընդունելուց  հետո 30 րոպեի ընթացքում հայտնում է,  որ զգում է,  որ իրենց թոքերը
բացվել  են,  և  նրանք  կարող  են  շատ ավելի  հեշտ շնչել:Իհարկե,  ինչպես  ցանկացած այլ
հիվանդության  դեպքում,  ես  60  գ  ստանդարտ  չափաբաժին  կընդունեի  երեք  ամսվա
ընթացքում և կմնայի օրական մեկ գրամ, մինչև ինձ լիովին առողջ զգամ:Հետո, իհարկե, ես
կընդունեի պահպանման դոզան ողջ կյանքիս ընթացքում:Ես կօգտագործեի յուղը բանավոր,
տեղական կոկորդի և կրծքավանդակիս վրա և մոմերի տեսքով:ՋԲ»

«2002  թվականին  ինձ  ախտորոշեցին  խրոնիկական  էմֆիզեմա:Ասացին,  որ  ես  90-ամյա
հիվանդի թոքեր ունեմ:Դադարեցրեց ծխախոտը և պարզապես շատ լավ կանեփ ծխեց:Այսօր
թոքերի աշխատանքը լավ է.Ես հենց նոր եմ սկսել օգտագործել յուղը ամեն օր, ինչպես նաև
ողնաշարի վնասման ցավերի դեպքում»: Ջոն

«Ես  21  տարի  ասթմա  ունեմ,  14-ից  ծխել  եմ  սիգարներ  և  մկջ:Ես  ստիպված  չեմ  եղել
օգտագործել  իմ  ինհալատորը,  քանի  որ  ես  փորձարկեցի  մարիխուանայի  հետ  93
թվականին:Ես դեռ ունեմ փրկարար ինհալատոր, բայց դրա կարիքը ՉԿԱ:Մի ընդունեք նաև
իմ մկանային հանգստացնող միջոցները, 800 մգ իբուպրոֆենը, հակադեպրեսանտները կամ
ևս երկուսը միգրենի դեպքում:Ես սիրում եմ MMJ:Դա փրկեց իմ կյանքը»: Կարի

«Իմ առաջին անգամ RSO-ի հետ ես խմեցի 1,7 գրամ արժեքով դեղահաբ:Ես չէի կարող
ուղիղ քայլել, ես զգացի, որ մտավոր հետամնաց եմ, բայց դրա արդյունքն այն էր, որ հաջորդ
օրը ես բուժվեցի ծանր թոքաբորբից:Կրկին կանեի, lol »: Ջո

«Սկսեցի  օգտագործել  կանեփի  յուղը  իմ  էկզեմայի  և  ասթմայի  համար,  և  ամեն  ինչ
անհետացավ:Ես այլևս չեմ օգտագործում իմ ստերոիդային ինհալատորը կամ ստերոիդային
քսուքները:Երբեք չէի մտածի, որ միլիոն տարի հետո այն կվերանա:կանեփ ՀԱՂԹԱՆԱԿԻ
ՀԱՄԱՐ!Անկեղծ ասած, ես երբեք չէի մտածում, որ կհանգստանամ իմ խնդիրների համար,
մինչև չպարզեցի, որ այն բույսը, որն ինձ միշտ ասում էին, որ չօգտագործեմ, քանի որ դա
վատ է ինձ համար, իրականում լավ է ինձ համար»: Մատթ

«Յուղն աշխատում է թոքերի համար.Գոլորշիացումը նույնպես օգնում է:Յուղն ընդունելուց
հետո առաջին 5 օրվա ընթացքում ձեր թոքերը կսկսեն դուրս հանել խորխը, և եթե դուք
պայքարում  եք  թոքերի  քաղցկեղի  դեմ,  ապա  ուռուցքները  պետք  է  սկսեն  փոքրանալ,
մինչդեռ նավթը սպանում է քաղցկեղի բջիջները:Ուռուցքների 60-80%-ը լցված է Candida-ով,
ուստի THC-ի հակասնկային հատկությունները օգնում են այս գործընթացին, ինչպես նաև

- 132 -



կանաբինոիդները,  որոնք  հրահրում  են  քիմիական  գործընթացը  ձեր  իմունային
համակարգում:Կանեփը, ի տարբերություն ծխախոտի, բացում է ձեր թոքերը և լայնացնում
ձեր  թոքերըբրոնխիալ  խողովակներ՝  ձեր  մարմինը  վերադարձնելով  հոմեոստազի
վիճակի:Թոքերի, ինչպես նաև շատ այլ հիվանդություններ ունեցող շատ մարդիկ պետք է
իրենց սննդակարգից հանեն ցորենն ու շաքարը, քանի որ այսօրվա ցորենը 95% ԳՄՕ է, և
մարդու մարմինը չգիտի, թե ինչպես այն մշակել, ուստի այն կպահվի և կարող է առաջացնել
իմունային պատասխան: մարմնի ցանկացած մասում բորբոքում կամ հիստամին:Մտածելու
տեղիք»։ Մեթյու

Ք.Բարև  JB,  Դուք  առիթ  ունեցե՞լ  եք  բուժելու  որևէ  մեկին,  օգտագործելով  յուղը,  որը
տառապել է COPD-ով:Էմֆիզեմա?ասթմա?Շոն

Ա.Այո,  այս  բոլորը։COPD-ով  և  անգինա  պեկտորիսով  իմ  առաջին  հիվանդներից  մեկը
չկարողացավ վեց աստիճաններով բարձրանալ (ոչ թե վեց աստիճան, նա հազիվ էր քայլում,
քանի  որ  չէր  կարողանում  շնչել):Երկու  ամսից  նա  նորից  բադմինտոն  էր  խաղում։Յուղը
օգնում  է  այս  բոլոր  պայմաններին  շատ  արդյունավետ  և  անվտանգ:Ես  կուտեի  յուղը,
կօգտագործեի  այն  մոմերի  մեջ  (դրանք  հիանալի  են  գործում  նաև  թոքերի
հիվանդությունների դեպքում),  ես օրական մի քանի անգամ գոլորշիացնում էի յուղը (դա
կխթանի հազը, և դա այն է, ինչ դուք ուզում եք, դուք պետք է հեռացնեք բոլոր վարակները:
թոքերը, և դուք դա անում եք՝ հազալով), և ես նաև յուղը տեղային կօգտագործեի կոկորդի,
կրծքավանդակի և մեջքիս վրա:Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջ.Բ

«Ես COPD ունեմ,  ես վերջին փուլում էի և մտածում էի պարզապես վարդակից հանելու
մասին:Ես  արդեն  մեկ  ամիս  է,  ինչ  կանեփի  յուղ  եմ  ընդունում  և  այժմ  ապաքինման
ճանապարհին եմ»։ Գորդոն

«Կարծես իմ Գրամպսը միակ Գրամպսը չէ,  ով կարողացավ օգուտ քաղել կարեկցանքից:
Այս  ծերունին  բուժել  է  իր  էմֆիզեմը՝  օգտագործելով  կանեփի  յուղ։My  Gramps-ը  նաև
կարողացավ  թթվածնի  և  ասթմայի  ինհալատորներից  հեռացնել  (թեև  նա  մահանում  էր
թոքերի քաղցկեղի վերջին փուլից)՝  օգտագործելով  կանեփի բույսի  եթերայուղը:Դա միակ
դեղամիջոցն  է,  որն  իմ  Գրեմփսն  օգտագործել  է  իր  կյանքի  վերջին  8  շաբաթների
ընթացքում...Ինչ-որ  կերպ  նա  կարողացավ  հաղթահարել  թոքաբորբը  առանց
հակաբիոտիկի, չնայած նա ուներ COPD և էմֆիզեմա և թոքերի քաղցկեղ:Իմ Գրամպերն
անցել  են  100%  թթվածնի  մակարդակով՝  շնչառական  մեքենաների  կամ  լրացուցիչ
դեղամիջոցների ՕԳՆՈՒԹՅԱՆ կարիք չունեցող»: Լինդսի

«Ես ինքս տեսել եմ արդյունքներ՝ մանկական և մեծահասակների լեյկեմիայի հետ ~ լյարդի
հիվանդություն ~ քրոնիկ ցավ ~ շաքարախտ ~ գիրություն ~ ասթմա ~ քրոնիկ բրոնխիտ ~
ինքս բորբոքում ~ Տեղականորեն կիրառվել է արթրիտ ձեռքերին - ցավն անցել է մոտ մեկ
րոպեում:Կիրառվում  էր  այրված  մատների  վրա,  և  ցավը  մի  քանի  րոպեից
վերացավ...ԳՆԱՑԱԾ  Ես  հաստատ  մտածեցի,  որ  այդ  ամբողջ  մաշկը  դուրս  է  գալիս,  և
միջնամատի  միայն  մի  կետն  է  կորցնում  մաշկը:Հիմա,  երբ  այդ  մատները  դուրս  եկան
կանոլայի  եռացող  յուղից,  կեղևը  սպիտակ  էր,  ինչպես  եփած  հավի  միսը:Այրվածքների
համար ավելի լավ բան չկա:Ես այսուհետ խոհանոցում կպահեմ բանկա:Շնորհակալություն
կանեփի՛ս։ Դեբրա

-- Շնորհակալություն, Դեբրա:Մի փորձառություն, թե ինչ կարող է անել յուղը այրվածքների
դեպքում, այն ամենը, ինչ անհրաժեշտ է բանական մարդուն խոհանոցում դրա մի բանկա
ցանկանալու  համար,  ես  համաձայն  եմ:Յուրաքանչյուր  վառարանի  մոտ,  բաց  կրակի,
վառարանի և այլնի մոտ պետք է լինի յուղով տարա:Ամեն դեպքում:ՋԲ

«Դեռևս 70-ականների վերջին և ամբողջ 80-ականներին ես ստիպված էի գնալ իմ բժշկի
(Հաշմի) և բրոնխիտի նոպաների համար հաբեր ստանալ տարին առնվազն երկու անգամ
(աշնանը և գարնանը, երբ օդը միշտ բացակայում էր: խոնավ):Ես թողեցի ծխախոտը 1990
թվականին և սկսեցի ավելի շատ ծխել կաթսայում (այդ ժամանակ ես սկսեցի շատ ավելի
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մեծանալ,  և  ես  ինձ  համար  կպահեի  մոտ  5  ֆունտ  բողբոջ,  այժմ  ես  շատ  ավելին  եմ
օգտագործում յուղ պատրաստելու և եփելու պատճառով: դա։) ԲԱՅՑ 1990 թվականից ի վեր
ես  չեմ  գնացել  բժշկի՝  բրոնխիտի համար նախատեսված հաբերի  համար։ԱՅԴ 22  ՏԱՐԻ
ԱՌԱՆՑ ԲՐՈՆԽԻՏԻՑ Հաբերի ՊԵՏՔ...ՄԻ ՓՈՐՁԵՔ ԻՆՁ ԱՍԵԼ, ՈՐ ԿԱՆԵԲ ԾԽԵԼԸ ԼԱՎ
ՉԷ ՔՈ ԹՈՔԵՐԻ ՀԱՄԱՐ...ՄԱՅՐԻՍ ՀԱՐՑԵՔ,  ԵՐԱՇԽԱՆՈՒՄ ԵՄ,  ՈՉ ՈՔԻ ՀԱՄԱՐ ՉԻ
ՍՏԻ...» Ֆլեյտա

«Օրական  մեկ  գրամ  RSO-ն  այն  է,  ինչ  ես  ընդունում  եմ  իմ  COPD-ի  համար,  և  այն
աշխատում է որպես տաք պախարակ:Ես այն վերածում եմ պարկուճների և ընդունում եմ
250  մգ  յուրաքանչյուր  վեց  ժամը  մեկ:60  տարի  ծխախոտ  եմ  ծխել։Դեղատան
ինհալատորները  պարզապես  աղբ  են,  որոնք  իրականում  վատթարացնում  էին
իրավիճակը:Իմ բժիշկը հիմար է, որովհետև նա ինձ ասաց, որ բուժում չկա, և ես թթվածնով
կօգտագործեմ,  երբ  թթուներն  այլևս  չաշխատեն:Բարձրացրեք  նրա  հետույքը  մեխերով
փայտով, եթե գիտեք, թե ինչ նկատի ունեմ:Ես սկսեցի նավթը դեկտեմբերին:Զարմանալի է,
թե ինչպես եմ ես նորից սովորական մարդու պես շրջվում, այլ ոչ թե թշվառ ու պաթետիկծեր
արարած, որը ես արագ էի դառնում:Ես մի տեսակ սխալվել էի այս բուժման վրա այն բանից
հետո,  երբ  օգտագործել  եմ  RSO-ն  իմ  չճառագայթված  և  չքիմիավորված  ստամոքսի
քաղցկեղի  համար,  որն  ինձ  մոտ  ախտորոշվել  էր  2011  թվականի  նոյեմբերին:Ես  ողջ
տեսարանը վերապրեցի միայն «Իռլանդացիների բախտի» գործողության ապացույցով:Իմ
փաստաբանը լսել էր իմ ծանր վիճակի մասին։Նա միանգամայն ճիշտ պատճառաբանեց, որ
ես,  ամենայն  հավանականությամբ,  պատրաստվում  էի  հեռանալ  այս  աշխարհից,  ինքս
ինձնից կախված լինելուց:Նա տեղյակ էր  RSO-ի մասին և այլն:Տեղեկացրեց  ինձ  և ահա
ես։Իմ  փաստաբանը  շատ  ավելի  կրթված  է  այս  բաների  վերաբերյալ,  քան  իմ
կռվարարը:Համենայն  դեպս,  կրկին  շնորհակալություն  եմ  հայտնում  Ռիկին  և  բոլոր
մարդկանց, ովքեր օգնում են մեզ»։ Դեյլ

«Ես օգտագործում եմ RSO իմ COPD-ի համար...Ինձ մոտ առաջացավ մրսածություն, որը
ալկոհոլը  և  H202-ը  չէին  օգնում  2  օրվա  ընթացքում:Ես  դրա  վրա  մի  կետ  յուղ  դրեցի
առավոտյան և ավելի ուշ, և այս առավոտ, այն անհետացավ:Ես զգացի ամբողջ նիհար ծեր
շուրթերս, և այնտեղ ոչինչ չկար...Ես խելագարվու՞մ եմ???Ես մտնում եմ լոգարան և լույսով
հեղեղում տեղը և վերջապես ձգվելուց և քաշելուց հետո կոտրում եմ այն  ԲԱՑ, որտեղ այն
անմիջապես  ապաքինվել  էր...  Ես  դրեցի  ևս  մեկ  կետ  և  չեմ  կարծում,  որ  երբևէ
գիտակցաբար նայել եմ դրան: Կրկին... Ամենազարմանալին դեղամիջոց RSO...» Դեյլ

«Մայրիկը թոքերի քաղցկեղ ունի.Նա ասաց,  որ ես քիմիա չեմ անում:Ես ասացի, թե այդ
դեպքում ինչ եք օգտագործելու:RSO.Նա ասաց, հա՞:Նա ինձ տվեց հղումը, և այն այնտեղից
էր:Նա 4 ամսում նիհարել է  60 կիլոգրամով:Չի ընդունում դեղատնային դեղամիջոցներ և
այժմ լավ տեսք ունի և զմռսում է քաղաքում:Ես նշեցի՞, որ նա էմֆիզեմա ուներ:Նրան այլևս
պետք չեն նույնիսկ թթվածնի բաքերը։Շնորհակալություն բոլոր նրանց, ովքեր կիսում են:Ռիկ
- իմ Fkn հերոսը կատակ չկա:Ջ.Բ.- մի՛ կանգնիր եղբայր:Սա կլինի»: Բիլ

«Ջ.Բ., ես ամուսնուս PT տեսանյութ եմ ցույց տվել և վերջին 2 տարվա ընթացքում կիսվել եմ
նրա հետ հազարավոր վկայություններով:Նա հիմնականում համաձայն է այն ամենի հետ,
ինչ  անում  է  նավթը:Այնուամենայնիվ,  մենք  անցած  շաբաթավերջին  թեժ  քննարկում
ունեցանք:Ես նույնիսկ չգիտեմ, թե ինչպես է ծագել կանեփ ծխելու թեման...Ես այն չեմ ծխում
կամ ուզում եմ ծխել։Նա պնդում է (և ես պատկերացում չունեմ, թե որտեղ է նա լսել այս բ/կ-
ը,  նա  ոչինչ  չի  կարդում,  որը  կարող  է  դաստիարակել  իրեն):  Կա  ամոնիակ,  որն
արտազատվում է ծխելիս և ներշնչելիս թոքերում, հետևաբար պնդելով, որ այն թունավոր է
այդ պահին… երբեք չեմ լսել այս մասին և նրա համար վերադարձ չեմ ունեցել:Մտքեր». Փամ

--  Որևէ  բան  ծխելը  թոքերի  համար  ամենալավ  բանը  չէ:Կանեփ  ծխելը,  անշուշտ,  ունի
առողջապահական օգուտներ, որոնք հեշտությամբ գերազանցում են այն անբարենպաստ
հետևանքները,  որոնք կարող են ունենալ,  բայց,  այնուամենայնիվ,  ամենալավն այն  է,  որ
յուղը կլանել:Եթե ինչ-որ մեկը ցանկանում է գոլորշիացնել յուղը հանգստի կամ այլ բժշկական
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նպատակներով,  դա  պետք  է  կախված  լինի  նրանից:Յուղը  գոլորշիացնելը  թոքերի
հիվանդությունների,  այդ  թվում՝  քաղցկեղի  բուժման արձանագրության  մի  մասն  է,  դուք
ցանկանում  եք,  որ  հիվանդները  հազից  դուրս  հանեն  այն  ամենը,  ինչ  նրանք  չպետք  է
ունենան  իրենց  թոքերում:Ինչպես  ես  նայում  եմ  դրան,  եթե  կանեփի  ծխելը  վնաս  է
պատճառում, յուղ ուտելը կարող է շտկել այն, ուրեմն կոնկրետ որտեղ է խնդիրը: ՋԲ

«Մայրիկս  թոքերի  ֆիբրոզ  ունի...  Նա  կարող  է  փոխպատվաստվել,  եթե  նա  նիհարի  70
ֆունտով,  բայց  գրեթե  անհնար  է,  եթե  չես  կարողանում  շնչել  մարզվելու  համար...Ես
անկեղծորեն հավատում եմ իմ կատարած հետազոտություններից, որ նա կարող է բուժվել,
բայց ոչ բժիշկների կողմից, և մեզ ժամանակը սպառվում է...Ես հուսահատ եմ, որ ինչ-որ
մեկի հետ խոսի այս մասին...Ես տեսել եմ նույն վիճակով մարդկանց տեսանյութը, որոնք
օգտագործել  են  RSO՝  այն  ծեծելու  համար...Ես  ամեն  ինչ  կանեմ  մայրիկիս  փրկելու
համար...Բժիշկները նրան տվել են «Ժամանակ անցկացրեք ձեր ընտանիքի հետ» ելույթը,
բայց ես գիտեմ,  որ նա չափազանց շատ բան ունի աշխարհին տալու,  նա ընդամենը 55
տարեկան է և սրտով լի հրաշալի կին է»: Անժելա

-- Անժելա, վերցրու նրան յուղով, նա կնիհարի, և յուղը, հավանաբար, նույնպես կկարգավորի
թոքերի վիճակը:Թող նա ուտի այն, օգտագործի այն մոմերի մեջ, ինչպես նաև օրական մի
քանի  անգամ գոլորշիացնի  յուղը,  դուք  ուզում  եք,  որ  նա հազի  այն,  ինչ  իր  թոքերին  չի
պատկանում:ՋԲ

«2009թ.-ին  ինձ  ախտորոշեցին  իդիոպաթիկ  որովայնային  ֆիբրոզ,  վերջին  փուլերում
ընդունվեցի  ինտենսիվ  թերապիա:  Արյան  ճնշում  223  130-ից,  երիկամային
անբավարարություն  90%,  արտահոսող  աորտա,  անկանոն  սիրտ  140-40:  Մանրաթելերը
լցված  էին  ստամոքսիս  պատի  հետևում  և  ճնշում  էին  իմ  մարմնի  բոլոր  օրգանները՝
առաջացնելով ծայրահեղ ցավ: Ես ողջ մնացի։ Հաջորդ 12 ամիսների ընթացքում անհաջող
մի շարք քիմիա դեղամիջոցներ: Հետո ես սկսեցի Rick Simpson Oil-ը: Այն ինձ նվիրել էին,
քանի որ ինձ թույլ չէի տալիս: Դանդաղ ևս 6 ամիսնավթի ընդունման ժամանակ քիմիայից
դուրս գալը: Հանկարծ կանգ առնելը կխաթարի իմ իմունային համակարգը: Նույնիսկ նավթի
հետ: Արագ առաջ շարժվեք և շատ բան դուրս թողնելով:  Երկու ամիս առաջ բժիշկներս
ասացին. նրանք իմ մարմնում չեն կարող գտնել իդիոպաթիկ մանրաթելերի հետք: Ես դեռ
խնդիրներ ունեմ այն բանի հետ, թե ինչ արեց քիմիան իմ ստամոքսի և աղիքների հետ, բայց
դա նույնպես կայունորեն լուծվում է: Բժիշկները դա անվանում են բժշկական հրաշք. Թեև
նրանք տեղյակ են և հիանալի նշումներ են անում, երբ ես խոսում եմ Rick Simpson Oil-ի իմ
օգտագործման մասին:  I.  Պատրաստեք և վերցրեք նաև բուսական գլիցերինի թուրմ:  Իմ
առաջնային  խնամքի  բժիշկը  խորհուրդ  տվեց  կանեփի  օգտագործումը  իմ  վերջնական
ախտորոշման առաջին ամսվա ընթացքում: Նա իրականում ասաց, որ դա միակ հույսն էր,
որի  մասին  ինքը  գիտեր:  Չափազանց  շատ  մանրամասներ  կան  այս  պատասխանի  մեջ
դնելու համար: Հուսով եմ, որ սա օգնում է »: Ենոքը

«Քոլախոտը փրկեց իմ կյանքը ասթմայի նոպայից:Ինձ վրա տարիներ շարունակ ծիծաղում
էին,  որովհետև  ես  ասում  էի  այդ  մասին.  ինչպե՞ս  կարող  է  ծխելը  օգնել  ասթմային՝
կասեին:Չգիտեմ ինչպես,  ես գիտնական չեմ,  բայց  դա ստացվեց,  և  ես  դրա շնորհիվ եմ
ապրում»: Դավիթ

«Շատերը կանգնած են այս դեղամիջոցի ճանապարհին:Եթե միայն իմանային, որ իրենք և
իրենց ընտանիքները դրա կարիքն ունեն՝ այդքան հեշտությամբ պայքարելու կամ կանխելու
համար:Եթե  միայն  նրանք  իմանային,  թե  ինչ  են  պատրաստվում  ասել  իրենց  ընտանիքի
անդամները, երբ պարզեն իրական ճշմարտությունը այս դեղամիջոցի բազմաթիվ հրաշալի
ազդեցությունների մասին:Եթե  միայն իմանային, թե որքան ցավ ու տառապանք են իրենք
անցել  յուղի  բացակայության  պայմաններում։Կարծում  եմ,  որ  նրանք  շատ  ավելի  արագ
կգործեին,  և կարծում եմ,  որ վերջապես ինչ-որ բան կանեին դրա դեմ,  ոչ թե դեմ:Միայն
հիմարը կամ անտեղյակը կարող էր կանգնել այդքան կիրառություն ունեցող դեղամիջոցի
դեմ։ՋԲ»
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«2011  թվականի  վերջից  ի  վեր,  երբ  ինձ  ախտորոշեցին  ստամոքսի  քաղցկեղ,  ես
հիմնականում հաստատուն եմ եղել RSO-ով իմ COPD-ի համար նույնպես... Մյուս բաները,
որոնց  մասին  նա  հոգացել  է,  զարմանալի  են...  Տեսողությունը,  լսողությունը  և  մաշկը  ոչ
այնպես, ինչպես 75 տարեկանների մեծամասնությունը... Երակների վարիկոզը նահանջել է
առնվազն 50%-ով... Աղջիկները կցանկանային դա... Դա պարզապես ինձ առողջ է զգում...»
Դեյլ

«Երբ  ավելի  շատ  կանայք  հասկանան,  որ  այն  ունի  հակատարիքային  հատկություններ,
նրանք  ներխուժեն  խորհրդարան:Լոլ»։  Գայլախտ
- Նրանք, անշուշտ, կանեն, Լուպուս, դրանում, ես կասկած չունեմ:ՋԲ

«Ես օգտագործել եմ այն և դուրս եմ եկել բոլոր դեղագործական միջոցներից, ինչպես նաև
հաղթել եմ COPD-ին:Արթրիտս ինձ այնքան շատ դեղամիջոցներ էր տվել, որ շնչառությունս
վատ էր:5 տարուց ավելի թթվածնով էի և բոլոր ցավազրկողներից դուրս գալուց հետո իմ
շնչառությունը հիանալի է:Դեռևս արթրիտ ունեմ, բայց կյանքն արժե ապրել հիմա»։ Դափնու

«Դա սպանեց մորս մեջքի մաշկի դանդաղ աճող քաղցկեղը երկու շաբաթվա ընթացքում, երբ
նա ունեցել է իր կյանքի մեծ մասը…Պետք է ավելին ասեմ:Այն օգնել է շատ մարդկանց, ում
մենք ճանաչում ենք բազմաթիվ տարբեր հիվանդություններով, և մենք այժմ դիտում ենք, որ
այն ահռելիորեն օգնում է COPD-ին:Փառք Աստծուն այս հրաշք բույսի համար»։ Բոնի

- Մաշկի քաղցկեղն անհետացել է, քրոնիկ խանգարող թոքային հիվանդությունն անցել է:Դե,
ես միայն գիտեմ, որ բժիշկները սովորաբար մեծ դժվարություններ են ունենում այս երկուսի
բուժման  հարցում:Զարմանալի  չէ,  որ  նրանք  չունեն  իրենց  աշխատանքի  համար
համապատասխան  գործիքներ,  երբ  չեն  կարողանում  օգտագործել  կանեփը,  որը
պատմության մեջ ամենահին ավանդական դեղամիջոցներից մեկն է:Նրանք պետք է լինեն
առաջինը, ովքեր դա խնդրեն:ՋԲ

Հեպատիտ
«Հեպ C-ն անհետացել է, արյան բարձր ճնշումը և աղիքային խնդիրներն անցել են»: Ջանեթ

«Ախտորոշված  հեպատիտ  C  -  2006  թ.Կլինիկական  փորձարկում.1-ը  1000-ից  ամբողջ
աշխարհում:Ալբուֆերոն  +  Ռիբավիրին  -  2007  թվականի  հուլիս  -  2007  դեկտեմբեր:Այս
քիմիական կոկտեյլը սկսելուց մեկ շաբաթվա ընթացքում ես ուժեղ ցավ ունեի և մորֆին էի
ընդունում, սկսեցի նիհարել, ցաներ և այլն:Դատավարության ավարտին ես կորցրել էի 47
ֆունտ և 24-7  ծանր ցավ էի զգում:Ես ստիպված էի թոշակի անցնել  47 տարեկանում և
երկու տարի պայքարել  իմ ընկերության դեմ հաշմանդամության համար,  իսկ Կանադայի
կառավարությանը՝  չորս  տարի:Անցյալ  տարի  տեղեկացա,  որ  կլինիկական  փորձարկման
դեղամիջոցը դադարեցվել է մահվան և կողմնակի ազդեցությունների պատճառով:

Անցյալ  2012  թվականի  ամառ՝  հունիսին,  սկսվեցին  նոպաներ,  կուլ  տալ  չկարողանալով,
հավասարակշռության  կորուստ  նույնպես։Կարճ  ասած,  ես  հայտնվեցի  անվասայլակի
մեջ:Այս պահին ինձ ուղարկեցին բոլոր սկանավորումների, ռենտգենյան ճառագայթների և
թեստերի, և նյարդաբանը պարզեց MS???MRI աննկատելի...

Ընտանեկան  բժիշկն  ասաց,  որ  միգուցե  ես  մինի  կաթված  եմ  ունենում:Երկուսն  էլ  ինձ
ուղարկեցին տուն՝ ապրելու դրա հետ, քանի որ նրանք այլևս փորձարկումներ չեն անի:Ես
երկուսին էլ  ազատեցի աշխատանքից։Հետո մի  ընկեր ինձ  դարձրեց պրն.Ռիկ Սիմփսոնը
անցյալ տարվա օգոստոսին և ես սկսեցինք որսալ ինդիկա բողբոջ:Դեկտեմբերի 29-ն այն օրն
էր, երբ ես հասցրի իմ 60 գրամը, ինչպես նաև այդ գիշեր ես ունեցա իմ վերջին նոպաը և
հաջորդ առավոտ սկսեցի «Ծանր նավթ» ծրագրով:

Քիմիայիցս ի վեր երբեք այսքան լավ չէի քնել,  բախտս բերեց 1-2 ժամ...Հիմա 7-8.Ինքնին
անիրական.Ես  դեղատոմսով  դեղեր  չեմ  ընդունում  և  ընդունում  էի  բոլոր  օփիատները,
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քնաբեր  հաբերը  և  հակադեպրեսանտները,  բոլորն  էլ  վատ  կողմնակի
ազդեցություններով:Այն նաև կառավարել է իմ ցավն ավելի լավ, քան որևէ այլ բան:

Ես  այժմ  ավարտել  եմ  և  փնտրում  եմ  հաջորդ  շտամը  իմ  ողջ  կյանքի  ընթացքում
պահպանման  չափաբաժնի  համար:Իմ  արձակած  արևմտյան  փաստաթղթերից  իմ
ախտորոշումները  հետևյալն  են…Հեպ  C,  ֆիբրոմայալգիա,  Ռեյնո,  IBS,  CFS,  դեպրեսիա,
ծայրահեղ անհանգստություն, MS???Ես դեղատոմսով դեղեր չունեմ, առանց նոպաների և
կառավարում եմ իմ ցավը...Փորձեք դա հաբերի հետ:Մնա ուժեղ - Շարունակի՛ր պայքարել»:
Ռոյ

«Ես հաջողակ էի իմ կարիերայում և ունեցա հիանալի կյանք… գեղեցիկ տուն, մեքենաներ,
նավակներ և այլն:Ես հոգեկան առողջության բակալավրի կոչում  ունեմ  և դեռ 28,000.00
պարտք ունեմ դրա համար:Ես ահռելի սխալներ եմ թույլ տվել… ՀԵՌԱՍՏԵՂ!Եվ ես կրեցի
հետևանքները։Ես չեմ հռչակում,  որ ոչ մեկից վեր եմ,  ոչ էլ  ցածր:Մենք բոլորս ունենք մի
պատմություն, ճանապարհորդություն, որը հատուկ է մեզ:

Ես  չեմ  ընտրել  հիվանդանալը։Բայց  ես  արեցի։Ես  չընտրեցի  լինել  SSD-ով,  բայց  դա  մի
տարբերակ էր, որը ես պետք է օգտագործեի:Ես չեմ ամաչում, չեմ հպարտանում.Ես ապրում
եմ  ամսական  ընդամենը  980,00-ով,  ավելի  քիչ,  քան  շատերը,  ավելի  շատ,  քան
ոմանք:Փորձում  եմ  չբողոքել,  բայց  բողոքում  եմ։Ես  ստանում  եմ  սննդի  կնիքներ  և
Medicare:Ես մենակ եմ ապրում իմ լակոտի հետ։Երբեմն ես զգում եմ անհույս, անարժեք և
հուսահատ:Ես կորցնում եմ հետաքրքրությունը այն բաների նկատմամբ, որոնք սիրում եմ,
օրերը խառնվում են իրար, և հաճախ չեմ ուզում վեր կենալ անկողնուց:

Այսպես  ասած,  ես  նաև  սիրող  եմ,  բարի,  կարեկից  և  իսկապես  հոգում  եմ  մարդկանց
մասին:Ես  շատ  քիչ  բան  ունեմ  առաջարկելու,  բացի  սիրուց  և  աջակցությունից  իմ
ընկերներին, բայց, այնուամենայնիվ, ես զոհ եմ դարձել շատերի, ովքեր գողացել են ինձնից և
օգտագործել  ինձ  իրենց  օգտին:Ես  չեմ  նվնվում,  ուղղակի  ասվում  է։
Ես ամեն օր տառապում եմ խրոնիկական ցավերից և հոգնածությունից։Ամեն օր պետք է
ինքս  ինձ  ստիպեմ,  որ  պատճառ  գտնեմ  վեր  կենալու  և  անկողնուց  վեր  կենալու
համար։Սովորաբար դա իմ լակոտն է դարձնում դա:Բայց իմ ընկերները զարմանալի են:Ու
երեւի չգիտեն էլ, որ ես իրենց պատճառով եմ արթնանում։Այո, ես ընկճված եմ։Ցավ, քրոնիկ
ցավը դա կանի քեզ հետ։

Ես հիպեր եմ, մի քիչ խելագար… բայց ես ես եմ, ԱՍՏՎԱԾ անպիտան բաներ չի ստեղծել:Ես
ասում եմ ձեզ սա, որպեսզի ասեմ ձեզ…..ես փորձել եմ ալկոհոլ, հաբեր, թմրանյութեր……Ինձ
նշանակել  են  հետևյալը.  Օքսիկոտին,  Վիկոդին,  Զանաքս,  Նեյրոնտին,  Սերոկել,  Պրոզակ,
բազմաթիվ  հակաբորբոքային  միջոցներ,  Celebrex,  Լիրիկա,  Տրամադոլ,  Պրովինգիլ,
Ռիտալին և Աստված գիտի, թե ուրիշների քանիսն եմ մոռացել:

ԵՍ ԲԺՇԿԱԿԱՆ ՄԱՐԻԽՈՒԱՆԱՅԻ ՀԻՎԱՆԴ ԵՄ:Ինչո՞ւ։Դե, ոչ այն պատճառով, որ ես ուզում
եմ  բարձրանալ:
Ես աշխատում եմ իմ խնամակալի հետ դեղերի վրա, որոնք ինձ համար արդյունավետ են:Դա
գործընթաց  է։Ես  չեմ  ուզում,  որ  ինձ  քարկոծեն։Ուզում  եմ  հստակ  մտածել  և  ազատվել
ցավից։Ես չեմ ուզում հետագա վնաս պատճառել իմ լյարդին։Ես ունեմ հեպատիտ C և ունեմ
երկար տարիներ:Այսպիսով, այդ բոլոր դեղատոմսերը… լավ, դրանք միայն հետագա վնաս են
պատճառում:Ես ընդունում եմ Rick Simpson Oil-ը և օգտագործում եմ դեղամիջոցներ, որոնք
օգնել են նվազեցնել իմ բորբոքումն ու հանգստանալ:Ցավից հազվադեպ եմ քնում։Բայց իմ
խնամակալի հետ աշխատելը թույլ է տալիս ավելի լավ քնել:Ես հայտնաբերում եմ կանեփի
օգուտները  և  գտնում  եմ  ցավից  ելք՝  կարեկցող,  սիրող  և  բարի  մարդկանց
օգնությամբ:Պարտադիր չէ, որ դեղատոմսով դեղերի զոհ դառնամ:

Այսպիսով, ձեզնից նրանք, ովքեր փակ են ոչ ավանդական բժշկության հանդեպ, պետք է
կրթվեն ձեզ դատողությունից առաջ:Ես գիտեմ, որ ձեզնից շատերը կարող են տեսնել միայն
բացասականը:հասկանում եմոր.Եվ միգուցե բժշկական մարիխուանան ձեզ համար չէ… և
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դա նորմալ  է:Բայց  մեզանից նրանց համար,  ովքեր չեն  ցանկանում  ավելի  շատ վնասվել
ավանդական  բժշկությունից…  լավ,  խնդրում  եմ…աջակցեք  մեր  որոշմանը  և  նախքան
դատաստանը կայացնելուց առաջ կրթվեք:Ես քարկոծող չեմ, ես ցավ ունեցող մարդ եմ… և
ես օգուտ եմ քաղում կանեփի բազմաթիվ օգտագործումից:

Ես փորձառու մարդկանց եմ MM համայնքում, ովքեր սիրող, բարի և անկեղծ հոգատար են,
և ես շատ օրհնված եմ:Ես նաև տեսել եմ, թե ինչ վնաս են հասցրել համայնքի անդամները,
որոնք դրանում են փողի համար… և ավելին չեն տալիս այդ փողոցային վարքագիծը:Դա
կատարյալ  աշխարհ  չէ։
Հ.Գ.  Ես էի,  վախենում եմ սա տեղադրել:Բայց  հանուն մեր համայնքի… ես դա դնում եմ
այնտեղ:Խաղաղություն»։ Քեթի

«Յուղը  իսկապես  օգնում  է  Կրոնի  հիվանդությանը:Այն  դադարեցնում  է  ձեր  աղիքների
բորբոքումը:Ես ուռուցք ունեի, և իմ լյարդի 1/3-ը և լեղապարկը հեռացրին, նախքան յուղի
մասին  իմանալը:Այժմ  յուղը  բուժել  է  իմ  հեպատիտ C-ի  և  վիրահատությունների  համար
քիմիայի  հետևանքով  առաջացած  բոլոր  տհաճ  հետևանքները:Ես  նիհարել  եմ  18
կիլոգրամով և ինձ հիանալի եմ զգում»: Միշել

«Ես  35  տարի  ունեի  Hep  C:Անցավ  ինտերֆերոնի  ներարկումներ  և  այլ  սարսափելի
բուժում:Հաջորդ  տարի  հանեցին  հեմանգիոման  և  իմ  լյարդի  1/3-ը։Եվ  ես  ունեի  հիվանդ
լեղապարկ, նրանք հեռացրին:Ես յուղն օգտագործում եմ 3 տարի։Դեռևս վիրուսազերծված է,
լյարդը վերականգնվում է,  և յուղը նորմալ է պահում արյանս շաքարը:Մայիսից ի վեր ես
նույնպես կորցրել եմ մոտ 45 ֆունտ:Ես նաև յուղ եմ լցրել  իմ դիաբետի վերքերի վրա, և
դրանք բոլորը բուժվել են:Առանց սպիների»։ Միշել

«Ես  պատրաստում  եմ  իմ  սեփական  տարբերակը,  լավագույն  բողբոջը,  ավելի  շատ
ցավազրկում և ավելի հոգեակտիվ THC, ինչպես նաև լավ CBD համարներ:90 մգ մորֆինի
ցավազրկումը  չէր  կարող  դադարեցնել:Իմ  յուղը  դադարեցնում  է  ցավը  3  րոպեում։Ոչ  թե
մորֆինի նման 20:Ու տևում է 4 ժամ և ոչ թե 2, ինչպես մորֆինը։Բայց համաձայնեք, որ ձեր
տարբերակը  ավելացնում  է  այլ  հնարավորություններ:Բայց  դա  ինձ  համար  ավելի  լավ  է
աշխատում,  ես  փորձել  եմ  նաև  RSO-ն:Ես  կարող  եմ  իմ  մի  մասը  դնել  լեզվի  տակ
ատամհատիկի վրա և ստանալ ավելի քան 5 ժամ առանց ցավի պար:Լավ դեղամիջոց բոլոր
նրանց համար, ովքեր դրա կարիքն ունեն, իմ միտքն է»։ Ջիմ

«Դա փրկեց ամուսնուս կյանքը:Հեպ C-ով բուժումը սպանում էր նրան:Չկարողացա ուտել,
կորցրեցի 70 ֆունտ, 5 սցենար սրտխառնոցի համար, դրանցից ոչ մեկը չաշխատեց:Փառք
Աստծո,  որ  մենք  ապրում  ենք  Արիզոնայում,  և  ես  մեծ  հոգատար  մարդիկ  ունեի
կոոպերատիվում,  որոնք  օգնեցին  մեզ  24  ժամվա  ընթացքում:Նա  պահել  է  սնունդը  և
կարողացել  է  ավարտել  բուժումը։Hep  C-ն  ազատ  է  և  օգտագործում  է  կաթիլներ  դեռ
ախորժակի համար:Թմրանյութերը սպանեցին լավ բաները:Բուժումն ընդունելիս կարևոր է
ուտել:Այն աշխատում է,  և մենք շնորհակալ ենք,  որ այդքան օգտակար մեծ մարդիկ ենք
ունեցել:Փառք Աստծուն կանեփի և Արիզոնայի և լավ մարդկանց համար»: Ջուլի

«G'day  Rick,  պարզապես  ուզում  եմ  շնորհակալություն  հայտնել:Ես  լյարդի  ցիռոզ  ունեմ
հեպատ c-ից, և ես 6 ունցիա քիմիկոսից մի քիչ յուղ պատրաստեցի, բայց օգտագործեցի 4
լիտր իզոպրոպիլ-ալկոհոլ:Այն այնքան ուժեղ է:Ես ունեի բրնձի հատիկի չափ մի կտոր,  և
Աստված  իմ,  ես  լողում  էի  ամպի  վրա...lol.Ես  պարզապես  պետք  է  ճշգրտեմ  իմ
գումարները:Համենայն դեպս, 18 ամսից ավելի  լյարդի սարսափելի ցավից հետո առաջին
անգամ ես  ցավ չունեմ:Սա նավթի  ընդունման 1-ին  օրից  հետո էր։Դա իսկապես նվեր  է
Աստծո կողմից մարդուն...Օրհնություններ Ավստրալիայից...:-))» Նայջել

"Լավ  լուր.Հայրիկի  լյարդի  ֆերմենտները  նորմալ  են,  և  նա  ունի  HEP C  ավելի  քան  10
տարի:Նա ընդունում է RSO 2,5 ամիս, բժիշկը չասաց, որ HEP C-ն անհետացել է, բայց նրա
լյարդի ֆերմենտները նորմալ են, ինչը բարելավում է:Եվ հայրս վերջին 1-2 տասնամյակների
ընթացքում հեպատիտ C-ով խմիչք է խմել, նրա լյարդը կրակել են, և հիմա այն բուժվել է»:
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Ռոջեր

«Նույնիսկ եթե դուք քաղցկեղ չունեք, մտածեք ձեր օրգանիզմի կանխարգելիչ պահպանման
մասին:Օրական  օգտագործվող  փոքր  քանակությամբ  RSO-ի  ընդունումով:Դուք  թույլ  եք
տալիս ձեր մարմնին պայքարել բոլոր տեսակի տհաճ վիրուսների և վրիպակների դեմ:Ես չեմ
տեսել  իմ «առաջնային խնամքի բժշկին» արդեն 15  տարի կանեփի և նրա բոլոր  բուժիչ
հատկությունների  պատճառով:Անկախ  նրանից,  թե  ինչ  է  պատահում  ինձ  հետ:RSO-ն
առաջին կետերից մեկն է, որին ես հասնում եմ:Ի դեպ, մեջքս 3 անգամ կոտրել եմ։Ունեցել են
ողնաշարեր  և  սկավառակներ  L-4-ից  S-2-ի:Ստիպված  եղավ,  որ  իմ  ողնաշարը  նորից
միացնեին  ինձկոնքի  տարածքը...հարկավոր  էր  հեռացնել  իմ  AC  հոդը:Զբաղվել  է  լյարդի
քաղցկեղով  և  հեպատիտ  C-ով:Ես  ինձ  100%-ով  վերաբերվում  եմ  կանեփով:RSO-ն
ընդամենը գործիք է իմ զինանոցում»։ Ռիկ

«Ես գիտեմ, որ այն աշխատում է ոչ միայն քաղցկեղի դեպքում, ես հեպատ c ունեի և չորս
ամիս  յուղով  էի:Այլևս  չկա  C  հեպատիտ,  լյարդը  նորի  պես  է,  բժիշկները  զարմացած
են.Շնորհակալություն այս նվերի համար, Ռիկ, դու իսկապես կյանք փրկող ես»: Ջեյսոն

«Հեպ  C  և  կանեփի  յուղ.  իմ  հարազատը  հեպատ  C  ունի,  նոր  իմացա  13-ի
մայիսին:Պայմանավորված  է  կեղտոտ  հիվանդանոցից  վիրահատության
ժամանակ/հետո:Նրան  անվերջ  սարսափեցրեց:Իսկապես  խելքահան  է  արել:Անմիջապես
սկսեց  յուղը,  և  այդ  ժամանակվանից  նա  սկսեց  այն  օգտագործել  որոշակի
ժամանակահատվածով,  որի  ընթացքում  նա  դադարեցրեց  յուղը:Եվ  դա  իսկական  մղում
էր:Մտածելով,  որ  նա  կանի  ինտերֆերոն  (փնտրեք  դրա  կողմնակի
ազդեցությունները:Սարսափելի!Եվ դա չի բուժում!!!),  խոսելով մահանալու և «եկող տարի
այստեղ չլինելու» մասին:Միտքն այնքան հզոր է:

Նա  արյան  5  անալիզ  է  հանձնել՝  տեսնելու,  թե  որտեղ  է  գտնվում  իր  լյարդի  թիվը:13-ի
մայիսից նրա թիվը 108-ից իջել է մինչև 63-ը (նորմալ միջակայքը 0-41 է):Սա անհավանական
նորություն  է.Նա  գտնվում  է  լուսնի  վրա  և  դանդաղորեն  ուշ  աշնանը  և  ներկա
ժամանակներում նրա տրամադրությունը բարձրացել է:

Ես ձեզ ցույց կտամ, թե ինչ սկսեց անել նավթի վրա եղած լինելը, այնուհետև նա դուրս եկավ
դրանից, իսկ հետո վերադարձավ դրա վրա իսկական եռանդով և հետևելով ուղղությանը:Այս
թվերն են ALT (նորմալ միջակայքը 0-63) / և AST (նորմալ միջակայք 0-41):Այս ֆերմենտների
համար լյարդը փորձարկվում է.  մայիս '13:  99/93,  հուլիսի 13:  84/79 (արագ իջնում  է!Լավ
լուր).օգոստոսի 13: 108/99:(Ոչ լավ.Դուք կարող եք տեսնել 4 շաբաթ, երբ նա ամբողջությամբ
դադարեցրեց  նավթը  և  շատ  ընկճված  էր):Նոյեմբեր  '13:  87/78!(108-ը  վախեցրեց
նրանից:hahahaa!ետ նավթի վրա):Փետրվար '14: 72/63!!!(Գրեթե տուն):

Այս թվերը ֆենոմենալ են։Բղավեք աշխարհին, եթե դուք կամ ձեր սիրելին ունի Հեպ C, ձեռք
բերեք  նրան  կանեփի  յուղով  ASAP:Պարզապես  ասեք  ՈՉ  Ինտերֆերոնին:Ես
բացարձակապես ակնկալում եմ, որ նա նորմալ սահմաններում կլինի մինչև 2014 թվականի
մայիս (ընդամենը 1 տարի ախտորոշման օրվանից):Հետո պահպանման դոզան ողջ կյանքի
համար»։ Քեթի

Երեխաներ
«Ջեյդենն  իրեն  հիանալի  է  զգում,  մենք  նրան  22  դեղահաբից  իջեցրել  ենք  մինչև  8
դեղահաբ:Եվ մենք նրան 10-ից իջեցնում ենք օրական 1 տոպամաքս:Դա զարմանալի է CBD-
ից առաջ, մենք նրան կհանեինք 1 թոփամաքսից, և նա մեկ ժամով նոպա կունենար մեկ
շաբաթվա ընթացքում:Նա շատ ուրախ է և շատ ավելի լավ է ընկալում տարբեր հնչյուններ,
և շատ ավելի լավ աչքի շփում:Նա այս շաբաթ 1 նոպա ունեցավ, և դա տևեց ընդամենը 1
րոպե,  և  ես  ստիպված չէի  օգտագործել  վալիում:Փառք  Աստծո.Առաջիկա մի  քանի  օրվա
ընթացքում մենք Ջեյդենին կհանենք իր վերջին topamax հաբից, դա կլինի առաջին անգամ
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առանց դրա 4 տարվա ընթացքում:Խնդրում եմ Ջեյդենին դրեք ձեր աղոթքների վրա, որ նա
լավություն անի նրան այս աղբից հանելուց հետո:Շնորհակալություն."

«Ես յուղի մասին իմացա 3 ամիս առաջ՝ ինտերնետում փնտրելով պզուկների և ռոզացեայի
բուժումը:Դա  անմիջապես  պարզեց:Ես  կոկոսի  յուղին  ավելացնում  եմ  իզո  յուղ  և
շարունակում այն օգտագործել դեմքիս ու պարանոցիս օրը մեկ անգամ։Ամուսինս ասում է,
որ  ես  15  տարով  ավելի  երիտասարդ  տեսք  ունեմ:Շատ  շնորհակալ  եմ  այս
տեղեկատվությունը  կիսելու  համար:Աստված  օրհնի  ձեզ  բոլորին.Շարունակեք  ձեր
աշխատանքը»: Թոնի

«Ես երկվորյակներ ունեմ, որոնք ծնվել են հղիության 23,6 շաբաթում, քաշով ընդամենը մեկ
ֆունտից մի փոքր ավելի:Նրանք հրաշքներ են և բախտավոր են ողջ մնալու համար:Նրանք
այժմ 2 տարեկան են և զարգացումը հետաձգվում է մոտ 1 տարով, չնայած իրենց ամբողջ
թերապիային  (աշխատանքային,  խոսքի,  ֆիզիկական,  զարգացման  շաբաթական):Ես
կարդացել  եմ,  որ  կանեփի  յուղը  բուժում  է  բազմաթիվ  հիվանդություններ,  ներառյալ
քաղցկեղը և ուղեղի վնասվածքները...Իմ հարցն այն է, թե արդյոք կանեփի յուղը կարող է
օգնել  իմ  հրաշք  փոքրիկների  զարգացմանը:Եվ  եթե  այո,  ապա  որքան  եմ  ես  օրական
կառավարում:Շատ շնորհակալ եմ ձեր օգնության համար»։ Ջեննա

--  Հարգելի  Ջեննա,  սկսեք  փոքր  չափաբաժիններից  (0,005  -  0,01  գ),  օրը  երեք
անգամ:Երեխաները  պետք  է  յուղով  լինեին  առաջին  իսկ  օրվանից,  եթե  բժիշկները
իմանային,  թե  ինչ  են  անում:Համոզված  եմ՝  կտեսնեքհսկայական  բարելավումներ  շատ
շուտով:Ես նաև կանեփի սերմեր և կանեփի սերմի յուղ կներառեի նրանց սննդակարգում,
ինչպես նաև կավելացնեի մեկ թեյի գդալ կանեփի սերմի յուղ և կանեփի յուղի խառնուրդ
նրանց լոգանքների մեջ.ՋԲ

«Ողջույն,  ես  մտածում  էի,  թե քանի  գրամ յուղ  կա ներարկիչում,  որը  ես  ստացել  եմ  իմ
աղջկա համար»: Մարի -- Գրամը մոտավորապես 0,9 մլ է:ՋԲ

«Վերջում  ես  կապ  հաստատեցի  Քեշիի  մոր  հետ,  և  նա  ինձ  առաջարկեց  գնալ
ճառագայթման,  և  ես  արեցի,  քանի  որ  նավթը  դեռ  չէր  ներթափանցել,  և  նա  օդ  էր
քաշում:Այսպիսով,  նա  4  բուժում  է  ստացել  ճառագայթում,  և  այն  կրճատվել  է,  և  նա
վերջապես կարող է նորից շնչել:Ես չեմ դադարեցնում յուղը, ես դեռ նրան տալիս եմ օրական
մեկ գրամ:Այնպես որ, հիմա հուսով եմ, որ այն կսկսի գործել ...Ես գիտեմ, որ դուք ասում եք,
որ ճառագայթում չկա, բայց ի՞նչ պետք է անեի:Եթե ճառագայթումը չլիներ, նա հենց հիմա
մահացած կլիներ...Որովհետև ուռուցքն ամբողջությամբ աճեց նրա կոկորդում…» Մարի

-- Բարև Մարի, դու արեցիր այն, ինչ պետք է անեիր:120-180 գ բարձրորակ յուղը հաջորդ
վեց  ամսվա  ընթացքում  պետք  է  վերացնի  վնասը:Ես  կնախընտրեի  հիվանդին  կերակրել
օրական  հինգ  կամ  տասը  գրամ  յուղով,  բայց  մենք  ամեն  դեպքում  չենք  կարող  դա  ետ
բերել։Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջ.Բ

«Դե, նա ընդամենը 7 ամսական է:Երեխայի համար օրական 10 գրամը չափազանց շատ է
թվում, քանի որ նա դժվարությամբ է ընդունում օրական 1 գրամը»։Մարի

-- Գիտեմ, Մարի:Իրոք, դժվար է այս խորհրդատվությունը տրամադրել ինտերնետի միջոցով՝
առանց հիվանդին տեսնելու,  յուղի որակն իմանալու և այլն:Դու արեցիր այն, ինչ պետք է
անեիր,  ես  լավ եմ:Ես  միայն  ասում  եմ,  որ  համոզվեք,  որ  նա հիմա շատ յուղ  է  ուտում,
որպեսզի վերացնի հասցված վնասը:ՋԲ

«Ողջույն, ուղղակի հետաքրքրու՞մ եք՝ կարո՞ղ եմ յուղ ներարկել իմ աղջկա ուռուցքում:Քանի
որ այն նորից աճում է, նրա ուռուցքը գտնվում է ներքևի շրթունքի և երկու այտերի ներքին
մասում...Լավ նորությունն այն է, որ նա վերջապես դուրս է եկել հիդրոմորֆինից և նույնիսկ
եթե այն նորից սկսում է աճել, նա ցավ չունի...Այսպիսով, ես տեսա, որ նրանք որոշ յուղ են
ներարկել  կրծքագեղձի քաղցկեղով հիվանդների համար,  և դա ինձ  ստիպեց մտածել,  թե
արդյոք ես պետք է նույնը անեմ Քեյլիի համար:Եթե այո, որքա՞ն պետք է սրսկեմ նրան, և դեռ
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նգ խողովակով նրան տամ»:Մարի

--  Ողջույն  Մարի,  ես  այն  կօգտագործեի  տեղային,  պետք  է  բավական  լինի:Թուրմը  լավ
կաշխատի, կամ ուղիղ դրա վրա:Ես ուռուցքի տարածքը շատ չէի ներարկի, եթե իսկապես
անհրաժեշտ չէ:Իհարկե, որքան շատ յուղ ստանաք և որքան մոտ լինի ուռուցքին, այնքան
լավ, բայց այս դեպքում, կարծում եմ, տեղական օգտագործումը դրական կլինի:Խնդրում ենք
լուսանկարել կամ տեսանյութեր և լավագույն մաղթանքներով:Ջինդրիչ

«Չեմ  կարծում,  որ  նավթը  կաշխատի  Քեյլիի  համար:Այն  նորից  իսկապես  մեծ  է
դառնում...Շուտով դա տեղի կունենա ինչպես նախորդ անգամ, ուռուցքը կխանգարի նրա
շնչառությունը...Նա  այժմ  ընդունում  է  ավելի  քան  2  գրամ  օրական  և  դեռևս  ոչ  մի
փոփոխություն...Նա չէր կարող հանդուրժել օրական 5-10 գրամը, քանի որ նա չի կարող
հանդուրժել նույնիսկ օրական 2 գրամը...և գումարած, դա մեզ արժե 200$ յուրաքանչյուր 2
օրը, ոչ մի կերպ չենք կարող մեզ թույլ տալ օրական 5 գրամ, մենք դեռ ունենք ևս 2 դուստր,
որոնք նույնպես պետք է ապահովենք…Մենք մղձավանջ ենք ապրում…»

--  Դե,  դուք  կորցնելու  ոչինչ  չունեք,  վերադարձրեք  դոզան  և  սկսեք  սրսկել:Այն  արագ
կփոքրանա, այնպես որ ժամանակ մի վատնեք, եթե գիտեք, թե ինչ եք անում, և հուսով եմ,
որ կանեք:Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջ.Բ

«Ինձ ավելի շատ հրահանգներ կպահանջվեն, թե ինչպես ներարկել, ինչի՞ մեջ խառնեմ յուղը
և այլն:...Ես կցանկանայի, եթե կարողանաք ինձ համար գրել բոլոր հրահանգները»:

-- Դե, ես ինքս երբեք դա չեմ արել, ճիշտն ասած, դուք դեռ ուզում եք իմ հրահանգները:ՋԲ

«Այո...Դու պե՞տք է ճանաչես մեկին, ով փորձել է դա»:

-- Ես չէի լուծի յուղը, կսրսկեի հենց ուռուցքի կողքին։Դուք պետք է տաքացնեք ներարկիչը,
որպեսզի յուղը  հոսող լինի:Հետո ինչքան կարող ես սրսկիր,  միգուցե կես գրամ ասա, ով
գիտի։Կամ  սկսեք  ավելի  քիչից:Բայց  նորից  բժիշկը  պետք  է  դա  անի  իդեալական
իրավիճակում,մենք երկուսս էլ գիտենք դա:ՋԲ

"Լավ...Քեյլիի բժիշկները չգիտեն, որ նա նավթի վրա է...Ես այստեղ ասեղներ ունեմ, որոնք
բուժքույրերն ինձ տվել են դեղերը հանելու համար...Եթե ես սրսկել եմ նրա ուռուցքի կողքին,
մի՞թե դեռ պետք է նրան տամ իր նգ խողովակի մեջ»:

-- Փորձեք, տեսեք, թե ինչպես է նա արձագանքում և համատեղեք երկուսը:Կարծում եմ, որ
օրական մեկ անգամ ներարկումն արդյունավետ կլինի,  բայց իսկապես դժվար է ձեր այս
առցանց  խորհուրդը  տալ:Որքան  շատ  յուղ  կա  նրա  մեջ,  այնքան  ավելի  լավ  է
հնարավորությունը, որոշ հիվանդներ վերցրեցին մի ամբողջ խողովակ և քնեցին երեք չորս
օր, բայց նրանց ուռուցքները այդ ընթացքում պարփակվեցին, ես իսկապես չգիտեմ, թե ինչ
ասել:ՋԲ

«Հնարավո՞ր է Robunol տալ, երբ նա գտնվում է նավթի բուժման մեջ:Քանի որ նրա լորձը
իսկապես վատ է, և եթե ես չտայի Robunol, կարծում եմ, որ նա կխեղդվեր իր լորձից:Բայց ես
վախենում եմ, որ նավթը չի կրճատում նրա ուռուցքը, բայց դրա պատճառն է…»:

-- Յուղը հոգ կտանի նրա լորձի մասին, ուստի ես նրան Ռոբունոլ չեմ տա:ՋԲ

«Դեռ չի ստացվել, այդ ժամանակ ես չպետք է լավ դասի յուղ ստանամ, քանի որ ոչինչ չի
աշխատում…»:
- Դա նույնպես հնարավոր է:ՋԲ

«Աղջիկս մահացել է ուրբաթ առավոտյան ժամը 4-ին»։

-- Մարի, դու արեցիր լավագույնը, ինչ կարող էիր:Ջինդրիչ

«4 ՏԱՐԵԿԱՆ ՈՒՂԵՂԻ ՈւՌՈՒՑԻՉՈՎ.Ահ, այո, ևս մեկ անգամ սա է, թե ինչու ես չեմ լռում
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կանեփի  յուղի  մասին,  որը  սպանում  է  քաղցկեղը:Ստորև  բերված  է  4-ամյա  տղայի  մոր
թարմացում, որն ունի ուղեղի վերջնական փուլի ուռուցք, որը փաթաթված է նրա ողնուղեղի
շուրջը:Մոտ 6 շաբաթ առաջ Ռ.տրվել է 2 ամիս ապրելու.Նա կաթվածահար է գոտկատեղից
վար՝  ուռուցքից։Նախորդ  զեկույցում  մայրիկն  ասել  էր,  որ  մի  փոքր  շարժում  է  ձախ
ոտքը:Հետևյալը թարմացում է, որը ես հենց հիմա ստացել եմ:==

Հեյ Քորի, ինչպե՞ս ես:Այստեղ ամեն ինչ լավ է!!Ռ.կարծես թե լավ է!Լավ ուտելու վրա իր քաշը
պահելը  և  մի  փոքր  ցավը,  որը  Ս.և  ես  և  ֆիզիոթերապևտը  կարծում  ենք,  որ  դա  նրա
բեռնախցիկի թույլ  մկաններն են!!Նա հանգիստ քնում է  և կարող է մի քանի ժամ նստել
անվասայլակին։Ես շատ դրական եմ զգում, որ ամեն ինչ ճիշտ ուղղությամբ է ընթանում!!

Նա նստում է միանգամից 3 ժամ ու ցավը շատ քիչ է!!Նա կարող է գիշերը արթնանալ և
խնդրել  մեզ  գլորել  իրեն  կամ  երբեմն  մերսել  ոտքերը,  բայց  դա  այդպես  է:Նա  ցավից  չի
բողոքում այնտեղ, որտեղ ուռուցքն է եղել և ուռուցիկ բան չենք տեսնում!!!Նա թուլանում է
անմիջապես  մոտ  3  ժամ  հետո,  երբ  ես  նրան  տալիս  եմ  իր  չափաբաժինը  և  քնում  է
մոտավորապես 4 ժամ:Մենք դեռ աշխատում ենք օրական 1 գրամին հասնելու վրա, բայց
մենք անցել ենք ճանապարհի կեսը!!!Մենք շատ օրհնված ենք, որ հանդիպեցինք ձեզ այն
ժամանակ,  երբ  հանդիպեցինք:Ես  իսկապես  հավատում  եմ,  որ  դա  նախատեսված  էր  !!
Ռ.ապրիլի  22-ին  նշանակված  է  նրա  ՄՌՏ!!!Պահպանեք  հավատքը  ժողովուրդ.ԿԱՆԵԲԸ
ՍՊԱՆՈՒՄ Է ՔԵՑԳԵՏԻՆ»: Քորի Յելանդ

«Մայրիկները  պետք  է  ուտեն  ձեթը,  դա  ավելի  լավ  կլինի  ինչպես  իրենց,  այնպես  էլ
երեխաների  համար:Այս  դեղամիջոցի  ծխելը  գրեթե  նույնքան  արդյունավետ  չէ,  բուժիչ
ազդեցությունների 90%-ը ծխում է:Եվ եթե դուք ինձ հարցնեք, թե արդյոք երեխաները պետք
է օգտագործեն նավթը որպես դեղամիջոց, ես կասեմ, որ այո, բացարձակապես, ցանկալի է
ամեն օր:Էլ ի՞նչ կցանկանայիք տալ երեխային որպես դեղամիջոց։ՋԲ»

«Հենց նոր որդուս մեջքի մերսում արեցի թեյի ծառի յուղով, որի մեջ խառնած կանանայի
յուղը:Նա  գանգատվում  էր  ստորին  հատվածի  ցավերից։Այսպիսով,  դեղը  դուրս  եկավ:Այն
աշխատեց  երկու  րոպեի  ընթացքում:Նա  ասաց,  որ  ցավն  ամբողջությամբ  անցել  է։Նա
վերադարձել է դրսում և իր տրակտորներով շինարարական ծրագիր է անում»: Ժոզե

«Աղջիկս  էպիլեպսիա  ունի,  առաջին  նոպան  ունեցել  է  13  տարեկանում:Նա  այժմ  31
տարեկան  է  և  ներկայումս  ընդունում  է  5  տեսակի  դեղամիջոցներ,  որոնք  ընդունում  է
օրական 3 անգամ մեծ չափաբաժիններով:Նա նաև ունի VNS իմպլանտ (հեշտոցային նյարդի
խթանիչ), որը նա ստացել է 2000 թվականի ապրիլին:Այդ ժամանակ նրա նոպաներն այնքան
վատ էին, որ նա չգործող մարդ էր, որին պետք էր ամրացնել անվասայլակին:Ես պետք է
ընդունեմ VNS-ըանչափ օգնեց դրան:Բայց նա դեռևս նոպաներ է ունենում, և այդ և բոլոր
դեղամիջոցների միջև նա չի կարող կյանք ունենալ:Նա ուներ ավելի շատ կեռեր, կարեր և
կոտրված ոսկորներ, քան որևէ մեկը երբևէ պետք է գործ ունենար:

Ամեն դեպքում,  հուսով եմ,  որ դուք  կհասկանաք նկարը:Իմ տղան և եղբայրը  երկուսն էլ
օգտագործում են մարիխուանա երկբևեռ և ցավերի համար:Նրանք ինձ մի քանի անգամ
հարցրել  են,  թե  արդյոք  ես  երբևէ  ուսումնասիրել  եմ  որևէ  ուսումնասիրություն,  որը
վերաբերում  է  այն  նոպաների  դեպքում  օգտագործելուն:Ես  վերջապես  սկսեցի
ուսումնասիրել այն, և հենց այդ ժամանակ գտա փյունիկի արցունքները:Ես լիովին վստահ
չեմ, որ յուղը կաշխատի նրա համար, սակայն ես ինքս սկսեցի ընդունել այն անցյալ կիրակի
օրը ամբողջ մարմնի ցավի և զանգվածային անքնության համար:Դա ինձ ավելի շատ օգնեց,
քան ես կարող եմ ասել:

Բայց  իմ  հետազոտության  ընթացքում  ես  հանդիպեցի  նաև  Ջեյսոնի  և  Ջեյդենի
պատմությանը:Ենթադրում եմ, որ դուք ծանոթ եք դրան, բայց ամեն դեպքում, տղամարդը
բուժում է իր որդիների նոպաները բարձր CBD թուրմով:Ես նույնպես սկսեցի ուսումնասիրել
դա  և  որոշեցի  դա  փորձել  աղջկաս  համար:Նա  ստացել  է  իր  առաջին  դեղաչափը  2012
թվականի  դեկտեմբերի  30-ին,  կիրակի  օրը:Այսօրվա  դրությամբ  ես  նրան  տալիս  եմ  1/2
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կաթիլ  օրական  5  անգամ:Մեկ  շաբաթից  էլ  քիչ  ժամանակում  նա  ամեն  օր  մի  քանի
նոպաներից անցել է վերջին երկու օրվա ընթացքում:Ես գրում եմ ամեն ինչ, և իմ նպատակն
է  նրան  հեռացնել  դեղամիջոցներից  և  խստորեն  օգտագործել  թուրմը:Եթե  իմ
փաստաթղթերը ինչ-որ կերպ կօգնեն, ես սիրով կուղարկեմ ձեզ:Ես անչափ շնորհակալ եմ
ձեր և Ռիկ Սիմփսոնի կատարած աշխատանքի համար:Շնորհակալություն." Քեյսի

--  Բարև Քեյսի,  շնորհակալություն նորության համար:Սա բավականին բնորոշ է,  մարդիկ
նոպաները  շատ  չեն  ունենում,  երբ  յուղի  վրա  են:Լավագույն  կլիներ,  եթե  նա  բուժումը
պատշաճ կերպով ընդուներ՝ հետևելով մեր կայքի հրահանգներին:Իհարկե, փաստաթղթերը
հիանալի  կլինեն,  ինչպես  նաև  Youtube-ի  հոլովակները  կամ  նման  այլ  բաներ:Լավագույն
մաղթանքներով՝ Ջինդրիչ»

Ք.Կա՞  տարիք,  որ  կարող են սա սկսել:Իմ  տղան 3 տարեկան է  և վատ էկզեմա ունի,  և
այստեղ տարվա լավ հատվածը ցուրտ է»: Ռոքսաննա

--  Ռոքսաննա,  բացարձակապես  անվտանգ  է  յուղը  տալ  երեխաներին,  նույնիսկ
նորածիններին,  հատկապես,  երբ այն օգտագործվում է տեղային կերպով կանեփի սերմի
յուղի  կամ շի  յուղի  հետ խառնուրդի  մեջ:Լավ ռազմավարություն  է  կանեփի սերմի  յուղը
խառնել յուղի հետ (յուղի 1%-ը լավ կլինի,  բայց 20-30%-ը իդեալական կլինի),  այնուհետև
ամեն օր դրանից մի քանի կաթիլ լցնել լոգանքի մեջ:Այն բարակ թաղանթ կթողնի ամբողջ
մարմնի վրա, և դա սովորաբար այն ամենն է, ինչ անհրաժեշտ է (կամ գոնե պահպանման
համար):Նկարներ  և  տեսանյութեր  արեք,  բարելավումը  պետք  է  սկսի  շատ  արագ տեղի
ունենալ:Քորն ու գրգռվածությունը կանցնեն վայրկյանների կամ րոպեների ընթացքում, իսկ
էկզեման պարզապես պետք է անհետանա մեկ շաբաթվա ընթացքում կամ ավելի:Լավագույն
մաղթանքներով՝ Ջ.Բ

«RSO-ն մինչ այժմ լավագույն բուժումն էր իմ աուտիստ որդու համար, ով խմբակային տուն
էր տանում, քանի որ ինձ ծեծում էին, և իմ տունը քանդվում էր:Ես փորձել եմ դիետաներ,
քելացիոն  թերապիա,  հիպերբարիկ  թթվածին,  մեթիլ  b  12  կրակոցներ  և  շատ
դեղագործական սպանող դեղամիջոցներ,  և ոչինչ  ավելի  լավ չի  աշխատել,  քան կանեփի
յուղը:

Դժվար  է  բժշկական  քարտ  ստանալ  անչափահասի  համար,  եթե  դուք  պարզապես
զանգահարեք  և  հարցնեք,  թե  արդյոք  նրանք  քարտ  կտան  աուտիստիկ
անչափահասին:Ծնողների համար, ովքեր դժվարանում են, զանգահարեք, երբ ձեր երեխան
զայրանում է, որպեսզի նրանք անձամբ լսեն, թե որքան լուրջ է իրավիճակը:Ես 3 անգամ
մերժվեցի, նախքան որոշեցի զանգահարել, մինչ նա ծակում էր իր պատերը և բղավում…
հետո ասացին, որ քարտ կտան»։ Ռոբին

«Շնորհակալություն  Rick  Simpson  նավթ...Ես  չկարողացա  բավականաչափ
շնորհակալություն հայտնել ձեզ:Դուք իմ յոթամյա փոքրիկ աղջկան, ով տառապում է սուր
լիմֆոբլաստիկ լեյկոզով, ուժ եք տալիս շարունակելու:Գուշակիր էլ ինչ?!Նա ռեմիսիայի մեջ
գնաց յուղը պարկուճային ձևով վերցնելուց մեկ շաբաթ անց!!!(Նա ունի OMMP քարտ՝ իր
բժշկի կողմից առաջարկված լեյկեմիայի համար կանեփի օրինական օգտագործման համար)

Շնորհակալ ենք, որ մեզ հնարավորություն ընձեռեցիք չլցնել մեր փոքրիկ աղջկա մարմինը
կյանքով, որը փոխում է մարմինը փոխող թմրամիջոցները:Շնորհակալ եմ նրան սնոտիներ
տալու  համար...երբ  նորմալ  երեխաներն  իրենց  ստամոքսը  հիվանդ  են
զգում:Շնորհակալություն նրա դեմքին ժպիտ առաջացնելու և թույլ տալու համար, որ նա ոչ
մի  անգամ  չտապալվի  ստերոիդների  բարձր  չափաբաժիններով  բուժման  երկար  ամսվա
ընթացքում:

Ռիկ Սիմփսոնի յուղը մեզ համար օգտագործելու միակ թերությունը...պիղծ կենսաբանական
հայր  է,  ով  նախկինում  երբեք  չի  եղել  իր  կյանքում,  չի  համաձայնվում  և  ցանկանում  է
խնամակալություն  վերցնել  նրան:Բայց  ես  հավատում  եմ  ձեր  բուժիչ  ուժերին,  և  ես
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կկանգնեմ մեր և բժշկական մարիխուանայի համար և կպայքարեմ այն փաստի համար, որ
սա իմ փոքրիկ աղջիկների բուժման ամենակարևոր մասն է»: Էրին

«Երկուշաբթի օրը Քաջ Միքայլան ստուգել է իր լաբորատորիաները՝ տեսնելու, թե արդյոք
դրանք բավականաչափ բարձր են՝ քիմիաթերապիան վերսկսելու համար (նա հետաձգվում
էր  հունիսի 4-ից ցածր նեյտրոֆիլների քանակի պատճառով)...ի  տխրություն,  նրանք դեռ
շատ ցածր էին:

Ես  անհանգստանում  եմ  նրա  համար...նրա  մարմինը...նրա  առողջական...նրա
ապագան...նրա  բարեկեցությունը:Ես  նրա  համար  ամենալավն  եմ  ցանկանում,  և  նրա
մարմինը  նման  վատ վիճակում  տեսնելը  կոտրում  է  իմ  սիրտը:Դուք  բոլորդ  տեսնում  եք
ժպիտներ  և  եռանդուն  կիսաառողջ  տեսք  ունեցող  երջանիկ  8  տարեկան  (ինչն
առասպելական է, և ես չէի կարող ավելի ուրախ լինել դրա համար), բայց իրականում, եթե
տեսնեիք նրա լաբորատորիաները...և այն, ինչ քիմիոն անում է նրա մարմնին, դուք կզգաք
այն զգացումը, որը ես եմ զգում:Փշրված սրտիս փոքրիկ կտորները փշրվում են, երբ գույնը
սահում  է  դեմքիցս...կոկորդումս  մի  գունդ  է  գոյանում...և  աչքերս  ուռում  են
արցունքներից։Նա  այնքան  գեղեցիկ  է...նա  այնքան  երջանիկ  և  առողջ  տեսք  ունի...նա
քաղցկեղ չունի...և նա ունի  լավագույն  բնական դեղամիջոցը քաղցկեղի դեմ պայքարելու
համար...Ես չեմ կարող տանել սա և ինչ է նա անում նրա հետ:Ես ուզում եմ, որ դա շուտով
արվի...բայց  Հավայան  կղզիներ  մեկնելուց  մեկ  օր  առաջ  մենք  ստացանք  նրա  բուժման
ավարտը 2014 թվականի նոյեմբերի 13-ին:Ես շատ շնորհակալ էի, որ այն ավարտվում է 8
ամիս ավելի  շուտ,  քան կարծում էի,  բայց իրականում...պատկերացնու՞մ  եք,  որ ամեն օր
քիմիաթերապիա եք ընդունում ավելի քան 1,5 տարի:Իսկ դրանից 10 ամիս առաջ ինտենսիվ
շաբաթական քիմիաթերապիա?

Պահպանողական  քիմիաթերապիան  մեզ  բացատրվեց  որպես  քիմիաթերապիայի  ավելի
հեշտ շրջան...և դա ամենևին էլ հեշտ չի եղել:Նրանք ասում են, որ իրենց նեյտրոֆիլների
քանակը կարող է երկար ժամանակ ցածր մնալ վիրուսի դեմ պայքարելիս...այնուամենայնիվ,
ես  պետք  է  նրան  ուղարկեմ  հանրակրթական  դպրոց՝  առանց  վիրուս  ստանալու:Դա
անհնարին կլինի...նրանք մեզ ասացին, որ նա հավանաբար վիրուս ունի *չնայած նա ոչ մի
ախտանիշ չի ցուցաբերել...նրա փոքրիկ քույրը շատ հիվանդ էր* և ահա 20 օր անց մենք դեռ
շատ ցածր թվով ենք:

Խնդրում եմ ընկերներն աղոթեք Քաջ Միքայլայի համար, որ ուժ գտնի հաղթահարելու այն,
ինչ պատճառ է դառնում ցածր թվերի այս երկարատև շրջանին:Խնդրում եմ, Աստված բուժի
նրա  մարմինը  և  էներգիա  տա  նրան  դիմանալու  քիմիաթերապիային  առանց  կողմնակի
ազդեցությունների  կամ  երկարատև  կողմնակի  ազդեցությունների:Աստված  պահապան
նրան ինձ համար...Ես երբեք չէի պատկերացնում մի օր առանց նրա գեղեցիկ ժպիտի և ջերմ
մխիթարող գրկախառնության:Հաջորդ շաբաթվա երեքշաբթի օրը մենք նորից կստուգենք
լաբորատորիաները... և ես ձեզ բոլորիդ կտեղեկացնեմ:peaceloveCURE»: Քաջ մայրիկ

-- Դժվար է նկարագրել, թե ինչ է ինձ հետ այս կարդալը:Եվ դժվար է պատկերացնել, թե ինչ է
անում  այդ  ամբողջ  թույնը  Մայքայլային։Ոչ  մի  այլ  պատճառով,  քան  ագահությունն  ու
կոռուպցիան մեր հասարակության ամենաբարձր մակարդակներում:

Mykayla-ին անհրաժեշտ է դեղամիջոց, որը կբարձրացնի նրա իմունային համակարգը, այլ ոչ
թե թույն, որն անուղղելի երկարաժամկետ վնաս կհասցնի:Իսկապե՞ս նրա բժիշկները չգիտեն
դա:Ի՞նչ  որակավորում ունեն նրանք առանց պատճառի թույն  տնօրինելու համար։Արդյո՞ք
այն գանգստերները, ովքեր օգուտ են քաղում երեխաներին թույն տալուց, ունե՞ն սպանելու
թույլտվություն:Ո՞վ է տվել նրանց:

Երեկ  մենք  խոսեցինք  կանանց  գործի  մեջ  դնելու  մասին:Ահա  ձեր  պատճառը.Ահա  թե
ինչպիսին է պրակտիկայում, երբ բժիշկներն իրենց աշխատանքը չեն կատարում այնպես,
ինչպես  պետք  է:Եվ  դա  փոխելու  ձեր՝  կանանց  խնդիրն  է:Դուք  ամբողջ  կյանքում
պաշտպանում եք ձեր երեխաներին, ուստի արեք այն, ինչ պետք է անել:Գործեք հիմա, մի
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սպասեք, ամեն օր կարևոր է:ՋԲ

"Դու  գիտես...Օրերս  մենք  Միքայլային  բերեցինք  բժիշկների  մոտ,  և  նրանք  վարեցին
սովորական լաբորատորիաները...Նրա հեմոգլոբինը եղել է շատ կրիտիկական ցածր 5.2-ի
վրա (որը տեխնիկապես հազիվ է բավականացնում ձեր մարմնին գործելու համար…Բժիշկը
մեզ ասաց, որ միջին երեխան այս ցածր մակարդակի վրա համարյա ԱՆԱՐՁԱԳԱՆՔՈՎ է)
Mykayla նա ցատկում էր պատերից, հիպեր, դժվարության մեջ ընկավ իր մահճակալի վրա
թռչելու համար, շատախոս, ժպտացող և ուրախ!!!Բժիշկները զարմանում են, թե ինչու...լավ
դոկտոր, թե ինչն է տարբերվումMykayla-ի և ձեր մյուս երեխաների միջև...նա կանեփ ունի!!!

Իհարկե, բժիշկները ԵՐԲԵՔ նման բաները չեն վերագրում կանեփին...բայց նրանք պետք
է.Բժիշկները, բժշկական հետազոտողները և դեղագործները պատճառ են դառնում, որ մեր
ցեղը տառապի անհարկի տառապանքներից,  և դա կործանարար է:Նույնիսկ եթե ինչ-որ
մեկին  հնարավոր  չէ  բուժել  ինչ-ինչ  պատճառներով...նրանց  կյանքի  որակը  կարող  է
զգալիորեն բարելավվել կանեփով:Ձեր պապիկը ապացույցն է այն բանի, որ նրա քաղցկեղը
շատ զարգացած էր և տարածված ամբողջ մարմնով...բայց տեսեք, թե ինչ արեց կանեփը
նրա համար:

Երբ Միքայլան երեխա էր,  նրա տատիկը մահացավ քաղցկեղից...շատ արագ և ագրեսիվ
քաղցկեղ:Նա կանեփ չի օգտագործել։Նրանք նրան տեղափոխեցին հոսփիսի տուն և լցրեցին
մորֆինով  լի...իրականում  մեզ  ասելով,  որ  դա  նրա  ցավից  զերծ  պահելու  և  մահվան
գործընթացը արագացնելու համար էր:Սա դաժան է...անսովոր...և ստոր...և դա պատահում
է  ՍՏԱՆԴԱՐՏ  ԲԺՇԿԱԿԱՆ  ԲՈՒԺՈՒՄ:Երբեք  չէի  ցանկանա  մորֆինի  կաթիլների  վրա
խրված լինել, որպեսզի տառապեմ մինչև մահը:Սա դաժան է...և ես ամեն օր աղոթում եմ, որ
այս կոռուպցիան վերջանա»։ Քաջ Միքայլա

«Իմ վերջին երկու գրառումները առաջացրել են բազմաթիվ հարցեր և մի քանի «ապացույց»
պահանջներ...Ես  կցանկանայի  ձեզ  հետ  կիսվել  կանեփի  և  իմունային  համակարգի
քաղցկեղի (լեյկեմիա/լիմֆոմա) միջև եղած ողջ գիտությամբ:Այս տեղեկությունը հատուկ է
Jurkat  լեյկեմիայի  բջջային  գծերին...որը  CD4+  t-բջիջների  սուր  լիմֆոբլաստային  լեյկոզ
է...ՃԻՇՏ նույն տոհմը, ինչ Mykayla-ի լեյկոզը:

Brave  Mykayla-ի  քաղցկեղի  հատուկ  տեսակն  ունի  չափազանց  մեծ  քանակությամբ
ապացուցված  գիտություն,  որը  հետևում  է  կանեփի  արդյունավետ  բուժմանը,  քանի  որ
գիտնականները պարզել են, որ իմունային համակարգի բջիջները իրենց վրա ունեն հատուկ
cb2 ընկալիչ, որն առաջացնում է ապոպտոզ (բջջային մահ):

THC-ն առաջացնում է ապոպտոզ Jurkat (t-բջիջների սուր լիմֆոբլաստիկ լեյկոզ) բջիջներում
երեք  տարբեր  մեխանիզմների  միջոցով:(1)  THC-ը  կապվում  է  CB1-ին  և  CB2-ին  և
հանգեցնում է կերամիդի սինթեզի սերին պալմիտոիլտրանսֆերազի միջոցով:(2) Կերամիդը
մտնում է միտոքոնդրիա և հանգեցնում է ցիտոքրոմ c-ի արտահոսքի ցիտոզոլ:(3) Ցիտոքրոմ
c-ն  միավորվում  է  Apaf-1-ի,  կասպազ  9-ի  հետ  և  ձևավորում  է  ապոպտոսոմը:(4)
Ապոպտոսոմը պրոկասպազ 3-ը փոխակերպում է ակտիվ կասպազ 3-ի, ինչի արդյունքում
առաջանում է ապոպտոզ:THC-ն նաև ակտիվացնում է արտաքին ուղին (կասպազներ 8 և
10)  և  արգելակում  Raf/Mek/Erk  ուղին:Բջիջների  գոյատևման  ուղու  արգելակումը
հանգեցնում  է  Bad-ի  դեֆոսֆորիլացմանը  և  այս  Bcl-2  սպիտակուցի  տեղափոխմանը
միտոքոնդրիա, և հետագայում ապոպտոզի: Քաջ Միքայլա

-- Որքան շատ յուղ նա ստանում է իր մեջ, այնքան լավ, հատկապես հաշվի առնելով այն
անհարկի  բժշկական  բուժումները,  որոնք  նա  դեռ  ունի  և  ստիպված  է  եղել
անցնել:Լավագույն  մաղթանքներս  Հավայան  կղզիներին,  ամենահամարձակ  Միքայլային,
հիանալի է տեսնել, որ ձեր երազանքն իրականացավ:Նավթի մի փոքր օգնությամբ:ՋԲ

«Այդ ծուխը առողջարար չէ երեխաների կամ մայրիկների համար... հիմար մայրիկներ, իսկ
դուք ի՞նչ եք ասում ձեր երեխաներին:Նավթ կամ նադա!Հատկապես երեխաներին»: Նայա
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- Ես այդքան արմատական  չէի լինի, ծխելը կամ գոլորշիացումը նույնպես ունի օգտակար
ազդեցություն, օրինակ՝ հղի կանանց մոտ սրտխառնոցի դեմ:Դա չի վնասի երեխային:ՋԲ

«Ծուխն այնքան էլ մեծ չէ...  մանավանդ, եթե հակումներ ունես դեպի ալերգիա... ուղղակի
ասելով.Ես չեմ կարողանում ծխել:Բացի այդ, երեխաները ի վիճակի չեն իմանալու, թե երբ
պետք է դադարեցնել... լինի դա շաքար, կոֆեին, սնունդ և այլն:Դուք պետք է լինեք նրանց
ուղեցույցը:Չեմ  կարծում,  որ  կանեփի  ծխելու  քարոզչությունը  մեծ  գաղափար  է
դեռահասների համար:Ուղղակի ասում եմ.Ուղղակի իմ կարծիքը տեսածիցս։Կարող է նաև
շեղել դպրոցական աշխատանքից և կարևոր խնդիրներից»։ Նայա

--  Ես  նույնպես  շեղվում  էի  դպրոցական  աշխատանքից  և  կարևոր  հարցերից,  և
ընդհանրապես  կանեփ  չունեինք:Ինձ  համար  ընդամենը  պետք  էր  ինչ-որ  տեղ  տեսնել
գեղեցիկ աղջկա, և դա դպրոցական աշխատանքի և այն հարցերի համար, որոնք կարևոր
էին ուրիշների համար, բայց ոչ ինձ համար:

Եթե դուք վերահսկում եք, թե որքան թեյ են խմում ձեր երեխաները, իհարկե, շարունակեք և
վերահսկեք  կանեփի  քանակությունընրանք  պատրաստվում  են  վերցնել  կամ  կուլ
տալ:Հաջողություն դրանով:Դա ապարդյուն ջանք է, բայց ես վստահ եմ, որ այն զբաղված
կպահի  շատ  մարդկանց  մոտակա  մի  քանի  տարիների  ընթացքում,  մինչև  նրանք
հասկանան, թե որքան անվտանգ է կանեփը, և որ իրականում անհնար է մահացու չափից
մեծ դոզա ընդունելը:

Ուրեմն ու՞մ  է  հետաքրքրում,  թե որքա՞ն  է  այն  ընդունում:Ես չեմ  անում:Ինձ  նույնիսկ չի
հետաքրքրում, թե օրական քանի բաժակ թեյ կամ սուրճ են խմում մարդիկ, պատկերացրեք
դա։Ինչու՞  ես  պետք  է:Դա  իմ  գործը  չէ։Եվ  ոչ  մեկի  գործը  չէ,  թե  այս  կյանք  փրկող  և
կանխարգելիչ դեղամիջոցներից ինչ-որ մեկը կուլ է տալիս:

Որքան  շատ  յուղ  ունենաք  ձեր  մեջ  և  այնքան  հաճախ,  այնքան  լավ  ձեր  առողջության
համար։Դա միակ կանոնն է, որն իսկապես գործում է:Բոլոր տարիքի մարդկանց, ներառյալ
երեխաներին և հղի մայրերին:Եթե ձեզ դուր չի գալիս այս գաղափարը, հաղթահարեք այն,
սովորեք  ապրել  դրա  հետ,  դա  լավագույն  բանն  է,  որ  կարող  եք  անել:Կանեփի  ոչ  մի
կարգավորում  չի  աշխատի,  այն  ուղղակի  չի  կարող  կարգավորվել:Բացի  այդ,  դա
կարգավորելու իրական պատճառ չկա:ՋԲ

«Ողջ հղիությունս ծխել եմ մինչև ծննդաբերության 4 շաբաթը։Իմ բժիշկը նաև դեղորայքային
թեստ է արել յուրաքանչյուր բժիշկ այցելած:Այսպիսով, նա տեղյակ էր, որ ես ծխում եմ:Երբ
երեխան ծնվել  է,  նա  ծնվել  է  առողջ,  10,6  ֆունտ  քաշով  և  բացասական է  եղել  THC-ի
համար:Ես էլ եմ կրծքով կերակրում և դեռ շարունակում եմ բողբոջների օգտագործումը։Եվ
գուշակեք,  նա գերազանցում  է  ամեն  մի  մղոն  քարի  վրա:Դա  միանգամայն  հակառակ է
ուղեղի  վնասմանը:Ուղեղին  անհրաժեշտ  են  կանաբինոիդներ  առողջության  համախառն
շարժիչային զարգացման համար, այնպես որ թողեք ատելությունը»: Նեսսա

«Տղաս  ծնվել  է  8  ֆունտ  1  ունցիա  քաշով:5  օր  ԱՎԵԼԻ  իր  ժամկետից:Սրանք  երկու
հիմնական  «մտահոգություններն»  են,  որոնք  ես  երբևէ  գտել  եմ  հղիության  ընթացքում
ծխախոտի,  ցածր  քաշի և վաղաժամ ծննդաբերության հետ կապված:Իմ տղան գրեթե 9
ամսական  է,  պարզապես  Բեյլիի  գնահատում  արեց՝  գնահատելու  նրա  ճանաչողական
զարգացումը,  ինչպես նաև շարժիչ ֆունկցիան և լեզուն:Նա բարձր միջին և շատ բարձր
միավորներ է հավաքել  բոլոր կատեգորիաներում:Ուրեմն վերցրու քո անհեթեթությունը և
փչիր դրանք քո հետույքից»: Էշլի

«Այստեղ հանցագործն իշխանությունն է...Ես ցրված սկլերոզ ունեմ, տղաս նույնպես...  նա
պետք է ամեն շաբաթ 26 ներարկում անի ուղեղում, որպեսզի սպանի իր ուղեղի նյարդերի
ցավը...

Ես  3  թոռ ունեմ և «ԹՄԱՐԿՈՂ» չեմ,  ՈՉ ԻՄ ՈՐԴԻ Է,  ՈՎ ավարտել  է  ԻՐ ԴԱՍԱՐԱՆԻ
ՎԵՐՋԻՆԸ  և  վարձատրվել  է  դասի  դաստիարակ  լինելու  համար  իր  խելացիության
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պատճառով:Նրա երիկամներն անջատվեցին, հաստ աղիքը չէր աշխատում, և ցավն այնքան
ուժեղ էր, որ նա անշարժ էր:Նա երբեք թմրանյութեր չի օգտագործել կամ ոգելից խմիչքներ
խմել, միայն երբեմն՝ իր կյանքում՝ մինչև MS-ի զարգացումը:

Նրա հորեղբոր տղան ինչ-որ կաթսա սայթաքեց իր բրաունիների մեջ, երբ նրան ընթրեց՝
իրեն անծանոթ... և գուշակե՞ք, ի՞նչ:Նրա երիկամները նորից սկսեցին աշխատել, ցնցումները
թուլացել  էին,  և  նա  կարող  էր  իրականում  քնել  գիշերը,  երբ  թուրմն  ընդունեց։Դա
հանգստացնում է ցնցումները, և նա կարող է գիշերը քնել...Նա դեռ պետք է ամեն շաբաթ 26
ասեղ մտցնի ուղեղում՝ ուղեղի նյարդի ցավի պատճառով...

Ո՞վ եք դուք, որ դատեք այս անհավանական դեղամիջոցը...?????և, ի դեպ, ես մեկ երեխա
ունեի մինչև հեպատիտ B-ի պատվաստումը, և նա առանց MS-ի է, բայց պատվաստումից
հետո մեկ շաբաթվա ընթացքում ես պետք է ակնոցներ ստանայի, իսկ հետո 2 շաբաթվա
ընթացքում ես ամբողջովին կուրացա իմ ձախ աչքով: ...Ես 17 տարեկան էի և կուրանում
էի։Վախեցա՞ծ:Այո...Եթե այս դեղամիջոցը չլիներ, ես դեռ կլինեի անվասայլակով...

Այս հիվանդությունը երբեք ոչ մեկին չէի ցանկանա...բայց դուք պետք է ձեր դատողությունն
այլ  տեղ տանեք...Ինչո՞ւ  եք կարծում,  ԱՍՏՎԱԾ այս դեղամիջոցը դրեց մոլորակի վրա:Թե՞
կարծում եք, որ Աստված սխալվել է:

Հուսով եմ,  որ ձեր երեխաները երբեք ստիպված չեն լինի անցնել  այն ամենի միջով,  ինչ
ապրում  է  իմ  ընտանիքը...տեսնելով,  թե  ինչպես  է  երեխան  մահանում  քո  աչքի
առաջ...Ստացեք նկարը, պարոն... Հարփերը քրեական հանցագործություն է համարել ձեր
բակում մեկ բույս աճեցնելը...Կարծում եմ, որ նրա ընտանիքը նույնպես երբեք չի անցել MS
կամ քաղցկեղ...կամ RCMP կամ.Ժամանակն է, որ օրենքները փոխվեն հօգուտ ժողովրդի, այլ
ոչ թե դեղագործական ընկերությունների»։ Դափնու

«Այսպիսով,  իմ  աղջիկն  այս  շաբաթ  ունեցավ  կանեփի  հետ  կապված  ամենախորը
զգացմունքային  բուժման  փորձը:Ասել,  որ  նա  էմոցիոնալ  խառնվածք  ունի,  կոպիտ
թերագնահատում  կլինի:Նա  ծնվել  է  բնածին  արատով,  որն  ունի  ծայրահեղ
դժվարություններ:Նրա գաղտնիության նկատմամբ հարգանքից ելնելով, ես չեմ խոսի դրա
մանրամասների  մասին,  բայց  ասենք,  որ  դա  ծայրահեղ  է:Եվ  նրա  հետ  ապրելը
մարտահրավեր է, որն ավելի հաճախ ցնցել է իմ աշխարհը:Մի ֆիզիկական դժվարություն,
որը նա ունի, միգրենն է:Այն ամենը, ինչ նա իսկապես կարող է անել, երբ նրանք գալիս են,
պառկելն է, ծածկոցները ծածկել և քնել:Դա միակ բանն է, որն իսկապես օգնում է։

Այսպիսով,  մի  քանի  ամիս  առաջ ես  նրան  ստիպեցի  վերջապես փորձել  կանեփի յուղով
թրմված վաֆլի, և 15 րոպեի ընթացքում նրա միգրենը վերացավ:Այսպիսով, այս շաբաթ ես
մի գիշեր շուտ էի գնում քնելու, և նա մտածեց, որ կարող է միգրենով հիվանդանալ ավելի
ուշ,  քանի որ նա զգում է,  որ նրանք գալիս են…այնպես որ,  ես նրան տվեցի մի փոքրիկ
տարա, որի մեջ մի քանի վաֆլի կա, որպեսզի պահի իր մահճակալի մոտ, որպեսզի եթե նա
զգա,  որ  այն  գալիս  է,  երբ  ես  քնած  էի,  նա  վերցնի  մեկը:Դե,  այդ  գիշեր  նա  չորս
տարավ:Նրանք  խրված  էին  միասին,  և  նա  պարզապես  վերցրեց  բոլորին:Եվ  նա  փորձ
ուներ:Եվ կես:

Նա քնում էր հաջորդ օրվա և գիշերվա մեծ մասը և հաջորդ առավոտ:Ես գիտեի, որ նա ինչ-
որ փորձառություն ուներ... Ես տեսնում էի նրա մտքերը, որոնք լողում էին շուրջը և գիտեի,
որ նա ինչ-որ բանի միջով էր անցնում:Այն, ինչին ես պատրաստ չէի, իմ աղջկաս ապրած
ամբողջական  180-ն  էր:Նա  երջանիկ  է,  քաղցր,  ուշադիր  և  ուրախ  է  շրջապատում
լինել:Ճիշտ է, ես որոշակի մեծ փոփոխություններ եմ կատարել նաև իրավիճակի շուրջ:Բայց
սա հաջորդ օրն էր,  ուստի չի  կարելի  ժխտել,  թե որքան զարմանալի է  այդ տեղաշարժը
կանեփից:Ոչ մի կերպ ես կարող էի ստիպել նրան վերցնել այդքան շատ:Նա կհրաժարվեր
դրանից:Եվ ես չէի էլ մտածի, որ անկեղծ լինեմ քեզ հետ:Ես ուզում եմ ուղղակի խոնարհվել ի
նշան երախտագիտության:Երբ ասում եմ, որ նրա հետ լարով էի քայլում, մի հատ էլ կատակ
չեմ անում։«Դժբախտ պատահարի» պատճառով մեզ համար տեղի ունեցած հերթափոխն ու
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բացումը պատահական չէ։Ես երբեք նրան ոչ մի շիշ չեմ տվել,  որից դեղ վերցնի:Այն, ինչ
արեցի այդ գիշեր, հրաշք է»։

«Ես  այնքան  ուրախ  եմ,  որ  վերջապես  կարող  եմ  հայտարարել,  որ  իմ  փոքրիկ  տղան
օգտագործում  է  կանեփ՝  քիմիայի  և  ճառագայթման  կողմնակի  ազդեցությունների  դեմ
պայքարելու և համոզվելու, որ նոր ուռուցքներ չզարգանան:Այս դեղամիջոցը նրան մեծապես
օգնել  է։Մինչ  այս  դեղամիջոցը  ստանալը,  նա  անընդհատ  գլխապտույտ  էր  տալիս,  չէր
ուտում, նա շատ անառողջ էր և կատաղի...այժմ նա ուտում է, նա պահում է իր սնունդը, նա
գիրանում է, և բոլորը, ովքեր եղել են նրա կողքին, գիտեն, թե որքան երջանիկ է նա»:

- Դե, առանց մարմնի թույնի, երեխան շատ ավելի լավ կլիներ:Իսկապես անիմաստ է յուղի
հետ  մեկտեղ  քիմիա  և  ճառագայթում  օգտագործելը,  դա  նման  է  հիվանդին  հակաթույն
տալուն,  մինչդեռ  թույնը  լցնում  է  նրա  երակները:Յուղ  միայն  լավագույն  արդյունքի
համար:Բժիշկները պետք է դա իմանան, այնքան էլ դժվար չէ հասկանալ, որ երեխաներին
թույն տալը, երբ դա անհրաժեշտ չէ, լավ գաղափար չէ։ՋԲ

Ք.Ես 29  տարեկան միայնակ մայր  եմ:Իմ տղան այժմ  8  տարեկան է  և ապրում  է  միջին
ծանրության աուտիզմով։Ես այս աշխարհում ոչ մի բանով չէի փոխի իմ mini me-ը, բացի նրա
կյանքը մի փոքր հեշտացնելուց:Ես մտածում էի, թե արդյոք ուրիշ ծնողներ եղե՞լ են, որ եկել
են  ձեզ  մոտ՝  խնդրելով  նավթի  մասին:Կամ  աուտիզմի/Ասպերգերի  հետ  կապված  որևէ
հաջողության պատմություն:Եթե ես որոշեի գնալ այս ճանապարհով, ինչպիսի՞ չափաբաժին
կնայեի:Ես  գնահատում  եմ  բոլոր  տեղեկությունները:Շնորհակալություն.Հիասթափված
մայրիկից և փոքրիկ տղայից:

Ա.«Յուղը միակ բանն է, որը կարող է աշխատել», - ասաց Ռիկը, երբ ես կարդացի դա նրա
համար:Դեղաչափի հրահանգները և նավթի արտադրության և օգտագործման վերաբերյալ
այլ տեղեկություններ կան մեր կայքում և այնտեղ առկա գրքերում:Նախկինում ես օգնել եմ
շատ  օտիստիկ  երեխաների,  և  այս  դեղամիջոցը  հրաշքներ  է  գործում  նրանց
համար:Երեխաները սիրում են ընդունել  այս  դեղամիջոցը,  նրանք նախապաշարմունքներ
չունեն,  չգիտեն,  որ  ինչ-որ  բան  սխալ  են  անում,  և  ծնողները  մեծ  հաճույք  են  ստանում
դրանից, երբ իրենց համար ժամանակ են հատկացնում:Լավագույն արդյունքների համար,
ինչպես միշտ, ես կսկսեի ստանդարտ 60 գ բուժումից, առանց դեղահաբերի, այնուհետև ես
երեխային  կպահեի  պահպանման  չափաբաժինով  իր  ընտրությամբ  մինչև  իր  երկար  և
խաղաղ  կյանքի  մնացած  մասը:Եվ  տեսանյութի  երեխան  պետք  է  անի  նույնը,  եթե
ընդհանրապեսհնարավոր է.Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջ.Բ

«Մերի Ջեյնն ինձ շատ օգնեց, երբ ես հղի էի և երբեք չազդեց իմ երկու երեխաների վրա»:
Սամանթա

«Ողջույն  Ռիկ,  վերջերս  մենք  հայտնաբերեցինք,  որ  իմ  ձախ կրծքի  վրա միջինից  բարձր
ռիսկի ուռուցք ունեի:Ես 34 տարեկան եմ,  իսկ աղջիկս ընդամենը 1 1/2 տարեկան է,  ես
սարսափեցի:Ես նաև տառապում էի հետծննդյան դեպրեսիայից աղջկաս ծնվելուց հետո,
ուստի  այս  ամենը  չափազանց  շատ  էր  թվում:Այնուամենայնիվ,  բարեբախտաբար,  ես
ապրում  եմ Հարավային Աֆրիկայում,  որտեղ թեև դեռևս անօրինական է,  բայց կանեփը
(կամ դագան, ինչպես ասում ենք այստեղ) առատորեն աճում է այստեղ, և բավականին հեշտ
է ողջամիտ գնով պատշաճ մոլախոտ ձեռք բերել:

Ես անմիջապես ձեռնամուխ եղա յուղի պատրաստմանը. ժյուրին դեռևս չի վերաբերվում իմ
կրծքագեղձի  գոյացությանը,  քանի  որ  ես  կվերադառնամ  իմ  հաջորդ  ստուգման  համար
միայն  2  ամսից,  բայց  հետծննդյան  դեպրեսիան  ամբողջությամբ  անհետացավ  այն
ընդունելուց մեկ ամիս հետո: յուղ.Ես ինձ ուժեղ եմ զգում, մոտիվացված և կարող եմ հասնել
առօրյա բաների, ինչը պարզապես երազանք էր ոչ շատ վաղուց:Հարավային Աֆրիկայում
մենք  հիմնականում  ստանում  ենք  միայն  սատիվայի  շտամներ  կամ  սատիվայի  խառը
շտամներ:Ես պարզապես ուզում էի ձեզ տեղեկացնել իմ պատմության մասին, քանի որ կան
շատ  մարդիկ,  ովքեր  անտեղի  տառապում  են  դեպրեսիայից,  ընդունում  են  տհաճ
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դեղագործական  դեղամիջոցներ,  որոնք  բացասաբար  են  ազդում  իրենց  վրա,  մինչդեռ
իրականում յուղը կարծես թե ուղղում է այն ամենը, ինչ անհրաժեշտ է առանց որևէ տհաճ
կողմի: էֆեկտներ!Ես նորից ինձ զգում եմ ինչպես իմ հին եսը, և դա հիանալի է:Շարունակեք
լավ աշխատանքը, և ես կշարունակեմ տարածել խոսքը այս կողմից:Շատ սեր, Քելի»

-- Շնորհակալություն այս հիանալի վկայության համար, Քելի:Համոզված եմ, որ դա կարող է
օգնել  շատ  այլ  մայրերի:Ինչպես  ես  նայում  եմ  դրան,  մայրերը  պետք  է  յուղի  չնչին
չափաբաժիններ ընդունեն հղիության ընթացքում և շարունակեն օգտագործել այն ծնվելուց
հետո,  եթե  իսկապես  ցանկանում  են  իրենց  երեխային  տալ  լավագույնը:Կարող  է
հակասական  թվալ,  բայց  ի՞նչ  այլ  դեղամիջոց,  բացի  յուղի  նման  բնական  բանից,
կցանկանայիք տալ մորն ու նրա երեխային:ՋԲ

«Ես ծխում  և ուտում  էի  ամբողջ հղիությանս ընթացքում,  և  իմ  տղան ամենախելացի և
ամենաառողջ  տղաներից  մեկն  է,  ում  ես  երբևէ  հանդիպել  եմ:Ես  փորձեցի  առավոտյան
սրտխառնոցի և գլխացավի դեմ դեղահաբեր ընդունել, և ոչինչ չօգնեց:Անընդհատ կծկվում
էր  իմ  ռադիկուլյատը,  և  մարմինս  ցավում  էր  (հավանաբար  այն  պատճառով,  որ  նա  10
ֆունտ  և  23  դյույմ  երկարություն  ուներ,  երբ  ես  ծննդաբերեցի,  այնպես  որ  բոլոր
թերահավատների համար, ովքեր ասում են, որ դա խանգարում է աճին, դուք շատ սխալվում
էիք): փոքր փչում ես գրեթե ակնթարթային թեթևացում կստանամ:Ես պետք է համաձայնեմ,
որ դա ամենաանվտանգ դեղամիջոցն է։ Սառա

«Իմ 2-րդի  հետ հղիությունը  խոշտանգում  էր:Ես  կորցրել  էի  20  ֆունտ 1-ին  եռամսյակի
վերջում,  ամեն  օր  փսխում  էի,  ընդհանրապես  ախորժակ  չունեի:Ես  կորցնում  էի  նրան,
անկասկած:Ես փորձեցի ծխել և մեղավոր էի:Այնուամենայնիվ, դա փրկեց նրա կյանքը ...Ես
ավելի  լավ  էի  ուտում  և  հանգստանում,  քան  երբևէ։Նա  առողջ  երջանիկ  է  և
բացարձակապես  գեղեցիկ:Հիմա  9  տարեկան,  առողջական  խնդիրներ  ընդհանրապես
չկան»։ Ջենիֆեր

«Մայրը չի կարողանում ուտելիք պահել:Ի՞նչ ազդեցություն է դա ունենում զարգացող պտղի
վրա:Դա  շատ  վնասակար  է  պտղի  համար։Այսպիսով,  ինչպե՞ս  եք  կարողանում  մորը  ի
վիճակի  լինել  ուտելիքը  պահել:Դուք  օգտագործում  եք  այն  դեղամիջոցը,  որն  ամենաքիչ
հավանական  է,  որ  վնասի:Կանեփ.Ցանկացած  այլ  հակասրտխառնոցի  դեղամիջոց,  որը
բժիշկները  կարող  են  օգտագործել,  ունեն  կողմնակի  ազդեցություններ:Կանեփի  միակ
կողմնակի ազդեցությունը բարեկեցության և քնի զգացումն է»։ Գերշ

Ք.Կինս 7 ամսական հղիության պատճառով մեջքի ստորին հատվածում ուժեղ ցավեր ունի,
նա դա նկարագրում է որպես նյարդային ցնցում,  որը չափազանց ցավոտ է:Ես փորձեցի
շրջել  ձեր կայքում  և այստեղ:Արդյո՞ք  RSO-ն կտրուկ կօգնի ցավին:Այս  թեմայով նախորդ
թեմայի հղում ունե՞ք:Ես մտահոգված եմ, եթե նրան կոդեին դնեն, դա կվնասի երեխային

Ա.Թող  նա  ընդունի  յուղի  փոքր  չափաբաժինները  և  քսեք  յուղը  տեղայնորեն  նրա
մեջքին:Մերսեք  նրան  յուղի  և  կանեփի  սերմի  յուղի  խառնուրդով:Այո,  մեծ
հավանականություն կա, որ կոդեինը կարող է վնասել երեխային:Յուղը ոչ մի կերպ չի կարող
և չի վնասի երեխային։ՋԲ

«Իմ  տղայի  մոտ  հոկտեմբերին  ախտորոշվել  է  սինովիալ  սարկոմա՝  բիոպսիայից  առաջ
ուռուցքը հեռացնելուց հետո:Նրան ասացին, որ քաղցկեղը դեռ այնտեղ կլինի և կարող էր
տարածվել  նրա  վրաթոքերը  քաղցկեղի  ագրեսիվ  տեսակի  պատճառով:Թեստի  վերջին
արդյունքները,  նրանք  չեն  կարող  գտնել  դրա  որևէ  հետք  իրենց  տարակուսանքի
համար:Կանեփի  յուղը  շատ  բաներից  մեկն  էր,  որով  ես  սկսեցի  նրան  ախտորոշումից
անմիջապես հետո»: Ամանդա

«Ո՞րն է ամենաերիտասարդ մարդը, ում դուք տեղյակ եք, որ բուժվել է RSO-ով:Կա՞ արդյոք
մանկական  բուժման  արձանագրություն:Մինչդեռ  մենք  անհաջողության  ենք  մատնվել
տատիկի կարծիքը շեղելու  և պապիկին բուժելու  հարցում:Ես 2 տարեկան երեխա ունեմ
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ստամոքսի  անհայտ խնդիրներով  (այո,  նա «բժշկական» բուժման մեջ  է  ավելի  քան մեկ
տարի,  և բոլոր հաբերը,  քսուքները,  լոսյոնները և Big  Pharma-ի խմիչքները անհաջող են
եղել:Նրանք  այժմ  հակված  են  դեպի  սպիտակուցային  համախտանիշ:Ակնհայտ  է,  որ  25
ֆունտ քաշ ունեցող երեխան չի կարող ընդունել նույն չափաբաժինը, ինչ 175 ֆունտ քաշ
ունեցող  տղամարդը,  այնպես  որ  դուք  ընդհանրապես  խորհուրդ  կտա՞ք  դա
մանկաբուժական կիրառությունների համար»: Սառա

-  Հղի  մայրերը  պետք  է  օգտագործեն  յուղը,  ապա  ավելացնեն  դոզան,  երբ  նրանք
ծննդաբերեն:Ծնվելուց  հետո  մայրերը  պետք  է  յուղի  փոքր  չափաբաժիններով  ուտեն՝
համոզվելու, որ երեխան կզարգանա օպտիմալ ձևով:

Այսպիսով,  եթե ինձ հարցնեք,  իմ ամենափոքր հիվանդը մինուս ութ ամսական էր և դեռ
հիանալի է իրեն զգում, նա իր մանկապարտեզի ամենալավ զարգացած երեխան է և սկսեց
ավելի  շուտ  խոսել,  քան  մյուսները:Նրա  մայրը  յուղն  օգտագործել  է  նախքան  նրան
ծննդաբերելը, և երեխային նույնպես պատվաստումից հետո տվել են յուղը հեքսավակցինով,
որպեսզի  համոզվի,  որ  վտանգավոր  քիմիկատները  որքան  հնարավոր  է  շուտ  դուրս
կթափվեն նրա մարմնից:

Կանեփի  յուղը  անվտանգ  դեղամիջոց  է  բոլոր  տարիքի  մարդկանց  համար:Եթե  դուք
խնդիրներ ունեք հասկանալու դա, տեսեք,  թե ինչ է անում յուղը էկզեմայի կամ բարուրի
ցանի դեպքում, ապա վերադարձեք և ասեք ինձ, որ երբեք կանեփ չեք տա ձեր երեխային:Այն
ամենը, ինչ դուք կարող եք լսել ինձանից, այն է, որ այն ծնողը, ով իր երեխային կանեփը
որպես դեղամիջոց չի տա, կա՛մ վատ է տեղեկացված, կա՛մ նրանք հոգեպես սադիստներ են,
ովքեր հաճույքով դիտում են ուրիշների տառապանքը:

Գիտե՞ք,  թե որքան արդյունավետ է յուղը ատամնացավի դեմ։Դուք երեխային յուղ կտա՞ք
ատամների  աճի  հետ  կապված  ցավի  դեմ  պայքարելու  համար:Ես  կցանկանայի:Առանց
վարանելու:

Երեխաների համար դեղաչափը հիմնականում նույնն է, ինչ մեծահասակների համար, երբ
դուք  լուրջ  բան եք  բուժում:Սկսեք օրական երեք անգամ չնչին չափաբաժնով,  հիվանդին
ընտելացրեք դրան, ավելացրեք դոզան յուրաքանչյուր չորս օրը մեկ կամ որքան հարմար է, և
միշտ աշխատեք հնարավորինս արագ հնարավորինս արագ դեղորայք ստանալ հիվանդի
մեջ՝ միաժամանակ համոզվելով, որ դրանք մնան: իրենց հարմարավետության գոտում:ՋԲ

«Եթե  դուք  երեխա  ունեք  և  հրաժարվում  եք  «առաջարկվող»  պատվաստումներից,
պատրաստ եղեք,  որ ձեր երեխան բռնի ուժով վերցնի ձեզանից այն պետության կողմից,
որտեղ  դուք  ապրում  եք։Դա  տեղի  է  ունենում  ավելի  հաճախ՝  տագնապալի
տեմպերով։Գուգլեք  այն  և  նայեք  ձեր  նահանգի  «պահանջներին»:  Սոցիալական
աշխատողներն ամեն օր ավելի շատ «Աստծո բարդույթներ» են ցույց տալիս և կարծում են,
որ նրանք ցանկացած ծնողից լավ գիտեն,  թե որն է  լավագույնը յուրաքանչյուր երեխայի
համար:Զգույշ եղեք նույնիսկ ձեր ընտանեկան բժշկի հետ թեմայի շուրջ խոսելիս»։ Platypus

«Ես  գիտեմ  երկու  հոգու,  որոնց  երեխաները  երբեք  չեն  պատվաստվել:Երկուսն  էլ
քիրոպրակտորներ են:Երեխաներից մեկը գնում է մասնավոր դպրոց.Կարծում եմ, եթե դու
տնային դպրոց ես, դա նշանակություն չունի:Վստահ չեմ." Լորինդա

«Ես տեսնում եմ քաղցկեղով հիվանդ փոքրիկ երեխաներ և մանուկներ, որոնց բուժումից
առաջ  նրանք  լավ  տեսք  ունեն,  վիրահատությունից  և  քիմիայից  հետո  նրանք  կարծես
մահամերձ են և հաճախ են լինում:Սիրտս կոտրում է, թե ինչպես են մարդկանց ստիպում
տառապել ու շուտ մահանալ, երբ այս յուղն այդքան բուժում է:Ես մեկ շաբաթ յուղով եմ, և ես
ինձ հիանալի եմ զգում, կարծում եմ, որ այն փոքրացնում է իմ ուռուցքը երիկամի վրա, ես
դեռ ապացույց չունեմ, բայց շուտով դա կանեմ»: Լաննա

«Բուժքույր  ընկերն  այն  օգտագործել  է  3-րդ  փուլի  տակդիրի  ցանի  ժամանակ,  որն
անհետացել է մեկ գիշերվա ընթացքում»: Ալիս
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-- Նրանց համար, ովքեր կարծում են, որ երեխաները չպետք է կանեփ օգտագործեն:Ի՞նչ այլ
դեղամիջոց  կցանկանայիքՑանկանում  եք  տալ  նրանց,  եթե  ոչ  այս  ամենահին,
ամենաանվտանգ  բնական  դեղամիջոցը,  որն  օգտագործվել  է  հազարավոր  տարիներ:Թե՞
դուք  պատրաստվում  եք  դիտել,  որ  ձեր  երեխաներն  առանց  պատճառի  տառապում  են
էկզեմաներից և ցաներից:Դա լավ բան չէ, ես կասեի:Հատկապես, երբ այս բոլոր մաշկային
խնդիրների նման պարզ լուծում կա։

Արդյո՞ք լավ է դիտել, թե ինչպես են ձեր երեխաները գոռում ցավից, երբ դուք պարզապես
կարող եք նրանց մի կաթիլ յուղ տալ, և նրանք ցավ չունենան:Հմ?ՋԲ

«Խնդրում  եմ,  ադմինը  կարող  է  խորհուրդ  տալ,  թե  ինչ  չափաբաժին  տալ  8  տարեկան
երեխային, ով տուն է ուղարկվել մահանալու»: Ռիկարդո

--  Սկսեք  փոքր  չափաբաժնով,  տեսեք,  թե  ինչպես  է  երեխան  արձագանքում,  ապա
ավելացրեք  դոզան  այնքան  արագ,  որքան  երեխան  կարող  է  ընդունել  այն:Օրը  երեք
անգամ.Սովորաբար դրանք լցված են դեղահաբերով, երբ տուն են ուղարկում մահանալու,
այնպես որ դուք նախ ուզում եք դետոքսիզացնել դրանք, քանի որ չգիտեք, թե ինչ կբերի
փոխազդեցությունը,  սովորաբար  այնքան  էլ  հաճելի  չէ,  թե  ինչ  է  անում  այդ  մահացու
քիմիական  նյութերի  հետ  փոխազդեցությունը:Բայց  դա  այն  պատճառով  է,  որ  նավթը
փորձում է մաքրել սեղանը, որպեսզի այն սկսի աշխատել:

Կամ, եթե կորցնելու ոչինչ չունեք, կարող եք նաև սկսել մեծ քանակությամբ յուղից և այդ
կերպ հիվանդին դնել վերահսկվող կոմայի մեջ։Դա այն է, ինչ ես հավանաբար կանեի, բայց
ծնողների խնդիրն է, թե բուժման որ ուղղությունը կընտրեն:

Ես միայն գիտեմ, որ ագրեսիվ հիվանդություններին պետք է ագրեսիվ վերաբերվել:Եվ ես
նաև գիտեմ, որ, ընդհանուր առմամբ, որքան շատ յուղ հաջողվի ներթափանցել հիվանդի
մեջ  և  որքան  արագ  դա  անել,  այնքան  ավելի  մեծ  է  հաջողության  և  գոյատևման
հնարավորությունը:Բայց  ես  նաև գիտեմ,  որ  դեղաչափի ցուցումները  մի  պատճառով  են
նշված.

Եթե իմ երեխան լիներ, ես նրան լիքը յուղ կլցնեի, գիտեմ, որ հաստատ երեխան լողալու էր
դրա  մեջ  և  ես  ամենայն  հավանականությամբ  թույլ  չէի  տա,  որ  որևէ  բժիշկ  մոտենա
իրեն։Բայց դա ես եմ, և ես գիտեմ, թե ինչ անել:Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջ.Բ

«Լավ, ես այս պահին դուրս եմ գալիս:Դեյվի բժիշկը նրան դրել է Լիրիկայի վրա, որպեսզի
բուժի  նրա  եզերքի  ցավը:Վերջին  երկու  օրվա  ընթացքում  (և  այն  վատացել  է),  Դեյվը
հալյուցինացիաներ է ունեցել:Ինչպես և, նա պարզապես ասաց. «Կարմիր մազերով տղան
այստեղ չպետք է առաքի»: Երբ ես ասացի, «Ի՞նչ», Դեյվի պատասխանը հետևյալն էր. «Օ,
դեմ չէ,  վստահ եմ,  որ նա այստեղ չէ»:  Ես հենց նոր խոսեցի նրա հետ, և նա ասաց, որ
հասկացել  է,  որ ինչ-որ բան այն չէ,  որովհետև, երբ նա նայում է իր աչքերի ծայրով,  նա
կարող է տեսնել ջունգլիները մեր պատուհանից դուրս:WTF!!!Նա արդեն որոշ ժամանակ է
ընդունում է կանեփի յուղը և երբեք նման բան չի ունեցել:Մեկ շաբաթ էլ չի անցել Lyrica-ում,
և նա կորցրել  է  գրեթե  ողջ  շարժիչի  կառավարումը  և այժմ  հալյուցինացիաներ  ունի:Ես
պարզապես մի քանի կանեփի յուղ դրեցի շինգլերի վնասվածքների վրա (DMSO-ով) և ցավը
դադարեց:Ես զանգահարեցի դոկտորին և Դեյվին բերում եմ ԱՌԱՋԻՆ ԲԱՆԸ երկուշաբթի
օրը:BTW,  ես  հենց  նոր  ստուգեցի  Lyrica  կայքը,  «աննորմալ  մտածողությունը»  և
«հալյուցինացիաները» կողմնակի ազդեցություններից են»: Քիմ

«Սպենսերը  բոլորին  հիանալի  շաբաթ  է  անցկացրել!!Նա  առաջին  անգամ  հանդիպեց
զարմիկին և հանդիպեց իր  հորեղբորն ու  մորաքրոջը Վրաստանից!!Նա սիրահարվեց իր
մորաքույր  Սառային,  նա  նույնիսկ  ընտրեց  նրան  իմ  կամ  հայրիկի  փոխարեն:Լավագույն
կողմերը նրան տեսնելն էր,  որ նա իր ձեռքում և գույնի գույնի մատիտ է բռնել,  մինչդեռ
մորաքրոջ  գրկում  էր:Անգամ  փոխանցում  կատարեց՝  աջ  ձեռքից  ձախ!!Նա  ամբողջ
ճշգրտությամբ  փայտե  մեքենա  է  ներկել՝  օգտագործելով  իր  Ոտքի  մատները:Շուտով
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կփորձեմ վերբեռնել նրա տեսանյութը:Նա շարունակում է նոր բառեր ասել և լինել ուղղակի
հմայիչ:Մենք կարողացանք ստիպել  նրան,  որ նա ծանրություն  կրի  իր  ոտքերի վրա՝  մեծ
աջակցությամբ:Նա  ամենալավ  ժամանակն  անցկացրեց,  երբ  քաշքշում  էին  իր
զբոսնողով...Ես չեմ կարող նկարագրել այն ուրախ սրտի վիշտը, որ զգացի, երբ դիտում էի
իմ երեխային դա անում:Մաքուր ուրախությունը նրա դեմքին, երբ կարողանում էր խաղալ
մեծ տղաների հետ...նրանք բոլորը հեծանիվներ և սկուտերներ էին քշում, և այն ամենը, ինչ
նա  կարող  էր  անել,  կարոտով  նայելն  էր...Ես  տեսնում  էի  նրա  դեմքին  միանալու
ցանկությունը և չհասկանալը, թե ինչու նա չէր կարող պարզապես վազել և խաղալ նրանց
հետ...Եվ հետո նրա զարմիկ Ջեյսոնը, ոսկե սրտով, սկսեց քաշել նրան ուղիղ կողքով, ասելով
մյուս  տղաներին,  որ ավելի  լավ է,  որ նրանք ավելի  արագ քշեն,  այլապես ոստիկանները
կբերեն  նրանց՝  Սպենսերին  քաշելով  իրենց  հետևից  իր  զբոսանքի  մեջ,  սարքելով
ազդանշան:հնչում է, մինչդեռ մյուսները շրջում էին և շրջում:Եթե դուք միայն տեսնեիք նրա
դեմքը... վերջապես, վերջապես, նա տղաներից մեկն էր:Այն կոտրեց իմ սիրտը միլիարդավոր
կտորների,  իսկ  հետո նորից  ետ քաշեց  այն  իր  աչքերի  միայն  փայլատակումով  և ձայնի
քրքիջով:Լավագույն շաբաթը երկար ժամանակ.Սպենսերը պետք է մեծ տղա դառնա, և ես
դա  սիրում  եմ:Ինձ  ստիպում  է  ավելի  ուժեղ  մղել,  ավելի  ուժեղ  պայքարել,  ավելի  երկար
աղոթել, այս փոքրիկ հրաշքի համար, որը մենք անվանում ենք Սպենսեր»:

«Եվ  նրա  ուռուցքները  փոքրանում  են՝  օգտագործելով  բարձր  THC  կանեփի  յուղ!!Լոմա
Լինդա  ուռուցքաբանության  կողմից  Սպենսերը  համարվել  է  տերմինալ:Սակայն  վերջերս
ՄՌՏ-ն ցույց տվեց ուռուցքի չափերի կրճատում!!Բարձր THC յուղը նրա միակ դեղամիջոցն
է:Բարձր CBD թուրմն այն է, ինչը ցույց է տվել, որ բարելավում է նրա ձեռքի աշխատանքը՝
ըստ  էության  բուժելով  նյարդերը,  որոնք  ավերվել  են  նրա  ուղեղի  և  ողնաշարի
վիրահատության ժամանակ»: Սուզետտա

«Ես  դեռ  չեմ  կարող  հավատալ,  թե  նավթն  ինչ  արեց  ինձ  հետ:Շաքարային  դիաբետը,
երիկամների  վնասումը,  արթրիտը,  իշիասիտը,  ջլերի  պատռվածությունը,  գիրությունը
բոլորն անցել են, և միանշանակ նեյրոգենեզ է տեղի ունեցել:Բացի այդ, ինձ կասեին, որ ես
ունեմ ADHD, եթե ես հիմա երեխա լինեի:Ես մոլագար ինքնաոչնչացնող հրեշ էի։Ես ավելի
շատ  ժամանակ  էի  ծախսում  դպրոցը  վանդալիզմի  վրա,  հետո  դասի  գնալուց:Ես  իմ
ծնողներին դրեցի դժոխքի միջով:Մինչև ես սկսեցի ծխախոտ ծխել:Դպրոցում միջինը 30-ից
հասել  եմ  80-ականների,  նույնիսկ  մի  քանի  առարկաների  90-ի:Եվ  այլևս  ոչ  մի
վանդալիզմ:Զավեշտալի  է,  որ  նրանք  կարծում  են,  որ  կաթսան  վատ  է  երեխաների
համար:Ես ստիպված կլինեի չհամաձայնվել»: Պետրոս

«Մենք  մեր  6-ամյա  որդուն  բուժում  ենք  ուղեղի  AA3  ուռուցքով  և  հազվագյուտ
գենետիկական խանգարմամբ:Բժիշկները ոչինչ չեն կարող առաջարկել և ասացին, որ նրան
ընդամենը ամիսներ են մնացել ապրելու:Առայժմ ոչ մի նոպա չկա, և հաջորդ ՄՌՏ-ն մեզ
ավելին  կասի:Վերջին ստուգումը,  բացի ուղեղի ուռուցքից,  նա ԿԱՏԱՐԵԼԻ առողջություն
ունի:Նա քիմիա, ճառագայթում և վիրահատություն չի տարել:ՄԻԱՅՆ ձեթ!!!» Պեննե

«ՕՄԳ,  ես  նստած  եմ  այստեղ՝  աչքերս  հոսում  են՝  փորձելով  կլանել  նոր  ստացած
հեռախոսազանգի լուրերը:Ավելի քան 2 շաբաթ առաջ ես խոսեցի արևելքում գտնվող մի հոր
հետ, որի 5-ամյա դուստրը նոր էր հիվանդացել:****-ի մոտ ախտորոշվել է 4-րդ աստիճանի
բարձր  ռիսկի  նեյրոբլաստոմա  (Մանկական  քաղցկեղ)  -  վատ  կանխատեսում  (MYCN
Amplified):Նրանց ասացին, որ հույս չկա, և հիմնականում նրան տուն տանելու և նրա հետ
իրենց վերջին օրերը վայելելու համար, որ նա քիչ ժամանակ ունի:Հասկանալի է, որ հայրիկը
չափազանց վրդովված էր, երբ զանգահարեց ինձ:Մենք նրան մատնացույց արեցինք ճիշտ
ուղղությամբ, և նրանք սկսեցին **** բժշկության վրա:Հենց նոր ավարտեցին հիվանդանոցի
ուռուցքաբանների հետ տեսակցությունը։****-ի ուռուցքային մարկերի մեզի անալիզը ԼԻՈՎ
ՆՈՐՄԱԼ Է!!!Նա անցել է 80-ից, այնուհետև հաջորդ շաբաթ բարձրացել է 90-ի և այժմ իջել է
մինչև 8,7:(2-ի և 9-ի միջև նորմալ է):Ճիշտ է, ժողովուրդ, ԽԵՑԳԵՏԻ ՆՇԱՆ ՉԿԱ:2 շաբաթվա
ընթացքում այս երեխան մահացու/կրիտիկական հիվանդից դարձավ հստակ առողջական
վիճակ:Ուռուցքաբանն ասաց, որ նման բան դեռ չեն տեսել»։ Քորի
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«Իմ 11-ամյա տղան վերջին 10 ամիսների ընթացքում քիմիո է անցել (և այդ ընթացքում նա
նույնպես ճառագայթում էր ստացել 6 շաբաթ), և մենք վերջին 4 ամիսների ընթացքում նրան
տալիս էինք յուղը, և այն իսկապես օգնել է շատ առումներով։ »: Անժելա

«Նավթը  փրկել  է  իմ  կյանքը։Բառացիորեն.Ես  ունեմ  սրտի  ծանր  անբավարարություն,
օստեոպորոզ,  օստեոարթրիտ,  թուլացած  կապանների  համախտանիշ  և
տարածաշրջանային  ցավային  համախտանիշ:Ես  այլ  դեղամիջոցներ  չեմ  ընդունում,  և
առողջությունս կայուն բարելավվում  է:Իմ 11-ամյա օտիստիկ/էպիլեպտիկ որդիս ամիսներ
շարունակ դեղամիջոցներ չի  ստացել  և լավ է աշխատում՝  շնորհիվ Ռիկի՝  նավթի մասին
կրթության:Շնորհակալություն մեր կյանքը փրկելու համար»։ Մարիա

«Ես նկատել եմ, որ դա մի քանի բան է անում, իմ փոքրիկի համար, երբ նա հարվածում է իր
գլխին  քար  նետելու  կամ  այլ  կերպ,  և  գունդ  է  ստանում,  յուղը  այն  ցրում  է  մեկ  օրվա
ընթացքում:Թվում է, թե այն նաև աշխատում է պզուկների կամ թարախակալումների կամ
նույնիսկ կիստաների հետևանքով առաջացած մաշկի անցքերը փակելու համար:Ես երբեմն
թարախակալում եմ դեմքիս, և դրանք ցամաքեցնում են իխտամմոլի լուծույթով, բայց երբեմն
անցք է մնում:Վերջերս ես սկսեցի կանեփի յուղը լցնել անցքի մեջ և չգիտեի՞ք, որ այն փակեց
մի միլիմետր տրամագծով մեծ անցք:Եվ այժմ տարածքը լցվել է իմ մաշկի հետ:Միակ բանը,
որ դա չի արել, մաշկիս տարածքի գունաթափումն է, որը մի փոքր ավելի մուգ է, բայց կան
այլ բաներ, որոնք ես կարող եմ օգտագործել դրա համար:Ես պարզապես ուրախ եմ, որ այն
փակում է մաշկը»: Մահդիսա

«Իմ  լավագույն  ընկերուհին  այն  տվեց  իր  որդուն,  և  նա  դադարեց  նոպաներից:Կներես
ընկերս, որ կասկածում էի քեզ։Դուք գիտեիք, թե որն է լավագույնը ձեր երեխայի համար և
ճիշտ էիք»: Մերի

«Գիտե՞ք  ինչ  է  ընկնում  մաշկիս  տակ։Այս  ծնողները  լավ  են  տառապում  կողմնակի
ազդեցություններից,  ինչպիսիք են երիկամների անբավարարությունը,  կոմա, զարգացման
հետաձգումը  և,  հնարավոր  է,  մահը:Բայց  երբ  հնարավոր  կողմնակի  ազդեցությունը
«բարձր» է,  բոլորն անմիջապես սարսափում են:Ահա թե որքան վատ են լվանում նրանց
ուղեղը։Մահը ինչ-որ կերպ ավելի ընդունելի կողմնակի ազդեցություն է, քան բարձր:Հաճախ
սրանք նաև կիրթ, խելացի մարդիկ են:Անհավատալի է»։ Միսի

«Կրկին երեխաներին անհրաժեշտ է THC-ն իրենց դեղամիջոցներում:Կարգավորեք կանեփը
ճիշտ այնպես, ինչպես կարգավորում եք եգիպտացորենը կամ թեյը:Դա այն ամենն է,  ինչ
անհրաժեշտ է։Ոչ հավելյալ հարկեր, ոչ հատուկ լիցենզիաներ, ոչ ոչինչ։Դա միակ ռացիոնալ
ճանապարհն է։30% THC կոսմետիկան լավագույնս աշխատում է, պարզապես հիշեք, որ երբ
սկսեք  մտածել,  թե  ինչպես  «կարգավորել  կանեփը»:  Ժամանակի և  ջանքերի  վատնում  է
նույնիսկ փորձել «կարգավորել»։ Մենք արդեն բավականաչափ գերկարգավորված ենք, ես
կասեի»։ՋԲ

Մոմիկներ
«Ռիկ  Սիմփսոնի  յուղով  (RSO)  մոմերը  օրհնություն  են  PMS-ի  հետ  կապված  խնդիրներ
ունեցող բոլոր կանանց համար, ինչպես նաև բոլոր նրանց համար, ովքեր ունեն հեմոռոյ,
Քրոն,  աղիքներ  և  աղիքներ  և  այլն:Նրանք  նաև  հիանալի  են  շնչառության  և  թոքերի
հիվանդությունների  համար,  էլ  չեմ  խոսում  գրիպի  դեմ  պայքարի  մասին:Դրանք
օրգանիզմում տալիս են շատ հաճելի, երկարատև զգացողություն։Ես չեմ տեսել որևէ մեկին,
ով դուր չի եկել դրանք վերցնելուց հետո, երբ նրանք հաղթահարել են իրենց նախնական
տատանումները»:ՋԲ

«Բարև JB, ես չգիտեմ, որ սա օգտակար է որևէ մեկին, ուստի թույլ կտամ, որ դուք լինեք
դրա դատավորը:Վերջերս ես աղիների խանգարման հետ կապված ինչ-որ խնդիր ունեցա,
այն  երբեք  ամբողջությամբ  չախտորոշվեց:Ներքին,  շատ  ցավոտ  այտուց,  որը  փակել  է
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աղիքները:Ամենավատ դեպքում ես չէի կարող նստել կամ նույնիսկ կանգնել ցավից և կարող
էի  միայն  կողքիս  պառկել՝  հանգստանալու  համար:Բժիշկը,  ըստ  երևույթին,  բացառեց
քաղցկեղը  արյան էքսպրես  անալիզներից,  բայց  ոչինչ  չուներ  ինձ  օգնելու,  քան մի  քանի
շաբաթվա ընթացքում խորհրդատուի նշանակումը:Ես հիմարաբար փորձեցի դեղատնային
կույտերի բուժումները, որոնք կարճ հանգստացնելուց հետո ավելի վատթարացան:

Սրանից  մոտ մեկ  ամիս  առաջ ես  eBay-ում  գնել  էի  մոմերի  կաղապար,  ուստի  որոշեցի
փորձել այն:Ես խառնեցի կոկոսի յուղը (սենյակային ջերմաստիճանում պինդ) RSO-ի հետ և
ավելացրի մի քանի կաթիլ  թեյի  ծառի յուղ:Հանգստացնողը անմիջապես էր և 24 ժամվա
ընթացքում ես կարող էի զգալ բարելավումը, որոշակի ապաքինման զգացում և այտուցը
նվազել  էր:7  օրվա  ընթացքում  ես  վերադարձա  նորմալ  և  ինձ  լիովին  ապաքինվեցի,
դադարեցի  օգտագործել  մոմերը:Սա  մի  փոքր  վաղաժամ  էր  և  ևս  7  օր  հետո  այտուցը
վերադարձավ:Ես  անմիջապես  վերադարձա  մոմերի  օգտագործմանը  և  այս  անգամ
շարունակվեց 14 օր (որքան հնարավոր էր) այտուցն անցնելուց հետո:Ես մատներս խաչած
եմ, երբ ասում եմ սա, բայց դա կարծես թե աշխատել է, և յուղն ինձ փրկել է այն սարսափելի,
ցավալի փորձից,  երբ սպասել եմ մասնագետին:Ես հիմա ինձ շատ խոցելի եմ զգում,  երբ
սառնարանում յուղի խողովակ չկա:

Իմ  ցավը  թեթևացնելու  և  ինքս  ինձ  արագ  բուժելու,  մասնագետ  բժշկի  արժեքավոր
ժամանակը  խնայելու  համար  ես,  ըստ  երևույթին,  օրենք  խախտող  հանցագործ  եմ:Ի՜նչ
տարօրինակ աշխարհ է»։ Մ

  :Ինչպե՞ս պատրաստել մոմիկներ
Հալեցնել  կակաոյի  կարագը,  ավելացնել  ձեթ,  մոտավորապես  1-2  գ  ձեթ  100  գ  հալված
կակաոյի  կարագի  համար  սկզբից:Այնուհետև  յուրաքանչյուր  չորս  օրը  մեկ  ավելացրեք
դոզան, մինչև հիվանդը օգտագործի մոտ 0,33 գ յուղ յուրաքանչյուր մոմում:1 գ (ընդհանուր
քաշը)  մոմիկներ  երեխաների  համար,  2  գ  մեծահասակների  համար,  3  գ  (գնդիկներ)
հեշտոցային խնդիրների համար:0,01-0,02 գ յուղը լավ կաշխատի սկսնակների համար:Եթե 
ինչ-որ մեկին սկսեք 0,05 գ-ով սնուցման մեջ, նա, հավանաբար, նույնպես դա շատ չի զգա,
բայց  ավելի  լավ  է  սկսել  փոքր  չափաբաժնով  (նրանց  համար,  ովքեր  նախկինում  երբեք
կանեփ չեն փորձել և այլն):Իրական RSO-ն շատ հզոր է, և դուք երբեքհստակ գիտեք, թե
ինչպես  հիվանդը  կարձագանքի  (արյան  ճնշում  և  այլն),  բայց  մոմերը  լավ  միջոց  կլինեն
մարդկանց յուղին վարժեցնելու համար:

Մոմերի հետ կապված հետաքրքիրն այն է, թե ինչպես են նրանք բացում թոքերը և շատ
ավելի հեշտացնում շնչառությունը, ասենք, 20 րոպեի ընթացքում. երազանքն իրականանում
է շատերի համար COPD-ով կամ ասթմայով և այլն:Հիվանդները դրանք օգտագործել են նաև
psoriasis-ի, արյան բարձր ճնշման, Crohn-ի, PMS-ի սպազմերը և այլն բուժելու համար:

Մոմերի մեջ կարող եք նաև այլ բնական յուղեր ավելացնել, կախված է, թե ինչի համար եք
դրանք ուզում և ինչ նպատակի համար են:Պարզապես այցելեք բնական բժշկության որոշ
կայքեր  և  կարդացեք,  թե  ինչ  են  անում  տարբեր  եթերային  յուղերը,  և  դուք  կարող  եք
փորձարկել այնքան, որքան անհրաժեշտ եք համարում:

Բացի այդ, մոմերը հիանալի միջոց են բուժելու այն հիվանդներին, ովքեր չեն կարողանում
ուտել  յուղը  կամ  ինչ-ինչ  պատճառներով  չեն  կարողանում  այն  պահել  ստամոքսում:Ինչ
վերաբերում է ինձ, ապա, դատելով ազդեցությունից, մոմերի մեջ յուղի ընդունումը կանեփի
օգտագործման  լավագույն  և  ամենահաճելի  միջոցն  է։Սկզբում  ծիծաղելի  է  թվում,  ես
ընդունում  եմ,  բայց  նրանք,  ովքեր  փորձել  են,  համաձայն  են։Միգուցե  այն  բացում  է
չակրաները ներքևից վեր, ով գիտի, բայց, իհարկե, հիանալի է զգում:

Կանայք կցանկանային ընդունել մոմերը. դրանք նաև օգնում են բոլոր տեսակի բակտերիալ
և  վիրուսային  վարակների,  «գործընկերների  մանրէաբանական  տեղեկատվության
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փոխանակման», պահպանակների և դրանց վրա օգտագործվող քսանյութերի նկատմամբ
ալերգիաների դեպքում և այլն:Արդյո՞ք ես նշեցի, թե որքան արդյունավետ է նավթը խնամում
(մակարդակ) հորմոնալ անհավասարակշռությունը:Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջ.Բ

«RSO-ով  մոմերը  կարող  են  օգտագործվել  նաև հեշտոցային  բոլոր  խնդիրների  դեպքում,
ներառյալ,  բայց  չսահմանափակվելով  խմորիչ  վարակների,  HPV-ի,  կոնդիլոմատների,
հերպեսի և շատ այլ հիվանդությունների կամ վարակների դեպքում, որոնցից պարտադիր չէ
տառապել:Հատկապես,  երբ  դրանք  կարելի  է  այդքան  հեշտությամբ  խնամել,  եթե  յուղն
օգտագործվի։ՋԲ»

«RSO կանեփի յուղի  մոմերը հիանալի են  աշխատում բոլոր տեսակի հետանցքային կամ
հեշտոցային  խնդիրների,  հեմոռոյների,  Կրոնի,  աղիների  կամ  աղիների  խնդիրների,
լեյկեմիայի, թոքերի հիվանդությունների, այդ թվում՝ ասթմայի, ուղեղի ուռուցքների, արյան
ճնշման, հորմոնալ հավասարակշռության վերահսկման և այլնի դեպքում:ՋԲ»

«Կարո՞ղ  եք  ինձ  խորհուրդ  տալ,  թե  արդյոք  կանեփի  յուղն  անվտանգ  է  հղիության
ընթացքում օգտագործելու համար:Այնտեղ շատ տեղեկություններ չկան, որոնք ես կարող եմ
գտնել:Իմ ընկերուհուն հենց նոր ասացին, որ նա ունի պորտալարի կիստա, որը կարող է
արյան մակարդման պատճառ դառնալ, ինչը կհանգեցնի նրա երեխայի մահվան:Ես տեսել եմ
կանեփի յուղի ազդեցությունը և այն լավը, որ նա կարող է անել, ես պարզապես վստահ չեմ,
արդյոք այն անվտանգ է հղիության ընթացքում»: Քրիստինե

-- Հարգելի Քրիստինե, իհարկե այն օգտագործելն անվտանգ է, կանեփը դարեր շարունակ
օգտագործվել  է  հղիության  ընթացքում  և  ծննդաբերության  ժամանակ։Ես  խորհուրդ  եմ
տալիս, որ նա պատրաստի մոմիկներ՝ յուրաքանչյուրի մեջ 0,01-0,06 գ յուղով (սկսեք 1-2 գ
յուղով՝  100  գ  կակաոյի  կարագի  դիմաց)։Կիստը  սովորաբար  անհետանում  է  մի  քանի
շաբաթվա  ընթացքում:Օրական  երեք  անգամ,  և  մի  անհանգստացեք,  յուղը  չի  վնասի
երեխային։Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջ.Բ

«Տառապե՞լ միգրենով:Վերցրեք մի հատ բրնձի չափի կանեփի յուղ, որը կոչվում էRSO և մի
քանի աչքով արեք:Ավելի լավ բան չկա, ասեմ քեզ»։ Սառա

-- Հիանալի խորհուրդ, Սառա:Դա իսկապես աշխատում է:Կարո՞ղ եմ առաջարկել այն փորձել
մոմերի մեջ,  որը բավականին մոտ է  անմիջապես օգնությանը և նաև գործում  է  որպես
կանխարգելիչ, եթե այն ամեն օր կրոնական կերպով ընդունում եք:Միգրենը կարող է այդքան
թուլացնող  լինել:(Ջինդրիչն  ինձ  կրթեց  մոմերի  վրա,  և  նա  բոլոր  առումներով  ճիշտ  էր):
Թրեյսի

«Ես ստացա այն, ինչ ուզում էի, շնորհակալություն:Ես ուզում էի, որ դուք ընդունեք, որ յուղը
բուժիչ  է  անկախ  ուժից:Պարտադիր  չէ,  որ  յուղը  լինի  95-98%  դեղորայքային  արժեք
ունենալու համար։Դա պարզապես «հիմար» չէ, եթե ոչ ամենաբարձր տոկոսը:Ինձ համար
վնասակար է,  որ  այդքան շատ մարդիկ  դիմում  են  այստեղ  տեղեկություններ  ստանալու
համար ապատեղեկատվություն ստանալու համար, որ կանեփը կարող է հիմար լինել:Դա
սուրբ խոտ է և միանշանակ արժեք ունի ցանկացած ձևով:

Կարծում  եմ,  որ  քսած ներարկիչը  (իհարկե  առանց ասեղի)  մի  փոքր  տաքացված յուղով
կարող  է  տեղադրվել  և  կիրառվել  անմիջապես  աղիքների  ներսում:Նկարեք  այն  ուղիղ
այնտեղ:Թվում  է,  թե  նոսրացումն  ավելի  իմաստալից  է  մեծ  տարածքներում  արդիական
կիրառությունների համար»: Բլեյք

- Եթե դա այն է, ինչ դու էիր ուզում, ապա դու դեռ բաց ես թողնում կետը, Բլեյք:45% THC
յուղը հիմարություն է, երբ համեմատվում է լավագույն ծայրահեղ հզոր և հանգստացնող 95-
98%  THC  RSO-ի  հետ,  և  այն  երբեք  չի  ունենա  նույն  կամ  համեմատելի
ազդեցությունները:Դա այն էի՞ն, ինչ ուզում էիր լսել:

Այժմ խնդրում ենք ազատ զգալ քսել ձեր ուղիղ աղիքի յուղը, եթե ցանկանում եք ավելի լավ
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ապացուցել ձեր տեսակետը, այդ կերպ դուք ավելի գործնական փորձ կստանաք այն ճիշտ
օգտագործելու վերաբերյալ:Յուղը արագ ցույց կտա ձեզ, թե ինչու է ավելի լավ օգտագործել
մոմերի տեսքով,  և դա ավելի  լավ է  լսել,  քան լավ մտածված խորհուրդը:Յուղը  կարող է
աշխատել սոսինձի պես, եթե դեռ չեք ստացել հուշումը:Վայելեք փորձը, խնդրում եմ դրա
մասին տեսանյութ պատրաստեք, որպեսզի մյուսները ստիպված չլինեն կրկնել սկսնակների
այս սխալը:Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջ.Բ

«Լյարդն իր արյան մատակարարման մեծ մասը ստանում է մարսողական համակարգից,
որպեսզի կարողանա հետագայում վերամշակել սպիտակուցներ, այլ սննդարար նյութեր և
թունավոր նյութեր:Հետևաբար, Simpson Oil-ի ընդունումը ապահովում է վստահ և արագ
առաքում  լյարդին,  այնուհետև  արյան  մատակարարմանը  և  մարմնի  մնացած
մասերին:Բացի այդ, յուղի մի մասը կուղևորվի ուղիղ դեպի հաստ աղիք, որպեսզի լրացնի
դեղամիջոցը ձեր արյան մեջ:Հաջողություն!" Սթիվ

«Ժողովուրդ, կանեփի յուղի մոմիկը վերջապես թեթևացրել է ստամոքսի ուժեղ ցավս:Ես էլ
ընդհանրապես քարկոծված չեմ զգացի։(Ես նախընտրում եմ դրա հետ ընտրություն ունենալ)
Ես  վերջապես  կարողացա  քնել  առանց  ցավի  և  արթնացա  շատ  ավելի  լավ
զգալով:Ընկերներից  մեկն  ինձ  տվեց  մի  հոդված,  որը  բացատրում  է  կանեփի  յուղի
կենսամատչելիությունը կիրառման տարբեր մեթոդների համար:Այն երկար է և գիտական,
բայց ես կարդացել եմ այն ամենը:

Երբ  ընդունվում  է  բանավոր,  ստամոքսի  թթուները  նվազեցնում  են  կլանման
արագությունը:Մարդիկ ստանում են այդ իսկապես «բարձր» կամ «քարոտ» զգացումը, երբ
կուլ  են  տալիս  յուղը,  և  իրենց  հերթին  նրանք  կարծում  են,  որ  նավթը  պետք  է  «իրոք
աշխատի»:Բայց բանավոր երթուղու դեպքում այն  իրականում չի ներծծվում ավելի բարձր
տեմպերով, այն պարզապես զգացվում է հոգեակտիվ ձևով:

Ես մոտ 2 տարի բանավոր եմ ընդունում կանեփի յուղը և լավ բուժում եմ ունեցել:Հետույք
(բառախաղի նպատակ), 2 օր մոմ փորձելուց հետո ես համոզվեցի:Ես ինձ շատ ավելի լավ եմ
զգում:Ավելի  քիչ  բորբոքում  իմ  հոդերում,  ոչ  այնքան  կոշտացած,  նյարդային  ցավն  ու
մկանային սպազմը շատ ավելի լավ են, և ստամոքսի ցավ չկա:Վերջապես!Հիվանդությունն
ու  քրոնիկական  ցավը  սարսափելի  են։Ես  հիմա  ավելի  դրական  եմ  վերաբերվում  այս
յուղին:Ես իսկապես հույսի կարիք ունեի դրա հետ:Ես սկսում էի մտածել, որ դա արել է այն
ամենը, ինչ կարող էր, հիմա ես հույս ունեմ դրա համար»:

«Ռեկտալ  երթուղու  կենսամատչելիությունը  մոտավորապես երկու  անգամ ավելի  էր,  քան
բերանային  երթուղին,  ավելի  բարձր  կլանման  և  առաջին  անցման  ցածր
նյութափոխանակության պատճառով»: Միկի

--  Ենթադրումները  հիանալի  են  շատ  պայմանների  համար:Ես  դրանք  հանրաճանաչ
դարձրեցի  CR-ում,  և  հազարավոր  մարդիկ  մեծ  հաջողությամբ  օգտագործում  են
դրանք:Այսպիսով, շնորհավորում եմ, Միկի:;) ՋԲ

«Թվում է, թե կարելի է շատ ավելի մեծ չափաբաժիններ ընդունել մոմերով և բացասական
հոգեակտիվ  արձագանք  չունենալ:Կա՞  արդյոք  հետանցքային  ճանապարհով  կլանման
հագեցվածության  մակարդակ:Այսինքն՝  կարո՞ղ  եմ  արագացնել  իմ  բուժումը՝  ավելի  մեծ
չափաբաժիններով մոմիկներ պատրաստելով»։ Միկի

-- Եղեք նույնքան զգույշ դեղաչափի հետ, որքան բանավոր օգտագործման դեպքում:Մինչև 5
մգ  մեկ  ըմպելիքի  համար  անփորձների  համար,  մոտ  10  մգ  սովորաբար  շատ  լավ  է
հանդուրժվում:Ավելի  մեծ  չափաբաժիններով  դուք  երբեք  չգիտեք,  թե  ինչպես  է  հիվանդը
պատրաստվում  արձագանքել,  ուստի  ավելի  լավ  է  աստիճանաբար  ավելացնել
դեղաչափը:Բայց  երբ  դուք  զարգացնեք  ձեր  հանդուրժողականությունը,  կարող  եք
ազատորեն փորձարկել:Ես անձամբ սիրում եմ ենթադրություններ 0,3-0,5 գ յուղով, բայց դա
չափազանց շատ կլինի մյուսների համար, այնպես որ մի փորձեք այն, քանի դեռ չգիտեք, թե
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ինչ եք անում և դեմ չեք երկօրյա քնելու կամ նման բանի:;) ՋԲ

«Ես հասկանում  եմ,  թե  ինչու  է  նա մի  փոքր վախենում,  քանի  որ  նավթը կարող է  ձեզ
զգալ,հատկապես, եթե նախկինում դա երբեք չեք զգացել:Մայրս 62 տարեկան էր, երբ մենք
նրան սկսեցինք այն յուղով, որը նա նախկինում նույնիսկ մարիխուանա չէր ծխել:Նա շատ
թույլ  էր  և  գլխապտույտ,  և  որոշ  ժամանակ  չէր  կարողանում  ուտել,  ԲԱՅՑ  դա  յուղի
կողմնակի ազդեցությունն է:Մենք հիմա պատրաստում ենք մոմիկներ, և տարբերությունը
զարմանալի  է:Այժմ  նա  կարող  է  ընդունել  իր  ամբողջ  գրամը՝  բաժանված  օրական  3
պարկուճի:Նա դեռ զգում է, երբ այն ներս է մտնում, բայց այն այնքան ծանր չէ, որքան այն
բանավոր  ընդունման  ժամանակ:Մենք  նաև  խառնում  ենք  կանեփի  սերմի  յուղը  նույն
հարաբերակցությամբ և մինչ  այժմ այն  լավ է աշխատում:Հուսով եմ,  որ ինչ-որ իմաստով
հասկացա»: Նիկիտա

«Բարև Ջ.Բ., մայրս թոքերի քաղցկեղ ունի (3-րդ փուլ) և ես յուղ էի լցնում նրա վրա, հիմա
նրա 10-րդ օրն է, և մենք օրական գրեթե 1 գրամ ենք:Ճիշտ էիր, նա սովորել է դրան, իսկ
Zombie-ի էֆեկտները ցերեկային ժամերին ավելի լավն են, գիշերը քնում է 10-12 ժամ։Ուրեմն
մայրիկի հետ էլ մոմեր անե՞մ:Շնորհակալություն." Ռիո Է

-- Այո, Ռիո, ինչու ոչ:Նա հաճույք կստանա դրանք վերցնելուց, նրանք իսկապես շատ հաճելի
զգացողություն են առաջացնում մարմնում:Նույն չափաբաժինը, ինչ նա սովոր է բանավոր
ընդունել, խառնել կակաոյի կարագի հետ:Նա կարող է ընդունել այն չափաբաժինների միջև
ընկած  ժամանակահատվածում՝  որպես  հավելում,  եթե  կարող  է,  կամ  բանավոր  դոզայի
փոխարեն՝ ըստ իրեն:Հետանցքային կամ հեշտոցային ճանապարհով կանայք այս առումով
մի փոքր առավելություն ունեն տղամարդկանց նկատմամբ։

Եվ եթե կանայք իմանային, թե յուղով մոմերը որքան կարող են օգնել նախադաշտանային և
հորմոնալ խնդիրների դեպքում, նրանք բոլորը կընդունեին դրանք, ես կասկած չունեմ:

Բացի այդ, 0,005-0,01 գ յուղ պարունակող մոմերը հիանալի միջոց են սկսնակների համար
բուժում սկսելու համար, հիվանդները սովորաբար մեծ քանակությամբ չեն ընդունում յուղի
փոքր  չափաբաժիններով  մոմերը,  և  թվում  է,  որ  նրանք  շատ  են  վայելում  փորձը:Բայց,
ինչպես  պարզեցինք,  մոմերը  վերցնելը  հաճախ  ավելի  վիճելի  թեմա  է,  քան  յուղի
օգտագործումն ընդհանրապես։

Այնուամենայնիվ, իրականությունն այն է, որ հեմոռոյը վաղ թե ուշ կբռնի ձեզ, և երբ բռնվի,
դուք  ուրախ  կլինեք  վերցնել  կանեփի  յուղի  մեկ-երկու  մոմ,  դա  ձեզ  երաշխավորում
եմ:Որովհետև  թեթևացումը  անմիջապես  է  և  հավատացեք  ինձ,  որ  միայն  քչերն  են
բավականաչափ կոշտ, որպեսզի չընդունեն մոմը նման իրավիճակներում:Ինչ վերաբերում է
կանեփի  դեմ  նախապաշարմունքներին,  թութքը  կարող  է  շատ  արագ  տեսակավորել
դրանք:ՋԲ

«Դուք  ասացիք  հորմոնալ  խնդիրներ...Ես  էստրոգել  եմ  ընդունում,  քանի  որ  իմ  մեծ
վիրահատության հորմոնալ պատճառ չկա:Օգնո՞ւմ է դրան»։ Էլիզաբեթ

«Իհարկե,...Ես 55 տարեկան եմ և ամեն օր օգտագործում եմ այն»։ Քրիստին

 Սնուցող խողովակներ
«Ես  բուժում  եմ  մորս:Նա  ունի  կոկորդի  քաղցկեղ  և  հաջորդաբար  այն  ներարկել  է  իր
կերակրող խողովակի միջոցով:Մի փոքր տաքացրեք և խառնեք կոկոսի յուղի հետ։Երբեք չի
խցանվել խողովակը»: Սթիվ

«Ես այն տալիս եմ որդուս կերակրման խողովակի միջոցով, երբ նա չի կուլ տալիս այն. ես
շատ տաք ջուր եմ լցնում բաժակի մեջ յուղի վրա, այն ցրվում է, հետո ավելացնում եմ ավելի
սառը ջուր (ոչ շատ), որպեսզի ջուրը լցվի։ ոչ շատ տաք, ապա լցնել այն խողովակի մեջ:Այն

- 157 -



բավականին լավ է աշխատում, չնայած երբեմն նավթը փոքր-ինչ պատում է խողովակը, բայց
այն երբեք չի արգելափակվել:Գաղտնիքն այն է, որ այն ցած թափել, քանի դեռ շատ տաք է»։
Անժելա

«Որևէ մեկը գաղափար կունենա՞, թե ինչպես կարելի է կանեփի յուղը կերակրող խողովակի
միջոցով տալ որևէ մեկին:Ես այն խառնել եմ ձիթապտղի յուղի հետ, որպեսզի այն այնքան
հաստ չլինի, բայց դեռ վախենում եմ, որ խողովակը խցանվի:Կա՞ն գաղափարներ»: Սթիվեն

- Սթիվեն, միշտ լավագույնն է չնոսրացված յուղ օգտագործելու միջոց գտնելը, դա լավագույն
միջոցն է:Երբ միջոց չեք գտնում, կարող եք այն խառնել հիվանդի սննդի հետ և թույլ տալ, որ
նա այդպես ուտի:Այո, դա կարող է խցանել խողովակը, մասնավորապես, եթե յուղը հաստ
հետևողականություն ունի:Որոշ յուղեր հաստ են, որոշները՝ ավելի հոսող։Բայց երբ դրանք
տաքացնում  եք  մինչև  մարմնի  ջերմաստիճանը,  դրանք  պետք  է  այնքան  հոսող  լինեն,
որպեսզի խողովակը չխցանվի:

Մեկ այլ  միջոց է այն  հիվանդներին տալ  կակաոյի  յուղով մոմերով։Այնուամենայնիվ,  յուղն
ուտելը  այս  դեղամիջոցն  ընդունելու  նախընտրելի  միջոցն  է,  երբ  հնարավոր  է:Յուղը
տնօրինելու բազմաթիվ եղանակներ կան, և այն հաճախ շատ անհատական է, այնպես որ
փորձեք  գտնել  միջոց,  որը  լավագույնս  կհամապատասխանի  հիվանդին:Լավագույն
մաղթանքներով՝ Ջ.Բ

«Ես գիտեմ, որ դա սարսափելի է հնչում, բայց մի փոքր կոկա-կոլա խողովակի միջով այն
ողողելու համար մածուցիկ նյութեր օգտագործելուց հետո կամ ընդհանրապես խցանները
մաքրելու համար լավ է աշխատում:Հին RN սպասման ռեժիմ»: Էլեն

, ,  .Վիրաբուժություն քիմիա թե՞ յուղ
«Դուք երբեք չեք վերցնի իմ կրծքերը, երբ ես կարող եմ կուլ տալ RSO»: Քլոե

«Այն գաղափարը, որ կրծքագեղձի քաղցկեղը «տոկոսային ռիսկ» է, լրիվ սուտ է:Իրականում
բոլորի  օրգանիզմում  քաղցկեղային  միկրոուռուցքներ  կան,  այդ  թվում՝  ես:Քաղցկեղը
հիվանդություն չէ, որը դուք պարզապես «ձեռք եք բերում», ինչպես պատահական կայծակի
հարվածը:Դա մի բան է,  որը դուք պետք է «կառավարեք» կամ «կանխարգելեք» օրեցօր,
կերակուր առ կերակուր, ապրելակերպի ընտրության միջոցով, որը ներառում է վիտամին D-
ի  հավելումներ,  սնուցում,  սուպերմթերքներ,  բանջարեղենային  հյութեր  և  խուսափել
քաղցկեղ  առաջացնող  քիմիական  նյութերից  և  ճառագայթումից:  Այսպիսով,  երբ  բժիշկն
ասում է, որ դուք ունեք քաղցկեղով հիվանդանալու «հնարավորություն», նա ակնարկում է,
որ դուք չեք վերահսկում քաղցկեղը, և դա բացահայտ սուտ է:Այլ  կերպ ասած՝ քաղցկեղի
խրախճանք»։

-  Երբ  քաղցկեղով  հիվանդանալու  «հնարավորություն»  ունես,  պարզապես  յուղ  քսիր:Դա
շատ ավելի առողջ և անվտանգ տարբերակ է։ՋԲ

«Քաղցկեղին կամ այլ լուրջ հիվանդությանը նայեք այնպես, կարծես հրդեհ լինի:Որքան մեծ է
կրակը, այնքան ավելի շատ ուժ է պետք այն հանգցնելու համար։Այսպիսով, կնախընտրեի՞ք
օգտագործել հարյուր դույլ  ջուր (RSO) կամ մեկ բաժակ ջուր (այլ  տեսակի յուղ),  եթե ձեր
սեփական տունը կրակի մեջ լիներ:Կամ կցանկանայի՞ք տեսնել, որ պրոֆեսիոնալ հրշեջները
գան և օգնեն ձեզ այդ հարցում:Դա այն է, ինչ ես կնախընտրեի, բայց ներկայիս հրշեջներին,
այսինքն  բժիշկներին,  նույնիսկ  թույլ  չեն  տալիս  ջուր  օգտագործել  այդ  բոլոր  հրդեհները
հանգցնելու  համար,  և  նրանք  նույնիսկ  չգիտեն,  թե  ինչպես  օգտագործել  այն
տասնամյակների ընթացքում ուսուցանելուց, ուղեղը լվանալուց և կանեփ չօգտագործելուց
հետո: դեղ.

Ձեզ համար իմաստ ունի՞, որ ինչ-որ մեկը փորձագետ հրշեջների ուղարկեր քաղաքում մեծ
հրդեհի  մոտ  և  չթողնի  օգտագործել  ջուրը,  այսինքն՝  կրակի  դեմ  պայքարի
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ամենատարրական և ավանդական ձևը:Ոչ ինձ:Բայց, այնուամենայնիվ, դա հենց այն է, ինչ
իշխանություն ունեցողներն արեցին մեր այսօրվա բժշկական համակարգի հետ։

Շատ  հրդեհներ,  ջուր  չկա,  այսինքն՝  շատ  լրացուցիչ  աշխատանք  հրշեջների/բժիշկների
համար, ովքեր չեն կարող իրենց աշխատանքը կատարել լավագույն ձևով:Ես կարծում եմ, որ
այդպես չպետք է լինի։Չէ՞ որ նրանք պետք է ունենան լավագույն սարքավորումները և իրենց
աշխատանքի  լավագույն  գործիքները:Դա  այն  է,  ինչ  ես  կանեի,  եթե  լինեի  նրանց
ղեկավարը/կառավարությունը:Ինչ-որ վատ բան կա՞ դրան այսպես նայելու մեջ:Ես այդպես
չեմ կարծում»։ ՋԲ

«Ցանկացած կնոջ համար, ով կարդում է սա, ես հուսով եմ, որ դա կօգնի ձեզ իմանալ, որ
դուք  ունեք  տարբերակներ»,  -  շարունակեց  տիկին  Ջոլին:
--  Եթե  տիկին  Ջոլին  կարծում  է,  որ  կրկնակի  մաստէկտոմիան  քաղցկեղը  կանխելու
լավագույն միջոցն է, ապա թույլ  տվեք միայն ասել,  որ ես կտրականապես համաձայն չեմ
դրա  հետ:Իսկ  եթե  ես  լինեի  նրա  տեղը,  ես  ամեն  օր  ուտեի  ձեթը  և  քսեի  կասկածելի
հատվածներին, դա շատ ավելի ապահով տարբերակ է, քան այն, ինչի միջով նա անցել է։Իսկ
զավեշտալին  այն  է,  որ  նա  այնուամենայնիվ  պատրաստվում  է  ձեթն  ուտել,  քանի  որ
ստիպված է լինելու։

Օրինակ, քանի՞ համակարգչային տոմոգրաֆիա պետք է աներ վիրահատությունից առաջ և
հետո:Մեկ համակարգչային տոմոգրաֆիան հավասար է կամ կարող է հավասար լինել 200-
500 թոքերի ռենտգենյան ճառագայթների,  և ճառագայթման ազդեցությունը  կուտակային
է:Այսպիսով,  իրականում  այդ  «կանխարգելիչ  վիրահատությունը»,  ամենայն
հավանականությամբ, նրան քաղցկեղ կբերի այն կանխելու փոխարեն:Լավ.

Դա այն է, ինչ դուք ստանում եք, երբ չափազանց շատ ծախսեր ունեք, և երբ գենային թեստ
եք  անում՝  ձեր  ապագան  կանխատեսելու  համար:Այդ  խաբեբաները  նրան  ասել  են,  որ
կրծքագեղձի քաղցկեղով հիվանդանալու է, ուստի նա «գործել է» և հիմա ապրելու է առանց
կրծքի,  ընկճվելու  է  դրա  մասին,  անընդհատ  մտածելու  է  այդ  մասին,  բազմաթիվ  այլ
հիվանդություններ  կստանա  դրա  հետևանքով։  սա,  և  նա  ավելի  քան  հավանական  է
ստանալՀամենայն դեպս,  նա հիվանդանալու է  այն բանից հետո,  ինչ  բժիշկներն արեցին
նրա հետ, և այն բոլոր BS-ից հետո, որոնք նրանք ասացին նրան:

Իսկապես ավելի լավ է տանը նստել, ձեթ ուտել ու ոչ մի բանի համար չանհանգստանալ։Կամ
գոնե ես այդպես եմ կարծում։Եթե  այն գա, կգա, ինչու՞ անհանգստանալ մի բանի համար,
որը  կարող  է  տեղի  ունենալ  քսան  տարի  անց,  և  ձեր  կրծքերը  կտրել  առանց  որևէ  այլ
պատճառի, քան պարզ կոռուպցիայի և ամենաբարձր մակարդակներում գողությունների:ՋԲ

«Ես հավատում եմ, որ դուք ճիշտ եք JB-ում:2005 թվականին ես հեռացրեցի իմ աջ կուրծքը,
եթե իմանայի RSO-ի մասին, երբեք չէի անի այդ վիրահատությունը:Ինչպես գիտեք, ես հիմա
թոքերի քաղցկեղ ունեմ և կարծում եմ, որ RSO-ն միակ ճանապարհն է»: Բոնի

«Այնպես որ,  ճշմարիտ Ջ.Բ.,  ես կրծքագեղձի քաղցկեղի 1-ին փուլից հետո կանխարգելիչ
հիստերէկտոմիա արեցի, ինչի համար այժմ ափսոսում եմ:Եթե  ես իմանայի RSO-ի մասին
այն  ժամանակ,  ես  ոչ  մի  վիրահատություն  կամ  ճառագայթում  չէի  ունենա:Գումարած
ճառագայթումը պրոտոկոլային էր!!!!!Ես այնքան շատ եմ ՀԱՎԱՏՈՒՄ RSO-ին, որ չեղարկել
եմ իմ հաջորդ մամոգրաֆիան:Ես վերջին անգամ կտեսնեմ իմ խորհրդատուին,  որպեսզի
նրան ասեմ, որ վերջացրել եմ քաղցկեղի արդյունաբերությունը, քանի որ կարծում եմ, որ
գիտեմ  բուժումը,  ես  պատրաստվում  եմ  գրել  RICK  SIMPSON  PHOENIX  TEARS  իմ
հիվանդանոցային գրառումների վրա::)  Ես չեմ կարող բավականաչափ շնորհակալություն
հայտնել ձեր օգնության և նվիրվածության համար:Քաղցկեղի իմ նվիրատվություններն այժմ
գնում են փյունիկի արցունքներին:Ես օրհնված եմ!!!ԽԱՂԱՂՈՒԹՅՈՒՆ, իմ ընկեր։:)» Թինա

«Այնքան  հիմարություն  է  վտանգել  ձեր  կյանքը  մաստէկտոմիայի  միջոցով,  որպեսզի
ստիպված չլինեք ձեր կյանքը ՀՆԱՐԱՎՈՐ վտանգել քաղցկեղով:Եվ հետո ռիսկի ենթարկեք
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քաղցկեղով հիվանդանալ այս բոլոր սկանավորումներով:Որքա՞ն հիմար կզգայիք, եթե այս
ամենից  հետո  թոքերի  քաղցկեղով  հիվանդանաք  սկանավորումից:Թե՞  մահացել  է
վիրահատության բարդության ժամանակ։Քաղցկեղ ախտորոշվելուց հետո մաստեկտոմիա,
կանեփի յուղի հետ մեկտեղ, և ես չէի դատի, բայց առանց քաղցկեղի դա անելը նույնքան
ռիսկ է, որքան քաղցկեղը:Պարզ տրամաբանություն»։ Կարլա

«Ցավոք, ես տեսնում եմ, որ կանայք դա անում են անընդհատ որպես «կանխարգելիչ»: Եվ
նրանք վախենում են դրանով, քանի որ կարծում են, որ դա իրենց միակ տարբերակն է:Մենք
ավելի  լավ  գիտենք,  բայց  աստծու  կողմից  դեռ  քանի՞  մարդ  պետք  է  տառապի  այս
խայտառակ հիվանդությունից??!!Մեր կառավարություններն անօգուտ են.Եթե մենք այստեղ
ազատորեն  օգտագործելու  կանեփ  ունենայինք,  շատերը  չէին  լինի  այն  դիրքում,  որում
գտնվում է վերևի տիկինը:Շատ տխուր է և իրականում ինձ զայրացնում է»: Վրաստան

«Ուրեմն  նա  ինքն  իրեն  մորթեց  և  դա  անվանեց  կանխարգելիչ  միջոց:Դա  խենթություն
է...Բացի  այդ,  գենետիկան  այդպես  չի  աշխատում։Մենք  բոլորս  ունենք  բոլոր  գեները
հիմնականում  ամեն  ինչի  համար...Մեր  Շրջակա  միջավայրն  է,  որ  խթանում  է  որոշակի
գեների ակտիվացումը:Երբ ասում են՝ «ընտանիքում է», դա իսկապես վկայում է այն մասին,
որ սովորությունները փոխանցվում են սերնդեսերունդ՝ առաջացնելով նույն գենետիկական
հրահրիչները:Խոսքը միայն գենետիկայի մասին չէ։Դա բոլորովին անգրագետ բան է ասել...
Ալիսթեր

«Ինչ կարող է բժիշկը համոզել մեկին անել...Լսեք, մարդիկ, գենետիկական սկրինինգը շատ
ավելի  բարդ  է,  քան  «Օհ,  դու  ունես  այդ  գենը,  ուստի  քաղցկեղով  հիվանդանալու  87%
հավանականություն ունես»: Ահա ևս մեկ փաստ, որի մասին շատերը չգիտեն. բոլորն ունեն
քաղցկեղային  բջիջներ.  Կենսական  կազմվածքի  պահպանումը  և  շրջակա  միջավայրի
տոքսինների  նվազագույնի  հասցնելը  ցանկացածի  լավագույն  խաղն  է  առողջ  մնալու
համար...Սա,  թվում  է,  այնքան  գերագնահատված  է:Բժիշկ-հիվանդ  հարաբերությունների
լուրջ չարաշահում»: Ջեկ

«Հետաքրքիր  է,  արդյոք  Բրեդ  Փիթը  հիմա  կտրում  է  իր  գնդակները՝  կանխելու  համար
ամորձիների քաղցկեղը»: Մայք

«JB, ուզում էի կիսվել քեզ և Ռիկի հետ:Նավթի հաբը, որի մասին նա խոսում է, RSO-ն է:Ես
մտածեցի, որ սա կարող է ձեզ հետաքրքրել:Ես էլ ձեզ համար նկարներ ունեմ:Սա ուղարկվել
է աշխատողի և բնական դեղամիջոց օգտագործողի կողմից»։ Ռիկ

«Լավ, սա առաջին անգամն է, որ ասում եմ աշխարհին, այնպես որ, ներիր ինձ, եթե մի փոքր
շփոթեմ:
Ես տառապում եմ էնդոմետրիոզի ծանր դեպքից։Սա հիվանդություն է, երբ հյուսվածքը, որը
սովորաբար  ծածկում  է  արգանդի  ներսը,  որը  կոչվում  է  էնդոմետրիում,  սկսում  է  աճել
արգանդից  դուրս:Սովորաբար  ծածկում  են  ձվարանները,  աղիքները  և  կոնքի
լորձաթաղանթում  գտնվող  այլ  օրգաններն  ու  հյուսվածքները:Ճիշտ  այնպես,  ինչպես
որէնդոմետրիումը  արձագանքում  է  դաշտանի ժամանակ,  ինչպես նաև արգանդից դուրս
տեղաշարժված էնդոմետրիումը:Յուրաքանչյուր դաշտանային ցիկլի հետ այն խտանում է,
քայքայվում և արյունահոսում։Տեղահանված հյուսվածքը մարմնից դուրս գալու միջոց չունի՝
հայտնվելով թակարդում։Ինչն  իր հերթին առաջացնում է շրջակա հյուսվածքի գրգռում և
բորբոքում,  որը  ի  վերջո  վերածվում  է  սպի  հյուսվածքի  և  կպչունության  (աննորմալ
հյուսվածք, որը կապում է օրգանները):

Սա սարսափելի կողմնակի բարդություններ է առաջացնում:Ցավ Kb մշտական  ամենօրյա
սրտխառնոց.Դիսմենորեա,  ցավոտ դաշտան,  որը  սովորաբար կարող  է  տևել  մի  ամբողջ
ցիկլ:Ավելորդ  արյունահոսություն,  անպտղություն,  հոգնածություն,  սրտխառնոց,
փորկապություն  և  այլն:Այժմ  էնդոմետրոզի  ժամանակակից  բժշկական  օգնությունը
հիմնականում հորմոններն ու ծանր ցավազրկող դեղերն են։Կախված ձեր ծանրությունից և
բուժման  պլաններից՝  ամենաառաջարկվող  և  արդյունավետ  բուժումը  հիստերէկտոմիա

- 160 -



անելն է:

Ես ընդամենը 21 տարեկան եմ։Ես անընդհատ առնչվում եմ ամենօրյա ցավի ու ապագա
ընտանիքի  ու  լավ  առողջության  հույսի  կռվի  հետ:Սա  այնքան  բացասական  է  ազդում
առօրյա կյանքի վրա, ես երբեմն հազիվ եմ վեր կենում անկողնուց:Ես փորձել եմ հորմոններ
և  տոննա  դեղամիջոցներ,  որոնք  ինձ  շատ  են  հիվանդացնում:Մինչ  այժմ  ոչինչ  չի
ստացվել...մինչև  մոտ  մեկ  ամիս  առաջ։Սեփականատերն  ու  ստեղծողը  կամ  MOTH-ը
(դեղաբույսի  դեղամիջոցը)  ինձ  ներկայացրեց  այս  հրաշալի  դեղամիջոցը,  որը  կոչվում  է
«յուղային  հաբ»։  Սննդակարգս  փոխելու  հետ  մեկտեղ,  ես  վերջին  ամսվա  ընթացքում
հսկայական բարելավումներ եմ տեսել:Ես լիարժեք քնում եմ 8 ժամ, ինչն ինձ համար տաբու
է:Ես տեսել եմ ցավի հսկայական զգալի նվազում, իրականում քիչ կամ ոչ:Իմ սրտխառնոցն
այժմ լիովին անհետացել է, և ի տարբերություն ցավազրկող դեղամիջոցների, որոնք ստացել
եմ իմ բժիշկներից, ես այժմ կարողանում եմ մարսել և ուտել առանց խնդիրների: Անկեղծ
կարող եմ ասել, որ 15 տարեկանից ինձ այդքան լավ չեմ զգացել»։

«Ես  կգերադասեի  պարզապես  մեռնել  բնական  պատճառներով,  քան  ինչ-որ  մեկը  ինձ
փորագրի  հիվանդանոցում  պողպատե  սեղանի  վրա:Միշտ  չէ,  որ  վիրաբույժները  100%
հաջողության  ցուցանիշ  ունեն,  իմ  ընկեր  Մարգին  մահացավ  հիստերէկտոմիայից,  նա
արյունահոսեց վիրահատական սեղանի վրա»: Դե Յանգ

«Խնամել եմ քույրերիս լեղապարկի քարերը:Հենց որ նա սկսեց յուղը վերցնել, նա դադարեց
սարսափելի հարձակումներից:Երբեք այլևս չի ունեցել և չեղարկել է իր վիրահատությունը!!!!
Իմ առողջությունն էլ 180 է արել»։ Քելլի

«19  ամիս  առաջ  հաստ  աղիքիս  քաղցկեղի  ուռուցքը  հեռացնելուց  հետո,  Քաղցկեղի
կլինիկան դուրս գրվեց:Քիմիա և ճառագայթումը նախատեսվում է սկսել հաջորդ շաբաթ,
նրանք ասացին ստանդարտ արձանագրություն:Հիմարությունն ասացի ես!!!Կանեփի յուղը
կլինի  ստանդարտ  արձանագրության  իմ  տարբերակը:Անցյալ  ամիս  մեկ  տարվա
ստուգում:ԱՐՅՈՒՆԸ  ՄԱՔՈՒՐ  Է  -  CT  ՍԿԱՆ  արդյունքները  թելադրված  են  ինձ  իմ
վիրաբույժի կողմից, Մեջբերում, Գերի-ձեր հաստ աղիքն անբիծ է»: Գերի

«Բարև JB, ես շտապ բժշկական հարց ունեմ:Հայրս ընկել է,  հարվածել է գլխին և արյան
թրոմբ ունի իր ուղեղի արտաքին թաղանթում, իրականում ոչ թե ուղեղում:Նա դուրս է գրվել
հիվանդանոցից  և  դադարեցրել  է  ցավազրկողները,  քանի  որ  դրանք  չեն  աշխատում
գլխացավերի  դեմ:Բժիշկները  հույս  ունեն,  որ  թրոմբը  ժամանակին  կնվազի,  հակառակ
դեպքում կփորձեն վիրահատել...Նա ընդունում է  Coversyl  2,5 մգ արյան ճնշման համար,
Flomackstra-ն՝  շագանակագեղձի  մեծացման  համար,  ինչպես  նաև  ունի  արյան
թրոմբոցիտների  պակասի  վիճակ,  ինչը  որոշակի  նշանակության  Gammophacy  է
առաջացնում:Նա 80 տարեկան է և երբեք չի փորձել RSO-ն։Ես ունեմ մի քանիսը, չնայած
այն արդեն մեկ տարի է,  ինչ  նստած է տարայի մեջ սառնարանում...Արյան այս տեսակի
թրոմբը  նվազեցնելու  որևէ  փորձ  ունե՞ք:Արդյո՞ք  ցավի  հատվածում  գլխի  վրա տեղական
կիրառումը որևէ օգուտ կբերի, թե՞ կուլ տալը լավագույնը կլինի:Ես այսօր անպայման կգնեմ
ձեր  էլեկտրոնային  գիրքը,  բայց  ցանկացած  կոնկրետ  ԱՆՁՆԱԿԱՆ  խորհուրդ  շատ
կգնահատվի...Ես հավանաբար կխառնեմ RSO-ն կոկոսի յուղի կամ ձիթապտղի յուղի հետ,
որը  նա  կարող  է  նախընտրել,  քանի  որ  նա  իտալացի  է,  ընդունելու  և/կամ  տեղային
օգտագործման համար:Կարծում եմ, որ հիմնական բանը, որ ես ուզում եմ իմանալ, այն է, որ
կա՞ արդյոք որևէ հավանականություն արյան մակարդուկի վրա բացասական ազդեցության
RSO-ի ընդունումից:Ուռուցքները նվազեցնելու համար շատ բաներ կան ամենուր, բայց ես
չեմ կարող գտնել ոչ մի բան ուղեղի արտաքին թաղանթում արյան թրոմբների վրա???!!!
Խնդրում եմ օգնեք»: Ռոսս

--  Բարև  Ռոսս,  ահա  էլեկտրոնային  գիրքը  ձեզ  համար:Յուղը  կօգնի  նաև  արյան
մակարդմանը:Նա իր համակարգում կանեփ պետք է հայտնվեր հենց անկումից հետո:Եվ
հիմա,  որքան  շուտ  դուք  կարող  եք  նրան  հասնել  դրանայնքան  մեծ  է  հաջողության
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հնարավորությունը:Ես կիջեցնեի դեղամիջոցները կիսով չափ, երբ դուք նրան յուղով սկսեք,
որպեսզի խուսափեք անցանկալի կողմնակի ազդեցություններից, այնուհետև, ինչպես դուք
ասում  եք,  ներքին  և  տեղական:Յուղով  մոմը  հիանալի  կաշխատի.  ենթադրությունները
հիանալի են թոքերի և ուղեղի հիվանդությունների համար: ՋԲ

«Ես խառնեցի մոտավորապես կես ունցիա 60 մլ ձիթապտղի յուղի հետ (չգիտեմ, թե որքան
լավ որակի էր այն, որ պատրաստեցի):Գնաց այնտեղ, նա կարծես թե մահը տաքացել էր (նա
թույլ  էր տալիս, որ այն կիրառեմ իր գլխին):Ես փորձարկեցի 0,5 մլ խողովակի մեջ և դեռ
աշխատում եմ, բայց ես թեթև եմ:Ես դրա գլխին առնվազն կրկնակի քսեցի։Կես ժամ հետո
նա եզրակացրեց, որ ամեն ինչ մտել է, և գլուխը սրբեց սրբիչով…Մենք կերանք իմ բերած
ապխտած սաղմոնը,  հետո ես դուրս եկա հաց ու կաթ խմելու և վերադարձա՝ լսելու,  թե
ինչպես է նա հեռախոսով ծլվլում իր մյուս երեխաների հետ, որոնք, ակներևաբար, ուրախ
էին,  որ  նա  նույնպես  վերադարձավ  իր  սովորական  ինքնությանը:Յադայադա,
շնորհակալություն ձեր աշխատանքի համար, տղաներ...Ռոսս

«Ես քաղցկեղից 4 անգամ վերապրած եմ, իմ վերջին ախտորոշումը կրծքագեղձի ագրեսիվ
ինվազիվ փուլի 4-րդ փուլն էր, ուստի ես կրկնակի մաստէկտոմիա անցա 2014 թվականի
փետրվարին: Այս անգամ ես հրաժարվեցի քիմիայից և ճառագայթումից և օգտագործեցի
THC և CBS յուղեր ինքս ինձ բուժելու համար: Ես այժմ ռեմիսիայի մեջ եմ արդեն 2 տարի։
Այո, սիրելիս, դա աշխատում է: Եթե հարցեր ունեք, գրեք ինձ PM, լավ: Կարծում եմ՝ կարող
եմ  օգնել  քեզ։  Ես  նախկինում  3  անգամ  անցել  եմ  ճառագայթային  և  քիմիաթերապիայի
միջով,  և  այս  անգամ  ես  հրաժարվեցի  դրանից  և  օգտագործեցի  իմ  այլընտրանքային
մեթոդները:  Այս  անգամ  ես  ունեցել  եմ  կյանքի  լավագույն  որակը:  Ոչ  միշտ  հիվանդ  և
սրտխառնոց: Իմ ցավի մակարդակը վերահսկվում է THC և CBD յուղերով և խտանյութերով:
Այս անգամ ոչ դեղագործական. Օփիոիդներ չկան: Փառք Աստծո." Թինա

«Քիչ առաջ հանդիպեցի մի պարոնի, նա ինձ ասաց, որ հատուկ նախագծերի տնօրեն է, 70-
ականների  սկզբին  աշխատելով  կառավարությունում:Նա  ինձ  ասաց,  որ  այն  ժամանակ
իրենք ուսումնասիրել են բժշկական կանեփի յուղը, և նրանք այն գցել են:ԻՆՉՈՒՔանի որ
այն  ԱՇԽԱՏԵԼ Է!!Այո,  նա ասաց,  որ  «ուժերը  գիտեն,  որ  ապրելու  մեջ  փող  չկա,  միայն
մեռնելը»: Ինչպես գիտենք, մեր երկրում և ԱՄՆ-ում քաղաքական գործիչները ներդրումներ
են կատարում քիմիալաբորատորիաներում, դեղագործական ընկերություններում։Դե, երկար
քննարկումից հետո նա նաև ասաց ինձ, որ ինքը և իր ամբողջ թիմը այդ ժամանակվանից
օգտվում են բժշկական կանեփի յուղից, և այս հիանալի պարոնը կարծես վաթսունն անց է,
նա իրականում յոթանասունն անց է և հիանալի տեսք ունի: !!Նրա թիմի մյուս անդամները
դեռ բոլորն էլ ապրում են, հիմա դրա մասին մտածելու բան է!!Եվ հե՜յ, գիտե՞ք նաև, որ մեր
մոլորակի  ամենատարեց  կենդանի  մարդը  131  տարեկան  է,  ամբողջ  կյանքում  եղել  է
բժշկական կանեփի յուղով և դեռ գնում է և աշխատում է իր ֆերմայում ամեն օր… Մեզ
դավաճանում են այն մարդիկ, որոնց պետք է վստահել: !» Բրայան

PMS, դաշտանադադար
«Սա մի բան է,  որի  համար կանեփը և հատկապես կանեփի յուղը լավագույնն  են,  բայց
ոչ:Դուք  պարզապես  չեք  գտնի  որևէ  բան,  որը  կարող  է  կամ  կօգնի  ավելի  լավ,  քան
կանեփը:Այն  կօգնի  վերականգնել  հորմոնալ  հավասարակշռությունը  և  կվերացնի
ագրեսիան,  տրամադրության  փոփոխությունները  և  այլն:Այն  նաև  կօգնի  թեթևացնել
նախադաշտանային ցավերն ու ցավերը, անհանգիստ զգացմունքները, անհանգստությունը
և այլն:

Եթե ես տեսնեի, որ մի կին սկսում է տարօրինակ վարքագիծ դրսևորել իր մարմնում PMS-ի
հետ  կապված  հորմոնալ  անհավասարակշռության  պատճառով,  ես  նրան  անմիջապես
կանեփ կտայի բոլոր հասանելի ձևերով կամ ձևերով:Ես պատճառ չեմ տեսնում, որ ինչ-որ
մեկը պետք է անտեղի տառապի։Էլ չենք խոսում այն  մասին, որ երբ մեկը տառապում է,
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հետևաբար  տուժում  են  բոլոր  շրջապատողները,  ինչպես  կարող  է  հաստատել
յուրաքանչյուրը, ով գործ է ունեցել նախադաշտանային կնոջ հետ:Ես կցանկանայի, որ նա
ուտի յուղը, օգտագործի այն մոմերի մեջ, և ես չէի անտեսի տեղական օգտագործումը նրա
որովայնի և մեջքի վրա:Դա նրան դուր կգա, քանի որ այն կվերացնի ցավը և կլավացնի նրա
մաշկը այդ հատվածներում:Ես նաև յուղ կծխեի նրա հետ, որպեսզի նա իմանար, որ ինքը
«մենակ չէ», և ինչ-որ մեկին հոգ է տանում։Կանեփի դեպքում դաշտանը պարտադիր չէ, որ
լինի հիասթափեցնող և տհաճ փորձ բոլոր ներգրավվածների համար:ՋԲ»

«Կանեփի  յուղը  իմ  դաշտանադադարի  և  ձվարանների  քաղցկեղի  կանխարգելիչ
դեղամիջոցն է, որը մորս տարավ 1985 թվականին:Եթե  ես միայն իմանայի նավթի մասին,
մայրս  ինձ  կտեսներմեծացեք  և  երեխաներ  ունեցեք:Այն  բուժեց  իմ  դաշտանադադարի
ախտանիշները:Աշխատել է 48 ժամվա ընթացքում:Ես կարող եմ նորից ապրել!Ես կիսում եմ
այս տեղեկատվությունը ամենուր, որտեղ կարող եմ:Բուժումը պետք է հասանելի լինի բոլորի
համար՝  օգտագործելու  համար:Շնորհակալություն  Ռիկին  նորությունները  տարածելու  և
մարդկանց առողջացնելու համար»։ Շելաղ

«Ես նիհարել եմ 50 կիլոգրամով, քանի որ այն աշխատում է իմ հորմոնների վրա, ես դա
անմիջապես  զգում  եմ,  այլևս  չկան  տաք  բոցեր,  որոնք  սովորաբար  շարունակվում  են
ամբողջ  օր  ու  գիշեր:Երբ  ես  հիվանդացա  37  տարեկանում,  ես  նույնպես  անմիջապես
դաշտանադադարի մեջ էի, և հիվանդությունը խառնվում է յուրաքանչյուր հորմոնի հետ:Ես
հավատացյալ եմ, քանի որ հիվանդացել եմ 100 ֆունտով և միայն մի փոքր օգտագործելով՝
կորցրել եմ 50-ը»: Ջոանն

«Ես  բավականին  երկար  ժամանակ  հետևում  էի  Ռիկի  էջին  և  այնտեղ  ձեռք  բերած
տեղեկությունների պատճառով իմ ասթման և շատ ծանր գիշերային քրտնարտադրությունը
և շոգը շատ դժվար դաշտանադադարի պատճառով այժմ գոյություն չունեն:Շարունակեք
ձեր աշխատանքը»: Լիզ

«Ես  քաղցկեղ  ունեմ  և  քնի  ապնոէ  ունեմ:Ես  ոչ  միայն  զարմանալի  քնում  եմ,  այլև  չեմ
արթնանում շոգից:Դա օրհնություն է»։ Ստեֆանի

«Ուրիշ որևէ մեկը զեկուցե՞լ է, որ յուղն իսկապես լավ է դաշտանադադարի ախտանիշները
թեթևացնելու  համար:Իմ  տաք  շողերը  և  գիշերային  քրտինքը  գրեթե  ամբողջությամբ
անհետացան, երբ ես յուղ էի ընդունում»։ Գիլլ

Ք.Անիծե՜լ,  Ջ.Բ....  նա  հիանալի  էր  անում,  ՄԻՆՉԵՎ  հակաէստրոգենային
ներարկումները։Նրանք  նրան  մահացու  հիվանդ  են  դարձնում:
Ա.Անակնկալ, անակնկալ, Վալերի.«Բժիշկներից հեռու մնացեք» այս պահին խաղի կանոնն է,
ցավոք սրտի։Մենք հաճույքից չենք ասում, դա իրականություն է։Հիվանդները սովորաբար
լավ  են  օգտագործում  յուղը,  քանի  դեռ  բժշկական  փորձագետները  չեն  միջամտում  և
խեղաթյուրում այն  որոշ անհարկի խիստ այլընտրանքային և փորձարարական քիմիական
դեղամիջոցներով:Այսպիսով,  քանի  դեռ  բժիշկները  չեն  սովորել,  թե  ինչպես  ճիշտ
օգտագործել  այս  դեղամիջոցը,  իսկապես ամենաապահովն  է  հեռու  մնալ  նրանցից  (եթե,
իհարկե, հանգամանքները թույլ են տալիս):Նրան պատվաստումների կարիք չկա, նա պետք
է  հնարավորինս  արագ  կուլ  տա  յուղ,  որքան  կարող  է,  որպեսզի  վերացնի  նախորդ
բժշկական  բուժումների  վնասը  և  իր  վիճակը  վերահսկողության  տակ  դրվի:Եթե  նավթը
չօգնի, ապա շատ քիչ հավանական է, որ ինչ-որ այլ բան կօգնի:ՋԲ

  Մարմնի քաշի կարգավորում
«Կանեփի յուղը կարգավորում է մարմնի քաշը և անպայման ձեզ առողջ քաշ կբերի:Այն նաև
ստիպում  է  ձեզ  այդքան  չփափագել  անպիտան  սնունդ:Դա  իսկապես  զարմանալի
դեղամիջոց է:Սա քաշի կորստի միակ ԻՐԱԿԱՆ դեղամիջոցն է այնտեղ»: Ռիկ
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«Ես նույնպես նիհարում եմ, ես պետք է գնամ գոտի գնեմ::) Ես բարձրացա կշեռքի վրա և
հիմա  139  #  եմ  --  Այս  քաշը  չէի  տեսել  ավագ  դպրոցից  ի  վեր:Ես  զարմացած  եմ  և
շարունակում եմ,  որ  մարդիկ ինձ ասում  են,  թե որքան նկատելի  է  քաշի կորուստը,  որը
հիանալի է զգում:Ես նույնպես գրեթե ախորժակ չունեմ,  և ինչ-որ տարօրինակ է,  երբ ես
զգում եմ ճարպային քաղցրավենիքներ փոխանցելու ցանկություն, որոնք սովորաբար երբեք
չէի շրջանցի:Տարօրինակ.Ես մի նանո վայրկյան անհանգստացա, որ չափազանց շատ յուղ
եմ ընդունում կամ ինչ-որ բան, բայց արագ հասկացա, որ դա իմ մարմինն է լավանում...
թափելով այն, ինչը չպետք է հասնի այնտեղ, և որքան շատ եմ փոխում իմ սննդակարգը
օրգանականի, այնքան այն ավելի առողջ է դառնում:Առանց դիետաների, առանց ավելորդ
մարզումների,  պարզապես ձիավարություն,  այգեգործություն և մայրիկ լինել:Կարծում եմ,
դա RSO-ի բնական կողմնակի ազդեցությունն է::)» Հիզեր

«Ես յուղով եմ 2 ամիս, և նկատում եմ նաև քաշի կորուստ...ամբողջովին դուրս դեղատոմսով
դեղերից...Դադարեցրեց արյան ճնշման հաբերը...հենց նոր վերցրեցի արյան ճնշումս (յուղ
ընդունելուց  հետո  2  ամսում  ոչ  մի  դեղահաբեր)...արդյունքներ  124/80  Նստած
զարկերակային հաճախություն  79...Օ՜,  ԱՍՏՎԱԾ ԻՄ...սա ուղղակի հիասքանչ  է!!!Շուտով
կկատարվի արյան աշխատանք, և այնուհետև ես կհայտնեմ ԿԱՏԱՐՅԱԼ թվերը, որպեսզի
տեսնեն ԲՈԼՈՐԸ… Շնորհակալություն RS, իմ ԿԱՆԱՉ Հրեշտակ»: Սյուզաննա

«Բարի աշխատանք Սյուզաննա!!Ես ավելի քան մեկ տարի ամեն օր կանեփ եմ ուտում, և
ավագ դպրոցի քաշս պահպանելը երբեք այդքան հեշտ չի եղել իմ զինվորական կարիերայի
ընթացքում,  երբ  դեղատոմսով  դեղեր  էի  ընդունում:Սիրեք,  թե  որքան  ավելի  հեշտ է  դա
կանեփի հետ նույնպես !!!» Թամմի

«Ես նկատում եմ, որ մի քիչ յուղ ծխելուց հետո արյանս շաքարն իսկապես արագ ընկնում
է:Եվ ես  ավելի  շատ յուղ  եմ  ծխում,  քան բողբոջ,  և  ես  նիհարել  եմ,  և  իմ  մարսողական
համակարգը իսկապես հանգստացել է»: Միշել

«Ես արդեն որոշ ժամանակ նավթի վրա եմ:Այն իսկապես աշխատում է արյանս շաքարը
նորմալ պահելու համար, բայց ես խնդիր ունեմ:Իմ նոր ցավը կարգավորող բժիշկը միզեց և
դրական արդյունք  տվեց:Ես նրան ասել  եմ,  որ օգտագործում  եմ  այն,  որպեսզի ինսուլին
չընդունեմ:Նա ասաց, որ եթե ես շարունակեմ դրական արդյունք տալ, նա կվերացնի ինձ իմ
մյուս ցավազրկող դեղամիջոցները:Ես հիմա նիհարել եմ 40 ֆունտով, և իմ արյան շաքարը
հիմա նորմալ է, և ես ինձ հիանալի եմ զգում:Եթե դեղերս կտրեն, ես կվերադարձնեմ քաշս,
քանի որ մեջքս և ծնկներս այլասերված են, և ես չեմ կարող մարզվել:Ես այժմ ապրում եմ
Օրեգոնում,  որտեղ  նավթը  ավելի  հեշտ  է  ձեռք  բերել  դիսպանսերների  պատճառով:Ես
չգիտեմ, թե ինչ ասեմ իմ բժշկին:Ես առջևում եմ եղել նրանց հետ:VA-ն հրաժարվում է իմ
դեղերից և չի ցանկանում գործ ունենալ մեզ հետ, ովքեր անընդհատ դեգեներատիվ ցավ են
ապրում:Ինչպիսի խառնաշփոթ." Միշել

«Իմ Chiropractor-ը հիմա ինձ լսում է RSO-ի մասին:Հիմա, երբ ես 5 ամսում նիհարել էի 65
ֆունտ  առանց  վարժությունների,  դադարեք  ինսուլինով  կրակել  ինձ,  հիմա  ստացեք  իմ
դեղահաբերը 1/2 չափով:Շուտով դրանք նույնպես կթողնենք:Նրա սիրտը բացվեց, երբ ես
պատմեցի  նրան  Ռիկի  և  նրա  պատմության  մասին:Նա  խնդրեց  իր  մյուս  հիվանդներին,
սիրելի մարդուն, որ նա է, ես հիշեցրի նրան, որ ես նշել եմ RSO-ն իրեն, նրա համար:lol Նա
հավանեց դա, այնպես որ, դու, այդպես շարունակիր, բոլորս»: Դեյվ

«Ես ուտում  էի կանեփի յուղ՝  նպատակ ունենալով նիհարել,  ինչպես նաև հետևել  եմ իմ
սննդակարգին  և  կանոնավոր  վարժություններին:Մինչ  այժմ  8  շաբաթվա  ընթացքում  ես
կորցրել եմ 8 ֆունտ:դա տպավորիչ է?Ես դեռ վստահ չեմ, բայց ես ձեզ կտեղեկացնեմ:Ես
պարտավորվել եմ դա անել ամեն օր 6 ամսվա ընթացքում:Նկատել եմ, որ հազիվ թե սոված
մնամ և ցանկություն չունեմ (բացի լավ շոկոլադից) քաղցրավենիքից, և երբ քաղցր բան եմ
ուտում,  կարող եմ  ուտել  միայն  փոքր քանակությամբ:Շնորհակալություն սա տեղադրելու
համար:Ես  կցանկանայի  տեսնել,  թե  արդյոք  ուրիշներն  այս  կերպ  օգուտ  են  քաղում
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նավթից»: Ռոբին

«Ողջույն  JB.Հուսով  եմ,  որ  այս  հաղորդագրությունը  ձեզ  լավ  է  զգում:Ես  պարզապես
մտածեցի, որ կկիսվեմ իմ փորձով կանեփի յուղի հետ որպես ամենօրյա հավելում:Նախքան
Ռիկ Սիմփսոնի և ձեր միջոցով կանեփի յուղի օգուտները և այն,  ինչ  այն կարող է անել
մարդու օրգանիզմի համար պարզել, ես բախվել էի որոշ առաջիկա բժշկական խնդիրներին,
որոնք կարող են համընթաց լինել իմ արդեն իսկ ունեցածների հետ:

Ես  տառապում  եմ  խրոնիկական  ցավից  ծանր  OA-ից  անտառահատման  վթարից,  որը
փչացրեց  իմ  աջ  ծնկը:Այս  վնասվածքի  պատճառով  ես  այլևս  չէի  կարող  լիարժեք
աշխատել։Ես նաև տառապում եմ OA-ից իմ աջ ուսի, ձեռքի և ձեռքի բրախիալ պլեքսուսից
մինչև աջ ուսիս,  որը մեկ տարի շարունակ աջ ձեռքիս կաթվածի պատճառ է դարձել:Ես
զգում  էի  մատներիս  քորոցներ,  ինչպես  նաև  բորբոքում  և  այտուց  երկու  ստորին
ոտքերում:Բժիշկս զգուշացրել էր ինձ մատներիս քորոցից 6 ամիս առաջ, որ եթե ես չփոխեմ
իմ ապրելակերպը, ես դիաբետիկ դառնալու ճանապարհին եմ:

Այդ ժամանակ ես կշռում էի 260 ֆունտ:Ես կորցրել էի նաեւ հոտառությունս ու համը։Սրանք
բոլորը  դիաբետիկ  դառնալու  նշաններ  էին:Բժիշկը  իմ  արյան  շաքարը  ստուգելուց  հետո
ասաց, որ 1-10-ից ես լավ ճանապարհի մեջ եմ @ 6.5:Ես սկսեցի յուղը վերցնել մոտ 6 ամիս
առաջ:Առավոտյան և նորից քնելուց առաջ բրնձի հատիկ:Ես հիմա կշռում եմ 203 ֆունտ,
մատներիս ծայրերում քորոց չկա,  հոտառությունս վերադարձել  է,  և ես կարող եմ նորից
համտեսել:Ստորին ոտքերիս և ոտքերիս այտուցն ու բորբոքումն անհետացել են,  ինչպես
նաև  ՕԱ-ի  ցավը:Շատ  շնորհակալ  եմ  այս  բուժիչ  բույսի  մասին  ճշմարտությունը  ողջ
մարդկության հետ տարածելու համար:Դուք և Ռիկը իսկական Աստծո պարգև եք նրանց
համար, ովքեր կարիքի մեջ են:

Օ՜Աղջիկս  պատրաստում  է  այն,  ինչ  մեր  ընտանիքում  հայտնի  է  որպես  ձեթի  գնդիկներ
(դոզան  գլորվել  է  փոքրիկ  կտոր  հացի  մեջ),  մենք  վերջացել  ենք  ձեթի  գնդիկներից:Ես
չափազանց  ծույլ  էի  իմը  պատրաստելու  համար  և  հիմարաբար  դադարեցի  իմ  դոզան
ընդունել  մոտ  մեկ  շաբաթ:Ես  վերադարձա  մինչև  217  ֆունտ:Երբ  ես  վերսկսեցի  յուղը
վերցնել, իմ քաշը նորից իջավ մինչև 203 ֆունտ և շարունակում է նվազել:Իմ հասակը 5'8» է,
ուստի շուտով կիմանամ, թե արդյոք դա ինձ կվերադարձնի մինչև ամուսնական քաշս՝ 175
ֆունտ:Ես այնքան հուզված եմ:Քաղված դաս.Երբեք մի դադարեք յուղի ընդունումը:Կյանքը
լավ է!Շատ շնորհակալություն." Ռոն

«Իմ որդին օգտագործում է Սիմփսոնի յուղը իր Crohn-ի համար, բայց ես լսել եմ, որ այն
կարող  է  օգնել  նիհարել:Եթե  այո,  ինչպե՞ս»:  Կրիստալ
-- Այո, կարող է, կեր յուղը և կնիհարես, եթե ավելորդ քաշ ունես, իսկ նիհարելու դեպքում
գիրանում  ես:Ինձ  մի  հարցրեք,  թե  ինչու,  մի  հարցրեք,  թե  ինչպես  է  դա հնարավոր,  ես
չգիտեմ պատասխանը:Դա պարզապես տեղի է ունենում:Ես ինքս 50 կիլոգրամ կորցրի յուղի
վրա և հավատացեք ինձ, ես ամեն ինչ արեցի Ռիկին հերքելու համար:Բայց ես ձախողվեցի,
և  յուղը  նույնպես  վերականգնեց  իմ  մկանները:Տարօրինակ  էր  և  դժվար  հավատալ,
խոստովանում եմ:Բայց ես դեմ չեմ, որ այդ ամբողջ քաշը կորցրի առանց մի կաթիլ քրտինքի
ու առանց մարզվելու։Իրականում դա բավականին հաճելի էր, և ես դեմ չէի լավ քունին, որը
եղավ որպես նավթի օգտագործման միակ ուշագրավ կողմնակի ազդեցություն:ՋԲ

«Հեյ  Ռիկ,  ես  իսկապես  ուզում  էի  շնորհակալություն  հայտնել  քեզ  իմ  կյանքը  փրկելու
համար:Ես 17 տարեկան եմ Դելիից, Հնդկաստան:Ես իսկապես ավելորդ քաշ էի:Եվ անցած
մայիսից,  երբ ես սկսեցի սպառել  RSO, ես 10 ամսվա ընթացքում նիհարել  եմ 40 կգ (88
ֆունտ):Եղբայրս  նույնպես  նիհարել  է  23  կգ,  իսկ  մայրս  նիհարել  է  15  կգ,  և  դա  այն
պատճառով  է,  որ  ես  շատ  ավելի  շատ  ձեթ  եմ  ուտում,  քան  նրանք,  քանի  որ  դրանից
ընդհանրապես չեմ բարձրանում, եթե նույնիսկ մեկ գրամ օգտագործեմ:

Այսպիսով, որքան շատ ու արագ եք ուտում յուղը, այնքան ավելի արագ և լավ արդյունքներ
կստանաք:Շատ եմ ուզում, որ բոլորն իմանան, որ այն կարող է բուժել ամբողջ աշխարհի

- 165 -



ամենամեծ հիվանդություններից մեկը՝ գիրությունը։

Շնորհակալություն JB-ին ամեն անգամ անհրաժեշտ տեղեկատվությունը մեզ տրամադրելու
համար:Դուք  երկուսն  էլ  իմ  հերոսներն  եք,  և  ես  չեմ  կարող  բավականաչափ
շնորհակալություն հայտնել ձեզ, տղաներ»: Շոբհիթ և Շաշանկ

, Անհանգստություն պարանոյա
«Օրինակ, թե որքան ազնիվ, բայց սխալ խորհուրդը կարող է վնասել. Ինչ-որ մեկը դժգոհեց
բարձրից և նրան ասաց, որ պետք է CITICOLINE ընդունի: Դա լավ է, բացառությամբ, որ
CITICOLINE-ը արյան նոսրացնող միջոց է, և այն անձը, ում տրվել է խորհուրդը, եղել է մեկը,
ով չի կարող հանդուրժել արյունը նոսրացնող միջոցը: Խորհուրդ տվողը լավ էր ուզում ասել,
բայց  չկարողացավ բացահայտել  այս կենսական տեղեկատվությունը:  Ես գիտեմ,  որ  կան
շատ բարի նպատակներ ունեցող մարդիկ,  ովքեր ցանկանում  են  օգնել,  բայց  ԽՆԴՐՈՒՄ
ԵՆՔ  զգույշ  եղեք  տրամադրել  տեղեկատվություն,  որը  կարող  է  ազդել  ինչպես  կյանքի,
այնպես էլ մահվան վրա: Ի դեպ, բարձրությունը նվազեցնելու հեշտ միջոցը բերանի մեջ մի
քանի պղպեղի հատիկներ ծակելն է... անվտանգ, էժան և արդյունավետ»: Գարի

«Հիանալի է իմանալ ցիտիկոլինի մասին, քանի որ ես նաև ընդունում եմ վարֆարին: Ճիշտ
այնպես, ինչպես քրքումը, որը նաև նոսրացնում է արյունդ»։ Ռենդի

«Citocholine-ն  առաջացնում/օգնում  է  մետաստատիկ  բջիջներին  զարգացնել  իրենց
սեփական արյան մատակարարումը: Քաղցկեղի համար այնքան էլ լավ չէ»: Ջիմ

«Երեկ ես մի կնոջ սկսեցի դեղեր ընդունել:Սա նրա զեկույցն է առաջին օրվանից։Պարզապես
զարմանալի!Ահա իմ առաջին օրվա զեկույցը.

Երեկ առավոտյան արթնացա շուրթերիս էկզեմայով և մի քիչ յուղ քսեցի դրա վրա:Խայթոցը
դադարեց  մոտ  10  րոպեից։Ցավն  անհետացավ  30  րոպեում:Մի  քանի  ժամից  այտուցը
իջավ:Այսօր իմ շրթունքների վրա փուչիկները կիսով չափ անհետացել  են.  սովորաբար 2
շաբաթ  է  տևում  դրանց  ապաքինման  համար:Շնչելով  շրթունքներիս  յուղի
գոլորշիները:Նկատեցի, որ ցավը, որն իմ աջ սինուսում մի քանի շաբաթ է, դադարել է:Եվ իմ
քիթը դադարեց:Երեկվանից միայն մեկ անգամ եմ փռշտացել։Նկատեցի, որ հոգնածությունս
այնքան  էլ  խորը  չէր,  ինչպես  միշտ:Նկատեցի,  որ  ես  ինձ  հանգիստ  էի  զգում,  և  այդ
անհանգիստ եզրը վերացել էր:

Երեկոյան նկատեցի  մարմնի  ցավի  նվազում.  սովորաբար ես  երեկոյան այնքան  շատ եմ
ցավում  մարմնում,  որ  չեմ  կարող  տեղում  նստել  (կոճ  նյարդերի  և  մկանների  ցավեր,
ծնկի/ուսի/արմունկի/դաստակների/բթամատի  ցավը  զգալիորեն  նվազել  է):Բացի  այդ,  ես
ստանում եմ շատ թեթև փայլ յուրաքանչյուր դոզայի հետ:Չեմ դժվարանում աշխատել կամ
կենտրոնանալ  և  չեմ  վարանի  մեքենա  վարել:Ես  շատ պարզ եմ,  չնայած  ես  մոռացել  էի
Citicoline վերցնել այս առավոտ:Ես մոտավորապես կես հատիկ ձեթի համարժեքը դնում եմ
Craisen-ի վրա և վերցնում եմ այն:

«Ես սկսել եմ կանեփի յուղը 2012 թվականի դեկտեմբերին՝  որպես ընդհանուր տոնիկ:Ես
տառապում  էի  2-րդ  տիպովշաքարախտը  ժամանակին.Իմ  արյան  շաքարը  եղել  է  300-
ականներին,  որտեղ  100-ը  նորմալ  է:Ինձ  նշանակեցին  մետֆորմին,  որն  ամեն  անգամ
հիվանդանում էր, երբ այն ընդունում էի:Ես խնդրեցի, որ ինձ տեղափոխեն դիաբետի մեկ այլ
դեղամիջոց,  և  ինձ  հանեցին  «Մետֆորմինը»  և դրեցին  «Յանուվիա»:Իմ  արյան շաքարը
միայն դեղամիջոցներով իջավ ողջամտորեն:Օրվա մեծ մասը իմ թվերը 100-ի մեջ էին:Երբ ես
յուղը  ավելացրի  իմ  ռեժիմին,  իմ  թիվը  վերադարձավ  նորմայից  մի  փոքր  բարձր:Հետո
պարզվեց, որ Յանուվիան ենթաստամոքսային գեղձի քաղցկեղ է առաջացրել։Ես ուզում էի
դադարեցնել  այս  դեղորայքը  և  խնդրեցի  իմ  բժշկին  նորից  վերցնել  մետֆորմինը:Նա
համաձայնեց։Իհարկե, մետֆորմինի վրա ես ամեն անգամ հիվանդ էի, երբ ընդունում էի այն:
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Յուղին  ընտելանալը  բավականին  փորձություն  էր  ինձ  համար։Ես  ատում  էի  այն
բարձրությունը, որ ինձ տվեց մարիխուանան:Ես մարիխուանա չէի օգտագործել ավելի քան
35  տարի,  մինչև  նավթ  օգտագործելը:Ես  սկսեցի  յուղը  քորոցի  գլխի  չափ  կաթիլով,  և
նույնիսկ դա չափազանց շատ էր:Ես սկսեցի Citicoline-ն ընդունել նավթի բարձր մակարդակը
մեղմելու համար՝ Քորի Յելլանդի առաջարկով:Դա լավ աշխատեց, և ես այդ ճանապարհին
էի ավելի քան մեկ տարի:2013 թվականի մայիսին ինձ շտապ վիրահատեցին լեղապարկիս
համար:Առանց ձեթի 5 օր հիվանդանոցում էի։Այն ժամանակ պարզվեց, որ իմ մագնեզիումը
ցածր  է։Նրանք  հիվանդանոցում  սկսեցին  ինձ  հավելյալ  մագնեզիումով:Երբ  վերադարձա
տուն, նորից սկսեցի յուղով զբաղվել:Ի զարմանս ինձ, մեկ շաբաթ մագնեզիումի հավելումներ
ընդունելուց  հետո  ես  զգացի  յուղի  շատ  հաճելի  բարձրացում:Սա  շարունակեց  մնալ  իմ
փորձը:Ես  կարողացա  դադարեցնել  Citicoline-ի  օգտագործումը՝  բարձր  մակարդակը
մեղմելու համար:Այդ ժամանակ ես կարողացա ավելացնել իմ յուղի չափաբաժինը օրական 1
հատիկի:Ես  սկսեցի  շատ  ցածր  արյան  շաքար  ունենալ:Ես  հանեցի  մետֆորմինը  իմ
ամենօրյա ռեժիմից:

Քանի  որ  նավթի  իմ  չափաբաժինը  օրական 1  հատիկ բրինձ  է  ավելացնում,  իմ  շաքարը
լիովին  նորմալ  է:Իմ  a1c-ը  մեկ  տարի  և  1/2  առաջվա  7.2-ից  իջել  է  մինչև  6.1:Իմ
MDզարմացած է, ինչպես իմ դեղագործը:Ես չեմ կարող նրանց հետ կիսել իմ հաջողության
պատճառը,  քանի  որ  ապրում  եմ  մի  նահանգում,  որտեղ  նավթն  անօրինական  է:Այս
պատմության  հետաքրքիր  կողմնակի  նշումն  այն  է,  որ  երբ  շտապեցի  վիրահատվել,  ես
խնդրեցի առանձին խոսել անեսթեզիոլոգի հետ:Ես վախենում էի, որ նավթը կխանգարի ինձ
անվտանգ ընթացակարգ անցկացնել:Անեսթեզիոլոգը բոլորովին անհանգստացած էր, որ ես
յուղով էի և ասաց, որ եթե ինչ-որ բան լինի, դա կհեշտացնի իմ վիրահատությունը, քանի որ
իմ արյան անոթները կընդլայնվեն և շնչառությունը կհեշտանա, երբ ես տակ եմ:Այս ամենի
միջով  Աամանը  եղել  է  իմ  կողքին:Նա  միշտ  չէ,  որ  ստանում  է  ինձ  անհրաժեշտ
պատասխանները,  բայց  ինձ  հանձնարարել  է  հարցնել  և  վստահել  իմ  մարմնին  և  իմ
ինտուիցիային:Ինձ համար հեշտ չէ, բայց մենք վերջապես հասանք մի մեծ հաջողության,
որտեղ  իմ  2-րդ  տիպի  շաքարախտը  հաջողությամբ  բուժվում  է  միայն  յուղով:Այժմ  2014
թվականի մայիսն է։Հարգանքներով՝ Ալիս»

«Դե,  ես  նույնիսկ  լողանում  եմ  կանեփի  յուղով,  թրմված  այլ  յուղերով:Ո՞վ  կմտածեր,  որ
լոգանքն օգնում է ցավից և անհանգստությունից:Լոլ»։ Տոնյա

«Ես  ընդունում  եմ  այն  արդեն  13  օր,  և  իմ  դեպրեսիան  այլևս  չի  վերացել  նյարդային
ցավերից,  ես  նորմալ  քնի  ցիկլ  եմ  զարգացրել  և  չունեմ  զայրույթի,  դեպրեսիայի,
անհանգստության զգացում կամ զգում եմ իմ PTSD-ի հետևանքները Իրաքից:Նպատակը
պայմանավորված է  իմ  թոքերի  անցքերով՝  Իրաքում  պայթյունի  հետևանքով առաջացած
ֆոսֆորի  գոլորշիներից  և  թունավոր  մասնիկները  ներշնչելուց,  ինչպես  նաև քաղցկեղից,
որին ես ենթարկվել էի սպառված ուրանից:Իրաքից երեք տարի անց ես սկսեցի զարգանալ
բազալ բջջային քաղցկեղ»: Երեմիա

"Շնորհակալություն!Ես  ընկերների  հետ  յուղի  մի  քանի  խմբաքանակ  եմ  պատրաստել  և
ձեռքի  ներարկիչներ  այլ  ընկերների  համար:Ես  զգում  եմ  տարբերությունը  անսահման!Իմ
PTSD-ն թուլացել է, ցավը թուլացել է, և հոդերիս տպավորություն է, որ նրանք ստացել են
WD-40  շիթ:Երբ  անհանգստությունը  վատանում  է,  ես  մի  քիչ  ծխում  եմ  յուղից  և  այն
վերանում է:Հակառակ դեպքում ես օրական երեք անգամ դեղաչափ եմ ընդունել մոտ երեք
շաբաթ:Այդ  երեք  շաբաթվա  ընթացքում  ես  ավելի  շատ  արշավել  եմ,  քան  վերջին  երեք
տարիներին:Իմ  սերն  ու  հիացմունքը  բոլորիդ  Phoenix  Tears-ում:Ձեզ,  պարոն  Սիմփսոն,
շնորհակալություն  իմ  ողջ  կյանքի  համար:Ես  գիտեմ,  որ  այժմ  կարող  եմ  վայելել  այն՝
հիվանդանոցային մահճակալի վրա գտնվելու փոխարեն»։ Ֆրեդ

«Ցավը թուլանում է, և հոդերիս թվում է, թե WD-40-ի շիթ են ստացել:Վիրջին կոկոսի յուղն
ավելի անվտանգ է» Հանթեր
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«Ես օգտագործում եմ օրգանական կուսական կոկոսի յուղ՝ RSO-ն կտրելու համար:Այն թույլ
է տալիս ավելի լավ կլանման արագություն, ինչպես նաև թույլ չի տալիս յուղը կպչել ամեն
ինչին, ներառյալ ատամներին:Ես նաև օգտագործում եմ այն  տոքսինները հանելու համար՝
մի ճաշի գդալ բերանիս շուրջ 20 րոպե պտտելով և թքելով աղբամանի մեջ»։ Ֆրեդ

«Ես իմ կյանքի այն  պահին էի,  որտեղ առողջությունս  սարսափելի  էր  և շատ ցավեր էի
ապրում:Ինքնասպանության  հակված  էի,  որովհետև  կյանքն  այնքան  ճնշող  էր:Հետո  ես
պատահաբար հանդիպեցի «Run From the Cure»: Այն ժամանակվանից ի վեր, երբ իմ կյանքն
էապես բարելավվեց իմ սովորած տեղեկատվությունը կիրառելուց:Իմ առողջությունն այժմ
հիանալի է, և ես շատ ավելի լավատես եմ, քանի որ գիտեմ, որ կանեփը կպաշտպանի իմ
մարմինը վնասից:Այդ ժամանակվանից ես ոչ մի ինքնասպանության միտք չեմ ունեցել,  և
կյանքն ավելի ու ավելի լավանում է, քանի որ ես ավելին եմ սովորում կանեփի յուղի տարբեր
բուժիչ հատկությունների մասին»: Պետրոս

«Անիրական է, թե ինչպես է իմ անհանգստությունը վերահսկվում...Ես խրոնիկ էի… Զգում
եմ  նորմալ,  եթե  նորմալը  երջանիկ  է  և  շատ  ավելի  ապրել…  Շնորհակալություն,  Ռիկ»:
Բադդի

Դեպրեսիա
«Ես  ունեմ  հետտրավմատիկ  սթրեսային  խանգարում,  և  կանեփն  օգնում  է  ինձ
հանգստանալ,  ուտել,  քնել,  կենտրոնանալ,  կենտրոնանալ:Ես  այլևս  կլինիկական
դեպրեսիայի  մեջ  չեմ...և  այլն...Ես  ընդունում  էի  հակադեպրեսանտներ,  տրամադրության
կայունացուցիչներ,  տրամադրությունը  բարձրացնողներ,  քնաբեր...որոնք  ես  նրանց  չեմ
թակում...Ինձ ուղղակի դուր չեն գալիս կողմնակի ազդեցությունները...և դրանք ինձ այլևս
պետք  չեն  կանեփի  պատճառով...Ես  իսկապես  աղոթում  եմ,  որ  մարդիկ  իրենց  կրթեն
ԱՍՏԾՈ տված ԲՈՒՅՍԻ,  կանեփի… այն բազմաթիվ օգտագործման և բուժիչ  հրաշքների
մասին...պարզապես ասելով...» Ալե

«Սա իսկապես զարմանալի դեղամիջոց է:Ես իմ չափաբաժինը դրեցի պարկուճի մեջ՝ կուլ
տալու  համար:Օգնում  է  իմ  ցավին  և  PTSD  ախտանիշներին:Ես  գիտեմ  մի  քանի
հիվանդների, որոնք օգուտ են քաղում նաև նոպաների, Կրոնի, հեռացման ախտանիշների և
այլնի համար:Որոշ դիսպանսերներ դա տանում են»։ Հույս

«Ես չեմ կարող խոսել ուրիշների փոխարեն, բայց ինձ համար դա կառավարում է երկբևեռ
խանգարման, ուշացած դիսկինեզիայի,  դանդաղ դիստոնիայի, ծանր դեպրեսիայի, քրոնիկ
ցավի,  PTSD-ի,  վիշտի  և  անհանգստության  ախտանիշները:Սեպտեմբերից  ես  թունավոր
(դեղագործական) զերծ եմ և ապաքինվում եմ և ինձ հիանալի եմ զգում:Սա հրաշք բուժումն
է:Իմ շունը գրեթե քաղցկեղով զերծ է յուղից և թեմատիկ նյութերից:Այս բույսը ստեղծվել է
Աստծո կողմից՝ փրկելու շրջակա միջավայրը, կյանքը և տնտեսությունը:Հասարակությունը
պետք է տեղեկացված լինի»: Քեթի

«Ես  պարզապես  ուզում  եմ  շնորհակալություն  հայտնել,  Ռիկ:  Ես  ամբողջ  50  տարին
տառապել եմ դեպրեսիայով, արդեն 8 օր է՝ յուղով եմ և ինձ թվում է, որ նորից ծնվել եմ: Շատ
շնորհակալություն!" Սյու

  (MS)Բազմակի սկլերոզ
«Ուղղակի  արագ  թարմացում,  Ջինդրիչ…Կինը  [59]  օգտագործում  է  օրական  մեկ
չափաբաժին  ձեթ  բրնձի  հատիկի  չափ՝  քունն  ու  ընդհանուր  առողջությունը  նպաստելու
համար, և նա նիհարել է մինչև այն կայունացել է 30 ֆունտով ցածր:Նա յուղի օգտագործման
հրաշալի փորձ է ունենում, ինչպես և ես:Թե՛ մաթեմատիկական հմտությունների, և թե՛ MS-ի
հետ տեսական մտորումների կորուստները շատ դեպքերում հակադարձվել են, և ես նորից
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մեծ  մաթեմատիկա  եմ  անում  իմ  գլխում,  ինչպես  փոքր  ժամանակ:Օգտագործման  այս
առաջին  տարում  մենք  և՛  ձգտել  ենք,  և՛  հասել  ենք  կյանքի  հիմնական
նպատակներին:Շնորհակալություն Ռիկին և քեզ, իմ ընկեր:Օ, և Բեթին, Գոլդեն Ռետրիվերը
դեռևս  իրեն  ավելի  լավ  է  զգում,  քան  երբևէ,  առողջ,  և  անասնաբույժները  դեռ  լիովին
ժխտում են»: նշագծել

«Իմ  լավ  ընկերը,  MS-ով  հիվանդ  տարեցը  մարիխուանա  է  օգտագործում  իր  MS-ը
թեթևացնելու համար:Նա երդվում է դրանով»: Ռոն

«Աշխատավայրում իմ ավագ ընկերն ինձ ասաց, որ իր կինը MS հիվանդ է, և թե որքան վատ
է դա:Նա հազիվ էր դիպչում նրան, և նա միշտ ցավում էր:Ես ասացի նրան նավթի մասին,
քանի  որ  ուրիշ  ոչինչ  չէր  աշխատում,  որ  նրանք  փորձել  էին:Նրանք  փորձեցին,  և  այն
աշխատում է:Նա իրեն շատ ավելի լավ է զգում և կարող էիրականում զգում է իր ոտքերը
(նախկինում նա չէր կարողանում) այժմ նա կարող է հասկանալ՝ հատակը տաք է, թե ոչ, և
դրանք գերհոգնած են:Հեյ  կշարունակի ապօրինի նավթ գնել,  մինչև այն օրինականացվի,
քանի  որ  այն  աշխատում  է:Ուրիշ  ոչինչ  չի  բուժում  MS-ը,  նրանք  գրեթե  հանձնվել
էին...Կանեփի յուղը նրանց կյանքի նոր հեռանկար է տվել և մեծ հույսեր է կապում իրենց
համատեղ  ապագայի  համար:Ես  կշարունակեմ  լուրեր  տարածել  այս  բժշկական  հրաշքի
մասին:Շնորհակալություն Ռիկ, ես ոչ մեկին չէի տա այս տեղեկությունը, եթե չլիներ Phoenix
Tears-ը»։ (Օնտարիոյից)

«Բարի  լույս  Ռիկ,  ես  հետևում  եմ  քեզ  Facebook-ում:Ես  շատ բան  եմ  իմացել  ձեզնից  և
գնահատում  եմ  ձեր  քրտնաջան  աշխատանքն  ու  նվիրվածությունը:Մարիխուանան
բժշկական օգտագործման համար մտածելու իմ պատճառը միայն իմ վիճակն էր՝  Ցրված
սկլերոզը:Բայց  հետազոտության  արդյունքում,  որը  ես  գտա  այլ  հիվանդությունների,  այդ
թվում՝ MS-ի և քաղցկեղի օգուտների համար, ես որոշեցի, որ եթե ես չեմ անում իմ դերը
ուրիշներին տեղեկացնելու հարցում, ապա ես ամբողջությամբ չեմ կատարում իմ դերը:Ես
հուսով  եմ,  որ  օգտակար  պաշտպան  կլինեմ  Արկանզասի  ժողովրդին  համոզելու  համար
քվեարկել  այո  բժշկական  մարիխուանայի  վերաբերյալ  2014  թվականի  հաջորդ
ընտրություններում:Այս  տարի  մենք  շատ  մոտեցանք:Կրկին
շնորհակալություն.Հարգանքներով՝ Նենսի»

«Մենք տեսել ենք, որ Սիմփսոնի յուղի և արդիական սուրբ յուղերի մեր տարբերակը բուժում
է ամեն ինչ միայն MS հիվանդից, մաշկի պսորիազից, քաղցկեղով հիվանդներից և նույնիսկ
օգնում  է  ինսուլտով  հիվանդին  սկսել  խոսել  բազմաթիվ  բառեր  և  նախադասություններ,
որոնք նա չի ասել այդ ժամանակից ի վեր։ կաթված!Շնորհակալություն այն ամենի համար,
ինչ արել եք»: -- Շնորհակալություն, Մայքլ, բայց ես երբեք չեմ սիրում տեսնել, որ որևէ մեկը
ստեղծի  RSO-ի  «իրենց  տարբերակը»:Խնդրում  ենք  հնարավորինս  հետևել
հրահանգներին:Ինչպես միշտ, ինչ-որ մեկի կյանքը կարող է վտանգված լինել, և դուք միշտ
ցանկանում  եք  հիվանդներին  տրամադրել  այս  դեղամիջոցի  ամենաազդեցիկ  ձևը,
հնարավորության դեպքում:ՋԲ

«Այնտեղ  կան  բոլոր  տեսակի  ապացույցներ  և  ապացույցներ,  ուսումնասիրեք  դրանք:Ես
գիտեմ MS-ով հիվանդ մարդու,  նա տարիներ շարունակ հիվանդ է:Նա յուղով  է  բուժում,
կարողանում է քայլել ու գործել այնպես, ինչպես ես եմ կարողանում։Այնուհետև ես գիտեմ
MS-ով հիվանդ այլ  ընկերոջը,  նա անում է այն ամենը,  ինչ բժիշկներն ու ժամանակակից
բժշկությունը նրան ասում են:Եվ նա հաշմանդամի սայլակով է, և նրա մարմինը փակվում է»:
Ջեֆ

«Ես նույնպես MS ունեմ և դադարեցրի իմ 13 սցենարը վերցնել:Շաբաթական 108 հաբ և 3
ներարկային...Իսկ ես հիմա միայն կանեփ եմ օգտագործում»։ Ջոն

«Հինգ շաբաթ առաջ ես զանգ ստացա արևելքում գտնվող մի կնոջից, ով ունի MSՆա 15
տարի հաշմանդամի սայլակով է։Նա փորձել է այն ամենը, ինչ կարող է մտածել, ներառյալ
հակասական CCSVI  թերապիան,  որպեսզի բարելավում  չտեսնի:Մենք նրան մատնացույց
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արեցինք ճիշտ ուղղությամբ, և նա սկսեց վերցնել յուղը:Նրա վերջին հեռախոսազանգն ինձ
հետ  գնաց  այսպես.  «Բարև  Քորի:Ես  պարզապես  ուզում  եմ  ձեզ  տեղեկացնել,  որ  իմ
անվասայլակը գտնվում է ավտոտնակում»: (Այսպիսով, ես կարծում եմ, որ այն կոտրվել է,
քանի որ դա ընդամենը 5 շաբաթ է):«Ես վեր եմ կենում և քայլում եմ։Ես հմայված եմ:Ես
ազատվել եմ իմ կախվածությունից և նոր եմ տուն վերադարձել գնումների օրվանից:Քորի,
ես 3 տարի է, ինչ չեմ կարողանում գնումներ կատարել»: Այդ պահին նա սկսեց լաց լինել և
ասաց. «Կորի, դու իմ կյանքը վերադարձրեցիր ինձ»: Քորի

,   Հաբեր ծխախոտ և դետոքսիկացիա
«Օգտագործեք  Rick  Simpson  Oil,  եթե  ցանկանում  եք  թողնել  ծխելը:Պարզապես  քնեք
դուրսբերման միջոցով:Նույն արձանագրությունը և նույն դեղաչափը, ինչպես ցանկացած այլ
հիվանդության դեպքում, պարզապես հետևեք մեր կայքի հրահանգներին:Պատշաճ կերպով
արտադրված  և  օգտագործված  RSO-ն  աշխատում  է  նաև  այլ  տեսակի  նյութերի
հավելումների  դեպքում,  օրինակ՝  հերոինի,  կոկաինի,  ալկոհոլի,  մորֆինի,  բարձր
կախվածություն  առաջացնող  և  հզոր  դեղագործական  պատրաստուկների  և  այլնի
համար:ՋԲ»

«Ես  ուզում  եմ  անձամբ  շնորհակալություն  հայտնել  ձեզ  և  յուրաքանչյուր  աճեցնողի,
դիստրիբյուտորի  և  քաղաքական  պաշտոն  զբաղեցնողի՝  այս  հրաշք  յուղը  հանրությանը
հասցնելու  համար:Ես  կարճ  կասեմ,  ես  տառապում  եմ  սարսափելի  սպազմերից,
սրտխառնոցից և երկար ժամանակ եղել եմ օփիատային կախվածություն այս և այլ հաճելի
ախտանիշների  պատճառով:Առողջությանս  հետ  դաժան  պայքարից  հետո  որոշեցի
հակահարված տալ։Հաբերը բոլորովին չէին օգնում ցավին, դրանք պետք է զերծ մնան ինձ
քաշից:Դեղորայք ծխելը նորմալ էր, բայց ոչինչ չի մոտենում նրան, ինչ անում է յուղը ինձ
համար:Ինձ համար շատ դժվար է գրել սա առանց նման երախտագիտությամբ լցվելուոր ես
չեմ կարող տեսնել արցունքների միջով:

Ես պայքարեցի յուղով ամբողջությամբ դետոքսինգ ստանալու հետ:Ես ստիպված էի դա անել
մի  քանի  անգամ  նախկինում  և  ամեն  անգամ  վատանում  է,  բայց  այս  անգամ  ես
ընդհանրապես որևէ խնդիր չունեի:Առանց մարմնի ցնցումների, մաշկի քոր առաջացման,
քրտինքի...ոչ  մի  սովորական  մղձավանջ,  որը  կապված  է  օփիատներից  դուրս  գալու
հետ:Կարծում եմ, որ նավթը հրաշք է:Դա փրկել է իմ կյանքը:

Օփիատներից ազատվելուց հետո ես նաև փոխել եմ իմ սննդակարգը հիմնականում առանց
սնձան:Ցորենը խնդիր է, բայց որոշ այլ հացահատիկներ՝ ոչ:Բայց իմ սննդակարգի մեծ մասը
իմ  յուղային  լոզենիներն  են:Նրանց  հետ  ես  կարող  եմ  գործ  ունենալ,  կարող  եմ  գործել,
մտածել, անել այն ամենը, ինչ ուզում եմ անել, շատ ավելի էներգիայով և զգոնությամբ, քան
կծխեի այդ դեղամիջոցը:

Ես ասացի, որ կարճ կպնդեմ,  ճշմարտությունն այն է,  որ ես մտածում եմ գիրք գրել  այս
հրաշք յուղի գովասանքի համար, և այն ամենը, ինչ արվել է ինձ համար:Եվ այսպես, խորը
գնահատանքով և սիրով ես շնորհակալ եմ քեզ Ռիկ Սիմփսոնին:Մահալո, Լոիս»

«Տեսնելով,  որ  ես  ալերգիկ  եմ  օփիատներից…  (Ամենաքիչ  թունավոր???)  Ես  կանեփը
կվերցնեմ, խնդրում եմ»: Հեզեր

«Եթե դուք հատկապես օփիատներ եք օգտագործում, ապա պետք է գիտակցեք, որ կլինի
«սիներգիա», որը հիմնականում նշանակում է 1+1=3, քանի որ օփիատի հետ ընդունված
յուղն ավելի մեծ ազդեցություն կունենա ձեր վրա, քան եթե դուք հենց նոր վերցնեք: կամ
մյուսը,  նրանք ուժեղացնում են միմյանց ազդեցությունը, այնպես որ ձեզ անհրաժեշտ չեն
լինի  այնքան  ցավազրկողներ,  որքան  սովորաբար:Խոսեք  ձեր  բժշկի  հետ  ձեր  ընդունած
դեղերի քանակի կրճատման մասին, դուք չեք կարող պարզապես սառը հնդկահավ ընդունել
հաբերի մեծամասնությամբ՝ առանց ինքներդ ձեզ վնասելու»: Ջիմ

- 170 -



«Ես ու ամուսինս տարեսկզբին սկսեցինք նավթի օգտագործումը:Նա ունի թոքային էմբոլիա,
նրա մոտ 2-րդ տիպի դիաբետ է ախտորոշվել։Մենք օրական երկու անգամ օգտագործում
ենք  միայն  մեկ  քորոց  կաթիլ,  միայն  այն  պատճառով,  որ  առայժմ  միայն  դա  է:Ի  դեպ,
հրահանգները հեշտ էին հետևել  և  հիանալի  ստացվեցին:Եթե  ես  կարողանամ դա անել,
բոլորը  կարող  են:Նաֆտան  կարելի  է  գնել  Home  Hdw-ից  այստեղ՝  Կանադայում,  և
պիտակավորված է որպես ներկի նոսրացնող առանց հոտի:Հարցրեք դրա վրա MSDS:

Ես  դեռ  վստահ  չեմ՝  դա  օգնում  է  ամուսնուս,  թե  ոչ,  գուցե  դեռ  բուժում  է  երկու
համակարգչային  տոմոգրաֆիայի  հետևանքները:Ինձ  հետ  դա  շատ  կարճ  ժամանակում
ուշագրավ  տարբերություն  է  ստեղծել:Իմ  կաթնաշաքարի  անհանդուրժողականությունը
բուժվեց (եթե ես հրաժարվեմ յուղից, այն կվերադառնա), բայց այն հաստատ անհետացել է
հենց հիմա:Եղել է նաև նկատելի փոփոխություն իմ բույրի նկատմամբ ալերգիայի մեջ:Ես
ունեցել  եմ  սինուսի  քրոնիկական  վարակ,  որքան  հիշում  եմ,  հակաբիոտիկները  ոչինչ
չտվեցին,  և  ես  տարիներ  առաջ  հրաժարվեցի  դրանցից:Ես  ուրախ  եմ  ասել,  որ  իմ
սինուսները մաքրվել են, և ես կարող եմ շնչել:Ինձ վրա դեռևս ազդում է բույրը, բայց ոչ մոտ
այն, ինչ եղել է:

Շնորհակալություն  Rick-ին  և JB-ին  այս  տեղեկատվությունը  հանրությանը  տրամադրելու
համար  և  շնորհակալություն  բոլորին,  ովքեր  շարունակում  են  գրել  և  կիսվել  իրենց
պատմություններով:Կցանկանայի,  որ  ես  կարողանայի  դա  բղավել  տանիքների
գագաթներից, բայց հավանաբար կձերբակալվեի ;-)) Կանեփի շուրջ այնպիսի խարան կա, և
մարդիկ (այստեղ) պարզապես չեն ուզում լսել:Ափսոս, ես այնքան շատ եմ գիտեմ, որ դա
կարող է օգնել»։ Քլեմմի

«Լիզա,  ես  ձեզ  պետք  է  նաև  տեղեկացնեմ,  որ  իմ  դիտած  շատ  վկայություններում  և
վավերագրական  ֆիլմերում  այս  մարդկանցից  ոմանք  սկսեցին  օգտագործել  յուղը  մեկ
կոնկրետ  հիվանդության  համար,  և  վերջում  ստացան  օգուտներ  և  մաքրեցին  այլ
հիվանդություններ, որոնք նրանք նույնիսկ չէին: յուղ օգտագործելուց առաջ տեղյակ լինել.

Օրինակ,  ենթադրենք,  որ  դուք  ընդունում  եք  յուղը  շաքարախտի  համար,  և  հետո
հայտնաբերում եք,  որ ձեր խոլեստերինի մակարդակը վերադարձել  է  նորմալ,  ձեր մաշկի
ցանը կամ էկզեման վերանում է, և ձեր թութքը հանկարծակի անհետանում է ձեր ունեցած
տարօրինակ ուռուցքի հետ մեկտեղ կամ ձեր մոտ: սինուսի վարակը հանկարծակի մաքրվում
է:Ես դա շատ բան եմ տեսնում իմ հետազոտության մեջ:

Բացի այդ, շատ մարդիկ նշում են, որ նրանք հաճախ կորցնում են քաշը, եթե ավելորդ քաշ
ունեն կամ վերադառնում են նորմալ քաշի, հաճախ առանց դիետա պահելու:Եվ եթե դուք
հում  կանեփի հյութ եք  օգտագործում,  ապա քաշի  և  առողջության արդյունքներն  ավելի
ցայտուն կլինեն:

Ես գիտեմ, որ Ռիկ Սիմփսոնը նաև խթանում է բույսերի վրա հիմնված դիետան:Ես տեսնում
եմ, որ բազմաթիվ այլ հետազոտություններում, բացի բժշկական կանեփի օգտագործումից,
որ բույսերի վրա հիմնված սննդակարգին անցնելն այնքան առողջարար օգուտներ ունի, որ
հաճախ այդ մարդիկ հավատարիմ են մնում կյանքին և գովաբանում են և նպաստում են, որ
փոխելով բուսական սննդակարգը. բառացիորեն փրկեց նրանց կյանքը»: Դոննա

«Բարև Ջինդրիխ, կներեք անհանգստության համար, բայց Բրեդն այսօր ինձ ուղղեց մի բան,
որը դուք կարող եք պարզաբանել:Նրա շաքարախտի արյան շաքարի ցուցանիշները 7-10 օր
պահանջեցին նորմալացնելու համար, ոչ միայն հաջորդ օրը…դեռ ուշագրավ է.Սա նաև ինձ
հնարավորություն  է  տալիս  փոխանցել  նրա  մնացած  նամակները,  որոնք,  կարծում  եմ,
կցանկանաք տեղադրել նաև PT-ում.

«Ձախ ձեռքիս մաշկի 5 քաղցկեղ եմ ունեցել,  գիտեմ,  որ դրանք առաջացել  են տարիներ
շարունակ սուզվելիս ձեռքս պատուհանի եզրին հենելու արդյունքում:Ես դրանք ծածկված եմ
եղել  յուղի  մեջ  24/7,  և  բոլորը,  բացի  մեծից,  ամբողջովին  անհետացել  են:Մեծը  հազիվ
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նկատելի է, բայց ես դեռ զգում եմ մի փոքր բարձրացված տարածք, այնպես որ ես ամեն օր
յուղը պահում եմ դրա վրա:Կարծում եմ, որ այն կվերանա մինչև շաբաթվա վերջ, քանի որ
այն այնքան մոտ է:Նկատի ունեցեք, որ ես նախկինում մի քանի անգամ սառեցրել եմ դրանք,
և նրանք միշտ վերադարձել են, այս անգամ ես վստահ եմ, որ չեն անի, եթե այդպես է, ես
հստակ գիտեմ, թե ինչ անել:Լավագույնը քեզ և Ռիկին, Դեյլ»։

--  Շնորհակալություն,  Դեյլ,  հաճելի  է  իմանալ,  որ  դուք,  տղաներ,  հստակ գիտեք,  թե  ինչ
անել:ՋԲ

«Ես վերցրեցի յուղը ցավազրկող դեղամիջոցներն ու ծխախոտը թողնելու համար…Եվ ես
հաջողակ եմ:Մեկ ամսից ավելի է, ինչ առանց որևէ մեկի»: Ռենդի

-- Շնորհավորում եմ, Ռենդի:Յուղի օգտագործման դեպքում, ի վերջո, ամեն ինչ այդքան էլ
դժվար չէր, չէ՞:ՋԲ

«Որոշ մարդիկ պարզապես տգետ են և վախենում են:Ռիկ Սիմփսոնի պատճառով ես ինքս
կարողացել եմ զգալիորեն նվազեցնել իմ ցավազրկողները, այսինքն՝ ես ընդունում էի 60 մգ
OxyContin 3 առավոտյան և 3 քնելուց առաջ և ընդունում էի դրանք ավելի քան 8 տարի…Դա
ծծեց!

Հիմա յուղը սկսելուց ի վեր ես ընդունում եմ միայն 1-ը առավոտյան և 1-ին:Խոսեք հրաշքի
մասին, համենայնդեպս, ես այդպես եմ տեսնում:Բժիշկներն ինձ ասացին, որ ես երբեք չեմ
կարողանա  իջնել  կամ  դադարեցնել  դրանք:Տղան  արեց  «Ռիկ  Սիմփսոնը»,  և  ես
ապացուցում եմ, որ իմ բժիշկները սխալ են,

Ես դա անում եմ և ինձ ավելի լավ եմ զգում, քան ընդունել եմ այդ անիծյալ թույն հաբերը:Թեև
ես օգտագործում էի OxyContin-ի այդքան մեծ չափաբաժին, ես դեռ ցավեր էի զգում օր օրի,
չէի քնում և չէի ուտում…Այսօր ես ցավ չունեմ, նորմալ քնում եմ և ավելի շատ ուտում:Եվ ես
չեմ դադարեցնում այս հաբերից ազատվելու իմ ձգտումը,  հուսով եմ, որ մինչև մեկ ամիս
յուղով սնվեմ, ես լիովին կզրկվեմ:Ինձ հաջողություն մաղթիր!" Նենսի

«Օգնում  էի  մարդկանց  ազատվել  օփիատներից,  ամեն  տեսակի  և  արագ...RSO-ի
հետ...գումարած  քնաբեր  և  այլն:Առանց  դուրսբերումների,  առանց
ջղաձգումների:Գերազանց։Ընկերներից մեկն ասաց,  որ դա նման է քնելու  և մաքուր վեր
կենալու, ոչ մի բանի ձգտում:Նրանք իրենց հիանալի են զգում, ինչպես ամեն առավոտ, որ ես
լսել եմ, գորշ արջի հետ վարվել:Նրանք իրենց կրկին երիտասարդ և առողջ են զգում։Մեզ
անհրաժեշտ  է  «RSO  Detox  Center»՝  այս  բոլոր  Detox  խնդիրները  լուծելու
համար:Խաղաղություն բոլորին»։ Ռոն

«Բարև Ջինդրիչ,  յուղը  միանշանակ փրկեց  իմ  հարևանի  պատռված  ամորձին։Մեկուկես
շաբաթ ուներ արյունոտ միզ ու անտանելի ցավեր։Բժիշկն ասաց, որ չի կարող որևէ բան
նշանակել,  որը  կօգներ  այդ  տեսակի  ցավին,  և  երեք  օր  առաջ  նրան  տվեց  ամորձի
հեռացումը,  եթե  արյունահոսությունը  չդադարեցնի:RSO-ն  աշխատել  է  մի  քանի  ժամվա
ընթացքում  ցավից  և  3-4  օրվա  ընթացքում  նա  ամբողջությամբ  դադարեցրել  է  արյունը
միզելու համար:Արդեն երկու շաբաթ է անցել, և նա լավ է։Ես դեռ աշխատում եմ նրա վրա,
որպեսզի ցուցմունք անեմ, բայց նա մի փոքր վախենում է դա անել (նրա խոսքերը… «Կգան
ինձ կտանեն, եթե տեսահոլովակ նկարահանեմ»),  և նա շատ բան չգիտի իրականության
մասին։  RSO-ի  հզորությունը,  ուստի  նա  մի  քիչ  թերահավատ  է,  որ  նավթը  փրկել  է  իր
տղամարդկությունը,  lol:Այն,  ինչ  ես  ականատես  եղա,  որ  յուղը  միանշանակ  իրագործեց
հնարքը,  բայց  դա  100% փաստագրված չէ,  միայն  ես  գիտեմ,  որ  նա  պատրաստվում  էր
հեռացնել այն, երբ առաջին անգամ տեսա նրան, և մի քանի օրվա ընթացքում նա ավելի
լավացավ յուղը ուտելուց հետո, այն տեղական օգտագործմամբ: և որպես ամոմիկգիշերային
գլխարկ,  լոլ,  բայց  նա  դա  չի  խոստովանի:Ես  դեռ  ամեն  օր  ասում  եմ  նրան.  «Այժմ,  ես
խնայեցի քո ընկույզը»: lol Ամեն դեպքում, ես պարզապես ուզում էի ձեզ տեղեկացնել, թե
ինչպես է դա անցել, և եթե ես կարողանամ ստիպել նրան, որ նա ցուցմունք անի, ես ձեզ
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կտեղեկացնեմ»: Սթիվ

«Մենք կարողացանք Քեշիին հեռացնել մեթադոնից, ֆենտանիլից, կլոնապինից, Versed-ից,
Ativan-ից և Oxycodone-ից երկու շաբաթից պակաս ժամանակում՝ յուղով:Առանց հեռացման
նշանների/ախտանիշների:Այն աշխատում է առասպելական »: Կալլի

«2012 թվականի օգոստոսին իմ տղան՝ «Պնուտ»-ը սկսեց զգալ նոպաներ, կատապլեքսիա,
ավելորդ ջրահեռացում, ամենօրյա հեղուկներ ներծծվել և ընդհանուր հոգնածություն:Նրա
մտավոր կարողությունները արագորեն անկում ապրեցին հենց մեր աչքի առաջ:Ընդամենը
մեկ տարի առաջ նա խաղում էր ֆուտբոլ, ֆուտբոլ և տղա սկաուտ էր:Ընդհանուր առմամբ,
նա սովորական փոքրիկ տղա էր մինչև 2012 թվականի օգոստոսը:

Անցեք մինչև 2013 թվականի մարտ, և նա վերջապես ախտորոշվեց Niemann Pick տեսակի
C:NPC-ն  տերմինալ  հիվանդություն  է,  որն  ամենահիմնական  առումով  լիզոսոմային
պահեստավորման  խնդիր  է:Ես  դրան  նայում  եմ  որպես  ուղեղի  շարունակական
վնասվածք:Բժիշկները մեզ տվեցին բոլոր նոպաների դեղամիջոցները, որոնց մասին կարող
եք մտածել՝ կլոնազեպամ, տեգրետոլ, Դիլանտին, լամիկտալ, կեպպրա, դիաստատ գել շտապ
օգնության կլաստերների համար և այլն, և ՈՉԻՆՉ չաշխատեց:(Այն ամենը, ինչ թվում էր,
ամեն ինչ ավելի վատացնելն էր՝ մեզ կեղծ հույս տալով:Ամեն անգամ, երբ դա չէր աշխատում,
բժիշկը բարձրացնում էր դեղաքանակը:Ես նրանց չեմ մեղադրում, որովհետև միայն դա է
նրանք գիտեն:) Նա պառկած էր բազմոցին, գուցե դու նրանից ժպիտ կհանեիր, գուցե ոչ:Նա
պարզապես պառկած էր այնտեղ և լռում էր:Նա չէր կարողանում շարժվել։Նա շատ ակտիվ
փոքրիկ  տղայից  վերածվել  էր  զոմբիի:Մենք  պետք  է  նրան  անվասայլակ  բերեինք,
էպիլեպսիայի սպասարկող շուն, և նա հանձնվեց հոսպիսային խնամքի:

2014-ի  հունվարին  մի  իսկական  անծանոթ,  ով  դարձել  է  իսկական  ընկեր  «Քեռի  Ս»-ը
ներխուժեց և մեզ օգնություն առաջարկեց Ռիկ Սիմփսոնի յուղի տեսքով:Մենք հեռախոսով
խոսեցինք մեկուկես ժամ, և նա այնքան կրքոտ էր ամբողջ բույսերի բժշկության նկատմամբ,
և նա իսկապես հավատում էր այն ամենին, ինչ Ռիկի յուղն արել է իր գործերով՝ օգնելով
ուրիշներին, և նա ստիպված էր զգում օգնել մեզ:Նրա սրտի բարության միջոցով նա գտավ
մի միջոց, որպեսզի մենք ստանանք այն դեղամիջոցը, որը մեզ խիստ անհրաժեշտ էր:

Հունվարի 31-ին մեր տղան արթուն ժամանակ ունեցել է ոչ պակաս,  քան 15 նոպա, այս
բոլորը  նույնիսկ  Կլոնազեպամի և  Դիաստատի ժամանակ:Նա մի  քանի  օր  ավելի  լավ  էր
անցկացրել, քան մյուսները, որոշ օրեր լի էին նոպաներով և վախով:Եթե դուք ծնող/սիրելի
անձնավորություն չեք, ով անցել է դրա միջով, դուք չեք հասկանա այն մութ տեղը, որտեղ
զգում եք, որ գտնվում եք:

Նա ստացել է Ռիկի յուղի իր առաջին չափաբաժինը փետրվարի 1-ին:Այդ օրը նա ընդամենը
3 նոպա ունեցավ։Նա վերջին ամիսների ընթացքում առաջին անգամ նստեց անկողնում և
ասաց մի ամբողջական նախադասություն.Մի պատահականություն, որը ես մտածեցի ինքս
ինձ.Բայց  ամեն  դեպքում  ես  անչափ  ուրախ  էի։4-րդ  օրը  նա  կնոջս  վերջին  ամիսների
ընթացքում  առաջին  անգամ  կանչեց  «մայրիկ»:Խոսեք  այդ  օրվա  ուրախության  և
արցունքների մասին:Հենց հաջորդ օրը՝ 5-րդ օրը, նա ընդհանրապես նոպա չի ունեցել։Այս
գրառման դրությամբ մենք անցել ենք 58 օր ընդամենը 2 նոպաներով, և դրանք կարող են
վերագրվել արտաքին գործոններին:

Այսօր  մեր  տղան  ավելի  շատ է  խոսում,  ակտիվ  է,  նախագահներից  մի  քանիսի  դեմքով
կարող է անուն տալ, կարող է ինքնուրույն վարել իր մասնագիտացված հեծանիվը։Այն, ինչ
տեղի է ունեցել մեր աչքի առաջ, ոչ այլ ինչ է, քան հրաշք:Ես ամենակրոն մարդը չեմ, բայց
հավատում եմ Աստծուն:Ես իսկապես հավատում եմ, որ նա ուղարկել է այդ «Քեռի Ս»-ը մեզ
մոտ:Ես հավատում եմ, որ նա Ռիկին ցույց է տվել, թե ինչպես դա անել, և նա առաջնորդել է
քեզ Ջ.

Այս ամենի համար, որ օգնեցի մեր որդուն հետ բերել ինձ մոտ, մեզ մոտ:Կնոջս ամենախոր
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դեպրեսիայից վերադարձնելու և ընտանիքիս օգնելու համար:Ռիկ Սիմփսոն, Ջեյ Բի և «Քեռի
Ս», ես հավերժ ձեր պարտքի տակ եմ:Շնորհակալություն!!!" Քևին

Կախվածություններ
«Վերջերս  ես  նկատեցի,  որ  մահացու  հիվանդ  մորֆինից  կախված  քաղցկեղով  հիվանդը
դուրս է գալիս մորֆին «Սառը հնդկահավից»:Մորֆինից հրաժարվելուց հետո նա սովացավ.
այլևս փորկապություն չուներ; նա շատ հանգիստ քնում էր, և նրա ցավը շատ ավելի լավ էր
վերահսկվում:Նա ևս մեկ անգամ համահունչ դարձավ.Զարմանալի.Եթե  ես ինքս չտեսնեի
այս 180 աստիճանի փոփոխությունը, ես ԵՐԲԵՔ դրան չէի հավատա:Ես նախկինում երբեք
չեմ եղել մարիխուանայի կողմնակից, բայց այս անձնական դիտարկումն ինձ հավատացյալ
դարձրեց»: Ջենիս

«Մի բան, որ ես նկատեցի հիմա, երբ ես ընդունում եմ RSO-ն արդեն 3 ամիս, այն է, որ այն
գրեթե ազատվել է ալկոհոլի հանդեպ իմ փափագից:Նախկինում ես խմում էի կամ 2 անգամ
ամեն երեկո,  բայց  հիմա հազվադեպ եմ ուզում խմել,  իսկ երբ  ուզում  եմ,  այնքան էլ  չեմ
խմում, նաև նկատեցի, որ շալվարս շատ ավելի բաց է եղել:Ես կորցրել եմ 10 ֆունտ:Միակ
բանը, որով ես ավելի քիչ եմ անում, ալկոհոլ խմելն է:

Ես դեռ նույնն եմ ուտում և դեռևս խմում եմ խառը ընկույզներ, թխվածքաբլիթներ և այլն
գիշերը, երբ ես սնվում եմ, և ես կարող եմ նույնիսկ ավելի շատ ուտել, քան յուղից առաջ:Այո,
նավթը կարող է ձեզ սոված առաջացնել:

Այսպիսով, կամ ալկոհոլի կամ յուղի պակասը պատճառ է դարձել, որ ես 3 ամսում նիհարել
եմ 10 ֆունտով:Եվ ես իսկապես ավելորդ քաշ չունեի, 5' 10" և մոտ 198 ֆունտ:Երբ ես ավելի
երիտասարդ էի, ես միշտ մոտ 186 ֆունտ էի և մարզավիճակում էի:Հիմա ես իջել եմ մինչև
187  ֆունտ  վերջին  ստուգումս:Ամեն  դեպքում,  յուղը  կամ  ալկոհոլի  պակասն  ինձ
նիհարեցին:Պարզապես ուրախ կողմնակի ազդեցություն»: Սքոթ

«Օփիատներն ինձ ստիպում են փորկապություն, սրտխառնոց առաջացնել, դժվար է ճիշտ
դոզան  ստանալ  արդյունավետ  հանգստանալու  համար:Նրանք  ինձ  «թուլացնում  են»,
դարձնում են անապահով մեքենա վարելը և շարունակելը:Մարիխուանան չունի:Բավական
է ասել»: Ֆրեդ

«15 տարվա ափիոնային կախվածությունը բուժվում է յուղով.Ես չէի փորձի այն, եթե Ռիկը
չլիներ:Այսպիսով,  ես  պետք է  ասեմ,  որ  ես  իսկապես պարտական  եմ  նրան իմ  կյանքով,
ուստի ես այժմ նրա ամենամեծ աջակիցներից մեկն եմ:Ես միշտ ծխել էի, բայց դա երբեք
չօգնեց այն ցավին, որը ես կզգայի դեղահաբեր օգտագործելուց:Ես պարզապես շատ անգամ
էի ուզում մեռնել, որովհետև ես այլևս չէի ղեկավարում իմ կյանքը:Կարող եմ ասել RSO-ի
պատճառով:Ես մորֆինի, օքսիի, perc-ի, vic-ի կամ սուբոքսոնի չեմ օգտագործում… դա ինձ
շեղեց ամեն ինչից!!!!!Եվ ես 40 տարեկան եմ և նորից զգում եմ 20:Իմ արթրիտը, որը ես
զգում էի ամեն առավոտ, այժմ անհետացել է:Ես նավթը ներսից վերցրել եմ 10 անգամ, և իմ
կյանքը նորից սկսվել  է:Բառեր չկան արտահայտելու,  թե որքան շնորհակալ  եմ:Եթե  դուք
դեղահաբեր  եք  ընդունում,  սկսեք  ձեր  յուղը  գիշերը  խմելուց,  եթե  միայն  մեկ  շաբաթ
ժամանակ չունեք քնելու համար, ապա ես կգնամ այդ ճանապարհով»: Ռեբեկա

«Կանեփն ինձ դուրս բերեց Բենզոյից ավելի քան 30 տարվա կախվածությունից հետո, քան
15 տարի առաջ, առանց դրա, ինչպես որ էի, ես հիմա մեռած կլինեի…»

«Ես  գիտեմ,  որ  ինչ-որ  մեկին  կանեփ  է  օգտագործում՝  օգնելու  նրանց  հեռացնել
սուբոքսոնից:  Կանեփը  նրան  շատ  է  օգնում։Դա  օգնում  է  ցավից,  նա  ասում  է.Բայց  ես
կարծում  եմ,  որ  հաբերի  այն  մասի  այն  մասը,  որը  շատերի  համար  կախվածություն  է
առաջացնում,  դա  «վերին»  մասն  է…  որում  կանեփը  այնքան  էլ  «վերին»  չէ…  բայց,  իմ
կարծիքով,  եթե հավատարիմ մնաս դրան սկզբից և կառուցես: հանդուրժողականություն,
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ավելորդ հոգնածության զգացումը կվերանա:Հանդուրժողականությունը բանալին է»: Էրին

«Ես  հրաժարվում  եմ  ցավազրկող  դեղամիջոցներից  և  այժմ  ի  վիճակի  եմ  գործել:
Կցանկանայի, որ ավելի շատ մարդիկ վստահեն բնության ուժին»: Սյու

«Ես ողնաշարի նյարդ ունեմ, որը կոտրվել էր 2000 թվականին, և տարիներ շարունակ ես
ընդունում էի այն միտքը, որ ի վերջո կհաշմանեի դրանից և մոտ մեկ տասնամյակ խրված
կլինեի Օքսիկոնտինի վրա, մինչև որ որոշեցի կանեփ փորձել:Հիմա, երբ համեմատում են իմ
MRI-ները, բժիշկներին հետաքրքրում է, թե ինչպես է նյարդի վրա միելինը սկսել բուժվել և
սպի  հյուսվածքներ  թափել:Վերջին  երկու  տարում  իմ  կեցվածքը  սկսել  է  բարելավվել,  իմ
շարժման տիրույթը, ինչպես նաև կրճատվել են նոպաները»։ Անն

Ք.Ի՞նչ  կասեք  մեթադոնի  մասին:Արդյո՞ք  RSO-ն  օգնում  է  դուրս  գալ  մեթադոնից:Դա
բացարձակապես  ամենադժվար  դեղամիջոցն  է,  որը  երբևէ  դուրս  հանվել  է:Ես  մի  քանի
անգամ փորձել եմ մի քանի տարբեր բաների հետ:Կանխիկացումներն այնքան երկար են
տևում,  որ  չափազանց  սարսափելի  է  այդքան  երկար  կառավարելու  համար:Նույնիսկ
Ալաբամայում  գտնվող  Bradford  Rehab-ն  ասաց,  որ  ամենադժվարն  է  դետոքսինգ
անելը:Ահարոն

-- Ահարոն, մեթադոնային կախվածությունը յուղի մի կտոր տորթ է, հատկապես, երբ այն
արտադրվում և օգտագործվում է մեր ցուցումների համաձայն:Պատկերացրեք քաղցկեղի 4-
րդ փուլով  մեր  հիվանդներին.  նրանք սովորաբար օգտագործում  են  ամենավատ բաների
կոկտեյլը, որը դուք կարող եք պատկերացնել, և այնուամենայնիվ, նրանք սովորաբար կարող
են դադարեցնել որևէ բան ընդունելը:նրանք ընդունում էին մեկ-երկու շաբաթից:Այսպիսով,
կրկին, երբ համեմատվում են այդ բարիքների հետ, մեթադոնը յուղի մի կտոր տորթ է:Ես
տարիներ շարունակ այդ մասին ասում եմ կախվածության մասնագետներին,  նրանք չեն
ուզում  հավատալ  դրան  և  երբեք  չեն  ներկայացել,  որպեսզի  ես  ուղղակի  ցույց  տամ
նրանց։ՋԲ

«Ես  կանեփ  եմ  օգտագործել  եղբորս  հերոինից  կախվածության  համար:Նա  սպանվել  է
աշխատանքի ժամանակ,  բայց մենք մեծ արդյունքներ տեսանք կանեփի հետ մինչև նրա
մահը»: Լաուրա

-- Պատշաճ օգտագործված RSO-ն կարող է օգտագործվել մարդուն հայտնի բոլոր նյութերից
կախվածությունները  հաղթահարելու  համար:Սովորաբար  հիվանդից  պահանջվում  է  մեկ
կամ երկու շաբաթ, որպեսզի դադարեցնի կախվածություն առաջացնող թմրանյութեր/հաբեր
ընդունել,  և  սովորաբար  հեռացման  նշանակալի  ախտանիշներ  չկան:Ինչը  հաճելի  է,
մասնավորապես հիվանդների և նրանց համար, ովքեր խնամում են նրանց:ՋԲ

«Ինչպես  ես  նայում  եմ  դրան,  բոլոր  օդաչուները  պետք  է  ուտեն  նավթը,  երբ  վայրէջք
կատարեն օրվա ընթացքում:Այդպես նրանք լավ կհանգստանան ու լավ կքնեն, իսկ հաջորդ
օրը նորից կկարողանան լավ աշխատել։Նաև, այլ կերպ ինչպե՞ս են նրանք պատրաստվում
խուսափել  ճառագայթային  հիվանդությունից  և  օդաչուների  առողջական  տասնյակ
խնդիրներից:

Ես համաձայն եմ THC թեստավորման հետ, դա լավ միջոց է պարզելու,  թե արդյոք անձը
պատասխանատու  է,  թե  անպատասխանատու  իր  առողջության  հանդեպ:Առողջություն
առաջին հերթին.Ինձ համար նրանք, ովքեր չունեն THC իրենց համակարգում, պարզապես
խաղեր  են  խաղում  իրենց  կյանքի  հետ:Կամ  նրանք  տառապում  են  շրջակա  միջավայրի
աղտոտվածությունից,  Ֆուկուսիմայից  և  քիմթրեյլների  ժխտման  համախտանիշից:Լավ  է
իմանալ, որ նավթը կարող է նաև օգնել դրան:ՋԲ»

«Ես  ապաքինվող  հերոինամոլ  եմ:Ես  տեսնում  եմ  մարդկանց  մի  օր,  իսկ  հաջորդ  օրը
մահացածներին,  ամեն  շաբաթ  իմ  խորհրդատվական  կենտրոնում  ոչ  թե  կանեփից  կամ
BHO-ից  կամ  մարիխուանայից,  այլ  քսանաքսից  և  բենզոդիազիպեններից,  ինչպիսիք  են
վալիումը  և այլ  դեղատոմսով դեղեր:Որոնք հիմնականում  բոլորն էլ  անօրինական գնված
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են:Ողջ պատմության ընթացքում կանեփը երբեք որևէ մեկին չի վնասել և չի սպանել:Երբ
քաղաքական  կուսակցությունները  քարոզում  են  դարպասների  տեսությունը  և
շիզոֆրենիայի  տեսությունը:Ինչ  չես  հասկանում,  նրանք  բացահայտ  ստում  են։Կանեփ
ծխողները, ովքեր ունեն շիզոֆրենիա, ունեցել են շիզոֆրենիա՝ նախքան հոդի բռնելը:Եվ,
ամենայն  հավանականությամբ,  այն  օգտագործում  էին  չախտորոշված  խնդրի  բուժման
համար:Իսկ դարպասը անհեթեթություն է:ՄԱՐԻԽՈՒԱՆԱՅԻ ՄԵՋ ՉԿԱ ՈՉԻՆՉ, ՈՐ ՁԵԶ
ՍՏԻՊԻ  ԱՎԵԼԻ  ԴԺՎԱՐ  Թմրանյութեր  փափագել:Իրական  «դարպասը»  անօրինական
դիլերներն են,  ովքեր առաջարկում են ինչ-որ այլ  դեղամիջոց՝ պնդելով.  «Եթե քեզ դուր է
գալիս մոլախոտը, դա քեզ դուր կգա», որովհետև նրանք գիտեն, որ մոլախոտը չի ստիպի
որևէ մեկին ամեն օր կամ ժամ ծախսել հարյուրավոր դոլարներ:Բայց հերոինը կամ կոկաինը
ձեզ կստիպի օրական 7 անգամ թակել նրա դուռը:Ժամանակն է, որ մենք մեծանանք:Բացեք
մեր աչքերը և գիտակցեք, որ իշխանություններին մենք շատ ավելի ենք պետք, քան մենք
նրանց ու նրանց ստերի կարիքը»։ Չե

«Ավելի քան 30 տարի առաջ ես սովորեցի, որ եթե ես դուրս գամ խմելու և վախենայի, որ
անկողինը  պտտվում  է  չափից  շատ  խմելու  պատճառով,  ես  քնելուց  անմիջապես  առաջ
կաթսա կխփեմ,  և ես իսկապես կարծում եմ,  որ դա ինձ օգնեց։  հիվանդանալուց և կամ
ստիպելու  իմ  կախազարդը  ոչ  այնքան  վատ,  որքան  կլիներ,  եթե  ես  այդ  հարվածը
չունենայի»։ Սքոթ

«THC-ն անցնում է արյան ուղեղի պատնեշը և շտկում ալկոհոլից և այլ թմրամիջոցներից
կախվածության ամիգդալան...Սա սովորաբար հանգեցնում է նրան, որ անձը թուլանում է
ալկոհոլի  չարաշահումից,  և  օփիատները  վերականգնում  են  իրենց  ճանաչողական
կարողությունները և ինքնուրույն դադարեցնում իրենց չարաշահումները»: Ռոբերտ

«Ես սա նկատեցի.Ես այլևս չեմ խմում:Կամ ցանկություն ունենաս»։ Բրիթնի

"Շատ ճիշտ.Ես  սա զգացի:Ես  ընդհանրապես ցանկություն  չունեմ  խմելու  այդ  թունավոր
թույնը, որը ոչնչացրել է իմ լյարդը։Ողջ մշակույթն ավելի ու ավելի տարօրինակ է դառնում,
որքան  երկար  եմ  ես  հեռու  մնում  դրանից:Մարդիկ,  ովքեր  կանգնած  են  շուրջբոլորը,
թունավոր պզուկ են թափում իրենց կոկորդը:Ինձ համար տարօրինակ է::) Այնուամենայնիվ,
շատ  օրհնություն  է  դեղաբույսերի  օգտագործումը:Զարմանալի  զգացողություն,  ՈՉ
ԿԱԽՈՒՄ!!!» Կամուշ

«Ինչպե՞ս գիտեք, թե ով կամ որ կենդանիներն ունեն էնդոկանաբինոիդ համակարգ:Իսկ ի՞նչ
է նշանակում էնդոկանաբինոիդ»։ Տրիշա

«Բոլոր  կենդանիներն  ունեն  էնդոկանաբինոիդ  համակարգ,  բացառությամբ
միջատների:Կաննաբինոիդընկալիչները  գտնվում  են  մեր  մաշկի,  ուղեղի,  իմունային
համակարգի,  աղիների,  լյարդի,  ողնաշարի,  կողերի,  սպիտակ  արյան  բջիջների  և
ոսկրածուծի  (ցողունային  բջիջների)  և  այլն:Առանց  600  միլիոն  և  ավելի  տարեկան
էնդոկանաբինոիդ  համակարգի՝  «ցողունային  բջիջները  կգործեն  մեքենայի  պես  առանց
վարորդի»։  Դոկտոր  Գայ,  GW  Pharmaceuticals-ի  գործադիր  նախագահ,  Լոնդոն,  Մեծ
Բրիտանիա:Այն  կարգավորում  է  մեր  օրգանիզմի  յուրաքանչյուր  ֆունկցիա։Օմեգա
ճարպաթթուները (3, 6, 9) ստեղծում են էնդոկանաբինոիդներ, այդ իսկ պատճառով դրանք
կարևոր  են  մեզ  համար:Կանեփի  յուղը  (RSO)  հիմնականում  լիցքավորում  է
էնդոկանաբինոիդների համակարգը, այդ իսկ պատճառով այն կարող է բուժել կամ բուժել
գրեթե ցանկացած առողջական խնդիր»: Ռիկ

 Կյանքի որակը
«Երբ  իմանաք,  որ  կանեփի  յուղն  ունի  հարյուրավոր  բուժիչ  հատկություններ,  դուք
կսիրահարվեք ծաղկին:Իրականում ես երբեք չեմ հանդիպել  որևէ մեկի,  ով հավատա, որ
կանեփի յուղն այսքան հզոր է և դեռ չի սիրահարվել»։ Պետրոս
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«Մինչ  յուղը  ես  հազիվ  էի  իջնում  առջևի  3  աստիճանից,  հիմա  կարող  եմ  4  ժամանոց
հեծանիվ վարել։Ուղղակի լավանալու է»: Պետրոս

«Շնորհակալություն  այս  տեղեկատվության  համար:Ես  բուժեցի  իմ  սեփական  խուճապի
հարձակումները PTSD-ից RSO-ով և գտա նույն  արդյունքները:Լայմի հիվանդությունը ևս
մեկ  հիվանդություն  է,  որը  նմանակում  է  մալարիային  բազմաթիվ  ձևերով,  որոնք  շատ
մարդիկ  չեն  գիտակցում,  որ  երբևէ  վարակված  տիզը  կծել  է  իրենց  մոտ:Եկեք  այս
գրառումները դիտեն ՄԻԼԻՈՆՆԵՐ!!!Եկեք այս Facebook-ը մեկ անգամ լավ օգտագործենք!!!!”
Լինեա

«Եղբորս ատամը վատացել էր և ցավում էր:Այսպիսով, ես ասացի, որ մի քիչ յուղ քսեք դրա
վրա,  և  նա  ասաց,  որ  երկու  շաբաթ  անց,  և  այն  դեռ  չի  ցավում  և  կարծես  թե  այժմ
վարակված չէ:Գնա գործիչ, RSO նորից օգնության!!!!!» Սթիվ

«Հե՜յ, չգիտեմ՝ երբևէ լսե՞լ եք սա, բայց ես հայտնաբերեցի, որ յուղը ՆԱԵՎ ԲՈՒԺԵԼ Է, ավելի
ճիշտ՝ սկսել է բուժել մի հսկայական խոռոչ, որն ունեմ իմ երկու առջևի ատամների վրա: Ես
պատահաբար մի քիչ յուղ ստացա այնտեղ, և խոռոչի անցքը լի էր յուղով, և ես մի քանի օր
անց նկատեցի, որ խոռոչը փոքրացել էր և այժմ կիսով չափ էր:Որևէ մեկը երբևէ ասել է սա
նախկինում:RSO  ատամի  մածուկը  ԻՐՈՔ  լավ  գաղափար  է  թվում:Կարիեսը  դժվար  է
բուժվում,  և  ես  վստահ եմ,  որ  բոլորը  նախընտրում  են  բուժել  դրանք,  հետո ատամները
քաշել:Երջանիկ պատահար նավթի հետ, ուրախ եմ ասել»: Քիմ

«Ի՞նչ  չի  անում  կանեփի  յուղը:Սա  հիանալի  նորություն  է  ատամների  մասին  լսելու
համար:Շոնա Բանդան բերանում նեկրոզ է ունեցել վարակված թարախակույտից, որտեղ
քաշվել  է  մահացած ատամը:Նա գումար չուներ բժշկի կամ ատամնաբույժի  մոտ գնալու՝
նեկրոզը բուժելու համար:Փոխարենը նա միշտ RSO էր դնում դրա վրա և երբեք ստիպված
չէր լինում գնալ ատամնաբույժի, երբեք հակաբիոտիկների կամ հակաբորբոքային դեղերի
կարիք  չուներ  և  կարիք  չուներ  օգտագործել  որևէ  հատուկ  արտադրանք՝  այն  մաքուր
պահելու համար:Այդ ամենը Ռիկ Սիմփսոնի յուղի շնորհիվ էր, որ նեկրոզը դադարեց, և այժմ
նա նորից վարդագույն լնդեր ունի:

Ես նաև նկատել եմ, որ կանեփի յուղ սկսելուց ի վեր ես ԱՆԿԱՆՔ ՉԿԱ ԽՈՐԱԳՈՒՅԹՆԵՐ
չեմ ունեցել:Իմ բերանը նախկինում այնքան թթվային էր և լցված էր խոռոչներով, որ ինձ
տարօրինակ էր թվում, եթե ես չունեի քայքայվածություն / կարիես:Շոնն այս մասին խոսում
էր նաև օրերս։

ՍԻՐՈՒՄ ԵՄ յուղի մասին վկայություններ լսել:Ի՞ՆՉԸ ՉԻ ԿԱՐՈՂ ՈՒՂԻՂԵԼ:Շնորհակալ եմ
Jindřich  Bayer-ին  այս  մարդու  ատամի  մասին  վկայությունը  կիսելու  համար:  Ինձ  դուր  է
գալիս, երբ մարդիկ կիսվում են իրենց փորձով ընդհանուր հիվանդությունների բուժման կամ
հոմեոստազի պահպանման հարցում»: LinZy

«Ես ազատվեցի նախաքաղցկեղային պոլիպներից՝ ամեն օր մի չափաբաժին ընդունելով»։
Դոննա

«Ի՞նչ դեր կարող է ունենալ կանեփը կնոջ կյանքի ցիկլի մեջ:Երբ մայրիկը երջանիկ է, բոլորն
էլ երջանիկ են»,- սա այն ամենն է, ինչ ես գիտեմ:Իսկ յուղը կարող է երջանկացնել կնոջը՝
անկախ նրանից, թե ցիկլի որ փուլում է նա գտնվում։ՋԲ»

«Ո՞ր դեպքերում նավթը չի կարողացել օգնել։Դրանցում օրինաչափություն կա՞, թե՞ ավելի
շատ փորձարկում էպահանջվում է հասկանալ պատճառները»: Դենի

--  Յուղը  խնդիրներ  ունի  շտկելու  այն,  ինչ  բժիշկներն  առաջինը  պտտել  են,  դա  միակ
օրինակն է, որի մասին կարող եմ մտածել:ՋԲ

«Իմ ընկերուհին խիստ ալերգիկ է մոծակների խայթոցների նկատմամբ, և անցած գիշեր նա
մոծակների  խայթոցների  վրա  ուներ…  այն  հսկայական  էր,  այնուամենայնիվ,  ես
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առաջարկեցի վիրակապ վերցնել և խայթոցի վրա դնել կանեփի տերևներից պատրաստված
RSO:Այսօր առավոտյան, երբ մենք արթնացանք, բշտիկն ամբողջությամբ անհետացել էր»։

--  Շնորհակալություն,  Ջիմի:Համոզված  եմ,  որ  այս  տեղեկությունը  կօգնի
շատերին։Մոծակների սեզոնն այստեղ է։Եվ նավթը նույնպես գործում է որպես վանող միջոց,
փորձեք:Միշտ ավելի լավ է կանխել խնդիրների առաջացումը, թեև դրանք այնքան հեշտ է
լուծել  յուղով:Յուղը կարող է տեղայնորեն օգտագործվել  այն  ամենի դեպքում,  որը քոր է,
այրվում կամ ցավում է:Որքան շուտ քսեք յուղը, այնքան ավելի շուտ խնդիրները կարող են
վերանալ:Հիշիր դա.ՋԲ

«RSO-ն ամբողջությամբ դադարեցրել է իմ գրանդ մալ նոպաները:Ես երբեք չեմ օգտագործի
մարդու  կողմից  ստեղծված  այլ  դեղամիջոց,  որը  կցանկանայի,  որ  իմանայի  այդ  մասին
նախքան  ամուսնուս  մահը:Նա  անցել  է  Հոջկինի  լիմֆոմայից։Միգուցե  նա  դեռ  այստեղ
լիներ։Այն ժամանակ մեզ ասացին, որ այն ունի 70% բուժման ցուցանիշ։Նա անհետացավ
երկու տարուց պակաս ժամանակում։ Քելլի

«Մի դեղագործ ինձ ասաց, որ սա մի փունջ հիմարություն է!!Այս մայիսին ես կորցրի հորս
քաղցկեղից,  նա  ուներ  երկու  լավագույն  բժիշկներից  Քլիվլենդի  կլինիկայում  և  Գեուգա
հիվանդանոցում:Հայրս  ընդամենը  62  տարեկան  էր,  նա  դեռ  երեխա  էր  իմ  գրքում!!
Ապացուցիր ինձ, որ հիմա իմ հորեղբոր հայրը քաղցկեղով է զբաղվում:Հենց նոր իմացա այն
բանից հետո, երբ կորցրեցի հայրիկիս և իմ ծնողներին»: Թամմի

«Ակնհայտ է, որ դեղագործը ձեզ կասի, որ դա հիմարություն է, քանի որ նա աշխատանք
չունի, եթե աշխարհը պարզի, որ կանեփի յուղը բուժում է քաղցկեղը»: Մոնի

«Զարմանում եմ քո վճռականությամբ JB.Եթե ինչ-որ մեկն ինձնից ապացույց «պահանջի»,
ես կասեի, թե ուր գնա, բայց դա Youtube չէր լինի:Միևնույն ժամանակ, սակայն, եթե ինչ-որ
մեկը ինքն իրեն չուսումնասիրի և կապված լինի հիմնական լրատվամիջոցների հետ, նրանք
չեն իմանա փաստերը և կարող են համարել այս անհեթեթությունը, կարծում եմ:Զինվոր JB-ի
և Rick-ի վրա:Հ.ԳԱսա քո դեղագործին, որ նրա «արդյունաբերությունը» հիմարությունների
մի փունջ է»: Գորդ

«Ես  օգտագործել  եմ  այն  ցավի,  քնի,  մարսողական  համակարգի  քրոնիկ  խնդիրների,
սրտխառնոցի,  անհանգստության/դեպրեսիայի  համար:Ես  հաջողությամբ  ազատվել  եմ
ցավազրկողներից,  մկանային  հանգստացնողներից,  հակաէմետիկ  միջոցներից,
քնաբերներից  և  հանգստացնողներից:MMJ-ը  փրկել  է  իմ  կյանքը։Ես  իմ  կյանքը
վերադարձրեցի MMJ-ի պատճառով՝ ի սարսափ իմ բժշկի»: Մերսի

«Երբ յուղը հետևողականորեն ընդունում էի իմ բ.ֆ.-ն 4 ամսվա ընթացքում միգրեն չուներ,
նրանք վերադարձան, երբ մենք ցածրացանք, և նա չէր կարողանում օրական այդքան յուղ
ընդունել, բայց նա ամսական 2-4-ից դարձավ զրոյական ամբողջ բ/կ: RSO-ն, այդ ժամանակ
նա  նաև  դուրս  եկավ  Norco-ից,  Baclofen-ից,  Prozac-ից  քրոնիկական  հոգնածության
պատճառով, նա նույնիսկ դադարեցրեց վահանաձև գեղձի դեղամիջոցը, չնայած մի քանի
ամիս անց մակարդակները դեռ չեն շտկվել, նա չի հանձնվում և քանի որ նա իրեն բավական
լավ  է  զգում:  Չխրախուսելով  լևոտիրոքսինը,  ինձ  շատ  հետաքրքիր  է,  թե  ի  վերջո  նրա
վահանաձև գեղձը կկարգավորվի RSO-ի հետևողական օգտագործմամբ, մեզ պարզապես
անհրաժեշտ է նյութի հետևողական աղբյուր:Անձամբ ես հրաժարվում եմ ցավազրկողներից
և մկանային հանգստացնողներից՝ օգտագործելով RSO-ն»: Ուիթնի

«Ես ատում եմ կոպիտ հնչել, եթե նրանք լինեին Քլիվլենդի 2 լավագույն բժիշկները, ապա
ի՞նչը  սխալվեց:Քաղցկեղի  ավանդական  բուժումը  ՉԻ  գործում:Քեմո,  ՉԻ  աշխատում,
ճառագայթում, ՉԻ աշխատում... իսկ քո դեղագործը, էլ ի՞նչ կասեր:Կրկին հարցրեք նրան,
երբ  նա  օրինականորեն  տրամադրում  է  RSO:Թող  ձեր  հայրը  հանգչի  խաղաղությամբ,
ցավակցում  եմ  ձեզ  և  ձեր  ընտանիքին։Խնդրում  եմ,  մի  սպասեք  մեկ  այլ  մահվան՝  որոշ
քննադատական հետազոտություններ կատարելու համար...օրհնություններ»։ Լորի
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«Ես չէի ծխի, բայց եթե կարողանայի ազատվել սարսափելի միգրենից, որը ես ունեցել եմ
1990 թվականից ի վեր, ես կփորձեի ձեթ կամ այլ բան»: Ռեբեկա

-  Ինչքան շուտ յուղ  ընդունես,  այնքան շուտ կազատվես միգրենից,  Ռեբեկա:Դա այնքան
պարզ է, որքան դա:ՋԲ

«Դե,  շագանակագեղձի խնդիր ունեցող 63-ամյա մի տղամարդու ձեթ տվեցի։Յուղը նրան
օգնել է մի քանի օրվա ընթացքում, նա կարող էր առանց որևէ խնդրի միզել…յուղից առաջ
անհրաժեշտ  էր  ամեն  օր  կաթետեր  դնել,  ցավոտ  ու  սարսափելի
պրոցեդուրա։Խաղաղություն»։ Յուրգեն

«Ես էությամբ թերահավատ եմ, բայց ես ամբողջությամբ ՎԱՃԱՌՎԱԾ եմ՝ դիտելով, թե ինչ է
դա արել  Ջենիֆերի կյանքի համար այդքան կարճ ժամանակում։Նա 30 տարեկան է։ծեր,
բայց վարվում էր դեպրեսիվ 70 տարեկանի պես:Բժշկի միակ խորհուրդը վիրահատությունն
էր,  որը  նա  հաճույքով  կաներ  ցանկացած  տեսակի  հանգստության  համար,  բայց  չունի
առողջության ապահովագրություն:Նա ընդունել  էր  այն  փաստը,  որ  պարզապես պետք է
այսպես ապրի։

Որպես նրա մայր՝ սիրտս կոտրվեց՝ տեսնելով, թե ինչպես է նա տառապում:Նրա երեխաները
նույնպես տուժեցին, որովհետև նրանց մայրիկը հանդուրժողականություն չուներ, էլ չասած
նրանցից հետ չմնալու էներգիայի մասին:Մյուս աղջիկս լիցենզավորված մերսող թերապևտ է
և ջանասիրաբար աշխատել է օգնելու մեղմել իր ցավը:Մերսումները օգնեցին,  բայց շատ
կարճ ժամանակով։

Այս յուղը Աստծո պարգև է եղել!!Ջենին հիմա ժպտում է (մենք դա վաղուց չէինք տեսել): Ես
հարցնում եմ նրան,  թե ինչպես է  նա զգում,  և նա ասում է.  «Մամա,  ես չեմ  հիշում,  որ
այսքան լավ եմ զգացել»:

Ես նախատեսում եմ որքան կարող եմ հաճախակի նյութ ստանալ և որքան կարող եմ այս
յուղը պահել (ասում են՝ հավերժ կտևի):Ամուսինս և ես պատրաստվում ենք օգտագործել այն
երեկոյան  ժամերին  մեր  տնային  գործերն  ավարտվելուց  հետո,  որպեսզի  կարողանանք
կանխել  մեր  տարիքի  բազմաթիվ  հիվանդություններ:ՎԱՃԱՌՎԱԾ
ԵՄ...ՇՆՈՐՀԱԿԱԼՈՒԹՅՈՒՆ ՌԻՔ ՍԻՄՓՍՈՆ։!!!» Տոնդա

«Շագանակագեղձի նոր ախտորոշված հիվանդ, մոտ 60 տարեկան, որսորդ տեսակ։Ես նրան
մեկ գրամ ձեթ եմ տվել, դա բացահայտ ընդունում եմ։Նա այսօր զանգահարեց ասելով, որ
ավելի շատ նավթ է ուզում։Որ նա իրեն հիանալի է զգում, յուղը վերցնելու խնդիր չունի, որ
նա ավելի լավ է անում և այլն:Նա նաև ասաց, որ զգում է «շոշափելի արդյունքներ» առաջին
օրվանից:Ես ծիծաղից ու երջանկությունից պայթեցի, երբ նա ասաց դա։Եվ ես ուրախ կլինեմ
նրան տալ ևս մի քանիսը. ես շատ եմ սիրում նման պատմություններ:ՋԲ»

«Ես իմացել եմ, որ իմ շագանակագեղձի հետ կապված խնդիրները պարզապես անհետացել
են նավթի 2 շաբաթ օգտագործելուց հետո…Ես պատրաստում եմ իմ յուղը:Ես վստահ եմ, որ
այժմ THC մակարդակը պետք է բարձրանա...Ես ունեմ մի քանի շտամներ.Նրանք բոլորն էլ
աշխատում են, և ես դրանք համատեղում եմ:Իմ ուրոլոգը շոկի ու ահավոր տրամադրության
մեջ էր՝ նայելով այդ ռենտգենյան և ուլտրաձայնային թեստի արդյունքները...Ես կոչ եմ անում
բոլորին  գնել  աճի  վրան,  պատրաստել  ձեր  սեփական  բույսը,  այն  իր  մեջ  կունենա  ձեր
անհատականության մի մասը...Ի վերջո, դուք հնարավորություն կունենաք հանդիպել ձեր
սեփական  անձին...Եվ  բուժեք  անթերի:Եվ  ոչ  թե  ցնցումից  և  այլն:Պարզապես
BUDS:Համոզվեք,  որ  դրանք  հավաքվում  են  ճիշտ  և  ճիշտ  ժամանակին...Այս  յուղը
պարզապես դրախտային բուժում է:Իսկապես...Ես դա հիմա գիտեմ»: Գագի

«Ես 16 տարեկանից տառապում եմ միգրենից։Ես հիմա 56 տարեկան եմ։Միակ բուժումը,
որն աշխատում է ինձ և իմ կլաստերային միգրենի դեպքում, դեղամիջոցն է:Ես ընդունում եմ
1/4 հատ բրնձի չափը մեկ գիշեր քնելուց առաջ:Բժշկությունը բառացիորեն վերացնում է
բոլոր կլաստերային և ոչ կլաստերային միգրենները։Երբ ես վերջանում եմ, միգրենը հետ է
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գալիս:Ես  փորձել  եմ  միգրենի դեմ  պայքարի  բոլոր  դեղամիջոցները,  և  դրանցից ոչ  մեկն
այնքան լավ չի աշխատում, որքան դեղամիջոցը:Ես չպետք է տառապեմ կոդեինի ուղեղից
կամ որևէ կողմնակի ազդեցությունից:Սա Աստված ուղարկեց ինձ համար»:

«Իմ  միգրենի  սկզբից  այն  բուժվել  է  յուղ  ընդունելուց  30-45  րոպե  անց:Ցավ
չկա:Սրտխառնոց/փսխում  չկա:Լույսի/ձայնի  զգայունություն  չկա:Գնա՜RSO-ն  գնալու
ճանապարհն է:Մեկ Սեր." Ալեն

«Դա  օգնում  է  իմ  գայլախտին,  ֆիբրոմիլագիային,  միգրենին,  անհանգստությանը:Ես  չէի
կարող ապրել առանց դրա:Ես ինձ ավելի վատ էի զգում բոլոր հաբերից:Այս դեղամիջոցն ինձ
ամեն օր փրկում է»։ Ջեսիկա

«Դա նաև մաքրում է իմ մաշկի գայլախտը:Բժիշկներս ինձ երբեք չեն ասել,  նրանք միայն
ստերոիդների  դեղատոմս  են  առաջարկել:Բայց  դա  հանգստացրեց  բշտիկները,  և  նրանք
հեռացան առանց որևէ անբարենպաստությանէֆեկտներ»։ Հոլի

«Ես օգտագործում եմ յուղը կոկոսի յուղի հիմքի վրա՝ գանգի, քունքերի և ճակատի հիմքի
վրա միգրենի դեպքում...աշխատում է վայրկյանների ընթացքում»: Շիրլի

«Ես իրականում շիզոֆրենիա ունեմ և բժշկական կանեփ եմ օգտագործում իմ վիճակի հետ
կապված  կողմնակի  ազդեցությունների  համար,  ինչպիսիք  են  անհանգստությունը  և
անքնությունը:Դեղորայքն  աշխատում  է,  այն  ժամանակվանից,  երբ  սկսեցի  ավելի
հաճախակի դեղորայք ընդունել, կարողանում էի քնել, ինչը նախկինում չէի կարողանում:Իմ
ախտանիշներից  շատերը  հայտնվում  են  քնի  պակասի  ժամանակ:Ես  երբեք  չեմ  զգացել
ձայներ  կանեփի  ժամանակ,  ես  զգում  եմ,  որ  այն  իրականում  պաշտպանում  է  ինձ
դրանցից...» Ժոզե

-- Համաձայն եմ, Ժոզե, քնի պակասը շատ հոգեկան վիճակների պատճառ է:Միանգամայն
տրամաբանական է, որ երբ մարդը բավականաչափ չի քնում, նա իրեն այնքան լավ չի զգում,
որքան ձեթ ուտելուց հետո տասը ժամ թարմացնող քնից հետո:ՋԲ

«Ես  բուժում  եմ  Լայմը  կանեփի  յուղով:Հիմնականում  Բարտոնելլան  հենց  հիմա:Ես  չէի
կարող քնել առանց դրա, չէի կարող ուտել առանց դրա և անընդհատ քրտնում էի առանց
դրա:Համոզված  եմ,  որ  շատ  այլ  տհաճ  բաներ,  բայց  ես  չեմ  ուզում  դուրս  գալ  դրանից՝
պարզելու համար:Եվ ավելացնեմ, որ ես գնացի մոտ առաջին շաբաթը, բայց հետո այնտեղից
սահուն նավարկվեց!!! Մեգի

«RSO ԵՎ ԱԼԵՐԳԻԱ ՄԵՂՐԻՑ.Ես գնացի ընկերոջս մոտ։Նա կոկորդում մրսած է և նոր է
վերադարձել  իր  բժշկի  մոտ հակաբիոտիկներով:Այսպիսով,  ես  երեկ  նրան մի  կաթիլ  յուղ
տվեցի, նա քսեց իր պարանոցին և կոկորդին և գնաց քնելու:Նա սովորաբար շատ է խոսում,
երբեմն մտածում եմ, թե արդյոք նա ընդհանրապես շնչում է, երբ սկսում է խոսել, այս անգամ
նա ամենահանգիստն էր, որ երբևէ տեսել եմ նրան:

Առավոտյան  նրա  համար  թեյ  պատրաստեցի  և  ասացի,  որ  վերցնի  սպիտակ  բաժակը,
որովհետև ես մյուսի մեջ մեղր եմ լցրել։Նա ալերգիկ է մեղրից, դրա մեկ կաթիլը կարող է
առաջացնել  զանգվածային  ալերգիկ  ռեակցիա,  որը  կպահանջի  անհապաղ  բժշկական
օգնություն:Կես ժամ անց ես ստուգեցի,  թե ինչպես է նա իր սենյակում, և համոզվեց,  որ
բավականաչափ տեսա խոհանոցի լվացարանի վրա դրված սպիտակ բաժակը, իսկ մյուսը`
երեք գդալ մեղրով, իր մահճակալի մոտ:Բարեբախտաբար, նա ոչ մի վատ բան չի զգացել իր
մարմնի հետ, ոչ մի քերծվածք կոկորդում (որը սովորաբար ալերգիկ ռեակցիայի սկզբի նշան
է):Ուստի ես նրան տվեցի ևս մեկ մեծ կաթիլ  յուղ:Նա դեռ անկողնում է,  ֆիլմ  է  դիտում,
ուրախ քմծիծաղում է և ասում, որ սա իր կյանքի լավագույն «հիվանդ ժամանակն» է:

Ինձ  համար  դա  ընդամենը  ևս  մեկ  հաստատում  է  այն  բանի,  թե  որքանով  է  ճիշտ
արտադրված RSO արդյունավետությունը բոլոր տեսակի ալերգիաների դեպքում:Եվ ես նաև
ուրախ  եմ,  որ  կարող  եմ  նստել  այստեղ՝  տեղադրելով  սա՝  հիվանդանոցում  ինչ-որ  տեղ
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նստելու փոխարեն՝ մտածելու, թե արդյոք նա ապրելու է մեղրով թեյի բաժակը, թե ոչ:ՋԲ»

«Ատամիս թարախակույտը 2 օրում դասավորվեց, հեռացավ»: Սուսաննա

«Ես զայրանում եմ հենց այս ճշմարտությունները կարդալուց, քանի որ գիտեմ, որ դրանք
ճշմարտություններ  են:Ես  տառապում  եմ  երկբևեռ  հիվանդությամբ,  որը  զուգորդվում  է
անհանգստությամբ և ծանր սրտխառնոցով, և չնայած ես բժշկական քարտ եմ պահպանում
պետության միջոցով:Ես  չեմ  կարող  ծխել,  որովհետև մեր  օրերում  շատ աշխատատեղեր
թմրանյութերի փորձարկում և պատահականություն են անում:Կանեփը հանգստացնում է
իմ միտքը և թույլ է տալիս ինձ զգալ, որ իրականում կարող եմ նորից շնչել:

Ես բացարձակապես արհամարհում եմ կառավարությանը այն ամենի համար, ինչ նրանք
ունեն  կամ  փորձում  են  խլել  մեզանից  և  առանց  պատշաճ  դեղորայք  ընդունելու  այս
զայրույթի  և  անհանգստության  պատճառով:Ես  վախենում  եմ  իմ  հոգեվիճակից.Ես  լրիվ
կապի մեջ եմ ու սրանից միայն ես եմ տուժելու, ոչ թե իշխանությունը»։

--  Ես  շատ  լավ  հասկանում  եմ  այս  զգացումը,  Ամանդա:Կանեփը  պետք  է  կարգավորվի
մոտավորապես այնքան, որքան թեյը։ՋԲ

«Դա ինձ ստիպեց ավելի լավ զգալ և ավելի լավ քնել, քան երբևէ եղել եմ իմ կյանքում:Ես
ունեմ  էպիլեպսիայի  հազվագյուտ  ձև,  ֆիբրոմիալգիա,  2-րդ  փուլի  դեգեներատիվ  դիսկի
հիվանդության  իմ  ստորին  հատվածում  և  մի  շարք  մարսողական  խնդիրներ:Երբ  ես
կարողանամ ինձ թույլ տալ մշտապես լինել դրա վրա, ես հուսով եմ, որ կհրաժարվեմ իմ բոլոր
դեղամիջոցներից, որոնք միայն թեթևացնում են իմ ներկայիս ախտանիշները»: Հրեշտակ

«Հայրս մահացավ, երբ նա կարող էր բուժվել, սիրտս կոտրված էր արդեն գրեթե 2 տարի,
երանի իմանայի այս մասին»: Անն

«Նույնը, բայց մայրս էր:Իմացեք, թե ինչպես եք զգում»: Ռոբերտ

«Մի մարդուց, ով փրկվել է այս յուղով, մինչ ես անցել էի քաղցկեղի միջով, մարդիկ պետք է
արթնանան!!Ես օրական 52 հաբ էի ընդունում:Բուժումներ եմ անում, որոնք քիչ էր մնում
սպանեին ինձ:Իմ ընկերը մի քիչ ձեթ վերցրեց և բերեց ինձ։Ես 100% դեմ էի դրան!!Մտածում
էի,  որ  հնար չկա ու  ինձ  բանտ են  գցելու!!Նա դա թողեց  Google-ի  հրահանգներով  Ռիկ
Սիմփսոնին:

Անցավ մի քանի օր, ես ընդհանուր ցավի մեջ էի, և ես փորձում էի չմտածել այն կողմնակի
ազդեցությունների  մասին,  որոնք  առաջացնում  էին  այս  բուժումները,  ես  հայտնվեցի  իմ
գրկում:Հաջորդ բանը, որ ես գիտեմ, որ դա 11 ժամ անց էր!!!Վայ!!Ես դադարեցի բուժումը
կամաց-կամաց խլում էի ավելի ու ավելի քիչ դեղամիջոցներ՝ գրեթե բոլոր դեղամիջոցներից
ազատվելու համար, և ես սկսեցի յուղը:Անիծյալ, ես մեկ տարվա ընթացքում այդքան լավ չէի
զգացել:Ես զանգահարեցի ընկերոջս, և նա դժվարացավ, բայց կարողացավ ինձ ավելի շատ
յուղ  բերել:Ես  կենդանի  ապացույց  եմ,  որ  սա  աշխատում  է!!Դեռ  կլինեի  դրա  վրա,  եթե
կարողանայի լինել,  բայց դա ֆինանսական բան է:Oh, և ես դեռ քաղցկեղ ունեմ, բայց ոչ
այնքան վատ, և չեմ արել ոչ մի սկանավորում, պարզապես կենդանի:Ես ունեմ BRCA գեն,
ուստի  միշտ  քաղցկեղ  կունենամ,  բայց  այս  յուղի  շնորհիվ  ես  կենդանի
եմ:Շնորհակալություն." Սելիյա

«Ռեյ Թիթի թեզը, որին նա լիովին հասել է երկար տարիների հետազոտություններից հետո,
այն է, որ շաքարի, օսլայի, աղի ընդունումը պետք է համեմատաբար բարձր լինի ստամոքսի
թթվի համար, սպիտակուցը պետք է լինի բարձր, բայց 4:1 հարաբերակցությամբ՝ կապված
ածխաջրերը,  չհագեցած  ճարպերը  անհրաժեշտ  չեն  և  ավելին,  վնասում  են
միտոքոնդրիային,  կոֆեինը  դադարեցնում  է  բջջային  սթրեսի  ցիկլը,  որը  հանգեցնում  է
սպիտակուցների  կամ ճարպերի մարդակերացմանը  և արոմատազի օգտագործումը՝  այդ
չհագեցած  ճարպերը  էստրոգենի  վերածելու  համար:Պրոգեստերոնը  բջջային  պատշաճ
նյութափոխանակության  հիմնական  պաշտպանիչ  հորմոնն  է,  և  վիտամին  E-ն  կարող  է
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կանխել  չհագեցած  ճարպերի  օքսիդացումն  արդեն  իսկ  մարմնում:Ռեյ  Փիթի  և  Ռիկ
Սիմփսոնի համատեղ աշխատանքը բացարձակապես կկործանի թշվառության ամենամեծ
պոնցի սխեման, որը մշակվել է հայտնի պատմության մեջ»: Էնդրյու

«Օգնում է իմ IBS-ին և գործում է որպես բնական հակասպազմոտիկ՝ իմ ունեցած հաստ
աղիքի  ցավի  համար:Ավելի  լավ,  քան  բժիշկն  ուզում  էր  ինձ  տալ  հաբերը,  դեղատոմսի
պիտակի վրա գրված է, որ այս դեղամիջոցը ժամանակի ընթացքում օգտագործելու դեպքում
կարող է կանխել բնական մարսողությունը, և ես կարող եմ կախված լինել դրանից:Կախված
դրանից:Բայց  բժիշկը  որոշել  է,  որ  օգուտները  գերակշռում  են  ռիսկերին:սմհ!?Ոչ,
շնորհակալություն!" Մարի

«Ահա  կիրառություններն  ու  հաջողությունները,  որոնք  ես  անձամբ  ունեցել  եմ՝
օգտագործելով  օրական  ընդամենը  1,5  բրնձի  չափի  հատիկի  չափ.  ոչ  մի  գրամ,  որքան
անհրաժեշտ է քաղցկեղի բուժման համար:

1 - իջեցրեց իմ արյան ճնշումը 189/99-ից մինչև 145/84, ինչը հիանալի է:

2  -  բուժվում  է  վարակը  3-րդ  աստիճանի  այրվածքով,  որն  օգտագործվում  է  տեղային՝
ընդամենը 2 օգտագործման դեպքում:

3  -  3  օր  պահանջվեց,  որպեսզի  ավշային  հանգույցն  այտուցված  լիներ,  որպեսզի  այն
վերադառնա նորմալ վիճակի, երբ այն ավելի քան մեկ ամիս ուռած էր:

4 - անչափ օգնում է իմ շանը, ով 14 տարեկան է և ունի քթի քաղցկեղ, ես նրա քթի մեջ
ցողում  եմ  միկրո  մառախուղ  rso-ով  և  ձիթապտղի  յուղով,  ինչպես  նաև  օգնում  է  նրան
էներգիայի, լուների դեմ պայքարի և արթրիտի հետ:

5 - Ես չեմ սկսել շատ նիհարել, բայց միգուցե 4-5 ֆունտ մեկ ամսվա ընթացքում առանց
փոփոխությունների, բայց հուսով եմ, որ այն կբարձրանա

6 - այլևս չօգտագործեք քնելու միջոց, հեշտությամբ ընկեք խորը քնելու

7  -  օգնեց  հանգստանալով  բուժել  կծկված  նյարդը,  բայց  դիպավ  ցավին,  որտեղ  ոչ  մի
դեղամիջոց  չէր  կարող:
Սիրեք այս յուղը...իսկապես կյանքը փրկում է»: Գոյատևում

«Ռիկ Սիմփսոնը ընդմիշտ փոխել է իմ կյանքը։Այն ամենը,  ինչ ես կարծում էի,  որ գիտեի
կանեփի մասին,  սուտ էր:Ես RSO-ում  եմ  2012 թվականի հոկտեմբերից և կյանքում  ինձ
ավելի լավ չեմ զգացել:Իմ նյութափոխանակությունն ունինորմալացված.Ես ողողել եմ արյան
բարձր  ճնշման հաբեր:Իմ  ստամոքսը  առաջին  անգամ է  նորմալ  աշխատում  միջնակարգ
դպրոցից հետո:Ամեն ինչ Ռիկ Սիմփսոնի շնորհիվ:Ես իջել եմ 30 ֆունտ առանց փորձելու և
չէի կարող ետ դնել այն, եթե փորձեի:Ես օգտագործում եմ 1-2 գրամ/օր բանավոր։Ես նավթ
եմ գնում և անվճար բաժանում հիվանդ մարդկանց Ռիկ Սիմփսոնի ձևով և կշարունակեմ
դա անել ի պատիվ իմ հանգուցյալ հոր՝ Սողոմոն Մարսդենի:RSO-ն իսկական դեղամիջոց է,
և ցանկացած բժիշկ, ով դա չի ճանաչում, պետք է վերադառնա դպրոց»: Վիլհելմ

«Ինձ  հանեց  բոլոր  դեղամիջոցներից  երկբևեռ  անհանգստության  և  քնի  խնդիրների
համար!!! Դոզան կարևոր է և պահանջում է որոշակի ջանքեր՝ ճիշտ ստանալու համար:»
Կարա

«Ինձ ստիպեցին դեղորայք ընդունել, որոնք առաջացնում էին Պարկինսոնի հիվանդություն,
բայց  իմ  իսկական  աստվածային  դեղամիջոցն  օգնեց  ինձ  հաղթահարել  շաքարախտի
սպանիչ ազդեցությունը:RSO-ն անկասկած բուժում է:Շնորհակալություն Ռիկ»: Դավիթ

«Ես  Պարկինսոնի  հիվանդություն  ունեմ…  Եվ  անցել  եմ  կոլոռեկտալ  քաղցկեղի  4-րդ
փուլ:ԲՈՒԺԵՑՐԵՑ  Ռիկ  Սիմփսոնի  յուղով:Ընդհանուր  արժեքը  մինչև  2000.00:Տիպիկ
քաղցկեղով հիվանդը բժշկական հաստատությանը կտրամադրի մոտ 200,000.00:Պատճառ
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կա, որ  նրանք չեն  ցանկանում,  որ դա դուրս գա,  և դա է պատճառը,  որ  հիվանդանոցը
պատկանում  և  ղեկավարվում  է  դեղագործական  ընկերությունների  կողմից:ԿԱՆԵԲԻ
ՅՈՒՂԸ ԱՇԽԱՏՈՒՄ Է!!!Իմ բժիշկները հրաժարվեցին նույնիսկ խոսել այդ մասին, քանի որ
վախենում են դեղագործական ընկերություններից»: Լի

«Այո։Այն  օգնում  է  Պարկինսոնի  հիվանդությանը:Տեսանյութ  կա,  որտեղ  տղամարդն
օգտագործում  է  այն,  և  դուք  կարող  եք  տեսնել  փոփոխությունը  դեպի  լավը:Իմ  մեծ
մորաքույրը  Պարկինսոն  հիվանդ  է,  և  նրա  մոտ  գլխուղեղի  ուռուցք  է  ախտորոշվել:Նա
տեղափոխվում է Օհայոյից Փենսիլվանիա՝ ապրելու իմ տատիկի ու պապիկի հետ, և մենք
նրան շուտափույթ նավթով ենք սկսում»: Դարլին

, Քուն անքնություն
«Այո, անքնություն: Վատ էի, հիմա քարի պես եմ քնում»։ Լաուրա

«Ես ստանում եմ ամենազարմանալի քունը:Ես օգտագործում եմ RSO-ն արդեն մոտ երկու
շաբաթ, և իմ հաշվարկները լավ են, ես ինձ առողջ եմ զգում, և քունը հիանալի է:Ընտանի
կենդանիների  սկանավորում  3  շաբաթվա  ընթացքում՝  բազմաթիվ  ուռուցքների  չափը
ստուգելու համար...Ես վստահություն ունեմ»։ Լաուրա

«Արին. Կարծում եմ, որ ես մի քիչ շատ մեծ կտոր եմ կերել…բայց դա վատ բան չէ!Ուղղակի
քնելու ժամանակն է։

-- Ինչպե՞ս էր քունը, Արին:ՋԲ

Արին:  Հիանալի!Ես  դեռ  հանգստանում  եմ!Ես  գտնում  եմ,  որ  դա  արդեն  օգնում  է  իմ
դեպրեսիայի և անհանգստության դեմ:Յուղն ինձ ծիծաղեցնում է, լոլ:

Ես  մեկ  այլ  հիվանդ  ունեի  այստեղ,  ում  ես  ցույց  էի  տալիս,  թե  ինչպես  պետք  է  յուղ
պատրաստել, և նա նույնպես անհանգստություն ունի:Նա էլ էր ծիծաղում։Հոյակապ էր.

Վերջին  2  օրվա  ընթացքում  ես  օրական  4  անգամ  ուտում  եմ  բրինձի  չափաքանակ,  և
ստիպված եմ եղել ավելի քիչ ներշնչել դեղը և նվազագույն ցավ եմ ունենում»։

-  Ահա  թե  ինչպիսին  պետք  է  լինի  լուրջ  հիվանդության  բուժումը,  չէ՞:Հիվանդը  քնած  է,
արթնանում է թարմացած, շատ է ծիծաղում իր և ամբողջ իրավիճակի հիմարության մասին,
չի  զգում  սթրես,  անհանգստություն  կամ  քիմիական  դեղամիջոցների  կողմնակի
ազդեցություններ և այլն:Անձամբ ես, անշուշտ, շատ կցանկանայի սա:ՋԲ

«Ես օգտագործում եմ կանեփի յուղը մի քանի պայմանով և երբեք այսքան լավ չեմ քնել կամ
ինձ  այդքան  լավ  չեմ  զգացել:...Շնորհակալություն  Rick  Simpson-ին  և  JB-ին
հաղորդագրություն  ստանալու  համար,  որ  այս  բույսը  հրաշքներ  է  գործում  այն  ամենի
համար, ինչ կարելի է պատկերացնել:Պարզապես դա արեք մարդիկ և համոզվեք ինքներդ!!
Դա  միակ  ճանապարհն  է,  որով  դուք  կկարողանաքդարձիր  իսկական  հավատացյալ,
վստահիր ինձ!!»Վալ

- Շնորհակալություն, Վալ:Ճիշտ է, ոչինչ չի գերազանցում անձնական փորձը, թե ինչ կարող է
անել նավթը:Երբ փորձեք այն, օրինակ՝ այրվածքի կամ մոծակի խայթոցի դեպքում, և քորն
ու ցավը կանցնեն վայրկյանների ընթացքում, բոլորը կարող են ձեզ ասել, թե ինչ են ուզում,
բայց  յուղը,  այնուամենայնիվ,  կլինի  գոյություն  ունեցող  լավագույն  դեղամիջոցը:Եվ  դուք
կցանկանաք դրա մի դույլ տանը ունենալ, միայն թե ինչ-որ բան պատահի:

Պետք  չէ  վստահել  մեր  ասած  ոչ  մի  բառին,  պարզապես  պատրաստեք  յուղը,  գտեք
այրվածքով, մաշկի քաղցկեղով, դիաբետիկ խոցով մեկին, ապա կիրառեք այն տեղական և
դիտեք, թե ինչ է տեղի ունենում:Այնուհետև հիշեք, որ նույնը տեղի կունենա ձեր մարմնի
ներսում, երբ դուք կլանեք յուղը, և դա այն ամենն է, ինչ դուք իսկապես պետք է իմանաք:ՋԲ
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Նրանց  համար,  ովքեր  կարծում  են,  որ  բժշկական  կանեփի  վերաբերյալ  ոչ  մի
հետազոտություն չի արվել։Այսօր կանեփը օրինականացնելու համար ավելի քան բավարար
տեղեկատվություն  կա,  պարզապես  սուտ է,  որ  այն  չունի  բժշկական արժեք,  և  որ  դրա
ազդեցությունը  գիտականորեն  ապացուցված  չէ:Կանեփը  բժշկության  մեջ  չի
օգտագործվում,  քանի որ այն անարդյունավետ է,  նրա հիմնական խնդիրն այն է,  որ այն
այդքան արդյունավետ է (և էժան):ՋԲ

«Այս  պահին  ես  բանավեճի  մեջ  եմ,  թե  արդյոք  կանեփը  կարո՞ղ  է  առաջացնել
փսիխոզ/շիզոֆրենիա կամ առաջացնել:Քանի որ նրանք, մեջբերում են, «չափազանց շատ
մեծահասակների գիտեն, որոնք շատ են ծխել և այժմ ունեն հոգեկան առողջության տարբեր
խնդիրներ»: Ի՞նչ կասեք նաև մեկին, ով դա ասաց ձեզ:Բանավեճը սկսվեց նրանից, որ ես
սեղմեցի  հավանել  կոճակը  մուլտֆիլմի  նկարի  վրա,  որտեղ  ծնողներն  իրենց  երեխային
պատմում էին կանեփի օգուտների մասին։

--  Քեթի,  ես  նրանց  կասեի,  որ  կարդան  Ռիկի  գիրքը:Յուղն  ուտելիս  բուժում  է
փսիխոզ/շիզոֆրենիան,  իսկ  երբ  բուժում  է,  միանգամայն  տրամաբանական է,  որ  այն  չի
առաջացնում։Ընդամենը պետք է գտնել այս վիճակի համար ճիշտ շտամ կամ շտամներ և
յուղ կամ յուղեր կամ դրանց համակցությունները:Դա այն ամենն է,  ինչ  կա դրա համար,
իսկապես:ՋԲ

«Որքան շատ հանգստացնող, այնքան լավ։Ես օգտագործում եմ այն գիշերը քնելուց առաջ, և
այն աշխատում է:Ես հիմա քնում եմ ուղիղ 8 ժամ:Հանգիստն ինձ համար ամենալավ բանն է
եղել:80% և ավելի ուժը որոշ ժամանակ է պահանջում, որպեսզի դուք ընտելանաք դրան,
բայց դուք կհասնեք դրան:Սկսեք 0,01 մլ-ից, ինչպես նշված է հրահանգով և շարունակեք
այնտեղից:Սկսելու  համար  ես  փորձեցի  0.025...Հաջորդ  անգամ  ես  վերցրեցի  միայն  0,01
մլ:0,025  մլ-ն  ինձ  դրեց  բազմոցին  10  ժամ:Զգույշ  եղեք,  բայց  հիշեք  վերցնել  այն:Ինչպես
ասացի  Գիշերային  ժամն  ինձ  համար  ճիշտ  ժամանակն  է:Կարող  է  գործել  ցերեկային
ժամերին, իսկ գիշերը ՀԱՆԳՍՏԵԼ»: Ջոն

«Ես MS ունեմ և անընդհատ ցավով եմ տառապում,  ամենուր,  ներառյալ  ծայրահեղ վատ
գլխացավերը:Ես  ստանում  եմ  ոտքերի  ցնցումները  և  այլն:Ես  դեռ  կարծես  թե  չեմ
կարողանում որևէ բան ստանալ, որը կօգնի հաղթահարել ցավը:Ես թույլ  չեմ տա, որ ինձ
դնեն  որևէ  ուժեղ  բանի  վրա,  քանի  որ  ես  չեմ  ուզում  թմրամոլ  դառնալ:Այսպիսով,  ես
տառապում  եմ  !!Միգուցե  սա  փորձեմ,  մոռացել  էի,  թե  ինչպիսին  է  քունը՝  անընդհատ
արթնանալով»։ Դոննա

-- Դոննա, փորձիր յուղը, այն քեզ թույլ կտա անպայման քնել:ՋԲ

«Ես կանեփի յուղով եմ մի քանի պայմաններով,  և երբեք այսքան լավ չեմ քնել  կամ ինձ
այդքան լավ չեմ զգացել:...շնորհակալություն Rick Simpson-ին և JB-ին հաղորդագրություն
ստանալու համար,  որ այս բույսը հրաշքներ է գործում այն  ամենի համար, ինչ  կարելի  է
պատկերացնել:Պարզապես դա արեք մարդիկ և համոզվեք ինքներդ!!Դա միակ ճանապարհն
է, որ դու իսկական հավատացյալ կդառնաս, վստահիր ինձ։ Վալ

«Ես  ձեթը  տալիս  եմ  նշանածիս,  և  նա  շատ  բան  չի  վերցրել,  և  դա  նրան  այնքան  է
հոգնում:Նա քնում է օրվա մեծ մասը:Ես պատրաստվում եմ նրան մեկ-երկու օրով հեռացնել,
որպեսզի տեսնեմ, թե ինչ փոփոխություններ է դա անում...այնուհետև միգուցե նրան տանք
բրնձի 1/2 հատիկի պես մի փոքր կտոր (համենայնդեպս, դա այն էր, ինչ մենք կարդացել
ենք), միգուցե մենք այն արագ հասցրինք նրան»: Գլիոբլաստոմա կործանիչ

--  Ջեյսոն,  քնկոտ զգացումը նորմալ է,  և դու ուզում ես,  որ հիվանդը հնարավորինս շատ
քնի:Հանգստացնող ազդեցությունը կմաշվի մի քանի շաբաթից, բայց դա ոչ մի անցանկալի
բան չէ, ընդհակառակը։Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջ.Բ

Հարց. Այսօր որոշ բաներ պատրաստելը մի մարդու համար, ում սպիտակ վերարկուները
ասում էին, որ երկու շաբաթ է ապրել, և այլևս ոչինչ չեն կարող անել նրա համար:Հուսով եմ,
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որ  շուտով  լավ  նորություններ  կունենանք  բոլորի  համար:Փորձելով  ստիպել  նրան
դադարեցնել  ծխելը  և  փոխել  իր  սննդակարգը  և  ավելին,  որպեսզի  իր  իմունային
համակարգը  պայքարի  հնարավորություն  տա:Շնորհակալություն  Rick-ին  և  JB-ին  ձեր
գիտելիքների և մեզ իսկական բուժում տալու համար:

Պատ. Դեյվ, թող ծխի, տարբերություն չկա, եթե նա յուղ ուտի:Բացի այդ, նա պատրաստվում
է շատ քնել, այնպես որ, այնուամենայնիվ, նա այդքան շատ չի ծխի։Ինչ վերաբերում է հիմա
սննդակարգը փոխելուն, ապա նա պետք է ողջամտորեն փոխի, բայց ոչ կտրուկ, թող ուտի
այն,  ինչ զգում է:Պարտադիր չէ,  որ երշիկ,  բայց ինչ-որ խելամիտ բան:Բարձրացրեք նրա
մարմնի pH-ը, թող նրան ամեն օր երկու խնձորի սերմեր ուտի:Ամենակարևորն այն է, որ նրա
մեջ  հնարավորինս  արագ  յուղ  հայտնվի։Դեռ  շանս  կա։Լավագույն  արդյունքների  համար
համատեղեք  յուղի,  մոմերի,  գոլորշիացման  և  տեղային  օգտագործումը:Եթե  նույնիսկ
չհասցնի, նա մինչև վերջ կապրի մաքսիմալ որակով, և դա նույնպես շատ կարևոր է։Վստահ
եմ՝ երկու շաբաթից ավելի կլինի, բայց կտեսնենք։Բժիշկները միշտ չէ, որ իրավացի են իրենց
կանխատեսումներում, երբ նավթը հայտնվում է խաղի մեջ:Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջ.Բ

«Ես քնում  եմ  շատ հանգիստ և սովորականից երկար։Երբ ես  արթնանում  եմ,  ինձ  շատ
հանգիստ եմ զգում, ոչ թե տխուր, ինչպես ծխելիս»: Թերի

«Ես լավ եմ քնում և երազում եմ, բայց արթնանում եմ մռայլ:Ժամեր է պահանջվում, որ այն
սկսվի, այնուհետև այն տևում է երկար, երկար:Ես օգտագործում եմ այն  ամեն գիշեր:Դա
վերացնում է իմ արթրիտի ցավը և թույլ է տալիս քնել»: Քեթրին

«Ես  քաղցկեղ  ունեմ  և  քնի  ապնոէ  ունեմ:Ես  ոչ  միայն  զարմանալի  քնում  եմ,  այլև  չեմ
արթնանում շոգից:Դա օրհնություն է»։ Ստեֆանի

«Զգում է, որ երջանիկ մեռած ես»: Մալ

«Առանց դրա իմ միտքը նման է Նյու Յորքի խցանման:Դրանով այն հեշտացնում է այն զեն
այգու վիճակի մեջ, մինչդեռ դեռ գործում է նորմալ մակարդակով»: Անդրիս

«Ես քնի խանգարում ունեմ արդեն 20 տարի, RSO յուղն առաջին անգամ օգնեց ինձ քնել, և
արթնանալուց հետո ես ցավ չունեմ:Յայ՛։ Բոնի

«Ես ունեմ սկավառակի ճողվածք, որը սեղմում է իմ սիստեմատիկ նյարդը և ուժեղ ցավ է
պատճառում մեջքիս ստորին հատվածից ձախ ոտքից մինչև մատներիս մատները:Ես ամեն
չորս ժամը մեկ ընդունում էի 3 իբուպրոֆեն, որպեսզի կարողանամ վեր կենալ անկողնուց և
կարողանամ  քայլել:Ես  սկսեցի  յուղը  վերցնել  գրեթե  երկու  շաբաթ  առաջ  ցավից  և
բորբոքումից:Ես հիմա իբուպրոֆեն չեմ պահանջում, ես ավելի լավ եմ քնում, քան երբևէ, իմ
գործընկերները  մեկնաբանել  են  իմ  ավելի  լավ  տրամադրությունը  և  ընդհանուր
երջանկությունը:ԵՍ ԼԱՎ ԵՄ ԶԳՈՒՄ!" Ջենիֆեր

«Իմ 14-ամյա Փիթին յուղ եմ տալիս արդեն 4 շաբաթ քաղցկեղի համար:Նա երբեմն մի քիչ
«կռկռում է» և հարբում, երբ ես նրան շատ եմ տալիս, բայց երբ բուռն անհետանում է, նա
քնում է  ձագի պես:Նա հրաժարվեց անասնաբուժական դեղամիջոցներ ընդունելուց,  դրա
փոխարեն մենք մի քիչ  յուղ ստացանք:Դեռ վաղ օրերին,  բայց  ես արձանագրում եմ նրա
առաջընթացը:Մոտ մեկ շաբաթ պահանջվեց, որ նա ընտելանա յուղին և նորից ախորժակ
զարգացնի։Ես  նախանձում  եմ,  քանի  որ  այս  փուլում  մենք  կարող  ենք  թույլ  տալ  միայն
նավթը նրա համար: Սիրեք բոլորի գեղեցիկ պատմությունները»:

«Ես ունեմ սոցիալական ֆոբիա (ավելի լավ անվանում են սոցիալական անհանգստության
խանգարում), դեպրեսիա և անքնություն:Երբեք չեմ վերցրել ձեթը, քանի որ ես չեմ կարող
գտնել  այն  այստեղ,  որտեղ  ապրում  եմ,  ինչպես  նաև  չեմ  կարող  ինքս  մշակել  և
արդյունահանել այն...բայց ես ծխեցի մոտ տասը անգամ, այն, ինչ զգացի, այն էր, որ առաջին
անգամից հետո ես այժմ կարող էի քնել, երբ հոգնած էի զգում, ես անցա իմ «ամբողջ կյանքն
առանց դեպրեսիվ ամիսների», երբեք այսքան երջանիկ չեմ զգացել (առանց դեպրեսիայի) և
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այդ ողջ կենսունակությամբ նույնիսկ դրա համար ամենաուժեղ դեղամիջոցներն ընդունելով
(որոնք  ինձ  տանում  են  դեպի  առողջական  այլ  խնդիրներ),  նաև  իմ  սոցիալական
անհանգստությունը (ֆոբիան) շատ է նվազել, և ես կարիք չունեի «բարձր» լինել՝ դա զգալու
համար, եթե. Ես ծխել էի 1 կամ նույնիսկ 2 օր առաջ և պետք է դուրս գամ և խոսեմ այլ
մարդկանց  հետ,  մնամ  հասարակական  վայրում  (ինչն  անհնար  է  դարձնում  այս
խանգարումը), ՀԻՄԱ ԿԱՐՈՂ ԷԻ ԱՆԵԼ ԴԱ, նորից ինձ կենդանի էի զգում որպես «նորմալ
մարդ»:  ոչ  մի  դեղամիջոց  դա  չի  արել:Խնդիրն  այն  է,  որ  օրենքների,  դեղաբույսի
գերակայության,  գումարած  սոցիալական  նախապաշարմունքի  և  բույսի  մասին
անտեղյակության պատճառով եսայլևս չեմ կարող նույնիսկ ծխել, չեմ ուզում «բարձրանալ»,
պարզապես ուզում եմ նորից ապրել առանց այդ կյանքը սահմանափակող խնդիրների:Կան
շատ  անանուն  մարդիկ,  ովքեր  ինձ  նման  ապրում  են  ինչ-որ  ֆոբիաներով  և  այլ
խանգարումներով, և ես կարծում եմ, որ նավթը կարող է լուծում լինել»: Պաբլո

«Դուք  կարող  եք  հարցնել  Rick-ին  և  JB-ին,  մենք  պարզել  ենք,  որ  20-30%  սատիվա
պարունակող արտադրանքի օգտագործումը անհանգստության հետ կապված խնդիրների
լավագույն համակցություններից մեկն է»: Բրյուսթեր

-- Մենք սիրում ենք աշխատել indica գերիշխող sativa խաչերի հետ 20% THC կամ ավելի,
հենց  այս  պատճառներով:Լավագույն  յուղերի  ազդեցությունները  չափազանց  ուժեղ  և
հանգստացնող են, բայց էյֆորիկ և նույնիսկ ավելի լավ աֆրոդիզիակ:Երբ դուք հիվանդին
տալիս եք նման ազդեցություն ունեցող դեղամիջոց, կարող եք գրեթե համոզված լինել, որ
նրանք հաճույք կստանան այն ընդունելուց:Ո՞վ չէր անի:Դուք լավ եք քնում, արթնանում եք
լավ հանգստացած, էյֆորիկ և ինչ-որ մեկին երջանկացնելու ցանկությամբ լի:Ո՞ւմ դա դուր չի
գա:ՋԲ

«Շնորհավորում եմ, դա այնքան լավ նորություն է:Այն շատ արդյունավետ է շատ բաների
համար...Հորեղբայրս թոքերի մեջ գրեյպֆրուտի չափ ուռուցք ուներ։Նրան ապրելու 6 ամիս
են տվել...Նա այն հիմնականում քսում էր կրծքավանդակին և մեջքին, որովհետև երբ ուտում
էր,  շատ  էր  քնում...lol.Այս  բուժումը  փոքրացրեց  այն  մինչև  ընկույզի  չափը...  գրեթե
անհետացել  էր...և  արդեն  մեկուկես  տարի  էր...  բժիշկը  ապշած  էր,  բայց  դեռ
քիմիաթերապիա  պատվիրեց...Այդ  նույն  գիշեր  հորեղբայրս  ինֆարկտ  ունեցավ...  նա  մի
քանի  անգամ  ինֆարկտ  ունեցավ  և  մահացավ  դրանցից  ոչ  թե  քաղցկեղից…
քիմիոթերապիան չափազանց դաժան է...Մնացեք բնական դեղամիջոցներով,  և դուք լավ
կլինեք»: Դագ

«INDICA-ն լավ իմաստով հանգստացնող է:Եթե դուք խմում եք շատ մաքուր ոչ ֆտորիդային
ջուր (ես ավելացնում եմ կիտրոնի քամած)՝  քնի ժամանակ աչքերի և կոկորդի չորացման
պատճառով։Ինձանից  պահանջվեց  երկու  ամիս  առավելագույն  չափաբաժին,  որպեսզի
վերջապես ճիշտ ստանամ, որպեսզի ամբողջ գիշեր քնել և թարմացած արթնանամ:Այլևս ոչ
մի հիվանդություն:Ես երջանիկ հավատացյալ եմ, ով իմն է ստեղծում»: Լինեա

«Հանգստացնող  միջոց,  ինչպես  հետույքդ  քնեցնելու  դեպքում:Ոչ  ցավեր,  ոչ  ցավեր,
պարզապես հաճելի զբոսանք դեպի առողջություն»։ Ջոն

«Ես  բարձր  եմ  գնահատում  RSO-ի  մասին  ամեն  օր  սովորելը  և  այն,  ինչ  նա  արել  է
մարդկանց/կենդանիների համար:Եթե այս յուղն անում է այն, ինչ ասում են, այն պետք է փչել
ամենաբարձր սարից, այլ ոչ թե հանդարտեցնել:Ես դրա հետ կապված անձնական փորձ չեմ
ունեցել, բայց, անշուշտ, կունենայի, եթե ես կամ որևէ մեկը, ում մասին հետաքրքրում էի,
հայտնաբերեր,  որ  դրա  կարիքն  ունենք:
Այդ  ընթացքում  ինչքան  կարող  եմ  գրառումներ  եմ  կարդացել։Ես  դեռ  չեմ  կարդացել  մի
գրառում, որտեղ ասվում է. «Շնորհակալություն Ռիկ Սիմփսոնին. Դեբի

-- Շնորհակալ եմ ձեր աջակցության համար, Դեբի, վստահ եմ, որ շատ շուտով կգրեք մի
գրառում,  որտեղ հենց  դա կասի:Մարմնի զգացողությունը,  երբ  մեկը ընդունում  է  նրանց
համար ճիշտ RSO-ի ճիշտ չափաբաժինը, կարելի է բնութագրել միայն որպես «շատ թույն»:
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Կամ  չափազանց  թույն:Կամ  գուցե  զարմանալիորեն  թույն:Դա  ամենահաճելի
զգացողություններից մեկն է, որը կարելի է ապրել, այն շատ բնական է, հանգստացնող և
հանգստացնող:

Ինչպես ասում ենք, լավագույն յուղերը շատ հանգստացնող, բայց էյֆորիկ ազդեցություն են
ունենում,  երբ  ընդունում  են:Այսպիսով,  դուք  լավ  եք  քնում,  իսկ  հետո  արթնանում  եք
երեխայի  պես  քրքջալով:Եվ  երբ  դուք  լավ  եք  քնում  և  արթնանում  եք  քրքիջով,  ավելի
հավանական է, որ ձեզ լավ և հանգիստ զգաք, քան այն ժամանակ, երբ լավ չեք քնում և չեք
արթնանում  ծիծաղելով:Եվ  երբ  դուք  ձեզ  լավ  եք  զգում  և  հանգստանում,  ձեր  մարմինը
տրամաբանորեն կբուժվի և ավելի լավ կաշխատի:Ոչ հրթիռային գիտություն, ինչպես միշտ
կանեփի դեղամիջոցի հետ:ՋԲ

«Քնած??Մեկ շաբաթ է եղել նավթի վրա և դրա մեծ մասը քնել եմ:Ես կարդացել եմ, որ Ռիկը
ասում է, որ մարմինն այսպես է բուժում, ուրեմն սա նորմա՞լ է:Արդյո՞ք դա ապացուցում է, որ
օգտագործվող յուղը լավ նյութ է»: Շարոն

«Ոչ մի խնդիր… :) Ես իրականում բավական լավ քնում եմ դրանից:Ես այն դնում էի բարակ
զուգարանի թղթի մեջ և գլորում էի գնդակի մեջ՝ հաբի պես թռցնելով կամ գլորում էի հացի
մեջ։Հետո ինչ-որ մեկն ասաց, որ tp-ը վտանգավոր է, ուստի ես ուզում էի իմանալ, թե ինչ են
անում  բոլորը:;)  Շնորհակալություն  տղաներ:@jb  Ես  մինչև  գրամ  եմ,  ընդհանրապես
խնդիրներ չկան, բացառությամբ լավ քնի և մի փոքր դանդաղ քնելու, երբ արթնանում եմ»:
Քրիստինա

«Որպես  PTSD-ով,  քնի  խանգարումով,  մեջքի  ստորին  հատվածի  ցավով  (պարաշյուտի
վթարի  հետևանքով),  անհանգստությամբ  և  երիկամների  հիվանդությամբ  տառապող
ռազմական վետերան, RSO-ն միակ մեթոդներից/ձևերից մեկն է, որը ես կարող եմ ընդունել
կանեփ:Ի վերջո, ես գիշերը քնում եմ, նիհարել եմ 20+ ֆունտ, որակյալ քնի պատճառով, և
երեկվա դրությամբ իմ երիկամների երկու տարեկան լաբորատորիաները բարելավվել են:Իմ
լաբորատորիաներն  այնքան  են  բարելավվել,  ես  այժմ  պետք  է  նվազեցնեմ  դեղերի
չափաբաժինը,  քանի  որ  արյան ճնշումս  շատ ցածր է:Բոլոր  դրական նշանները  ցույց  են
տալիս, թե որքան լավ է գիշերը RSO ընդունելը բարելավում իմ կյանքի որակը»: Քորվին

«Եղբայրս զայրույթի ծանր խնդիրներ ունի և նրա մոտ սահմանային անհատականության
խանգարում  է  ախտորոշվել։Նա  կարող  է  դիպչել  մի  կաթիլ  ցենտին,  ասվում  է  կանեփի
ծաղիկների,  ինչպես  նաև  քաղվածքների  ամենօրյա  ռեժիմի  միջոցով,  դրանով  նա
կարողանում է հավասարակշռել իր տրամադրությունը և ապրել նորմալ երջանիկ կյանքով և
զերծ ամեն ինչից, բացառությամբ պատահական դրվագների, ոչ ոքի: կատարյալ, բայց ես
անձամբ կարող եմ ասել, որ առանց կանեփի, իմ եղբայրը հավանաբար կլիներ բոլորովին այլ
տեղում:

...Կարծում եմ, որ կանեփի օգտագործման պատճառով պարանոյայով տառապող մարդիկ
տառապում  են  դրանից՝  անկարողությամբ  հաղթահարելու  նրա  բնական միտքը  բացելու
ունակությունները  և  ձեր  ենթագիտակցության  գիտակցման  զգացումը:Ես  զգում  եմ,  որ
կանեփի  օգտագործման  հետ  կապված  պարանոյայի  մեծ  մասը  խստորեն  պլացեբո  է  և
բխում է կանեփի արգելման վաղ դարաշրջանից՝ Reefer Madness քարոզչությունից»: Քորի

"Խառը...Դա օգնում է ոմանց, բայց ոմանց թվում էր, թե վատանում է:Դա հաստատ օգնում է
իմ  անհանգստությանը:Ես  շատ  սթրեսային  աշխատանք  ունեի,  որը  ցրվում  էր,  ես  իմ
մկաններն  եմ...Նավթը  վերցնելուց  հետո  ամեն  ինչ  անհետացավ:Դա  ինձ  բավական
հանգստացրեց, որպեսզի հասկացա, որ ինձ այլևս պետք չէ այդ անպիտան աշխատանքը, և
ես թողեցի»: Հեզեր

«Ես երկբևեռ եմ, և երբ ես վերցնում եմ RSO յուղ, պարզ ասած, ինձ թվում է, որ ես այլևս
երկբևեռ չեմ, դա լավ զգացողություն է»: Ջոզեֆ

«Ես  վետերան  եմ  PTSD-ով  և  անհանգստությամբ:Ես  այլևս  կարիք  չունեմ  xanax-  ին,
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որպեսզի վերահսկեմ հարձակումները:Ես դեռ ընդունում եմ ssri, որը խեղդում է այն, բայց
եթե ես զգում եմ, որ ինչ-որ բան գալիս է մի փոքր նավթի վրա, քաշեք խողովակը կամ վեյփը,
և ես լավ եմ»: JR

«Այո,  դա  շատ  բան  է  տալիս  որպես  տրամադրության  կայունացուցիչ  PTSD-ի  և  թեթև
մոլագար վարքի և խուճապի խանգարման համար, եթե ճիշտ ընդունվի»: Ջենիֆեր

«Այո, շատ, շատ:Ե՛վ Ֆաբրիի հիվանդության, և՛ նեյրոֆիբրոմատոզի դեպքում կա նյարդերի
մեծ  վնաս,  որը  նաև անհանգստություն  է  առաջացնում:Ես  բոլորովին  այլ  հայացք  ունեմ
կյանքի նկատմամբ։Մարիխուանան շրջել է իմ կյանքը և ցույց տվել, թե որքան գեղեցիկ է ողջ
լինելը»։ Ջեյմս

«Կյանքումս երբեք հոգեպես ավելի լավը չեմ եղել:Ես օգտագործում եմ RSO-ն արդեն երկու
տարի,  և  ես  հրաժարվում  եմ  իմ  բոլոր  դեղամիջոցներից  և  միայն  մեկ-մեկ  յուղի  կարիք
ունեմ:Ես կվերցնեմ մի քանի կետ և ինձ թվում է, որ ես ամենևին էլ երկբևեռ չեմ ... և ես
այդքան երկար տանջվել եմ դրա հետ ...Կարծում եմ, որ դա փրկել է իմ կյանքը և օգնել նաև
շատ այլ հիվանդությունների դեպքում...Ես ինձ օրհնված եմ զգում, որ ունեմ աճելու և իմ
սեփական ԻՐԱԿԱՆ դեղը պատրաստելու գիտելիքն ու կարողությունը:

Ես սկսել եմ այս հունիսին երկու տարի առաջ և օրական ընդունել եմ ընդամենը 65 մգ:Ես
օգտագործեցի կապույտ պանրի շտամ, որը գերակշռում է ինդիկայով և բարձր է CBD-ով և
ավելի ցածր՝ THC-ով:Ես փորձեցի նաև սատիվա բիծ, որը շատ ուժեղ էր և ինձ մի փոքր
անհանգստացնում  էր,  այնպես  որ  ես  վերադարձա  ինդիկա  բիծին  և  այն  հրաշքներ
գործեց...Ես այն ընդունում էի ամեն օր 30 օր շարունակ և հիմա պետք է ընդունեմ միայն այն
ժամանակ,  երբ ես սկսում եմ մի փոքր անհանգստանալ…Այն նաև հիանալի է  աշխատել
ամուսնուս  շաքարախտի  դեպքում,  և  հայրիկիս  նոպաները  և  ընկերոջս  քաղցկեղը
ռեմիսիայի մեջ են… Դա իսկապես մեծ բաներ է արել իմ կյանքում:Հաջողություն և հուսով
եմ, որ դուք կգտնեք այնպիսի շտամ, որը լավ է աշխատում ձեզ համար»: Սառա

«Բացարձակապես.Դա  միակ  բանն  է,  որն  ինձ  օգնել  է  անհանգստության  և  PTSD-ի
դեպքում:Ես հրաժարվեցի 4 հակադեպրեսանտ դեղատոմսով դեղերից (տասը տարի փորձեր
կատարելուց  հետո  բոլոր  առկա  հակադեպրեսանտների  հետ և  չկարողացա  գտնել  մեկը
առանց  թուլացնող  կողմնակի  ազդեցությունների)  և  այլևս  չզբաղվեցի  ալկոհոլով:Ես
տարիներ  շարունակ  տառապել  եմ  անհանգստությամբ  և  PTSD-ով  վատ  ավտովթարից
հետո: 2007 թ.4 տարի երբեք չեմ քշել։Այժմ վերադարձեք աշխատանքի՝ վարելով Homecare
Agency-ումկրկին և իմ կյանքը պարտական եմ այս բույսին»: Դոննա

«Դա  անչափ  օգնում  է  դեպրեսիայի  դեպքում,  որն  ուղեկցվում  է  քրոնիկական
հիվանդություններով:Ես չկարողացա կենտրոնանալ ավագ դպրոցում մնալու համար, բայց
կանեփ օգտագործելով, ես կարողացա 6 ամսվա ընթացքում «կատարելագործվել» քոլեջում
Gr.9-12-ից:Պատճառ չունեմ,  թե  ինչու  տարիներ  շարունակ բռնի  ֆիզիկական բռնության
հետևանքով  ես  չունեմ  PTSD,  բացառությամբ,  որ  ես  կանոնավոր  կերպով  կանեփ  եմ
օգտագործել, ուստի միգուցե դա ինչ-որ կապ ունի դրա հետ:Արդյո՞ք այս բաները հաշվի են
առնվում»: Լորի

«Այո։Ես տառապել  եմ  ADHD,  PTSD,  դեպրեսիա:Ես հիմա դեղորայք  չեմ  ընդունում  յուղի
պատճառով»։ Ջերիսա

«Անհանգստություն,  խուճապի  նոպաներ  և  դեպրեսիա.Ծաղիկներն  ավելի  շատ  են,  քան
յուղը:Ծխող Indica ծաղիկները հակված են անհանգստությունն ավելի վատթարացնելու, եթե
ես լավ հարձակման մեջ եմ:Այնուամենայնիվ, յուղով ներարկված դեղամիջոցները երբեք դա
չեն արել:Անկախ նրանից, թե ինչ շտամից է ստացվել նավթը»։ Սառա

«Հայրս անասնաբույժ է և տառապում է PTSD-ով:Յուղն ու բողբոջը նրան մեկ տոննա են
օգնում»: Ջեննի
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«Դա օգնում է աղջկաս անհանգստության նոպաներին:Նվազեցնում է հաճախականությունը
և ինտենսիվությունը»: Սյուզաննա

«Ես  ունեմ  երկբևեռ  խանգարում,  PTSD  (մարտ  1991թ.  Քուվեյթում)  և  տառապում  եմ
անհանգստությունից  և  անքնությունից:Կանեփն  օգնել  է  այս  բոլոր  ախտանիշներին,  և
չնայած բժիշկներն ինձ ասում են, որ դա վատթարանում է ախտանիշները (ցուլ-հոկեյ), ես
հաստատ գիտեմ, որ այն օգնել է ինձ վերահսկել ինքս ինձ և կանխել ուրիշների բազմաթիվ
վնասվածքները շատ դժվար ժամանակներում: .Երդվում եմ դրանով»։ Ադրիան

«Միանշանակ օգնում  է  կայունացնել  երկբևեռը,  բժիշկից  ստացած  դեղամիջոցները  կամ
կսպանեն ձեզ, կամ կվնասեն ձեր սեռական կյանքին»: Էնդրյու

«Ես  օգտագործում  եմ  ինդիկան  ցավի  և  սատիվա՝  PTSD-ի  և  անհանգստությանս
խնդիրների համար:Ես գտնում եմ, որ երկու շտամների խառնուրդը հավասարակշռում է իմ
խնդիրները և դանդաղեցնում իմ հիպերակտիվությունը մի մակարդակի, որը դադարեցնում
է ինձ վտանգ ներկայացնել ինքս ինձ համար»: Ստյուարտ

«Այս  պահին  մենք  կամաց-կամաց  աշխատում  ենք  նվազեցնելու  նրա  հոգեմետ  դեղերը
երկբևեռների համար:Նրա բժիշկները դեմ են:Ես տեսնում եմ, որ նշանակված դեղերը «մուշ»
են անում նրա մտքում։Մենք արդեն իսկ ունեցել ենք անհավատալի հաջողություն RSO-ի
հետ, ուստի մենք այժմ նայում ենք դրան:

Ամուսինս  երկբևեռ  է՝  մոլուցքի  վրա  մեծ  շեշտադրմամբ:Երկար  տարիներ  նա
ինքնաբուժությամբ  էր  զբաղվում  ալկոհոլով,  բայց  երբ  4  տարի  առաջ  սթափվեց,  այդ
ժամանակվանից նա պայքարում էր մոլուցքի դեմ:Միայն թմրամիջոցների անհանգստացնող
բազմազանությունն է պահում մոլուցքը:Բայց դա նաև ստիպում է նրան թվալ Ալցհեյմերի
հիվանդությամբ:Ալկոհոլով  ինքնաբուժումը  երկար  տարիներ  օգնել  է,  բայց  ալկոհոլիզմը
խնդիր  է,  որը  նույնպես  պետք  է  զբաղվի:Հիմա  մենք  պարզապես  հոգնել  ենք
դեղամիջոցներից։Ուստի ևս մեկ անգամ ես պատրաստվում եմ ամեն ինչ մեր ձեռքը վերցնել:

Դեղորայքի վրա նրա կյանքի որակը մի տեսակ վատ է:Պարզապես օրական նրա բազմաթիվ
հաբերից մեկի կրճատումն է տարբերությունը (նոր է սկսել նվազեցնել, ուստի այն պետք է
աստիճանաբար  լինի՝  մոլագար  հարձակման  վախից):Նա  RSO-ում  է  մոտ  2,5  ամիս՝
ամենաանհավանական  արդյունքներով  այլ  խնդիրների  համար:Այսպիսով,  այժմ  ես  ինձ
ապահով եմ զգում՝ դանդաղ նվազեցնելով նրա դեղերը:Սա օգնեց, որ հնարավոր լինի այժմ
հարձակվել առողջական այս այլ խնդրի վրա»: Դեբորա

«Ես օգտագործել եմ այն  12 ամիս՝ ելնելով քիմիական նյութերից կախվածությունից:Այն ոչ
միայն օգնեց ինձ քնել, այլ նաև օգնեց «դասագրքային» հեռացման ախտանիշներին, որոնք
ես զգում էի, ինչպիսիք են PTSD, դեպրեսիան, անհանգստությունը և հոգեկան առողջության
բազմաթիվ այլ խնդիրներ:Ավելորդ է ասել, որ ես փորձել եմ կիսվել այն փաստով, որ THC-ն և
մեդիբլը  բուժման  ընթացքում  հիմնականում  պահպանում  էին  իմ  ողջամտությունն  ու
հոգեկան առողջությունը: Շանթել

«Ալկոհոլիզմի  /  նյութերի  չարաշահման  խնդիրները  պետք  է  դիտարկվեն  որպես
«որակավորման  պայմաններ»  այնպիսի  նահանգներում,  որտեղ  կան  բժշկական
օրենքներ:Բժշկական մարիխուանան փրկել է բազմաթիվ հարբեցողների կյանքեր»։ Ջիմ

«Մոտ  հինգ  ամիս  մեկ  օր  արժողությամբ  բրնձի  հատիկը  բացարձակապես  բուժեց  իմ
անհանգստությունն ու  դեպրեսիան...  Արդեն գրեթե 2  տարի է,  ինչ  ձեթն ընդունել  եմ,  և
ախտանիշները չեն վերադարձել»: Դանիել

«Ես հրաժարվել  եմ  իմ հակադեպրեսանտներից,  հակատագնապային դեղամիջոցներից և
օփիատներից,  նավթն  ընդունելուց  հետո  մեկ  շաբաթվա  ընթացքում:Կարծում  եմ՝
մարմարներս  կորցնելու  լուրջ  վտանգի  տակ  էի։Փառք  Աստծուն  փյունիկի  արցունքների
համար»: Էդի
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«Օգնում է իմ դեպրեսիայից, և լինելով ծանր հաշմանդամ՝ ես տառապում եմ բավականին
մեծ դեպրեսիաով՝ ակտիվության պակասից և ցավից»: Ռիկ

«Տղայիս ծնվելուց հետո ես վատ շրջան ունեցա, բաժանման դեպրեսիան, և ես կորցրի երկու
ծնողներիս:Կանեփը Աստծուց ուղարկված էր !!» Լորեն

«Վերջին  մի  քանի  տարիների  ընթացքում  դա  օգնեց  իմ  սթրեսին  և  անհանգստությանը
անվերջ, իրականում այն տառացիորեն անհետանում է լավ ժամանակով:Ոչ մի դեղամիջոց
նույն կերպ չի աշխատել…» Ստյուարտ

«Այն օգնում է գիշերը անհանգստության և խուճապի նոպաների պատճառով քնի կորստի
դեմ, եթե այն ընդունվում է քնելուց 1 ժամ առաջ:Դա թեթևացում է, յուրաքանչյուր ոք, ով
ամիսներ  շարունակ  քնում  է,  գիտի,  թե  որքան  դժվար  է  այն:Դա  նաև  լավ  հանգիստ
տրամադրություն է պահում օրվա լավ հատվածում»։ Կաթ

«Օգնեց  ինձ  միգրենային  գլխացավերի,  օբսեսիվ-կոմպուլսիվ  խանգարման,
անհանգստության,  անապահովության,  թերարժեքության  բարդույթի  դեպքում,  և  դա  3
շաբաթվա ընթացքում բուժեց ընկճված էակին»: Ռիդհի

«Քրոնիկ սթրեսային խնդիրներ, որոնք առաջացնում են բարձր բ.Իմ սթրեսի մակարդակն
անմիջապես  հանգստանում  է  կանեփի  միջոցով:Վեյփինգն  օգնում  է  հաղթահարել  վատ
պահերը:Ես շարժվում եմ դեպի միայն ուտելի ապրանքներ, և այդ մեթոդի թերությունն այն
է,  որ  պետք  է  սպասել,  որ  իմ  համակարգը  կլանվի:Ես  բավականաչափ  պրակտիկա  եմ
ունեցել,  որ  համբերությամբ  կարող  եմ  սպասել  կես  ժամ,  և  եթե  դա  առանձնահատուկ
սթրեսի պահ է, ես վերադառնում եմ իմ գոլորշիացմանը»: Անդի

«Ես մեջքի կոտրվածք ունեմ և նյարդերի վնասվածություն, և կանեփը միակ դեղամիջոցն է,
որն օգնում է ինձ քնել և հաղթահարել իմ օրը»: Լեսլի

«Դա  օգնում  է  ինձ  ուշաթափվել  գիշերը,  որպեսզի  կարողանամ  շատ  շուտ  արթնանալ
աշխատանքի համար»: Մատթ

       Հազվագյուտ կամ ոչ այնքան տարածված հիվանդություններ և հիվանդություններ
«Ռիկ Սիմփսոնի յուղը ձեզ հուզում է  արթնանալով և տեսնել,  թե էլ  ինչ  է  բուժվել:Ես մի
տեսակ տարված եմ դրանով»: Նատալյա

Ք.Բարև Ռիկ/Ջ.Բ., երբևէ լսե՞լ եք Պորֆիրիայի հազվագյուտ հիվանդության մասին:Եթե այո,
դուք որևէ մեկին բուժե՞լ եք RSO-ով և ինչպիսի՞ն էին արդյունքները:

Ա.Ոչ ես չունեմ.Բայց դատելով այն ամենից, ինչ ես կարդացել եմ դրա մասին, ես պատճառ
չեմ տեսնում, թե ինչու նավթը չպետք է օգնի այն բուժել կամ վերահսկել:Դա միանշանակ
կօգնի այս հազվագյուտ և, իհարկե, շատ տհաճ վիճակի ախտանիշներին:

Ես կհետևեի մեր կայքի արձանագրությանը, կուտեի ձեթը և կօգտագործեի այն մոմերի մեջ
(այդպես այն անմիջապես կանցնի արյան մեջ):Ես կօգտագործեի յուղը տեղական թուրմերի
կամ լուծույթի մեջ մաշկային հիվանդությունների համար (այն կվերացնի բոլոր քորն ու այլ
անհարմարությունները):

Ես երկու-երեք ամսվա ընթացքում կուտեի առնվազն 60 գ, ոչ մի քիմիկատ չէի օգտագործի,
պարզապես  կհետևեի  Ռիկ  Սիմփսոնի  հրահանգներին:Եթե  60գ-ը  չբուժի  կամ
վերահսկողության  տակ  չդնի,  ես  կուտեի  ևս  120գ:Եվ  եթե  դա  չբերի  գոհացուցիչ
արդյունքների, ապա ես ուղղակի կսկսեի յուղը թափել իմ մեջ, օրական մեկ երկու երեք գրամ
կամ նույնիսկ ավելին,  եթե կարողանայի վերցնել այն,  և ես պարզապես կուտեի այնքան,
որքան կարող էի  հնարավորինս արագ:  .Ինչո՞ւ։Որովհետև,  երբ  յուղը  չի  օգնում  ձեզ,  քիչ
հավանական  է,  որ  դուք  կգտնեք  որևէ  այլ  բան,  որը  կօգնի:Բացի  այդ,  ագրեսիվ
հիվանդություններին պետք է ագրեսիվ վերաբերվել:Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջ.Բ
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«Սա կարող է կոպիտ լինել, բայց ես, այնուամենայնիվ, պետք է ասեմ դա, և լավ է, որ ես
այնքան էլ խոհեմ չեմ:Այսպիսով, ես դեռ չունեմ այն ամենը, ինչ անհրաժեշտ է յուղի համար,
բայց մանկական քայլերն այնտեղ կհասնեն:Այնուամենայնիվ, ես ունեցել եմ այս հեմոռոյը,
որը  միշտ  վերադառնում  է:Ես  ունեցել  եմ  5,3,1  տարեկան  երեք  երեխա,  և  իմ  առաջին
երեխան թութք չուներ, երկրորդ երեխան միայն մեկ թութք, երրորդ ջրհորը, դա մեկ թութք
էր, և այն անցնում է և վերադառնում, գնում և վերադառնում է:Ես ամեն ինչ գնել եմ արևի
տակ, ոչինչ չի ստացվել:Այսպիսով, ես ասացի, թե ինչ դժոխք:Ես վերցրեցի մոտ 1/8 թեյի գդալ
kief 1/4 թեյի գդալ կոկոսի յուղ, մի պտղունց չոր նարդոս և մի պտղունց չոր երիցուկ և երկու
տերեւ անանուխ:Ես հիմնավորեցի այդ ամենը միասին:Ես երեկ մեկ անգամ կիրառեցի այն
վայրկյանների  ընթացքում,  և  այս  առավոտ այլևս  ցավ չէի  զգում,  կարծես  փչած փուչիկ
լիներ:Ես նորից կիրառեցի այն, վստահ եմ, որ հաջորդ կամ երկու օրվա ընթացքում այն  
ամբողջովին կվերանա:Ինչևէ, իմ կարծիքն այն է, որ ես գումար խնայեցի՝ տանը բուժելով
այն, ինչ ունեի ավելի արագ և առողջ, քան կառավարական տարբերակը, և դրա ապացույցը
կանեփն  ունի  խելահեղ  բուժիչ  ուժեր,  և  պարզապես  պատկերացրեք,  եթե  ես  նավթ
օգտագործեի,  այն  արդեն կվերանա:Եվս  մեկ  իմ  երեք տարեկան երեխան դուրս  է  ընկել
բեռնատարից,  ես  ոչ  մի  քսուք  չունեի,  ոչ  պերօքսիդ  ոչինչ  չկար  իմ  վրա,  երբ  մենք
ճանապարհորդում էինք:Այսպիսով, ես մտրակեցի իմ կերակուրը, ապտակեցի նրա ծնկին և
առավոտից թվում էր, թե քոսը մեկ ամիս առաջ է:Ասա հրաժեշտ Neosporin վատ փրկել իմ
գրոշները!Խաղաղության սեր և կանեփ»: Մոնի

"Հարգելի պարոն.Ռիկ Սիմփսոն, թույլ  տվեք նախ ասեմ, որ իմ ընտանիքը կարծում է, որ
դուք  հիանալի  եք,  և  մենք  կցանկանայինք,  որ  մենք  ավելի  մոտ  լինեինք  ձեզ,  որպեսզի
կարողանայինք  օգնել  ձեզ  ձեր  հիանալի  աշխատանքում:Ես  14  տարի  օգտագործում  եմ
բժշկական  կանեփը  բազմաստվածային  ձվարանների  համախտանիշի  և  արթրիտի
պատճառով  քրոնիկական  ցավերի  համար:Դեղատների  10  տարվա  թունավորումների
պատճառով ես ավելի հիվանդ էի, գիրացել էի 90 ֆունտով և սարսափելի կախվածության
մեջ էի բժշկի կողմից նշանակված ֆենտինոլից:Ես սկսեցի նավթը 7 շաբաթ առաջ, և միայն
կարող  եմ  ասել,  որ  հրաշքներ  են  տեղի  ունենում:Վեց  շաբաթվա  ընթացքում  իմ  արյան
շաքարն այժմ վերահսկվում է այն աստիճանի, որ դեղահաբերի կարիք չկա, ես նիհարել եմ
28  ֆունտ  առանց  ջանքերի:Ես  սկսեցի  խուճապի  մատնվել,  որ  ավելի  ու  ավելի  եմ
հիվանդանում, թեև ինձ ավելի լավ էի զգում, քան երբևէ։Բազմաթիվ թեստերից հետո, որոնք
ստիպեցին  բժիշկներին  գլուխները  քորել  և  ասել,  որ  սա  հրաշք  է:Այժմ  ոչ  միայն  նոր
ֆիբրոդներ,  ուռուցքներ կամ զանգվածներ չկան,  այլև նախկինում  առկա ֆիբրոդները և
այլն, անհետացել են:Ոչ մի նշան, որ հիվանդությունը երբևէ եղել է:Ես դեռ անալիզներ ունեմ՝
տեսնելու, թե արդյոք այն նույնպես անհետացել է երիկամներից, բայց ես իմ սրտում գիտեմ,
որ նրանք նույնպես կվերանան:Շնորհակալություն Ռիկ Սիմփսոն, դու կատարում ես Տիրոջ
գործը, Աստված օրհնի քեզ, ինչպես նա ունի՝ գտնելով քո էջը»։ Անի

«Ուրեմն լավ նորություն JB & RICK!!!Այսօր ես գնացի բժիշկների իմ թեստի արդյունքների
համար:Իմ վահանաձև գեղձը, որը 22 տարի թերի էր և դեղորայք էր ընդունում, այժմ ավելի
ակտիվ է:Ես ինքս միայն մեկ ամիս է, ինչ լրիվ դրույքով RSO եմ ընդունում, նաև թուրմ եմ
քսում  անմիջապես  կոկորդիս  և  գոլորշիացնում  եմ  նաև  RSO-ն:Ես  այնքան  էքստատիկ
ուրախ եմ սրա համար:Նա իսկապես հիանալի բժիշկ է, ով եղել է այնտեղ և աջակցել է ինձ
այս ամենի ընթացքում և լավ գիտի, որ ես իրականում օգտագործում եմ RSO OIL:Լինելով
այն բժիշկը, որ նա է, նա դեռ ցանկանում է իմ վահանաձև գեղձի վրա ուլտրաձայնային ձայն
անել,  որպեսզի  ստուգի  որևէ  հանգույց:Ի՞նչ  կարծիքի  եք  ուլտրաձայնի  մասին:Ես  միշտ
հպարտությամբ եմ ընդունելու այս յուղը իմ մնացած օրերի ընթացքում, սա ճիշտ է, ճիշտ
է:Դեղատոմսով դեղերը ՉԱՐԻՔ են:Ես նաև շատ այլ առողջական խնդիրներ ունեմ, որոնք
այժմ բուժում եմ այս հրաշալի յուղով:

Ուղեղի ցողունի 1-ին տիպի անսարքություն Կիարի նաև ես ունեմ ծանր կարպալ թունել և
շատ  ավելին:Ես  այսօր  երիտասարդ  եմ  45  տարեկան,  չեմ  զգում  բոլորը  ծեծված  և
վիրավորված,  ինչպես  նախկինում  էի  զգում:Արդյո՞ք  ես  նշեցի,  որ  ես  նաև  ուղեղի
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վիրահատություն եմ տարել 7 ամիս առաջ և վիրահատությունիցս ի վեր ոչ մի թմրամիջոց
չեմ օգտագործել դեղերից լյարդի անբավարարության պատճառով:Ես իսկապես ապացույց
եմ,  որ  այս  յուղը  ԱՍՏԾՈՑ  է:Սա  այն  ամենն  է,  ինչ  մենք  պետք  է  ընդունենք  որպես
դեղամիջոց:Շնորհակալ  եմ  JB-ին  և  Rick-ին  այն  ամենի  համար,  ինչ  անում  եք  իմ  սրտի
խորքից:Այլևս վահանաձև գեղձի դեղամիջոցներ չկան, այո!!!!!!!!» Մարգեն

-- Շնորհավորում եմ, Մարգենե:Ինչ վերաբերում է ուլտրաձայնին, ապա, կարծում եմ, գիտեք
պատասխանը:Որքան քիչ սկանավորումներ, այնքան լավ, սա այն ամենն է, ինչ կարող եմ
ասել:Ես անձամբ չէի մոտենա որևէ մեկին, ով ինձ չի պատմի նավթի մասին 22 տարի, բայց
եթե կարծում եք, որ այդ մարդիկ դեռ ձեզ ասելու բան ունեն, ազատ զգալ խոսեք նրանց հետ,
մասնավորապես, եթե ձեզ իսկապես հետաքրքրում է, թե ինչ են նրանք ասում: բժշկության
մասին։Բայց սա այն ամենն է, ինչ ես թույլ կտայի նրանց անել, միայն խոսելով, այդ կերպ
նրանք չեն կարող ձեզ վիրավորել այնքան, որքան կվնասեին, եթե հաջողեին համոզել ձեզ
ընդունել  իրենց  նախընտրած  հաբերը:Լավագույնըցանկություններ  և  հեռու  պահեք
նրանցից,  ովքեր  22  տարի  ծախսել  են  ձեզ  սխալ  խորհուրդներ  տալով:Ուրախ  եղեք,  որ
վերապրել եք նրանց «բուժումներից», մյուսների բախտն այդքան էլ չի բերել:ՋԲ

«Ես նաև հիպոթիրեոզ ունեմ (Գրեյվսի հիվանդություն):Մենք դա հայտնաբերեցինք 17 տարի
առաջ, երբ հղիացավ և աղջկաս ծննդաբերեց 15 շաբաթական պրեմիում դրա պատճառով
(ես օգտագործում էի ընդհանուր 14 դեղագործական դեղամիջոցներ, ներառյալ 3 թմրադեղ
ցավազրկող  դեղամիջոցներ՝  մեջքիս  մեջքի  ծանր  դեգեներատիվ  դիսկի  հիվանդության  և
ողնաշարի վերին հատվածում սկոլիոզի / հիպերթիրեոզի համար: (Գրեյվսի հիվանդություն) /
Շաքարախտ  (II  տիպ)  /  Կապույտ  սկլերա  /  Պսորիազ  և  էկզեմա  /  Հիպերտոնիա  /
Երիկամների հետ կապված խնդիրներ / Անհանգիստ ոտքերի համախտանիշ (ես լավ ձեռք
բերեցի  այս  մեկը  որպես  մեկ  այլ  դեղամիջոցի  կողմնակի  ազդեցություն)  /  Խոլեստերինի
բարձր  մակարդակ  /  ավելաքաշ  100  ֆունտ  դեղերի  կոկտեյլից  հրաժարվելուց  ~  անցյալ
ամառ)  **Ես  ՉԵՄ  ԴԻՏԱՐԿՈՒՄ**  և  միշտ  առողջ  եմ  սնվել,  ներառյալ  կարմիր  միս  ~
օրգանական  բանջարեղեն  և  այլն...ամենօրյա  հյութեր  և  այլն...16  տարվա  անդադար
դեղահատեր, որոնք այժմ օրական կազմում են զրոյական դեղահաբ!!!!

Ես օրական վերցնում եմ մոտավորապես մեկ քառորդից մինչև մեկ գրամի կեսից պակաս իմ
տանը պատրաստված Rick Simpson Oil-ը,  համաձայն Ռիկի հատուկ ցուցումների ~ **ԵՍ
ՊԵՏՔ Է ՄԵԿՆԱԲԱՆԵՄ...ՉԵՆՔ, ԿՐԿՆՈՒՄ ԵՄ ՄԻ, ԷԺԱՆԵՔ ՁԵՐ ՄԵԿՆԱՐԿ ՆՅՈՒԹԵՐԻ
ՈՐԱԿԻ ՎԵՐԱԲԵՐՅԱԼ > ՁԵՐ ՅՈՒՂԸ, ՈՐ ԿՈՐԱՑՆԵՔ, ՊԵՏՔ Է ԼԻՆԻ ԹԱՓԱՆՑԻԿ ԵՎ
ՍաԹ ԳՈՒՆՈՒՅՆ >> Հակառակ դեպքում ԱՅՆ ՉԻ ԲԺՇԿԱԿԱՆ ՈւՏԵԼԻ ՈՐԱԿԻ*»

«Կարո՞ղ է կանեփի յուղն օգտագործել կատաղության բուժման համար»: Աամի

-- Աամի, այո, բայց հավանաբար կպահանջվի հիվանդին կոմայի մեջ դնել որոշ ժամանակով,
յուղի շատ բարձր չափաբաժիններով, հատկապես առաջադեմ դեպքերում:ՋԲ

«Երեկ  մի  քիչ  ձեթ  եմ  տվել  ընկերոջս,  ով  հիվանդանոց  գնալուց  ջրծաղիկ  է  ստացել։Ես
առաջարկեցի  այս  անձին  տաքացնել  մի  քիչ  ձիթապտղի  յուղ,  խառնել  այն  RSO-ի  մեջ,
այնուհետև  կրեմի  մեջ,  որն  այս  մարդը  օգտագործում  էր:Այս  մարդն  ինձ  ուղղակի
հաղորդագրություն ուղարկեց՝ ասելու. «Պետրոս, չեմ կարող ասել, թե որքան շնորհակալ եմ
այդ զարմանալի յուղի համար։ՍՈՒՐԲ ՍԻԹ.Սուտ խոսք չկա. իմ ունեցած ամենաչար «ծակ»,
առաջինը հայտնվեց «զրոյական գետնին», որը մնաց ամենամեծն ու ամենասարսափելին
ամբողջ  այն  ժամանակ,  երբ  ես  հիվանդ  եմ.  յուղը  կիրառելուց  մոտ  երկու  ժամվա
ընթացքում:Ես դարձի եկած եմ։Սուրբ դժոխք.Ես այն օգտագործել էի ամբողջ գլխամաշկիս և
մարմնիս ամենավատ կետերը՝ մազերս մի քիչ յուղոտ են թվում, բայց ես ինձ այնքան ավելի
լավ եմ զգում արդեն:Դա իսկապես զարմանալի է:WOW!Ինչ-որ մեկին ճշմարտության մեջ
համոզելու համար շատ բան պետք չէ»։ Պետրոս

-- Շնորհակալություն, Պիտեր, բարի գործ:Կանեփի սերմի յուղը և RSO-ն նույնպես հիանալի
են աշխատում:Շուկայում շատ ձիթապտղի յուղ չի արտադրվում ձիթապտղից, աշխարհում
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բավարար  քանակությամբ  ձիթապտուղներ  չկան  ամբողջ  աշխարհում  արտադրվող  և
վաճառվող «ձիթապտղի յուղի» համար, ուստի խաբեության ձեր շանսերն ավելի քիչ են, երբ
գնում  եք  կանեփի  սերմի  յուղ:  .Բացի  այդ,  այն  ներթափանցում  է  մաշկը  և  անցնում
հյուսվածքի  մեջ  մոտ  մեկուկես  մատնաչափ  խորը,  ինչը  նույնպես  հիանալի  է  բուժման
համար:Եվ այն այնքան յուղոտ չէ, որքան ձիթապտղի յուղը։ՋԲ

«Եթե դիսլեքսիան ցուցակում չկա, միգուցե պետք է լինի:Ես նկատել եմ 100 անգամ ավելի
լավ ուղղագրության կարողություն, քան երբևէ, նախքան ինձ բուժել եմ այլ բաներից:Ինքս
ինձ 2-րդ տիպի շաքարախտից բուժելու սարսափելի կողմնակի ազդեցությունը. այլևս ոչ մի
արթրիտ, ռադիկուլիտ, գիրություն կամ դիսլեքսիա:Հահահա!!» Պետրոս

«Դա քաղցկեղի բուժում կամ որևէ այլ բան չէ, բայց ես ուզում էի Ռիկին տեղեկացնել, որ ես
կաղում եմ իմ աջ կրունկի վրա արդեն գրեթե մեկ տարի:Վստահ չեմ, թե ինչն է դրա սխալը և
գիտեմ, որ բժիշկն ինձ դեղամիջոցներ կտա, որոնք ես ինձ հարմար չեմ զգում ընդունելու
համար, ուստի ես պարզապես հաղթահարեցի ցավը:Մենք վերջերս ծանոթացանք RSO-ի
հետ ընկերոջ՝  Չարլզի  միջոցով,  և մենք սկսել  ենք  այն  պատրաստել:Վերջին երկու  օրվա
ընթացքում ես յուղ եմ ընդունել օրական մի քանի անգամ և այսօր առավոտյան արթնացել
եմ  և  չէի  կաղում:Ամուսինս  դա  անմիջապես  նկատեց։Նա  նկատեց,  որ  նավթը  պետք  է
կատարի իր կախարդանքը:Շնորհակալություն Rick Simpson![:)] Ես շատ լավ եմ զգում!" Հ

--  Հարգելի Հ,  շնորհակալություն լավ նորությունների համար, մենք միշտ սիրում ենք լսել
նրանց մասին:Ես կխառնեի ձեթը կանեփի սերմի յուղի կամ ձիթապտղի յուղի հետ և թուրմ
կպատրաստեի, և յուղը նույնպես տեղական կօգտագործեի:Իհարկե, յուղն ուտելը իրական
բուժման բանալին է, և յուղի օգտագործման բոլոր հրահանգները մեր կայքում են:Լավագույն
մաղթանքներով՝ Ջ.Բ

«Վեց  օր  առաջ  ես  օգնեցի  լյարդի  քաղցկեղով  և  շաքարախտով  հիվանդ  երկու
տղամարդու:Ընկերներից մեկի՝ քիմիայից, բերանը այրվել է, շրթունքներն այրվել են:Նա 225
ֆունտ էր, այժմ 139, չէր կարող ուտել, քնել,  շատ հոգնած:Դե, նա ինձ շատ էր հարցնում
RSO-ի մասին:Ես միշտ դաստիարակում եմ նրան:Ես նրա հետ եմ արդեն 6 ամիս:Բայց այն
բանից հետո, երբ նրա երկու զարմիկները մահացան 6 ամիս առաջ, երկուսն էլ Քաղցկեղ, 1
լյարդի  ուղեղ:Եվ  վահանաձև գեղձի  քաղցկեղ:Ես  զրուցում  եմ  երկու  ընտանիքների  հետ,
նրանք  ուզում  էին  RSO-ին  փորձել,  բայց  վախենում  էին,  որ  կառավարությունը  կվերցնի
նրանց տները կամ նրան բանտ նետի:Երկուսն էլ մահացել են։ՕՂՈՐՄԻԵղբայրներ.

Բայց  այս  տղամարդիկ  արդեն  6  օր  է  RSO-ում  են,  ես  գնացի  ստուգելու  նրան,  ինչպես
խոստացել  էի:Նա  զարմացավ,  որ  կարող  է  նորից  ուտել,  և  նա  ասաց,  որ  չի  կարող
դադարեցնել ուտելը:Դա լավ բան է:Քանի որ երբ նա սկսեց նավթը, նա ոսկոր էր:Հիվանդ
տեսք ուներ:Բայց ընդամենը 6 օր անց...բերանի ցավը գնացել էր:Նա ասաց. «Դուք ճիշտ էիք,
ես ինձ շատ ավելի լավ եմ զգում»: Նա նորից էներգիա ունի, շատ:Նա այնքան լավ տեսք
ուներ, և շատ գույներ:RSO.Կրկին շնորհակալություն Rick Simpson:Եվս մի քանի երջանիկ
քաղցկեղով  հիվանդներ.Ապրել  և  զգալ  ֆանտաստիկ:Խաղաղություն,  սեր  և  կանեփի
բուժում» Ռոն

«Իմ խնամողն  ունի  հիվանդ,  որի  մոտ ախտորոշվել  է  գայլախտ և սնդիկի  թունավորում
ամբողջ մարմնում:Մոտ մեկ տարի հետո, երբ նա օգտագործել է իր տնական յուղը, սնդիկի
թունավորումն ամբողջությամբ անհետացել է,  և գայլախտը գրեթե անհետացել է:Մազերի
ֆոլիկուլները վերցվել են յուրաքանչյուր 2 շաբաթը մեկ՝ պարզելու, թե կոնկրետ ինչ և որքան
թույն կա նրա մարմնում՝ նրա հաջողության թարմացումների համար:Իսկապես զարմանալի
է, թե ինչ կարելի է բուժել բնական ճանապարհով:Մի քիչ արժե, բայց դեռ ավելի առողջ է և
արժե մի կյանք»: Ջեսսի

«Ինձ  ախտորոշեցին  առաջնային  միելոիդ  ֆիբրոզ,  ընդունեցի  դեղամիջոցներ,  որոնք
օգնեցին,  բայց  չբավարարվեցին  ցավերի  աճի  և  ախորժակի  բացակայության  և  արյան
քանակի  նվազման,  փայծաղի  մեծացման,  անքնության  պատճառով:Մեկ  տարի  այս
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դեղամիջոցն ընդունելուց և իրական սկզբունքային փոփոխություն չզգալուց հետո որոշեցի
փորձել RSO-ն, ընդամենը 1 ամիս յուղով, ցավս բացակայում է, ախորժակը վերադարձել է,
արյան հաշվարկը բարձրանում է, քարի պես քնած եմ»։ Ագուաե

«Ես օգտագործում եմ այն իմ բժշկական անոմալիան բուժելու համար… Իմ շրջանի մի քանի
հիվանդանոցներ ասում են, որ դա հնարավոր չէ… բայց RSO-ն զարմանալի է… Ես մերժում
եմ  իմ  մարմնի  VP  շանտը,  ունեմ  կապ  հյուսվածքի  հիվանդություն  և  մի  քանի  այլ
հազվագյուտ  խնդիրներ…  ուղեղի  4  վիրահատություն  36  օրվա  ընթացքում,  և  ես
հրաժարվեցի թմրանյութը լցնել……միայն բժշկական մարիխուանա, RSO և շնչառություն…
Ես  երբեք  այսքան  արագ  չեմ  ապաքինվել  իմ  կյանքում…  Նույնիսկ  երբ  իմ
լաբորատորիաները ցույց են տալիս, որ իմ մարմինն այնքան խճճված է, ցավս իրականում
այնքան էլ վատ չէ…» Քեթի

«Կանեփի  յուղը  բուժում  է  իմ  PCOS-ը  (Պոլիկիստիկ  ձվարանների  համախտանիշ):Իմ
ախտանիշների  մեծ  մասը  վերահսկվում  է:Ես  հրաժարվել  եմ  բոլոր  7  դեղամիջոցներից,
որոնք ես օգտագործում էի դրա համար:Ծայրամասային նյարդաբանությունը, որը ես ունեի,
անհետացել է,  և զգացողությունը վերադարձել է իմ ոտքերին:Իմ նյութափոխանակության
համախտանիշը վերահսկվում է։Ես մինչև 130 ֆունտ քաշի կորուստ ունեմ:

PCOS-ի  և  մետաբոլիկ  համախտանիշի  բազմաթիվ  ախտանիշներն  անհետացել  են.
հորմոնները հավասարակշռված են (տեստոստերոնը չափազանց բարձր է՝ 180, այժմ՝ 40-
ի):Իմ  ինսուլինի  դիմադրությունը  (արյան  շաքարը)  վերահսկվում  է:Լեպտինի
դիմադրությունը (հորմոն, որը ցույց է տալիս, թե երբ եք կշտացել) վերահսկվում է:Ամսական
դաշտան  է  ստանում  15  տարվա  ամենորեայից  (դաշտանի  բացակայությունից)  և
անովուլյացիայից (օվուլյացիայի բացակայությունից):Դիաբետիկ նյարդային ցավն անցել է:

Ախորժակս վերահսկվում է։Յուղը օգնել է հաղթահարել շաքարային կախվածությունը։Մեկ
տարում 120 ֆունտ կորցրած (10 ֆունտ/ամսական) – PCOS-ի ախտանիշները ներառում են
գիրություն,  վերին  մարմնի  գիրություն  և  քաշ  կորցնելու  դժվարություն:Թևերիս  և
դաստակիս կիստաներն անհետացել են։Արթրիտը հազվադեպ է ցավում, և եթե դա ցավում
է, նշանակում է, որ ժամանակն է ավելի շատ յուղ ստանալու:

Hidradenitis Suppurativa-ը (դեֆորմացված ֆոլիկուլներ, կիստոզային պզուկներ, սև կետեր)
վերահսկվում/նվազեցնում  են:Acanthosis  nigricans-ը  (մաշկի  մուգ  բծերը,  կոպիտ  մաշկ,
մաշկի պիտակներ)  անհետացել  են:Վիսցերալ ճարպը անմիջապես կորցրեց (վտանգավոր
ճարպը  սրտամկանի  և  լյարդի  շուրջ):Ավելի  քիչ  պզուկներ,  կիստաներ  և  ներաճած
մազեր:Ավելի լավ երանգ (փոքր ծակոտիները, աչքերի շուրջ մուգ շրջանակները վերացել են:)
Հիրսուտիզմ (անցանկալի մազեր կանանց դեմքին, պարանոցին, կրծքավանդակին, մեջքին
և  ստամոքսին):պակասել  է,  բայց  չի  հեռացել:Ավելի  լավ  է  քնել  ավելի  խորը  և  ամբողջ
գիշեր:Այլևս  ոչ  մի  ցավ  Heels  Spurs-ից  և  Plantar  Fasciitis-ից:Այլևս  Գլխացավեր  չկան
Ներգանգային  հիպերտոնիան  թեթևացավ,  մկանների  և  նյարդերի  ցավը,  ուսերի,
պարանոցի և գլխի հետևի ճնշումը կտրուկ նվազեց:Գլխապտույտը, որը նման է մշտական 
գլխապտույտի  և  թեթև  գլխապտույտի  ախտանիշներին,  անհետացել  են:Տրամադրության
փոփոխությունները վերահսկվում են։Այլևս ոչ մի հեմոռոյ:

Քրոնիկ  կոկորդի  ցավը  (կրկնվող  կոկորդի  ցավը  թթվային  ռեֆլյուքսից)  բուժվել  է  և
անհետացել:(թթվային  ռեֆլյուքսը,  այնուամենայնիվ,  մնում  է,  քանի  որ  սնունդն  ամեն  օր
ազդում  է  դրա վրա):Սեզոնային  ալերգիաները անհետացել  են  (քթածածկ/խցանված քիթ,
առավոտյան  խորխի  ավելցուկ  և  աչքերի  քոր):Սննդային  ալերգիաները  նվազել  են
(պատահաբար կերել են ծովախեցգետին, ռեակցիան սովորականից դանդաղ է եղել, բայց
դեռևս  ստիպված  է  եղել  բենադրիլ  ընդունել):Մեջքի  ցավի  թեթևացում.Ձկան  մատն
անհետացել է:Գրգռված աղիքի համախտանիշի IBS ախտանիշները վերահսկելի են:Արյան
ճնշումը  իջեցվել  է.Կարպալ  թունելի  վիրահատությունից  հետո  սպին  ամբողջովին
ապաքինվեց:
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Ես  բուժել  եմ  մի  քանի  այրվածքներ  կանեփի  յուղի  և  կոկոսի  յուղի
համադրությամբ:Ընկերուհիս ձեռքը սաստիկ այրել էր, և յուղն օգտագործելուց մեկ օր անց
դրա հետք չկար:Իմ խոլեստերինը դեռ բարձր է:Ես իսկապես անցա դետոքսինգի/հերքսինգի
շրջան,  որտեղ ստիպված էի  հրաժարվել  յուղից,  այլապես  ավելի  վատ կլինեի  հերքսը:Ես
վերադառնում եմ նույն  չափաբաժնի վրա:Իմ ընտանիքում թույլ  լյարդներն են գործում,  և
PCOS-ը կապված է candida albicans-ի հետ, և շատ մարդիկ ստիպված են լինում բախվել
հերքսեյմերային ռեակցիայի հետ, եթե խմորիչը լյարդի միջոցով գերամշակվում է:Ես նաև
անցա օրգանական սննդի և հրաժարվեցի ռաֆինացված շաքար օգտագործելուց, այնպես
որ դա նույնպես կարող էր դառնալ դետոքսինգի մի մասը:Թվում է, թե յուղը չի ազդում իմ
խոլեստերինի վրա, բայց որքան շատ հետազոտություններ կատարեմ, այնքան ավելի շատ
եմ տեսնում, որ խոլեստերինն այնքան էլ վատ չէ, որքան մարդիկ կարծում են, և քանի դեռ
բորբոքում կա, կլինի խոլեստերին:Դա մարմնի պաշտպանիչ մեխանիզմն է դրա դեմ:Այնպես
որ, ես մտահոգված չեմ»: Աամանի միջոցով

«Տղաս  ունի  երիկամների  հազվագյուտ  հիվանդություն,  որը  կոչվում  է  FSGS,  և  նա
օգտագործում  է  այդ  դեղամիջոցը  վերջին  2  տարիների  ընթացքում:Նրա  արյան
աշխատանքը միշտ ցույց է տվել ցածր ալբումին (սպիտակուցը թափվում է մեզի մեջ, ինչը
նվազեցնում  է  արյան մեջ  ալբումինի  մակարդակը):Դեղորայքը  սկսելուց  ի  վեր  (1/4  հատ
բրնձի չափը PM-ում) նրա արյան աշխատանքը այնքան է բարելավվել, որ նրա նեֆրոլոգը
զարմացած է:Վերջին արդյունքները, որոնք վերադարձել են, ցույց են տվել «նորմալ» մարդու
ալբումինի  մակարդակը:Նեֆրոլոգն  ասաց.  «Ես  չգիտեմ,  թե  ինչ  եք  անում,  բայց  այդպես
շարունակեք»: Երիկամների այս տեսակի հիվանդությամբ հիվանդը սովորաբար կարող է
ակնկալել  փոխպատվաստում  ախտորոշումից  հետո  8  տարվա  ընթացքում:Իմ  տղան
ախտորոշվել  է  2  տարեկանում  և այժմ  գրեթե 25 տարեկան է:Նա դեռևս ունի  իր  երկու
երիկամներն  էլ,  և  երկուսն  էլ  գործում  են  որպես  «առողջ»  մարդ,  ով  չունի  երիկամների
հիվանդություն:Նեֆրոլոգը գլուխը քորում է.Մենք նաև տեսնում ենք բնաբան և դա արել ենք
վերջին  17  տարիների  ընթացքում:Նա  նաև  ահռելի  օգնություն  է  ցուցաբերել,  բայց  ես
ԳԻՏԵՄ,  որ  դեղամիջոցն  այն  է,  ինչը  շտկել  է  ալբումինի  ելքը:Կան  բազմաթիվ
հիվանդություններ, որոնք կարելի է բուժել դրանով, և ես իսկապես հավատում և գիտեմ, որ
այս դեղամիջոցն օգնել է և՛ ինձ, և՛ որդուս:Շնորհակալություն!!"

«Մեր որդին ունի Niemann Pick տեսակի C, և մենք օգտագործում ենք Ռիկի յուղի մեթոդը
փետրվարի  1-ից:Մենք  անցել  ենք  15+  միջին  նոպաներից  օրական արթուն  ժամանակ և
անհամար, երբ նա քնած էր, մինչև վերջին 56 օրվա ընթացքում ընդամենը 2 գրանդ:Այժմ
մենք  սկսում  ենք  զգալ  փոքր  կիզակետային  նոպաներ:Կառաջարկե՞ք  միգուցե  նոր  յուղ
պատրաստել և փոխել շտամները։ Քևին

- Այո, Քևին:

«Կպչում եք մեկ այլ բարձր THC շտամով, թե՞ լավ է խառնել բարձր CBD շտամը, ինչպիսին է
Harlequin-ը մեկ այլ բարձր THC շտամի հետ, ինչպիսին է Candy Kush-ը»:

-  Ես  կպատրաստեի  երկու  առանձին  յուղ,  չէի  ցանկանա  իմ  RSO-ն  նոսրացնել  CBD-
ով:Որքան ուժեղ և հանգստացնող, այնքան լավ այն կգործի որպես դեղամիջոց:ՋԲ

«Քանի որ դուք վաղուց եք դա անում, կառաջարկե՞ք հավատարիմ մնալ ավելի բարձր THC
յուղերին՝  ի  տարբերություն  բարձր  CBD  յուղերի:Ես  չեմ  ուզում  գնալ  Charlotte's  Web-ի
երթուղին, քանի որ մենք մեծ արդյունքներ ենք տեսել մեր օգտագործած THC-ի ավելի բարձր
շտամում:Բայց ինձ հետաքրքրում է Հարլեկինը:Կամ էդա չափազանց նման է CW-ին»:

-- Կրկին, Քևին, ես RSO-ն կպատրաստեի ամենաուժեղ և հանգստացնող ինդիկա գերիշխող
շտամից, որը կարող էի ստանալ:Այնուհետև միգուցե ես առանձին-առանձին պատրաստեի
բարձր CBD յուղ, այնուհետև թույլ տայի հիվանդին ընտրել այն, ինչը լավագույնս աշխատում
է իր համար:Իդեալական դեպքում հիվանդները կկարողանան ընտրել յուղերի հարյուրավոր
տեսակներից:Ճիշտ այնպես, ինչպես գինու խանութում. բոլորին դուր է գալիս այն, ինչ իրենց
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դուր է գալիս, և ոչ մի կերպ հնարավոր չէ ասել, թե որ գինին ավելի շատ դուր կգա:

 Տեսողության վերականգնում
«Հենց  նոր  մի  քանի  գիշեր  առաջ  պատրաստեցի  «կանեփի  յուղ»  և  մի  խմբաքանակ
կարագ:Ես գլխուղեղի ուռուցքով հիվանդին յուղ էի տալիս, մինչև յուղը վերցնելը նա գրեթե
կույր  էր,  յուղը  վերցնելուց  մեկ  ամիս  հետո  նրա  տեսողությունը  գրեթե  ամբողջությամբ
վերականգնվեց:Դուք նույն արդյունքները չեք ստանա կարագից:Դեղորայքային արդյունքներ
եք ստանում կարագից, սակայն յուղը դեղամիջոցների շատ ավելի խտացված ձև է, և այն
աշխատում է գրեթե ամեն ինչի համար, ինչն ուղղակի զարմանալի է»: Դիոն

«Բերանային ընդունումը վերականգնում է մորս տեսողությունը:Նա օրինականորեն կույր է
ձախ  աչքով:Վնասվածքը  նրան  թողել  է  առանց  ոսպնյակի,  իսկ  մի  քանի
վիրահատություններ՝ գլաուկոմայով:Նա արդեն մեկուկես տարի է, ինչ RSO-ում է` այն ամեն
օր օգտագործում է:Նա երբեք չնկատեց, թե որքան տեսողություն է վերադառնում, մինչև նա
դիմահարդարեց աչքերը:Նա արդեն 40 տարի է, ինչ կույր է այդ աչքով, ուստի ինքն իրեն
սովորեցրել է փակ աչքերով դիմահարդարում անել։Սա միակ միջոցն էր, որով նա կարող էր
դա կիրառել իր լավ աչքի վրա՝ փակելով իր լավ աչքը՝ թողնելով նրան ամբողջովին կույր:Դե,
վերջին անգամ, երբ նա փակեց իր լավ աչքը, նա սկսեց իրականում տեսնել և կենտրոնանալ
իր կույր աչքով:Նա դիմահարդարվում է միայն երբեմն, այնպես որ նա հստակ չգիտի, թե
որքան ժամանակ է անցել  մինչև իր տեսողությունը վերականգնվի, բայց ավելի  քան մեկ
տարի յուղով սնվելուց հետո նա այժմ կարող է պատկերներ, գույներ և նույնիսկ որոշ բաներ
կարդալ։ նրա վատ աչքը!Ես ձեռքում էի Lays Chips-ի մի տոպրակ, և սեղանի այն կողմ նա
կարող  էր  կարդալ  lays:Նա  կարծում  է,  որ  եթե  նոր  ոսպնյակ  ունենար,  տեսողությունն
ամբողջությամբ կվերականգնվեր։Նոր ոսպնյակ ձեռք բերելու համար նրան պետք է դոնոր
դոնորների ցուցակում դնեն - վստահ չեմ, որ նրա ապահովագրությունը կփակի նման բան,
այնպես որ հիմա - Այս յուղը նրան հրաշք է տվել - տեսողության հրաշք, որտեղ ժամանակին
միայն խավար էր: !Այնպես որ, ես կասեի, ՈՉ ԿԱԹԻԼՆԵՐ ՊԱՀԱՆՋՎՈՒՄ ԵՆ. Պարզապես
կայուն  մատակարարում:Այժմ,  սկսեք  տնկել  ձեր  բուժումը:Օ,  Այո,  նա  ԳԼԱՈՒԿՈՄԱՅԻ
ԱՊԱՑՈՒՅՑ ՉՈՒՆԻ: Լինդսի

«Ես կաննայի կարագ եմ օգտագործում գլաուկոմայիս համար, և այն սկսում է գործել 10
րոպեից:Աչքիս թմրած ձվի զգացումը հեռանում է և մաքրում է իմ մառախլապատ կրկնակի
տեսողությունը:Ես երբեք մարմնի ցավ չեմ ունեցել, ուստի չգիտեմ, թե արդյոք այն օգնում է
ցավին,  բայց  ես  վստահ եմ,  որ  դա կլինի:Ես  47  տարեկան եմ  և  ցավ չունեմ,  երևի  այն
պատճառով,  որ  ես  արդեն  կաննայի  յուղ  եմ  օգտագործում:Ես  այլևս  Wellbutrin-ի  կամ
Adderall-ի կարիք չունեմ, կանեփը բուժել է իմ դեպրեսիան և ADD/ADHD-ը:Դա նաև օգնում է
իմ  անհանգստությանը,  բժիշկն  ուզում  էր  ինձ  Կլոնոպինի  վրա  դնել:Հահահահա  վայ»։
Ռեբեկա

«Այսօր  հայրս,  ով  տառապում  է  մակուլյար  դեգեներացիայով  և  երկու  աչքով  գրեթե
ամբողջությամբ  կույր  էր,  նորից  գնաց  բժշկի  մոտ՝  վերջին  6  ամիսների  ընթացքում  իմ
Ֆենիքսի արցունքներն օգտագործելուց հետո:Այսօր բժիշկները զարմացան, քանի որ նրա
տեսողությունը,  որը  ոչինչ  չի  արել,  բայց  վատացել  է,  սկսել  է  բարելավվել։Նյարդային
վերջավորությունները սկսել են նորից միանալ, և նա այսօր փորձարկեց իր ԱՋ ԱՉՔԻ 20/20-
ով:ԿԱՆԵԲԻ  ԲՈՒԺՈՒՄՆԵՐ.Ես  նրան  տվել  էի  Phoenix  Tears-ը,  որը  սովորել  էի  Ռիկ
Սիմփսոնից:Սա շատ լավ օր է։Դա ապացուցում է կանեփի ուժը»։ Գրեգ

«Լավ, այնպես որ, կարծում եմ, որ մեր ընթերցողների մեծ մասը սովորել է այն փաստին, որ
կանեփի յուղը  բուժում  է  քաղցկեղը,  հատկապես,  երբ  արտադրվում  և օգտագործվում  է
ճիշտ, և երբ հիվանդը հետևում է Ռիկ Սիմփսոնի հրահանգներին:Այնուհետև դուք տեսաք,
որ  ես  շարունակեցի  շաքարախտի,  արթրիտի,  Կրոնի,  MS-ի  և  բոլոր  տեսակի  այլ
հիվանդությունների  մասին:Ոմանք  արդեն  հաղթահարել  են  դա  և  գիտեն,  որ  յուղը,
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հավանաբար, իրոք բոլորի բուժումն է կամ գոնե այդպես է թվում, ոմանք՝ ոչ:Այնուհետև մենք
եկանք այրվածքների բուժման և հին սպիների վերացման մասին.  ապացուցելը  պարզ է,
շատերն են դա արել:Հետո մենք ասացինք,  որ յուղը կրկին աճեցնում է  մազերը ճաղատ
բծերի  վրա,  և  դաանում  է.Այնուհետև  մենք  նշեցինք  էրեկտիլ  դիսֆունկցիայի  մասին,  և
շատերը կարծում էին, որ դա գերազանց է:Բայց սպասեք, մինչև կարդաք այս վկայությունը.

«Ես ունեմ 2 ծնող, որոնց ցուցմունքները պետք է ձայնագրվեն:Մայրս վերադարձնում է իր
կայքը իր կույր աչքում, (յուղի վրա մնալուց հետո) նա իրականում կարող է տեսնել գույներն
ու ձևերը, նույնիսկ եթե իր լավ աչքը փակ է, և հայրս բուժել է իր շաքարախտը»: Լինդսի

-- Շնորհակալություն, Լինդսի Բան Ռոջերս, այս մեկը դարձրեց մեր օրը:Ես կարող եմ միայն
ասել, որ նրա տեսողությունը, հավանաբար, էլ ավելի կլավանա, և ես նաև խորհուրդ կտայի,
որ  նա  յուղը  օգտագործի  նաև  մոմերի  մեջ:Մոմիկներ  աչքի  հիվանդությունների
համար:Իհարկե.ՋԲ»

«Ես ավելի քան մեկ տարի RSO եմ ընդունում քաղցկեղի համար...այն ոչ միայն փոքրացնում
է իմ ուռուցքները, այլև իմ տեսողությունը բարելավվել է -650-ից մինչև -400:Իմ ակնաբույժը
չէր հավատում, թե որքան է իմ տեսողությունը բարելավվել:Հիմա երկու անգամ ստիպված
եմ եղել փոխել ակնոցս»։ Դեբի

 – Կենդանիներ Վկայություններ
«Բուժեց  մեր  ցլի  մաստիֆը:Մոտ  11  ամիս  առաջ  նրան  4  ամիս  կյանք  են  տվել՝
հեմանգիոսարկոմա ախտորոշելուց հետո:Այնքան ուրախ ենք, որ գտանք Ռիկ Սիմփսոնին և
կանեփի յուղը»: Ամանդա

«Ես գաղափար չունեի բուժիչ կանեփի մասին:Մեր 14-ամյա շունը շատ հնազանդ է, և դուք
կարող եք մի սթեյք դնել հատակին, դուրս գալ սենյակից, և նա չի դիպչի դրան, մինչև չասեք
լավ:Դե, մի քանի թրմած կարագ կար, որը կրակի կողքին մի քանի րոպե փափկվում էր, և
Dusty Dog-ը հավանաբար գիտեր, որ դա լավ է, քանի որ նա շատ էր կերել։Խոսքը 30 մարդու
ուժեղ չափաբաժնի մասին էր մեկ նիստում։Ես ինձ բավականին վատ էի զգում, հատկապես,
երբ  նրա  ոտքերը  տեղի  տվեցին,  և  նա  կիսակոմայի  մեջ  ընկավ:Ես  մնացի  նրա  հետ  և
շաքարաջուր մտցրի նրա բերանը հաջորդ երկու օրվա ընթացքում, հետո նա արթնացավ,
կանաչ փչեց, մի մեծ կանաչ շունչ արեց, ցնցվեց և այդ ժամանակվանից նա նոր շան պես
էր:Նա նման էր լակոտի:Սկզբում ես դա պայմանավորեցի այն բանի համար, որ ես երջանիկ
եմ,  որ  ողջ  եմ,  բայց  դա  ավելին  էր:Կարծես  ինչ-որ  մեկը  նրա  վրա  գործարանային
վերակայում էր արել։Սա այն է, ինչը մեզ ստիպեց ուսումնասիրել բուժիչ հատկությունները և
բացահայտել Ռիկ Սիմփսոնի պատմությունը»: Ադամ

«Որոշ մանկական լիմֆոմայի T-բջջային CLCT-1 քաղցկեղն անհետացել է:

Մենք  միայն  երեք  շաբաթը  մեկ  կգնանք  անասնաբույժին,  որպեսզի  CBC-ները  չափեն
կալցիումի  մակարդակը,  իսկ  FNA-ն՝  կարմիր-սպիտակ  արյան  հաշվարկը  քաղցկեղի  t-
բջիջների համար:Նրան այլևս նշանակված դեղերի կարիք չկա, բայց մենք նրան կպահենք
Ռիկ Սիմփսոնի յուղով, որն ամեն օր բուժում էր քաղցկեղը իր ողջ կյանքի ընթացքում:Մենք
երախտապարտ ընտանիք ենք»։ Ինչ-որ երեխա

«Իմ շունը օստեոսարկոմա ունի (ոսկորների քաղցկեղ):Ես մեկ շաբաթ առաջ անդամահատել
եմ նրա ոտքը, իսկ մեկ շաբաթից նա պետք է քիմիա սկսի:Նրա քաղցկեղով այն սովորաբար
տարածվում  է  թոքերի  վրա,  շների  95%-ը  մահանում  է  թոքերի  քաղցկեղից  մեկ  տարվա
ընթացքում։Եթե ձեր շունը լիներ, հիմա կսկսեի՞ք յուղը և դեռ կվարվեիք քիմիա, թե՞ առանց
քիմիայի և ուղիղ յուղի:Մարդկանց համար դուք սկսում եք բրնձի հատիկից, 70 ֆունտ քաշ
ունեցող շնից, կսկսե՞ք դրա 3-րդից օրական երկու անգամ:Շնորհակալություն սա կարդալու
համար և ես անհամբեր սպասում եմ ձեր պատասխանին»: Էդա
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«Էդա, յուղը փրկեց մեր թանկագին շանը Սոֆիին։Նա մահամերձ էր։Տվեք ձեր շան յուղը
շուտով...Քեմոն կսպանի նրան։Աղոթքներ քեզ հետ...» Բրյուսթեր

«Ես բուժել եմ իմ շան ականջի ուռուցքը RSO-ով...Հսկայական էր, իսկ հիմա անհետացել
է!!!!” Անդրեա

«Իմ շունը ուռուցք ուներ, որը անասնաբույժը չցանկացավ վիրահատել!!Այն շարունակում է
պառակտվել և վարակվել:Ես օգտագործում էի իմ RSO յուղը՝ խառնված կոկոսի յուղի հետ և
ամեն օր կիրառում էի տեղային, մինչև ուռուցքը անհետացավ:Ոչ մի աճ իմ տղայի ներսում
կամ դրսում !!» Բորիս

«Մենք ունենք երեք մորթյա երեխա՝ 10, 9 և 8 տարեկան, որոնց ես ամեն օր բուժում եմ
RSO-ով որպես կանխարգելիչ միջոց:Ես նաև մեծ հաջողությամբ բուժել եմ նրանց տարբեր
վերքերը և տեղային արատները:Շնորհակալություն Ռիկ»: Վիրջինիա

«Հենց նոր ստացա մի քանի իսկապես հիանալի նորություն իմ ընկերների շան մասին, որոնք
ես պարզապես պետք է կիսվեմ:Մի քանի ամիս առաջ նրա պիտբուլ Մաքսիմուսը իր հետևի
ոտքերից մեկի ներսում ուռուցք ուներ, որն անվերահսկելի էր աճում:Անասնաբույժն ասաց
ընկերոջս, որ նա պետք է վճարի ավելի քան 3 դրամ, որպեսզի նրա ոտքը կտրեն, այլապես
այն կտարածվի, և նա կմահանա մեկ տարվա ընթացքում:Սա մոտ 4 ամիս առաջ էր։Այն
ժամանակ, երբ ես տեսա նրա կարգավիճակը իր պլանավորված վիրահատության մասին, ես
նրան  հաղորդագրություն  ուղարկեցի  և  առաջարկեցի  փոխարենը  նրան  կանեփի  յուղով
կերակրել:Նա մտածեց, որ կփորձի բնական բուժումը նախքան որևէ կտրուկ և անդառնալի
բան անելը, ինչպիսին է անդամահատումը:Բարեբախտաբար նրա (և Մաքսիմուսի) համար
նա արդեն ուներ կանեփի քարտ, քանի որ ապրում է Կալիֆորնիայում:Այսպիսով, նա գնաց
կանեփի  դիսպանսեր  և  վերցրեց  մի  քանիսը:Նա  կերակրեց  նրան  1  կաթիլ  յուղով,
մոտավորապես սիսեռի չափով, օրական երկու անգամ իր ճաշի հետ միասին:Անմիջապես
նա ասաց, որ նկատել է, որ նա ավելի քիչ ցավ է զգում և իրեն շատ ավելի հարմարավետ է
զգում:Բացի  այդ,  նրա ուտելու  սովորությունները  վերադարձան նորմալ:Մի  քանի  շաբաթ
անց  նա  նույնիսկ  կարող  էր  վազել  առանց  կաղալու,  ուստի  նա  չեղյալ  հայտարարեց
վիրահատությունը  և  մնաց  բնական  բուժմանը:Նա  հենց  այսօր  վերադարձավ  տուն
անասնաբույժի ստուգումից և պարզեց, որ իր ուռուցքն իսպառ անհետացել է:Ուռուցքի ոչ
մի հետք չի մնացել։Անասնաբույժը իսկապես ցնցված էր, երբ պատմեց նրան, թե ինչպես է
բուժել իրեն:

FYI.  Սա 3-րդ շունն է, որին ես գիտեմ, որ փրկվել է կանեփի յուղով:Ես նաև գիտեմ շատ
մարդկանց, որոնք նույնպես փրկվել են:Եթե  դուք դեռ կարծում եք, որ կանեփը չի բուժում
քաղցկեղը, ապա ուշադրություն չեք դարձրել:Ես գիտեմ ճշմարտությունը արդեն տարիներ
շարունակ, և երբեք չեմ գտել որևէ մեկին, կենդանուն կամ մարդուն, որ կանեփի յուղը չի
կարողացել փրկել»։ Լարա

«Ես ունեմ  հարևանուհի,  ով  մեկ  ամսվա ընթացքում  հաջողությամբ  հեռացրել  է  իր  շան
ուռուցքը՝  նրան  այդ  դեղամիջոցը  կերակրելով:Շարունակեք,  և  այո,  շատ  փոքր
չափաբաժիններ, քանի որ Ռիկը նշեց, որ իրենց նյութափոխանակությունը շատ բարձր է,
ուստի նրանք շատ ավելի արագ են լավանում, քան մենք»: Քովի

«Այո, դա կօգնի ձեր շանը:Իմ շունը նոպա է ունեցել, բայց ոչ մեկը այն բանից հետո, երբ ես
նրան սկսել եմ յուղով»: Շելաղ

«Մենք օգտագործում ենք այն մեր սիրելի գլաուկոմայի բուժման համար:Նա 12 տարեկան է,
և նրա աչքի ճնշումը եղել է 60-ից 70-ի միջև, և նրանք ասացին, որ հնարավոր է ստիպված
լինեն հեռացնել աչքը, եթե այն հասնի 80-ի, այնպես որ մենք սկսեցինք օգտագործել նավթը
վերջին  մի  քանի  ամիսների  ընթացքում,  և  նրա  վերջին  աչքի  ճնշման  թեստը  չափվել  է
ԸՆԴԱՄԵՆԸ 8: !!Դա աչքի ճնշման նորմալ մակարդակից ցածր է, և ակնաբույժը համաձայն
է, որ դա լավ փաստագրված է գլաուկոմայի բուժման համար:Մենք նրան տալիս ենք միայն
օրական շատ փոքր քանակությամբ քորոցների գլխիկ, և ցանկացած ավելի մեծ բան, որ նա
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իսկապես քարկոծվում է,  բայց  պարզապես լավ քնում է,  և դուք  կարող եք  տեսնել  աչքի
բարելավումը, երբ նա արթնանա:Յուղը նաև օգնեց ինձ հրաժարվել Վարֆարինի արյունը
նոսրացնող դեղամիջոցներից, որոնք ես այդքան շատ էի ատում, ինչպես նաև օգտագործել
այն ամեն օր և երբեք ինձ ավելի լավ չեմ զգացել և համատեղել առանց ԳՁՕ-ի դիետայի,
որտեղ հնարավոր է, և ընդհանուր լավ սնվելով և որոշ վարժություններով, և ես իսկապես
նոր մարդ եմ:Հզորություն այս Զարմանալի յուղին և շնորհակալություն հայտնելով Ռիկին և
բոլորին, ովքեր նպաստում են այս զարմանալի բուժիչ բույսին»: դեկան

«ԱՍՏՎԱԾ ՕՐՀՆԻ JB-ին և Ռիկ Սիմփսոնին ձեր հավատարմության համար այն մարդկանց
հանդեպ,  ովքեր  ամենաշատն  ունեն  ձեր  կարիքը:Ես  կստեղծեմ  իմը,  երբ  կարողանամ,
որպեսզի օգնեմ այն մարդկանց, ում ես ճանաչում եմ, ովքեր դրա կարիքն ունեն:Աղջիկս իր
շան վրա գոյացած ուռուցքից մի քիչ պատրաստեց:Չորս օր օգտագործելուց նա ասաց, որ
այն  կարծես  թե  պատրաստվում  է  ընկնել:Ես  դեռ  սպասում  եմ  վերջնական
արդյունքների։ԱՍՏՎԱԾ քիմիկոսի առաջ»։ Գրեգ

«Զարմանալի  պատմություն.Ես  պատրաստում  և  ընդունում  եմ  RSO  առողջության
պահպանման համար, քանի որ իմ ընտանիքը շատ քաղցկեղ է ունեցել:Ես սկսեցի այն տալ
իմ  շներին,  քանի  որ  նրանք  երկուսն  էլ  ունեն  փոքր  ուռուցքներ,  իսկ  իմ  շեթլանդական
ոչխարի շունը  ունի  Discoid  Lupus՝  շների  գայլախտի ձև:Դա անհավանական է!Մի  քանի
շաբաթվա  ընթացքում  շան  ուռուցքներից  մեկը  կրճատվել  է  70%-ով,  իսկ  գայլախտով
հիվանդ մյուս շունը հիանալի է զգում:Տարիների ընթացքում առաջին անգամ նրա կարմիր,
այտուցված և ցավոտ քիթը բուժվում է:Ես փորձել եմ դեղատոմսեր, ստերոիդներ, դիետա և
ոչինչ չի օգնել:RSO-ն բուժում է իմ շան գայլախտը, ես գիտեմ, որ այն կարող է օգնել նաև
մարդկանց:♥♥♥ «Էշլի

«Օրհնեք  նրանց,  ովքեր  բուժում  են  կենդանիներին!!Ես  բուժեցի  իմ  երկու  շներին
քաղցկեղից:Արգանդի քաղցկեղը մեկի վրա.Մյուս կողմից՝ մաշկի քաղցկեղ.ԵՐԿՈՒՍԸ լիովին
բուժված են։Եվ ես 3-րդ աստիճանի զանգվածային այրվածքներ եմ բուժում ձախ ձեռքիս վրա
նաև RSO-ով:ՕՐՀՆԵՔ RS & JB !!!!!!!» Գոբլին

«Ես  իմ  շանը  տարա անասնաբույժի  մոտ,  քանի  որ  նա կաղում  էր:Բժիշկը  ռենտգենյան
ճառագայթներ արեց և ցույց տվեց ինձ (ես տեսա զանգվածը նրա ուսի մեջ) և ասաց, որ մոտ
երկու շաբաթ ժամանակ ունի:Նրանք նրան շատ ցավազրկող դեղեր էին ընդունում, և դա
նրան այնքան հիվանդ էր դարձնում, և ես կարծում եմ, որ նա տեսնում և լսում էր ինչ-որ
բաներ:

Ինչևէ,  իմ  ընկերը  THC յուղով  կոնֆետներ  է  պատրաստում,  այնպես  որ  ես  դադարեցրի
ցավազրկող դեղամիջոցները և նրան տալիս էի ծծողի 1/4 մասը յուրաքանչյուր 4 ժամը մեկ,
և նա հիանալի ստացվեց, նա նույնիսկ սկսեց նորից ուտել:Կարճ ասած, 2 շաբաթ անց նրան
հետ տարան,  և նրանք նորից ռենտգեն արեցին,  և այն անհետացավ,  բժիշկն ասաց,  որ
նախկինում  նման  բան  չի  տեսել...նկար  կտեղադրեմ...ՅՈՒՂԸ  ԻՐՈՔ  ԱՇԽԱՏՈՒՄ  Է...NO
BULLSH___» Tammy

«Առանց ձեզ և ձեր գիտելիքների ես չէի կարողանա օգնել  ընկերներին և այլ  մարդկանց,
ովքեր հուսահատ կարիք ունեն:Ներսում այնքան լավ զգացողություն է, երբ տեսնում ես, թե
ինչպես  ես  նրանց  օգնել։Շարունակեք  տարածել  տեղեկատվությունը,  ես  կտարածեմ:Դա
նույնիսկ օգնում է իմ շան արթրիտի դեպքում:Դադարեցրեց նրան կաղալ 2 օրում»: Քրիստալ

«Ես հեռացրեցի իմ շան Էլլիի դեմքի քաղցկեղային ուռուցքը:Նա պատահաբար իմ լավագույն
ընկերն է:Երեք բառ Ռիկին նկարագրելու համար... անշահախնդիր առաջադեմ առաջնորդ»:

«Ինչպես Ռիկը գիտի, մենք մեզ հետ միասին RSO-ն օգտագործում էինք մեր շների և ձիերի
վրա:Մեզ թվում է,  որ կենդանիները շատ ավելի արձագանքող են,  քան մարդիկ։Մենք դա
բացատրում ենք ոչ միայն նրանով, թե քանի ընկալիչ ունեն, նրանք իսկապես անմեղ հիվանդ
են»: Բրյուսթեր

«Ես իմ շանն սկսեցի օրական մոտավորապես կես բրնձի հատիկի չափով գիշերը, մինչև նա
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ընտելացավ դրան:Ուշադիր եղեք, որ դա շանը քնեցնելու է, և դա կարող է նրանց ապշեցնել,
բայց  ինչպես  JB-ն  ասաց,  որ  նրանք  արագ են  արձագանքում  դրան:Ես  նրան բուժել  եմ
ուռուցքի համար ուղղակիորեն բուն ուռուցքի վրա, ինչպես նաև օրական 2 անգամ նրան
տվել  եմ  այն  բանավոր,  և  այն  արդյունավետ  է  եղել  մեկ  ամսից  պակաս  ժամանակում՝
ուռուցքն անհետացել է:Հաջողություն!" Ֆենիքս

«Լավագույն միջոցը այն սրբելն է իրենց լեզվով. որոշ շներ սիրում են համը. դա կարող է
հանգստացնել նրանց և միգուցե նույնիսկ միզուղիների անզսպություն առաջացնել, այնպես
որ մի անհանգստացեք, որ նրանք լավ են:Շների համար հում մսի և ոսկորների դիետան
նույնպես իդեալական է և կօգնի քաղցկեղի դեմ:Գտեք նաև հոմեոպաթիկ անասնաբույժ»:
Ուիթնի

«Իմ երկու շներն էլ օրական նավթ են ստանում (սպասարկում):Եթե դա վտանգավոր լիներ
շների համար, ապա, անկասկած, շունը, որն ուտում է մոտ 1,5 գրամ յուղ, առանց նախկին
փորձի,  կունենար  որոշ  լուրջ  կողմնակի  բարդություններ,  բացի  քնելուց  և  մահճակալը
միզելուց:5 շներից, որոնց ես բուժել եմ յուղով, նրանցից յուրաքանչյուրն ավելի շատ էներգիա
է  ունեցել  և  դրական  է  արձագանքել  բուժմանը:Նրանց  տարիքը  տատանվում  էր  4
ամսականից  մինչև  10  տարեկան  և  բուժում  էին  ամեն  ինչ՝  կտրվածքներից  մինչև
քաղցկեղ:Դա միակ դեղամիջոցն է, որ ստանում են իմ շները, ես օգտագործում եմ Holistic
Vet-ը, և նա իմ հետևում է, որ բուժում եմ նրանց դրանով:

Ես սկսել եմ յուրաքանչյուր շուն (20 ֆունտից մինչև 80 ֆունտ) յուրաքանչյուր չափաբաժնի
մոտ  1/4  հատ  բրնձով:Ճիշտ  այնպես,  ինչպես  մարդիկ,  նրանք  բոլորն  ունեն  տարբեր
հանդուրժողականություն,  բայց  ես  չեմ  տեսել,  որ  կարիք  չկա  սկսել  ավելի  ցածր
չափաբաժնով, քան դա:Ամենավատն այն է, որ նրանք կբարձրանան, եթե թվում է, թե իրենց
անհարմար  է,  պարզապես  պառկեք  նրանց  հետ,  նրանք  կհանգստանան,  քանի  որ  դուք
հանգիստ եք, և նրանք կգնան քնելու:Հետո, երբ նրանք արթնանան, նրանք էներգիայով լի
կլինեն,  սա  համապատասխանում  է  յուրաքանչյուր  շան  հետ:Դոզաները  կարող  են
բավականին արագ աճել՝ յուրաքանչյուր երկու օրը մեկ։

Եթե շներին դուր չեկավ այն, ինչ նրանք ապրեցին դրանից, ապա նրանք չէին վերցնի այն
հյուրասիրությունները կամ ուտելիքը, որով ես դա էի դնում:Նրանք կարծես թե խնդիրներ
չունեն ուտելու իրենց խաղողի կորիզի մզվածքի շուրջ՝ թողնելով այն իրենց ամանների մեջ,
բայց դրա վրա յուղով կերակուրի կտորը երբեք հետ չի մնում»: Ջեյ

«Մի քանի տարի առաջ ես սկսեցի ավելի ու ավելի շատ հղումներ տեսնել «Rick Simpson
Oil»-ին  և  լինելով  կանեփի  վաղեմի  օգտագործող,  ինձ  ավելի  քան  հետաքրքրեց:Այս
ընթացքում մենք կորցրինք մեր Ոսկե ռետրիվերը արյունով ծնված քաղցկեղից, որը կոչվում
է  հեմանգիոսարկոմա,  որը  հայտնի  է,  որ  Գոլդենսը  ստանում  է:Դա  սպանեց  նրան  մեր
անասնաբույժի  կողմից  ախտորոշումից  3  շաբաթ անց:Լավագույն  դեպքում  տհաճ արագ
քաղցկեղ:

Այս ընթացքում ես և կինս սկսեցինք պատրաստել և օգտագործել RSO՝ որպես իմ ցրված
սկլերոզը և նրա ողնաշարի նյարդի վնասումը  վերահսկելու  միջոց:Մեր ընկերներից մեկի
Գոլդեն  Ռետրիվերըհանկարծ  բավականին  հիվանդացավ,  և  նրա  մոտ  ախտորոշվեց
հեմանգիոսարկոմա,  և  անասնաբույժը  նրան  տվեց  առավելագույնը  2  շաբաթ  ապրելու
համար:Ես  խորհրդակցեցի  տերերի  հետ,  և  մենք  սկսեցինք  շանը՝  Բեթիին,  օրական
մոտավորապես մեկ «բրնձի հատիկի» չափի չափաբաժին ընդունել սննդի հետ միասին:

3-ից 5 օրվա ընթացքում նա ոչ միայն վեր էր բարձրացել, այլ իրականում վազում էր և նորից
խաղում:Նա  ամբողջ  օրը  հետապնդում  է  իր  վարպետին  Mountain  Bike-ով  տեղական
կեղտոտ արահետներով և ավելի  առողջ  է  թվում,  քան երբևէ  եղել  է:Անասնաբույժին  իր
պատասխան  այցի  ժամանակ  նա  սկզբում  շփոթված  էր  իր  նախկին  ախտորոշման
պատճառով և սպասում  էր,  որ  նա արագ կմահանա,  ինչպես բոլոր  մյուս  կենդանիները,
որոնց  նա  ճիշտ  ախտորոշել  է:Այնուհետև  նա  անմիջապես  դիմեց  և  հայտարարեց,  որ
ակնհայտորեն սխալ է ախտորոշել նրա վիճակը, սակայն RSO-ի հետ նրա բուժման մասին
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տեղեկացված լինելուց հետո նա լքեց այդ գաղափարը և ասաց, որ դրա արդյունավետության
բժշկական ապացույց չկա:Իրական «բժշկության հրաշքին» հավատալուց նրա հրաժարումը
վկայում  է  այն  մասին,  որ  նա  անդամակցում  է  Կարծրագլուխ  ոչ  հավատացյալների
[Բժիշկների] միությանը:

RSO-ն  կտրուկ  ազդեցություն  է  ունեցել  իմ  MS-ի  վրաինչպես  ապացուցված  է
շարունակական  թեստերով,  որ  ես  անում  եմ  հիվանդության  առաջընթացին  հետևելու
համար [համակարգչային խաղեր, նույն խաղ, նույն տարբերակ, տարբեր տարի, իրականում
դա անում եմ ավելի արագ և ավելի ճշգրիտ]:Ես նիհարել եմ և ավելի առողջ եմ, քան երբևէ,
այն բանից հետո, երբ հնդկահավը սառը վիճակում թողնելով բոլոր դեղագործական դեղերը,
որոնք բժիշկներն ինձ ընդունել են արդեն 15 տարի:Եվ, գուցե ոչ ուղղակի արդյունք, բայց,
այնուամենայնիվ, ես ուժ ստացա RSO-ի օգտագործումից, 50 ՏԱՐԻ ծխախոտ ծխելուց հետո
ես վերջապես կարողացա, 60 օր առաջ, հանել իմ վերջին ծխախոտը և դուրս նետել բոլոր
մոխրամանները:Ես ՇԱՏ ՀՊԱՐՏ եմ այդ փաստով և շնորհակալ եմ RSO-ի ուժի համար, որը
ինձ տվել է իմ ամենօրյա դևերի դեմ պայքարելու համար:Աշխարհը, սակայն, հիմա ավելի
շատ է  հոտում!!!!!Նաև ծխախոտի վրա ամսական ծախսվող մոտավորապես 250 դոլարն
այժմ  կարող  է  օգտագործվել  ավելի  որակյալ  սննդամթերքի  և  LIFE-ի  ավելի  լավ  դասի
համար:Շնորհակալություն Rick և JB:Դուք փոխել եք իմ ընտանիքի կյանքը դեպի լավը!!!!!
Սիրեցի քո գիրքը!!!» նշագծել

«Իմ կատուն օրական 2-3 անգամ 1/4-1/3 հատիկ բրինձ էր ստանում՝ իր քրոնիկ բորբոքային
UTI-ի բուժման համար, երբ հեղուկների, հակաբիոտիկների և դեղամիջոցների բազմաթիվ
պտույտները չէին կարող, ինչպես նաև նրան դնում էին հում դիետայի և նա չէր ունեցել: այն
կրկնվում  է:Իհարկե,  քաղցկեղի  դեպքում  դուք  ավելի  մեծ  չափաբաժին
կօգտագործեք:Ընդհանրապես,  ես փորձում եմ գտնել  այն չափաբաժինը,  որը կարծես թե
կտրուկ չի ազդում նրանց վրա. դա նրանց երբեք չի վնասի, բայց սեփականատերը կնկատի
քնկոտություն,  անմիզապահություն,  հնարավոր  է  մի  քիչ  հարբեցողություն:Իհարկե,
քաղցկեղի  դեպքում  դա  ձեզ  չի  հետաքրքրում,  պարզապես  դրանք  հնարավորինս  արագ
մշակեք՝ աստիճանաբար ավելի բարձր չափաբաժիններով:

Սա «սպասարկման» համար է. օրինակ իմ շունը, ում աչքը հեռացրել են գլաուկոմայից (և
նա անում է ՀԻՍԱԼԱԿԱՆ), ունի մյուս աչքի գլաուկոմայի առաջացման վտանգը, ուստի ես
նրան  օրական  առնվազն  երկու  անգամ  որոշ  յուղ  եմ  ընդունում  և  գտել  եմ  լավ  միջոց:
չափաբաժին, որը չի առաջացնում անմիզապահություն և այլն, բայց նա դեռ ստանում է իր
յուղը:Ես ստիպված էի նրան ավելի շատ վերցնել աչքի առաջ ցավից առաջ:Ես իսկապես
զգում եմ, որ յուղն ավելի շատ օգնեց նրան, քան սովորական ցավազրկման դեղամիջոցները
վիրահատությունից հետո. 1-ին կամ 2-րդ օրը նա ընդունեց 1-2 չափաբաժին անասնաբույժ
ցավազրկողներ, այնուհետև ես գնացի միայն RSO, իսկ վիրահատության հաջորդ օրը նա
արդեն ուզում էր նորից գնդակ խաղալ և երջանիկ աղջիկ էր:Քլոեն իրականում կլիզի RSO-ն
իմ մատից, ի տարբերություն իմ կատվի, որն ատում է այն:LOL (…)

Ես  չեմ  գտնում,  որ  RSO-ն  անհանգստություն  է  առաջացնում  կենդանիների  մոտ.  լույսի
նկատմամբ զգայունությունը կարելի է նկատել ավելի բարձր չափաբաժիններով:

Ես նույնիսկ RSO օգտագործեցի իմ լաստանավի վրա. նա շատ ծեր էր և մի օր արթնացավ
շատ թույլ,  միգուցե նա կաթված էր ստացել:Օրվա ընթացքում ես նրան տալիս էի RSO-ի
չնչին  չափաբաժիններ,  որպեսզի  նա  պարզապես  քնի:  Այդ  երեկո  նա  թվում  էր,  թե
արթնանում է. գլուխը թափահարելով և վարվելով այնպես, ինչպես անում են իմ շները, երբ
նրանք  կանեփ են  ուտում,  ես  պարզապես թողեցի  նրան քնելու՝  հասկանալով,  թե  ինչ  է
պատրաստվում  նրա  մարմինը:  արեք  գոնե  նա  ցավ  կամ  տառապանք  չունի  -  ես  կես
պատկերացում  ունեի,  որ  նա լավ կարթնանա:  Ցավոք,  նա մահացավ,  բայց  նրա կյանքի
որակը մինչև այդ վերջին օրը հիանալի էր,  ուստի ես զգում եմ,  որ RSO-ն նրան տվել  է
լավագույն վերջին օրը: հնարավոր է.Ես գիտեմ, որ նա ցավ չէր զգում, և նա շատ հանգիստ
քնում էր, և ես գիտեմ, որ դա շատ RSO չէր, քանի որ նրան դոզան էին ընդունել առավոտյան
և վաղ կեսօրին, հետո ոչինչ, և ես ստուգեցի նրան շատ ուշ երեկոյան, նա պարզապես քնած
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էր: նա կարող էր արթնանալ, բայց նա պարզապես ուզում էր քնել»: Ուիթնի

--  Կյանքի լավագույն  որակը մինչև վերջ,  դա նաև մեծ նշանակություն  ունի,  երբ նավթը
ներգրավված է:Շնորհակալություն, JB

«Վստահ  եմ,  որ  դուք  նախկինում  պատասխանել  եք  այս  հարցին:Ո՞րն  է  առաջարկվող
չափաբաժինը անգլիական մաստիֆ շան համար, որը կշռում է մոտ 135 ֆունտ:Նա աճուկի
շրջանում շատ մեծ աճ ունի:Անկեղծ ասած, կարծես 3-րդ գնդակի պարկ լինի:Նա մոտ 12
տարեկան  է,  և  ես  կցանկանայի  տեսնել,  թե  արդյոք  RSO  բուժումը  կբավարարի  այս
աճը:շնորհակալություն»։

--  Ժանեթ,  հիմնականում  միշտ  նույնն  է,  դուք  սկսում  եք  փոքր  չափաբաժիններով  (կես
հատիկ բրինձ կամ ավելի քիչ, 1-2-5 մգ) օրը երեք անգամ, տեսեք, թե ինչպես է հիվանդը
արձագանքում,  ապա  ավելացնում  եք  դոզան  յուրաքանչյուր  չորս  անգամ:  օր  կամ  ամեն
անգամ, երբ դուք շանը/հիվանդին տալիս եք յուղը:Այնուհետև դրանք պահում եք օրական
մեկ գրամի չափով, մինչև 100%-ով բուժվեն, իսկ հետո համոզվեք, որ նրանք շարունակում
են օգտագործել պահպանման չափաբաժինները:ՋԲ

«Երեկ Քլոեի, իմ 8-ամյա ստերիլիզացված էգ Հիլեր ֆոքսթերիերի մոտ մեկ աչքի գլաուկոմա
ախտորոշվեց:Նրա  1  աչքում  ճնշումը  շատ  բարձր  էր,  և  նա  կարող  էր  մշտապես  կույր
լինել:Մենք  շտապ  բուժում  արեցինք  IV  հեղուկներով  և  մանիտոլով,  և  նա  մի  քանի
դեղամիջոց է ընդունում:Ճնշումը որոշ չափով իջավ, բայց ոչ շատ, և նա այժմ չի վայելում
կյանքին  հարմարվելը  կիսակույր:Ես  ուզում  եմ  նրան  վերաբերվել  RSO-ով,  քանի  որ  դա
անհավանական է եղել  իմ և իմ սեփական ցավի համար,  և ես իսկապես հավատում եմ
նավթին և այն պատմություններին, որոնք մարդիկ պատմում են այստեղ, անհավանական
են:Ես չեմ ուզում, որ Քլոեն վերջիվերջո մյուս աչքի գլաուկոմայով հիվանդանա, և ես ուզում
եմ  բուժել  այն,  ինչ  կարող  եմ  ախտահարված  աչքին:Ես  հասկանում  եմ,  որ  շատ
կենդանիների օգնել է նավթը, և ես շատ ուրախ կլինեի, եթե Քլոեն կարողանա վերականգնել
իր  տեսողությունը  կամ  նույնիսկ  վնասված  աչքի  տեսողությունը…Շնորհակալություն
ցանկացած օգնության կամ խորհուրդի համար»: Ուիթնի

- Ուիթնի, ուղղակի վերցրու նրան յուղով:Որոշ յուղեր ավելի լավ են գլաուկոմայի համար,
քան մյուսները:Ամենահեշտ միջոցը պարզելու, թե որքան արդյունավետ կարող է լինել դա մի
չափաբաժին ընդունելն  է  և  առավոտյան նրա աչքերին հետևելը:Եթե  դրանք մաքուր  են,
փնտրեք այլ  շտամ կամ շտամների համակցություն:Եթե  դրանց վրա մաքրելու  շատ իրեր
ունեք,  ապա  դա,  ամենայն  հավանականությամբ,  լավ  լարում  է  ներակնային  ճնշումը
նվազեցնելու համար:Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջ.Բ

«Շնորհակալություն JB!Երեկ ես կարծում էի, որ մենք ինչ-որ անհավանական առաջընթաց
ենք գրանցում, աչքը պարզ էր (ես ամբողջ օրը հանում էի դրանց միջից) և բիբը մինչև վերջ
լայնացած չէր և չնայած այն չէր համապատասխանում մյուս աչքի բիբին, ես կարծում էի, որ
այն արձագանքում է լույսին, բայց այսօր առավոտյան նորից ամպամած է թվում:Միգուցե
երեկվա նման վառ լույսի ներքո ավելի լավ տեսք կունենա... Որքա՞ն և ինչքա՞ն հաճախ եք
խորհուրդ տալիս նրան դոզա ընդունել:Մինչ այժմ ես սիսեռի չափի շատ փոքր չափաբաժին
էի անում,  նա ընդամենը 30 # է,  և դա կարծես թե ազդում է նրա վրա, այս շները միշտ
սիրում էին ուտել ցողուններ և տերևներ կամ բոկոտիկներ, ստանալ ծուխ և այլն, որպեսզի
ես կարողանամ ասել, թե երբ է նա տուժում: յուղը նույնպես, և թվում է, թե դա մի փոքր
ազդում է նրա վրա, ինչպես եթե նա ցողուն է ուտում, սակայն դա ինձ չի անհանգստացնում,
ես մի տեսակ զգում եմ, որ դա նշանակում է, որ այն «աշխատում է»: Ուիթնի

-- Ուիթնի, օրական երկու-երեք անգամ լավ բանով կտայի նրան:Որքան շատ եք նրա մեջ
մտնում և որքան արագ, այնքան լավ:Նույնիսկ եթե նա պետք է քնի մեկ-երկու օր, ում հոգում
է:Կանեփով առաջացած մի փոքր կոմա չի կարող վնասել:ՋԲ

«Ինձ  համար  լավ  է  հնչում:Ես  դա  կանեմ  այսօր։Նա  երեկ  նույնպես  բավականին  ցցված
էր:Շնորհակալություն նման արագ արձագանքի համար JB!” Ուիթնի

- 202 -



«Իմ ընկերների 1/2 գայլը 1/2 հասկին սիրում էր խաշ ուտել, և երբ նա իր հյուրասենյակում
ծաղկաման բույս  ուներ, թուխը պահպանում էր այն:Նրանք ստիպված էին նրան կաշառել
հյուրասիրություններով՝ նրանից հեռացնելու համար:Ես այնպիսի զգացողություն ունեմ, որ
շատ ավելի շատ վայրի կենդանիներ կանեփ են ուտում, քան մենք կարծում ենք»: Պետրոս

«Իմ boston terrier/pug-ը գողանում է իմը, եթե ես դա չթաքցնեմ!!LOL... կարծես թե խաբեբա
գլուխ է, երբ նա դուրս է գալիս դրանից»: Սառա

«Իմ փոսը նույնպես  մոլախոտ է  սիրում։Ես կտրում  եմ,  նա հենց  այնտեղ է  և  մուրում  է
տերևների համար... Մեղեդի

«Իմ հասկին գողանում է իմ ձեթով կեքսերը,  երբ նա ստանում է...Համոզված եմ,  որ նա
գիտի, թե ինչ ազդեցություն ունիդա նույնպես նրա վրա է…Միգուցե դա նրանից է, որ ես
նրան տվել եմ իմ ամբողջ պաշարները, որ ծամի, երբ նա շան լակոտ էր»։ Բրայան

«Կենդանիները գիտեն,  թե ինչ  է  իրենց պետք և կօգտագործեն այն,  ինչ  իրենց պետք է՝
խելացի»: Շերի

«Սկսեք  փոքր  չափաբաժիններով,  սակայն,  չափազանց  շատ,  և  նրանք  ստանում  են
մկանների անսարք և թուլացած վերահսկողություն»: Զաք

«Իմ շունը երեկ կերավ բույսի մի մասը, քանի որ գիտեր, որ դա կօգնի իր ստամոքսին այն
բանից հետո, երբ ճաշի մնացորդները հավի ճարպը կերավ և մի փունջ կերավ:Գուշակեք, թե
ինչ կար նրա մեջ, կաթսայի տերևները:Խելացի շուն»։ Դոննա

«Կարծեք,  որ 70-ականներին FDA-ն առաջին անգամ հայտնել  է,  որ կանեփը սպանում է
քաղցկեղի բջիջները…Ես միայն գիտեմ, որ իմ կատվի ստամոքսի քաղցկեղը, կարծես թե,
անհետացել է, նա այժմ լավ է սնվում, քաշ է հավաքում և նոր ձագուկի պես վազում է...»
Թոնի

«Ես իմ 19-ամյա կատվին տալիս եմ աղացած դեկարբոքսիլացված կանեփ 2011 թվականի
դեկտեմբերից:Նա շատ անտարբեր էր, հոսող կղանք, կատվային ծերության նշաններ...Մի
ծանոթ, ով աշխատում էր անասնաբույժի մոտ, առաջարկեց նրան տալ 1/4 ասպիրին, 1/4 տ
մետամուսիլ…դա արեց մի քանի օր, հետո որոշեց փորձել կանեփը...Ես ամեն երկու օրը մեկ
փոքր քանակությամբ շաղ եմ տալիս նրա թաց սննդի մեջ...նա դեռ մեզ հետ է!!!» Լոռի

«Այո,  ես իմ կատվին բուժեցի քաղցկեղից հունիսին,  երբ անասնաբույժն ասաց, որ նրան
վայր դնեն:Հենց նոր կերակրեցի նրան յուղով,  և 10 օրվա ընթացքում մահացու ուռուցքն
անհետացավ:Անասնաբույժն ասաց, որ դա հրաշք է»: Չարլի

«Ես ունեի մի հաճախորդ, ով բուժում էր իր կատվի ուռուցքը, և նույն բանը տեղի ունեցավ.
այն անմիջապես դուրս եկավ՝ հետևում թողնելով միայն փայլուն նոր մաշկ»: Սիտա

«Դուք կատվին կերակրում եք յուղով, այնպես, ինչպես մարդը ...>ՈՒՏԻ ՆԱ:Ես բուժեցի իմ
14-ամյա կատվին բերանի ուռուցքից՝ մեկուկես շաբաթ կերակրելով կանեփի յուղով...ապա
POOF!...>GONE!Իմ անասնաբույժն ասաց. «Հրաշքներ իսկապես լինում են»:

-  Նա ճիշտ էր,  Չարլի,  հրաշքներ անսպասելիորեն հաճախ են լինում յուղի առկայության
դեպքում:Շնորհակալություն և լավագույն մաղթանքները ձեզ և ձեր կատվին:ՋԲ

«Իմ  12  տարեկան  լաբորատորիան  նույն  խնդիրն  ուներ՝  կապված  գնդիկների  աճի  և
արթրիտի հետ, նա ընդունում էր Simpson յուղը 6+ ամիս և նա կորցրել է գրեթե 20 ֆունտ
(նա ավելորդ քաշ ուներ) և իրեն շատ ավելի լավ է զգում և շատ ավելի հեշտ է շրջում:Նրա
ուռուցքները նույնպես անհետացել են:Ես վստահ չեմ, թե որքան է նա վերցնում հիմա, բայց
դա ավելի քան 3 հատ բրնձի չափի է»: Անդրեա

«JB,  մենք  նրան  մի  քանի  խմբաքանակ  ենք  պատրաստել,  քանի  որ  մենք  նրան  նոր
խմբաքանակ ենք  պատրաստում  2  ամիսը  մեկ,  քանի  որ  նա  ընդունում  է  1  սմ/օր:Մենք
օգտագործել ենք 2 տարբեր շտամներ:Նա ներկայումս օգտագործում է նույն խմբաքանակը,
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որը բուժեց իմ կատվի քաղցկեղը»։ Չարլի

«Ռիկ,  ես պետք է շնորհակալություն հայտնեմ քեզ:Հունիսի 1-ին 14 տարեկան իմ սիրելի
կատվի  մոտ  ախտորոշվել  է  squamouscell  carcinoma:Ես  նրան  բուժեցի  RSO-ով  ՄԵԿ
ՇԱԲԱԹՈՒՄ:Անասնաբույժն ասում է, որ դա հրաշք է։Ես նրան հետ տարա իր մոտ հունիսի
8-ին, և նա հարցրեց, թե արդյոք դա նույն կատուն է, քանի որ նրա բերանի ուռուցքը գրեթե
վերացել էր, և նա լիովին սպասում էր, որ ես կվերադառնամ, որպեսզի իրեն վայր դնեմ:Այժմ
նա  գրեթե  լիովին  ապաքինվել  է։Ես  նրան շատ եմ  սիրում  և  պետք  է  շնորհակալություն
հայտնեի, որ կիսվում եք, թե ինչպես ճիշտ պատրաստել դեղը ԱՆՎՃԱՐ»:

«Իմ  կատվի  մոտ  անցած  հունիսին  ախտորոշվել  է  քաղցկեղի  «արագ  աճող,  ագրեսիվ,
չբուժվող, անգործունակ» ձև՝ նրա միջնապատի շերտավոր բջջային քաղցկեղ, որը որքան էլ
տգեղ  է  թվում:Նրան  առավելագույնը  1-3  ամիս  է  տրվել,  և  իմ  անասնաբույժը
նրբանկատորեն առաջարկեց,  որ «թողնեմ նրան հիմա գնա»:Ես լաց եղա, մտածեցի այդ
մասին  և  որոշեցի,  որ  պարզապես  չեմ  կարող  դիտել  նրա  մահը:Ես  մտա  համացանց  և
հայտնաբերեցի,  որ  քաղցկեղի  դեմ  բազմաթիվ  բուժումներ  կան:Սկսել  է  նրան  մի  շարք
հավելումներ  տալ  և  այլն։Նա  լավ  էր,  բայց  քաղցկեղը  դեռ  աճում  էր  և  ազդում  նրա
շնչառության  վրա:Ուռուցքը  վերջապես  սկսեց  աճել  դեպի  նրա  քթի  մյուս  կողմը,  իսկ
դեկտեմբերին նա սկսեց իջնել դեպի վար:Մտածեցի՝ լավ, հիմա ժամանակն է։

Հետո ես հայտնաբերեցի կանեփը և ինչպես այն կարող է սպանել քաղցկեղը:Կարճ ասած,
Թեդը  դեկտեմբերից  ընդունում  է  RSO-ն:Սկզբում  մի  փոքր  իրավիճակ  էր  ճիշտ  չնչին
չափաբաժին ստանալու համար, քանի որ նա կատու է:Եվ շատ ավելի փոքր, քան մարդը:Նա
ՇԱՏ ավելի լավ է քնում, նրա շնչառությունը ավելի լավ է, երբ նա քնում է, նրա ախորժակը
վերադարձել է,  թեև ոչ այնպես, ինչպես նախկինում էր:Այս ամենը ընթացքի մեջ գտնվող
ճանապարհորդություն է, և ես չգիտեմ, թե ինչպես է այն ավարտվելու:

Այնուամենայնիվ, ուռուցքը կարծես թե հարթվում է, թեև շատ դանդաղ:Կարծում եմ, եթե սա
այդքան  տհաճ  քաղցկեղ  չլիներ,  նա  հավանաբար  կբուժվեր  ամիսներ  առաջ:Իմ
անասնաբույժը  հիացած  և  տպավորված  է,  թե  ինչպես  է  նա  անում:Այսպիսով,  ես
պարզապես ընդունում եմ այն օրեցօր և ուրախ եմ, որ այդ օրերի մեծ մասը կարծես թե լավ
օրեր  են:Նրա  առավելագույն  պիտանելիության  ժամկետը  եղել  է  անցյալ  սեպտեմբերին,
ուստի նա լավ է անում»: Անն-Մարի

«Այո!!!!Ես  նույնպես  կանեփի  կատու  ունեմ:Բարձր  կարգի  կանեփի  յուղն  ինձ  փրկեց,  որ
ստիպված եղա 4800 դոլար վճարել անասնաբույժներին մորթելու համար...Ես նկատի ունեմ,
որ ...վիրահատիր կատվիս ականջը՝ ուռուցքը հեռացնելու համար:Ուռա Cannabis Kitties n
Cannines-ի համար»: LinZy

«RSO-ish  նյութը փրկեց 40 ֆունտ քաշով շան կյանքը.  էթիլային արդյունահանվող յուղը,
այլապես նույնական է RSO-ին, որն օգտագործվում էր իմ շանը փրկելու համար, ով խմել էր
«հարևանի  հակասառեցուցիչը»:Անասնաբույժը  հեռախոսով  ասաց,  որ  նա  վերջացրել  է,
շատ ուշ է, և, հավանաբար, չի դիմանա էվտանիզացիայի համար 40 րոպե տեւողությամբ
մեքենայով, և ինձ խորհուրդ տվեցին նրան հարմարավետ դարձնել:

Իմ հավատարիմ ուղեկիցը փրփրում էր բերանից, հաճախակի նոպաներ էր ունենում, շատ
էր տաքացել, և կոկորդն այնքան ուռած էր, որ հազիվ էր շնչում, ուշքի մեջ ընկնելով և դուրս
գալով: Հաստատ մեռնում է, հարց չկա:Փորձելով թեթևացնել նրա անցումը այս աշխարհից,
ես տաքացրի 1/2 գրամ ձեթը մի թեյի գդալ կարագի մեջ և բառացիորեն մատով լցրեցի նրա
կոկորդը՝  հրելով  նրա ուռած կոկորդի բացվածքը:Տասը  րոպեի  ընթացքում  նա այլևս  չէր
փրփրում բերանից, նրա ջերմությունը կոտրվել էր, նա նորմալ շնչում էր, բոլոր ցնցումները և
նոպաները դադարել էին։

Նա անհամբեր ջուր խմեց, հետո 12 ժամ պառկեց քնելու և արթնացավ թվացյալ կատարյալ
վիճակում՝  վազելով  և  խաղալով  արթնանալուց  րոպեների  ընթացքում:Ես  ասացի  իմ
անասնաբույժին  և  խնդրեցի  նրան  հրապարակել  իրադարձությունը  դեպքի
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ուսումնասիրության  մեջ,  և  նա  հրաժարվեց՝  պնդելով,  որ  կանեփը  թունավոր  է  շների
համար»։ Ալան

«Ես մի շուն  ունեմ,  որի  հետ նույն  բանն է պատահել։Նա կրծքավանդակի վրա փափուկ
գնդակի  չափ  ուռուցք  ուներ,  որի  ամբողջ  մաշկը  կրծքավանդակի  վրա  բորբոքված  էր:3
անասնաբույժները  նրան  6  շաբաթ  ժամանակ  տվեցին,  եթե  թույլ  տամ  այստեղ  ապրել
ցավով:Մեկի մոտ այդ կեղտը ասեղի մեջ դրված էր, պատրաստ էր սպանել նրան:Ես նրան
բերեցի տուն և բուժումն սկսելուց 3 օր անց այն պայթեց:Երկու օր անց նա վերադարձավ
ինքն իրեն և երջանիկ»: Հարուստ

«Մենք այն օգտագործում ենք մեր 14-ամյա չիուահուայի վրա, ով նոպա ունի:Մի քանի ամիս
առաջ մենք կարծում էինք, որ նա երկար չի դիմանա, այնպես որ ես մտածեցի, թե ինչու
չփորձել որոշ յուղ:Մեկ օրվա ընթացքում նա դարձավ բոլորովին նոր շան պես:Նա ավելի լավ
էր  ուտում,  ցրտաշունչ  էր  զգում  և ուզում  էր  խաղալ:Այս  նյութը  իսկապես շատ բաների
համար է աշխատում»: Մինդի

«Մենք ստացանք մի լակոտ, որը ոտնահարվել էր շատ մեծ մարդու կողմից:Նա խաղալիք
չիուահուա  է,  նա  ուներ  չորսից  չորս  դյույմ  հոդ,  որը  ծածկում  էր  նրա  ամբողջ  ստորին
կեսը:Նա շատ վատացավ և սկսեց մրսել, ուստի ես որոշեցի, որ արցունքները փորձելը նրան
շատ վնասել չի կարող:

Երբ  ես  առաջին  անգամ  դոզեցի  նրան,  նա  հազիվ  էր  կարողանում  գլուխը
շարժել:Այնուամենայնիվ,  ես  անչափ  ուրախ  եմ  ձեզ  ասել,  որ  օրական  երեք  անգամ
արցունքներից  մեկ  շաբաթ  հետո  նա  երջանիկ,  առողջ  և  ցնորված  փոքրիկ  հետույք
է:Շնորհակալություն  Rick-ին  և  JB-ին  մեզ  ճշմարտությունը  բացահայտելու  համար:Ես  և
կինս հավատում ենք, որ արցունքները փրկեցին նրան:

Չմոռանանք,  որ  ես  մեկ ֆունտից պակաս խաղալիք  չիուահուա էի  ընդունում  մեկ գրամ
RSO-ի հետ, օրական 3 անգամ:Դա օրական 3 գրամ է մի լակոտի համար, որը կշռում էր մեկ
ֆունտից պակաս և մահվան դռան մոտ էր՝ 300 ֆունտից ավելի քաշ ունեցող տղայի ոտքի
պատճառով:Եթե  կանեփն իսկապես թունավոր լիներ,  ապա Կայմանան դեռ մեզ հետ չէր
լինի՝ վազելով և թռչկոտելով մոլախոտի ծխի պատճառով»: Ջոշուա

«Ես այն օգտագործում եմ իմ շների վրա:Բայց մի քիչ ավելի քիչ, քան մենք կօգտագործեինք
մեզ վրա:Ես ունեմ 12 տարեկանորը վրաերթի է ենթարկվել և ստիպված է եղել հեռացնել
ազդրը, այլ ոչ թե փոխել...հեռացված!4 շաբաթ...Վիրահատությունից ոչ մի սպի չկա, քայլելը,
դեռ կաղում է, բայց լավ է անցնում, և ես յուղն օգտագործեցի ցավազրկող դեղամիջոցների
փոխարեն... հիանալի աշխատեց: Դոլլի

«Տվեց այն մեր այն ժամանակվա 13-ամյա աղջկան, որպեսզի օգնի նրան իր հետևի ոտքերի
և կոնքերի արթրիտով...անակնկալ, մենք նաև ոչ միայն զսպանակավոր շուն ենք ստացել,
այլև 4 քոթոթ:Ոչ մի կերպ նա չպետք է կարողանար դեռ մեկ լիտր ունենալ,  և բոլորն էլ
առողջ են և իրենց լավ են անում:Սիրիր RSO!» Ջուլի

«Իմ շունը մաշկային խնդիր ուներ (ցան, որի պատճառով նա պոկեց մորթին) և ականջի
կրկնվող վարակ:Ես RSO չունեի, բայց նրան տվեցի իմ ընկերոջ պատրաստած թուրմը:Նրա
մորթին նորից աճել է, և ականջի վարակը մաքրվել է:Եթե թուրմն այսքան լավ աշխատեր, ես
մտածում եմ, որ RSO-ի հետ կարող եմ ամբողջությամբ բուժել նրան:Այսպիսով, ես կասեի, որ
այո, RSO-ն կաշխատի շների քաղցկեղի վրա, ինչպես դա անում է մարդկանց վրա:Օրհնի՛ր
քեզ Ռիկ և քեզ նույնպես, ՋԲ»։

--  Շնորհակալություն,  Բեթ:Ձեր  միտքը  տրամաբանական է  և  ճիշտ։Կենդանիներն  ավելի
արագ նյութափոխանակություն ունեն, և այդ պատճառով յուղը բուժում է նրանց շատ ավելի
արագ,  քան  մարդկանց:Կենդանիներին  յուղով  բուժելը  հաճելի  է,  նրանք  սիրում  են  այն
ընդունել։ՋԲ

«Ես նույնպես սիրում եմ իմ կռվարարներին:Smokey-ը դեռ մեզ հետ է նրանց համար, ովքեր
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հետաքրքրվում  են:4-րդ  աստիճանի  զանգվածային  բջիջը  չի  կարող  կանգնեցնել
կռվարարին:Հատկապես, երբ նա նավթի վրա է:Հիմա կյանքի համար:Մեծ հարգանք»։ Բոկայ

«Ես այն օգտագործում եմ իմ շների վրա:Պարզապես մի քիչ ավելի քիչ, քան մենք:Ես ունեմ
12  տարեկան,  որին  վրաերթի  են  ենթարկել  և  ստիպված  են  եղել  հեռացնել
ազդրը:Չփոխարինված... հանված է:4 շաբաթ...Վիրահատությունից ոչ մի սպի չկա, քայլելը,
դեռ  կաղում  է,  բայց  լավ  է  անցնում,  և  ես  ցավազրկող  դեղամիջոցների  փոխարեն
օգտագործեցի յուղը...Այն հիանալի աշխատեց:(…) Ես ունեմ 9-ամյա Ռոթի, ով ունի սրտային
ճիճուներ, սարսափելի ալերգիա, շատ ցածր էներգիա և կորցնում է մազերը պոչում:Սկսելով
նրան այսօր...Հենց նոր փրկեցի 10-ամյա Չիուահուային, որն ունի 3 ուռուցք, և ես գիտեմ, որ
դա նրան անմիջապես կշտկեցնի!!! Դոլլի

«Մեր  շունը  ներս  մտավ  քթին  հսկայական  պատռվածքով:Մենք  ապրում  ենք  ֆերմայում,
ուստի չգիտենք, թե ինչպես է դա տեղի ունեցել:Մաքրված վերքը և լցված կտրվածքը RSO-
ով:Նա գնաց քնելու:Վերքը ամբողջովին ապաքինվեց.Եվ այո,  շատ ջուր  խմեցի:Եվս մեկը
Ռիկի համար !!» Մեղու

«RSO OIL շան թխվածքաբլիթները և նրա ոտքի քաղցկեղածին վերքերի համար տեղական
քսուքը մեկ դոլարի 1/2 չափի էր:Նա սկսեց լաց լինել՝ վեր կենալով, և նրա ցնցումները վատ
էին:Ես գիտեի, որ RSO-ն կաշխատի…Հենց հաջորդ օրը նա վեր կացավ առանց լացի ու
ցնցումների,  և  մի  քանի  օր  անց  վազում  էր  բակում  իր  փոքրիկ  ընկեր  Նագեթի,
առնետտերիերի հետ:Դա 6 ամիս առաջ էր։Նա հիմա նման է 6 տարեկան շան, ոչ թե 12
տարեկան:Դա  մեկն  է  այն  բազմաթիվ  պատմություններից,  որոնց  ականատեսն  եմ  եղել
վերջին 2 տարվա ընթացքում:

Իմ պատմությունը շատ ավելի երկար է...RSO-ն փրկեց իմ կյանքը:Այլևս օփիատներ չկան:Եվ
շատ անգամ շատ քիչ  ցավ:Շնորհակալություն  Ռիկ Սիմփսոն...Խաղաղություն  ձեզ  հետ»։
Ռոն

«Ես բուժել  եմ  իմ մեկ այլ  ընկերոջը,  նա Ջեք Ռասել  տերիեր է,  որի  հետևի մասում  մեծ
ուռուցք է: 'Բժիշկ Ջեյն ասաց, որ ինքը սա տեսել է հազար անգամ, և դա լավ չէ արու շան
համար, երբ դա նկատել են:Դե, ես սկսեցի նրան RSO կաթիլներ տալ, ինչպես նաև RSO
դրեցի ուռուցքի վրա:Ես կարծում էի, որ նա մի քանի օրից կգնա։Ինչպես նախկինում տեսել
եմ այս նույն ուռուցքը ընկերոջ շան վրա:Մի քանի օր անց նա անցավ։

Դե, Նագեթը լավ է անում, ուռուցքը հարթ է մաշկի վրա և գույն չունի:Այն իսկական գարշելի
սև, մանուշակագույն կարմիր և արյունահոսող տեսք ուներ:Մեկ օրվա ընթացքում ուռուցքի
ճաքը կիսով չափ դարձավ երկու օր անց ամբողջովին անհետացավ, և արյունահոսությունը
դադարեց, փորվեց:Դա երկու շաբաթ առաջ էր։Նա 1/2 ga օր է և լավ է ընդունում:Առաջին
օրերին շատ էր քնում, հիմա գալիս է, լիզում է, և լավ է:Ոտքեր չկան ճոճվող, Նագեթն իրեն
հիանալի է զգում:Կարծում եմ, որ ժամանակին բռնեցի Խեցգետինին:Ուռուցքը արագորեն
փոքրանում է, և նա նոր շուն է:Կրկին շատ զվարճալի:Կրկին շնորհակալություն Rick S»: Ռոն

«Կարծում  եմ՝  հիմնական  մարդկանց  ուղեղները  լվացվել  են,  իսկ  դեղագործական
ընկերությունները  դարձել  ենմարդկանց  մեծ  մասը  ձեռքից  դուրս  ուտում  է,  ագահ
մարդիկ:Նրանք,  ամենայն  հավանականությամբ,  երբեք  կանեփ  չեն  օգտագործի
հիվանդանոցում կամ արևմտյան բժշկության որևէ բժշկի միջոցով:Եթե  այն հնարավոր չէ
արտոնագրել, դեղագործական ընկերություններին փող չի աշխատի։Բարեբախտաբար, ես
ապրում եմ Կալիֆորնիայում, որտեղ այն դարձել է ընդունված և ընդունված:

Ես պատրաստեցի RSO-ի իմ առաջին խմբաքանակը անցյալ ամիս:Ես այն տվել եմ իմ երկու
շներին, քանի որ նրանք երկուսն էլ ունեն փոքր ուռուցքներ, ինչպես նաև իմ շետլանդական
ոչխարի շունը շների գայլախտի ձև ունի:Ոչ միայն ուռուցքներից մեկը մի քանի շաբաթվա
ընթացքում կրճատվել է 50%-ով, այլև թվում է, թե նրանք երկուսն էլ ավելի շատ էներգիա
ունեն օրվա ընթացքում, և նրանք իսկապես լավ են քնում գիշերը:Եվ նույնիսկ թվում է, որ
դա օգնում է իմ շեթլանդական ոչխարի շանը իր գայլախտով:Ես նրանց տալիս եմ բրնձի
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չափի RSO փոքր հատիկ՝ օգտագործելով բուժում:Ես նաև RSO-ն ուղղակիորեն դրեցի նրա
քթի վրա, քանի որ գայլախտը ուտում է այն:Մեկ շաբաթվա ընթացքում նրա քիթը ամենալավ
տեսքն ունի առնվազն 4 տարվա ընթացքում:

Վերջերս ես դեմքի քսուք պատրաստեցի նաև որոշ RSO-ով, հիշում եմ, որ Ռիկը այդ մասին
խոսում  էր  իր  գրքում:Ես  սիրում  եմ  այն!Ամեն  օր  իմ  մաշկը  դառնում  է  ավելի  հարթ  և
հարթ:Ես ինքս նույնիսկ բանավոր եմ ընդունում որպես կանխարգելիչ միջոց:

Վերջերս  ես  ջիլային  պատյանների  բարորակ  հսկա  բջջային  ուռուցք  հեռացրեցի  իմ
ազդրից:Նարինջի չափ ուներ ու փաթաթված էր սիսիտիս շուրջը։Իմ բժիշկն ասաց, որ դա
շատ հազվադեպ ուռուցք է, և չգիտեմ, թե ինչու է այն հայտնվել:Ես վերցրեցի յուղը մոտ երեք
շաբաթ՝  մինչև  վիրահատությունը:Ես  չեմ  կարող  սպասել,  որ  պաթոլոգիայի  վերջնական
զեկույցը հետ ստանամ ուռուցքի չափման հետ կապված:Ես իսկապես կարծում եմ, որ այն
կրճատվում էր RSO-ից:

Շնորհակալություն Ռիկին, որ նվիրեցիր քո կյանքը այս գործին, ես գիտեմ, որ մենք միասին
կարող ենք փոփոխություն կատարել:Մարդիկ, ովքեր իրենց «բուժում են», պետք է հավաքեն
իրենց բոլոր բժշկական փաստաթղթերը և տարածեն այդ մասին:Կարծում եմ, որ եթե լավ
փաստաթղթերով  բավարար  ապացույցներ  լինեն,  որ  մենք  կարող  ենք  մի  օր
հնարավորություն ունենալ ապացուցել և համոզել RSO-ի քաղցկեղից սպանող օգուտների
հիմնական հոսքը:

Եվս մեկ անգամ շնորհակալություն Ռիկ:Քո նման մարդիկ են,  որ ինձ հավատ են տալիս
մարդկության հանդեպ:Պահպանեք ձեր հավատքն ու վճռականությունը և իմացեք, որ ձեր
կիրքը շատերին է բուժել և շատ մարդկանցից հավատացյալներ է դարձրել:Դու գեղեցիկ ես."
Էշլի

«Գրքին ավելացնելու ևս մեկ պատմություն:Իմ ժլատությունը սայթաքեց և ընկավ (կարող եմ
միայն ենթադրել, ես չտեսա, թե ինչ եղավ) և պատռեց նրա երկու կեռերը:Ձիու վրա խրոցը
փաթաթելը  և մաքուր  պահելը  ամենահեշտ բանը  չէ,  իրականում  դա ապարդյուն  է:Դուք
կարող  եք  գնել  ամենաթանկ  փաթաթանները,  և  դրանք  դեռ  սահում  են  և  կպչում
վերքին:Մոտ 4 օր փաթաթելուց հետո, ես հրաժարվեցի:Գործին չօգնեց, երբ ես ստիպված էի
մաքրել վիրակապերը նրա վերքերի վրայից՝ ջրի գուլպանով թրջվելիս՝ այն փափկացնելու
համար:Նա  ուրախ չէր,  ոչ  էլ  ես՝  խեղճը!!Ես  դիմեցի  միակ  բանին,  որ  գիտեմ՝  ամեն  ինչ
բուժելու համար...RSO!Մենք ունենք «մնացորդ» RSO-ի բանկա, որը մենք օգտագործում ենք
տեղում կամ մեր խողովակի մեջ՝  օգնելու  մեզ քնել:Ես բռնեցի այդ սափորը և շարժվեցի
դեպի  խցիկները:Ես  յուղով  քսեցի  նրա  խոցոտ  վերքերը:Փաթաթեց  դրանք  և  հույս  դրեց
լավագույնի վրա:Եկավ առավոտը, փաթաթվածները կրպակի հատակին էին (զարմանալի չէ)
և իմ առաջին միտքն այն էր, որ դա RSO-ի վատնում էր:Բայց հետագա ստուգումից հետո
RSO-ն դեռևս կպչուն էր խոցերի վրա և կարծրացել էր մինչև խեժի նման նյութ՝ ստեղծելով
պատնեշ ճանճերի և խոցերը փակելու համար:Ես թողեցի այն։Չփորձեցի նորից փաթաթել
կամ որևէ այլ բան:Հաջորդ օրը...նույնը.

Առնվազն 4 օր էր, որ ես ստիպված էի ինչ-որ բան նորից անել նրա կեռիկների վրա, քանի որ
յուղը այնպիսի հիանալի բանդային էր ստեղծել:

Այսօր նրա վնասվածքի մոտ 3-րդ շաբաթն է, ես կապեցի նրա կեռերը, և ինձնից 1/2 ժամ
պահանջվեց,  որպեսզի  հանեմ  հին  RSO-ն՝  տակից  դուրս  բերելով  նոր
ապաքինված/դեբրիդացված մաշկը:Ես նորից կիրառեցի RSO-ն և կտեսնենք, թե ևս 4 օր ինչ
կստանանք:Ես անպայման կվերբեռնեմ նկարներ և կտարածեմ:

Շնորհակալություն  Ռիկ  --  Կարծում  էի՞ք,  որ  երբ  պատրաստում  էիք  ձեր  առաջին  RSO
խմբաքանակը, այն կհեղեղի նույնիսկ ձիերի աշխարհ:Դուք զարմանալի եք !!» Հեզեր

-- Շնորհակալություն, Հիզեր:Յուղը հրաշքներ է գործում ձիերի համար, ինչպես որ հրաշքներ
է գործում բոլոր մյուս կենդանիների համար:Յուրաքանչյուր ձիու սեփականատեր պետք է
ունենա ձիերի մի դույլ ձիերի համար:Դուք գիտեք, թե ինչպես է նրանց հետ, երբեք չգիտեք,
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թե ինչպես են նրանք պատրաստվում զարմացնել ձեզ:ՋԲ

«Իմ  շունը  ոսկորների  քաղցկեղ  ուներ:Ես  հրաժարվեցի  անասնաբույժի  ասած  բոլոր
բուժումներից, նույնիսկ հեռացնելով նրա ուսն ու ոտքը:Ինձ ասացին, որ նա ունի 2 շաբաթ,
և  նրան  շատ  ցավազրկողներ  են  տվել:Նրանք  նրան  այնքան  հիվանդացրին,  և  նա
խայտառակություն էր տեսնում:

Զանգահարեց ընկերոջը և ստացավ յուղից պատրաստված ծծիչներ:Ես այն տալիս էի նրան
ցավի համար, և դա հիանալի ստացվեց:Նա նախկինում չէր կարողանում քայլել։

Դե, մեկ ամիս անց բժիշկը չէր կարող հավատալ, որ նա դեռ այստեղ է, և նորից ռենտգեն
արեց, և ՔԵՑԳԵՏԸ ԱՌԱՆՑԱՑ...Եթե ցանկանում եք, ես կգնամ վերցնելու ռենտգենից առաջ
և հետո և կտեղադրեմ դրանք ձեզ համար:Դա իսկական կանեփն է սպանում քաղցկեղը...»
Թամմի

«JB, անցյալ տարի ինձ ասացին, որ իմ ձիուն 3 ամիս է մնացել, կանեփը նրան կենդանի է
պահել,  բայց ես միայն կերակրել եմ նրա տերևները, քանի որ ես հավ եմ, որպեսզի RSO
պատրաստեմ:Ես պատրաստվում էի դա անել, այնուհետև Ջիննի Հերերը, ով իմ ընկերն է 8-
րդ դասարանից, ինձ ստիպեց խոստանալ չանել դա, քանի դեռ ինչ-որ մեկը այստեղ ինձ հետ
չի եղել, քանի որ ես ճգնավոր եմ և այդպես եմ սիրում:Ինչևէ, միայն տերևներն են ստիպել
բոլորը,  բացառությամբ  մեկ  ուռուցքի,  անհետանալ,  և  դուք  երբեք  չեք  իմանա,  որ  նա
մելանոմա  ունի:Նա  պետք  է  մահանար  անցյալ  2011  թվականի  հուլիսին։Նա  առողջ  է  և
երջանիկ,  բայց  բարկանում  է,  եթե  ես  ամեն  առավոտ  անոթ  չունեմ  նրան  կերակրելու
համար:Շնորհակալ  եմ  բարի  տիրոջը,  ես  գիտեմ  իմ  տարածքում  որոշ  խնամակալների,
ովքեր  ապրանք  են  նվիրաբերում  նրա  համար:Ես  մի  քիչ  պարծենամ  և  կասեմ,  որ  Ջեկ
Հերերն իր վերջին վերանայված գրքում շնորհակալություն է հայտնել ինձ ազատամարտիկ
լինելու  համար,  ես  արդեն 40 տարի է,  ինչ  բղավում եմ  կանեփի լավության մասին:Մենք
կհաղթենք մենամարտում, կարծում եմ, որ դա հնարավոր է տեսադաշտում լինի:Հույս հույս!»
ՋոԱնն

-- Հաճելի է, ՋոԱն:Մի զայրացրե՛ք նրան և նրա համար RSO դարձրեք, դա այնքան էլ դժվար
կամ վտանգավոր չէ, ինչպես թվում է, և դուք կարող եք փորձել դա անել, ասենք, մեկ-երկու
ունցիայով և այդ կերպ զարգացնել ձեր վստահությունը:Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջ.Բ

«Նույն արդյունքը իմ կատվի համար!!!Բայց ես դեռ վիրահատության միջոցով հեռացրեցի
ուռուցքը։Դա  3-4  տարի  առաջ  էր։Ոչ  մի  ուռուցքի  վերարտադրություն:Նա  ունի  իր  16-
ըրդծննդյան հաջորդ ամիս!Ես գիտեի, որ «մոլախոտ» անելն ավելին է, քան խնջույքը»: Ռայան

«Բուժեց իմ 16-ամյա կատվի աչքի քաղցկեղը»: Դան

Ք.Հարգելի ընկերներ, հուսով եմ, որ սա ձեզ լավ կգտնի:Ես իմ 8 տարեկան, 40 ֆունտ քաշ
ունեցող շանը RSO եմ տալիս նրա մարմնի աջ կողմում աճող ուռուցքների համար:Այսօր
նրա բուժման առաջին օրն է, և նա նոկաուտի մեջ է և քնած է։Ես նրան տվեցի մոտ մեկ
հատ  բրնձի  քանակություն։Սա  շա՞տ  է։Որքա՞ն  ժամանակ  և  ինչ  հաճախականությամբ
խորհուրդ կտաք նրան տալ յուղը:Ես ինքս նավթի վրա եմ:Ժամանակի ընթացքում ես ավելի
ու  ավելի  եմ  ընտելանում  «բարձրին»:  Ես  պետք  է  վիրահատվեմ  հաջորդ  ամիս,  և  ես
նախատեսում եմ օգտագործել RSO իմ ցավի և վերականգնման համար:Եթե  կարողանամ
աշխատել,  ապա  ամբողջ  կյանքում  կլինեմ  դրա  վրա:Օրհնություններ  և  շատ
շնորհակալություն

Ա.Քեթրին, ես կհետաձգեի վիրահատությունը, եթե ընդհանրապես հնարավոր լինի, մինչև
դուք  ուտեք,  ասենք,  180  գ  յուղ  օրական  մեկ  գրամով  (կամ  ավելի)  երեք
չափաբաժիններով:Տվեք շանը դրա կեսը, եթե կարծում եք, որ նա հարմար չէ այն, ինչ հիմա
ստացել  է:Քունը բուժման գործընթացի մի մասն է,  դա անհանգստանալու բան չէ,  և դա
նշան է,  որ յուղը  հանգստացնող է,  ինչը դուք ուզում  եք:Որքան ուժեղ և հանգստացնող,
այնքան լավ:Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջ.Բ
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«Բարև Ջինդրիչ:Ես ձեզ հետ խոսեցի հուլիսի 9-ին իմ որդու ընտանի առնետի մասին (1,5
տարեկան), ով ուներ դուրս ցցված ուռուցք, որն աճում էր իր աջ առջևի ոտքի հետևում (մոտ
1 դյույմ  տրամագծով):Ես սկսեցի նրան օրական 3 անգամ RSO տալ,  իսկ 1 շաբաթ անց
ուռուցքը  հազիվ  էր  երևում:2  շաբաթ  անց  այն  անհետացավ:Ես  շարունակել  եմ  նրան
օրական 3  անգամ չափաբաժին տալ,  և  նրա քույրը  նույնպես  ստանում  է  պահպանման
դոզան:Նրանք  երկուսն  էլ  շատ  ուրախ  են,  և  նրանց  և  իմ  ընտանիքի  անունից  ես
կցանկանայի  մեծ  շնորհակալություն  հայտնել  Ռիկին  և  ինքներդ  ձեզ՝  ամենակարևոր
տեղեկությունը տրամադրելու համար:Կանեփը բուժում է քաղցկեղը»։

«Ձեզ  ուղարկում  եմ  ոսկորների  քաղցկեղ  ախտորոշված  իմ  շան  մասին
թարմացումները:Հունիսի 1-ին արդեն յոթ ամիս է անցել, վերջին ռենտգենը ցույց չի տվել, որ
թոքերի տարածում չկա:Նրանք իսկապես անձեռնմխելի կոտրվածք են գտել ոտքի ուռուցքի
վայրի մոտ, նրանք չգիտեն, թե ինչ անել դրանից:Սովորաբար այս շներին, որոնք ընդմիջում
ունեն,  պետք  է  ցած  դնել:Նրանք  եկել  են  այն  եզրակացության,  որ  Zometa  կոչվող
դեղամիջոցի ամսական ներարկումները պահպանում են այն անձեռնմխելի, ուստի նրանք
կշարունակեն  նրան  փորձարկումը,  մինչդեռ  նա  կստանա  Zometa-ի  ամսական
ներարկումներ:Բայց  քաղցկեղը  չի  տարածվում,  և  նրանք  չեն  կարողանում  վերցնել  այն
ուռուցքը,  որը  կար  7  ամիս  առաջ:Պարզապես  մտածեցի,  որ  կցանկանայիք  իմանալ:Այս
ագրեսիվ  քաղցկեղը  սովորաբար  խլում  է  շան  կյանքը  ախտորոշումից  հետո  4-6  ամսվա
ընթացքում:Ահա նա, 7 ամսական,  քաղցկեղ չի տարածվել:Անձեռնմխելի կոտրվածք, բայց
դեռ քայլում է այնպես, կարծես ոչինչ սխալ չէ»: Լինդա

«9 շաբաթ անց իմ շան մաշկի քաղցկեղը իսպառ անհետացել է:Պահպանման չափաբաժինն
այժմ  իր  ողջ  կյանքի  համար:Ինչը,  կարծում  եմ,  այժմ  նրա  համար  ոչ  միայն  ավելի
հարմարավետ կլինի, այլև ավելի երկար կյանք:ՕՐՀՆՈՒԹՅՈՒՆՆԵՐ RS & JB!!>;-)» Կանաչ

«Իմ շունը սկզբում լավ էր անում՝ սկսելու համար քորոցների գլխի չափը, հետո մեծացավ,
մինչև նա վերցրեց 1-2  բրինձի չափի կտոր:Նա 80 lb  փոս է:Ցավոք սրտի,  յուղը,  որը ես
կարող  եմ  ստանալ,  բավականաչափ  բարձր  տոկոս  չէ  (82%),  այնպես  որ,  չնայած  այն
բարելավեց նրա ախորժակը, օգնեց նրա արթրիտին, բարելավեց վերարկուն և մաշկը, այն
չօգնեց նրա խռպոտ քթին,  որը  հավանաբար քթի քաղցկեղ է:Եթե  այստեղից որևէ  մեկը
գտնվում է WA-ում և ունի 90+% յուղ, ես սիրով կնվիրաբերեմ դրա համար»: Գոյատևում

--  Փորձեք  յուղը  տեղային  կերպով  քսել  նաև  նրա  քթին,  և  միգուցե  փորձեք  մի  քիչ
բարձրացնել նրա քթը՝ օգտագործելով Q-tip կամ նմանատիպ այլ բան, եթե նա ձեզ չի կծում
դրա համար:Կարող եք նաև փորձել յուղը դնել 130°C ջերմաստիճանի տակ դրված ջեռոցում
մոտ մեկ ժամ և փորձել այն ավելի խտացված/ուժեղ դարձնել այդ կերպ:Կամ համբերություն
ունեցեք և նավթին ավելի շատ ժամանակ տվեք»։ ՋԲ

«Իմ  շունն  ուներ  3  շաբաթ  ապրելու։Զանգվածային  բջիջների  ուռուցքներ  ամբողջ  նրա
մաքուր  ցեղատեսակի  պիտբուլի  մարմնում...3  շաբաթ  անց  ուռուցքները  նվազում  են
ISO/RSO-ի վրա:Երդվում եմ.Նա մի քանի անգամ միզել է իրեն և հարբած գործել, բայց ես
գիտեի, որ դա դեպի լավն էր:Նա դեռ դրա վրա է:Նույնիսկ երբ նրանք անհետանան, ես դեռ
կդարձնեմ նրան իր դեղամիջոցը:Սիրում եմ քեզ, Ջեյ Բի և Ռիկ»: Բոկայ

«Իմ 14-ամյա Փիթին յուղ եմ տալիս արդեն 4 շաբաթ քաղցկեղի համար:Նա երբեմն մի քիչ
«կռկռում է» և հարբում, երբ ես նրան շատ եմ տալիս, բայց երբ էֆեկտները անհետանում
են, նա քնում է ձագի պես:Նա հրաժարվեց անասնաբուժական դեղամիջոցներ ընդունելուց,
դրա փոխարեն մենք մի քիչ յուղ ստացանք:Դեռ վաղ օրերին, բայց ես արձանագրում եմ նրա
առաջընթացը:Մոտ մեկ շաբաթ պահանջվեց, որ նա ընտելանա յուղին և նորից ախորժակ
զարգացնի։Ես խանդում եմ, քանի որ այս փուլում մենք կարող ենք միայն իրեն թույլ  տալ
նավթը նրա համար:Սիրեք բոլորի գեղեցիկ պատմությունները»: Ժանին

«Ձեր շունը կողմնակի էֆեկտներ ունե՞ց:Ուզում եմ, որ իմ շունն էլ լինի:Նա բիգլ է»։ Մարի

«Ոչ մի կողմնակի ազդեցություն.Նա արեց, ինչպես անում են շները, երբ ծամում են խոտ
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կամ որևէ այլ բան, որպեսզի օգնի փորել, մաքրվել:Ոչ ոք (ներառյալ ընտանի կենդանիները)
ինքնաբուժությամբ չի զբաղվում որևէ բանով, որն առաջացնում է բացասական կողմնակի
ազդեցություններ:Մենք պարզապես ստեղծված չենք, որ այդպես աշխատենք»։ Թիլման

«Փրկեցի  իմ  շան  կյանքը  ավտոիմունային  հիվանդությունից,  որի  վրա  ստերոիդները
դադարեցին աշխատել:Ոչ մի կողմնակի ազդեցություն»: Ջոն

«Ես առաջին ձեռքից տեսել եմ RSO ընդունող շան էֆեկտները…Առաջին մի քանի օրերի
ընթացքում  Ռուբին  (12  տարեկան  շուն)  դեռ  հիվանդ  էր  և  մի  փոքր  դողում  էր,
անհանգստացնող  ախտանիշներ,  եթե  թերահավատորեն  եք  վերաբերվում  այդ  թեմային,
բայց  ես  կարող  եմ  ձեզ  վստահեցնել,  որ  բուժման 1  ամիս է  անցել,  և  շունը  ցատկում  է
կյանքով լի: վազելով աստիճաններով՝ ցատկելով մահճակալի վրա և էներգիայով լի աթոռներ
ամբողջ  ժամանակ,  կրկին  շատ  զվարճալի:Աչքերը  նախկինում  արցունքոտ  էին  և
մոխրագույն  ծածկույթ  ունեին,  այժմ  դրանք  լիովին  վերադարձել  են  նորմալ:Ռուբին  ոտքի
ներսի մասում բավականին մեծ աճ ուներ, որը տարիներ շարունակ այնտեղ էր, և հիմա յուղ
ուտելուց  հետո  այն  գրեթե  ընկել  է!!!Ռիկ  Սիմփսոնի  շնորհիվ  xxx  օրհնի  այս  յուղը,  այն
իսկապես աշխատում է, ինչու՞ չկան վկայություններ ասելու համար, որ դա այդպես չէ…»:
Բրետ

«Այսօր  իմ  շան  3-րդ  օրն  է  RSO  (Rick  Simpson  Oil)  բուժման  համար,  որը  կանեփի
կոնցենտրատ է բազմաթիվ լուրջ հիվանդությունների դեղորայքային բուժման համար:Նա 13
տարեկան է և մոտ 7ամիսներ առաջ նա ստացել է մի բան, որն առաջացրել է նրա ծայրահեղ
փնթփնթոց, մեծ լորձ և մի քանի օր նա անտարբեր է եղել:Փնտրեցի այն առցանց, ասաց
«բուհական  հազ  կամ  շների  մրսածություն»,  այնպես  որ  ես  որոշ  հակաբիոտիկներ
ընդունեցի այստեղ և սկսեցի նրան դասընթաց անցնել:Բոլորովին չօգնեց, ուստի մենք նրան
տարանք անասնաբույժի մոտ:

Իհարկե,  նրանք  ցանկանում  էին  արյան  հետազոտություն,  ռենտգեն  և  լորձի  սկրինինգ
անել:Մոտավորապես  500  անասնաբույժի  հաշիվներ,  ես  մերժեցի,  ուստի  մենք  նրան
սկսեցինք լայն հակաբիոտիկով, որը նույնպես չդիպավ դրան մեկ ամսվա ընթացքում:Նրան
հետ վերցրեց և ստացավ ևս երկու ավելի ուժեղ հակաբիոտիկներ, մեկ ամիս սկսեց դրանք
կրոնականորեն ընդունել:Չեն էլ դիպչել!

Այսպիսով,  անասնաբույժը  փորձեց  ֆունգիցիդային  դեղամիջոց...ԴԵՌ  ՉԻ  ԿՊԱԾ  ՆՐԱ
ՀԻՎԱՆԴՈՒԹՅԱՆԸ!!Դժվար  է  որոշել,  թե  ինչն  է  արդարացված  13  տարեկան  շան  վրա
ծախսել...Այսպիսով,  ես  դադարեցրեցի  բոլոր  դեղամիջոցները  մոտ  մեկ  ամիս  առաջ,
որպեսզի թույլ տամ նրա մարմնին վերականգնվել և սկսեցի նրան RSO ընդունել ընդամենը
3 օր առաջ, ընդհանուր 6 չափաբաժին, և նա բոլորովին նոր շուն է:

Ո՛չ մռութ, ո՛չ հազ, նա հիվանդ է, և ընդհանուր առմամբ մենք տեսել ենք ՈՒՇԱԴՐԱԿԱՆ
բարելավում:Իսկապես անհավատալի է։Իմ անձնական փորձից ես կարող եմ հաստատել, որ
սա  հիանալի  սյուրռեալիստական  դեղամիջոց  է:Շնորհակալ  եմ  իմ  սրտի  խորքից»։
Գոյատևում

«Իմ բռնցքամարտիկը փնտրում է ինձ ծխից բռնելու համար:Նրան բռնել են մեր խունկի վրա
կանգնած՝  փորձելով  բռնել  նաև  աղմուկը...նա  սովորում  է,  որ  ոչ  բոլոր  ծխերն  են
ընկերական:Հուսով եմ, որ ձեր շունը շուտով կզգա յուղը:» օգոստոս

«Ես ունեմ 13-ամյա 14-ամյա ոսկե Նյուֆի (50% ոսկե ռետրիվեր, 50% նյու ֆաունդլենդ) և նա
շատ էր լաց լինում, որովհետև ազդրերը նրան շատ էին ցավում, քանի որ ակնհայտորեն
արթրիտ ուներ (հին շուն + կոշտ փայտե հատակ) և իմ հայրն ու եղբայրը հրաժարվեցին
նրան  անասնաբույժների  մոտ  տանել,  ուստի  ես  իմ  շան  փոխարեն  կգնեի  40  դոլար
արժողությամբ պայուսակ, և երբ նա սկսում է ցավ զգալ, ես մի քիչ ծխում էի նրան, և նա
վարվում էր լակոտի պես:Ոչ մի նվնվոց, նվնվոց, նա ոչ մի խնդիր չուներ քայլելու կամ ինչ-որ
բաներ անելու, և նա հանգիստ քնում էր:

Նա նաև ուռուցք  ուներ  այս  ընթացքում։Ես  վերջապես համոզեցի  հորս,  որ  նրան տանի
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անասնաբույժների  մոտ  (ես  ասացի,  որ  եթե  նրան  պետք  է  վայր  գցեն,  ապա  մենք  դա
կանենք, բայց ես ուզում եմ ՄԿՈՒ-ի կարծիքը նախքան տեսակցություն նշանակելը) մենք
հասնում  ենք  այնտեղ,  և  նա  զննում  է  իմ  շանը:Հանդիպման  ավարտին  նա  ասաց,  որ
ամենաառողջ շունն է, որ երբևէ տեսել է իր տարիքում:

Նա փոքր արթրիտ ունի և ասաց, որ չի պատկերացնում, թե ինչպես է դա շատ ավելի վատ
չէ,  և նրա ուռուցքը բեյսբոլի  գնդակի չափ է:Այո՛,  այն  այժմ  չափի չափ էր:Նա ասաց,  որ
արթրիտի  դեղորայքը,  որով  իրեն  դնում  էին,  պետք  է  օգնի  պահպանել  իր
բովանդակությունը, այն կազմում էր 150 դոլար 30 օրվա դեղատոմսի համար, և դա SHIT
էր:Ես  նույնիսկ  դադարեցրեցի  նրան  ծխելը,  որպեսզի  տեսնեմ՝  արժե՞  արդյոք  այդ
դեղամիջոցը:Ոչ.Նա  պայքարում  էր  դրանք  վերցնելու  համար,  ստիպեց  նրան
փորկապություն, և նա անընդհատ ցավում էր:

Մոլախոտի հետ նա անմիջապես գալիս էր ինձ մոտ, նստում այնտեղ և գիտեր, թե ինչ էր
ստանում և սիրում էր դա:Օգնեց նրա ուռուցքը անհետանալ, համոզվեց, որ նրա արթրիտը
հազիվ թե այնպիսին է, որ ես հազիվ թե երբևէ ստիպված լինեմ նրան ծխել, որովհետև դա
նրան չի անհանգստացնում նույնիսկ այն քանակի կեսը, որը նախկինում ծխում էի նախքան
նրան ծխելը:Մարիխուանան հրաշք բույս  է և իմ շների կյանքն ավելի  երկար և առողջ է
դարձրել:Ես  ամեն  ինչ  կանեի  իմ  փոքրիկ  աղջկա  համար:Նա  իմ  հպարտությունն  ու
ուրախությունն է»: Բեթանիա

«Իմ շունը 13 տարեկան բելգիական հովիվ է:Մի քանի տարի առաջ նրա կողքին փոքրիկ
գունդ  է  հայտնվել։Մի  քանի  ամիս  առաջ  այն  հանկարծ  սկսեց  աճել  տագնապալի
տեմպերով:Ցավոք,  նրա  մոտ  քաղցկեղ  է  հայտնաբերվել...և  ոչ  միայն  մի
կտոր:Հետազոտության  արդյունքում  նա  շատ  ուներ.Նա  այլ  խնդիրներ  էլ
ուներ...Հիմնականում  արթրիտ  և  ազդրի  դիսֆազիա:Վիրահատությունը  տարբերակ  չէր,
քանի  որ  կասկածելի  էր,  որ  նա կարող էր  գոյատևել  անզգայացումից:Ես  չէի  համբերում
տեսնելու,  թե ինչպես է նա տառապում...  նա հազիվ էր  քայլում և դադարել  էր ուտել:Ես
որոշեցի  փորձել  տալ  նրան  կանեփի  յուղ՝  որպես  վերջին  փորձ՝  օգնելու  նրան:Ես  և  իմ
գործընկեր  Փաթը  նրան  տվեցինք  մի  փոքր  քանակություն  (մոտ  բրնձի  հատիկի  չափ)
թխվածքաբլիթի  վրա:Դա  իսկապես  ազդեց  նրա  վրա...նա  անկայուն  էր  ոտքի  վրա  և
ժամերով քնում էր։

Մենք  շտկեցինք  դեղաչափը  հաջորդ մի  քանի  օրվա ընթացքում  և  նկատեցինք,  որ  նրա
ախորժակը անմիջապես բարելավվեց:Նա նաև սկսեց շատ ավելի հեշտությամբ շարժվել, և
նրա  վերաբերմունքը  շատ  ավելի  վառ  էր:Օրերի  ընթացքում  մենք  կամաց-կամաց
ավելացրինք նրա դեղաչափը:Արդեն 3 շաբաթ է, և ես նրան գրեթե չեմ ճանաչում որպես
նույն  շուն:Նա  երջանիկ  է!Պոչը  թափահարելը,  ժիրը,  ուտելը,  և  ամենալավն  այն  է,  որ
ուռուցքը կիսով չափ մեծ է, ինչ կար նախքան յուղը սկսելը!!!!Ես կշարունակեմ նրա բուժումը
(մենք բախտավոր ենք, որ կարող ենք մեր սեփական նավթը մատակարարել) և ձեզ տեղյակ
կպահեմ։Ես  ակնկալում  եմ  տեսնել  այս  ուռուցքների  ամբողջական  անհետացումը!!!!!!!!»
Ջոզի

«Ես սկսել եմ իմ փոքրիկ պոմերանյանը յուղի վրա, քանի որ նա ունի փլուզված շնչափող և
բնածին  սրտի  անբավարարություն:Նա  ամառվանից  չի  ընդունում  իր  կանոնավոր
դեղամիջոցները և ամառվանից ի վեր առաջին անգամ գրեթե չի հազացել (նա անընդհատ
հազում  էր  և  ականջ  էր  դնում  նույնիսկ  բժշկի  կողմից  տրված  դեղագործական
միջոցներին):Նա ավելի շատ էներգիա ունի և ավելի լավ է անում, քան անում էր դեղորայքի
ժամանակ»: Կարեն

«Իմ շունը նույնպես գնդիկներ ունի, և ես նրան յուղ եմ տվել, բայց ես կարծում եմ, որ նա մի
փոքր շատ էր, քնկոտ, կարծես թե հարբած էր, նա ռոտվեյլեր է 135 ֆունտ քաշով, այնպես որ
ես պետք է շտկեմ այն գումարը, որը տալիս եմ նրան: .Բայց ես հավատում եմ, որ դա կօգնի
նրան»: Պետրոս

Ք.Ողջույն,  պարզապես հետաքրքրվում  եմ,  թե արդյոք  արդիական RSO-ն հարմար կլինի
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գորտի համար, որի հետևի ոտքից մեկը պարզապես կոտրվել է և այժմ նոր անդամահատվել
է:Միգուցե բացահայտված ոսկորին մի փոքր հարվածը կօգնի այս փոքրիկին դուրս գալ:Կամ
գուցե  չափազանց  ուժեղ  նման  փոքր  արարածի  համար:Շնորհակալություն  և  Աստված
օրհնի հաղորդագրությունը տարածելու համար:

Ա.Թեև ես պետք է խոստովանեմ, որ ես երբեք գորտին չեմ բուժել յուղով, բայց ինչպես ես
նայում եմ նրան, որքան շատ նավթ և որքան արագ, այնքան լավ:Ես նույնպես կդնեի նրա
ուտելիքի  մեջ։Ամենավատ  սցենարն  այն  է,  որ  խեղճ  գորտը  քարկոծվի:Մեծ
գործարք.Լավագույն մաղթանքներով՝ Ջ.Բ

«Ես մի ընկեր ունեի, ում շունը գլաուկոմա ուներ և «փորձարկում» արեց, նա իր շանը մեկ
շաբաթ կանեփ տվեց և ստուգեց նրա աչքի ճնշումը… անասնաբույժն ասաց, որ երբեք չի
տեսել, որ ճնշումը այդքան արագ նվազում է… հետո նա տեսել է: Նրան մեկ շաբաթ չտաք և
տարան… անասնաբույժը խնդրեց, որ նա անում էր, քանի որ ճնշումն այնքան բարձր էր, որ
իրականում  վնասեց  նրա  տեսողությունը…երբ  նա  պատասխանեց  անասնաբույժին  իր
«փորձի»  վերաբերյալ,  նրա  անասնաբույժը  խրախուսեց  նրան  շարունակել  կանեփի
բուժումը!!!!!» Գարեթ

«Ես բազմիցս կանեփ եմ  տվել  իմ ծեր  շանը։Դա շատ օգնեց  ցավից և թեթևացրեց նրա
վերջին օրերը:Այն օրը, երբ ես նրան վայր դրեցի, ես նրան սթեյք տվեցի, որպեսզի նա դուրս
գա,  որպեսզի  ներծծի  արևը  մի  քանի  կանեփից  պատրաստված  շան
հյուրասիրություններով:Նա  վայելեց  իր  վերջին  անգամն  ինձ  հետ  և  խաղաղ  էր,  երբ
ժամանակը եկավ»։ Սամանթա

«Ես  և  իմ  կենդանիները  փրկելու  համար  պայքարում  էինք  անհայտ  Բագի,  սարսափելի
վերքերի, կանեփի դեմ:Չնայած իմ ընտանի կենդանիներին քարկոծում են ժայռի արձանի
պես, նրանք լավանում են, ինչպես ես:Ինչ էլ որ սա սարսափելի է, անասնաբույժները կամ
բժիշկները չեն կարողացել դա պարզել»: -- Ավելի լավ է քեզ քարկոծեն որպես ժայռի արձան,
քան սառը ու մեռած։Սա այն ամենն է, ինչ ես գիտեմ, ՋոԱն:lol, JB

«Ես երբեք իսկապես յուղերին մեծ ուշադրություն չեմ դարձրել:Հետո ես փորձեցի թուրմ ...
սուրբ մոլի...Ես տալիս եմ այն իմ շանը, նա 12 տարեկան է, և դա իսկապես օգնում է նրան,
որ նա ուտում է, նա խաղում է, և նա նման է իր հին անձին:Փորձել եմ գլյուկոզամին, բայց դա
նույնիսկ չի դիպչում նրա ցավին...Ես երբեք չեմ մտածել այն իմ շանը տալու մասին, մինչև
չտեսա,  որ  այստեղ  ուրիշներն  են  արել  դա...բայց  այո,  նավթը  շատ  լավն  է...
շնորհակալություն  բոլորին,  եթե  իմ  շունը  կարողանա  շնորհակալություն  հայտնել  ձեզ,
վստահ եմ, որ նա կաներ... խաղաղություն... Կարի

«Ես բուժեցի մեր ինսուլինոմայից սնուցող պարանոցը,  որը ստեղծեց ենթաստամոքսային
գեղձի քաղցկեղը:Ձեռք բերեք, ձեր «մորթոտ ընտանիքը» ձեր կարիքն ունի:Ահա Ֆլաուերը
բուժման ժամանակ, նա այստեղ մի փոքր խաչաձև աչքերով է և պատրաստ է հանգիստ
քնի…»: Հեմպի

«Իմ երկու շներից մեկն այլևս էպիլեպսիա չունի կանեփի յուղի պատճառով»։ Չարլզ

«Ես ռոտվեյլեր ունեմ, և Սուրբ Ծնունդին ինձ ասացին, որ նա ստամոքսի քաղցկեղ ունի, և
ոչինչ չկանրանք կարող էին անել,  և նա ունի առավելագույնը 2 ամիս ապրելու:Ուստի ես
փորձեցի  նրան  յուղի  վրա,  որը  ես  պատրաստեցի:Նրան  սկանավորել  են  2  շաբաթ
առաջ:Քաղցկեղն ամեն ինչ անհետացել է»: Յան

«Ես այն տալիս եմ իմ 13 տարեկան լաբորատորիայում:Հետո նա հետապնդում է գնդակը,
կարծես 2 տարեկան է»: Ստեֆանի

«Բուժեց իմ պիտբուլի մելանոման»։ Բրենդոն

«Հենց նոր վերցրեցի իմ ռոտվեյլերը անասնաբույժից նրա 2-րդ վիրահատությունից հետո,
որպեսզի  «ստանանք  քաղցկեղի  մնացած  մասը,  որը  չկարողացանք  ստանալ  առաջին
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անգամ»:  Ես  նրան  RSO  եմ  տալիս  մեկ  ամիս,  ինչպես  նաև կանեփի  բալզամ  եմ  քսում
կտրվածքի տեղում:Գուշակիր ինչ?Վիրաբույժը տեսել է «ՏԵՍԱՆԵԼԻ ՔԱՂՑԿԵՏ ՉԻ».Պետք է
սպասել լաբորատոր արդյունքներին՝ համոզվելու համար, բայց ես կասեի, որ ես ունեմ իմ
100 ֆունտանոց հրաշքը»: Ջոնի

«Իմ  զարմիկի  կատուն  ուներ  Պարկինսոնի  կատվի  ձևը:Վիդը  միակ  բանն  էր,  որը
հանգստացնում էր նրան և դադարեցնում նրա սպազմերը և հաստատ երկարացնում ու
բարելավում նրա կյանքը։Հեռու լինել  նրա մահվան պատճառը կամ թունավոր լինելը նրա
համար։Ի  դեպ,  զարմիկս  այն  ժամանակ  օգտագործում  էր  այն,  որպեսզի  զսպի  իր
էպիլեպսիան:Արդյունավետ  դեղամիջոց  ինչպես  մարդկանց,  այնպես  էլ  կենդանիների
համար»: Էննիո

«Սկսեք շատ քիչ քանակությամբ պանիրով կամ մսով, ինչով նրանք կուտեն:Իմ նեխուրը 100
ֆունտ է, իսկ բրինձի կես հատիկը բավական է:Բրնձի մի ամբողջ հատիկը թողնում է նրան
4-6 ժամ կաթված նստած»: Գրեգ

«Իմ շունը մեկ ամսվա չափով տիեզերական տորթեր է կերել՝ առանց վատ հետևանքների,
բացի շատ երկար քնից»։ Նեդ

«Այնքան ճիշտ:Մեր սիրելի  չորս  ոտք ունեցող ընտանիքի անդամներից մեկը հինգ տարի
շարունակ մաշկի ուռուցք ուներ հենց արմունկի տակ:Որն ամեն տարի մեծանում էր:Երբ նա
դարձավ 11  տարեկան.  տարեց նա սկսեց ազդրի դիպլազիայի  նշաններ  ցույց  տալ:Նրան
ցավազրկող  դեղորայքով  լցվելու  փոխարեն,  որոնք  կարող  են  փչացնել  նրա  լյարդն  ու
երիկամը:Մենք սկսեցինք ցողել նրա սննդի մեջ կամ որպես հյուրասիրություն:Նա սիրում էր
թեթև  տապակած  ծաղիկների  համը:Այնուհետև  նա  սկսեց  ավելի  ակտիվ  լինել:Մի  քանի
տարի  կրոնական  վերաբերմունքից  հետո  նրան  նորից  շոգեխաշած  կանեփով  բուժելուց
հետո  նրա  արմունկի  ուռուցքը  սկսեց  փոքրանալ՝  դառնալով  միայն  թուլացած  մաշկ:Նա
ապրեց մինչև 14 տարեկան։Նա երբեք չի զլանում մեզ սիրող աչքերով նայել:Մինչև նա այլևս
չէր կարող լինել շուն, որը կարող էր վազել և ցատկել:Այսպիսով, մենք ամենադժվար որոշում
կայացրինք  վերջ  տալ  նրա  տառապանքներին  բարի  և  սիրառատ  ընտանեկան
անասնաբույժի միջոցով, որի հետ մենք աշխատել ենք ավելի քան մեկ տասնամյակ:Սուրբ
Ծննդից մի քանի օր առաջ անասնաբույժը և նրա կինը եկան մեր տուն՝ իրենց տուն գնալիս,
որպեսզի  օգնեն  մեզ  իր  անցման  հարցում:*արցունքներ*  Ընդհանուր  առմամբ  կանեփը
բուժում  է  բազմաթիվ տառապանքների:Նա ծերացավ մինչև իր հասուն ծերությունը  մեր
սիրո և իսկական հաղորդության հանդեպ մեր սիրո շնորհիվ... ԿԱՆԱՆԵԲ:

«Այո, ես գիտեմ, որ իմ շունը սատկեց ապրիլի վերջին, և վերջին բանը, որ մենք միասին
արեցինք, ես նրա հետ խոտ ծխեցի, և նա վերջապես ցավից դուրս եկավ:Նա գնաց հանգիստ
քնելու»։ Մորգաննա

"Լավ  է  իմանալ.Դուք  կարծում  եք,  որ  դա  նույնպես  կաշխատի  մարդկային  ընտանի
կենդանիների համար, ողնաշարի վրա: Բրենդա

«Դու մարդ ընտանի կենդանի ունե՞ս»: Քոլին

«Որտե՞ղ  կարող  եմ  ձեռք  բերել  այս  մարդկային  ընտանի  կենդանիներից  մեկը:Նրանք
ինտրիգային  են  հնչում:Ես  ուզում  եմ  իմը  վարժեցնել  այգեգործությամբ  զբաղվելու
համար:Արդյո՞ք նրանք այնքան խելացի են, որ դա անեն, ի՞նչ եք կարծում»։ Սաշա

«Այո,  այն  աշխատում  է  նաև մարդկային  ընտանի  կենդանիների  վրա:Շնորհակալություն
սրա համար, դա ինձ ծիծաղեցրեց»: ՋԲ

«Ես իմ նապաստակի վրա բողբոջներ (փոքր քանակությամբ) օգտագործեցի՝ նրա մի աչքի
վրայի աճով:Աճը գնաց, և նա պահպանեց իր տեսողությունը:Ընդամենը մեկ ամիս բուժում,
և նա ամեն ինչ պարզ էր:(Մասնաբույժի հսկողության տակ):Հիմա ես հիանալի դանիացի
ունեմ, ով ուղեղի հետ կապված խնդիրներ ու նոպաներ ունի:Ես ծխում եմ իմ գայլախտի
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համար (առանց բժիշկի սցենարների,  պարզապես մարիխուանա և բժիշկը գիտի)  և մեծ
դանիացին քնում է իմ կողքին բազմոցին:Իր նոպաների դեղամիջոցներով և իմ տանը լինելով
(ես նրան որդեգրել  եմ 6 շաբաթ առաջ) կողքիս,  երբ դա անում եմ,  նա 5 1/2 շաբաթվա
ընթացքում նոպա չի ունեցել, և նա գիրանում է, ավելի լավ է քայլում և պարզապես ավելի
հանգիստ:  .Ես  նաև  կոկոսի  յուղ  ավելացրի՝  օրական  2  ճաշի  գդալ,  և  նա  բացառիկ
առաջընթաց է ցուցաբերում իր շարժունակության և հիվանդության մեջ»: Մառախլապատ

«Իմ 9-ամյա բռնցքամարտիկը մեջքի վրա ուռուցք  ուներ «հրաձիգ» մարմարի չափս...  ոչ
այնքան մեծ, որքան պինգ-պոնգի գնդակը:Ես սկսեցի նրան բանավոր RSO 3xday-ում:Նա
լավ  հանդուրժեց  դեղաչափը,  և  ուռուցքն  ի  վերջո  դուրս  եկավ  մաշկից՝  հիմնականում
թողնելով  անցք:RSO-ի  և  հակաբիոտիկների  շարունակական  ռեժիմ  մինչև  այն
ամբողջությամբ փակվի:Նա նույնքան նոր է,  առանց որևէ ուռուցքի և առանց կողմնակի
ազդեցությունների:Իմ  Doberman-ը,  սակայն,  այնքան  էլ  լավ  չի  հանդուրժում  RSO-ն  և
ստիպված  է  էականորեն  ավելի  փոքր  չափաբաժիններ  ընդունել:Բայց  նա  նույնպես
բժշկություն ունեցավ դրանից»։ Կարեն

«Ես իմ ծեր շանը դեղ էի անում՝ ծուխ փչելով նրա ականջին։Նա սիրում էր դա և վարվում էր
որպես լակոտ, այլ ոչ թե 21-ամյա շան (մարդկային տարիներ) վատ կոնքերով և արթրիտով»:
Ջինա

«Կանեփի յուղը  փրկեց իմ գերմանական հովիվ շանը,  երբ  նրա մոտ փայծաղի քաղցկեղ
ախտորոշվեց, նա այժմ 9 տարեկան է և ռեմիսիայի մեջ է և լավ է զգում»: Փոլ

«Իմ 6-ամյա տղան զարգացավ ծանր արթրիտ:3 շաբաթ պահանջվեց, որպեսզի նա նորից
աշխատի:Ես  իմ  3  շներին  շաբաթական  երկու  անգամ  կանխարգելիչ  չափաբաժին  եմ
տալիս...Ես երբեք անասնաբույժի հաշիվներ չունեմ...Ես նրանց ամեն օր տեսնում եմ իրենց
գագաթնակետին...Կանեփի  յուղը  մեր  սննդակարգի  անհրաժեշտ  մասն  է,  որքանով  ես
մտահոգված եմ...Ես հիացած եմ այդ բույսով...անընդհատ...» Սպարկի

Եզրակացություն 

«Ջինդրիխ Բայեր. ԴՈՒ ՉԻ ԿԱՐՈՂ ՏՆՏԵՍՈՒԹՅՈՒՆԸ ՌԱՑԻՈՆԱԼ ԱՌԱՆՑ կանեփի:

Ռիկ Սիմփսոն. Ճիշտ է:

JB:Դա պարզապես հնարավոր չէ անել։

Պարզ օրինակ… Եթե մնանք բժշկությանը:Չեխիան մոտ մեկ միլիարդ դոլար է  ծախսում
միայն շաքարախտով հիվանդների վրա.Դրանցից 800000-ն է:

[Այժմ  JB-ն,  դիմելով  JAKA-ին՝  երաժիշտ,  կանեփի ակտիվիստ,  ԴԻԱԲԵՏԻԿ,  ով  նստած է
Ռիկին և նրան…]

Դուք ինքներդ գիտեք, թե ինչ է անում նավթը շաքարախտի համար:ԵԹԵ ԿԱՐՈՂ ԵՔ ուտել
օրական 4 գրամ, ԻՆՍՈՒԼԻՆԸ ԸՆԴՀԱՆՈՒՐ ՊԵՏՔ ՉԷԻՔ:

Իսկ մենք ամեն տարի ծախսում ենք միլիարդ դոլար...իսկ փողը թողնում է Չեխիան ու գնում
ինչ-որ տեղ...Եվ երբեք չի վերադառնա:

[Չհավատալով ժպտում է…]

Եվ դա միայն շաքարային դիաբետ է:Այնուհետև ավելացրեք վառելիք, ինչպես ասաց Ռիկը…
Լավ [ես տալիս եմ քեզ...միգուցե...], ոչ բոլոր մեքենաները, ոչ ամեն ինչ… Բայց եթե 50%-ը…
Եթե [ուղղակի] բոլոր տրակտորներն աշխատեին այդ [կանեփի վառելիքով]… Ինչու՞ ոչ???

Հետո  սննդամթերքի  գինը  իջնում  է,  տրամաբանորեն...Որովհետև  երբ
բեռնատար/տրակտոր  վառելիքի  համար  պետք  չէ  վճարել  1,  2,  3  եվրո  մեկ  լիտր  գազի
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համար…  Հետո,  տրամաբանորեն,  սնունդը  կարող  է  ավելի  էժան  լինել:
Իսկ մարդիկ փող չունեն…

Պետությունը պետք է այնպես անի, որ ժողովուրդն ուտի, գոյատևի.Ոչ թե նրանք մահանում
են ...

ՌS:Եվ  ոչ  միայն  դա,  այլև  ֆերմերներն  իրավունք  ունեն  աճեցնել  այս  բերքը՝  իրենց
գոյությունը պահպանելու համար:Պատմության ընթացքում հայտնի փաստ էր, որ այս բույսն
օգտագործվել է որպես հիանալի կեր անասունների համար, այն բանից հետո, երբ նրանք
սերմերից  հանում  են  կանեփի  սերմի  յուղը,  այդ  սերմերի  տորթերը  կերակրում  են
կենդանիներին:Սա մոլորակի լավագույն կենդանիների կերերից է:Այսպիսով, սա նրանց ոչ
միայն  դեղամիջոցներ  կապահովի  իրենց  անասուններին  բուժելու  համար,  այլ  նաև
կապահովի նրանց անասունների սննդի աղբյուր:

Եվ  դա այնպես  է,  ինչպես  Ջինդրիչն  ասաց...Որևէ  երկրի  համար փորձեն  տնտեսություն
վարել  առանց  կանեփի…  Կամ  ցանկացած  ֆերմեր  իրականում  փորձի  զբաղվել  այդ
մասնագիտությամբ  և  թույլ  չտալ  կանեփ  աճեցնել,կլինի  միայն  ունայնության
վարժություն»:Ֆերմերներին  այս  բույսն  աճեցնելու  իրավունք  է  պետք։Եվ  բոլորը  պետք է
ունենան իրենց պահանջներն ապահովելու նույն իրավունքը։Մենք բոլորս պետք է ունենանք
այդ ազատությունը...

JB:Կնախընտրեի՞ք  ուտել  կենդանիների  միս,  որոնց  կերակրել  են  անառողջ  սնունդ  և
հակաբիոտիկներ  են  ներարկել,  թե՞  կնախընտրեիք  ուտել  կենդանիների  միս,  որոնց
կերակրում էին կանեփով և ընդհանրապես հակաբիոտիկներ չեն պահանջի:

Կցանկանայի՞ք ուտել հավ, որը սնվում է կանեփի սերմերով և առողջ է, չի տառապում այդ
բոլոր  վատ  պայմաններից,  թե՞  ավելի  լավ  է  ուտել  արդյունաբերական
արտադրանքը:Կցանկանայի՞ք ուտել կարպ կամ [այսինքն] ձուկ, որը հարուստ կլինի Օմեգա-
3, 6, 9-ով, քանի որ այն կերակրելու է կանեփի սերմերից, թե՞ ավելի լավ է ուտել ձուկ, որը
կերակրում  է  աղացած  տերևներով  կամ  սատկած  կենդանիներով:Ամեն  ինչ  պարզ  է…
ՏՆՏԵՍՈՒԹՅՈՒՆ… Դուք չափազանց շատ եք վճարում, և փողը գնում է երկրից:Դուք փողն
այստեղ եք ուզում։ԵՎ ԼԱՎԱԳՈՒՅՆԸ, ԵՐԲ ՊԵՏՔ ՉԷ ԾԱԽՍԵԼ ՓՈՂԸ...[ապա] ԴՈՒ ՊԵՏՔ
ՉԷ ՓՈՂ ՍՏԵՂԾԵԼ…» (իցԿանեփի մանիֆեստվավերագրական,հասանելի է Youtube-ում)

«Թույլ  տվեք  ամփոփել  այն  ամենի  մեծ  մասը,  ինչ  տեղի  է  ունենում  Rick  Simpson  Oil-ի
շուրջ:Հրահանգները  մարդկանց  ասում  են  A,  B,  C  և  D:Մարդիկ  կարդում  են  դրանք  և
հարցնում. Եթե ես չանեմ A-ն, B-ն, C-ն և D-ն դեռ կաշխատեն:Եթե ես B-ն չանեմ, A-ն, C-ն և
D-ն դեռ կաշխատե՞ն:Եթե ես չանեմ C-ն, կաշխատե՞ն A-ն, B-ն և D-ն:Իսկ եթե ես չանեմ D-ն,
A, B և C-ն դեռ կաշխատե՞ն:Իսկ եթե ես այլ կերպ անեմ A, B, C և D, այն դեռ կստեղծի
իրականը:

Ընդհանուր  պատասխանն  է՝  ոչ,  չի  լինի։Եթե  ցանկանում  եք  արտադրել  RSO,  հետևեք
հրահանգներինՔաղցկեղի դեմ պայքարում. Ռիկ Սիմփսոնի արձանագրությունէլեկտրոնային
գիրք  ըստ  տառի:Եթե  ցանկանում  եք  այլ  բան  արտադրել,  ապա  հետևեք  այլ
հրահանգներին:Բայց  խնդրում  եմ  մեզ  պատասխանատվություն  մի  դրեք,  երբ  դուք  այլ
տեսակի յուղ եք արտադրում, և բուժումը ձախողվում է և ավարտվում հիվանդի անհարկի
մահով:

Եթե  դուք  անում  եք  A,  B,  C  և  D,  ապա  յուղը  լավագույնս  կաշխատի,  դրա  համար  էլ
հրահանգները  կան:Եթե  չանես,  դա  կարող  է  չաշխատել:Դա  այնքան  պարզ  է,  չէ՞:Ի՞նչ
կցանկանայիք  անձամբ  ստանալ,  եթե  ձեզ  անհրաժեշտ  լիներ  դեղը:Ինչ-որ  բան,  որն
ապացուցել է, որ այնքան լավ է աշխատում, կամ մեկ այլ բան, որն ունի անհայտ բժշկական
հատկություններ, հենց այնպես, որ նա, ով պատրաստում է յուղը, կարող է ապացուցել կամ
հերքել իր վարկածը կամ «մեթոդը»: ՋԲ
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